<b>Bijsluiter</b>. De hyperlink naar het originele document werkt niet meer. Daarom laat Woogle de tekst zien die in dat document stond. Deze tekst kan vreemde foutieve woorden of zinnen bevatten en de opmaak kan verdwenen of veranderd zijn. Dit komt door het zwartlakken van vertrouwelijke informatie of doordat de tekst niet digitaal beschikbaar was en dus ingescand en vervolgens via OCR weer ingelezen is. Voor het originele document, neem contact op met de Woo-contactpersoon van het bestuursorgaan.<br><br>====================================================================== Pagina 1 ======================================================================

<pre> bestemmingsplan Emmen, Centrum-Oost, Brandstoflocatie (92 appartementen en 4 stadswoningen)



Bijlagen bij toelichting

Bijlage 1        Laddertoets Brandstoflocatie Emmen (25-10)
Bijlage 2  Laagland Archeologie rapport Wilhelminastraat julianastraat en Molenstraat te
Emmen (Gemeente Emmen)
Bijlage 3        Proefsleuvenonderzoek Laagland - Emmen Brandstoflocatie concept met
bijlagen
Bijlage 4        Rapportage Stikstof Brandstoflocatie te Emmen
Bijlage 5        Aanlegfase Brandstoflocatie
Bijlage 6        Gebruiksfase Brandstoflocatie plantoets
Bijlage 7        Quickscan flora en fauna Wilhelminastraat 33 Emmen
Bijlage 8      Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, egel en kleine marterachtigen
Brandstoflocatie Emmen
Bijlage 9        Bodemonderzoek
Bijlage 10       Akoestischonderzoek Brandstoflocatie te Emmen 20231013 V2 +b
Bijlage 11       Bevestiging akkoord normale procedure Watertoets (Brandstoflocatie)
Bijlage 12       Vormvrije M.E.R. beoordeling
Bijlage 13       M.E.R. beoordelingsbesluit
Bijlage 14       Besluit hogere grenswaarden industrielawaai
Bijlage 15       Beeldkwaliteitsplan
Bijlage 16       Publicatietekst ontwerp-bestemmingsplan en ontwerp-BKP
Bijlage 17       Participatieverslag inloopavond
Bijlage 18       Nota van Beantwoording Zienswijzen
Bijlage 19       Nader bodemonderzoek




 (vastgesteld)                                                                                 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 1 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 2 ======================================================================

<pre>        Laddertoets
        Brandstoflocatie
        Emmen
Stec Groep aan RooBeek Advies

Bouke Timmen & Beer Janssens
13 juni 2023
</pre>

====================================================================== Einde pagina 2 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 3 ======================================================================

<pre>          Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                                                 2
          22.402




Inhoudsopgave
1   Inleiding                                                                                                          3
    1.1     Aanleiding................................................................................................. 3
    1.2     Onze aanpak ............................................................................................. 3
    1.3     Leeswijzer ................................................................................................. 3


2   Uitgangspunten                                                                                                     4
    2.1     Profiel Brandstoflocatie Emmen ............................................................. 4
    2.2     Plan kwalificeert zich als ‘nieuwe’ stedelijke ontwikkeling en is
            Ladderplichtig........................................................................................... 4
    2.3     Brandstoflocatie Emmen betreft een ontwikkeling binnen
            bestaand stedelijk gebied ........................................................................ 5


3   Woningbehoefte                                                                                                     7
    3.1     Verzorgingsgebied is de gemeente Emmen .......................................... 7
    3.2     Vraag naar 960 woningen in periode 2023 tot 2033 in gemeente
            Emmen ...................................................................................................... 8
    3.3     Harde plancapaciteit in gemeente Emmen biedt ruimte aan 595
            woningen .................................................................................................. 9
    3.4     Behoefte in gemeente Emmen aan 365 woningen in periode
            2023 tot 2033 .......................................................................................... 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 3 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 4 ======================================================================

<pre>            Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                              3
            22.402




1 Inleiding
1.1 Aanleiding
In het centrumgebied van Emmen worden tussen de Wilhelminastraat, de Molenstraat en de Julianastraat
96 woningen gerealiseerd. Het gaat om 92 appartementen en 4 stadswoningen. Het betreft de voormalige
locatie van de ING-bank die eind 2019 is gesloopt. Voor het plan is een bestemmingsplanwijziging nodig.
Onderdeel hiervan is een toets aan de Ladder voor duurzame verstedelijking (hierna: ‘de Ladder’). In dit
voorliggende rapport wordt het plan getoetst aan de Ladder.

1.2 Onze aanpak
In onze aanpak volgen we de Laddersystematiek. Daarvoor toetsen wij de voorgenomen ontwikkeling aan
de Ladder, zoals opgenomen in artikel 3.1.6 lid 2 Bro zoals die sinds 1 juli 2017 van kracht is. Daarvoor
gaan we in op:

1.   Uitgangspunten: is er sprake van een nieuwe stedelijke ontwikkeling en wat is het ruimtelijk
     verzorgingsgebied van de ontwikkeling van het voorgenomen plan?
2.   Beschrijving van de behoefte: voorziet de bouw van de woningen in het plan in een behoefte en welke
     eventuele kwalitatieve aspecten spelen hierbij een rol?
3.   Afweging locatiekeuze: ligt de locatie binnen of buiten bestaand stedelijk gebied (BSG)? En hoe
     verhoudt de ontwikkeling van het plan zich tot het principe inbreiding voor uitbreiding achter de
     Ladder?

De resultaten van de Laddertoets zijn uitgewerkt in de voorliggende notitie.

1.3 Leeswijzer
In hoofdstuk 2 gaan we in op de uitgangspunten die we hanteren voor het plan. Hiervoor maken we een
projectprofiel, checken we of er sprake is van een stedelijke ontwikkeling en gaan we na of de ontwikkeling
plaatsvindt binnen bestaand stedelijk gebied. In hoofdstuk 3 bepalen we het ruimtelijk verzorgingsgebied
voor de beoogde ontwikkeling, de behoefte aan het plan en gaan we – indien nodig – in op mogelijke
alternatieven binnen bestaand stedelijk gebied.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 4 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 5 ======================================================================

<pre>               Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                                               4
               22.402




2 Uitgangspunten
2.1 Profiel Brandstoflocatie Emmen
We beschrijven de omgeving, ligging en andere kenmerken van het plan. In onderstaande tabel geven we
de inhoudelijke kenmerken van het plan weer. Het plan zoals in de tabel omschreven toetsen we – conform
de maximale mogelijkheden die het bestemmingsplan biedt – aan de Ladder. In de paragrafen daarna
lichten we onderdelen hiervan toe.

Tabel 1: Projectprofiel Brandstoflocatie Emmen
 Kenmerk            Toelichting
 Ligging &          • Het plan ligt in het centrum van Emmen.
 ontsluiting        • Het plangebied bevindt zich tussen de Wilhelminastraat, de Molenstraat en de Julianastraat.
 Huidige            • Voor het plangebied geldt het vigerende bestemmingsplan ‘Emmen, Centrum-Oost’ (vastgesteld 19-12-2013).
 bestemming         • Het grootste gedeelte van het plangebied is bestemd als ‘Gemengd -5’ of ‘Gemengd – 7’.
                    • Een deel aan de westzijde van het plangebied heeft de bestemming ‘Wonen’.
 Beoogde            • De beoogde bestemming voor het plangebied betreft wonen.
 bestemming         • Het plan bevat maximaal 96 woningen.
 Nieuwe             • Ja, het plan betreft een nieuwe stedelijke ontwikkeling.
 stedelijke
 ontwikkeling
 (NSO)?
 Bestaand           • Het plan ligt binnen bestaand stedelijk gebied
 stedelijk gebied
 (BSG)?
 Locatieprofiel




Bron: Stec Groep, (2023).

2.2 Plan kwalificeert zich als ‘nieuwe’ stedelijke ontwikkeling en is Ladderplichtig
De Ladder is een motiveringsvereiste voor ruimtelijke plannen die een nieuwe stedelijke ontwikkeling
mogelijk maken. In de toelichting van het bestemmingsplan dient dan een motivering voor de Ladder te
zijn opgenomen. Sinds 1 juli 2017 is de Laddersystematiek in het Besluit ruimtelijk ordening (Bro)
gewijzigd. De Ladder is verankerd in artikel 3.1.6. lid 2 Bro en luidt als volgt:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 5 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 6 ======================================================================

<pre>                 Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                                                  5
                 22.402




    “De toelichting bij een bestemmingsplan dat een nieuwe stedelijke ontwikkeling mogelijk maakt, bevat
    een beschrijving van de behoefte aan die ontwikkeling, en, indien het bestemmingsplan die ontwikkeling
    mogelijk maakt buiten het bestaand stedelijk gebied, een motivering waarom niet binnen het bestaand
    stedelijk gebied in die behoefte kan worden voorzien.”


De Ladder is alleen van toepassing op een plan dat een ‘nieuwe stedelijke ontwikkeling’ mogelijk maakt. Is
dit het geval, dan is een beschrijving van de behoefte nodig. Voor ontwikkelingen buiten bestaand stedelijk
gebied is bovendien een uitgebreidere motivering vereist, waarin wordt ingegaan op de vraag waarom niet
binnen het bestaand stedelijk gebied in de behoefte kan worden voorzien. Is er sprake van een nieuwe
stedelijke ontwikkeling (NSO)? Dan is het plan dus Ladderplichtig.

Een stedelijke ontwikkeling wordt in artikel 1.1.1 onder i van het Bro gedefinieerd als:


    ‘Ruimtelijke ontwikkeling van een bedrijventerrein of zeehaventerrein, of van kantoren, detailhandel,
    woningbouwlocaties of andere stedelijk voorzieningen’


In het Bro is geen ondergrens voor de minimale omvang vastgelegd, jurisprudentie geeft meer
duidelijkheid. Bij wonen geldt, dat voor woningbouwlocaties vanaf 12 woningen 1 in beginsel sprake is van
een stedelijke ontwikkeling. Dit betekent dat de beoogde woningen (96 maximaal) in het voorgenomen
plan zich kwalificeren als stedelijke ontwikkeling in de zin van artikel 3.1.6. Bro.

Van een NSO is in beginsel sprake als het nieuwe bestemmingsplan meer bebouwing mogelijk maakt of
een functiewijziging van zodanig aard en omvang, dat om die rede sprake is van een nieuwe stedelijke
ontwikkeling. Aan beide voorwaarden wordt in het plan Brandstoflocatie Emmen voldaan. De
bebouwingsmogelijkheden nemen toe en er wordt een bestemming voor wonen toegekend aan gronden in
het plangebied waar dit op basis van het vigerende bestemmingsplan niet mogelijk is. Ofwel: het nieuwe
bestemmingsplan voor Brandstoflocatie Emmen is Ladderplichtig. Dit betekent dat een beschrijving van de
behoefte in ieder geval nodig is.

2.3 Brandstoflocatie Emmen betreft een ontwikkeling binnen bestaand stedelijk gebied
Voor ontwikkelingen buiten BSG is extra motivering vereist. Daarom checken we hier of het voorgenomen
plan een ontwikkeling binnen BSG betreft. Artikel 1.1.1 Bro geeft als definitie:


    ‘Bestaand stedenbouwkundig samenstel van bebouwing ten behoeve van wonen, dienstverlening,
    bedrijvigheid, detailhandel of horeca, alsmede de daarbij behorende openbare of sociaal culturele
    voorzieningen, stedelijk groen en infrastructuur.’


Naast de hiervoor genoemde definitie van bestaand stedelijk gebied, blijkt uit jurisprudentie dat ook de
geldende bestemming van een plangebied relevant kan zijn. Geldt er bijvoorbeeld een agrarische
bestemming die de ontwikkeling ten behoeve van wonen, dienstverlening, bedrijvigheid, detailhandel of
horeca niet mogelijk maakt, dan is veelal geen sprake van BSG 2.

Onderstaand figuur toont de projectlocatie (bestemmingsplan en luchtfoto) rood omlijnd. Op basis hiervan
taxeren wij, dat zowel de ligging binnen het stedelijk weefsel van Emmen als de vigerende bestemming
(Gemengd en Wonen), maakt dat er sprake is van een ontwikkeling binnen BSG. Tevens is het plan
gelegen binnen de BSG afbakening zoals de provincie Drenthe die hanteert. Daarom is er voor dit plan,


1
    ABRvS 25 maart 2015; ECLI:NL:RVS:2015:953 Zie ook de nieuwe Ladderhandreiking van het Rijk: www.infomil.nl
2
    zie bijvoorbeeld: ABRvS 29 april 2015, ECLI:NL:RVS:2015:1340. Zie ook de nieuwe Ladderhandreiking van het Rijk: www.infomil.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 6 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 7 ======================================================================

<pre>              Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                            6
              22.402




conform de Ladder, geen extra motivering nodig waaruit blijkt dat de behoefte waarin het plan al dan niet
voorziet binnen BSG kan worden gerealiseerd.

Figuur 1: Ligging planlocatie (luchtfoto links, in vigerend bestemmingsplan rechts)




Bron: Ruimtelijkeplannen.nl (2023), bewerking Stec Groep (2023).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 7 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 8 ======================================================================

<pre>             Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                                        7
             22.402




3 Woningbehoefte
3.1 Verzorgingsgebied is de gemeente Emmen
Om de behoefte aan het plan in beeld te kunnen brengen, bepalen we eerst wat het verzorgingsgebied (c.q.
de marktregio) is van de ontwikkeling. Het gaat bij de Ladder onder meer om zorgvuldig ruimtegebruik,
waaronder het voorkomen van planoverschotten op de (regionale) woningmarkt. De woonconsument is
niet gebonden aan gemeentegrenzen maar de praktijk wijst uit dat het gros van de verhuizingen binnen de
gemeente plaatsvindt. De omvang van het ruimtelijk verzorgingsgebied verschilt per ontwikkeling en valt
niet per definitie samen met de bestuurlijke regio. In dit geval is gemeente Emmen het verzorgingsgebied
(de marktregio); we baseren ons hierbij op het beoogde type plan en verhuisbewegingen, we lichten dit
hieronder toe.

Circa 71% van de inkomende verhuizingen afkomstig uit gemeente Emmen zelf
Op basis van CBS-migratiecijfers van alle verhuisde personen bleek dat in de periode 2011 tot en met 2021
circa 71% van alle vestigers in de gemeente Emmen, uit de gemeente Emmen zelf kwam. Daarnaast zijn er
verhuisrelaties met omliggende gemeenten, met name met gemeenten in de provincie Drenthe. In totaal is
circa 4% van de inkomende verhuizingen naar de gemeente Emmen afkomstig uit Coevorden, 2% uit
Borger-Odoorn, 1% uit Hoogeveen, 1% uit Assen en 1% uit Midden-Drenthe. Met andere gemeenten in de
provincie Drenthe heeft Emmen enige verhuisrelatie. In totaal zijn circa 11.760 personen die zijn verhuisd
naar de gemeente Emmen afkomstig uit Drenthe. Dit is zo’n 10% van het totaal aantal verhuizingen. De
overige 18% van de inkomende verhuizingen zijn afkomstig uit overige gemeenten in Nederland.

In de gemeente Emmen is dus circa 71% van het aantal inkomende verhuizingen afkomstig uit de
gemeente Emmen zelf. Daarnaast is er geen grote verhuisrelatie met andere gemeenten die er op kan
duiden dat het verzorgingsgebied groter is dan enkel Emmen. Dit betekent dat er sprake is een lokale
marktregio en daarom hanteren we de gemeente Emmen als verzorgingsgebied.

Tabel 2: Inkomende verhuizingen gemeente Emmen in de periode 2011 - 2021
                                                       Aantal verhuisde personen    Aandeel van de totale instroom
 Totaal verhuisde personen binnen gemeente Emmen                           82.190                                71%
 Totaal verhuisde personen van buiten gemeente Emmen                       32.910                                29%
 Provincie Drenthe      Coevorden                                           4.650                                 4%
                        Borger-Odoorn                                       2.800                                 2%
                        Hoogeveen                                           1.050                                 1%
                        Assen                                                 990                                 1%
                        Midden-Drenthe                                        600                                1%
                        Overige gemeenten Drenthe                           1.670                                1%
                        Totaal Drenthe                                     11.760                               10%
 Overige gemeenten in Nederland                                            21.150                               18%
 Totaal                                                                   115.090                              100%
Bron: CBS (2022), bewerking Stec Groep (2023).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 8 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 9 ======================================================================

<pre>              Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                             8
              22.402




Figuur 2: Inkomende verhuizingen gemeente Emmen in de periode 2011 - 2021




Bron: CBS (2021), bewerking Stec Groep (2023).

3.2 Vraag naar 960 woningen in periode 2023 tot 2033 in gemeente Emmen
Om de additionele woningvraag binnen de marktregio te bepalen brengen we actuele
huishoudensprognoses in beeld. We kijken hiervoor naar de huishoudensontwikkeling in de periode 2023
tot 2033. Hiermee borgen we dat we voor de behoeftebepaling tien jaar vooruit kijken. Uitgangspunt bij
bepalen van de vraag is dat ieder extra huishouden zich 1-op-1 vertaalt in de vraag naar één extra woning.



 WOONVISIE EMMEN EN REGIONALE WOONDEAL ZUIDOOST DRENTHE

 In 2020 is een Woningmarktonderzoek uitgevoerd voor de gemeenten Borger-Odoorn, Coevorden en
 Emmen. Dit onderzoek lag ten grondslag aan de Woonvisie 2022-2030 “BuitengeWoon Thuis in Emmen”.
 Uit het Woningmarktonderzoek blijkt dat in de periode 2020 tot 2030 het aantal huishoudens in de
 gemeente Emmen met zo’n 1.230 huishoudens zal toenemen. In de Woonvisie 2022-2030 wordt daarnaast
 onder andere ingezet op een groei van de woningvoorraad van 5%. Hiermee komt de ambitie in de
 Woonvisie 2022-2030 uit op het bouwen van 4.000 woningen tot 2030. Daarnaast is in december 2022 de
 Regionale Woondeal Zuidoost Drenthe gesloten. Hierin is de ambitie opgenomen om in de regio Zuidoost
 Drenthe tot 2030 zo’n 4.420 bruto nieuwbouwwoningen te realiseren. Voor de gemeente Emmen gaat het
 om ruim 2.700 bruto nieuwbouwwoningen.


Naar verwachting neemt het aantal huishoudens tot 2033 met zo’n 420 huishoudens toe
Voor het bepalen van de woningvraag in het verzorgingsgebied baseren we ons op het
Woningmarktonderzoek dat is uitgevoerd voor de gemeenten Borger-Odoorn, Coevorden en Emmen. Dit
Woningmarktonderzoek ligt ook ten grondslag aan de Woonvisie 2022-2030 “BuitengeWoon Thuis in
Emmen”. Onderstaand figuur toont de historische huishoudensontwikkeling en de prognose uit het
</pre>

====================================================================== Einde pagina 9 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 10 ======================================================================

<pre>                 Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                                                9
                 22.402




Woningmarktonderzoek (gebaseerd op de prognose van de provincie Drenthe / ABF Primos prognose). Te
zien is dat tot 2030 een stijging van het aantal huishoudens wordt verwacht. Na 2030 zal conform prognose
het aantal huishoudens in omvang afnemen. In de periode 2023 tot 2033 zal conform prognose het aantal
huishoudens met zo’n 420 huishoudens toenemen, van zo’n 49.000 in 2023 tot zo’n 49.420 in 2033. De
afgelopen jaren is het aantal huishoudens sterker gestegen dan geprognosticeerd. Wij taxeren daarmee
dat de geraamde huishoudensontwikkeling een conservatieve schatting is. Het is wel het meest actuele en
voor de regio op maat gesneden onderzoek. Daarom sluiten we voor de huishoudensontwikkeling aan bij
de resterende geraamde opgave voor de periode 2023 tot 2033.

Figuur 3: Huishoudensontwikkeling en prognoses tot 2033 in de gemeente Emmen
    51.000

    50.000

    49.000

    48.000

    47.000

    46.000

    45.000
             2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 2022 2023 2024 2025 2026 2027 2028 2029 2030 2031 2032 2033

                        Historische onwikkeling (CBS)               Huishoudensprognose Woningmarktonderzoek BOCE


Bron: CBS (2023), Woningmarktonderzoek BOCE (2020), bewerking Stec Groep (2023).

Daarnaast opgave van circa 540 woningen om woningtekort in te lopen
Naast de verwachte huishoudensontwikkeling op basis van het Woningmarktonderzoek constateert ABF
momenteel een woningtekort in de Woningmarktregio Emmen 3. Om dit tekort in te lopen ligt er in de regio
een aanvullende opgave in de woningbouw. In totaal kent de Woningmarktregio Emmen in 2022 een
woningtekort van circa 1.680 woningen. In de gemeente Emmen bevindt zich momenteel circa 33% van de
huidige woningvoorraad in de Woningmarktregio Emmen. Bij een evenredige verdeling van het
woningtekort gaat het voor de gemeente Emmen om een woningtekort van zo’n 540 woningen. In totaal
verwachten we dus een vraag naar 960 woningen in de gemeente Emmen in de komende tien jaar.

3.3 Harde plancapaciteit in gemeente Emmen biedt ruimte aan 595 woningen
Om de resterende behoefte te bepalen confronteren we de vraag met de harde plancapaciteit. Harde
plancapaciteit betreft de nog onbenutte ruimte voor woningbouw die in vastgestelde en onherroepelijke
bestemmingsplannen resteert. De totale (netto) harde plancapaciteit in de gemeente Emmen bestaat op 1
oktober 2022 uit 692 woningen. Daarnaast is er in de gemeente nog een aantal zachte plannen voor
woningen. Deze zachte plannen variëren van eerste verkenningen tot planvorming.


Tabel 3: Plancapaciteit in de gemeente Emmen (peildatum 1 oktober 2022) 4
    Plancapaciteit                                    Aantal woningen
    Harde plancapaciteit                                                692
Bron: Gemeente Emmen (peildatum 1 oktober 2022), bewerking Stec Groep (2023).

3
  Bestaande uit de gemeenten: Emmen, Hoogeveen, Oldambt, Coevorden, Stadskanaal, Westerwolde, Borger-Odoorn en Pekela. Zie
ook: link
4
  Zoals ook opgenomen in de Regionale Woondeal Zuidoost Drenthe, zie ook: link
</pre>

====================================================================== Einde pagina 10 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 11 ======================================================================

<pre>             Laddertoets Brandstoflocatie Emmen                                                                            10
             22.402




Bovenstaande harde plancapaciteit dateert van 1 oktober 2022. In het vierde kwartaal van 2022 zijn in de
gemeente Emmen 98 nieuwbouwwoningen gerealiseerd (CBS, 2023). Daarnaast is in de gemeente Emmen
in het vierde kwartaal van 2022 de harde plancapaciteit toegenomen met 1 woning (input gemeente
Emmen, 2023). Dit verrekenen we in de plancapaciteit om een zuivere vergelijking te kunnen maken met de
verwachte huishoudensontwikkeling vanaf 2023. We gaan uit van een harde plancapaciteit van 595
woningen op 1 januari 2023.

3.4 Behoefte in gemeente Emmen aan 365 woningen in periode 2023 tot 2033
Om te bepalen of de beoogde woningen in het plan kunnen voorzien in een behoefte, confronteren we de
woningvraag met de (netto) harde plancapaciteit. De behoefte brengen we in beeld voor de
tienjaarsperiode 2023-2033. Onderstaand figuur toont de eerder vastgestelde woningvraag en de totale
harde plancapaciteit in het verzorgingsgebied. Een confrontatie tussen vraag en aanbod laat zien dat er in
de marktregio een totale behoefte resteert van 365 woningen voor de komende tien jaar.

In het plan Brandstoflocatie Emmen zijn maximaal 96 woningen gepland. Deze woningen voorzien in een
deel van de behoefte van de resterende 365 woningen in de periode 2023-2033 binnen het
verzorgingsgebied.

Figuur 4: Vraag, harde plancapaciteit en behoefte in de marktregio voor de periode 2023-2033
  1.200

  1.000
                                960                                                      Kwantitatieve woningvraag
   800                                                                                   komende 10 jaar
   600                                                                                   Netto harde plancapaciteit voor
                                              595                                        woningbouw
   400
                                                         365                             Kwantitatieve woningbehoefte
   200                                                                                   komende 10 jaar
     -
                                Vraag - aanbod = behoefte
 Bron: Woningmarktonderzoek BOCE (2020), Gemeente Emmen (peildatum 1 januari 2023), bewerking Stec Groep (2023).

Ontwikkeling van Brandstoflocatie kan met 96 woningen voorzien in een behoefte
Het beoogde plan Brandstoflocatie Emmen voorziet met 96 woningen in een kwantitatieve behoefte aan
woningen. Momenteel is er bovendien een tekort aan woningen in (de woningmarktregio) Emmen. De
ontwikkeling van het plan zorgt daarmee voor het inlopen van een deel van het tekort. De ontwikkeling
leidt daarmee niet tot onaanvaardbare ruimtelijke effecten zoals onaanvaardbare leegstand (elders). Het
plan voorziet bovendien in de herontwikkeling van voormalige bebouwing en ligt daarmee in lijn met de
Ladder.

Plan maakt ‘wonen’ mogelijk en kan voorzien in diverse kwalitatieve woningvraag
Het bestemmingsplan voor de Brandstoflocatie maakt maximaal 96 woningen mogelijk. In beginsel kunnen
diverse woningtypen worden gerealiseerd (verschijningsvorm, prijsklasse, oppervlakten, et cetera).
Daarmee kan het plan voorzien in de kwalitatieve woningvraag van huishoudens in Emmen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 11 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 12 ======================================================================

<pre>      Laagland Archeologie Rapport 1065




Bureauonderzoek en IVO verkennende fase

    Wilhelminastraat,
     Julianastraat en
   Molenstraat, Emmen,
  Gemeente Emmen (DR)




                   februari 2023

                Versie 1.1 (concept)




                 In opdracht van:
                 Brands Bouw BV
</pre>

====================================================================== Einde pagina 12 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 13 ======================================================================

<pre>                                                                                            v3
7 Colofon

 Laagland Archeologie Rapport 1065



 Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat
 en Molenstraat, Emmen, gemeente Emmen (DR)


 Auteur: L.C. Nijdam


 In opdracht van: Brands Bouw BV




 Foto’s en tekeningen: Laagland Archeologie


 Status rapport: concept


 Controle: E.W. Brouwer

 Autorisatie: E.W. Brouwer




 ISSN 2468-4759

 Laagland Archeologie BV
 Virulyweg 21F-G
 7602 RG Almelo


 E-mail: info@laaglandarcheologie.nl
 KvK-Nummer: 60294418




 © Laagland Archeologie BV, Almelo, februari 2023


 Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt worden door
 middel van druk, fotokopie of op welke wijze dan ook zonder voorafgaande schriftelijke
 toestemming van de uitgevers. Laagland Archeologie BV aanvaardt geen aansprakelijkheid
 voor eventuele schade voortvloeiend uit de toepassing van de adviezen of het gebruik van
 de resultaten van dit onderzoek.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 13 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 14 ======================================================================

<pre>Samenvatting


Laagland Archeologie heeft in januari 2023 een bureauonderzoek en een verkennend
booronderzoek uitgevoerd op de locatie Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat
te Emmen. Het onderzoek vond plaats in verband met de nieuwbouw van een
appartementencomplex en 5 woningen. De locatie met een oppervlakte van circa 7000
m2 ligt momenteel braak. Het onderzoek wordt uitgevoerd in het kader van een
omgevingsvergunning.

Het onderzoek is uitgevoerd conform de protocollen SIKB KNA 4002 en 4003. Het
bureauonderzoek had tot doel een archeologisch verwachtingsmodel op te stellen.
Centraal staat daarbij de vraag of en zo ja welke archeologische resten (complextype,
datering, diepteligging en gaafheid) in het plangebied kunnen worden verwacht. Hiertoe
zijn landschappelijke, archeologische en historische bronnen geraadpleegd. Uit dit
bureauonderzoek blijkt dat de locatie een hoge archeologische verwachting heeft voor
archeologische resten van landbouwsamenlevingen uit de periode Neolithicum t/m Late
Middeleeuwen. Daarnaast is er een middelhoge kans op archeologische resten uit de
steentijd (Laat-Paleolithicum – Mesolithicum). Het plangebied ligt net ten oosten van de
grote es tussen Noord-Barge en Emmen. Vermoedelijk bestaat de natuurlijke bodem uit
podzolgronden. Door grondbewerking als gevolg van bouw- en sloop werkzaamheden is
de verwachting dat de bodem sterk geroerd is.

Het verkennend booronderzoek bestond uit het plaatsen van acht verkennende
boringen tot maximaal 200 cm -mv. Onder een geroerde laag van tenminste 50 cm dik
zijn in zes van de acht boringen grotendeels intacte podzolbodems aangetroffen. Resten
van een E-horizont zijn aangetroffen in een verploegde laag, waaronder Bh-horizonten
bewaard zijn gebleven. De kans dat nog archeologische resten in het plangebied
aanwezig zijn, wordt middelhoog geacht.

Het wordt aangeraden om in de zone met een middelhoge archeologische verwachting,
bodemverstoringen dieper dan 50 cm -mv zoveel mogelijk te voorkomen. Indien dit niet
mogelijk of gewenst is dan wordt aangeraden om een archeologisch karterend
onderzoek uit te voeren naar de aan- of afwezigheid van archeologisch resten. Omdat
zowel vondstarme als vondstrijke vindplaatsen verwacht worden, wordt aangeraden om
een archeologisch onderzoek uit te voeren door middel van een karterend
proefsleufonderzoek. Voor gravend archeologisch onderzoek dient een Programma van
Eisen (PvE) te worden opgesteld. Dit PvE dient te worden getoetst door de bevoegde
overheid in dit geval de gemeente Emmen.

De implementatie van dit advies is in handen van de gemeente Emmen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 14 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 15 ======================================================================

<pre>Samenvatting __________________________________________________ 3
1 Inleiding ____________________________________________________ 5

1.1   Aanleiding onderzoek________________________________________________5
1.2   Afbakening plan- en onderzoeksgebied __________________________________5
1.3   Administratieve gegevens ____________________________________________6
1.4   Huidige situatie en toekomstig gebruik __________________________________7
1.5   Geplande verstoring_________________________________________________9
1.6   Gemeentelijk beleid _________________________________________________9
1.7   Onderzoeksdoel ___________________________________________________10

2 Inventarisatie________________________________________________ 11

2.1   Inleiding _________________________________________________________ 11
2.2   Landschappelijke ontwikkeling________________________________________11
2.3   Archeologie ______________________________________________________13

 2.3.1   Bekende archeologische waarden ___________________________________13
 2.3.2   Waarnemingen _________________________________________________14
 2.3.3   AMK-terreinen __________________________________________________14
 2.3.4   Gemeentelijke beleidskaart________________________________________14
 2.3.5   Eerder archeologisch onderzoek ____________________________________14

2.4   Oude kaarten en korte historie _______________________________________15

3 Conclusie en verwachtingsmodel _________________________________ 21

3.1   Conclusie ________________________________________________________21
3.2   Verwachtingsmodel ________________________________________________21

4 Veldonderzoek _______________________________________________ 23

4.1   Beschrijving onderzoeksmethodiek ____________________________________23
4.2   Resultaten: lithologie, lithogenese en bodemontwikkeling __________________23
4.3   Resultaten: archeologie _____________________________________________24

5 Conclusie en verwachting ______________________________________               25
6 Selectieadvies _______________________________________________                26
literatuur _____________________________________________________                27
BIJLAGE 1 AMZ-cyclus _________________________________________                  29
BIJLAGE 2 Archeologische perioden _______________________________               30
BIJLAGE 3 beleidskaart _________________________________________                31
BIJLAGE 4 Geomorfologische kaart ________________________________               32
BIJLAGE 5 Waarnemingen, AMK-terreinen en onderzoeksmeldingen ______             33
BIJLAGE 6 Boorpuntenkaart _____________________________________                 34
BIJLAGE 7 Boorstaten veldonderzoek ______________________________               35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 15 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 16 ======================================================================

<pre>     Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                                Emmen. gemeente Emmen (DR)




            1I
HOOFDSTUK



                     NLEIDING

 1.1 AANLEIDING ONDERZOEK


 De aanleiding voor het onderzoek vormt de nieuwbouw van een
 appartementencomplex en vijf woningen inclusief ondergrondse infrastructuur op
 een terrein gelegen tussen de Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
 Emmen (gemeente Emmen, DR). Het terrein waarop de ontwikkelingen plaatsvinden
 heeft een oppervlakte van 7000 m2 en ligt momenteel braak. Voor de nieuwbouw is
 een omgevingsvergunning noodzakelijk.

 Het plangebied ligt in een zone met een middelhoge tot hoge archeologische
 verwachting op basis van landschapskenmerken. Uit het archeologisch beleid van de
 gemeente Emmen volgt dat bij ingrepen groter dan 1.000 m2 rekening dient te
 worden gehouden met eventuele archeologische resten in de bodem. De
 opdrachtgever beoogt met het onderzoek de gemeentelijke paraaf te krijgen voor
 het onderdeel archeologie. Aanvullende wensen zijn niet kenbaar gemaakt.



 1.2 AFBAKENING PLAN- EN ONDERZOEKSGEBIED


 Het plangebied is gelegen ten zuiden van het centrum van Emmen en wordt
 begrensd door de Wilhelminastraat (westzijde), Julianastraat (oostzijde) en
 Molenstraat (zuidzijde). Langs de noordzijde staat een woning en vindt momenteel
 nieuwbouw plaats. Het gehele terrein ligt braak. Al laatste werd een pand in de
 zuidwesthoek gesloopt. Het plangebied heeft een omvang van circa 7000 m2. Voor
 een beter begrip van de bodemkundige omstandigheden en de archeologie van de
 planlocatie is een groter gebied bestudeerd. Een zone met een straal van 250 m
 rondom het plangebied wordt voldoende geacht om de archeologische potentie van
 het plangebied in kaart te brengen (zie afbeelding 1). Deze zone is aangeduid als
 ‘onderzoeksgebied’.




                                                                                                 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 16 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 17 ======================================================================

<pre>    Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                               Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 1. Ligging van het plan- en onderzoeksgebied. Bron: pdok.nl




1.3ADMINISTRATIEVE GEGEVENS

    ADMINISTRATIEVE GEGEVENS

    Provincie                       Drenthe
    Gemeente                       Emmen
    Plaats                         Emmen
    Beheerder/eigenaar grond       Brands Bouw BV

    Toponiem                       Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat
    Kadastrale                     17834
    perceelnummer(s) 1

    Laagland Archeologie           EB-EMWI231
    projectnummer

    Datum conceptrapportage        8-2-2023
    Datum definitief rapport

    XY-coördinaten                 256851/533694
                                   256918/533704




1
    kadastralekaart.com


                                                                                                6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 17 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 18 ======================================================================

<pre>    Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                               Emmen. gemeente Emmen (DR)


                                   256948/533624
                                   256847/533616
                2
    Kaartblad                      17H

    Oppervlakte                    7000 m2
    Plangebied
    Datering                       Laat-Paleolithicum – Nieuwe tijd
    Complextype                    Nederzetting
    Onderzoeksmeldingsnr           5329511100
    AMK-terrein                    nvt
    Vondstmeldingsnr.              nvt
    Type onderzoek                 Bureauonderzoek en IVO verkennende fase
    Datum begin veldonderzoek      27 januari 2023

    Datum eind veldonderzoek       27 januari 2023

    Opdrachtgever                  Brands Bouw BV

    Goedkeuring bevoegde           nog niet beoordeeld
    overheid
    Bevoegde overheid              Gemeente Emmen
    Adviseur namens bevoegde       onbekend
    overheid
    Beheer documentatie            E-depot voor de Nederlandse archeologie
                                   Archief Laagland archeologie BV
                                   Noordelijk Archeologisch Depot (NAD)
    Uitvoerder                     Laagland Archeologie BV
                                   Virulyweg 21F-G
                                   7602 RG Almelo

    Projectleider/opsteller        L.C. Nijdam
    onderzoek

Tabel 1. Objectgegevens.




1.4 HUIDIGE SITUATIE EN TOEKOMSTIG GEBRUIK

Het plangebied ligt momenteel braak. Voorheen was het grotendeels bebouwd. Er
zijn geen historisch waardevolle bouwwerken in het plangebied aanwezig.3 Direct ten
zuiden aan de Molenstraat staat de onderzijde van een molen, die vanaf 2001 in
gebruik is als kantoor. Korenmolens komen al in de regio voor vanaf eind 18e eeuw,
mogelijk eerder.

De milieutechnische condities, huidige en eventuele nieuwe waterpeil zijn in dit
stadium niet bekend. Op basis van het grondgebruik worden bodemverstoringen
verwacht ter plaatse van oude kruipruimten en funderingen.

Op de luchtfoto hieronder is een vierkante kuil te zien in de noordwestzijde van het
plangebied (zie afbeelding 2). Het pand in de zuidwestzijde was ten tijde van het
veldonderzoek op 27 januari 2023 reeds gesloopt.




2
    www.imergis.nl/htm/opentopo800.htm

3
    bron: gemeentelijke monumentenlijst


                                                                                                7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 18 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 19 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 2. Huidige situatie op luchtfoto met de. Bron:pdok.nl




                                                                                             8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 19 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 20 ======================================================================

<pre>    Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                               Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 3. Gewenste toekomstige inrichting.




1.5 GEPLANDE VERSTORING

Langs de Wilhelminastraat en Julianastraat zijn in totaal 88 appartementen voorzien
met daaronder kelders. Tussen deze twee complexen komt in noordzijde een blok
met vijf stadswoningen. Het centrale deel van het terrein wordt ingericht als park.
Naast de bodemverstoring ter plaatse van de kelders en kruipruimten zal
ondergrondse infrastructuur zoals riolering, kabels etc. worden aangelegd (zie
afbeelding 3).



1.6 GEMEENTELIJK BELEID


Het terrein valt binnen ‘facetbestemmingsplan archeologie Emmen’ (vastgesteld
2022-04-28). Archeologie heeft binnen het plangebied een Waarde 4. Bij
bodemingrepen groter dan 1000 m2 en dieper dan 30 cm -mv dient rekening te
worden gehouden met eventuele archeologische waarden (artikel 7).4




4
    www.ruimtelijkeplannen.nl


                                                                                                9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 20 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 21 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




1.7 ONDERZOEKSDOEL


Het uitgevoerde onderzoek behoort tot de eerste fasen in het huidige archeologische
onderzoeksproces (zie bijlage 1). De initiatiefnemer beoogt met het hier uitgevoerde
onderzoek te voldoen aan de gemeentelijke regelgeving omtrent archeologisch
onderzoek. Het bureauonderzoek heeft tot doel een archeologisch
verwachtingsmodel op te stellen aan de hand van bestaande bronnen, en te bepalen
of en zo ja welke delen van het plangebied in aanmerking komen voor
vervolgonderzoek. Het verwachtingsmodel wordt getoetst en zo nodig aangevuld
door middel van een verkennend booronderzoek. Op grond van de resultaten van dit
onderzoek kan worden beoordeeld of en zo ja, welke vorm van vervolgonderzoek
nodig is om de archeologische waarde van het gebied te kunnen vaststellen.




                                                                                         10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 21 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 22 ======================================================================

<pre>     Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                                Emmen. gemeente Emmen (DR)




            2I
HOOFDSTUK



                     NVENTARISATIE

2.1 INLEIDING

In dit hoofdstuk worden de relevante landschappelijke ontwikkeling en huidige
bodemkundige situatie beschreven. Tevens wordt ingegaan op de bekende
archeologische waarden in de omgeving van het plangebied en de historische
situatie. Voor wat betreft de in de tekst genoemde archeologische perioden wordt
verwezen naar bijlage 2.



2.2 LANDSCHAPPELIJKE ONTWIKKELING


Emmen is ontstaan op de Hondsrug, een landschapsvorm ontstaan onder invloed
van de landijsbedekking in het Saalien. Uit de geomorfologische kaart (zie Bijlage 4),
een paleogeografische kaart (zie afbeelding 4) en een hoogtekaart (zie afbeelding 3)
blijkt dat er twee parallelle ruggen of stuwwallen zijn met daartussen een vlakte van
smeltwaterafzettingen.5 Uit de hoogtegegevens blijkt dat het maaiveld in het
plangebied ligt rond 21,5 m +NAP. Op de paleogeografische kaart is te zien dat een
veenmoeras de hoge ruggen omsluit. Het veenmoeras lag niet ver ten zuidoosten
van het plangebied.

Op de bodemkaart ligt het plangebied in de bebouwde kom. Ten westen liggen
loopodzolgronden. In loopodzolgronden wordt moderhumus aangetroffen, een
humusvorm waarin organisch- en mineraal materiaal niet sterk gemengd zijn. Een
loopodzol heeft een matig dikke (< 50 cm) door de mens opgebrachte, donkere
bovengrond. Onder dit door plaggenbemesting ontstane dek ligt het oorspronkelijke
bodemprofiel. Dit is meestal een holtpodzolgrond.6 Of deze grond ook in het
plangebied voorkomt is onwaarschijnlijk, omdat het plangebied geen deel uitmaakte
van een es. Mogelijk dat in het plangebied holtpodzolgronden aanwezig zijn.




5
     Vos e.a. 2018

6
     Boersma 1995


                                                                                             11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 22 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 23 ======================================================================

<pre>    Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                               Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 4. Ligging van het plangebied op het AHN.7




Afbeelding 5. Plangebied op een paleogeografische kaart van 800 na Chr.8




7
    AHN-3 2018-2022

8
    Vos e.a. 2018


                                                                                            12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 23 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 24 ======================================================================

<pre>    Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                               Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 6. Plangebied op de bodemkaart.9

Geologische gezien behoren de smeltwaterafzettingen tot de verspoelde zanden van
tot de Formatie van Boxtel. De hieronder gelegen keileemafzettingen behoren tot het
Laagpakket van Gieten binnen de Formatie van Drenthe.10




2.3 ARCHEOLOGIE

De Honsdrug is bekend om zijn archeologische rijkdom met name van
landbouwgemeenschappen vanaf het Neolithicum tot heden. Ten westen van het
plangebied op de Noordbarger-es zijn talrijke archeologische vondsten gedaan.


2.3.1 BEKENDE ARCHEOLOGISCHE WAARDEN

Bijlage 5 toont de locaties van de bekende archeologische waarden en de
uitgevoerde archeologische onderzoeken in de omgeving van het plangebied.




9
    Alterra 2014

10
     De Mulder 2003


                                                                                            13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 24 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 25 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




2.3.2 WAARNEMINGEN

In het onderzoeksgebied, een straal van 250 meter rondom het plangebied, is nog
geen archeologische vondst of waarneming gedaan.


2.3.3 AMK-TERREINEN

AMK-terreinen ( = Archeologische Monumentenkaart) zijn terreinen waarvan bekend
is dat zich archeologische resten in de grond bevinden. Het archeologisch belang
daarvan is bovendien gewaardeerd. Zo zijn er AMK-terreinen van archeologische
waarde en van hoog, zeer hoog archeologisch belang en wettelijk beschermde AMK-
terreinen van zeer hoog archeologisch belang). Binnen 250 m van het plangebied
liggen geen terreinen met een bekende archeologische waarde.


2.3.4 GEMEENTELIJKE BELEIDSKAART

Op de beleidsadvieskaart van de gemeente Emmen uit ligt het plangebied in zone
Waarde-4.11 Dit zijn gebieden met een middelhoge of hoge archeologische
verwachting op basis van landschapskenmerken (zie Bijlage 3)


2.3.5 EERDER ARCHEOLOGISCH ONDERZOEK

In de omgeving van het plangebied hebben eerder archeologische onderzoeken
plaatsgevonden. De onderzochte locaties liggen ten noorden van het plangebied zijn
afgebeeld in Bijlage 5.

Zaaknummer 4996157100 (direct noord). Hier zijn een bureauonderzoek en
inventariserend veldonderzoek uitgevoerd. De bodem is tot wisselende diepte
geroerd. Een archeologisch vervolgonderzoek werd niet noodzakelijk geacht.12

Zaaknummer 2118493100 (direct noordoost). Op basis van zowel het
bureauonderzoek en het veldonderzoek blijkt dat de bodem geroerd is. Een
vervolgonderzoek werd niet nodig geacht.13

Zaaknummers 2413576100 en 2426000100 (150m ZZO). In een groot deel van het
plangebied is de oorspronkelijke bodem omgewerkt. Alleen in het zuidwesten bevindt
zich een zone waar een (mogelijke) cultuurlaag en een podzol B horizont nog
aanwezig zijn. In deze zone is een proefsleuvenonderzoek geadviseerd.14 Het
aanbevolen proefsleufonderzoek in de zuidwesthoek is niet afgerond of uitgevoerd in
verband met faillissement van het archeologisch bedrijf.




11
     Gemeente Emmen 2013

12
     Osinga en Reinders 2021

13
     Tulp 2006

14
     De Boer 2013


                                                                                         14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 25 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 26 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)


Zaaknummer 2161090100 (175m Z). Een archeologisch bureauonderzoek en
booronderzoek heeft een geroerde bodem aangetoond. Een vervolgonderzoek werd
niet nodig geacht.15

Zaaknummers 4617538100 en 4658540100 (175m ZW). Archeologisch bureau- en
booronderzoek aan de van Schaikweg 6 te Emmen.

Op basis van het intacte bodemprofiel bestaande uit keizand op keileem werd een
archeologisch vervolgonderzoek aanbevolen door middel van proefsleuven.16 Dit
proefsleufonderzoek is uitgevoerd in 2019. Bij het proefsleufonderzoek werd
onverwacht alsnog een sterk geroerde bodem aangetroffen. Een vervolgonderzoek
werd niet aanbevolen.17

Zaaknummer 2027627100 (150m W). Hier heeft in 2003 een noodonderzoek
plaatsgevonden middels proefputten en proefsleuven. Een rapportage is niet
beschikbaar. Het zou gaan om resten uit de bronstijd.



2.4 OUDE KAARTEN EN KORTE HISTORIE


Emmen wordt voor eerst genoemd in 1139. De oorsprong van de naam is niet
bekend. In de 19e eeuw veranderde het gebied rond Emmen van een zuiver
agrarisch gebied in een centrum van de turfwinning.18

Uit oude kaarten blijkt dat het plangebied tot in de 19e eeuw lag in een gebied dat in
gebruik was als woeste grond met verschillende paden. In de directe omgeving
stonden twee korenmolens op korte afstand van elkaar (zie afbeeldingen 7, 8 en 9).
In het zuidoosten bevond zich het Barger meer, dat niet veel later werd drooggelegd.
Een minuutplan van het plangebied is niet beschikbaar, wel van de akkers ten
westen (zie afbeelding 9) waarop wel de twee molens zijn ingetekend. De akkers ten
westen maakten deel uit van de uitgestrekte Noord-Barger es. Uit de veldminuut van
rond 1850 zijn eveneens beide korenmolens ingetekend en lijkt er een pad of een
waterstroompje door het plangebied te lopen (zie afbeelding 10).

Tussen 1900 en 1920 verschijnt de eerste bebouwing langs de Wilhelminastraat en
al vóór 1950 ook langs de Julianastraat. Een korenmolen staat dan ten zuiden langs
de Molenstraat (zie afbeeldingen 11 t/m 13). Na 1950 werd er ook gebouwd op de
achtererven, meer centraal in het huidige plangebied (zie afbeeldingen 14 t/m 16).




15
     Jans 2007

16
     Reinders en Osinga 2018

17
     Knol-Karsten 2019

18
     Van Berkel & Samplonius 2006


                                                                                         15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 26 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 27 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 7. Plangebied op een uitsnede van de Hottingerkaart 1773-1794.19




Afbeelding 8. Uitsnede van de militair topografische kaart van Huguenin 1819-
1829.20




19
     Versfelt 2003
20
     Versfelt en Schroor 2005


                                                                                         16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 27 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 28 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 9. Uitsnede uit de minuutplan 1811-1832 met twee molens.21




Afbeelding 10. Situatie op de veldminuut van rond 1850.22




21
     Kadaster 1811-1832

22
     Bureau Militaire Verkenningen 1850


                                                                                         17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 28 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 29 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 11. Uitsnede uit de militair topografische kaart van 1900.23




Afbeelding 12. Uitsnede uit de topografische kaart van 1920.24




23
     Bureau Militaire Verkenningen 1900
24
     Bureau Militaire Verkenningen 1920


                                                                                         18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 29 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 30 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 13. Uitsnede uit de topografische kaart van 1950.25




Afbeelding 14. Uitsnede uit de topografische kaart van 1970.26




25
     Kadaster 1950

26
     Kadaster 1988


                                                                                         19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 30 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 31 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 15. Plangebied rond 1980.27




Afbeelding 16. Plangebied op een kaart uit 2000.28




27
     Kadaster 1980

28
     Kadaster 2000


                                                                                         20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 31 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 32 ======================================================================

<pre>      Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                                 Emmen. gemeente Emmen (DR)




            3C
HOOFDSTUK



                          ONCLUSIE EN
 VERWACHTINGSMODEL

 3.1 CONCLUSIE

 Het onderzoek is uitgevoerd conform protocol SIKB KNA 4002. Het plangebied is
 gelegen op oostelijk flank van een gestuwde wal op de overgang naar verspoelde
 dekzanden of smeltwaterafzezttingen. Van nature zijn holtpodzolgronden te
 verwachten. Voor 1900 stonden er alleen twee korenmolens in het gebied dat in
 gebruik was als woeste grond met enkele paden nabij het plangebied. Pas na 1900 is
 het gebied bebouwd, eerst langs de Wilhelminastraat en Julianastraat, later ook in
 het centrale deel. Na 2000 is alle bebouwing gesloopt en momenteel ligt het hele
 terrein braak. Binnen 250 m van het plangebied zijn al diverse archeologische
 onderzoeken uitgevoerd. De bodem is in de meeste onderzoeken sterk geroerd en
 met uitzondering van eventuele bronstijd vindplaats (geen rapport) zijn nog geen
 archeologische vondsten in de nabijheid gedaan.



 3.2 VERWACHTINGSMODEL


 In het geval van een intacte bodem heeft het terrein een hoge archeologische
 verwachting voor de periode Neolithicum – Late Middeleeuwen en een middelhoge
 verwachting voor de jagers en verzamelaars uit de periode laat-Paleolithicum –
 Mesolithicum. Deze verwachting hangt samen met de vondsten zoals deze overal op
 de Hondsrug gedaan worden en in het bijzonder op de binnen 500m gelegen
 noordbarger-es. In de directe omgeving zijn echter vooral geroerde bodems
 aanwezig als gevolg van bouw- en sloopwerkzaamheden.

 Eventuele nederzettingen uit de steentijd hebben een omvang van 50 – 200 m2
 (kleine variant) of 200 – 1000 m2 (middelgrote variant). Nederzettingen uit de
 periode bronstijd – late middeleeuwen hebben meestal een omvang tussen 500 –
 2000 m2 (huisplaats) of meer dan 8000 m2 (dorp).29

 Eventuele resten liggen in de top van de natuurlijke ondergrond. De natuurlijke
 bodem wordt hier gevormd door dekzand waarin zich een podzol heeft ontwikkeld.
 Eventuele resten bestaan uit vuursteenstrooiingen (voornamelijk laat Paleolithicum -
 Neolithicum, in mindere mate bronstijd en ijzertijd). Daarnaast kan vanaf het
 Mesolithicum (gefragmenteerd) aardewerk worden verwacht, evenals houtskool,
 verbrande huttenleem en natuursteen. Deze vondstcategorieën bevinden zich aan of
 in het Pleistocene zand, direct onder een bouwvoor. Daarnaast kunnen grondsporen
 worden verwacht. Het gaat daarbij overwegend om paalkuilen, greppels en




 29
            bron: Tol e.a., 2006.

                                                                                              21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 32 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 33 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)


afvalkuilen, begravingen, urenvelden en dergelijke. Deze bevinden zich in de top van
de pleistocene ondergrond en kunnen zich tot op grote diepte uitstrekken.

De kans op bodemverstoring wordt op basis van de voormalige bouw- en sloop
activiteiten op het terrein groot geacht.




                                                                                         22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 33 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 34 ======================================================================

<pre>     Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                                Emmen. gemeente Emmen (DR)




            4V
HOOFDSTUK



                     ELDONDERZOEK

4.1 BESCHRIJVING ONDERZOEKSMETHODIEK


Het veldonderzoek heeft tot doel om meer inzicht te krijgen in de fysische situatie in
het plangebied. Het dient de in het plangebied aanwezige bodems, de mate van
verstoring en de aanwezigheid van potentiële archeologische niveaus met kans op
nederzettingsresten in kaart te brengen. Aan de hand daarvan kan er voor het
plangebied een gespecificeerd verwachtingsmodel worden opgesteld dat
gedetailleerder en nauwkeuriger is dan een verwachtingsmodel dat louter gebaseerd
is op bronnen en globalere bodem- en geomorfologische kaarten.

Voor aanvang van het veldonderzoek is een Plan van Aanpak (PvA) opgesteld30 en
gedeponeerd in Archis3. Het veldonderzoek bestond uit het zetten van acht
verkennende boringen om de bodemopbouw in het plangebied te bepalen.

De boringen zijn uitgevoerd met een Edelmanboor met een diameter van 7 cm tot
maximaal 200 cm -mv. De boorkernen zijn visueel geïnspecteerd op het voorkomen
van archeologische indicatoren. De boringen zijn verdeeld over het terrein
uitgevoerd. Alleen in de het afgegraven deel in de noordwestzijde is geen boring
gezet.

De boringen zijn ingemeten met een GPS met een nauwkeurigheid van 1,0 m. Het
bodemprofiel is beschreven volgens de norm NEN 5104 en ASB. De NAP-
maaiveldhoogtes van de boringen zijn bepaald aan de hand van het AHN-3. De
profielbeschrijvingen zijn opgenomen in Bijlage 7. De boorpuntenkaart met de
posities van de boringen is opgenomen Bijlage 6.



4.2 RESULTATEN: LITHOLOGIE, LITHOGENESE EN
            BODEMONTWIKKELING



In het plangebied zijn onder een laag opgebrachte grond, in zes boringen redelijk
intacte podzolbodems aangetroffen. Alleen in de boringen 2 en 7 is de bodem tot
grotere diepte verstoord.

Onder een geroerde, opgebrachte matig humeuze laag van tenminste 50 cm dik, zijn
resten van podzolbodems aanwezig. In de boringen 3, 4, 5 en 8 zijn onder de
opgebrachte laag AE-horizonten aangetroffen, waarbij lichtgrijze uitgeloogde
zandkorrels een aanwijzing zijn voor het vermengen van de oude E-horizont met de
A-horizont en waarschijnlijk een deel opgebrachte grond. De AE-horizont is derhalve
een geroerde laag.




30
       Nijdam 2022


                                                                                             23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 34 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 35 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)


In de boringen met een AE-horizont bevindt zich een uitgesproken maar over het
algemeen dunne Bh-horizont. In boring 1 zijn brokken van de Bh-horizont
aangetroffen onder een geroerde laag van 60 cm dik en in boring 6 is onder een laag
van 70 cm geroerde grond een dunne Bh-horizont aanwezig. De Bh-horizont gaat
middels een BC-horizont over in de C-horizont in (verspoeld) zand. In boring 2 is
vanaf 160 cm -mv lichtgrijs tot wit zand aanwezig, mogelijk behorende bij de
Formatie van Peelo. De resultaten van het booronderzoek zijn weergegeven in tabel
2.




 Boring      Intacte top        Dikte                       Interpretatie
             dekzand m +        opgebracht/geroerde         bodemopbouw
             NAP en aard        pakket

 1           21,15 (BC)         60                          Weinig geroerd

 2           20,2 (C)           160                         Diep geroerd



 3           20,8 (Bh)          60-65                       Vrijwel intact

 4           21,1 (Bh)          70                          Vrijwel intact

 5           21,0 (Bh)          50-70                       Vrijwel intact

 6           21,1 (Bh)          70                          Vrijwel intact

 7           -                  >150                        Diep verstoord

 8           21,05 (Bh)         85                          Vrijwel intact

Tabel 2. Aard en hoogteligging van de intacte bodem, dikte geroerde pakket en
interpretatie.




4.3 RESULTATEN: ARCHEOLOGIE

Met uitzondering van de grote afgraving in de zuidwesthoek, een boring in de
zuidoosthoek en een boring in de zuidwesthoek is de bodem in het plangebied vrijwel
intact. Er kunnen in het plangebied archeologische resten aanwezig zijn. Eventuele
resten zijn afgedekt door een laag van tenminste 50 cm dik. De aangetroffen vrijwel
intacte podzolbodem sluit de aanwezigheid van oudere akkerlagen in het gebied uit.




                                                                                         24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 35 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 36 ======================================================================

<pre>    Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                               Emmen. gemeente Emmen (DR)




            5C
HOOFDSTUK



                      ONCLUSIE EN
VERWACHTING

In tegenstelling tot de verwachte bodemverstoring is juist een vrij gave
podzolbodem in het grootste deel van het plangebied aangetroffen. De
archeologische middelhoge verwachting voor resten van steentijd vindplaatsen uit de
periode laat-Paleolithicum – Mesolithicum kan blijven staan. De hoge verwachting
voor de aanwezigheid van resten van landbouwsamenlevingen kan, op basis van het
ontbreken van oude akkerlagen, worden bijgesteld naar middelhoog. De zone met
een middelhoge verwachting is weergeven in afbeelding 17. De zones buiten de
blauwe contour in de hoeken van het terrein krijgen een lage verwachting.




Afbeelding 17. Resultaat en verwachtingskaart.




                                                                                            25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 36 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 37 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                             Emmen. gemeente Emmen (DR)




        6S
HOOFDSTUK



                   ELECTIEADVIES

De kans dat in het plangebied archeologische resten aanwezig zijn, wordt
middelhoog geacht. Het wordt aangeraden om in de zone met een middelhoge
archeologische verwachting bodemverstoringen dieper dan 50 cm zoveel mogelijk te
voorkomen. Indien dit niet mogelijk of gewenst is dan wordt aangeraden om een
archeologisch karterend onderzoek uit te voeren naar de aan- of afwezigheid van
archeologisch resten.

Omdat zowel vondstarme als vondstrijke vindplaatsen verwacht worden, wordt
aangeraden om een archeologisch onderzoek uit te voeren door middel van een
karterend proefsleufonderzoek. Voor gravend onderzoek dient een Programma van
Eisen (PvE) te worden opgesteld. Dit PvE dient te worden getoetst door de bevoegde
overheid in dit geval de gemeente Emmen.

De implementatie van dit advies is in handen van de gemeente Emmen.




                                                                                          26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 37 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 38 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)




literatuur



Berkel, G. en K. Samplonius, 2006. Nederlandse plaatsnamen herkomst en historie.
Boersma, J.A.K., 1995. Bodemkunde van Nederland. Universiteit Utrecht, vakgroep
Fysische Geografie.
Bosch, J.H.A.,2008. Archeologische Standaard Boorbeschrijvingsmethode versie 1.1.
Op basis van de Standaard Boorbeschrijvingsmethode versie 5.2. Deltares-rapport
2008-U-R0881/A.
De Boer, A., 2013. Europan 10, Emmen: een bureau- en booronderzoek. Bureau
voor Archeologie Rapport 2013.14.
Jans, J.E.A., 2007. Plangebied Wilhelminastraat te Emmen, gemeente Emmen.
Archeologisch vooronderzoek: een bureau- en inventariserend veldonderzoek. RAAP-
notitie 2282.
Knol-Karsten, T.N., 2019. Proefsleuvenonderzoek Van Schaikweg 6 te Emmen,
gemeente Emmen (DR). MUG-publicatie 2019-06.
Mulder, E.F.J. de., 2003. De ondergrond van Nederland. Groningen.
Nederlands Normalisatie-instituut, 1989. Nederlandse Norm NEN 5104, Classificatie
van onverharde grondmonsters, Nederlands Normalisatie-instituut Delft.
Nijdam, L.C, 2022. Laagland Archeologie Plan van Aanpak IVO-verkennende fase.
Plangebied Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te Emmen.
Osinga, M. en M. Reinders, 2022. Archeologisch onderzoek Julianastraat 2 te
Emmen. Bureauonderzoek en Inventariserend veldonderzoek. GRA-rapport 2021.14.
Reinders, M. en M. Osinga, 2018. Archeologisch onderzoek Van Schaikweg 6 te
Emmen. Bureauonderzoek en Inventariserend Veldonderzoek. GRA-rapport 2018.26.
Tulp. C, 2006. Een Inventariserend Archeologisch Veldonderzoek aan de
Julianastraat te Emmen, gemeente Emmen (Dr.). Steekproef-rapport 2006-05/05.


Archeologische databases/internetbronnen (geraadpleegd januari 2022)
ArchisIII
www.ruimtelijkeplannen.nl
www.topotijdreis.nl

Gebruikte kaarten (geraadpleegd november 2021)
AHN-3 2014-2019. Actueel Hoogtebestand Nederland. Geraadpleegd via www.ahn.nl.
Alterra 2014. Digitale bodemkaart van Nederland 1:50.000. Geraadpleegd via
www.nationaalgeoregister.nl
Alterra 2019. Digitale geomorfologische kaart van Nederland 1:50.000.
Geraadpleegd via www.pdok.nl


Bureau Militaire Verkenningen 1850. TMK Nettekening 1830-1850 (kleur).
Geraadpleegd op https://www.arcgis.com/home.
Bureau Militaire Verkenningen 1870-1950. Militaire Topografische Kaarten van
Nederland schaal 1:25.000. Geraadpleegd op www.topotijdreis.nl.



                                                                                         27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 38 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 39 ======================================================================

<pre> Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                            Emmen. gemeente Emmen (DR)


Kadaster 1950-2010: Topografische kaart van Nederland schaal 1:25.000.
Geraadpleegd op www.topotijdreis.nl.
Versfelt, H.J., 2003. De Hottinger-atlas van Noord- en Oost-Nederland 1773-1794.
Versfelt, H.J. en M. Schroor 2005. De atlas van Huguenin. Militair-topografische
kaarten van Noord-Nederland 1819-1829.
Vos, P., M. van der Meulen, H. Weerts en J. Bazelmans 2018: Atlas van Nederland in
het Holoceen. Landschap en bewoning vanaf de laatste ijstijd tot nu. Amsterdam
(Prometheus).




                                                                                         28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 39 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 40 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                             Emmen. gemeente Emmen (DR)




BIJLAGE 1AMZ-CYCLUS




                                                                                              29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 40 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 41 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                             Emmen. gemeente Emmen (DR)




BIJLAGE 2 ARCHEOLOGISCHE
 PERIODEN




                                                                                              30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 41 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 42 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                             Emmen. gemeente Emmen (DR)




BIJLAGE 3 BELEIDSKAART




                                                                                              31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 42 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 43 ======================================================================

<pre>     Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                                Emmen. gemeente Emmen (DR)




BIJLAGE 4 GEOMORFOLOGISCHE KAART




 t




                                                                                                 32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 43 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 44 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                             Emmen. gemeente Emmen (DR)




BIJLAGE 5 WAARNEMINGEN, AMK-
 TERREINEN EN ONDERZOEKSMELDINGEN




                                                                                              33
</pre>

====================================================================== Einde pagina 44 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 45 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                             Emmen. gemeente Emmen (DR)




BIJLAGE 6BOORPUNTENKAART




                                                                                              34
</pre>

====================================================================== Einde pagina 45 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 46 ======================================================================

<pre>                   Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te
                                              Emmen. gemeente Emmen (DR)




         BIJLAGE 7BOORSTATEN
                 VELDONDERZOEK

                 Boring 1   RD-coördinaten: 256929/533661                        Boring 2   RD-coördinaten: 256937/533636

-mv (m) NAP(m)                                                  -mv (m) NAP(m)
             lithologie kleurbeeld                                           lithologie kleurbeeld
  0     21,8                                                      0     21,8
                                     zand, matig fijn, zwak                                           zand, matig fijn, zwak
                                     siltig, matig humeus,                                            siltig, matig humeus,
                                     donkerbruin/ grijs, zwak                                         donkergrijs, matig
                                     puinhoudend, scherpe                                             puinhoudend, scherpe
  0,25   21,55                       ondergrens, gevlekt/         0,25   21,55                        ondergrens, gevlekt/
                                     verstoord                                                        verstoord, vlekken
                                                                                                      lichtgrijs zand
                                     zand, matig fijn, zwak
                                     siltig, lichtbruin,
  0,5    21,3                        scherpe ondergrens,          0,5    21,3
                                     gevlekt/ verstoord,
                                60   humeuze brokken
                                65
                                     zand, matig fijn, zwak
                                75   siltig, lichtbruin,
  0,75   21,05                                                    0,75   21,05
                                     onscherpe ondergrens, BC
                                     horizont, dekzand
                                                                                                90
                                    zand, matig fijn, zwak
                                    siltig, lichtbruin/                                               zand, matig fijn, zwak
  1      20,8                   100
                                    grijs, C horizont dekzand     1      20,8                         siltig, lichtbruin,
                                                                                                      scherpe ondergrens,
                                                                                                      gevlekt/ verstoord,
                                                                                                      humeuze brokken

                                                                  1,25   20,55




                                                                  1,5    20,3

                                                                                                160
                                                                                                      zand, matig fijn, zwak
                                                                                                      siltig, lichtgrijs/ wit,
                                                                  1,75   20,05                        C horizont, dekzand of F.
                                                                                                      v. Peelo



                                                                                                200
                                                                  2      19,8




                                                                                                                 35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 46 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 47 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te Emmen. gemeente
                                               Emmen (DR)


                 Boring 3   RD-coördinaten: 256905/533638                          Boring 4   RD-coördinaten: 256898/533664

-mv (m) NAP(m)                                                    -mv (m) NAP(m)
             lithologie kleurbeeld                                             lithologie kleurbeeld
  0     21,5                                                        0     21,8
                                      zand, matig fijn, zwak                                            zand, matig fijn, zwak
                                      siltig, matig humeus,                                             siltig, matig humeus,
                                      donkergrijs/ bruin,                                               donkergrijs, scherpe
                                      scherpe ondergrens,                                               ondergrens, gevlekt/
  0,25   21,25                        gevlekt/ verstoord            0,25   21,55                        verstoord

                                      zand, matig fijn, zwak                                            zand, matig fijn s1,
                                      siltig, zwak humeus,                                              matig humeus,
                                      donkergrijs, scherpe                                        45    donkergrijs, scherpe
         21                           ondergrens, gevlekt/                 21,3                         ondergrens, gevlekt/
  0,5                                                               0,5
                                      verstoord, AE, grijze                                             verstoord, AE horizont,
                                60    korrels van E horizont                                            grijze korrels E horizont
                                65
                                70    zand, matig fijn, zwak                                      70    zand, matig fijn, zwak
                                      siltig, lichtbruin, zwak                                          siltig, zwak humeus,
  0,75   20,75                                                      0,75   21,05
                                      roesthoudend, onscherpe                                           donkerbruin, onscherpe
                                      ondergrens, gevlekt/                                        85    ondergrens, Bh horizont,
                                      verstoord, bruine brokken                                         dekzand
                                      van Bh horizont
                                100                                                               100   zand, matig fijn, zwak
  1      20,5                         zand, matig fijn, zwak        1      20,8                         siltig, lichtbruin,
                                      siltig, lichtbruin/                                               onscherpe ondergrens, BC
                                      bruin, C horizont,                                                horizont, dekzand
                                      dekzand                                                     120
                                                                                                        zand, matig fijn, zwak
                                                                                                        siltig, lichtgeel/ grijs,
                                                                                                        C horizont, dekzand


                 Boring 5   RD-coördinaten: 256878/533635                          Boring 6   RD-coördinaten: 256863/533660

-mv (m) NAP(m)                                                    -mv (m) NAP(m)
             lithologie kleurbeeld                                             lithologie kleurbeeld
  0     21,7                                                        0     21,8
                                      zand, matig fijn, zwak                                            zand, matig fijn, zwak
                                      siltig, matig humeus,                                             siltig, grijs/ bruin,
                                      donkergrijs, scherpe                                              zwak puinhoudend, scherpe
                                      ondergrens, gevlekt/                                              ondergrens, gevlekt/
  0,25   21,45                        verstoord                     0,25   21,55                        verstoord

                                      zand, matig fijn, zwak
                                      siltig, matig humeus,
                                      grijs, scherpe
         21,2                   50    ondergrens, AE horizont              21,3
  0,5                                                               0,5
                                      zand, matig fijn, zwak
                                      siltig, matig humeus,
                                70    donkerbruin, onscherpe                                      70
                                      ondergrens, Bh horizont,
  0,75   20,95                  75
                                                                    0,75   21,05                  75    zand, matig fijn, zwak
                                      dekzand
                                                                                                        siltig, matig humeus,
                                85
                                    zand, matig fijn, zwak
                                                                                                  85    donkerbruin, onscherpe
                                    siltig, lichtbruin,                                                 ondergrens, Bh horizont,
                                    onscherpe ondergrens, BC                                            dekzand
                                100                                                               100
  1      20,7                       horizont, dekzand               1      20,8
                                                                                                        zand, matig fijn, zwak
                                      zand, matig fijn, zwak                                            siltig, lichtbruin,
                                      siltig, lichtbruin/                                               onscherpe ondergrens, BC
                                      grijs, C horizont,                                                horizont, dekzand
                                      dekzand
                                                                                                        zand, matig fijn, zwak
                                                                                                        siltig, lichtbruin/
                                                                                                        grijs, C horizont,
                                                                                                        dekzand




                                                                                                                         36
</pre>

====================================================================== Einde pagina 47 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 48 ======================================================================

<pre>  Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te Emmen. gemeente
                                               Emmen (DR)


                 Boring 7   RD-coördinaten: 256859/533632                       Boring 8   RD-coördinaten: 256908/533682

-mv (m) NAP(m)                                                 -mv (m) NAP(m)
             lithologie kleurbeeld                                          lithologie kleurbeeld
  0     21,6                                                     0     21,9
                                      zand, matig fijn, zwak                                        zand, matig fijn, zwak
                                      siltig, zwak humeus,                                          siltig, lichtgrijs,
                                      donkergrijs, zwak                                             scherpe ondergrens,
                                      puinhoudend, scherpe                                          opgebracht
  0,25   21,35                        ondergrens, gevlekt/       0,25   21,65
                                      verstoord, gestaakt                                           zand, matig fijn, zwak
                                                                                                    siltig, matig humeus,
                                                                                                    donkergrijs, scherpe
                                                                                                    ondergrens, gevlekt/
                                                                                               50   verstoord
  0,5    21,1                                                    0,5    21,4
                                                                                                    zand, matig fijn, zwak
                                                                                                    siltig, matig humeus,
                                                                                                    donkergrijs, scherpe
                                                                                                    ondergrens, gevlekt/
  0,75   20,85                                                   0,75   21,15                       verstoord, grijze korrels
                                                                                               80
                                                                                               85   AE

                                                                                                   zand, matig fijn, zwak
                                                                                               95
                                                                                                   siltig, matig humeus,
  1      20,6                                                    1      20,9                       donkerbruin, onscherpe
                                                                                                   ondergrens, Bh horizont,
                                                                                               115 dekzand
                                                                                                   zand, matig fijn, zwak
  1,25   20,35                                                   1,25   20,65                      siltig, bruin, onscherpe
                                                                                               130
                                                                                                   ondergrens, BC horizont,
                                                                                                   dekzand
                                                                                                    zand, matig fijn, zwak
  1,5    20,1                   150                                                                 siltig, lichtbruin/
                                                                                                    grijs, C horizont dekzand




                                                                                                                   37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 48 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 49 ======================================================================

<pre>38
</pre>

====================================================================== Einde pagina 49 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 50 ======================================================================

<pre>    Laagland Archeologie Rapport 1188




  Inventariserend veldonderzoek -
            proefsleuven

Brandstoflocatie, Emmen
gemeente Emmen (DR).




                 augustus 2023
               Versie 2 (concept)
                In opdracht van:
            Brands Bouwontwikkeling
</pre>

====================================================================== Einde pagina 50 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 51 ======================================================================

<pre>                                                                                             V3
7 Colofon

 Laagland Archeologie Rapport 1188

 Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen,
 gemeente Emmen (DR)


 Auteur: Iris Roozen-Keurhorst



 In opdracht van: Brands Bouwontwikkeling




 Foto’s en tekeningen: Laagland Archeologie

 status rapport: concept



 Controle: Hans Oude Rengerink




 Autorisatie: Hans Oude Rengerink



 ISSN 2468-4759

 Laagland Archeologie BV
 Virulyweg 21F-G
 7602 RG Almelo

 Tel 06 - 49 88 34 03

 E-mail: info@laaglandarcheologie.nl
 KvK-Nummer: 75251876

 © Laagland Archeologie BV, Almelo, augustus 2023




  Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt worden door
  middel van druk, fotokopie of op welke wijze dan ook zonder voorafgaande schriftelijke
  toestemming van de uitgevers. Laagland Archeologie BV aanvaardt geen aansprakelijkheid
  voor eventuele schade voortvloeiend uit de toepassing van de adviezen of het gebruik van
  de resultaten van dit onderzoek.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 51 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 52 ======================================================================

<pre>Samenvatting

Laagland Archeologie heeft op 15 en 16 augustus een Inventariserend veldonderzoek -
proefsleuven uitgevoerd aan de Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR). Op
het terrein is eerder archeologisch onderzoek uitgevoerd. Onder een geroerde laag van
tenminste 50 cm dik zijn in zes van de acht boringen grotendeels intacte podzolbodems
aangetroffen. Resten van een E- horizont zijn aangetroffen in een verploegde laag,
waaronder Bh-horizonten bewaard zijn gebleven. De kans dat nog archeologische resten
in het plangebied aanwezig zijn, wordt middelhoog geacht.

Op basis van dit onderzoek is door het bevoegd gezag besloten dat er een aanvullend
onderzoek dient plaats te vinden in de vorm van een Inventariserend veldonderzoek –
proefsleuven.

Het onderzoek had tot doel om vast te stellen of er zich in het onderzoeksgebied
archeologische vindplaatsen bevinden die bij een niet aangepaste uitvoering van de
plannen bedreigd kunnen worden. Daarnaast heeft het proefsleuvenonderzoek het doel
om de archeologische verwachting te toetsen en een eventueel archeologische
vindplaatsen te waarderen. Op basis van de waardering kan de behoudenswaardigheid
van de vindplaats binnen het plangebied worden vastgesteld. En diende antwoord te
geven op de in het PvE opgestelde onderzoeksvragen.

Tijdens het proefsleuvenonderzoek bleek de bodemopbouw (met uitzondering in
proefsleuf 6) grotendeels intact te zijn. De bodemopbouw was wisselend maar bestond in
proefsleuf 1 en 5 uit een ophogingspakket met in proefsleuf 1 hieronder een B- en BC-
horizont. In proefsleuf 5 lag het ophoginspakket direct op de C-horizont. In proefsleuf 2
was er geen sprake van een ophogingspakket maar van een verploegde AE-horizont
waaronder een B- en BC-horizont aanwezig waren, met daaronder een C-horizont. In
proefsleuf 3 en 4 was onder de ophogingslaag een ontginningslaag aanwezig die
karakteristiek is voor ontgonnen heide gebieden. In proefsleuf 4 was ook een brandlaag
aanwezig. Mogelijk kan deze gekoppeld worden aan het afbranden van de molen die
direct buiten het plangebied staat.

Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn in totaal 100 spoornummers uitgedeeld. Deze
bestaan hoofdzakelijk uit paalsporen en kuilen. De paalkuilen vormde enkele clusters
waaronder twee iets gebogen rijen. De vulling van deze paalkuilen waren zeer vondstarm
een enkel fragment modern vensterglas geeft aan dat deze sporen waarschijnlijk uit de
19e of 20e eeuw dateren. De kuilen bevatte daarentegen vaak gevuld met veel
vondstmateriaal. Dit materiaal bestond uit beugelflessen en kogelflessen die in het einde
van de 19e tot begin van de 20e eeuw gedateerd kunnen worden. Daarnaast bevatte
deze kuilen veel Europees porselein en industrieel witgoed met daarnaast metaal
waaronder schroot, koperdraden maar ook fragmenten papier. Dit geeft aan dat deze
sporen voornamelijk uit de 20e eeuw dateren.

Op basis van de bevindingen uit het proefsleuvenonderzoek kan gesteld worden dat er
een archeologische vindplaats aanwezig is die dateert vanaf het einde van de 19 e tot in de
de 20e eeuw. Echter gezien de waardering van deze vindplaats is deze niet
behoudenswaardig. Het advies is daarom om geen verder archeologisch onderzoek meer
uit te voeren en het gehele plangebied vrij te geven voor de voorgenomen ontwikkeling.
Dit advies dient te worden beoordeeld door de archeologisch adviseur namens de
gemeente die op basis van dit advies een selectiebesluit dient te nemen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 52 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 53 ======================================================================

<pre>Samenvatting _____________________________________________ 3
1 Inleiding _______________________________________________ 5
    1.1     Aanleiding onderzoek ______________________________________________ 5
    1.2     Afbakening onderzoeksgebied _______________________________________ 6
    1.3     Administratieve gegevens ___________________________________________ 7

2   Voorgaand onderzoek en verwachting ________________________ 8
    2.1     Resultaten voorgaand onderzoek _____________________________________ 8
    2.2     Archeologische verwachting ________________________________________ 10
    2.3     Selectiebesluit___________________________________________________ 11

3   Doel van het onderzoek __________________________________ 12
    3.1     Doel van het onderzoek en motivatie _________________________________ 12
    3.2     Onderzoeksvragen uit het PvE ______________________________________ 12

4   Methoden _____________________________________________ 13
    4.1     Onderzoeksmethodiek ____________________________________________ 13

5 Landschap en bodem _____________________________________ 15
    5.1     Geologie en geomorfologie _________________________________________ 15

6 Archeologie ____________________________________________ 19
    6.1     Sporen en structuren _____________________________________________ 19
    6.1.1     Paalsporen ___________________________________________________ 19
    6.1.2     Kuilen _______________________________________________________ 22
    6.1.3     Waterputten __________________________________________________ 24
    6.1.4     Greppel ______________________________________________________ 24
    6.2     Vondsten_______________________________________________________ 24
    6.2.1     Keramiek_____________________________________________________ 25
    6.2.2     glas _________________________________________________________ 29
    6.2.3     Metaal _______________________________________________________ 30
    6.2.4     Kunststof_____________________________________________________ 31
    6.2.5     Dierlijk bot ___________________________________________________ 32
    6.2.6     Steen _______________________________________________________ 32
    6.3     Synthese _______________________________________________________ 32

7 Onderzoeksvragen en conclusie ____________________________ 34
8 Waardering ____________________________________________ 36
9 Selectieadvies __________________________________________ 40
Literatuur en bronnen ______________________________________ 41
BIJLAGE 1 AMZ-cyclus _____________________________________ 43
BIJLAGE 2 Archeologische perioden __________________________ 44
BIJLAGE 3 Sporenlijst _____________________________________ 45
BIJLAGE 4 Vondstenlijst ___________________________________ 50
BIJLAGE 5 Profielen en coupetekeningen ______________________ 54
BIJLAGE 6 Opgravingsvlakken; Puttenoverzicht met alle sporen ____ 56
</pre>

====================================================================== Einde pagina 53 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 54 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




            1I
HOOFDSTUK




                    NLEIDING

1.1 AANLEIDING ONDERZOEK

De aanleiding voor het onderzoek vormt de geplande ontwikkeling van een
appartementencomplex in een gebied tussen de Wilhelminastraat, Julianastraat en
Molenstraat te Emmen, gemeente Emmen (DR) (zie Afbeelding 1). Op het terrein is in
januari 2023 een verkennend booronderzoek uitgevoerd.1 Op basis van dit onderzoek is
door het bevoegd gezag besloten dat er een aanvullend onderzoek dient plaats te vinden
in de vorm van een Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven.

Omdat zowel vondstarme als vondstrijke vindplaatsen verwacht worden, wordt
aangeraden om een archeologisch onderzoek uit te voeren door middel van een karterend
proefsleufonderzoek.

Het doel van de opdrachtgever is te voldoen aan de eisen en randvoorwaarden ten
aanzien van het aspect archeologie, die gesteld worden in het bestemmingsplan/de
verstrekte omgevingsvergunning. De opdrachtgever heeft geen aanvullende wensen
kenbaar gemaakt.




Afbeelding 1. Geplande nieuwbouw.

1
     Nijdam 2023.

                                                                                              5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 54 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 55 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




1.2 AFBAKENING ONDERZOEKSGEBIED

Het plangebied betreft de Brandstoflocatie in Emmen, gemeente Emmen (DR) (zie
Afbeelding 2). Het terrein ligt momenteel braak (voorheen was het grotendeels bebouwd
zie onderstaande afbeeldingen) en heeft een omvang van 7154 m2.




Afbeelding 2. Contour van het plangebied (dikke rode lijn).




Afbeelding 3. Het plangebied op de luchtfoto.

                                                                                           6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 55 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 56 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




1.3 ADMINISTRATIEVE GEGEVENS

    ADMINISTRATIEVE GEGEVENS
    Provincie                           Drenthe

    Gemeente                            Emmen
    Plaats                              Emmen
    Toponiem                            Brandstoflocatie
    Kadastrale                          EMNOO-F-17834
    perceelnummer(s)2
    Laagland Archeologie                EMBR231
    projectnummer
    Uitvoeringsperiode per              1. Voorbereiding: Week 32
    deelproces                          2: Veldwerk: 15 en 16 augustus
                                        3: Uitwerking: Week 33 t/m
                                        4. Deponering: Na goedkeuring definitief
                                        rapport
    Datum                               29-08-2023
    conceptrapportage
    Datum definitief
    rapport
    XY-coördinaten                      256851/533694
                                        256918/533704
                                        256948/533624
                                        256847/433616
    Kaartblad                           17H
    Oppervlakte/lengte                  7154 m2
    plangebied
    Datering                            NTL
    Complextype                         bewoning (inclusief verdediging)
    Onderzoeksmeldingsnr                5452389100
    AMK-terrein                         n.v.t.
    Vondstmeldingsnr.                   n.v.t.
    Type onderzoek                      Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven
    Opdrachtgever                       Brands Bouwontwikkeling
                                        contactpersoon: H.J. Siersema
    Bevoegde overheid                   Gemeente Emmen
    Goedkeuring
    bevoegde overheid
    Adviseur namens                     O. Satijn
    bevoegde overheid
    Beheer documentatie                 E-depot voor de Nederlandse Archeologie
                                        Archief Laagland archeologie BV
                                        Noordelijk Archeologisch Depot (NAD)
    Uitvoerder                          Laagland Archeologie BV
                                        Virulyweg 21F-G
                                        7602 RG Almelo
                                        06 - 49 88 34 03
    Projectleider                       Hans Oude Rengerink
                                        Hans.ouderengerink@laaglandarcheologie.nl
Tabel 1. Objectgegevens.



2
    kadastralekaart.com

                                                                                              7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 56 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 57 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




            2V
HOOFDSTUK




                      OORGAAND ONDERZOEK
EN VERWACHTING



2.1 RESULTATEN VOORGAAND ONDERZOEK3

Voor het plangebied is in 2023 al een bureauonderzoek en een inventariserend
veldonderzoek door middel van verkennende boringen uitgevoerd. Hieronder worden
beknopt de resultaten van dit onderzoek beschreven.

Bodem en geomorfologie
Op basis van het bureauonderzoek is bekend dat Emmen is ontstaan op de Hondsrug, een
landschapsvorm ontstaan onder invloed van de landijsbedekking in het Saalien. Uit de
geomorfologische kaart, paleogeografische kaart en de hoogte kaart blijkt dat er twee
parallelle ruggen of stuwwallen zijn met daartussen een vlakte van
smeltwaterafzettingen. Uit de hoogtegegevens blijkt dat het maaiveld in het plangebied
ligt rond 21,5 m +NAP. Op de paleogeografische kaart is te zien dat een veenmoeras de
hoge ruggen omsluit. Het veenmoeras lag niet ver ten zuidoosten van het plangebied.

Geologische gezien behoren de smeltwaterafzettingen tot de verspoelde zanden van tot
de Formatie van Boxtel. De hieronder gelegen keileemafzettingen behoren tot het
Laagpakket van Gieten binnen de Formatie van Drenthe.

Op de bodemkaart is het plangebied niet gekarteerd vanwege de ligging binnen de
bebouwde kom. Ten westen liggen loopodzolgronden. In loopodzolgronden wordt
moderhumus aangetroffen, een humusvorm waarin organisch- en mineraal materiaal niet
sterk gemengd zijn. Een loopodzol heeft een matig dikke (< 50 cm) door de mens
opgebrachte, donkere bovengrond. Onder dit door plaggenbemesting ontstane dek ligt
nog een deel van het oorspronkelijke bodemprofiel. Dit is meestal een holtpodzolgrond.
Of deze grond ook in het plangebied voorkomt is onwaarschijnlijk, omdat het plangebied
geen deel uitmaakte van een es. Mogelijk dat in het plangebied holtpodzolgronden
aanwezig zijn geweest.

Tijdens het booronderzoek zijn onder een laag met opgebrachte grond in zes boringen
redelijk intacte podzolbodems aangetroffen. Alleen in boring 2 en 7 is de bodem tot
grotere diepte verstoord (zie Afbeelding 4). Onder een geroerde, opgebrachte matig
humeuze laag van tenminste 50 cm dik, zijn resten van podzolbodems aanwezig. In de
boringen 3, 4, 5 en 8 zijn onder de opgebrachte laag AE-horizonten aangetroffen, waarbij
lichtgrijze uitgeloogde zandkorrels een aanwijzing zijn voor het vermengen van de oude
E-horizont met de A-horizont en waarschijnlijk een deel opgebrachte grond. De AE-
horizont is derhalve een geroerde laag. In de boringen met een AE-horizont bevindt zich
een uitgesproken maar over het algemeen dunne Bh-horizont. In boring 1 zijn brokken
van de Bh-horizont aangetroffen onder een geroerde laag van 60 cm dik en in boring 6 is
onder een laag van 70 cm geroerde grond een dunne Bh-horizont aanwezig. De Bh-

3
    Deze tekst is grotendeels afkomstig Nijdam 2023 en Hendriks & Oude Rengerink 2023.

                                                                                              8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 57 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 58 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




horizont gaat middels een BC- horizont over in de C-horizont in (verspoeld) zand. In
boring 2 is vanaf 160 cm -mv lichtgrijs tot wit zand aanwezig, mogelijk behorende bij de
Formatie van Peelo.




Afbeelding 4. Boorpunten kaart met interpretatie.


Archeologie en historie
Emmen wordt voor eerst genoemd in 1139. De oorsprong van de naam is niet bekend. In
de 19e eeuw veranderde het gebied rond Emmen van een zuiver agrarisch gebied in een
centrum van de turfwinning.4

Voor 1900 stonden er alleen twee korenmolens in het gebied dat in gebruik was als
woeste grond met enkele paden nabij het plangebied. Direct ten zuiden van het
plangebied bevindt zich een van deze korenmolens. Deze molen is gebouwd in 1856. In
1889 is deze molen afgebrand, waarna deze een jaar later is herbouwd. In 1900 werd de
molen slachtoffer van een blikseminslag, waarna het dak en het houten gedeelte van de
molen wederom afbrandde. De molen is vervolgens niet meer herbouwd, maar het stenen
onderstel is altijd blijven staan.5 Tegenwoordig is de molen niet meer als molen in
gebruik, maar omgeven door bebouwing. Pas na 1900 is het gebied bebouwd, eerst langs
de Wilhelminastraat en Julianastraat, later ook in het centrale deel. Na 2000 is alle
bebouwing gesloopt en momenteel ligt het hele terrein braak. Binnen 250 meter van het
plangebied zijn al diverse archeologische onderzoeken uitgevoerd. De bodem is in de
meeste onderzoeken sterk geroerd en met uitzondering van een eventuele bronstijd
vindplaats (geen rapport) zijn nog geen archeologische vondsten in de nabijheid gedaan.




4
    Van Berkel & Samplonius 2006
5
    www.allemolens.nl en www.molendatabase.org

                                                                                              9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 58 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 59 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




De aangetroffen vrijwel intacte podzolbodem tijdens het booronderzoek sluit de
aanwezigheid van oudere akkerlagen in het gebied vrijwel uit.6




2.2 ARCHEOLOGISCHE VERWACHTING

Op basis van het voorgaande onderzoek is er in het PvE een gespecificeerde
archeologische verwachting opgesteld.

Datering
Vooralsnog wordt er rekening gehouden met een brede archeologische verwachting. Dat
betekent dat er vindplaatsen aanwezig kunnen zijn uit alle archeologische perioden.

Complextype
Vooralsnog wordt er rekening gehouden met een brede archeologische verwachting. Dat
betekend dat er een groot aantal complextype voorkunnen komen.

Omvang
In deze fase van het onderzoek kan de omvang nog niet worden vastgesteld.

Diepteligging
Op basis van het verkennende booronderzoek bevindt de intacte bodem zich onder een
recent verstoord pakket van 45 – 60 cm. Sporen tekenen zich af in de BC- of C-horizont.
Deze BC-horizont ligt op ca. 75-85 cm -mv.

Gaafheid en conservering
De gaafheid van eventuele vindplaatsen kan variëren als gevolg van de wisselende
diepten van eventuele bodemverstoringen.

In geval van vindplaatsen uit de late prehistorie ligt de archeologische waarde in de mate
waarin grondsporen nog grotendeels intact zijn en in het horizontale vlak nog samenhang
vertonen.

Indien in de resterende B-, BC- of C-horizonten nog sporen leesbaar zijn, mogen
dergelijke vindplaatsen nog als ‘gaaf’ beschouwd worden.

Meestal is alleen in oude, opgevulde laagten en in diepe sporen zoals waterputten
vanwege de natte condities sprake van redelijke conservatieomstandigheden. Mogelijk
zijn in het onderzoeksgebied nog waterputten of –kuilen aanwezig, al dan niet met houten
putconstructies (kistwerk, vlechtwerk of holle boomstammen).

Locatie
Een vindplaats kan zich binnen het gehele plangebied bevinden of zich daar buiten nog
uitstrekken.

Uiterlijke kenmerken
Diepere grondsporen uit de periode Neolithicum – Nieuwe tijd zoals nederzettingen,
boerderijen, greppels en putten/kuilen kunnen plaatselijk in de intacte top van de C-
horizont nog intact zijn.

Mogelijke verstoringen
Vanwege de hoge verwachting van werd aanbevolen nader archeologisch
vervolgonderzoek uit te voeren door middel van een Inventariserend veldonderzoek -
proefsleuven.




6
    Nijdam 2023, 24.

                                                                                             10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 59 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 60 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




2.3 SELECTIEBESLUIT

Op basis van de bevindingen van het voorgaande onderzoek is geadviseerd om
aanvullend archeologisch onderzoek uit te voeren. Omdat zowel vondstarme als
vondstrijke vindplaatsen verwacht worden, wordt aangeraden om een archeologisch
onderzoek uit te voeren door middel van een karterend proefsleufonderzoek.




Afbeelding 5. Advieskaart uit het vooronderzoek. Bron: Nijdam 2023.




                                                                                          11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 60 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 61 ======================================================================

<pre>   Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




            3D
HOOFDSTUK




                     OEL VAN HET ONDERZOEK



3.1 DOEL VAN HET ONDERZOEK EN MOTIVATIE

Het doel van de archeologische proefsleuvenonderzoek is om vast te stellen of er zich in
het onderzoeksgebied archeologische vindplaatsen bevinden die bij een niet aangepaste
uitvoering van de plannen bedreigd kunnen worden. Daarnaast heeft het
proefsleuvenonderzoek het doel om de archeologische verwachting te toetsen en een
eventueel archeologische vindplaatsen te waarderen. Op basis van de waardering kan de
behoudenswaardigheid van de vindplaats binnen het plangebied worden vastgesteld.

Conform het Programma van Eisen (PvE; Hendriks & Oude Rengerink, 2023) diende het
archeologisch proefsleuvenonderzoek antwoord te geven op de volgende
onderzoeksvragen:




3.2 ONDERZOEKSVRAGEN UIT HET PVE



1. Zijn er in het onderzoeksgebied vindplaatsen met archeologische sporen en resten
aanwezig?
2. Wat is de aard (complextype), omvang en fysieke kwaliteit daarvan?
3. Uit welke periode dateren deze?
4. Waar bevinden deze resten zich (horizontaal en verticaal)?
5. Wat is de bodemkundige opbouw en hoe intact is deze?
6. Wat is de waardestelling middels de KNA-waarderingscriteria? Is de vindplaats
behoudenswaardig?




                                                                                            12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 61 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 62 ======================================================================

<pre>  Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




            4M
HOOFDSTUK




                     ETHODEN



4.1 ONDERZOEKSMETHODIEK

Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn er zes proefsleuven aangelegd. In Afbeelding 7
staat het puttenplan volgens het PvE aangegeven. Door de aanwezigheid van enkele
kabels en leidingen zijn proefsleuf 2 en 4 enkele meters verschoven. Door verschillende
obstakels moesten de proefsleuven 1, 5 en 6 worden verschoven (zie Afbeelding 8). Hier
is te zien dat proefsleuf 1 en 6 richting het noorden zijn verschoven. Proefsleuf 5 moest
een kwartslag gedraaid worden om achterlangs een materiaalopslag van een civiel
aannemer aangelegd te kunnen worden (zie Afbeelding 6).

De proefsleuven zijn aangelegd met behulp van een graafmachine met een gladde bak. Er
is laagsgewijs verdiept tot het beoogde archeologische niveau. Alle sporen zijn met
behulp van een GPS digitaal ingemeten in het Rijksdriehoek stelsel (RD).

Rondom de put is om de drie meter de maaiveldhoogte opgemeten en in de put is om de
drie meter de vlakhoogte ingemeten. Een selectie van de archeologische sporen zijn
handmatig gecoupeerd, gedocumenteerd en afgewerkt.




Afbeelding 6. Terreinomstandigheden bij aanvang van het veldonderzoek.




                                                                                           13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 62 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 63 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 7. Puttenplan volgens het PvE.




Afbeelding 8. Overzicht geplande en aangelegde proefsleuven.


                                                                                          14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 63 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 64 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




   5L             ANDSCHAP EN BODEM

5.1 GEOLOGIE EN GEOMORFOLOGIE

Tijdens het onderzoek zijn er in iedere proefsleuf twee profielkolommen gedocumenteerd.
De bodemopbouw varieerde per proefsleuf. In proefsleuf 1 bestond de bodem uit een
recent geroerde laag met hieronder een ophogingslaag (s1001). Deze ophogingslaag
bestond uit matig fijn, zwak siltig, donkergrijsbruin gevlekt zand met brokjes zandsteen
en steenkool. Onder deze ophogingslaag was in profiel 101 een restant van een B-
horizont aanwezig. Deze B-horizont (s1040) bestond uit zeer fijn donkerbruinoranje
ijzerhoudend zand. Onder de B-horizont (in profiel 101) en onder de ophogingslaag in
profiel 102 was een BC-horizont (s1045) aanwezig. Deze bestond uit zeer fijn lichtbruin
oranje iets ijzerhoudend zand. Hieronder was de C-horizont (s1050) aanwezig. Deze
bestond uit zeer fijn licht grijsgeel dekzand.




Afbeelding 9. Profielfoto van profiel 101.

                                                                                          15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 64 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 65 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




In proefsleuf 2 bestond de bodemopbouw uit een recent verstoorde laag met daaronder
een geploegde AE-horizont (s2020). Deze bestond uit matigfijn donkerbruingrijs en licht
grijs matig humeus zand. Hieronder was een B-horizont (s2040) en BC-horizont (s2045)
aanwezig die gelijk waren aan de B- en BC- horizont in proefsleuf 1. Hieronder was de C-
horizont (s2050) aanwezig. Deze bestond uit zeer fijn geel dekzand met enkele
ijzervlekken.




Afbeelding 10. Profielfoto van profiel 202.

In proefsleuf 3 bestaat de bodemopbouw uit een bouwvoor waarvan in profiel 302 de
bovenste 30 cm recentelijk was verstoord. De bouwvoor bestaat zeer fijn donkergrijs tot
donkerbruingrijs zwart matig humeus zand. Deze bouwvoor bestond uit meerdere lagen
en had een totale dikte van 30 tot 50 cm. Hieronder werd een ontginningslaag (s3030 en
s3031) aangetroffen. Deze laag bestond uit zeer fijn grijs en bruin gevlekt humeus zand
met humusbrokken en brokken A- E, B en C-horizont. Dit is een typerende laag die
voorkomt in ontgonnen heidegebieden. Wanneer het heide gebied op deze locatie precies
is ontgonnen is nog niet noodzakelijk.




                                                                                          16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 65 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 66 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 11. Profielfoto van profiel 302.


In proefsleuf 4 bestond de bodemopbouw uit een recent geroerde laag met hieronder een
brandlaag (s4024). Deze laag bestond uit zeer fijn zwart zand met veel houtskool en
steenkool. Hieronder was een ophogingslaag aanwezig die bestond uit één (s4025) of
meerdere (s4022, s4023, s4025 en s4026) lagen. Deze lagen varieerden van geeloranje
tot donkerbruingrijs van kleur en bestonden uit zeer fijn tot matig grof zand. Onder dit
pakket met ophogingslagen was de ontginningslaag (s4031) aanwezig. Deze bestond uit
zeer fijn lichtgrijs en bruinoranje gevlekt zand met brokken B- en C-horizont. Hieronder
was de C-horizont (s4050) aanwezig. Ook deze C-horizont bestond uit geeloranje dekzand
met enkele ijzervlekken.




                                                                                          17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 66 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 67 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 12. Profielfoto van profiel 402.

In de proefsleuven 5 en 6 was een gedeelte van de bodemopbouw tot in de C-horizont
verstoord. In profiel 602 was de bodem tot in de C-horizont verstoord. In de profielen
501, 502 en 601 bestond de bodemopbouw uit een recent verstoorde bovenlaag met
hieronder een ophogingspakket met meerdere lagen. Deze lagen bestonden uit matig fijn
donkergrijs tot bruingrijs gevlekt zwak humeus zand met enkele spikkels roodbakkende
baksteen, spikkels houtskool en steenkool. Hieronder was de C-horizont (s5050 en
s6050) aanwezig die bestond uit zeer fijn geel dekzand.




                                                                                          18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 67 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 68 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




   6A              RCHEOLOGIE

6.1 SPOREN EN STRUCTUREN

Tijdens het onderzoek zijn er in totaal 100 spoornummers uitgedeeld (s1 t/m s100).
Naast deze 100 sporen waren er nog verschillende recente verstoringen die onder een
overkoepelden spoornummer voor recente verstoringen (s999). Alle waren zichtbaar in de
top van de C-horizont.

In de tabel hieronder is een overzicht te zien met het aantal sporen per spoor
interpretatie. Hier is te zien dat de grootste groep sporen de paalsporen zijn.

Spoor interpretatie      Aantal
Greppel                  1
Kuil                     28
Muuruitbraak             1
Paalkuil                 58
Waterput                 2
Verstoring natuurlijk    1
Verstoring recent       9
Tabel 2. Overzicht aangetroffen sporen.



6.1.1 PAALSPOREN

Tijdens het veldwerk werden er twee concentraties met palen welke een rij leken te
vormen aangetroffen in proefsleuf 3 en 4 (zie Afbeelding 14 en Afbeelding 16). Of deze
spoorconcentraties ook als paalsporen geïnterpreteerd moeten worden is onduidelijk.

In proefsleuf 3 bestond dit sporencluster uit de spoornummers s19 t/m s21 en s23 t/m
s33. Binnen dit cluster is een palenrij herkend die bestaat uit de paalsporen s19 t/m s21,
s23 t/m s25, s28 en s32. Deze sporen waren opgevuld met (donker)grijs en (geel)bruin
tot geelwit gevlekt zeer fijn zwak humeus zand. In enkele van deze paalsporen waren
restanten van een houten paal nog zichtbaar. In de coupe van paalspoor s21 is dit
duidelijk zichtbaar (zie Afbeelding 13). Het paalspoor s21 bestond uit een donkergrijze en
geelbruin gevlekte nazak met rechts daarvan een houtenpaal van nog intact hout. Aan
weerszijde van de houtenpaal is een insteek zichtbaar opgevuld met grijs en geelbruin
gevlekt zand.

Gezien de slechte conserverende omstandigheden van de smeltwaterafzettingen binnen
het plangebied wijst dit er op de deze paalsporen relatief jong zijn. De aangetroffen
vondsten (v8) in spoor 24 onderschrijven deze aanname. In het paalspoor s24 zijn een
fragment van een industrieel bord en een fragment glas aangetroffen. Beide artefacten
wijzen op een datering in de 19e tot eerste helft 20e eeuw.




                                                                                          19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 68 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 69 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 13. Coupefoto van paalspoor s34 (links) en s21 (rechts).


De overige paalsporen in proefsleuf 3 waren opgevuld met (donker) grijs bruin tot geel
gevlekt zeer fijn en zwak humeus zand. In deze paalsporen zijn geen vondsten
aangetroffen op basis waarvan deze gedateerd konden worden. Gezien de
overeenkomsten in de vulling en de scherpe begrenzing van de sporen lijkt een datering
in de Nieuwe tijd zeer aannemelijk.




Afbeelding 14. Het cluster paalsporen uit proefsleuf 3 die samen een palenrij lijken te
vormen.

In proefsleuf 4 is een cluster paalsporen aangetroffen die bestonden uit s39 t/m s45, s47
t/m/ s49 en s51 t/m s53 (zie Afbeelding 16). Hier lijken de paalsporen s40, s42 t/m s45,
s47 t/m s49, s52 en s53 een ligt gebogen palenrij te vormen. Deze paalsporen waren
opgevuld met donker grijs en bruingrijs zeer fijn zand. In paalspoor s zijn enkele spikkels
roodbakkende baksteen aangetroffen en in paalsporen s45, s46 en s52 zijn enkele
spikkels steenkool aangetroffen. Op basis hiervan kunnen deze paalsporen in de Nieuwe


                                                                                          20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 69 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 70 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




tijd worden gedateerd. Op basis van de overeenkomsten in de vulling en de scherpe
begrenzing is het aannemelijk dat de overige paalsporen ook in de Nieuwe tijd gedateerd
kunnen worden.




Afbeelding 15. Coupefoto van paalspoor s48.




Afbeelding 16. De aangetroffen paalsporen uit preofsleuf 4 welke samen een rij lijken te
vormen.

De overige paalsporen hadden een vulling van (donker)grijs tot bruingrijs gevlekt zeer fijn
en zwak humeus tot humeus arm zand. In enkele sporen zijn spikkels roodbakkende
baksteen herkend. Het is aannemelijk dat deze sporen allemaal gedateerd kunnen worden
in de Nieuwe tijd.



                                                                                          21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 70 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 71 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




6.1.2 KUILEN
Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn er in totaal 28 kuilen aangetroffen. In proefsleuf 1
zijn twee kuilen aangetroffen. De kuil s7 bleek in de coupe opgevuld te zijn met zeer fijn
donkergrijs en bruin gevlekt matig humeus zand met veel wortel resten en
steenkoolgruis. Onder deze vulling waren spitsporen zichtbaar. Deze kuil wordt
geïnterpreteerd als een boomplantkuil uit de Nieuwe tijd laat tot recente.




Afbeelding 17. Coupefoto van de boomplantkuil s7.

In proefsleuf 2 zijn ook twee kuilen aangetroffen. Hier viel de kuil s11 op door de grote
hoeveelheid vondstmateriaal (v4) waarvan een representatieve selectie is verzameld. Dit
materiaal bestond uit ijzer schroot, glas, keramiek en kunststof waaronder bakeliet. Op
basis hiervan kan deze kuil vanaf de 20e eeuw worden gedateerd. Daarnaast zijn er
fragmenten papier in de kuil aangetroffen deze zijn als archeologische indicator in de
spoorbeschrijving opgenomen.




Afbeelding 18. Coupefoto van de kuil s11.

De kuilen in proefsleuf 4 vielen op door de grote hoeveelheid glas dat afkomstig was uit
deze sporen. Dit werd tijdens de aanleg al duidelijk en op de vlakfoto’s zijn dan ook
verschillende flessen te zien (zie Afbeelding 19 en Afbeelding 20). Het betreft hier twee


                                                                                            22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 71 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 72 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




type flessen; beugelflessen en een kogelflessen die in de laatste kwart 19e en eerste helft
20e eeuw gedateerd kunnen worden. Van deze flessen is een representatieve selectie
genomen deze worden in paragraaf 6.2.2 behandeld. Dit betreft de kuilen s37, s46, s54
en s50. Deze waren opgevuld met grijs tot bruingrijs zeer fijn en matig humeus zand met
steenkoolgruis en houtskool. Naast deze kuilen met veel glazen flessen zijn er in
proefsleuf 4 enkele zeer grote kuilen aangetroffen de kuilen s35 en s36 waren beide
opgevuld met grijs gevlekt zwak humeus zand met steenkoolgruis. In s36 was er matig
veel puin van rode baksteen aanwezig. De kuil s55 was opgevuld met zeer gevlekt
lichtgrijs en bruingrijs zwak humeus zand. Uit deze vulling zijn verschillende artefacten
verzameld (v9). Op basis van een geperste steengoedfles kan deze kuil in het laatste
kwart van de 19e eeuw worden gedateerd.




Afbeelding 19. Vlakfoto proefsleuf 4 van spoor 37.




Afbeelding 20. Vlakfoto van proefsleuf 4 met de kuilen s50 en s54.

Een groot aantal kuilen (10 stuks) was aanwezig in de zuidelijke hoek van proefsleuf 5.
De kuilen s57 en s62 zijn op gevuld met (licht)grijs en grijs tot geel gevlekt zeer fijn
zand. De kuilen s65 , s67 en s68 hadden een zelfde vulling die bestond uit
donkerbruingrijs en lichtgrijs gevlekt zwak humeus zand met brokken houtskool en enkele
spikkels houtskool. De kuilen s70 t/m s72 is opgevuld met donkergrijs gevlekt zwak
humeus zand met enkele spikkels houtskool. In de kuil s70 is een fragment leisteen
aangetroffen. Uit de kuil s72 is één fragment industrieel witgoed afkomstig (v18) op basis
waarvan deze kuil vanaf het begin van de 19e eeuw kan worden gedateerd maar kan ook
nog aanzienlijk jonger zijn. De kuil s78 is gevuld met donkergrijs en oranje gevlekt zwak

                                                                                          23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 72 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 73 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




humeus zand met matig veel puin van rode baksteen. Deze kuil was gevuld met
keramiek, ijzerdraad en beton. Op basis hiervan kan deze kuil als recent worden
beschouwd.7

De overige kuilen uit de resterende proefsleuven waren overwegend gevuld met
donkergrijs tot bruingrijs gevlekt zand. Al deze kuilen hebben de zelfde scherpe
begrenzing als de 19e en 20e -eeuwse kuilen. Het is aannemelijk dat deze kuilen
gedateerd kunnen worden in dezelfde periode.




6.1.3 WATERPUTTEN
Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn twee waterputten aangetroffen. De eerste
waterput betrof een uitgebroken waterput (s17) in proefsleuf 2. De vulling bestond uit
grijs en geelwit gevlekt zand met matig veel puin. Conform het PvE is doormiddel van een
boring getracht de spooraard vast te stellen evenals de diepte. Er is een boring gezet tot
2.20 meter onder het vlak niveau zonder dat er een bodemvulling of C-horizont werd
aangeboord. Dit bevestigde het vermoede dat het een waterput betreft waarvan de
mantel gesloopt is. Vermoedelijk betrof dit een bakstenen waterput gezien de grote
fragmenten baksteen die zijn aangetroffen in de vulling. De diepte van de waterput kon
niet vastgesteld worden, deze rijkt dieper dan 2,20 meter onder vlakniveau (dieper dan
18.5 m +NAP).

De tweede waterput betreft een betonnen waterput (s100) in proefsleuf 6. Deze put is
ingemeten en beschreven, aangezien deze waterput van beton was gemaakt is besloten
deze niet te couperen of doormiddel van boringen de diepte vast te stellen.




6.1.4 GREPPEL
Tijdens het onderzoek is er één greppel aangetroffen. Dit betreft de greppel s56 in
proefsleuf 5. Deze greppel was opgevuld met lichtgrijsbruin en geelgrijs gevlekt zwak
humeus zand met spikkels roodbakkende baksteen en brokjes houtskool en steenkool. Op
basis van de aanwezigheid van steenkool kan dit spoor in de Nieuwe tijd worden
gedateerd, een datering vanaf de 19e eeuw lijkt aannemelijk.



6.2 VONDSTEN

Tijdens het onderzoek zijn er in totaal 184 fragmenten geborgen onder 20
vondstnummers (v1 t/m v20). In de onderstaande tabel staat een overzicht weergegeven
van het aangetroffen vondstmateriaal.

Vondstcategorie                       Aantal
Gebruikskeramiek                      49
Bouwkeramiek                          19
Glas                                  66
Metaal                                33
Dierlijkbot                           7
Kunststof                             5
Steen                                 2
Gemengd                        3
Tabel 3. Overzicht van het aangetroffen vondstmateriaal.



7
    Het vondstmateriaal is door de recente spooraard in het veld gedeselecteerd.

                                                                                             24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 73 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 74 ======================================================================

<pre>    Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




6.2.1 KERAMIEK
Tijdens het onderzoek zijn er 49 fragmenten gebruikskeramiek en 19 fragmenten
bouwkeramiek aangetroffen. In onderstaande tabel staat een overzicht van het
aangetroffen gebruikskeramiek.

Het gebruiksaardewerk uit de Late Middeleeuwen en Nieuwe tijd is gedetermineerd aan de
hand van het Deventer Systeem.8 In dit systeem wordt allereerst onderscheid gemaakt
tussen de verschillende bakseltypen. Nadere specificatie maakt het Deventer Systeem
aan de hand van de gebruiksvorm, waarna een vorm type kan worden toegeschreven. De
combinatie van deze gegevens wordt samengevat tot een systeemcode, waarbij de eerste
of eerste twee letters van het baksel weergeven, de volgende drie letters de
gebruiksvorm en het type wordt weergegeven door een nummer.

Om alle fragmenten te kwantificeren zijn alle scherven geteld en benoemd op basis van
het soort fragment.9 Als nadere kwantificatiemethode is gekozen voor het MAE (Minimaal
Aantal Exemplaren). Hierbij worden meerdere scherven die tot eenzelfde exemplaar
kunnen behoren, als één gerekend. Alleen scherven die aan elkaar passen en scherven
met hetzelfde baksel worden tot één exemplaar gerekend. Het voordeel hiervan is dat een
vertekening door de fragmentatiegraad deels kan worden gecorrigeerd.10

In totaal waren dit 49 fragmenten van minimaal 20 objecten. In de tabel hieronder is te
zien dat het industrieelwit aardewerk en het Europees porselein de twee grootste baksel
categorieën zijn.

Bakselsoort          Aantal          MAE
                     fragmenten
Industrieelwit       20              7
aardewerk
Majolica             1               1
Europees             19              9
porselein
Steengoed         5              2
geglazuurd
Witbakkend        4              1
aardewerk
Tabel 4. Overzicht gebruikskeramiek.

Industrieelwit aardewerk
Het industrieelwit aardewerk bestaat uit minimaal 7 objecten waarvan vier borden.
Hiervan waren twee borden gefabriceerd uit het zogenaamde industrieel witgoed. Dit is
een geheel wit baksel dat vanaf 1790 werd geproduceerd, maar overwegend in contexten
na 1800 wordt aangetroffen.11 Het betreffen hier een bord van het Deventer Systeem
type 1 of 3 (iw-bor-1/3, artefact 3) en een bord van het Deventer Systeem type 25 (iw-
bor-25, artefact 10). Beide type borden kunnen vanaf 1790/1800 worden gedateerd.

De overige twee borden bestaan uit een industrieelwit bord van het Deventer Systeem
type 2 of 6 (iw-bor-2/6, artefact 12). Deze worden gekenmerkt door een naar buiten
geknikte platte vlag.12 Dit bordt kan gedateerd worden in de periode 1775-1900. Aan het
laatste bord (artefact 5) kan geen Deventer Systeem type worden verbonden.




8
  Bitter, Ostkamp & Jaspers, 2018.
9
  Bodem, wand, rand of overig fragment.
10
   Dijkstra et al. 2020, 25.
11
   Bartels 1999, 250.
12
   Bitter, Ostkamp & Jaspers, 2018.

                                                                                             25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 74 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 75 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Het overige industrieelwit aardewerk bestaat uit een klein wandfragment zonder verdere
diagnostische kenmerken en een mogelijke bloempot waarvan het type niet is opgenomen
in het Deventer Systeem. Het betreft een groot object van een zeer dik en massief baksel
met een knop op de rand (artefact 16).

Europees porselein
Het Europees porselein bestaat uit minimaal negen objecten. Dit betreft een kopje
(artefact 1) met een geplooide rand en een oor met een scherpe hoek. Uitwendig was dit
kopje gedecoreerd met een meerkleurig lithografisch plakplaatje van rozen, narcissen,
tulpen en andere bloemen. Deze techniek werd vanaf 1871 populair en deze komt tot op
de dag van vandaag voor.13




Afbeelding 21. Kopje met meerkleurig lithografisch plakplaatje v2.0.

Verder zijn er drie borden of schotels aangetroffen. Aan één van deze borden kon een
Deventer Systeem type nummer worden gekoppeld. Dit betreft een bord van het type 1
of 9 (ep-bor-1/9, artefact 13) deze type kunnen beide in de periode 1775-1900 worden
gedateerd.

Een randfragment van een met reliëfdecoratie versierde zes of meer hoekige vaas
(artefact 7) kan vermoedelijk in het laatste kwart van de 19e eeuw tot het begin van de
21e eeuw worden gedateerd.

Een opvallende vondst is een klein beeldje van een boer en boerin in klederdracht van
Europees porselein. Van dit beeldje zijn geen parallellen aangetroffen in de literatuur of
museum inventarissen.14 Vermoedelijk kan dit beeldje vanaf 1850 tot het begin van de
21e eeuw worden gedateerd.




13
     Bartels 1999, 199.
14
     Het inventaris van het Rijksmuseum leverde ook geen resultaten op.

                                                                                             26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 75 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 76 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 22. Beeldje van een boerenpaar v4.0.

De aangetroffen tuit en wandfragment van een theepot (artefact 19) zijn afkomstig van
een Deventer Systeem type ep-the-1. Dit type theepotten worden in de 19e eeuw
gedateerd (1800-1900). De theepot heeft uitwendig een roodbruin glazuur dat doet
denken aan het kapucijnerwaar bekend uit het Aziatisch porselein.

Steengoed
Het steengoed bestaat uit minimaal twee objecten. Dit betreffen een wandfragment van
een geperste steengoed fles zonder verder merk. De techniek om aardewerk te kunnen
persen is in 1879 opgekomen.15 Het tweede object betreft een geperste steengoed fles
met oor (s2-fle-4) met het opdruk Erven Lucas Bols Het Loostje Amsterdam 1 liter. Van
dit type flessen zijn er doorgaans twee soorten die beide in het Deventer Systeem bekend
staan als een s2-fle-4. Namelijk een steengoedfles met een oor en zonder. Gedurende de
Eerste Wereld Oorlog verdwijnt het oor van de steengoed fles en word deze gebruikt voor
het bottelen van zeer oude jenever die werden verpakt in ¾ liter flessen.16 Op basis
hiervan kan deze jeneverfles tussen 1879 en 1914.




15
     Bartels 1999, 73.
16
     Oostlander 1989.

                                                                                          27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 76 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 77 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 23. Merk op de jeneverfles v10.0.

Witbakkend aardewerk
Het witbakkende aardewerk bestaat uit één object (artefact 4). Dit betreft een zalfpotje
met rechte wanden en een omgeslagen rand. Inwendig is deze van geel loodglazuur
voorzien en uitwendig is deze ongeglazuurd. De rand van het zalfpotje komt overeen met
zalfpotjes uit Frechen alleen het baksel wijst aan dat dit zalfpotje niet is geproduceerd in
Frechen.




Afbeelding 24. Witbakkend zalfpotje v4.0.


Bouwkeramiek17
Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn er 19 fragmenten bouwkeramiek aangetroffen.
Deze bestonden uit 13 fragmenten baksteen en zes fragmenten dakpan van minimaal drie
objecten. Een groot deel van de bakstenen zijn machinaal geproduceerd. Deze kunnen
vanaf 1870 worden gedateerd tot begin 21e eeuw. Daarnaast zijn er drie gebroken
Middeleeuwse moppen aangetroffen (artefact 61, 62 en 64). Deze bakstenen zijn grijswit
tot grijsbeige van kleur en van een vrij zacht baksel. Op basis van bakselformaten en
bakseltypen uit de omgeving kunnen twee van deze stenen tussen 1250 en 1450 worden
gedateerd en één tussen 1400 en 1750.

Naast bakstenen zijn er verschillende fragmenten dakpan aangetroffen. Dit betreffen
fragmenten golfpan die tussen 1600 en 1900 gedateerd kunnen worden (artefact 67). En
machinaal geproduceerde zwarte Mulderpannen die in de periode 1890 tot 1960
gedateerd kunnen worden.




17
     Determinatie bouwkeramiek T.A. Spitzers.

                                                                                          28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 77 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 78 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




6.2.2 GLAS
Het glas was met 66 fragmenten de grootste vondstcategorie. Deze 66 fragmenten
maken minimaal 33 objecten zoals staat weergegeven in onderstaande tabel.

Vorm of type glas        Aantal          MAE
                         fragmenten
Beker                    1               1
Fles                     49              19
Gekleurd glas            6               5
Kleurloos glas          5                3
Vensterglas             4                4
Tabel 5. Aangetroffen glas.

In bovenstaande tabel is te zien dat het grootste
deel van het glas bestond uit flessen. Dit betreffen
minimaal 9 beugelflessen (23 fragmenten), 7
kogelflessen (22 fragmenten) en 3 ongedefinieerde
flessen (4 fragmenten). Deze ongedefinieerde
flessen betreffen waarschijnlijk één beugelfles en
twee wijnflessen.

De beugelflessen zijn identiek aan elkaar. Het
betreffen cilindrische flessen met een vloeiende
overgang naar een lange hals met verdikte rand en
twee kuiltjes voor de beugelsluiting. In het
Deventer Systeem staan deze flessen bekent als gl-
fle-71. Het ontbreken van gietnaden laat weten dat
deze flessen in de vorm geblazen zijn. De techniek
van het persen van glas werd rond 1903
geïntroduceerd. En rond 1915 worden vrijwel alle
flessen die dienen als verpakkingsmateriaal, zoals
beugelflessen, machinaal geperst. Bij één van deze
beugelflessen is de bijhorende beugel met rubberen
sluitring aangetroffen. Deze worden in de
paragraven 6.2.3 en 6.2.4 nader besproken. Deze
beugelflessen kunnen gedateerd worden tussen
1875 en 1915.

De kogelflessen betreffen het Deventer Systeem
type gl-fle-46. Dit zijn smalle cilindrische
kogelflessen met ingeknepen schouders en glazen
kogel. Alle kogelflessen zijn machinaal geperst en
hadden hierdoor een gietnaad. Ook staan er op de
bodem van ieder van deze flessen het merkteken
A.J.B. mogelijk is dit van de producent van de
kogelfles. Op vallend is één van de bodem
fragmenten van deze kogelfles die beduidend dikker
en zwaarder is, al had deze het zelfde merkteken.
Mogelijk wijst dit op een andere productielijn of een
eerder of later model. Kogelflessen werden gebruikt
voor de opslag van koolzuurhoudende dranken
zoals bier en frisdranken. Door de druk van het               Afbeelding 25. Beugelfles
koolzuur wordt de glazen kogel tegen de lip van de            v13.1.
fles geduwd waar deze samen met een rubberen
ring er voor zorgen dat de fles is afgesloten. Dit
type flessen bleven in gebruik tot het begin van de Tweede Wereld Oorlog. Aangezien alle
flessen geperst zijn kunnen deze gedateerd worden in de periode 1903-1940.


                                                                                          29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 78 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 79 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 26. Kogelfles v11.0.

Naast de aangetroffen flessen is er één bodemfragment van een glazen drinkbeker van
het Deventer Systeem type gl-bek-23/25. Deze types dateren tussen 1750-1900.
Daarnaast is er een potje aangetroffen van kleurloos glas (artefact 23). Het betreft hier
een hoge dikwandige cilindrische pot met korte recht op staande hals en schroefdraad (gl-
pot-17). Dit type potje kan gedateerd worden tussen 1875 en 1950. Een tweede potje
betrof enkel een bodemfragment (artefact 43). Op het bodemfragment is het merkteken
van A.J.B. met een ster zichtbaar. A.J.B. is het zelfde merkteken als op de kogelflessen
stond, waarvan wordt vermoed dat het om de producent van de glazen objecten gaat.
Ook dit potje kan gedateerd worden in de periode 1850-1950.
Het vensterglas bestaat uit fragmenten overwegend iets groenig glas welke al vanaf de
tweede helft van de 18e eeuw gedateerd kunnen worden. Eén fragment betreft een
fragment industrieel glas dat waarschijnlijk vanaf 1900 gedateerd kan worden, al is een
datering eind 20e eeuw niet ondenkbaar.

Het gekleurde glas bestaat uit minimaal twee objecten van melkglas. Dit type glas dankt
zijn naam aan de melkwitte kleur van het glas. Van beide objecten was niet voldoende
aanwezig om een vorm of functie te kunnen vaststellen. Eén van de objecten (artefact
38) betreft een bol voorwerp met goudverf versiering. Onder het gekleurde glas horen
ook twee bodemfragmenten van een potje, flesje of ander gelijksoortig object. De eerste
(artefact 26) betreft een in vorm geblazen bodemfragment met het merkteken 60T. Het
tweede object (artefact 37) betreft een in vorm geblazen bodemfragment van een iets
opgetrokken bodem met het merk 375. Beide objecten kunnen in de 19 e of eerste helft
20e eeuw worden gedateerd. Het overige gekleurde glas betreft ondefinieerbare
wandfragmenten.



6.2.3 METAAL
Het metaal is grotendeels afkomstig uit een 20e -eeuwse kuil. Dit metaal bestaat
voornamelijk uit machinaal geproduceerde draadnagels die in de 20 e eeuw gedateerd
kunnen worden. Daarnaast zijn er enkele gespen aangetroffen van een type dat niet
gebruikt werden voor kleding maar voor de bevestiging van touwen of banden. Daarnaast
is er uit dit spoor een grote hoeveelheid schroot afkomstig. Naast dit metaal dat
voornamelijk uit constructie materiaal bestond is er een oor van een emaillen pan of pot

                                                                                          30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 79 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 80 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




aangetroffen. De techniek van het produceren van emaillen objecten is in de 19 e eeuw
ontwikkeld in de Verenigde Staten maar werd pas in 1920 in Europa geïntroduceerd.

De aangetroffen beugeldop (artefact 59)spreekt het meest tot de verbeelding, deze is als
gemengd materiaal verzameld. De beugel bestaat uit ijzer en de dop die hierin is
gemonteerd bestaat uit keramiek. De rubberen ring die de fles hielp met afsluiten is door
zijn fragiele staat gebroken en van de beugeldop afgevallen. De beugeldop draagt het
opschrift Van Deventer glasfabriek. De glasfabriek van Deventer was gevestigd in
Schiedam. De glasfabriek van Deventer werd in 1854 geopend.18 Na de Eerste Wereld
Oorlog en de economische crisis die deze met zich mee nam sloot de fabriek in 1920 zijn
deuren en werd deze in 1926 verkocht.19




Afbeelding 27. Beugelsluiting met rubberen ring.



6.2.4 KUNSTSTOF
Het kunststof bestaat uit twee knopen uit de 20e eeuw. Het gebruik van kunststofknopen
en bakeliet begon rond 1910.20 Onder het kunststof hoort ook de rubberen ring (artefact
60) die hoort bij de beugeldop (artefact 59). Dit is totaal verhard rubber wat daardoor vrij
fragiel is. Naast deze rubberen ring is er nog een tweede rubberen schijf met gat
aangetroffen. Verder is er een bakelieten zwart hollen buisje waarin een tweede deel
geschroefd kan worden (artefact 48). Het gebruik of functie van dit object is niet
duidelijk.




18
     De Pater 1993, 5.
19
     De Pater 1993, 7.
20
     https://verraedt.be/griet/knopengeschiedenis/

                                                                                          31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 80 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 81 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 28. Bakelieten object zonder duidelijke functie v4.3.



6.2.5 DIERLIJK BOT21

Het dierlijk bot bestaat uit zeven fragmenten. Het botmateriaal is hoofdzakelijk afkomstig
van schaap/geit of rund.




6.2.6 STEEN
Tijdens het onderzoek zijn er twee objecten aangetroffen die horen onder de categorie
steen. Dit betreft een fragment cementmortel en een brok zandsteen.



6.3 SYNTHESE

Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn 100 spoornummers uitgegeven. De sporen
kunnen hoofdzakelijk worden gedateerd in de 20e eeuw al is bij enkele sporen een
datering in de 19e eeuw niet uit te sluiten. Dit komt ook overeen met de resultaten van
het bureauonderzoek. Aan de hand van oude kaarten is duidelijk dat het plangebied tot
het begin van de 19e eeuw in gebruik was als woeste grond. Dit komt ook overéén met de
aangetroffen ontginningslaag. Deze lag is karakteristiek voor ontgonnen heidegebieden en
bestaat vaak uit een omgewerkte AE-horizont met daarin brokken B- en C-horizont.

Buiten het plangebied, aan de rand van de woeste grond, stond een molen. Deze molen is
in 1856 gebouwd. Deze molen brandde af in 1889 en werd een jaar later herbouwd. Elf
jaar later in 1900 sloeg de bliksem in de molen waardoor het houten dak wederom
afbrandde. De molen is vervolgens niet meer herbouwd, maar het stenen onderstel is
altijd blijven staan.22 De brandlaag die is aangetroffen in proefsleuf 4 kan mogelijk
gekoppeld worden aan één van deze twee branden.


21
     Determinatie door T.A. Spitzers.
22
     www.allemolens.nl en www.molendatabase.org.

                                                                                          32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 81 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 82 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Volgens de historische kaarten werd het plangebied pas bebouwd vanaf het begin van de
20e eeuw. Waarschijnlijk kunnen de aangetroffen sporen worden gekoppeld aan de
bewoning van de 20e eeuw. Het betreffen ook sporen (onder andere kuilen met afval/veel
vondstmateriaal) die geassocieerd worden met erf sporen.

Tot ver in de 20e eeuw was het gebruikelijk dat allerlei afval werd begraven in tuinen of
achtererven van woningen of eventueel ook ambachtelijke bedrijfjes. Dit is ook terug te
zien in het onderzochte terrein. De kuilen met dateerbaar materiaal dateren op zijn
vroegst vanaf het einde van de 19e eeuw. Hoewel er pas later huizen werden gebouwd is
het ook denkbaar dat molenaars van de aangrenzende molen al het een en ander in de
grond hebben begraven. Daarna zijn langs de straatzijden meer woningen gebouwd en is
er achter de woningen door de bewoners ook weer flink wat afval in kuilen begraven.

De aangetroffen paalsporen duiden op allerlei activiteiten waarbij palen in de grond waren
gezet. Het kan gaan om heiningspalen, waslijnpalen of wat dan ook. Dit is een veel
voorkomend beeld bij achtererven. De twee aangetroffen palenrijen kunnen nog niet goed
geduid worden. Mogelijk vormen die nog sporen van bijgebouwtjes waarvoor nog palen in
de grond waren gegraven.




                                                                                          33
</pre>

====================================================================== Einde pagina 82 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 83 ======================================================================

<pre>      Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




             7O
 HOOFDSTUK




                           NDERZOEKSVRAGEN EN
  CONCLUSIE


1. Zijn er in het onderzoeksgebied vindplaatsen met archeologische sporen en resten
   aanwezig?

             Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn 100 spoornummers uitgedeeld daarnaast zijn
             recente verstoringen onder een apart spoornummer ingemeten. De sporen bestaan
             voornamelijk uit paalkuilen en kuilen. De paalkuilen vormde enkele clusters waaronder
             twee iets gebogen rijen. De vulling van deze paalkuilen waren zeer vondstarm een
             enkel fragment modern vensterglas geeft aan dat deze sporen waarschijnlijk uit de
             late 19e of 20e eeuw dateren. De kuilen waren daarentegen vaak gevuld met veel
             vondstmateriaal en vormden afvalkuilen. Dit materiaal bestond uit beugelflessen en
             kogelflessen die in het einde van de 19e tot begin van de 20e eeuw gedateerd kunnen
             worden. Daarnaast bevatten deze kuilen veel Europees porselein en industrieel
             witgoed met daarnaast metaal waaronder schroot, koperdraden maar ook fragmenten
             papier. Dit geeft aan dat deze sporen voornamelijk uit de 20e eeuw dateren.


2. Wat is de aard (complextype), omvang en fysieke kwaliteit daarvan?

             Tijdens het proefsleuvenonderzoek zijn in het hele plangebied sporen aangetroffen die
             betrekkingen hebben met de historische bewoning binnen het plangebied. De sporen
             zijn over het algemeen goed geconserveerd. Door de vrij recente datering van deze
             sporen is ook het meer kwetsbare vondstmateriaal zoals het metaal maar ook papier
             redelijk geconserveerd.

3. Uit welke periode dateren deze?

             Op basis van het vondstmateriaal kunnen de meeste sporen worden gedateerd in de
             20e eeuw. Van enkele sporen kan een datering in de late 19e eeuw niet worden
             uitgesloten.

4. Waar bevinden deze resten zich (horizontaal en verticaal)?

             De archeologische resten bevinden zich in de top van de C-horizont binnen het hele
             plangebied.

5. Wat is de bodemkundige opbouw en hoe intact is deze?

             Binnen het plangebied zijn verschillen in de bodemopbouw aangetroffen. In proefsleuf
             6 was de bodemopbouw bijna geheel verstoord tot in de C-horizont.
             In proefsleuf 1 bestond de bodemopbouw uit een recent verstoorde laag met hieronder
             een ophogingspakket. Onder het ophogingspakket was een restant van een B-horizont
             aanwezig met daaronder een BC- en een C-horizont. In profsleuf 2 was de
             bodemopbouw vrijwel identiek maar in plaats van het ophogingspakket was er een
             verploegde AE-horizont aanwezig.

                                                                                                  34
</pre>

====================================================================== Einde pagina 83 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 84 ======================================================================

<pre>  Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




    In de proefsleuven 3 en 4 bestond de bodemopbouw uit een recent verstoorde
    bovenlaag met hieronder een ophogingspakket. Onder het ophogingspakket was een
    ontginningslaag aanwezig die karakteristiek is voor ontgonnen heide gebieden. Deze
    bestond uit een omgewerkte AE-horizont met daarin brokken B- en C-horizont. In
    sommige profiel kolommen was de volledige B- en BC- horizont vermengt geraakt in
    de ontginningslaag en in andere waren deze daaronder nog aanwezig.

    In proefsleuf 5 bestond de bodemopbouw uit een recent verstoorde bovenlaag met
    hieronder een ophogingspakket die direct op de C-horizont lag. De C-horizont bestaat
    in het hele plangebied uit dekzand met ijzerinspoelingsvlekken.

6. Wat is de waardestelling middels de KNA-waarderingscriteria? Is de vindplaats
   behoudenswaardig?

    Op basis van de KNA-waarderingscriteria wordt de vindplaats als niet
    behoudenswaardig gewaardeerd.




                                                                                           35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 84 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 85 ======================================================================

<pre>     Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




             8W
HOOFDSTUK




                              AARDERING

  De doelstelling van het onderhavige onderzoek is te komen tot een waardering van een
  eventueel aanwezige archeologische vindplaats. Op basis van het voorkomen van
  archeologische sporen is sprake van een archeologische vindplaats. Deze vindplaats wordt
  gewaardeerd op basis van de waarderingscriteria volgens de KNA 4.1.23 Per onderdeel
  vindt een toewijzing van punten plaats en aan de hand van het totaal aantal punten wordt
  bepaald of de vindplaats als behoudenswaardig aangemerkt dient te worden. Bij een lage,
  gemiddelde en een hoge waarde worden respectievelijk 1, 2 en 3 punten toegekend. Een
  behoudenswaardige vindplaats heeft volgens de KNA-waarderingscriteria voor de fysieke
  kwaliteit een score van 4 punten en op inhoudelijke kwaliteit een score van 8 punten. Met
  een score van 12 punten geldt de aangetroffen archeologische vindplaats als
  behoudenswaardig.

  Gaafheid
  De aangetroffen sporen zijn nauwelijks verstoord door recente werkzaamheden waardoor
  de gaafheid als hoog kan worden beschouwd.

  Conservering
  Gezien de vrij recente datering van het aangetroffen vondstmateriaal is het materiaal vrij
  goed geconserveerd. Het metaal was licht gecorrodeerd en bestond voornamelijk uit
  constructie materiaal en schroot. Daarnaast zijn er in enkele sporen fragmentjes papier
  aangetroffen. De conservering kan dan ook als hoog worden beschouwd.

  Zeldzaamheid
  De vindplaats betreft een type sporen die regelmatig op achtererven van historische
  bebouwing worden aangetroffen. De sporen worden niet als zeldzaam beschouwd. De
  zeldzaamheid is daarom laag.

  Informatiewaarde
  Tijdens het proefsleuvenonderzoek is een vindplaats aangetroffen uit de 20e eeuw. Uit
  deze periode is al veel bekend over de materiële cultuur en het dagelijks leven. Deze
  vindplaats kan niet bijdragen aan het verbreden of verdiepen van deze kennis. Om deze
  reden is de informatiewaarde laag.

  Ensemblewaarde
  In de context van de ruimere omgeving maken de sporen onderdeel uit van de historische
  bebouwing uit de 20e eeuw. Bewoningsresten en sporen van achtererven uit deze periode
  kunnen in grote delen van Emmen en Nederland worden verwacht. Om deze reden is de
  ensemblewaarde hoog.

  Representativiteit
  Gezien de lage score op inhoudelijke kwaliteit hoeft de representativiteit niet gescoord te
  worden.24




  23
            KNA 4.1. Bijlag IV Waarderen van vindplaatsen.
  24
            KNA 4.1. Bijlag IV Waarderen van vindplaatsen.


                                                                                              36
</pre>

====================================================================== Einde pagina 85 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 86 ======================================================================

<pre> Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Conclusie waardering
Op het aspect fysieke kwaliteit heeft de vindplaats 6 punten waarmee deze
bovengemiddeld scoort en op de inhoudelijke kwaliteit 5 punten waardoor deze laag
scoort. De vindplaats wordt als niet behoudenswaardige vindplaats aangeduid.




                                                                                          37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 86 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 87 ======================================================================

<pre>            Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




            KNA 4.1 Waarderingstabel met scores

Kwaliteite      Waardering        Operationele parameters                                      score
n               s-criteria
Beleefde        Zichtbaarheid     Wordt niet gescoord                                          -
kwaliteit       (herkenbaarh
                eid en
                schoonheid)
                Herinnerings-     Wordt niet gescoord                                          -
                waarde
Fysieke         Gaafheid              •   Aanwezigheid sporen;                                 3
kwaliteit                             •   Gaafheid sporen;
                                      •   Ruimtelijke gaafheid;
                                      •   Stratigrafie intact;
                                      •   Mobilia in situ;
                                      •   Ruimtelijke relatie tussen mobilia onderling;
                                      •   Ruimtelijke relatie tussen mobilia en sporen;
                                      •   Aanwezigheid antropogeen biochemisch
                                          residu;
                                      •   Stabiliteit van de natuurlijke omgeving.
                Conservering          •   Conservering artefacten (metaal/overig);             3
                                      •   Conservering organisch materiaal.
Inhoudelijk     Zeldzaamheid          •   Het aantal vergelijkbare vindplaatsen                1
e kwaliteit                               (complextypen) van goede fysieke kwaliteit
                                          uit dezelfde periode, binnen dezelfde
                                          archeoregio, waarvan de aanwezigheid is
                                          vastgesteld;
                                      •   Idem, op basis van een recente en specifieke
                                          verwachtingskaart.
                Informatie-           •   Opgraving/onderzoek van vergelijkbare                1
                waarde                    vindplaatsen binnen dezelfde archeoregio
                                          (minder/meer dan 5 jaar geleden;
                                          volledig/partieel);
                                      •   Recent en systematisch onderzoek van de
                                          betreffende archeoregio;
                                      •   Recent en systematisch onderzoek van de
                                          betreffende archeologische periode;
                                      •   Passend binnen vastgesteld
                                          onderzoeksprogramma van universitair
                                          instituut of Rijksdienst voor het Cultureel
                                          Erfgoed
                Ensemble-             •   Synchrone context (voorkomen van                     3
                waarde                    vindplaatsenuit dezelfde periode binnen de
                                          microregio);
                                      •   Diachrone context (voorkomen van
                                          vindplaatsenuit op een volgende perioden
                                          binnen de microregio);
                                      •   Landschappelijke context;
                                      •   Landschappelijke context (fysisch en
                                          historisch);geografische gaafheid van het
                                          contemporaine landschap);
                                      •   Aanwezigheid van contemporaine organische
                                          sedimenten in de directe omgeving.

                                                                                                     38
</pre>

====================================================================== Einde pagina 87 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 88 ======================================================================

<pre>Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




    Representativ         •   Kenmerkendheid voor een bepaald gebied               t.v.t
    iteit                     en/of periode;-
                          •   Het aantal vergelijkbare vindplaatsen van
                              goede fysieke kwaliteit uit dezelfde periode
                              binnen dezelfde archeoregio waarvan de
                              aanwezigheid is vastgesteld en waarvan
                              behoud is gegarandeerd;
                          •   Idem, op basis van een recente en specifieke
                              verwachtingskaart.




                                                                                         39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 88 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 89 ======================================================================

<pre>     Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




            9S
HOOFDSTUK




                    ELECTIEADVIES

  Tijdens het proefsleuvenonderzoek is een vindplaats aangetroffen met sporen van
  activiteiten op achtererven van 20ste -eeuwse bewoning. Op basis van de
  waarderingscriteria is deze vindplaats niet behoudenswaardig. Geadviseerd wordt om
  geen verder archeologisch onderzoek uit te voeren binnen het plangebied en het
  plangebied wat betreft het element archeologie vrij te geven.

  Implementatie ligt in handen van de gemeente Emmen.




                                                                                              40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 89 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 90 ======================================================================

<pre>  Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




 Literatuur en bronnen


 Bartels, M., 1999. Steden in Scherven. Vondsten uit beerputten in Deventer, Dordrecht,
 Nijmgen en Tiel (1250-1900), Amersfoort.

 Berkel, G. en K. Samplonius, 2006. Nederlandse plaatsnamen herkomst en historie.

 Bitter, P. S. Ostkamp & N.L. Jaspers, 2018. Classificatiesysteem voor (post-)middeleeuws
 aardewerk en glas - Het Deventer Systeem (sinds 1989), Deel 1: Keramiek. Digitale
 opzoekschema’s, Versie 2018-03. ADC ArcheoProjekten.

 Dijkstra, M., Y de Rue, M. van Veen & A. van de Venne, 2020. KNA-leidraden Anorganisch
 materiaal LEIDRAAD 5 Aardewerk uit de middeleeuwen en nieuwe tijd (ca. 450-heden),
 Amersfoort.

 Hendriks, N. & J.A.M. Oude Rengerink, 2023. Programma van Eisen inventariserend
 veldonderzoek – proefsleuven, Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR),
 Almelo.

 Pater, J. de, 1993. Een greep uit de geschiedenis van de glasindustrie in ons land deel 1,
 Schiedam.

 Nijdam, L.C., 2023. Bureauonderzoek en IVO verkennende fase Wilhelminastraat,
 Julianastraat en Molenstraat, Emmen, gemeente Emmen (DR), Almelo (Laagland
 Archeologie Rapport 1065).

 Oostlander, p., 1989. De geschiedenis van Lucas Bols, Hasselt.

 SIKB, 2018. Inventariserend Veldonderzoek (Landbodems) (Field Survey IVO (soil)
 Protocol 4003. SIKB 2018. Gouda.

 KNA 4.1. Bijlage IV Waarderen van vindplaatsen

 www.deventersysteem.nl

 www.hisgis.nl

 www.allemolens.nl

 www.molendatabase.org

 https://verraedt.be

 https://www.sikb.nl/doc/archeo/KNA40juni2016/KNA%20Lb%20bijlage%20IV%20Waard
 eren%20van%20vindplaatsen%20versie%204.0.pdf

 Gebruikte kaarten

 Topografische kaart, schaal 1:10.000. Bron: www.pdok.nl. Geraadpleegd op 10-8-2023.

 Lijst van afbeeldingen
Afbeelding   1.   Geplande nieuwbouw. ___________________________________________ 5
Afbeelding   2.   Contour van het plangebied (dikke rode lijn). _________________________ 6
Afbeelding   3.   Het plangebied op de luchtfoto. ___________________________________ 6
Afbeelding   4.   Boorpunten kaart met interpretatie. ________________________________ 9
Afbeelding   5.   Advieskaart uit het vooronderzoek. Bron: Nijdam 2023. _______________ 11
Afbeelding   6.   Terreinomstandigheden bij aanvang van het veldonderzoek. ____________ 13
Afbeelding   7.   Puttenplan volgens het PvE. _____________________________________ 14
Afbeelding   8.   Overzicht geplande en aangelegde proefsleuven. _____________________ 14

                                                                                           41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 90 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 91 ======================================================================

<pre>  Inventariserend veldonderzoek - proefsleuven Brandstoflocatie te Emmen, gemeente Emmen (DR)




Afbeelding 9. Profielfoto van profiel 101. ______________________________________ 15
Afbeelding 10. Profielfoto van profiel 202. _____________________________________ 16
Afbeelding 11. Profielfoto van profiel 302. _____________________________________ 17
Afbeelding 12. Profielfoto van profiel 402. _____________________________________ 18
Afbeelding 13. Coupefoto van paalspoor s34 (links) en s21 (rechts). ________________ 20
Afbeelding 14. Het cluster paalsporen uit proefsleuf 3 die samen een palenrij lijken te
   vormen. _____________________________________________________________ 20
Afbeelding 15. Coupefoto van paalspoor s48. ___________________________________ 21
Afbeelding 16. De aangetroffen paalsporen uit preofsleuf 4 welke samen een rij lijken te
   vormen. _____________________________________________________________ 21
Afbeelding 17. Coupefoto van de boomplantkuil s7. ______________________________ 22
Afbeelding 18. Coupefoto van de kuil s11. _____________________________________ 22
Afbeelding 19. Vlakfoto proefsleuf 4 van spoor 37. ______________________________ 23
Afbeelding 20. Vlakfoto van proefsleuf 4 met de kuilen s50 en s54. _________________ 23
Afbeelding 21. Kopje met meerkleurig lithografisch plakplaatje v2.0. ________________ 26
Afbeelding 22. Beeldje van een boerenpaar v4.0. _______________________________ 27
Afbeelding 23. Merk op de jeneverfles v10.0. ___________________________________ 28
Afbeelding 24. Witbakkend zalfpotje v4.0. _____________________________________ 28
Afbeelding 25. Beugelfles v13.1._____________________________________________ 29
Afbeelding 26. Kogelfles v11.0. _____________________________________________ 30
Afbeelding 27. Beugelsluiting met rubberen ring. ________________________________ 31
Afbeelding 28. Bakelieten object zonder duidelijke functie v4.3. ____________________ 32




                                                                                           42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 91 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 92 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1 AMZ-CYCLUS




                       43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 92 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 93 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 2 ARCHEOLOGISCHE PERIODEN




                                44
</pre>

====================================================================== Einde pagina 93 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 94 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 3 SPORENLIJST




                        45
</pre>

====================================================================== Einde pagina 94 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 95 ======================================================================

<pre>EMBR231
                                                                                                                                                  Sporenlijst




                                                                                                                                  Begin periode
                                                                                               Interpretatie




                                                                                                                                                      Eind periode




                                                                                                                                                                                                                                     Opmerking
                                                                                                                    Specifiek
                                                          Textuur




                                                                                Gevlekt




                                                                                                                                                                          Humus




                                                                                                                                                                                                          FE/MN
                                      Vulling
                         Spoor




                                                                      Kleur




                                                                                                                                                                                  Puin
              Vlak
  Put




                                                                                                                                                                                             HK
          1          1            1             0   Zs1             BR        GR          PL                   PK               NTL                 RECENT           h2                  0        0   -           -
          1          1            2             0   Zs1             DGR       GR          PL                   PK               NTL                 RECENT           h2                  1        0   -           -
          1          1            3             0   Zs1             DGR       BR          PL                   PK               NTL                 RECENT           h2                  1        0   -           losse structuur
          1          1            4             0   Zs1             DGR       BRGE        PL                   PK               NTL                 RECENT           h2                  1        0   -           -
          1          1            5             0   Zs1             DBRGR     BRGE        KL                   KL               NTL                 RECENT           h2                  1        0   -           -
          1          1            6             0   Zs1             DGR       BR          PL                   PK               -                   -                h2                  0        0   -           -
          1          1            7             0   Zs1             DGR       BR          KL                   KL               NTL                 RECENT           h2                  1        0   -           steenkool; BOOMPLANTKUIL;
          1          1            7             1   Zs1             DGE       BR          KL                   KL               NTL                 RECENT           -                   0        0   -           spitspoor
          1          1            8             0   Zs1             DGR       BRGE        PL                   PK               NTL                 RECENT           h2                  2        0   -           -
          1          1            9             0   Zs1             GR        GE          VS                   VSN              -                   -                h1                  0        0   -           -
          1          1           10             0   Zs1             DGR       GRGE        KL                   KL               NTL                 RECENT           h2                  0        0   -           -
                                                                                                                                                                                                                  Fragmenten papier/ krant april rond
          1          1           11             0   Zs1             GR        BR          KL                   KL               NTL                 RECENT           h1                  2        0   -           hemelsvaart datum ontbreekt
          1          1           12             0   Zs1             GR        BRGE        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           bond gevlekt
          1          1           13             0   Zs1             DGR       GR          KL                   KL               NTL                 RECENT           h1                  1        0   -           -
          1          1           14             0   Zs1             DGRBR     BR          PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          1          1           15             0   Zs1             DGRBR     BRGE        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          1          1           16             0   Zs1             DGRBR     BRGE        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           bontgevelkt

          1          1           17             0   Zs1             GR        GEWT        WA                   -                -                   -                -                   2        0   -           2,2 diep geboord geen bodem aangetroffen
          1          1           18             0   Zs1             DGR       GR          PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          3          1           19             0   Zs1             DGR       GEBR        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          3          1           20             0   Zs1             DGR       GEBR        PL                   PK               NTL                 RECENT           h1                  0        0   -           RESTANT HOUTENPAAL
          3          1           21             0   Zs1             DGR       GEBR        PL                   PK               NTL                 RECENT           h1                  0        0   -           -
          3          1           21             1   Zs1             GE        BR          PL                   PK               NTL                 RECENT           -                   0        0   -           -
          3          1           21             2   HO              BR        -           PL                   PK               NTL                 RECENT           -                   0        0   -           -
          3          1           21             3   Zs1             GR        -           PL                   PK               NTL                 RECENT           h1                  0        0   -           -
          3          1           22             0   Zs1             DGR       -           KL                   KL               -                   -                hb                  0        0   -           induswit. schilver
          3          1           23             0   Zs1             GR        GEBR        PL                   PK               NTL                 RECENT           h1                  0        0   -           resten houten paal; vermoold hout
          3          1           24             0   Zs1             DGR       GEBR        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          3          1           25             0   Zs1             GR        WTGE        PL                   PK               -                   -                -                   0        0   -           -
          3          1           26             0   Zs1             DGR       BRGE        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          3          1           27             0   Zs1             DGR       BRGE        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          3          1           28             0   Zs1             DGR       GE          PL                   PK               NTL                 RECENT           h1                  0        0   -           INTACTE HOUTEN PAAL
          3          1           29             0   Zs1             DGR       BRGE        PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           bont gevlekt
          3          1           30             0   Zs1             GR        LGR         PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -
          3          1           31             0   Zs1             DGR       BR          PL                   PK               NTL                 RECENT           h1                  0        0   -           VIERKANT VAN VORM
          3          1           32             0   Zs1             DGR       BR          PL                   PK               -                   -                hb                  0        0   -           gevlekt
          3          1           33             0   Zs1             DGR       -           PL                   PK               -                   -                h2                  0        0   -           vierkant
          3          1           34             0   Zs1             GR        GR          PL                   PK               -                   -                -                   0        0   -           -
          4          1           35             0   Zs1             GR        LGR         KL                   KL               NTL                 NTL              h1                  0        0   -           steenkool
          4          1           36             0   Zs1             GR        DBG         KL                   KL               NTL                 NTL              h1                  2        0   -           steenkool
          4          1           37             0   Zs1             GRBR      DBR         KL                   KL               NTL                 NTL              h1                  2        1   -           steenkool; veel glas en aw; STENEN
          4          1           38             0   Zs1             DGR       -           MR                   MRU              -                   -                h1                  3        0   -           -
          4          1           39             0   Zs1             LGR       LGE         PL                   PK               -                   -                h1                  0        0   -           -


                                                                                                                                                                                                                                                             1 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 95 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 96 ======================================================================

<pre>EMBR231
                                                                                                                                                    Sporenlijst




                                                                                                                                    Begin periode
                                                                                               Interpretatie




                                                                                                                                                          Eind periode




                                                                                                                                                                                                                                      Opmerking
                                                                                                                    Specifiek
                                                          Textuur




                                                                                Gevlekt




                                                                                                                                                                              Humus




                                                                                                                                                                                                              FE/MN
                                      Vulling
                         Spoor




                                                                      Kleur




                                                                                                                                                                                      Puin
              Vlak
  Put




                                                                                                                                                                                                 HK
          4          1           40             0   Zs1             LGR       LGE         PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           41             0   Zs1             LGR       LGE         PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           42             0   Zs1             LGR       LGE         PL                   PK               -                     -                  h1                  1        0   -           -
          4          1           43             0   Zs1             LGR       BRGE        PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           44             0   Zs1             BRGR      GE          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           45             0   Zs1             DGR       GE          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           STEENKOOL
          4          1           46             0   Zs1             DGR       BRGE        KL                   KL               -                     -                  h1                  1        2   -           STEENKOOL
          4          1           47             0   Zs1             DGR       -           PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           48             0   Zs1             BRGR      DGR         PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           49             0   Zs1             LGR       -           PL                   PK               -                     -                  -                   0        0   -           -
          4          1           50             0   Zs1             LGR       BROR        KL                   KL               -                     -                  -                   0        0   -           VEEL GLAZE FLESSEN
          4          1           51             0   Zs1             DGR       BR          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           52             0   Zs1             DGR       BR          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           steenkool
          4          1           53             0   Zs1             DGR       GR          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          4          1           54             0   Zs1             DGR       GE          KL                   KL               -                     -                  h1                  0        2   -           GLAZE FLESSEN; STEENKOOL
          4          1           54             1   Zs1             BRGR      GRGE        KL                   KL               -                     -                  h1                  1        1   -           STEENKOOL
          4          1           54             2   Zs1             GRBR      LGE         KL                   KL               -                     -                  h1                  2        0   -           -
          4          1           54             3   Zs1             DGRBR     -           KL                   KL               -                     -                  h1                  0        0   -           -
                                                                                                                                                                                                                      ZEER GEVLEKT; DOORSENDEN DOOR
          4          1           55             0   Zs1             LGR       BRGR        KL                   KL               -                     -                  h1                  0        0   -           BETONPOER
          5          1           56             0   Zs1             LGRBR     GEGR        GR                   GR               -                     -                  h1                  1        2   -           STEENKOOL
          5          1           57             0   Zs1             LGR       GE          KL                   KL               -                     -                  -                   0        0   -           -
          5          1           58             0   Zs1             DBRGR     -           PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           59             0   Zs1             DBRGR     GEGR        PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           60             0   Zs1             DBRGR     -           PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           61             0   Zs1             GR        LGR         PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           62             0   Zs1             GR        LGR         KL                   KL               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           63             0   Zs1             GR        GE          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           64             0   Zs1             DGR       GE          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           VIERKANT
          5          1           65             0   Zs1             DBRGR     LGR         KL                   KL               -                     -                  h1                  0        2   -           -
          5          1           66             0   Zs1             DBRGR     LGR         PL                   PK               -                     -                  h1                  0        2   -           -
          5          1           67             0   Zs1             DBRGR     GEGR        KL                   KL               -                     -                  h1                  0        1   -           -
          5          1           68             0   Zs1             GR        GE          KL                   KL               -                     -                  h1                  1        0   -           -
          5          1           69             0   Zs1             DGR       GR          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           VIERKANT
          5          1           70             0   Zs1             DGR       GE          KL                   KL               -                     -                  h2                  0        0   -           -
          5          1           71             0   Zs1             DGR       LGR         KL                   KL               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           72             0   Zs1             DGR       GR          KL                   KL               -                     -                  h1                  1        1   -           -
          5          1           73             0   Zs1             DGR       GR          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           VIERKANT
          5          1           74             0   Zs1             DGR       -           PL                   PK               -                     -                  h1                  0        1   -           -
          5          1           75             0   Zs1             DGR       -           PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           -
          5          1           76             0   Zs1             DGR       GR          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           VIERKANT
          5          1           77             0   Zs1             DGR       -           PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           VIERKANT
          5          1           78             0   Zs1             DGR       OR          KL                   KL               RECENT                RECENT             h1                  2        0   -           iJZERDRAAD EN BETON
          5          1           79             0   Zs1             DGR       DBR         KL                   KL               -                     -                  h1                  0        1   -           STEENKOOL
          5          1           80             0   Zs1             DGR       GR          PL                   PK               -                     -                  h1                  0        0   -           VIERKANT


                                                                                                                                                                                                                                                      2 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 96 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 97 ======================================================================

<pre>EMBR231
                                                                                                                                                  Sporenlijst




                                                                                                                                  Begin periode
                                                                                                Interpretatie




                                                                                                                                                        Eind periode




                                                                                                                                                                                                                                          Opmerking
                                                                                                                  Specifiek
                                                         Textuur




                                                                                 Gevlekt




                                                                                                                                                                            Humus




                                                                                                                                                                                                              FE/MN
                                     Vulling
                           Spoor




                                                                     Kleur




                                                                                                                                                                                    Puin
              Vlak
  Put




                                                                                                                                                                                               HK
          5            1        81             0   Zs1             DGR       GRGE          PL                   PK            -                     -                  h1                  1        0   -             -
          6            1        83             0   Zs1             LGRGE     BR            KL                   KL            -                     -                  -                   0        0   -             -
          6            1        84             0   Zs1             GR        GE            KL                   KL            -                     -                  -                   0        0   -             -
          6            1        85             0   Zs1             GR        GRGE          KL                   KL            -                     -                  -                   0        1   -             ZEER VLEKKERIG
          6            1        86             0   Zs1             DGR       GE            VS                   VSR           -                     -                  -                   0        0   -             grillig van vorm
          6            1        87             0   Zs1             DGR       GE            VS                   VSR           -                     -                  -                   0        0   -             gelijk aan s 87 en s 90
          6            1        88             0   Zs1             DGR       GE            PL                   PK            -                     RECENT             -                   0        0   -             -
          6            1        89             0   Zs1             DGR       GE            VS                   VSR           -                     -                  -                   0        0   -             -
          6            1        90             0   Zs1             DGR       GE            VS                   VSR           -                     -                  -                   0        0   -             -
          6            1        91             0   Zs1             LGR       GR            KL                   KL            -                     -                  -                   0        0   -             -
          6            1        92             0   Zs1             GR        -             PL                   PK            -                     -                  h1                  0        0   -             VIERKANT
          6            1        92             1   Zs1             DBR       GE            PL                   PK            -                     -                  h1                  0        1   -             -
          6            1        93             0   Zs1             GEGR      BRGR          PL                   PK            -                     -                  HB                  0        0   -             BONT GEVLEKT
          6            1        94             0   Zs1             GR        GE            PL                   PK            -                     -                  h1                  0        0   -             -
          6            1        95             0   Zs1             GR        GE            VS                   VSR           -                     -                  h1                  0        0   -             -
          6            1        96             0   Zs1             DGR       GR            KL                   KL            -                     -                  h1                  1        0   -             -
          6            1        97             0   Zs1             DBR       -             VS                   VSR           RECENT                RECENT             h1                  1        1   -             HUMUSBROKJES; papier
          6            1        98             0   Zs1             DBR       BROR          VS                   VSR           -                     -                  h1                  0        0   -             -
          6            1        99             0   Zs1             DBR       BROR          VS                   VSR           -                     -                  h1                  2        0   -             -
          6            1       100             0   STN             GR        -             WA                   -             RECENT                RECENT             -                   3        0   -             -
          1            1       999             0   Z               -         -             VS                   VSR           -                     -                  -                   0        0   -             -
          1            1      1001             0   Zs1             DGRBR     GRBR          LG                   LGO           -                     -                  h1                  2        1   -             Steenkool
          1            1      1040             0   Zs1             DBROR     -             LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   FE2           -
          1            1      1045             0   Zs1             LBROR     -             LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   FE1           -
          1            1      1050             0   Zs1             LGRGE     -             LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   -             Dekzand
          2          101      2020             0   Zs1             DBRGR     LGR           LG                   LGN           -                     -                  h2                  0        0   -             Geploegd
                                                                                                                                                                                                                      Zeer humeuze B-horizont; naar ondere
          2          101      2040             0   Zs1             DBR       -             LG                   LGN           -                     -                  h2                  0        0   FE1           meer ijzerhoudend
          2          101      2045             0   Zs1             ORBR      -             LG                   LGN           -                     -                  h1                  0        0   FE1           -
          2          101      2050             0   Zs1             GE        -             LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   FE1           Dekzand
          3            1      3010             0   Zs1             DGR       WTGE          LG                   LGBO          -                     -                  h2                  1        0   -             -
          3            1      3011             0   Zs1             DGR       BR            LG                   LGBO          -                     -                  h2                  0        0   -             -

          3           1       3012             0 Zs1               DGRZW     -             LG                   LGBO          -                     -                  h2                  1        0-                Modern vensterglas; steenkool brokken
                                                                                                                                                                                                                      Steenkool brokjes; brokjes B-
          3           1       3013             0 Zs1               DBRGR     DBR           LG                   LGBO          -                     -                  h2                  1        0-                horizont;vermold hout
                                                                                                                                                                                                                      Ontginningslaag; brokken B-horizont - AE
          3           1       3030             0   Zs1             GR        BR            LG                   LGC           -                     -                  hb                  0        0   -             verploegd
          3           1       3031             0   Zs1             GR        BR            LG                   LGC           -                     -                  h2                  0        0   -             Brokken B- en C-horizont
          3           1       3045             0   Zs1             GEOR      BR            LG                   LGN           -                     -                  h1                  0        0   FE1           -
          3           1       3050             0   Zs1             GE        -             LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   -             Dekzand met humus inspoel haartjes
          4           1       4022             0   Zs1             GEOR      GR            LG                   LGO           -                     -                  -                   0        0   -             ZEER GEVLEKT
          4           1       4023             0   Zs1             GEOR      -             LG                   LGO           -                     -                  -                   0        0   -             -
          4           1       4024             0   Zs1             ZW        -             LG                   LGBR          -                     -                  -                   0        3   -             VEEL STEENKOOL
          4           1       4025             0   Zs1             DGR       BROR          LG                   LGO           -                     -                  h1                  1        0   -             BONTGEVLEKT


                                                                                                                                                                                                                                                                 3 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 97 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 98 ======================================================================

<pre>EMBR231
                                                                                                                                                Sporenlijst




                                                                                                                                Begin periode
                                                                                              Interpretatie




                                                                                                                                                      Eind periode




                                                                                                                                                                                                                                     Opmerking
                                                                                                                Specifiek
                                                         Textuur




                                                                               Gevlekt




                                                                                                                                                                          Humus




                                                                                                                                                                                                            FE/MN
                                     Vulling
                           Spoor




                                                                     Kleur




                                                                                                                                                                                  Puin
              Vlak
  Put




                                                                                                                                                                                             HK
          4            1      4026             0 Zs1               DBRGR     ORGR        LG                   LGO           -                     -                  h1                  1        1-                STEENNKOOL
                                                                                                                                                                                                                    BONTGEVLEKT; BROKKEN B- EN C-
          4            1      4031             0   Zs1             LGR       BROR        LG                   LGC           -                     -                  -                   0        0   -             HORIZONT
          4            1      4050             0   Zs1             GEOR      -           LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   FE1           DEKZAND
          5          102      5025             0   Zs1             DGR       BRGR        LG                   LGO           -                     -                  h1                  1        1   -             STEENKOOL
          5          102      5027             0   Zs1             DGR       GR          LG                   LGO           -                     -                  h1                  0        1   -             -
          5          102      5050             0   Zs1             GE        -           LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   -             DEKZAND
          6          101      6028             0   Zs1             GR        GEGR        LG                   LGO           -                     -                  h1                  0        0   -             Steenkool
          6          101      6029             0   Zs1             DGR       BR          LG                   LGO           -                     -                  h1                  1        2   -             steenkool
          6          102      6050             0   Zs1             GE        -           LG                   LGN           -                     -                  -                   0        0   -             Dekzand




                                                                                                                                                                                                                                                    4 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 98 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 99 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 4 VONDSTENLIJST




                          50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 99 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 100 ======================================================================

<pre>EMBR231
                                                                                                                                                                                 Vondstenlijst
                                                                                                                                                                                    Keramiek




                                                                                                                                                                                                                                                       Opmerking divers
                                                                                                                                                                                   Begin datering
                                              Verzamelwijze




                                                                                                                                                Begin periode




                                                                                                                                                                                                    Eind datering
                                                                                                                                                                  Eind periode




                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                   Opmerking
                                                                                        Algemeen
                                                                         Materiaal
                                                              Artefact




                                                                                                                                                                                                                           Bodem
Vondst




                                  Vulling




                                                                                                                                                                                                                                                                          Aantal
                                                                                                                                                                                                                                          Divers
                                                                                                                                                                                                                                   Wand
                      Spoor




                                                                                                                                      Vorm
                                                                                                      Soort




                                                                                                                                                                                                                    Rand
                                                                                                                  Type




                                                                                                                                                                                                                                                                                   MAE
               Vlak
         Put




                                                                                                                                                                                                                                                                                       Kopje met oor met scherpe hoek; uitw lithografisch gedrukt meerkleurig plakplaatje van
    2      1      1           7        0 COUPE                      1 KER PORSELEI                 Europees ep-kop         Kopje               NTL              Recent             1871 2000                           6      0      0        0-                              6      1 meerkleurige bloemen waaronder rozen narsisen en tuppen; geribde wand

    2      1      1           7        0 COUPE                      2 KER PORSELEI Europees -                              Schotel?            NTM RECENT                          1780 2000                           1      1      0        0-                              2      1 Randfragment met geschulpte rand en goud filletten; bodemfragment restant goud fillet
    3      1      1           8        0 HASCHA                     3 KER INDUSWIT Witgoed iw-bor-1/3                      Schotel             NTM NTL                             1790 1950                           1      0      0        0-                              1      1 Afgerond bord op standring

                                                                                                                                                                                                                                                                                       Zalfpotje met rechte wand en omgeslagen rand; inw geel loodglazuur uitw ongeglazuurd;
    4      2      1      11            0 COUPE                      4 KER WIT      -                          w-za         Zalfpot             NTV NTM                             1500 1700                           3      0      1        0-                              4      1 rand komt overeen met zalfpotjes uit Frechen baksel komt niet overeen
    4      2      1      11            0 COUPE                      5 KER INDUSWIT -                          iw-bor       bord                NTM NTL                             1750 1950                           0      1      0        0-                              1      1 Bodemfragment bord met standring; op spiegel beschieldering blauwe verf
    4      2      1      11            0 COUPE                      6 KER INDUSWIT -                          -            -                   NTM NTL                             1750 1950                           0      0      1        0-                              1      1 Klein wandfragment

   4       2   1   11                  0    COUPE                7       KER         PORSELEI      Europees   -            Vaas                NTL              RECENT             1875             2000               1      0      0        0    -                          1      1   zes of meerhoekige vaas?; reliëf decoratie met blauwe schildering bloem of schelp motief
   4       2   1   11                  0    COUPE                8       KER         PORSELEI      Europees   -            beeld               NTL              RECENT             1850             2000               3      0      1        0    -                          4      1   Beeldje van een boer en boerin in klederdracht; grotendeels compleet
   6       2 101 2020                  0    PROFIEL              9       KER         MAJOLICA      -          m-bor        bord                NTM              NTL                1650             1950               0      0      1        0    -                          1      1   Wandfragment van overgang spiegel vlag
   8       3   1   24                  0    COUPE               10       KER         INDUSWIT      Witgoed    iw-bor-25    bord                NTM              NTL                1800             1950               1      0      0        0    -                          1      1   Fragment industrieelwit bord
   9       4   1   55                  0    HASCHA              11       KER         STGL          -          s2-fle       Mineraalwaterfles   NTL              RECENT             1879             2000               0      0      1        0    -                          1      1   Wandfragment geperste fles
   9       4   1   55                  0    HASCHA              12       KER         INDUSWIT      -          iw-bor-2/6   bord                NTM              NTL                1775             1900               1      0      0        0    -                          1      1   Randfragment met narbuiten geknikte platte vlag
   9       4   1   55                  0    HASCHA              13       KER         PORSELEI      Europees   ep-bor-1/9   bord                NTM              NTL                1775             1900               1      0      0        0    -                          1      1   Rechte rand van afgerond bord met inw blauw band rondom rand
  10       4   1   54                  0    TROF                14       KER         STGL          -          s2-fle-4     Jeneverfles         NTL              NTL                1879             1914               1      3      0        0    -                          4      1   geperste fles met oor; opdruk Erven Lucas Bols Het Lootsje Amsterdam 1 liter
  10       4   1   54                  0    TROF                15       KER         PORSELEI      Europees   -            kom/bord            NTM              NTL                1750             1950               1      0      0        0    -                          1      1   Randfrgament kom of bord
                                                                                                                                                                                                                                                                                         Groot object met knob op wand en op standring; zeer dik baksel/vrij masief; mogelijk
  13       4   1   37                  0    hascha              16       KER         INDUSWIT      -          -            bloempot?           NTM              NTL                1800             1950               0      1 13            0    -                        14       1   bloempot
  13       4   1   37                  0    hascha              17       KER         PORSELEI      Europees   -            bloempot?           NTM              NTL                1800             1950               0      1 0             0    -                         1       1   Bodemfragment europees porselein
  18       5   1   72                  0    HASCHA              18       KER         INDUSWIT      Witgoed    -            -                   NTM              NTL                1790             1950               0      0 1             0    -                         1       1   Vlak wandfragment
  19       6   1   92                  0    COUPE               19       KER         PORSELEI      Europees   ep-the-1     Theepot             NTL              NTL                1800             1900               0      0 1             1    Tuit                      2       1   Theepot met uitwendig roodbruin glazuur
  20       6 101 6028                  0    PROFIEL             20       KER         PORSELEI      Europees   -            -                   NTM              NTL                1800             1950               1      0 0             0    -                         1       1   Rand met bovenglazuur handmatig beschildering van lijntjes en bloemen




                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                             1 van 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 100 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 101 ======================================================================

<pre>EMBR231
                                                                                                                                                               Vondstenlijst
                                                                                                                                                               Overig materiaal




                                          Verzamelwijze




                                                                                                                                                                                                                              Begin datering
                                                                                                                                                                                             Begin periode




                                                                                                                                                                                                                                               Eind datering
                                                                                                                                                                                                               Eind periode




                                                                                                                                                                                                                                                                                                       Opmerking
                                                                                        Algemeen
                                                                     Materiaal




                                                                                                                                                                  Fragment
                                                                                                       Specifiek
                                                          Artefact
Vondst




                              Vulling




                                                                                                                                                                             Aantal
                      Spoor




                                                                                                                               Soort




                                                                                                                                                    Type




                                                                                                                                                                                      MAE
               Vlak
         Put




                                                                                                                                                                                                                                                               Iets groenig stuk vensterglas met aan de rand een band met koperoxide; enkel
    1      1      1     3          0    COUPE               21       GLS         VENSTER           -               -                    -                  -                   1        1   NTM              NTL              1750             1950            luchtbelletje in het glas; vrijrecht afgesneden dimantsnijder?
    1      1      1     3          0    COUPE               80       BKR         -                 -               dakp/bakst/plav.     -                  klein               1        1   NTV              NTL              1600             1900            -
    2      1      1     7          0    COUPE               22       GLS         VENSTER           -               -                    -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1900             2000            Helder industrieel glas
    2      1      1     7          0    COUPE               49       MXX         VAATWERK          -               Emaille              -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1920             2000            Oor van emaille met bruin glazuur
    2      1      1     7          0    COUPE               79       ODB         BOT               RUND            -                    costa              -                   1        1   -                -                   0                0            8 cm lang ribfragm. beide zijden afgehakt
    4      2      1    11          0    COUPE               23       GLS         KLEURLS           -               -                    gl-pot-17          -                   2        1   NTL              NTL              1875             1950            Hoge dikwandige cilindirsche pot met korte rechte hals en schroefdraad
    4      2      1    11          0    COUPE               24       GLS         GEKLEURD          -               Melkglas             -                  -                   2        1   NTM              NTL              1700             1950            Twee fragmenten melkglas
    4      2      1    11          0    COUPE               46       KUN         KUN               -               Knoop                -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1910             2000            Knoop met twee gaten
    4      2      1    11          0    COUPE               47       KUN         KUN               -               -                    -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1900             2000            Verhard rubbere schijfje met Ã©Ã©n gat
    4      2      1    11          0    COUPE               48       KUN         KUN               -               -                    -                  -                   2        1   NTL              RECENT              0                0            Zwart hol buisje waarin een tweede deel geschroevd kan worden
    4      2      1    11          0    COUPE               50       KUN         KUN               -               Knoop                -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1910             2000            Klein knoopje
    4      2      1    11          0    COUPE               51       MXX         SCHROOT           -               -                    -                  -                  11        1   NTL              RECENT           1850             2000            Fragmenten schroot
    4      2      1    11          0    COUPE               52       MXX         KRAM              -               -                    -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1850             2000            Grote kram met ijzeren kern
    4      2      1    11          0    COUPE               53       MXX         SPIJKER           -               Draadspijper         -                  -                   8        8   NTL              RECENT           1900             2000            Industrieel geproducerde draadnagel
    4      2      1    11          0    COUPE               54       MXX         SCHROOT           -               -                    -                  -                   2        2   NTL              RECENT           1850             2000            Twee bruisjes
    4      2      1    11          0    COUPE               55       MXX         SCHROOT           -               -                    -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1900             2000            Stuk schroot met stukje leer
    4      2      1    11          0    COUPE               56       MXX         GESP              -               -                    -                  -                   4        4   NTL              RECENT           1900             2000            Vrij goed geconcerverde waarschijnlijk recent
    5      2      1    17          0    HASCHA              65       BKR         BAKSTEEN          -                                   3-                  -                   3        3   NTV              NTM              1600             1830            1ex.4,5x11 cm; 1ex 3,5x8,5;1fragm appelbloesem
    5      2      1    17          0    HASCHA              66       BKR         BAKSTEEN          -               machinaal            -                  -                   1        1   NTL              NTL              1890             1950            -
    5      2      1    17          0    HASCHA              67       BKR         DAKPAN            -               golfpan              -                  -                   1        1   NTV              NTL              1600             1900            -
    7      2      1    13          0    TROF                25       GLS         VENSTER           -               -                    -                  -                   1        1   NTM              NTL              1700             1950            Iets groenig vensterglas met luchtbelletjes
    7      2      1    13          0    TROF                57       MXX         SPIJKER           -               -                    -                  -                   3        3   NTL              RECENT           1850             2000            Draadnagel met ronde kop
    7      2      1    13          0    TROF                73       BKR         BAKSTEEN          -               machinaal            -                  -                   1        1   NTL              RECENT           1900             2000            -
    7      2      1    13          0    TROF                74       ODB         BOT               RUND            -                    humerus            epifyse             1        1   -                -                   0                0            -
                                                                                                                                                                                                                                                               Invorm geblazen bodemfragment met merkteken 60 T; veel luchtbelletjes in glas;
    8      3      1    24          0    COUPE               26       GLS         GEKLEURD          -               -                    -                  -                     1 1 NTM                     NTL              1800             1950            rechte wand op standring
    9      4      1    55          0    HASCHA              27       GLS         FLES              -               -                    gl-fle             -                     2 1 NTM                     NTL              1750             1950            Twee fragmenten van een wijnfles
    9      4      1    55          0    HASCHA              28       GLS         GEKLEURD          -               -                    -                  -                     1 1-                        -                   0                0            Fragment met een baluwe zweem
    9      4      1    55          0    HASCHA              29       GLS         BEKER             -               Helderglas           gl-bek-23/25       -                     1 1 NTM                     NTL              1750             1900            Vrij masive verdikte bodem met standvlak;
    9      4      1    55          0    HASCHA              69       BKR         BAKSTEEN          -               machinaal            -                  driekwart             1 1 NTL                     REC              1890             2000            -
    9      4      1    55          0    HASCHA              70       BKR         BAKSTEEN          -               handvormsteen        -                  kwart                 1-  -                       -                   0                0            -
    9      4      1    55          0    HASCHA              76       ODB         BOT               SCHPGEIT        -                    metacarpus         prox                  1 1-                        -                   0                0            -
    9      4      1    55          0    HASCHA              77       ODB         BOT               MIZ             -                    cranium            -                     2 1-                        -                   0                0            -
    9      4      1    55          0    HASCHA              78       ODB         BOT               SCHPGEIT        -                    tibia              prox                  1 1-                        -                   0                0            -
                                                                                                                                                                                                                                                               Smalle cilindrische kogelfles met ingeknepen schouwders; met gietnaden; merketekn
 10        4     1 54              0 TROF                   30 GLS               FLES              -               Kogelfles            gl-fle-46          -                  10        2 NTL                NTL              1903 1940                        A.J.B.

                                                                                                                                                                                                                                                               Cilindrische (bier)fles met vloeiende overgang naar lange hals met verdikte
 10        4     1     54          0    TROF                31       GLS         FLES              -               Beugelfles           gl-fle-71          -                  10        1   NTL              NTL              1875             1915            afgewerkte lip met twee kuiltjes voor beugelsluiting op standring; donkergroen
 10        4     1     54          0    TROF                32       GLS         KLEURLS           -               -                    -                  -                   1        1   -                -                   0                0            -
 10        4     1     54          0    TROF                58       MXX         SCHROOT           -               -                    -                  -                   2        2   -                -                   0                0            Twee staven schroot
 10        4     1     54          0    TROF                59       MXX         FLES              -               Beugeldop            -                  -                   1        1   NTL              NTL              1875             1920            Beugeldop met tekst Van Deventer Glasfabriek; Schiedam
 10        4     1     54          0    TROF                60       KUN         KUN               -               rubber ring          -                  -                   2        1   NTL              NTL              1875             1915            Rubberrering van beugelfles en beugeldop
 10        4     1     54          0    TROF                68       BKR         DAKPAN            -               machinaal            muldenpan zwart    -                   5        1   NTL              NTL              1890             1960            -
 10        4     1     54          0    TROF                81       SXX         BROK              -               Zandsteen            -                  -                   1        1   -                -                   0                0            -


                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                1 van 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 101 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 102 ======================================================================

<pre>EMBR231
                                                                                                                                                              Vondstenlijst
                                                                                                                                                              Overig materiaal




                                          Verzamelwijze




                                                                                                                                                                                                                              Begin datering
                                                                                                                                                                                             Begin periode




                                                                                                                                                                                                                                               Eind datering
                                                                                                                                                                                                               Eind periode




                                                                                                                                                                                                                                                                                                       Opmerking
                                                                                        Algemeen
                                                                     Materiaal




                                                                                                                                                                  Fragment
                                                                                                       Specifiek
                                                          Artefact
Vondst




                              Vulling




                                                                                                                                                                             Aantal
                      Spoor




                                                                                                                               Soort




                                                                                                                                                   Type




                                                                                                                                                                                      MAE
               Vlak
         Put




                                                                                                                                                                                                                                        Smalle cilindrische kogelfles met ingeknepen schouwders; met gietnaden; merketekn
                                                                                                                                                                                                                                        A.J.B.; twee flessen met een "normale"dikte bodem 1 fles met zeer dikke bodem
 11        4     1 50              0 TROF                   33 GLS               FLES              -               kogelfles           gl-fle-46          -                      8      3 NTL                NTL              1903 1940 (niet zelfde productie lijn?)

                                                                                                                                                                                                                                                               Cilindrische (bier)fles met vloeiende overgang naar lange hals met verdikte
 11        4     1     50          0    TROF                34       GLS         FLES              -               Beugelfles          gl-fle-71          -                      6      4   NTL              NTL              1875             1915            afgewerkte lip met twee kuiltjes voor beugelsluiting op standring; donkergroen;
 12        4     1     46          0    hascha              35       GLS         FLES              -               -                   -                  -                      1      1   NTL              NTL              1875             1915            Bodemfragment gelijk aan begelflessen uit spoor 50
 12        4     1     46          0    hascha              36       GLS         -                 -               -                   -                  -                      1      1   NTM              NTL              1800             1950            Bodemfragment van vierkante fles/pot
 12        4     1     46          0    hascha              37       GLS         GEKLEURD          -               -                   -                  -                      1      1   NTM              NTL              1800             1950            bodemfragment met iets opgetrokken bodem; merk 375; invorm geblazen
 12        4     1     46          0    hascha              38       GLS         GEKLEURD          -               Melkglas            -                  -                      1      1   -                -                   0                0            Fragment bol melkglas met dikke goudkleuige verf
 13        4     1     37          0    hascha              39       GLS         VENSTER           -               -                   -                  -                      1      1   NTM              NTL              1800             1950            -

                                                                                                                                                          archeologisch                                                                 In vorm geblazen; cilindrische flessen met vloeiende overgang naar lange hals met
 13        4     1 37              0 hascha                 40 GLS               FLES              -               Beugelfles          gl-fle-71          compleet               3      3 NTL                NTL              1875 1915 verdikt afgewerkte lip met twee kuiltjes voor beugel; op standring
                                                                                                                                                                                                                                        cilindrisch bodemfragment van fles met merk A.J.B.; geperst glas met gietnaad;
 13        4     1 37              0 hascha                 41 GLS               FLES              -               Kogelfles           gl-fle-46          -                      1      1 NTL                NTL              1903 1940 ingeknepen schouwder
 13        4     1 37              0 hascha                 42 GLS               FLES              -               -                   -                  -                      1      1 NTL                NTL              1903 1950 geperste glazen fles met gietnaad; luchtbellen in glas; op standring
                                                                                                                                                                                                                                        Bodemfragment van een potje uit helder glas; op bodem merkteken A.J.B. met een
 14        4     1 36              0 hascha                 43 GLS KLEURLS                         -               -                   gl-pot             -                      2      1 NTL                NTL              1850 1950 ster
 14        4     1 36              0 hascha                 71 BKR BAKSTEEN                        -               machinaal           -                  half                   1      1 NTL                NTL              1870 1960 -

 15        4     1 38              0 hascha                 61 BKR BAKSTEEN                        -               mop                 -                  een derde              1-         MELB MELB                         1250 1450 grijsbeige grofz.(schelp?)kalk met zwarte (schelp?)brokjes en witte vlokken
 15        4     1 38              0 hascha                 62 BKR BAKSTEEN                        -               mopst/handvormst    -                  een derde              1-         MELB NTM                          1400 1750 grijswitte schelpkalk met schelpbrokje en enkele witte vlokken

 15        4     1 38              0 hascha                 63 BKR BAKSTEEN                        -               machinaal?          -                  -                      1      1 NTL                NTL              1853 1920 vlkke zijde grijswitte schelpmortel,strek grijze grofz/grindige cement/beton
                                                                                                                                                                                                                                        Cilindrische fles met vloeiende ovbergang naar lange hals met verdikt afgewerkte lip
 16        4     1     54          0    PROFIEL             44       GLS         FLES              -               Beugelfles          gl-fle-71          -                      4      1   NTL              NTL              1875 1915 met kuiltjes voor beugel
 16        4     1     54          0    PROFIEL             45       GLS         FLES              -               Kogelfles?          -                  -                      3      1   NTL              NTL              1870 1940 Wandgragmeten van mogelijke kogelfles
 17        5     1     56          0    HASCHA              64       BKR         BAKSTEEN          -               mop                 -                  kwart                  1      1   MELB             MELB             1250 1450 dikte 8,5-9,5; grijswitte schelpmortel
 18        5     1     72          0    HASCHA              18       KER         INDUSWIT          -               Witgoed             -                  -                      1      1   NTM              NTL              1790 1950 Vlak wandfragment

 18        5     1 72              0 HASCHA                 72 SXX MORTEL                          -        cement                     -                  -                      1- NTM NTL                                   1800 1950 grofzandige lichtgrijze cementpleisterlaag met gitzarte deklaag met ronde ribbel
 18        5     1 72              0 HASCHA                 75 ODB BOT                             SCHPGEIT -                          pelvis             -                      1 1-   -                                        0    0 ijzerring in uiteinde bekkenschaal




                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                 2 van 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 102 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 103 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 5 PROFIELEN EN
 COUPETEKENINGEN




                         54
</pre>

====================================================================== Einde pagina 103 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 104 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 104 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 105 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 6 OPGRAVINGSVLAKKEN;
 PUTTENOVERZICHT MET ALLE SPOREN




                                   56
</pre>

====================================================================== Einde pagina 105 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 106 ======================================================================

<pre>Legenda                                                 Project EMBR231
                                                        Toponiem Brandstoflocatie
     Kuil                     Coupe en profiel lijnen   Emmen
                                                        OM 5452389100
     Paalkuil                 Vlak hooge
                                                        Type kaart ASK
     Natuurlijke verstoring   Maaiveldhoogte
                                                        Projectie: EPSG28992
     Recente verstoring                                 IR | 21-8-2023

     Vlak
</pre>

====================================================================== Einde pagina 106 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 107 ======================================================================

<pre>Legenda                                         Project EMBR231
                                                Toponiem Brandstoflocatie
     Kuil                      Boring           Emmen
                                                OM 5452389100
     Paalkuil                  Vlak hooge
                                                Type kaart ASK
     Recente verstoring        Maaiveldhoogte
                                                Projectie: EPSG28992
     Waterput                                   IR | 21-8-2023

     Vlak

     Coupe en profiel lijnen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 107 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 108 ======================================================================

<pre>Legenda                                             Project EMBR231
                                                    Toponiem Brandstoflocatie
     Kuil                 Coupe en profiel lijnen   Emmen
                                                    OM 5452389100
     Paalkuil             Vlak hooge
                                                    Type kaart ASK
     Recente verstoring
                                                    Projectie: EPSG28992
     Vlak                                           IR | 21-8-2023
</pre>

====================================================================== Einde pagina 108 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 109 ======================================================================

<pre>Legenda                                             Project EMBR231
                                                    Toponiem Brandstoflocatie
     Kuil                 Coupe en profiel lijnen   Emmen
                                                    OM 5452389100
     Paalkuil             Vlak hooge
                                                    Type kaart ASK
     Muuruitbraak         Maaiveldhoogte
                                                    Projectie: EPSG28992
     Recente verstoring                             IR | 21-8-2023

     Vlak
</pre>

====================================================================== Einde pagina 109 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 110 ======================================================================

<pre>Legenda                                         Project EMBR231
                                                Toponiem Brandstoflocatie
     Greppel                   Vlak hooge       Emmen
                                                OM 5452389100
     Kuil                      Maaiveldhoogte
                                                Type kaart ASK
     Paalkuil
                                                Projectie: EPSG28992
     Recente verstoring                         IR | 21-8-2023



     Vlak

     Coupe en profiel lijnen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 110 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 111 ======================================================================

<pre>Legenda                                             Project EMBR231
                                                    Toponiem Brandstoflocatie
     Kuil                 Coupe en profiel lijnen   Emmen
                                                    OM 5452389100
     Paalkuil             Vlak hooge
                                                    Type kaart ASK
     Recente verstoring   Maaiveldhoogte
                                                    Projectie: EPSG28992
     Waterput                                       IR | 21-8-2023

     Vlak
</pre>

====================================================================== Einde pagina 111 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 112 ======================================================================

<pre>18-04-2024   Onderzoek
             Stikstofdepositie
             Brandstoflocatie te Emmen
             Wilhelminastraat, Julianastraat




                      Rensen Milieu Advies V.O.F.
                      Febe Rensen
                      Markeweg 141, 8398 GN BLESDIJKE
                      T: 06-52546415 / 0561-451767
                      E: info@rensenmilieu.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 112 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 113 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
Samenvatting .............................................................................................2
1.     Inleiding .............................................................................................3
2.     Toetsingskader ......................................................................................6
3.     Uitgangspunten .....................................................................................7
     3.1 Gebruiksfase (planfase) .........................................................................7
       3.1.1 Referentie situatie .........................................................................7
       3.1.2       Vervoersbewegingen beoogde situatie .................................................8
     3.2 Aanlegfase .........................................................................................9
       3.2.1       Mobiele werktuigen .......................................................................9
       3.2.2       Vervoersbewegingen.................................................................... 10
4.     Berekeningsresultaten en toetsing............................................................. 12
5.     Bijlagen ............................................................................................ 13
     Bijlage I     Aerius berekening – Aanlegfase ......................................................... 13
     Bijlage II       Aerius berekening – Gebruiks-/ Planfase ............................................. 13
     Bijlage III      Randeffecten – Gebruiks-/ Planfase .................................................. 13




                                                                                                             1
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 113 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 114 ======================================================================

<pre>Samenvatting

Ten behoeve van de voorgenomen plannen aan de Wilhelminastraat en Julianastraat project
‘Brandstoflocatie’ te Emmen heeft Rensen Milieu Advies V.O.F. onderzoek verricht voor de
stikstofdepositie op de omliggende Natura 2000-gebieden. De initiatiefnemer is voornemens 88
appartementen en 5 stadswoningen te realiseren.

Zowel de aanleg- als de gebruiksfase van het plan kunnen negatieve gevolgen hebben voor
stikstofgevoelige habitattypen binnen omliggende beschermde natuurgebieden.

De bescherming van de Natura 2000-gebieden is geregeld in de Wet natuurbescherming. In zowel de
Habitat- als de Vogelrichtlijn zijn de gebieden opgenomen welke als Natura 2000-gebied worden
aangemerkt. Ten behoeve van de instandhouding van de natuurgebieden dienen negatieve effecten
te worden uitgesloten, waardoor onder andere onderzoek plaats dient te vinden naar de
stikstofdepositie op Natura 2000-gebieden. Bij een projecteffect kleiner dan of gelijk aan 0,00
mol/ha/jaar zorgt het beoogde plan niet voor een significante toename in stikstofdepositie en
worden negatieve effecten uitgesloten.

De relevante emissies van stikstofoxiden (Nox) en ammoniak (NH3) tijdens de aanlegfase vinden
plaats door de verkeersbewegingen ten behoeve van de af- en aanvoer van materialen en de inzet
van mobiele werktuigen tijdens de werkzaamheden. De relevante emissies tijdens de gebruiksfase
vinden plaats door de verkeersbewegingen van en naar het plan.

De berekening van het planeffect en het projecteffect van zowel de aanleg- als de gebruiksfase met
peiljaar 2024 is verricht met behulp van het programma Aerius Calculator. Wanneer het plan- of
projecteffect groter is dan 0,00 mol/ha/jaar zal het beoogde plan voor een significante toename in
stikstofdepositie zorgen en kunnen negatieve effecten niet worden uitgesloten. Op basis van het
onderzoek met de aannames die nu zijn gemaakt (Zie Aeriusberekeningen) blijkt dat er geen
vergunning benodigd is voor het aspect stikstof.
Het plan heeft zeker kans van slagen en op dit moment hoeft de wet Natuurbescherming geen
belemmering te vormen.




                                                                                                     2
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 114 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 115 ======================================================================

<pre>        1. Inleiding

Ten behoeve van de voorgenomen ontwikkeling van het project de ‘Brandstoflocatie’ aan de
Wilhelminastraat/ Julianastraat te Emmen heeft Rensen Milieu Advies V.O.F. onderzoek verricht naar
de stikstofdepositie op de omliggende Natura 2000- gebieden.

In afbeelding 1 en 2 is de locatie met het dichtstbij gelegen Natura 2000-gebied weergegeven en een
luchtfoto van de huidige situatie. Hieruit blijkt dat het volgende Natura 2000-gebied op circa 11
kilometer is gelegen van de planlocatie: ten zuidoosten ligt het gebied Bargerveen (11,6 km).

Zowel de aanleg- als de gebruiksfase van het plan kunnen negatieve gevolgen hebben voor
stikstofgevoelige habitattypen binnen omliggende beschermde natuurgebieden. In Afbeelding 1 is
een globale situering van het plan weergegeven.




Afbeelding 1 Situering plangebied bij marker t.o.v. Natura 2000-gebieden
Het plan is niet gelegen binnen de grenzen van een gebied dat aangewezen is als Natura 2000-
gebied. Het Natura 2000-gebied ‘Bargerveen’ ligt op circa 11,6 kilometer afstand van het plangebied.




                                                                                                   3
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 115 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 116 ======================================================================

<pre>In onderstaande afbeelding is een luchtfoto van het plangebied weergegeven waarin is aangeduid
waar de Nieuwbouw woningen moeten komen (zwart omkaderd).




Afbeelding 2 Luchtfoto plangebied (locatie in zwarte kader)




                                                                                                 4
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 116 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 117 ======================================================================

<pre>Gewenste situatie
In onderstaande afbeelding is de gewenste situatie van het plangebied weergegeven.




Afbeelding 3 Gewenste situatie




                                                                                     5
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 117 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 118 ======================================================================

<pre>        2. Toetsingskader

De bescherming van de Natura 2000-gebieden is geregeld in de Wet natuurbescherming. In zowel de
Habitat- als de Vogelrichtlijn zijn de gebieden opgenomen welke als Natura 2000-gebied worden
aangemerkt. Ten behoeve van de instandhouding van de natuurgebieden dienen negatieve effecten
te worden uitgesloten, waardoor onder andere onderzoek plaats dient te vinden naar de
stikstofdepositie op Natura 2000-gebieden.

Na de uitspraak van de Raad van State (d.d. 29 mei 2019) mag het Programma Aanpak Stikstof (PAS)
niet meer gehanteerd worden als toestemming voor activiteiten die zorgen voor stikstofdepositie op
Natura 2000-gebieden. In beginsel mag ten gevolge van de uitspraak geen sprake meer zijn van een
significante toename.



Geen significante toename
Het beoogde plan mag geen negatieve effecten veroorzaken op de omliggende Natura 2000-
gebieden. Met het programma Aerius Calculator wordt de depositie van stikstofverbindingen in de
vorm van ammoniak (NH3) en stikstofoxiden (Nox) op het oppervlak van de omliggende Natura 2000-
gebieden inzichtelijk gemaakt. Bij een projecteffect kleiner dan of gelijk aan 0,00 mol/ha/jaar zorgt
het beoogde plan niet voor een significante toename in stikstofdepositie en worden negatieve
effecten uitgesloten.




                                                                                                   6
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 118 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 119 ======================================================================

<pre>        3. Uitgangspunten

3.1 Gebruiksfase (planfase)
De nieuwbouw zal niet worden aangesloten op het gasnet. De relevante emissies van stikstofoxiden
(Nox) en ammoniak (NH3) tijdens de gebruiksfase vinden plaats door de vervoersbewegingen van en
naar het plan.

De benodigde gegevens voor de gebruiksfase zijn bepaald aan de hand van de CROW.


3.1.1 Referentie situatie
Het plan voorziet in een herontwikkeling van een inmiddels (bijna) braakliggend plangebied. Ter
plaatse bevond zich verouderde bebouwing in de vorm van een voormalig bankgebouw met
parkeervoorzieningen en twee woningen. Deze bebouwing is gesloopt. In het plangebied staat nog
een bouwwerk (Wilhelminastraat 28) dat nog gesloopt gaat worden. De locatie aan de
Wilhelminastraat (nummer 31 en 32) hebben in het verleden diverse gebruiksfuncties gekend,
waaronder bedrijvigheid, wonen en maatschappelijk. Het bankgebouw betrof het voormalig ING-
pand.

De referentiesituatie is berekend met behulp van de volgende gegevens.

Het voormalige bankgebouw had een afmeting van circa 850 M2. De emissiefactoren voor kantoren
en winkels zijn vastgesteld op 0,16 kg NOx per jaar per M2.
850 M2 x 0,16 kg = 136 kg NOx per jaar aan gasverbruik voor het oude bank gebouw.

Daarnaast is er gerekend met gemiddeld 50 lichte vervoersbewegingen per dag voor medewerkers
en bezoekers voor de bank en de bewoners van de woningen. Dit is inclusief heen- en terugreis.




Afbeelding 3.1 Emissiefactoren wonen en werken NOx



                                                                                                  7
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 119 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 120 ======================================================================

<pre>Voor de woningen rekenen wij met de volgende waarden.
Geschatte gasverbruik CV is 2000 m3 voor een vrijstaande woning. De energieopbrengst van een
kubieke meter aardgas bedraagt ca 35 MJ. De rekensom 2000 * 35 levert dan 70 GJ/jr. Bij een
maximaal toelaatbare emissie van 20 g NOx/GJ, bedraagt de jaarlijkse emissie ca 1,4 kg NOx / jr.


3.1.2 Vervoersbewegingen beoogde situatie

Uit de gegevens blijkt dat er 2 mogelijke verkeersstromingen zullen zijn (beide richtingen) tijdens de
gebruiksfase van het plan. De dagelijkse vervoersbewegingen bedragen in totaal 1.674* lichte
vervoersbewegingen per etmaal en 4 middelzware vervoersbewegingen per maand.
1ste mogelijke rijroute is als volgt: vanuit de parkeerkelder, naar de Molenstraat, via Julianastraat,
naar Kerkhoflaan, Wilhelminastraat naar de Van Schaikweg.
2e mogelijke rijroute is als volgt: vanuit de parkeerkelder, naar de Molenstraat, via Julianastraat, naar
Kerkhoflaan, tot de Emmalaan.

*(Uitleg: 93 woningen x 6 vervoersbewegingen = 558 lichte vervoersbewegingen per dag). Gerekend over 2
rijroutes.

In figuur 3.2 zijn de emissiebronnen voor het verkeer (bron 2) globaal weergegeven.




Afbeelding 3.2 Emissiebronnen gebruiksfase



                                                                                                         8
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 120 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 121 ======================================================================

<pre>3.2 Aanlegfase
Met het plan wordt de aanleg van nieuwbouw woningen mogelijk gemaakt. De relevante emissies
van stikstofoxiden (Nox) en ammoniak (NH3) tijdens de aanlegfase vinden plaats door de
verkeersbewegingen ten behoeve van de af- en aanvoer van materialen en de inzet van mobiele
werktuigen tijdens de werkzaamheden. Voor de totale aanlegfase wordt uitgegaan van een duur van
1 à 1,5 jaar. De werkzaamheden zullen mogelijk in 2023/2024 worden uitgevoerd. De maximale
belasting wordt per jaar berekend.



3.2.1 Mobiele werktuigen
De benodigde gegevens voor de aanlegfase zijn aangeleverd door de opdrachtgever en de aannemer.
De emissiefactoren van de werktuigen zijn tevens gebaseerd op het in AERIUS Calculator opgenomen
kentallen voor een gemiddelde belasting bij reguliere werkzaamheden.

Voor de aanlegfase is de inzet van de in tabel 3.1 weergegeven mobiele werktuigen voorzien.

 Machine                      Bouwjaar (KW)            Brandstofverbruik      Draaiuren per      AdBlue
                                                           per jaar               jaar         verbruik per
                                                                                                   jaar
 Rupsgraafmachine             Stage V, 75- 560              4.800 Liter             160 uur        240
                                 KW 2019
                                                      20 dagen x 8 uur 15 liter
 Heistelling                   Stage V, 75-560              4.000 Liter             200 uur        200
                                  KW 2019
                                                      25 dagen x 8 uur x 20 liter
 Betonpomp                     Stage V, 75-560                240 Liter             12 uur         12
                                  kW 2019
                                                      3 dagen x 4 uur x 20 liter
 Mobiele kraan                Stage V, 75- 560              3.600 Liter             240 uur        180
                                 KW 2019
                                                      60 dagen x 4 uur x 15 liter
 Bouwkraan                    Stage V, 75- 560              34.400 Liter           1.720 uur      1.720
                                 KW 2019
                                                      43 weken x 5 dagen x 8 uur x 20 liter
 Mobiele kraan                 Stage V, 75-560                720 Liter             48 uur         36
                                  kW 2019
                                                      6 dagen x 8 uur x 15 liter
Tabel 3.1 Gegevens mobiele werktuigen aanlegfase




                                                                                                              9
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 121 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 122 ======================================================================

<pre>3.2.2 Vervoersbewegingen
Naast de inzet van werktuigen vinden er ook vervoersbewegingen plaats voor het vervoer van
materialen en personen van en naar het plan. Uit de gebruikte gegevens blijkt dat er voor de gehele
aanlegfase 996 zware vervoersbewegingen per jaar en 1.050 lichte vervoersbewegingen per jaar
plaatsvinden. De ontsluiting van het verkeer kan in verschillende richtingen plaatsvinden.

Omtrent de lengte van de rijlijn waarover de bijdrage van de verkeersaantrekkende werking is
berekend, is uitgegaan van de Handreiking Rekenen aan Luchtkwaliteit van het Ministerie van I&M.
Op pagina 47 van die Handreiking wordt voor ruimtelijke plannen geadviseerd om de grens van het
onderzoeksgebied te leggen waar het extra verkeer als gevolg van het plan grotendeels is
opgenomen in het autonome verkeer.
Bepalend voor het antwoord op de vraag of het extra verkeer als gevolg van het plan grotendeels is
opgenomen in het autonome verkeer, is of dat verkeer zich door zijn snelheid en rij- en stopgedrag
niet onderscheidt van het overige verkeer dat zich op de betrokken weg kan bevinden (zie ABRvS 5
december 2007, ECLI:NL:RVS:2007:BB9494).

De verkeersaantrekkende werking is daarom beperkt tot de rijlijn vanaf het plangebied over de
Wilhelminastraat, via de Van Schaikweg tot de kruising van de Hondsrugweg. Het verkeer is qua
snelheid en rij- en stopgedrag op de Hondsrugweg niet te onderscheiden van het overige verkeer,
dat als doorgaand verkeer of als verkeer met bestemming plangebied is aan te merken.


 Aantal                                    Categorie        Omschrijving
 vrachtwagens

 4.220                      Per jaar       Zwaar            880 vrachtwagens voor afvoeren grond, 880 lege
                                                            vrachtwagen, 135 vrachtwagens voor leveren staal/
                                                            betonmixers, 120 vrachtwagens voor parkeerkelder,
                                                            1.815 voor aan- en afvoer ruwbouwfase en 390 voor aan-
                                                            en afvoer afbouw.

 3.500                      Per jaar       Licht            70 weken x 5 dagen x 10 personenauto’s per dag


Tabel 3.2 Gegevens vervoersbewegingen aanlegfase




                                                                                                             10
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 122 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 123 ======================================================================

<pre>     In afbeelding 3.1 zijn de emissiebronnen voor de mobiele werktuigen (bron1) en voor het verkeer
     (bron 2) weergegeven.




     Afbeelding 3.3           Emissiebronnen aanlegfase




                                                                                                 11
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 123 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 124 ======================================================================

<pre>        4. Berekeningsresultaten en toetsing

De berekening van het planeffect en het projecteffect van zowel de aanleg- als de gebruiksfase met
respectievelijk peiljaar 2024 is verricht met behulp van het programma Aerius Calculator.
Onderstaand zijn de screenshots van de berekeningsresultaten weergegeven.




Afbeelding 4.1 Resultaat Planfase voor gebruik




Afbeelding 4.2 Resultaat Aanlegfase

Het planeffect op de Natura 2000-gebieden is lager of gelijk aan 0,00 mol/ha/jaar. Bij een dergelijke
planeffect zal het beoogde plan voor geen significante toename in stikstofdepositie zorgen en
kunnen negatieve effecten worden uitgesloten. Op basis van het onderzoek blijkt dat er geen
vergunning benodigd is voor het aspect stikstof.

Het plan heeft zeker kans van slagen en op dit moment hoeft de wet Natuurbescherming geen
belemmering te vormen.




                                                                                                    12
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 124 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 125 ======================================================================

<pre>        5. Bijlagen

          Bijlage I                     Aerius berekening – Aanlegfase
                                        (wordt los bijgevoegd)


          AERIUS kenmerk:                                             S5P3Jn3PRpBS
          Datum berekening:                                           18 april 2024, 09:13
          Rekenconfiguratie:                                          OwN2000-rekengrid


          Bijlage II                    Aerius berekening – Gebruiks-/ Planfase
                                        (wordt los bijgevoegd)


          AERIUS kenmerk:                                             Ryn3moxiBuvK
          Datum berekening:                                           18 april 2024, 09:13
          Rekenconfiguratie:                                          OwN2000-rekengrid


          Bijlage III                   Randeffecten – Gebruiks-/ Planfase
                                        (wordt los bijgevoegd)

          Omschrijving projectberekening:                             Brandstof locatie
          AERIUS kenmerk projectberekening:                           Ryn3moxiBuvK
          Datum projectberekening:                                    18 april 2024, 09:13




                                                                                             13
Brandstoflocatie te Emmen, Huisvesting 88 appartementen en 5 stadswoningen
Onderzoek stikstofdepositie gebruiks- en aanlegfase
</pre>

====================================================================== Einde pagina 125 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 126 ======================================================================

<pre>Projectberekening

Dit document geeft een overzicht van de invoer en
rekenresultaten van een Projectberekening met AERIUS
Calculator. De berekening is uitgevoerd binnen Natura
2000-gebieden, op rekenpunten die overlappen met
stikstofgevoelige habitattypen en/of leefgebieden,
gekoppeld aan een aangewezen soort, of nog onbekend
maar mogelijk wel relevant, en waar tevens sprake is van
een overbelaste of bijna overbelaste situatie voor
stikstofdepositie.




   Overzicht
   Samenvatting situaties
   Resultaten
   Detailgegevens per emissiebron

Deze PDF is een digitaal bestand dat weer in te lezen is in
AERIUS. Meer toelichting over de PDF en AERIUS kunt u vinden
in dehandleidingen op onze website
                     of                 .
</pre>

====================================================================== Einde pagina 126 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 127 ======================================================================

<pre>                                                                                                              Projectberekening




                    Contactgegevens
                    Rechtspersoon                           Brands Bouw BV
                    Inrichtingslocatie                      Wilhelminastraat, Julianastraat,
                                                            7811 Emmen
                    Activiteit
                    Omschrijving                            Brandstof locatie
                    Toelichting                             Aanlegfase project Brandstof locatie te Emmen: Beoogde situatie
                                                            aanlegfase: Bron 1 (Mobiele werktuigen): Rupsgraafmachine 4.800
                                                            liter (20 dagen x 8 uur x 15 liter x 2 stuks), Heistelling 4.000 liter (25
                                                            dagen x 8 uur x 20 liter), Betonpomp 240 liter (3 dagen x 4 uur x 20
                                                            liter), Mobiele kraan 3.600 liter (60 dagen x 4 uur x 15 liter),
                                                            Bouwkraan 34.400 liter (43 weken x 5 dagen x 8 uur x 20 liter),
                                                            Mobiele kraan 720 liter (6 dagen x 8 uur x 15 liter); Bron 2
                                                            (Wegverkeer): 3.500 lichte vervoersbewegingen per jaar (70 weken
                                                            x 5 dagen x 10 personenauto's per dag) en 4.220 zware
                                                            vervoersbewegingen per jaar (880 voor afvoer grond, 880 lege
                                                            vrachtwagens, 135 voor leveren staal/ betonmixers, 120 voor
                                                            parkeerkelder, 1.815 voor aan- en afvoer ruwbouwfase, 390 voor
                                                            aan- en afvoer afbouw). De streepjes bij de resultaten dienen
                                                            gelezen te worden als zijnde 0,00 mol/ha/jaar. Er komen geen
                                                            resultaten uit de berekening.
                    Berekening
                    AERIUS kenmerk                          S5P3Jn3PRpBS
                    Datum berekening                        18 april 2024, 09:13
                    Rekenconfiguratie                       OwN2000-rekengrid
                    Totale emissie                          Rekenjaar                Emissie NH₃             Emissie NOₓ
                    Aanlegfase Brandstoflocatie - Beoogd    2024                     11,6 kg/j               498,0 kg/j
                    Resultaten                              Hoogste bijdrage        Hexagon                  Gebied
                    Aanlegfase Brandstoflocatie - Beoogd    -
                    Gekarteerd oppervlak met toename (ha)   -
                    Gekarteerd oppervlak met afname (ha)    -
                    Grootste toename                        -
                    Grootste afname                         -




S5P3Jn3PRpBS (18 april 2024)                                                                                                             2/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 127 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 128 ======================================================================

<pre>                                                                                          Projectberekening




                    Aanlegfase Brandstoflocatie (Beoogd), rekenjaar 2024

                    Emissiebronnen                                                    Emissie NH₃   Emissie NOₓ

                     1 Mobiele werktuigen | Bouw, Industrie en Delfstoffenwinning |   11,5 kg/j 489,5 kg/j
                         Mobiele werktuigen
                     Verkeersnetwerk                                                  0,2 kg/j   8,5 kg/j




S5P3Jn3PRpBS (18 april 2024)                                                                                      3/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 128 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 129 ======================================================================

<pre>                                                                                                  Projectberekening




                    Hoogste af- en toename op (bijna) overbelaste stikstofgevoelige Natura 2000
                    gebieden.




                                    500 m                                               © OSM & Kadaster
                         Habitatrichtlijn                                Grootste toename (projectberekening)
                         Vogelrichtlijn                                  Grootste afname (projectberekening)
                         Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn
                         Niet bepaald                                    Hoogste totaal (achtergrond +
                                                                         projectberekening)
                    De letters bij de bronlabels op de kaart geven bij welke type situaties de bronnen horen:
                    beoogde situatie (B), referentiesituatie (R) en/of salderingssituatie (S).
S5P3Jn3PRpBS (18 april 2024)                                                                                     4/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 129 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 130 ======================================================================

<pre>                                                                                                      Projectberekening




                    Resultaten stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden situatie "Aanlegfase
                    Brandstoflocatie" (Beoogd) incl. saldering e/o referentie
                               Berekend (ha   Hoogste totale Met toename Grootste           Met afname (ha Grootste afname
                               gekarteerd)    depositie (mol (ha gekarteerd) toename (mol   gekarteerd)    (mol N/ha/jr)
                                              N/ha/jr)                       N/ha/jr)
                    Totaal                -             -              -               -              -               -




S5P3Jn3PRpBS (18 april 2024)                                                                                                 5/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 130 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 131 ======================================================================

<pre>                                                                                                                      Projectberekening




                    Aanlegfase Brandstoflocatie, Rekenjaar 2024
                      1    Mobiele werktuigen | Bouw, Industrie en Delfstoffenwinning
                    Naam                Mobiele werktuigen                                        NOₓ                          489,5 kg/j
                    Locatie             X:256896,96                                               NH₃                           11,5 kg/j
                                        Y:533663,05
                    Oppervlakte         0,71 ha
                    Naam                 Stageklasse                           Brandstof­-     Draaiuren AdBlue          Stof Emissie
                                                                               verbruik                  verbruik
                    Rupsgraafmachine Stage-V, >= 2019 , 75-560 kW, diesel, 4800 l/j            160 u/j 240 l/j           NOₓ 48,8 kg/j
                                     SCR: ja
                                                                                                                         NH₃ 1,2 kg/j
                    Heistelling          Stage-V, >= 2019 , 75-560 kW, diesel, 4000 l/j        200 u/j 200 l/j           NOₓ 41,0 kg/j
                                         SCR: ja
                                                                                                                         NH₃ 1,0 kg/j
                    Betonpomp            Stage-V, >= 2019 , 75-560 kW, diesel, 240 l/j         12 u/j        12 l/j      NOₓ 2,5 kg/j
                                         SCR: ja
                                                                                                                         NH₃ 57,6 g/j
                    Mobiele kraan        Stage-V, >= 2019 , 75-560 kW, diesel, 3600 l/j        240 u/j 180 l/j           NOₓ 37,2 kg/j
                                         SCR: ja
                                                                                                                         NH₃ 0,9 kg/j
                    Bouwkraan            Stage-V, >= 2019 , 75-560 kW, diesel, 34400 l/j       1720 u/j 1720 l/j         NOₓ 352,6
                                         SCR: ja                                                                                 kg/j
                                                                                                                         NH₃ 8,3 kg/j
                    Mobiele kraan        Stage-V, >= 2019 , 75-560 kW, diesel, 720 l/j         48 u/j        36 l/j      NOₓ 7,4 kg/j
                                         SCR: ja
                                                                                                                         NH₃ 0,2 kg/j
                      2    Wegverkeer | Weg
                    Naam                        Wegverkeer                                                      Links Rechts NOₓ 8,5 kg/j
                    Locatie                     X:256787,58 Y:533509,39                      Type scherm        - - NO₂ 2,4 kg/j
                    Lengte                      473,85 m                                     Hoogte             - - NH₃ 0,2 kg/j
                    Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)           Afstand tot de weg - -
                    Rijrichting                 Beide richtingen
                    Tunnelfactor                1
                    Type hoogteligging          Normaal
                    Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                    Verkeer                                Max. snelheid                     Aantal voertuigbewegingen            In file
                    Licht verkeer                          Voorgeschreven factoren           3.500,0 /jaar                       0,0 %
                    Middelzwaar vrachtverkeer              Voorgeschreven factoren           0,0 /jaar                           0,0 %
                    Zwaar vrachtverkeer                    Voorgeschreven factoren           4.220,0 /jaar                       0,0 %
                    Busverkeer                             Voorgeschreven factoren           0,0 /jaar                           0,0 %
                    Disclaimer
                    Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag,
                    kunnen er geen rechten aan worden ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen
                    aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden informatie.
                    Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar
                    is. AERIUS is een geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden
                    verleend, zijn voorbehouden.


S5P3Jn3PRpBS (18 april 2024)                                                                                                                6/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 131 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 132 ======================================================================

<pre>                                                                                              Projectberekening



                    Rekenbasis
                    Deze berekening is tot stand gekomen op basis van
                    AERIUS versie                    2023.2_20240329_bf14d3585e
                    Database versie                  2023.2_bf14d3585e_calculator_nl_stable
                    Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                    https://link.aerius.nl/website




S5P3Jn3PRpBS (18 april 2024)                                                                                 7/7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 132 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 133 ======================================================================

<pre>Projectberekening

Dit document geeft een overzicht van de invoer en
rekenresultaten van een Projectberekening met AERIUS
Calculator. De berekening is uitgevoerd binnen Natura
2000-gebieden, op rekenpunten die overlappen met
stikstofgevoelige habitattypen en/of leefgebieden,
gekoppeld aan een aangewezen soort, of nog onbekend
maar mogelijk wel relevant, en waar tevens sprake is van
een overbelaste of bijna overbelaste situatie voor
stikstofdepositie.




   Overzicht
   Samenvatting situaties
   Resultaten
   Detailgegevens per emissiebron

Deze PDF is een digitaal bestand dat weer in te lezen is in
AERIUS. Meer toelichting over de PDF en AERIUS kunt u vinden
in dehandleidingen op onze website
                     of                 .
</pre>

====================================================================== Einde pagina 133 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 134 ======================================================================

<pre>                                                                                                         Projectberekening




                    Contactgegevens
                    Rechtspersoon                            Brands Bouw BV
                    Inrichtingslocatie                       Wilhelminastraat, Julianastraat,
                                                             7811 Emmen
                    Activiteit
                    Omschrijving                             Brandstof locatie
                    Toelichting                              Gebruiksfase project Brandstof locatie te Emmen: Referentie
                                                             situatie: Bron 1 (Gasverbruik Bank): 136 kg NOx per jaar; Bron 2
                                                             (Wegverkeer Bank): gemiddeld 40 lichte vervoersbewegingen per
                                                             dag); Bron 3(Gasverbruik woning 32): 1,4 kg NOx per jaar; Bron 4
                                                             (Gasverbruik woning 31): 1,4 kg NOx per jaar; Bron 5 (Gasverbruik
                                                             woning 28):1,4 kg NOx per jaar; Gasverbruik zie uitwerking in
                                                             rapportage. Beoogde situatie: Bron 1 (Plan locatie): Plan locatie
                                                             waar 88 appartementen en 5 stadswoningen zullen worden
                                                             gerealiseerd; Bron 2 (Wegverkeer): 558 lichte vervoersbewegingen
                                                             per dag richting Van Schaikweg (93 woningen x 6
                                                             vervoersbewegingen per dag) en 4 middelzware
                                                             vervoersbewegingen per maand; Bron 3 (Wegverkeer): 558 lichte
                                                             vervoersbewegingen per dag richting de Emmalaan (93 woningen
                                                             x 6 vervoersbewegingen per dag). De streepjes bij de resultaten
                                                             dienen gelezen te worden als zijnde 0,00 mol/ha/jaar. Er komen
                                                             geen resultaten uit de berekening.
                    Berekening
                    AERIUS kenmerk                           Ryn3moxiBuvK
                    Datum berekening                         18 april 2024, 09:13
                    Rekenconfiguratie                        OwN2000-rekengrid
                    Totale emissie                           Rekenjaar              Emissie NH₃          Emissie NOₓ
                    Gebruiksfase Referentie - Referentie     2024                   0,1 kg/j             142,9 kg/j
                    Gebruiksfase Brandstoflocatie - Beoogd   2024                   2,6 kg/j             67,7 kg/j
                    Resultaten                               Hoogste bijdrage       Hexagon              Gebied
                    Gebruiksfase Referentie - Referentie     -
                    Gebruiksfase Brandstoflocatie - Beoogd   -
                    Gekarteerd oppervlak met toename (ha)    -
                    Gekarteerd oppervlak met afname (ha)     -
                    Grootste toename                         -
                    Grootste afname                          -




Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                                     2/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 134 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 135 ======================================================================

<pre>                                                                                           Projectberekening




                    Gebruiksfase Brandstoflocatie (Beoogd), rekenjaar 2024

                    Emissiebronnen                                           Emissie NH₃          Emissie NOₓ

                      1   Energie | Energie | Plan locatie                            -                   -
                         Verkeersnetwerk                                      2,6 kg/j           67,7 kg/j




Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                    3/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 135 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 136 ======================================================================

<pre>                                                                                               Projectberekening




                    Gebruiksfase Referentie (Referentie), rekenjaar 2024

                    Emissiebronnen                                                         Emissie NH₃   Emissie NOₓ

                      1   Wonen en Werken | Kantoren en winkels | Gasverbruik bankgebouw            - 136,0 kg/j
                      3   Wonen en Werken | Woningen | Gasverbruik woning 32                        -   1,4 kg/j
                      4   Wonen en Werken | Woningen | Gasverbruik woning 31                        -   1,4 kg/j
                      5   Wonen en Werken | Woningen | Gasverbruik woning 28                        -   1,4 kg/j
                         Verkeersnetwerk                                                    0,1 kg/j   2,7 kg/j




Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                           4/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 136 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 137 ======================================================================

<pre>                                                                                                  Projectberekening




                    Hoogste af- en toename op (bijna) overbelaste stikstofgevoelige Natura 2000
                    gebieden.




                                    500 m                                               © OSM & Kadaster
                         Habitatrichtlijn                                Grootste toename (projectberekening)
                         Vogelrichtlijn                                  Grootste afname (projectberekening)
                         Vogelrichtlijn, Habitatrichtlijn
                         Niet bepaald                                    Hoogste totaal (achtergrond +
                                                                         projectberekening)
                    De letters bij de bronlabels op de kaart geven bij welke type situaties de bronnen horen:
                    beoogde situatie (B), referentiesituatie (R) en/of salderingssituatie (S).
Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                     5/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 137 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 138 ======================================================================

<pre>                                                                                                      Projectberekening




                    Resultaten stikstofgevoelige Natura 2000 gebieden situatie "Gebruiksfase
                    Brandstoflocatie" (Beoogd) incl. saldering e/o referentie
                               Berekend (ha   Hoogste totale Met toename Grootste           Met afname (ha Grootste afname
                               gekarteerd)    depositie (mol (ha gekarteerd) toename (mol   gekarteerd)    (mol N/ha/jr)
                                              N/ha/jr)                       N/ha/jr)
                    Totaal                -             -              -               -              -               -




Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                                 6/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 138 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 139 ======================================================================

<pre>                                                                                                            Projectberekening




                    Gebruiksfase Brandstoflocatie, Rekenjaar 2024
                      1    Energie | Energie
                    Naam                 Plan locatie    Uittreedhoogte    40,0 m
                    Locatie              X:256896,96     Warmteinhoud      0,220 MW
                                         Y:533663,05     Spreiding         20 m
                    Oppervlakte          0,71 ha
                    Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                    Temporele variatie Standaard Profiel
                                         Industrie
                      2    Wegverkeer | Weg
                    Naam                        Wegverkeer                                               Links Rechts NOₓ 32,1 kg/j
                    Locatie                     X:256893,27 Y:533761,59               Type scherm        - - NO₂ 5,1 kg/j
                    Lengte                      599,81 m                              Hoogte             - - NH₃ 1,2 kg/j
                    Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)    Afstand tot de weg - -
                    Rijrichting                 Beide richtingen
                    Tunnelfactor                1
                    Type hoogteligging          Normaal
                    Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                    Verkeer                              Max. snelheid                Aantal voertuigbewegingen             In file
                    Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren      558,0 /etmaal                        0,0 %
                    Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren      0,0 /etmaal                          0,0 %
                    Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren      0,0 /etmaal                          0,0 %
                    Busverkeer                           Voorgeschreven factoren      0,0 /etmaal                          0,0 %
                    Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren      0,0 /maand                           0,0 %
                    Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren      4,0 /maand                           0,0 %
                    Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren      0,0 /maand                           0,0 %
                    Busverkeer                           Voorgeschreven factoren      0,0 /maand                           0,0 %
                      3    Wegverkeer | Weg
                    Naam                        Wegverkeer                                               Links Rechts NOₓ 35,6 kg/j
                    Locatie                     X:257038,07 Y:533787,81               Type scherm        - - NO₂ 5,6 kg/j
                    Lengte                      665,48 m                              Hoogte             - - NH₃ 1,3 kg/j
                    Wegtype                     Binnen bebouwde kom (doorstromend)    Afstand tot de weg - -
                    Rijrichting                 Beide richtingen
                    Tunnelfactor                1
                    Type hoogteligging          Normaal
                    Weghoogte t.o.v. maaiveld   0m
                    Verkeer                              Max. snelheid                Aantal voertuigbewegingen             In file
                    Licht verkeer                        Voorgeschreven factoren      558,0 /etmaal                        0,0 %
                    Middelzwaar vrachtverkeer            Voorgeschreven factoren      0,0 /etmaal                          0,0 %
                    Zwaar vrachtverkeer                  Voorgeschreven factoren      0,0 /etmaal                          0,0 %
                    Busverkeer                           Voorgeschreven factoren      0,0 /etmaal                          0,0 %




Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                                          7/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 139 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 140 ======================================================================

<pre>                                                                                                                Projectberekening




                    Gebruiksfase Referentie, Rekenjaar 2024
                      1    Wonen en Werken | Kantoren en winkels
                    Naam                 Gasverbruik     Uittreedhoogte      11,0 m            NOₓ                        136,0 kg/j
                                         bankgebouw      Warmteinhoud        0,014 MW
                    Locatie              X:256864,86     Spreiding           6m
                                         Y:533679,95
                    Oppervlakte          0,06 ha
                    Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                    Temporele variatie Standaard Profiel
                                         Industrie
                      2    Wegverkeer | Weg
                    Naam                         Wegverkeer Bank                                           Links Rechts NOₓ 2,7 kg/j
                    Locatie                      X:256789,53 Y:533510,07                Type scherm        - -          NO₂ 0,4 kg/j
                    Lengte                       488,97 m                               Hoogte             - -          NH₃ 0,1 kg/j
                    Wegtype                      Binnen bebouwde kom (normaal)          Afstand tot de weg - -
                    Rijrichting                  Beide richtingen
                    Tunnelfactor                 1
                    Type hoogteligging           Normaal
                    Weghoogte t.o.v. maaiveld    0m
                    Verkeer                               Max. snelheid                   Aantal voertuigbewegingen          In file
                    Licht verkeer                         Voorgeschreven factoren         50,0 /etmaal                       0,0 %
                    Middelzwaar vrachtverkeer             Voorgeschreven factoren         0,0 /etmaal                        0,0 %
                    Zwaar vrachtverkeer                   Voorgeschreven factoren         0,0 /etmaal                        0,0 %
                    Busverkeer                            Voorgeschreven factoren         0,0 /etmaal                        0,0 %
                      3    Wonen en Werken | Woningen
                    Naam                 Gasverbruik woning Uittreedhoogte   1,0 m             NOₓ                          1,4 kg/j
                                         32                 Warmteinhoud     0,002 MW
                    Locatie              X:256863,47
                                         Y:533661,62
                    Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                    Temporele variatie Continue Emissie
                      4    Wonen en Werken | Woningen
                    Naam                 Gasverbruik woning Uittreedhoogte   1,0 m             NOₓ                          1,4 kg/j
                                         31                 Warmteinhoud     0,002 MW
                    Locatie              X:256863,87
                                         Y:533650,25
                    Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                    Temporele variatie Continue Emissie
                      5    Wonen en Werken | Woningen
                    Naam                 Gasverbruik woning Uittreedhoogte   1,0 m             NOₓ                          1,4 kg/j
                                         28                 Warmteinhoud     0,002 MW
                    Locatie              X:256858,59
                                         Y:533625,97
                    Wijze van ventilatie Niet geforceerd
                    Temporele variatie Continue Emissie




Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                                           8/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 140 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 141 ======================================================================

<pre>                                                                                                 Projectberekening



                    Disclaimer
                    Hoewel verstrekte gegevens kunnen dienen ter onderbouwing van een vergunningaanvraag,
                    kunnen er geen rechten aan worden ontleend. De eigenaar van AERIUS aanvaardt geen
                    aansprakelijkheid voor de inhoud van de door de gebruiker aangeboden informatie.
                    Bovenstaande gegevens zijn enkel bruikbaar tot er een nieuwe versie van AERIUS beschikbaar
                    is. AERIUS is een geregistreerd handelsmerk in Europa. Alle rechten die niet expliciet worden
                    verleend, zijn voorbehouden.
                    Rekenbasis
                    Deze berekening is tot stand gekomen op basis van
                    AERIUS versie                     2023.2_20240329_bf14d3585e
                    Database versie                   2023.2_bf14d3585e_calculator_nl_stable
                    Voor meer informatie over de gebruikte methodiek en data zie:
                    https://link.aerius.nl/website




Ryn3moxiBuvK (18 april 2024)                                                                                        9/9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 141 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 142 ======================================================================

<pre>Quickscan Flora & Fauna
Wilhelminastraat 33
7811 JC , Emmen


                          1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 142 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 143 ======================================================================

<pre>                    Quickscan Flora & Fauna
                    Wilhelminastraat 33
                    7811 JC , Emmen




Alcedo Natuurprojecten heeft dit rapport opgesteld in opdracht van Bijker advies. Daarmee is dit rapport eigendom van bovengenoemde opdrachtgever.
Niets uit deze rapportage mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt door middel van druk, microfilm, fotokopie, of welke andere wijze dan
ook zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de opdrachtgever en Alcedo Natuurprojecten. Het is ook niet toegestaan dit rapport zonder
toestemming te gebruiken voor enig ander werk danFlora
                                     Quickscan    waarvoor dit product
                                                       & Fauna         is ontwikkeld. 33
                                                                 Wilhelminastraat     Alcedo           2 is niet aansprakelijk voor gevolgschade
                                                                                             Natuurprojecten
                                                                                         Emmen
of schade welke voortvloeit uit toepassingen van resultaten van werkzaamheden of andere gegevens verkregen van Alcedo Natuurprojecten;
opdrachtgever vrijwaart Alcedo Natuurprojecten van aanspraken van derden in verband met deze toepassing.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 143 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 144 ======================================================================

<pre>Colofon



Opdrachtgever:                 Brands Bouwontwikkeling
                               Postbus 18
                               7800 AA, Emmen

Auteur:                        Evert Ruiter


Opdrachtnemer:                 Alcedo Natuurprojecten
                               Cornelis Houtmanstraat 10
                               8023 EA Zwolle

Contactpersoon:                Evert Ruiter, info@alcedo-natuurprojecten.nl

Uitvoer onderzoek:             Jos Hoekerswever

Projectcode:                   2022 - 060

Rapportcode:                   2023 – 004

Datum:                         16.01.2023

Status:                        Definitief

Te citeren als: Ruiter E.J. 2023. Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen. Alcedo
Natuurprojecten rapportnummer 2023 – 004. In opdracht van: Brands Bouwontwikkeling, Emmen




                        Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 144 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 145 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave



1       INLEIDING........................................................................................................................................................................... 6

    1.1          AANLEIDING EN VRAAG ............................................................................................................................................................. 6
    1.2          DOEL ..................................................................................................................................................................................... 7
    1.3          LEESWIJZER ............................................................................................................................................................................ 7

2       ONDERZOEKSMETHODIEK................................................................................................................................................... 8

    2.1          ALGEMENE OPZET EN WERKWIJZE ............................................................................................................................................... 8
    2.2          BRONNENONDERZOEK .............................................................................................................................................................. 8
    2.3          ORIËNTEREND TERREINBEZOEK ................................................................................................................................................... 8
    2.4          VOLLEDIGHEID VAN HET ONDERZOEK ........................................................................................................................................... 9
    2.5          VERANTWOORDING ................................................................................................................................................................. 9

3       BESCHRIJVING LOCATIES EN INGREPEN ............................................................................................................................. 10

    3.1          BESCHRIJVING LOCATIE ........................................................................................................................................................... 10
    3.2          BESCHRIJVING INGREEP ........................................................................................................................................................... 11

4       GEBIEDSBESCHERMING .................................................................................................................................................... 12

    4.1          NATUURNETWERK NEDERLAND (NNN) ..................................................................................................................................... 12
    4.2          NATURA 2000 (N2000) ........................................................................................................................................................ 14

5       RESULTATEN ..................................................................................................................................................................... 15

    5.1          VELDBEZOEK ......................................................................................................................................................................... 15
    5.2          FLORA ................................................................................................................................................................................. 16
    5.3          GRONDGEBONDEN ZOOGDIEREN .............................................................................................................................................. 17
    5.4          VLEERMUIZEN ....................................................................................................................................................................... 18
    5.5          VOGELS ............................................................................................................................................................................... 19
    5.6          AMFIBIEËN, REPTIELEN EN VISSEN ............................................................................................................................................. 19
    5.7          DAGVLINDERS, LIBELLEN EN OVERIGE ONGEWERVELDEN ............................................................................................................... 20

6       TOETSING AAN DE WNB ................................................................................................................................................... 21

    6.1. SOORTBESCHERMING .................................................................................................................................................................... 21
    6.2. GEBIEDSBESCHERMING .................................................................................................................................................................. 22

7       CONCLUSIES EN ADVIES .................................................................................................................................................... 23

    7.1. CONCLUSIES................................................................................................................................................................................. 23
    7.2. ADVIES ....................................................................................................................................................................................... 24

8       BRONVERMELDINGEN ...................................................................................................................................................... 25

BIJLAGE 1 | FOTO-OVERZICHT.................................................................................................................................................... 26



                                                 Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen                                                     4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 145 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 146 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 2 | WETTELIJK KADER ................................................................................................................................................... 28

BIJLAGE 3. OVERZICHT VOORGENOMEN PLAN ........................................................................................................................... 31




                                           Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen                                       5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 146 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 147 ======================================================================

<pre>1 Inleiding



1.1 Aanleiding en vraag

Initiatiefnemer is voornemens om aan de Wilhelminastraat 33 te Emmen een braakliggend terrein
bouwrijp te gaan maken om ter plekke ruimte te creëren voor de bouw van grondgebonden woningen.


De geplande ingreep kan betekenen dat er via de Wet natuurbescherming (Wnb) beschermde planten-
of diersoorten in het geding komen en/of dat er sprake kan zijn van negatieve invloed op de
kernwaarwaarden van het Natuur Netwerk Nederland (NNN) of Natura-2000 gebieden (N2000).


Daartoe zal een quickscan flora en fauna moeten worden uitgevoerd. De resultaten van deze quickscan
kunnen bepalend zijn voor aanvullend onderzoek op basis van het vleermuisprotocol 2021,
kennisdocumenten of handreiking kleine marterachtigen.


Brands Bouwontwikkeling uit Emmen heeft het ecologisch adviesbureau Alcedo Natuurprojecten uit
Zwolle verzocht deze quickscan uit te voeren.


In deze rapportage wordt uiteengezet hoe de opdracht is uitgevoerd en wat de conclusies daarvan zijn.




                        Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 147 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 148 ======================================================================

<pre>1.2 Doel

Het doel van het onderzoek, de quickscan flora & fauna, is het controleren en onderzoeken van de locatie
op de (potentiële) aanwezigheid van via de Wnb beschermde planten- en diersoorten alsmede het
inschatten van de effecten van de voorgenomen plannen of ingreep op NNN en N2000 en het uitbrengen
van advies ten aanzien van eventuele vervolgstappen.


Het uitgevoerde onderzoek is samen te vatten in de volgende zes vragen:


    1. Welke beschermde planten- of diersoorten, zoals genoemd in de Wnb zijn op de onderzochte
        locatie   aangetroffen    of    kunnen   er   op   basis   van   biotoopkenmerken   of   recente
        verspreidingsgegevens er worden verwacht;
    2. Wat zijn de effecten van de voorgenomen plannen of de voorgenomen ingreep op de gunstige
        staat van instandhouding van deze beschermde planten- of diersoorten;
    3. Worden     bij   uitvoer   van   de   voorgenomen      plannen    of   de   voorgenomen   ingreep
        verbodsbepalingen van de Wnb overtreden;
    4. Zijn er op voorhand mogelijkheden om negatieve effecten op beschermde planten- en
        diersoorten te voorkomen;
    5. Is aanvullend onderzoek op basis van het vleermuisprotocol, kennisdocumenten of handreiking
        kleine marterachtigen noodzakelijk;
    6. Wat zijn te verwachten gevolgen/effecten van de voorgenomen plannen of de voorgenomen
        ingreep op NNN of N2000.


1.3 Leeswijzer

In hoofdstuk 1 wordt beschreven hoe dit onderzoek, het uitvoeren van een quickscan flora & fauna in
het kader van soort- en gebiedsbescherming, tot stand is gekomen en de doelstelling vertaald naar
onderzoeksvragen. In hoofdstuk 2 wordt de onderzoeksmethodiek besproken. Vervolgens wordt In
hoofdstuk 3 een korte beschrijving gegeven van de onderzochte locatie en de voorgenomen ingreep. In
hoofdstuk 4 volgt een effectentoetsing van deze ingreep op NNN en N2000. In hoofdstuk 5 volgt per
soortgroep een beschrijving van wat er daadwerkelijk is aangetroffen en wat er kan worden verwacht
op basis van biotoopkenmerken en recente verspreidingsgegevens. In hoofdstuk 6 een effectentoetsing
uitgevoerd op beschermde soorten in het kader van de Wnb. Vervolgens worden de conclusies en
aanbevelingen en de eventuele noodzaak tot nader onderzoek verwoord in hoofdstuk 7.
Bronvermeldingen zijn aangegeven in hoofdstuk 8. De rapportage wordt besloten met bijlagen in de vom
van een foto-impressie van de onderzochte locatie, (indien voorhanden) een beeld van de gewenste
situatie en ten slotte een uiteenzetting van het wettelijk kader waarbinnen die onderzoek is uitgevoerd.



                          Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen    7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 148 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 149 ======================================================================

<pre>2 Onderzoeksmethodiek



2.1 Algemene opzet en werkwijze

Dit onderzoek betreft een quickscan flora en fauna. Op basis van een grondig onderzoek op locatie is
een inschatting gemaakt van de aanwezigheid of mogelijke aanwezigheid van beschermde planten- en
diersoorten en de mogelijke nadelige effecten van de voorgenomen ingreep op deze soorten. Deze
inschatting is gemaakt op basis van parate veldkennis van de onderzoeker met betrekking tot
beschermde planten- en diersoorten. Naar aanleiding van de bevindingen is een oordeel gevormd van
te verwachten negatieve effecten op de aanwezige en/of mogelijk aanwezige beschermde planten- en
diersoorten. De mogelijk negatieve effecten zijn getoetst aan de Wnb.


2.2 Bronnenonderzoek

Het bronnenonderzoek wordt gebruikt als aanvulling op tijdens het veldonderzoek verzamelde
waarnemingen en gaat uit van bestaande en beschikbare gegevens. Voor een actueel overzicht van
beschermde planten- en diersoorten die in de regio voorkomen kunnen verspreidingsgegevens uit de
Nationale Databank Flora en Fauna (NDFF), internetmedia en diverse verspreidingsatlassen van
relevante soortgroepen en verslagen van Particuliere Gegevens-beherende Organisaties (PGO’s)
worden geraadpleegd.


2.3 Oriënterend terreinbezoek

Het bezoek vindt overdag plaats onder geschikte weercondities. Tijdens dit bezoek is op basis van de
opdrachtgever aangeleverde gegevens zoveel mogelijk concrete informatie verzameld met betrekking
tot de aan- of afwezigheid van beschermde planten- en diersoorten, via zicht- en gehoorwaarnemingen,
sporenonderzoek zoals de aanwezigheid van nesten, holen, uitwerpselen, uilenballen, veertjes,
eischalen. Ook is de wijde omgeving van de te onderzoeken locatie of locaties bekeken en is er een
inschatting gemaakt van hoe dieren deze en het omliggende terrein kunnen gebruiken als plaats om te
foerageren, erlangs te trekken, er te rusten of het anderszins te benutten.




                          Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 149 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 150 ======================================================================

<pre>2.4 Volledigheid van het onderzoek

Gedurende het veldonderzoek wordt een inschatting van het onderzoeksgebied gemaakt, maar met een
dergelijk veldonderzoek is het nooit zeker dat alle aanwezige soorten ook daadwerkelijk waargenomen
worden. Een ervaren veldbioloog kan wel een goede inschatting maken van de kans dat beschermde
soorten een plangebied benutten. Dit deskundigheidsoordeel komt tot stand aan de hand van parate
kennis van beschermde planten- en diersoorten, hun habitatvoorkeur, ecologie en op basis van
vooronderzoek met betrekking tot de te onderzoeken locatie of locaties.


2.5 Verantwoording

Uitvoer veldwerk, fotografie: Jos Hoekerswever
Bronnenonderzoek en rapportage: Evert Ruiter
www.alcedo-natuurprojecten.nl
info@alcedo-natuurprojecten.nl




                        Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 150 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 151 ======================================================================

<pre>3 Beschrijving locaties en ingrepen



3.1 Beschrijving locatie

De onderzochte locatie is gelegen aan de Wilhelminastraat 33 te Emmen. Zie figuur 1. Het betreft een
braakliggend terrein waar in het verleden bebouwing is gesloopt. De locatie ligt ingeklemd tussen de
Wilhelminastraat, Molenstraat, Julianastraat en Kerkhoflaan. Het geheel is begroeid met ruigtekruiden
en bestaat voorts uit zanderige plekken met hier en daar opslag van afval.


Voor een impressie van de planlocatie: zie fotobijlage op pagina 23.




Figuur 1. Ligging van de planlocatie in Emmen. Bron: Google Maps




                             Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 151 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 152 ======================================================================

<pre>3.2 Beschrijving ingreep

Het voornemen bestaat om de locatie (het deel in het gele kader in figuur 2) bouwrijp te maken om ter
plaatse woningbouw te kunnen realiseren. Hiertoe zal het hele terrein worden leeggeruimd en
ontgraven. Daarbij zullen geen huizen of andere gebouwen worden gesloopt, geen bomen te hoeven
worden gekapt, geen sloten of wateren te hoeven worden gedempt.




Figuur 2: Geel kader: de onderzochte locatie. Bron: Google Maps.




                              Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 152 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 153 ======================================================================

<pre>4 Gebiedsbescherming


Binnen de kaders van een quickscan flora & fauna is het van belang om ook na te gaan of de te
onderzoeken locatie binnen of in de nabijheid van de begrenzingen van het Natuurnetwerk Nederland
(NNN) of een Natura 2000 gebied ligt en wat het effect van de voorgenomen ingreep op deze gebieden
zal zijn. Hierbij wordt een kritische afstand van 3 kilometer gehanteerd.


4.1 Natuurnetwerk Nederland (NNN)

Het NNN, voorheen Ecologische Hoofdstructuur (EHS), is het Nederlands netwerk van bestaande en
nieuw aan te leggen natuurgebieden. Het netwerk moet natuurgebieden beter verbinden met elkaar en
met het omringende agrarisch gebied. Het is een netwerk waarin de natuur voorrang heeft en daarom
wordt beschermd. Daarmee wordt voorkomen dat natuurgebieden geïsoleerd komen te liggen en dieren
en planten uitsterven en natuurgebieden hun waarde verliezen. Het NNN kan worden gezien als de
ruggengraat van de Nederlandse natuur en het is daarom van belang dit netwerk te bespreken in het
kader van natuurbescherming. Het NNN moet uiteindelijk samen met de natuurgebieden in andere
Europese landen het aaneengesloten Pan-Europees Ecologisch Netwerk (PEEN) vormen.


Sinds 1990 zijn de provincies en het Rijk drukdoende met de aanleg van verbindingszones tussen
verschillende natuurgebieden om zo een duurzaam, samenhangend netwerk van gebieden te creëren.
De NNN heeft als doel van bestaande en nieuwe natuur een goed werkend netwerk te maken. Het
behoud, herstel en de ontwikkeling van de wezenlijke kenmerken en waarden van het NNN is hierbij het
uitgangspunt. Net als bij de Wnb geldt hier het ‘nee-tenzij’-beginsel. Dit is 1 oktober 2012 vastgelegd in
het Besluit Algemene Regelingen Ruimtelijke Ordening (BARRO). Dit betekent dat er geen activiteiten
plaats mogen vinden waardoor de wezenlijke kenmerken en waarden van het NNN in het geding komen,
tenzij er sprake is van een groot openbaar belang, tenzij er geen reële alternatieven zijn of tenzij
negatieve effecten zo veel mogelijk beperkt worden en de overblijvende effecten worden
gecompenseerd.


Rijk en provincies hebben in 2011 met elkaar afgesproken dat natuurbeheer meer een regionale
verantwoordelijkheid wordt. Dat is vastgelegd in het Natuurakkoord. Als gebiedsregisseurs van het
landelijke gebied zetten de provincies zich in voor een versterking van de natuur. Zij dienen de
begrenzing van het NNN vast te leggen in een provinciale verordening, waar ook de regels omtrent de
inhoud van en de toelichting bij bestemmingsplannen in het belang van de realisatie, bescherming,
instandhouding en verdere ontwikkeling van de beoogde natuurkwaliteit van het NNN worden be-
schreven. De provincies dienen hierbij ook de wezenlijke kenmerken en waarden van het NNN vast te


                         Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 153 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 154 ======================================================================

<pre>leggen. Dit zijn de huidige en potentiële waarden, gebaseerd op de natuurdoelen van het desbetreffende
gebied. Per perceel worden deze doelen vaak in natuurdoeltypen en/of beheertypen vastgelegd.


Effectenbeoordeling: De onderzochte locatie valt niet binnen de begrenzing van het NNN, maar ligt daar
902,8 meter vandaan. Zie figuur 3. De voorgenomen ingreep zal geen impact hebben op de kernwaarden
van het NNN, omdat deze geen directe invloed heeft in de vorm van verstoring van de rust binnen het
NNN en er verandert op termijn niets aan de huidige situatie.




Figuur 3. Ligging van onderzochte locatie ten opzichte van het NNN (groene vlak). Bron: Provincie Drenthe.




                               Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen             13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 154 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 155 ======================================================================

<pre>4.2 Natura 2000 (N2000)

Natura 2000 (N2000) is een Europees netwerk van beschermde natuurgebieden. In deze N2000-
gebieden worden bepaalde dieren, planten en hun natuurlijke leefomgeving beschermd om de
biodiversiteit (=soortenrijkdom) te behouden. De biodiversiteit staat in Europa al jaren onder druk.
Duurzame bescherming van flora en fauna is hard nodig. Planten en dieren trekken zich weinig aan van
landsgrenzen en het is daarom belangrijk om natuurbescherming in Europees verband aan te pakken.
In 1979 is de Vogelrichtlijn opgesteld en in 1992 de Habitatrichtlijn. Deze richtlijnen bestaan uit twee
delen: soortenbescherming en gebiedsbescherming. Alle EU-lidstaten wijzen beschermde gebieden aan
voor specifieke leefgebieden van planten- en diersoorten. De onder beide richtlijnen aangewezen
beschermde gebieden vormen het N2000-netwerk.


Effectenbeoordeling: De onderzochte locatie ligt op 11,6 kilometer van N2000 gebied. Zie figuur 4. De
voorgenomen ingreep heeft geen effect op de instandhoudingsdoelen van N2000. Het is daarom niet
noodzakelijk een Aerius-calculatie te maken om te kunnen bepalen hoe groot de stikstofdepositie zal
zijn.




Figuur 4: Ligging van locatie (in rode cirkel) ten opzichte van Natura 2000 gebied. Bron: ArcGis.com




                               Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen              14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 155 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 156 ======================================================================

<pre>5 Resultaten


In dit hoofdstuk wordt de aan- of afwezigheid van de onderzochte planten- en diersoorten in het
onderzoeksgebied onderbouwd. Alleen relevante soorten worden nader toegelicht.


5.1 Veldbezoek

Tijdens het veldbezoek is voor zover mogelijk een inventarisatie uitgevoerd van aanwezige planten- en
diersoorten met een nadruk op de middels de Wnb beschermde soorten.


In onderstaande tabel worden het tijdstip en de waarnemings-condities van het uitgevoerde veldbezoek
weergegeven.

Tabel 1. Waarnemingscondities veldbezoek



 Waarnemingscondities veldbezoek



 Datum                        20 december 2022


 Begintijd                    13.15 uur


 Eindtijd                     15.15 uur


 Temperatuur (in ̊ C)         10


 Bewolking (in octa’s)        8


 Wind (in bft.)               2


 Neerslag                     Zo nu en dan lichte regen




                            Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 156 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 157 ======================================================================

<pre>5.2 Flora

De onderzochte locatie betreft een braakliggend terrein met begroeiing van ruderale planten als grote
teunisbloem, Canadese fijnstraal, hoge fijnstraal, zwarte toorts, verbascum spec., gestreepte witbol,
kropaar, bijvoet, Engels raaigras, vertakte leeuwentand. Op locatie is ook een groeiplek met Japanse
duizendknoop aanwezig.


De aanwezigheid van via de Wnb beschermde flora is niet vastgesteld en kan ter plaatse geheel worden
uitgesloten.


Effectenbeoordeling:
Door de geplande ingreep zullen geen via de Wnb beschermde plantensoorten in het geding komen.




Beeld van de begroeiing met op de voorgrond Japanse duizendknoop.




                         Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 157 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 158 ======================================================================

<pre>5.3 Grondgebonden zoogdieren

Tijdens het veldonderzoek zijn sporen gezocht die wijzen op het voorkomen van grondgebonden
zoogdieren en de aard van de locatie als potentieel geschikt leefgebied voor deze soortgroep. Er werden
aanwijzingen (holen, uitwerpselen, vraatresten) gevonden die wijzen op gebruik als recente vaste
verblijfplaats van grondgebonden zoogdieren. In de wijdere omgeving van de onderzochte locatie
komen wel beschermde grondgebonden zoogdieren voor. Het betreft onder meer das en boommarter.
Deze kunnen in principe incidenteel de onderzochte locatie bezoeken of doorkruisen, maar die kans
wordt zeer klein geacht. De onderzochte locatie en de omgeving daarvan worden niet gekenschetst als
functioneel en onvervangbaar leefgebied voor egel en kleine marterachtigen (bunzing, hermelijn, wezel).
De aard van de geplande ingreep zal daarom geen impact hebben op deze functie en de duurzame
instandhouding van deze diersoorten.


Effectenbeoordeling:
Door de geplande ingreep zullen geen via de Wnb beschermde grondgebonden zoogdieren in het geding
komen.




Oud in onbruik geraakt konijnenhol in een zandbult op de onderzochte locatie.




                           Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen    17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 158 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 159 ======================================================================

<pre>5.4 Vleermuizen

Op basis van recente verspreidingsgegevens en gegevens uit de NDFF komen in de directe omgeving
(straal van 0 – 1 kilometer) van de onderzochte locatie de volgende soorten vleermuizen voor: gewone
dwergvleermuis, ruige dwergvleermuis, laatvlieger en rosse vleermuis.


Omdat er geen sprake is van sloop van gebouwen of de kap van bomen is er binnen het kader van dit
onderzoek niet gekeken naar de potentiële geschiktheid van de locatie als vaste verblijfplaatsen voor
vleermuizen in gebouwen en bomen.


Wel is er onderzoek gedaan naar de geschiktheid van de gehele locatie als foerageerbiotoop en
vliegroute voor vleermuizen.


Vaste verblijfplaatsen: niet van toepassing


Foerageerplaatsen: De onderzochte locatie is matig geschikt als foerageerplaats voor vleermuizen.
Wat niet wegneemt dat de locatie niet geschikt is; er zullen zeker zo nu en dan vleermuizen
foerageren, maar er is geen sprake van essentieel en onvervangbaar foerageerbiotoop.


Vliegroutes: De onderzochte locatie is geschikt als (onderdeel van) vliegroute voor vleermuizen. Er zijn
ter plaatse lineaire structuren aanwezig in de vorm van laanbeplanting met bomen. De voorgenomen
ingreep zal geen invloed hebben op deze functie, omdat de huidige situatie niet wordt aangetast.


Effectenbeoordeling:
Door de voorgenomen ingreep:


● Zullen geen vaste verblijfplaatsen van vleermuizen in gebouwen of bomen in het geding komen;
● Zal foerageergebied van vleermuizen niet permanent worden aangetast;
● Zullen vliegroutes van vleermuizen niet permanent worden aangetast.


Aanvullend onderzoek is niet noodzakelijk.




                         Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 159 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 160 ======================================================================

<pre>5.5 Vogels

Tijdens dit onderzoek is gericht gekeken naar de functie die de onderzochte locatie voor vogels kan
vervullen en gezocht naar jaarrond beschermde nestplaatsen. Hierbij is geconstateerd dat er geen
sprake is van nesten in gebouwen of bomen en er ook geen sprake is van kansen voor grondbroeders
zoals veldleeuwerik, kuifleeuwerik, graspieper, fazant, patrijs en dergelijke om ter plaatse tot broeden te
kunnen komen. De reden daarvoor is dat de omgeving te veel verstoord wordt door menselijke
activiteiten, loslopende honden en dergelijke. De kans dat er vogels succesvol kunnen broeden is geheel
uit te sluiten. De ruigte zal zeker een voedingsbron vormen voor zaad-etende vogels, maar deze functie
wordt via de Wnb niet beschermd in stedelijk gebied.


Effectenbeoordeling: Door de voorgenomen ingreep zullen geen jaarrond beschermde nestplaatsen
worden verstoord.


Aanvullend onderzoek is niet noodzakelijk.




5.6 Amfibieën, reptielen en vissen

Er is op de onderzochte locatie geen sprake van aanwezigheid van geschikt waterbiotoop voor
amfibieën en vissen. Ook is er vanwege het ontbreken van boswallen of oude tuinen geen sprake van
een geschikt landbiotoop voor amfibieën als gewone pad, bruine kikker, kleine watersalamander. Dit zijn
overigens allemaal licht beschermde soorten waarvoor de zorgplicht geldt. Omdat er geen voornemen
bestaat om sloten of andere wateren te dempen is er dus geen gericht onderzoek verricht naar het
voorkomen van vissen en amfibieën die uitsluitend in het water leven. Het voorkomen van via de Wnb
beschermde reptielensoorten kan ter plaatse geheel worden uitgesloten.


Effectenbeoordeling: Door de voorgenomen ingreep zullen geen via de Wnb beschermde amfibieën,
reptielen of vissen in het gedrang komen.


Aanvullend onderzoek is niet noodzakelijk.




                         Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen    19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 160 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 161 ======================================================================

<pre>5.7 Dagvlinders, libellen en overige ongewervelden

Op basis van verspreidingsgegevens en biotoopkenmerken kan een inschatting worden gemaakt voor
wat betreft het (mogelijk) voorkomen van via de Wnb beschermde insectensoorten en overige
ongewervelden. Hierop kan worden bepaald dat er ter plaatse geen via de Wnb beschermde
insectensoorten of andere ongewervelden zullen voorkomen die zich er voortplanten of waarvan
functioneel zal worden aangetast door de voorgenomen ingreep.


Effectenbeoordeling: Door de voorgenomen ingreep zullen geen via de Wnb beschermde dagvlinders,
libellen en overige ongewervelden in het gedrang komen.


Aanvullend onderzoek is niet noodzakelijk.




                        Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 161 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 162 ======================================================================

<pre>6 Toetsing aan de Wnb



6.1. Soortbescherming

Beschermingsregime soorten Vogelrichtlijn § 3.1

Artikel 3.1. lid 2 ‘het is verboden opzettelijk nesten, rustplaatsen en eigen van vogels te vernielen of te
beschadigen, of nesten van vogels weg te nemen’ en lid 4 en 5 ‘het is verboden vogels opzettelijk te
storen, tenzij de storing niet van wezenlijke invloed is op de staat van instandhouding van de
desbetreffende vogelsoort’

    •   Dit is niet van toepassing, omdat op basis van de resultaten van deze quickscan is
        aangetoond dat er geen jaarrond beschermde nestplaatsen van vogels aanwezig zijn.

Beschermingsregime soorten Habitatrichtlijn § 3.2


    •   Dit is niet van toepassing, omdat op basis van de resultaten van deze quickscan is vastgesteld
        dat de aanwezigheid van vaste verblijfplaatsen van vleermuizen kan worden uitgesloten;
    •   Op basis van de resultaten van deze quickscan is vastgesteld dat er geen belangrijk of
        onvervangbaar foerageerbiotoop voor vleermuizen zal worden aangetast;
    •   Op basis van de resultaten van deze quickscan is vastgesteld dat er geen belangrijke
        vliegroutes voor vleermuizen worden aangetast of doorsneden.



Beschermingsregie andere soorten § 3.3
Artikel 3.10 lid 1b ‘het is verboden de vaste voortplantingsplaatsen of rustplaatsen van dieren
opzettelijk te beschadigen of te vernielen’


    •   Dit is niet van toepassing, omdat kan worden uitgesloten dat er ter plaatse vaste
        voortplantingsplaatsen of rustplaatsen opzettelijk worden beschadigd of vernield.




                          Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen    21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 162 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 163 ======================================================================

<pre>6.2. Gebiedsbescherming

NNN
De onderzochte locatie ligt niet binnen de begrenzing van het NNN.


   •    De voorgenomen ingreep heeft geen nadelig effect op de instandhoudingsdoelen van het
        NNN.

N2000
De onderzochte locatie ligt op 11,6 kilometer afstand van N2000 gebied.


   •    De voorgenomen ingreep heeft geen nadelig effect op de instandhoudingsdoelen van het
        N2000.




                        Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 163 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 164 ======================================================================

<pre>7 Conclusies en advies



7.1. Conclusies

Op basis van de onder 1.2. gestelde onderzoeksvragen kan het volgende worden geconcludeerd:


   1. Welke beschermde planten- of diersoorten, zoals genoemd in de Wnb zijn op de onderzochte
       locatie   aangetroffen    of   kunnen    er   op   basis   van   biotoopkenmerken   of   recente
       verspreidingsgegevens er worden verwacht?


       Conclusie: Er zijn op de onderzochte locatie geen aanwijzingen gevonden die duiden op de
       aanwezigheid van via de Wnb beschermde planten- of diersoorten.


   2. Wat zijn de effecten van de voorgenomen plannen of de voorgenomen ingreep op de gunstige
       staat van instandhouding van deze beschermde planten- of diersoorten?


       Conclusie: Er zijn vanwege de voorgenomen plannen geen effecten te verwachten die de
       gunstige staat van instandhouding van deze beschermde planten- of diersoorten zullen
       beïnvloeden.


   3. Worden bij uitvoer van de voorgenomen plannen of de voorgenomen ingreep
       verbodsbepalingen van de Wnb overtreden?


       Conclusie: Er worden bij uitvoer van de voorgenomen plannen geen verbodsbepalingen van de
       Wnb overtreden.


   4. Zijn er op voorhand mogelijkheden om negatieve effecten op beschermde planten- en
       diersoorten te voorkomen;


       Conclusie: Dit is niet van toepassing.


   5. Is aanvullend onderzoek op basis van het vleermuisprotocol, kennisdocumenten of
       handreiking kleine marterachtigen noodzakelijk;


       Conclusie: Aanvullend onderzoek op basis van het vleermuisprotocol, kennisdocumenten of
       handreiking kleine marterachtigen is niet noodzakelijk


                         Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 164 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 165 ======================================================================

<pre>    6. Wat zijn te verwachten gevolgen/effecten van de voorgenomen plannen of de voorgenomen
        ingreep op NNN of N2000.


        Conclusie: Dit is niet van toepassing.


7.2. Advies

Richt de nieuwbouw in op een natuur-inclusieve wijze door middel van het plaatsen van
inbouwvoorzieningen voor huismussen, gierzwaluwen en vleermuizen.


Meer informatie hierover is te vinden op https://unitura.nl/


Richt de groene omgeving in op een natuur-inclusieve wijze door middel van het gebruik van inheems
en streekeigen bosplantsoen en streekeigen planten en/of zadenmengsels.


Meer informatie hierover is te vinden op https://www.cruydthoeck.nl/over-ons/de-heliant/


NB: Dit advies is geen verplichting n.a.v. de resultaten en conclusies van dit onderzoek. M.a.w. het is
een vrijblijvend advies.




                           Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 165 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 166 ======================================================================

<pre>8 Bronvermeldingen


Bronvermeldingen staan in dit document vermeld in de tekst of bij de figuren. Veel van de informatie
aangaande (mogelijke) aan- of afwezigheid van planten- en diersoorten wordt tijdens het veldwerk van
de quickscan vergaard. Ten behoeve van het verkrijgen van overige relevante informatie over de
verspreiding van planten- en diersoorten in Nederland en/of een te onderzoeken locatie, en ook
relevante en actuele informatie aangaande de Wnb, kennisdocumenten, te hanteren protocollen en
soortgelijke   documentatie,      raadpleegt     Alcedo   Natuurprojecten    regelmatig   de     volgende
informatiebronnen:



                Literatuur:
                     •   De meest recente verspreidingsatlassen van alle beschikbare soortgroepen in
                         Nederland. Met name de serie verspreidingsatlassen Nederlandse Fauna;
                     •   Ecologische atlassen. Alle beschikbare soortgroepen;
                     •   De    meest     recente    provinciale   verspreidingsatlassen   van     vogels,
                         paddenstoelen, libellen, dagvlinders, vissen en overige soortgroepen;
                     •   Veldgidsen van KNNV Uitgeverij. Alle soortgroepen;
                     •   Topografische atlassen;
                     •   Relevante artikelen uit De Levende Natuur;
                     •   Relevante artikelen uit vakbladen van SOVON, RAVON, FLORON, VZZ en overige
                         PGO’s;
                     •   Handreiking Kleine Marters in relatie tot soortbescherming (Sander Bouwens)


                Websites en online tools:


                     •   Arcgis
                     •   Bagviewer/Kadaster
                     •   Synbiosys.alterra
                     •   Waarneming.nl
                     •   Verspreidingsatlas.nl
                     •   Quickscanhulp.nl
                     •   Provinciale geoportalen
                     •   Google Maps
                     •   Google Earth



                         Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 166 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 167 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 | foto-overzicht




                Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 167 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 168 ======================================================================

<pre>Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 168 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 169 ======================================================================

<pre>Bijlage 2 | Wettelijk kader


Algemeen
De bescherming van planten- en diersoorten is in Nederland geregeld in de Wet natuurbescherming (verder te noemen
Wnb). Deze wet is op 1 januari 2017 in werking getreden en beschermt ruim 900 soorten in Nederland in het wild
voorkomende planten- en diersoorten. Deze wet vervangt de Flora- en faunawet, de Natuurbeschermingswet en de
Boswet.


Doelstelling van de Wnb


    •     het beschermen en ontwikkelen van de natuur;


    •     het behouden en herstellen van biologische diversiteit;


    •     het doelmatig beheren, gebruiken en ontwikkelen van de natuur en het verzekeren van een samenhangend beleid
          gericht op het behoud en beheer van waardevolle landschappen.


De Wet natuurbescherming benoemt niet welke concrete activiteiten wel of niet zijn toegestaan. Het uitgangspunt van de
wet is dat geen schade mag worden gedaan aan beschermde dieren of planten. Dit betekent in de praktijk dat het gaat
om het effect van uw activiteiten op beschermde soorten. Heel vaak gaan activiteiten en werkzaamheden en de
bescherming van soorten prima samen. Als u uw werk zo kunt inrichten dat u geen schade toebrengt aan beschermde
soorten, dan hoeft u vooraf niets te regelen. Soms is het echter onvermijdelijk dat schade ontstaat aan beschermde dieren
of planten. In die situaties is het nodig dat u vooraf bekijkt of hiervoor een vrijstelling geldt, of dat een ontheffing moet
worden aangevraagd (‘nee-tenzij’-beginsel).


Welke soorten worden beschermd?
De Wnb kent drie categorieën van beschermde soorten:


    •     Alle van nature in Nederland in het wild levende vogels volgens het beschermingsregime van de Vogelrichtlijn;


    •     Soorten beschermd op grond van de Habitatrichtlijn, het Verdrag van Bern en het Verdrag van Bonn;


    •     Andere soorten waaronder soorten vallen die vanuit nationaal oogpunt bescherming behoeven.


Zorgplicht
In de Wnb is ook een zorgplicht vastgelegd. Deze plicht geldt te allen tijde en houdt in dat nadelige gevolgen voor flora en
fauna zoveel mogelijk moeten worden voorkomen. Deze plicht geldt voor iedereen en voor alle planten en dieren,
beschermd of niet. De Memorie van Toelichting zegt het zo: “De zorgplicht houdt in dat eenieder voldoende zorg in acht
moet nemen voor de in het wild levende dieren en planten, en ook voor hun directe leefomgeving. Overtreding van de
zorgplicht is niet strafbaar gesteld; de zorgplicht kan wel door toepassing van bestuursdwang worden gehandhaafd”.




                              Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen            28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 169 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 170 ======================================================================

<pre>De verbodsbepalingen




  Beschermingsregimes


 Vogelrichtlijn § 3.1 Wnb                Habitatrichtlijn § 3.2 Wnb              Andere soorten § 3.3 Wnb



 Artikel 3.1 lid 1                       Artikel 3.5 lid 1                       Artikel 3.10 lid 1a

 Het is verboden in het wild levende     Het is verboden soorten in hun          Het is verboden soorten opzettelijk te
 vogels opzettelijk te doden of te       natuurlijke verspreidingsgebied         doden of te vangen.
 vangen.                                 opzettelijk te doden of te vangen.



 Artikel 3.1 lid 2                       Artikel 3.5 lid 2                       Artikel 3.10 lid 1b

 Het is verboden opzettelijk nesten,     Het is verboden om dieren opzettelijk   Het is verboden de vaste
 rustplaatsen en eieren van vogels te    te verstoren.                           voortplantingsplaatsen of
 vernielen of te beschadigen, of                                                 rustplaatsen van dieren opzettelijk te
 nesten van vogels weg te nemen.                                                 beschadigen of te vernielen.



 Artikel 3.1 lid 3                       Artikel 3.5 lid 3                       Artikel 3.10 lid 1c

 Het is verboden eieren te rapen en      Het is verboden om eieren van dieren    Het is verboden planten in hun
 deze onder zich te hebben.              in de natuur opzettelijk te vernielen   natuurlijke verspreidingsgebied
                                         of te rapen.                            opzettelijk te plukken en te
                                                                                 verzamelen, af te snijden, te
                                                                                 ontwortelen of te vernielen.



 Artikel 3.1 lid 4 en lid 5              Artikel 3.5 lid 4

 Het is verboden vogels opzettelijk te   Het is verboden de
 verstoren, tenzij de verstoring niet    voortplantingsplaatsen of
 van wezenlijke invloed is op de staat   rustplaatsen van dieren te
 van instandhouding van de               beschadigen of te vernielen.
 desbetreffende vogelsoort.



                                         Artikel 3.5 lid 5

                                         Het is verboden planten in hun
                                         natuurlijke verspreidingsgebied
                                         opzettelijk te plukken en te
                                         verzamelen, af te snijden, te
                                         ontwortelen of te vernielen.




                              Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen        29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 170 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 171 ======================================================================

<pre>Beschermingsregimes
De Wet natuurbescherming kent een apart beschermingsregime voor soorten van de Vogelrichtlijn en een apart
beschermingsregime voor soorten van de Habitatrichtlijn, het Verdrag van Bern en het Verdrag van Bonn en een apart
beschermingsregime voor andere soorten, die vanuit nationaal oogpunt beschermd worden. Elk van deze
beschermingsregimes kent zijn eigen verbodsbepalingen en vereisten voor vrijstelling of ontheffing van de verboden. Alle
vogels, in totaal ruim 700 soorten, zijn (beschermd). Daarnaast worden ongeveer 230 overige Europese en nationale
soorten (flora, fauna en avifauna) beschermd. Om af te mogen wijken van de verbodsbepalingen via een ontheffing of
vrijstelling moet aan drie criteria zijn voldaan:


     •    Er mag alleen van de verbodsbepaling afgeweken worden als er geen andere bevredigende oplossing voor de
          handeling mogelijk is.


     •    Er moet tegenover een afwijking van het verbod een in de wet genoemd belang staan. De wet geeft voor de
          verschillende beschermingsregimes aan wat die belangen zijn zoals volksgezondheid of openbare veiligheid.


     •    De ingreep mag geen afbreuk doen aan de staat van instandhouding van de soort.


Als aan deze drie vereisten voldaan is, kan een ontheffing worden verleend. Voor een aantal handelingen zijn bovendien
vrijstellingen mogelijk, bijvoorbeeld in de vorm van een provinciale verordening of een gedragscode.




                               Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen        30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 171 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 172 ======================================================================

<pre>Bijlage 3. Overzicht voorgenomen plan



Geen voorbeeld voorhanden.




                  Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen   31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 172 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 173 ======================================================================

<pre>                                               1



Aanvullend onderzoek
Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen
‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat
Emmen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 173 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 174 ======================================================================

<pre>                      Aanvullend onderzoek
                      Grote bosmuis, egel en kleine marterachtigen

                      ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat
                      Emmen




Alcedo Natuurprojecten heeft dit rapport opgesteld in opdracht van Brands Bouwontwikkeling. Daarmee is dit rapport eigendom van bovengenoemde
opdrachtgever. Niets uit deze rapportage mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar gemaakt door middel van druk, microfilm, fotokopie, of welke
andere wijze dan ook zonder voorafgaande schriftelijke toestemming van de opdrachtgever en Alcedo Natuurprojecten. Het is ook niet toegestaan dit
rapport zonder toestemming te gebruiken voor enig ander werk dan waarvoor dit product is ontwikkeld. Alcedo Natuurprojecten is niet aansprakelijk voor
gevolgschade of schade welke voortvloeit uit toepassingen van resultaten van werkzaamheden of andere gegevens verkregen van Alcedo
Natuurprojecten; opdrachtgever vrijwaart Alcedo Natuurprojecten van aanspraken van derden in verband met deze toepassing.




           Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                                           2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 174 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 175 ======================================================================

<pre>Colofon




Aanvullend onderzoek
Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen
‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

Auteur:                   Evert Ruiter


Opdrachtgever:            Brands Bouwontwikkeling
                          Postbus 18
                          7800 AA, Emmen

Opdrachtnemer:            Alcedo Natuurprojecten
                          Cornelis Houtmanstraat 10
                          8023 EA Emmen

Contactpersoon:           Evert Ruiter, info@alcedo-natuurprojecten.nl


Uitvoer onderzoek:        Jos Hoekerswever


Projectcode:              2023 – 047


Rapportnummer:            2023 – 047


Datum:                    30.11.2023


Status:                   Versie 1


Te citeren als: Ruiter E.J. 2023. Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen
‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen. Alcedo Natuurprojecten rapport 2023 – 047. In opdracht
van: Brands Bouwontwikkeling




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 175 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 176 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave



1          INLEIDING .......................................................................................................................................................................... 5

     1.1       AANLEIDING............................................................................................................................................................................... 5
     1.2       ONDERZOEKSVRAGEN .................................................................................................................................................................. 6
     1.3       LEESWIJZER................................................................................................................................................................................ 6

2          ONDERZOEKSMETHODIEK EN INSPANNING........................................................................................................................ 7

     2.1       ALGEMENE OPZET EN WERKWIJZE .................................................................................................................................................. 7
     2.2       GROTE BOSMUIS APODEMUS FLAVICOLLIS ....................................................................................................................................... 7
     2.3       EGEL......................................................................................................................................................................................... 8
     2.4       KLEINE MARTERACHTIGEN (BUNZING, HERMELIJN EN WEZEL) .............................................................................................................. 9
     2.5       VERANTWOORDING UITVOER VELDWERK......................................................................................................................................... 9

3          OMSCHRIJVING PLANGEBIED ........................................................................................................................................... 10

     3.1       BESCHRIJVING LOCATIE .............................................................................................................................................................. 10
     3.2       BESCHRIJVING INGREEP .............................................................................................................................................................. 11

4          RESULTATEN .................................................................................................................................................................... 12

     4.1       GROTE BOSMUIS ....................................................................................................................................................................... 12
     4.2       EGEL....................................................................................................................................................................................... 13
     4.3       KLEINE MARTERACHTIGEN .......................................................................................................................................................... 13
     4.4       OVERIGE SOORTEN .................................................................................................................................................................... 14

5.         CONCLUSIES EN ADVIES ................................................................................................................................................... 15

     5.1. CONCLUSIES................................................................................................................................................................................. 15
     5.2. ADVIES ....................................................................................................................................................................................... 15

6.         BRONVERMELDINGEN ..................................................................................................................................................... 16

BIJLAGE 1 FOTO-IMPRESSIE GEBIED ........................................................................................................................................... 17

BIJLAGE 2 | WETTELIJK KADER ................................................................................................................................................... 18




       Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                                                                                                           4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 176 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 177 ======================================================================

<pre>1 Inleiding



1.1 Aanleiding

Initiatiefnemer, Brands Bouwontwikkeling, is voornemens om aan de Wilhelminastraat te Emmen een
braakliggend terrein (hierna te noemen Brandstoflocatie) bouwrijp te gaan maken om er ter plekke
ruimte te creëren voor de bouw van grondgebonden woningen.


De geplande ingreep kan betekenen dat er via de Wet natuurbescherming (Wnb) beschermde planten-
of diersoorten in het geding komen en/of dat er sprake kan zijn van negatieve invloed op de
kernwaarwaarden van het Natuur Netwerk Nederland (NNN) of Natura-2000 gebieden (N2000).


Om dit te onderzoeken is er in 2022 een quickscan flora en fauna uitgevoerd. De resultaten van deze
quickscan gaven aan dat het voorgenomen plan in principe niet strijdig is met de bepalingen van de
Wnb en dat er geen noodzaak was voor aanvullend onderzoek op basis van het vleermuisprotocol 2021,
kennisdocumenten of handreiking kleine marterachtigen. Desondanks oordeelde de gemeente Emmen
anders en verzocht de initiatiefnemer, op basis van voortschrijdende inzichten, alsnog aanvullend
onderzoek uit te laten voeren voor grote bosmuis, egel en kleine marterachtigen.


Brands Bouwontwikkeling heeft vervolgens Alcedo Natuurprojecten uit Zwolle verzocht dit onderzoek
uit te voeren. Het aanvullend onderzoek is uitgevoerd in het najaar van 2023.


In deze rapportage wordt uiteengezet hoe de opdracht is uitgevoerd en wat de conclusies daarvan zijn.




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 177 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 178 ======================================================================

<pre>1.2 Onderzoeksvragen

Door middel van uitvoer van dit onderzoek worden de volgende vragen beantwoord:


    •   Fungeert de Brandstoflocatie als functioneel leef- en/of voortplantingsgebied voor de grote
        bosmuis;
    •   Fungeert de Brandstoflocatie als functioneel leef- en/of voortplantingsgebied voor de egel;
    •   Fungeert de Brandstoflocatie als functioneel leef- en/of voortplantingsgebied voor kleine
        marterachtigen (bunzing, hermelijn, wezel).




1.3 Leeswijzer

Na de inleiding worden in hoofdstuk 2 de werkwijze en onderzoeksinspanning beschreven welke zijn
geleverd per soort of soortgroep. Hoofdstuk 3 geeft een beschrijving van de onderzochte locatie. In
hoofdstuk 4 wordt het resultaat van dit onderzoek per soort of soortgroep besproken en toegelicht.
Vervolgens worden in hoofdstuk 5 de conclusies gepresenteerd en aanbevelingen gedaan voor
eventueel te nemen vervolgstappen. Ten slotte staat in hoofdstuk 6 welke bronnen er zijn
geraadpleegd. De bijlagen bevatten een foto-overzicht van de onderzochte locatie en een beknopte
omschrijving van het wettelijk kader waarbinnen dit onderzoek is verricht.




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 178 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 179 ======================================================================

<pre>2 Onderzoeksmethodiek en inspanning



2.1 Algemene opzet en werkwijze

Het onderzoek c.q. de onderzoeken zijn uitgevoerd in de periode oktober tot en met eind november
2023. Alle onderzoeken zijn uitgevoerd volgens de daarvoor vigerende onderzoeksmethoden. Die
methoden worden hieronder per soort of soortgroep uiteengezet.


2.2 Grote bosmuis Apodemus flavicollis

Het onderzoek naar grote bosmuis is uitgevoerd door middel van het plaatsen van Longworthvallen
(lifetraps) Zie figuur 1. De vallen zijn op 13 oktober 2023 geplaatst op de ruigere en beboste delen van
het terrein. In het totaal zijn er 20 vallen geplaatst. Deze zijn paarsgewijs geplaatst in drie raaien. De
onderlinge afstand tussen de geplaatste vallen bedroeg 10 à 20 meter. In het veld werden ze toegedekt
met gras of mos om ze zoveel mogelijk aan het zicht te onttrekken en op te laten gaan in het landschap.
De vallen zijn voorzien van stro (voor warmte) en als lokvoer werd gebruik gemaakt van stukjes wortel
en appel en meelwormen (voor spitsmuizen die altijd als bijvangst kunnen voorkomen.)




Figuur 1: Lifetrap van het type Longworth. De meest gebruikte val voor muizenonderzoek. Foto: E. Ruiter




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 179 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 180 ======================================================================

<pre>De eerste drie nachten zijn de vallen op ‘pre-bait’ gezet. Dat wil zeggen, het vangmechanisme staat niet
op scherp waardoor de muizen vrijelijk in en uit kunnen lopen en zo kunnen wennen aan de vallen (met
voer) in hun omgeving.


Vervolgens zijn de vallen drie nachten op scherp gezet. Daarbij is de volgende methode gehanteerd.
Aangezien de muizen in de avondschemering en ochtendschemering het meest actief zijn, zijn de vallen
tussen 20.00 en 21.00 uur op scherp gezet en voorzien van extra aas. Vervolgens is tussen 24.00 en
01.00 uur een eerste controle uitgevoerd. De vallen waar wat inzat zijn gecontroleerd en vervolgens
weer op scherp gezet. Daarna volgde een tweede controle tussen 04.00 en 05.00 uur. De vallen waar
wat inzat zijn gecontroleerd en vervolgens weer op pre-bait gezet. Overdag zijn er dus geen controles
uitgevoerd. Dit in verband met het feit dat de dagactiviteit van bosmuizen niet bijzonder groot is en de
kans dat je iets vangt heel klein. Deze vangmethode is voor de periode van drie nachten toegepast.
Het onderzoek naar grote bosmuizen is afgerond op 19 oktober afgerond.


2.3 Egel

Het onderzoek naar het voorkomen van egels is uitgevoerd met behulp van een ‘struikrovers’. Een
struikrover is een pvc-buis met daarin een wildcamera. Als lokaas wordt een opengeprikt blikje
sardines gebruikt. Zie figuur 2. Struikrovers worden gecamoufleerd geplaatst op plaatsen waar egels
zijn te verwachten en blijven gedurende 6 weken op dezelfde plek staan. In de tussentijd worden soms
batterijen verwisseld of sd-kaartjes vervangen. Er is gebruik gemaakt van 1 struikrover. De reden
hiervoor is dat er geen goede tweede plek kon worden gevonden. Deze is geplaatst op 16 oktober en
opgehaald op 29 november. Vervolgens is de kaart uitgelezen en zijn de resultaten geanalyseerd.




Figuur 2: Struikrover. Foto van een andere locatie. Foto: E. Ruiter



    Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                  8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 180 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 181 ======================================================================

<pre>2.4 Kleine marterachtigen (bunzing, hermelijn en wezel)

Voor het vaststellen van kleine marterachtigen is dezelfde onderzoeksmethode gebruikt zoals onder
2.3. beschreven. Daarnaast is tijdens bezoeken waarbij de vallen werden geplaatst en gecontroleerd
ook gezocht naar verse uitwerpselen of andere tekenen van recente aanwezigheid van de betreffende
soorten.


De cameravallen zijn geplaatst op 13 oktober 2023 op een strategische plaats met veel beschutting en
hebben vervolgens 6 weken ter plaatse gestaan. Daarna zijn ze verwijderd en is ook het lokaas
verwijderd. De sd-kaarten zijn thuis uitgelezen en geanalyseerd.




2.5 Verantwoording uitvoer veldwerk

Plaatsen lifetraps, cameravallen, controleren vallen en analyseren camerabeelden: Jos Hoekerswever
www.alcedo-natuurprojecten.nl
info@alcedo-natuurprojecten.nl


Alcedo Natuurprojecten maakt deel uit van Stichting ECO




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 181 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 182 ======================================================================

<pre>3 Omschrijving plangebied



3.1     Beschrijving locatie

De onderzochte locatie is gelegen aan de Wilhelminastraat 33 te Emmen. Zie figuur 1. Het betreft een
braakliggend terrein waar in het verleden bebouwing is gesloopt. De locatie ligt ingeklemd tussen de
Wilhelminastraat, Molenstraat, Julianastraat en Kerkhoflaan. Het geheel is begroeid met ruigtekruiden
en bestaat voorts uit zanderige plekken (minstens ¾) met hier en daar opslag van afval. Het geheel
heeft, zoals dat heet, een ruderaal karakater. Feitelijk meer een bouwterrein dan een gebied met
natuurlijke kenmerken.


Voor een impressie van de planlocatie: zie fotobijlage op pagina 18.




Figuur 3. Ligging van het plangebied in Emmen. Bron: Google Maps.




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 182 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 183 ======================================================================

<pre>3.2 Beschrijving ingreep

Het voornemen bestaat om de locatie (het deel in het gele kader in figuur 2) bouwrijp te maken om ter
plaatse woningbouw te kunnen realiseren. Hiertoe zal het hele terrein worden leeggeruimd en
ontgraven. Daarbij zullen geen huizen of andere gebouwen worden gesloopt, geen bomen te hoeven
worden gekapt, geen sloten of wateren te hoeven worden gedempt.




Figuur 4: De onderzochte locatie. In geel kader. Bron: Google Earth




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 183 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 184 ======================================================================

<pre>4 Resultaten



4.1 Grote bosmuis

Er zijn geen grote bosmuizen gevangen c.q. er zijn door middel van lifetraps in het geheel geen muizen
gevangen. De reden daarvoor kan worden gezocht in het feit dat er via het onderzoek met één struikrover
diverse huiskatten zijn vastgelegd, die kwamen iedere nacht langs. De aanwezigheid van huiskatten
heeft een niet te onderschatten effect op de natuurlijke populatie van vogels en kleine zoogdieren ter
plaatse. Met de struikrover zijn wel gewone bosmuizen vastgelegd. Het is bijzonder dat deze niet met
de lifetraps zijn gevangen, want gewone bosmuizen zijn doorgaans behoorlijk ‘trap-happy’.
Waarschijnlijk betreft het hier geen vaste populatie, maar zwervende mannetjes op zoek naar een
territorium.




Figuur 5: Gewone bosmuis vastgelegd met struikrover.




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 184 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 185 ======================================================================

<pre>4.2 Egel

Het onderzoeksgebied is een ruderale enclave in een stedelijk gebied met, op enkele tuinen en een oud
kerkhof in de omgeving na, relatief weinig groen. Niet zeer geschikt al leefgebied voor egels.


Er is door middel van de struikrover desondanks meerdere malen een egel vastgelegd. Analyse van de
foto’s wijst erop dat het hier om twee verschillende dieren gaat.




Figuur 6: Eén van de met struikrover vastgelegde egels.




4.3 Kleine marterachtigen

Afgaand op de biotoopkenmerken van de omgeving en de biotoopvoorkeur van de te onderzoeken
soorten, werd op voorhand het voorkomen van deze soortgroep min of meer uitgesloten, maar van de
bunzing is bekend dat in het najaar en de winter jonge mannetjes zich over grote afstanden kunnen
verplaatsen en zo ook soms in stedelijk gebied opduiken. Er zijn echter gedurende de zes weken dat
de camera op scherp heeft gestaan geen kleine marterachtigen vastgelegd.




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 185 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 186 ======================================================================

<pre>4.4 Overige soorten

Los van de hierboven genoemde soorten zijn de volgende andere soorten vastgelegd:


Huiskat Felis sylvestris catus
Hond Canus lupus familiaris


Merel Turdus merula
Heggemus Prunella modularis
Winterkoning Troglodytes troglodytes
Koolmees Parus major
Zanglijster Turdus philomelos




Figuur 7: Minoes




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 186 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 187 ======================================================================

<pre>5. Conclusies en advies



5.1. Conclusies

   •   Het voorkomen van de grote bosmuis is op de onderzochte locatie niet vastgesteld:

   •   Het voorkomen van de egel is op de onderzochte locatie vastgesteld, het gaat daarbij om
       zeker twee verschillende egels:

   •   Het voorkomen van kleine marterachtigen is op de onderzochte locatie niet vastgesteld.



5.2. Advies

       Voor de uitvoer van het voorgenomen plan, sanering van de huidige situatie inclusief het
       rooien van bosschages, is het niet noodzakelijk om een aanvraag voor een ontheffing Wnb in
       te dienen bij de Provincie Drenthe.


       Motivatie: Er zijn geen grote bosmuizen en kleine marterachtigen aangetroffen en het biotoop
       lijkt voor deze soorten ongeschikt. Uit dit aanvullende onderzoek is vast komen te staan dat
       de egel, een in Provincie Drenthe beschermde diersoort, op de onderzochte locatie voorkomt.
       Op basis van een deskundigenoordeel kan worden gesteld dat deze locatie geenszins voldoet
       aan de kwalificatie functioneel en onvervangbaar leef- en/of voortplantingsgebied voor de egel.
       De op camerabeelden vastgelegde egels betreffen hoogstwaarschijnlijk rondtrekkende en/of
       zwervende dieren.


       Voor het overige geldt:
       ● Richt de nieuwbouw in op een natuur-inclusieve wijze door middel van het plaatsen van
       inbouwvoorzieningen voor huismussen, gierzwaluwen en vleermuizen. Meer informatie
       hierover is te vinden op https://unitura.nl/
       ● Richt de groene omgeving in op een natuur-inclusieve wijze door middel van het gebruik van
       inheems en streekeigen bosplantsoen en streekeigen planten en/of zadenmengsels. Meer
       informatie hierover is te vinden op https://www.cruydthoeck.nl/over-ons/de-heliant/
       Kortom, draag zorg voor een goede groene leefomgeving, het vergroten van de biodiversiteit
       en kansen voor klimaatadaptatie. NB: Dit advies is geen verplichting n.a.v. de resultaten en
       conclusies van dit onderzoek. M.a.w. het is een vrijblijvend advies.


  Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 187 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 188 ======================================================================

<pre>6. Bronvermeldingen


Bronvermeldingen staan in dit document vermeld in de tekst of bij de figuren. Veel van de informatie
aangaande (mogelijke) aan- of afwezigheid van planten- en diersoorten wordt tijdens het veldwerk van
de quickscan vergaard. Ten behoeve van het verkrijgen van overige relevante informatie over de
verspreiding van planten- en diersoorten in Nederland en/of een te onderzoeken locatie, en ook
relevante en actuele informatie aangaande de Wnb, kennisdocumenten, te hanteren protocollen en
soortgelijke   documentatie,      raadpleegt      Alcedo    Natuurprojecten       regelmatig     de    volgende
informatiebronnen:


                 Literatuur:
                     •    De meest recente verspreidingsatlassen van alle beschikbare soortgroepen in
                          Nederland. Met name de serie verspreidingsatlassen Nederlandse Fauna;
                     •    De meest recente provinciale verspreidingsatlassen van vogels, paddenstoelen,
                          libellen, dagvlinders, vissen en overige soortgroepen;
                     •    Veldgidsen van KNNV Uitgeverij. Alle soortgroepen;
                     •    Relevante artikelen uit De Levende Natuur;
                     •    Relevante artikelen uit vakbladen van VZZ en overige PGO’s;
                     •    Handreiking Kleine Marters in relatie tot soortbescherming
                     •    Ruiter E.J. 2023. Quickscan Flora & Fauna Wilhelminastraat 33 Emmen. Alcedo
                          Natuurprojecten rapportnummer 2023 – 004.                 In opdracht van: Brands
                          Bouwontwikkeling, Emmen


                          Websites en online tools:
                     •    Waarneming.nl
                     •    Verspreidingsatlas.nl
                     •    Provinciale geoportalen
                     •    Google Maps
                     •    Google Earth




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                 16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 188 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 189 ======================================================================

<pre>Bijlage 1 Foto-impressie gebied


Een impressie van het plangebied is te vinden in de quickscan flora en fauna.




  Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 189 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 190 ======================================================================

<pre>Bijlage 2 | Wettelijk kader


Algemeen
De bescherming van planten- en diersoorten is in Nederland geregeld in de Wet natuurbescherming (verder te noemen
Wnb). Deze wet is op 1 januari 2017 in werking getreden en beschermt ruim 900 soorten in Nederland in het wild
voorkomende planten- en diersoorten. Deze wet vervangt de Flora- en faunawet, de Natuurbeschermingswet en de
Boswet.


Doelstelling van de Wnb


    •     het beschermen en ontwikkelen van de natuur;


    •     het behouden en herstellen van biologische diversiteit;


    •     het doelmatig beheren, gebruiken en ontwikkelen van de natuur en het verzekeren van een samenhangend beleid
          gericht op het behoud en beheer van waardevolle landschappen.


De Wet natuurbescherming benoemt niet welke concrete activiteiten wel of niet zijn toegestaan. Het uitgangspunt van de
wet is dat geen schade mag worden gedaan aan beschermde dieren of planten. Dit betekent in de praktijk dat het gaat
om het effect van uw activiteiten op beschermde soorten. Heel vaak gaan activiteiten en werkzaamheden en de
bescherming van soorten prima samen. Als u uw werk zo kunt inrichten dat u geen schade toebrengt aan beschermde
soorten, dan hoeft u vooraf niets te regelen. Soms is het echter onvermijdelijk dat schade ontstaat aan beschermde dieren
of planten. In die situaties is het nodig dat u vooraf bekijkt of hiervoor een vrijstelling geldt, of dat een ontheffing moet
worden aangevraagd (‘nee-tenzij’-beginsel).


Welke soorten worden beschermd?
De Wnb kent drie categorieën van beschermde soorten:


    •     Alle van nature in Nederland in het wild levende vogels volgens het beschermingsregime van de Vogelrichtlijn;


    •     Soorten beschermd op grond van de Habitatrichtlijn, het Verdrag van Bern en het Verdrag van Bonn;


    •     Andere soorten waaronder soorten vallen die vanuit nationaal oogpunt bescherming behoeven.


Zorgplicht
In de Wnb is ook een zorgplicht vastgelegd. Deze plicht geldt te allen tijde en houdt in dat nadelige gevolgen voor flora en
fauna zoveel mogelijk moeten worden voorkomen. Deze plicht geldt voor iedereen en voor alle planten en dieren,
beschermd of niet. De Memorie van Toelichting zegt het zo: “De zorgplicht houdt in dat eenieder voldoende zorg in acht
moet nemen voor de in het wild levende dieren en planten, en ook voor hun directe leefomgeving. Overtreding van de
zorgplicht is niet strafbaar gesteld; de zorgplicht kan wel door toepassing van bestuursdwang worden gehandhaafd”.




    Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                         18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 190 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 191 ======================================================================

<pre>De verbodsbepalingen




  Beschermingsregimes


 Vogelrichtlijn § 3.1 Wnb                Habitatrichtlijn § 3.2 Wnb              Andere soorten § 3.3 Wnb



 Artikel 3.1 lid 1                       Artikel 3.5 lid 1                       Artikel 3.10 lid 1a

 Het is verboden in het wild levende     Het is verboden soorten in hun          Het is verboden soorten opzettelijk te
 vogels opzettelijk te doden of te       natuurlijke verspreidingsgebied         doden of te vangen.
 vangen.                                 opzettelijk te doden of te vangen.



 Artikel 3.1 lid 2                       Artikel 3.5 lid 2                       Artikel 3.10 lid 1b

 Het is verboden opzettelijk nesten,     Het is verboden om dieren opzettelijk   Het is verboden de vaste
 rustplaatsen en eieren van vogels te    te verstoren.                           voortplantingsplaatsen of
 vernielen of te beschadigen, of                                                 rustplaatsen van dieren opzettelijk te
 nesten van vogels weg te nemen.                                                 beschadigen of te vernielen.



 Artikel 3.1 lid 3                       Artikel 3.5 lid 3                       Artikel 3.10 lid 1c

 Het is verboden eieren te rapen en      Het is verboden om eieren van dieren    Het is verboden planten in hun
 deze onder zich te hebben.              in de natuur opzettelijk te vernielen   natuurlijke verspreidingsgebied
                                         of te rapen.                            opzettelijk te plukken en te
                                                                                 verzamelen, af te snijden, te
                                                                                 ontwortelen of te vernielen.



 Artikel 3.1 lid 4 en lid 5              Artikel 3.5 lid 4

 Het is verboden vogels opzettelijk te   Het is verboden de
 verstoren, tenzij de verstoring niet    voortplantingsplaatsen of
 van wezenlijke invloed is op de staat   rustplaatsen van dieren te
 van instandhouding van de               beschadigen of te vernielen.
 desbetreffende vogelsoort.



                                         Artikel 3.5 lid 5

                                         Het is verboden planten in hun
                                         natuurlijke verspreidingsgebied
                                         opzettelijk te plukken en te
                                         verzamelen, af te snijden, te
                                         ontwortelen of te vernielen.




   Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                     19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 191 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 192 ======================================================================

<pre>Beschermingsregimes
De Wet natuurbescherming kent een apart beschermingsregime voor soorten van de Vogelrichtlijn en een apart
beschermingsregime voor soorten van de Habitatrichtlijn, het Verdrag van Bern en het Verdrag van Bonn en een apart
beschermingsregime voor andere soorten, die vanuit nationaal oogpunt beschermd worden. Elk van deze
beschermingsregimes kent zijn eigen verbodsbepalingen en vereisten voor vrijstelling of ontheffing van de verboden. Alle
vogels, in totaal ruim 700 soorten, zijn (beschermd). Daarnaast worden ongeveer 230 overige Europese en nationale
soorten (flora, fauna en avifauna) beschermd. Om af te mogen wijken van de verbodsbepalingen via een ontheffing of
vrijstelling moet aan drie criteria zijn voldaan:


     •    Er mag alleen van de verbodsbepaling afgeweken worden als er geen andere bevredigende oplossing voor de
          handeling mogelijk is.


     •    Er moet tegenover een afwijking van het verbod een in de wet genoemd belang staan. De wet geeft voor de
          verschillende beschermingsregimes aan wat die belangen zijn zoals volksgezondheid of openbare veiligheid.


     •    De ingreep mag geen afbreuk doen aan de staat van instandhouding van de soort.


Als aan deze drie vereisten voldaan is, kan een ontheffing worden verleend. Voor een aantal handelingen zijn bovendien
vrijstellingen mogelijk, bijvoorbeeld in de vorm van een provinciale verordening of een gedragscode.




    Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                                    20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 192 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 193 ======================================================================

<pre>Aanvullend onderzoek Grote bosmuis, Egel en Kleine marterachtigen ‘Brandstoflocatie’ Wilhelminastraat Emmen

                                                                                                              21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 193 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 194 ======================================================================

<pre>                                               Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
                                                        Phileas Foggstraat 153
                                                              7825 AW Emmen
                                                           Tel. (0591) 65 91 28
                                                              www.sigma-bm.nl
                                                       email info@sigma-bm.nl




               Onderwerp:       verkennend- en aanvullend milieukundig
                                bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in
                                grond Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat
                                perceel sectie F nr. 17834 te Emmen
               Projectnummer:   23-M10633-01

               Opdrachtgever:   Brands Bouw B.V.

               Datum:           22 november 2023




november ’23                                                                    0
</pre>

====================================================================== Einde pagina 194 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 195 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


                                                  verkennend- en aanvullend milieukundig
                                                  bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in
      onderwerp                                   grond Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat
                                                  perceel sectie F nr. 17834 te Emmen



     datum                                       22 november 2023


     projectnummer                               23-M10633-01



     in opdracht van                             Brands Bouw B.V.
                                                 Nautilusstraat 7
                                                 7821 AG Emmen

     uitgevoerd door                             Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
                                                 Phileas Foggstraat 153
                                                 7825 AW Emmen
                                                 tel: (0591) 659128




                             Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-
                             ISO 9001:2015, het uitvoeren van milieukundige bodemonderzoeken en
                             geotechnische onderzoeken

                             Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn
                             voor het procescertificaat Monsterneming Bouwstoffenbesluit SIKB 1000
                             protocol 1001: Monsterneming grond voor partijkeuringen”



                             Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn
                             voor het procescertificaat Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek SIKB
                             2000, protocollen 2001, 2002 en 2018”




(het onderhavige onderzoek heeft uitsluitend betrekking op de beoordelingsrichtlijn BRL SIKB 2000,
protocol 2001 en 2018)




Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar worden gemaakt door middels van druk, fotokopie,
microfilm of anderszins zonder voorafgaande, schriftelijke toestemming van de opdrachtgever of Sigma Geo- & Milieutechniek
B.V..




november ’23                                                                                                                 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 195 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 196 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen



Inhoud

1      INLEIDING ....................................................................................................................................... 3
    1.1        Algemeen................................................................................................................................. 3
    1.2        Aanleiding van het bodemonderzoek ...................................................................................... 3
    1.3        Doel van het onderzoek ........................................................................................................... 3
    1.4        Referentiekader van het onderzoek ........................................................................................ 4
    1.5        Opbouw van het rapport .......................................................................................................... 4
2      VOORONDERZOEK ........................................................................................................................ 5
3      VELDONDERZOEK ....................................................................................................................... 19
    3.1        Uitvoering van het veldonderzoek ......................................................................................... 19
    3.2        Resultaten van het veldonderzoek ........................................................................................ 22
4      CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK .................................................................................... 23
    4.1 Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek .......................................................... 23
    4.2     Toetsingscriteria ........................................................................................................................ 27
    grond en grondwater (NEN-5740+A1) ............................................................................................... 27
    4.3     Analyseresultaten en interpretatie ............................................................................................ 30
    4.3.1      Verkennend bodemonderzoek volgens NEN-5740 ............................................................... 30
    4.3.2      Aanvullend bodemonderzoek ................................................................................................ 39
    4.3.3       verkennend onderzoek asbest in grond volgens NEN-5707+C2 ......................................... 43
4      CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN .......................................................................................... 45
    5.1        verkennend milieukundig bodemonderzoek NEN-5740+A1 ................................................. 45
    5.2        aanvullend bodemonderzoek ................................................................................................ 48
    5.3        verkennend onderzoek asbest in grond NEN 5707+C2 ........................................................ 48
6      LITERTUURLIJST .......................................................................................................................... 53
COLOFON ............................................................................................................................................. 54


Bijlagen
1. Topografisch overzicht
1A.Historisch topografisch overzicht
2. Onderzoekslocatie met boorplan (1:500)
3. Beschrijvingen inspectiegaten/boringen/foto’s
4. Analysecertificaten
5. Onafhankelijkheidsverklaring
6. Verklarende woordenlijst




november ’23                                                                                                                                            2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 196 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 197 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


1     INLEIDING


1.1    Algemeen

In opdracht van Brands Bouw B.V. is in oktober-november 2023 door Sigma Geo- & Milieutechniek
B.V. een verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 en een
verkennend onderzoek asbest in grond volgens NEN-5707+C2 uitgevoerd op het perceel
sectie F nr. 17834 gelegen aan de Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat te Emmen (gemeente
Emmen).
De plaats en situering van de onderzoekslocatie is weergegeven in bijlage 1 en 2.

In dit onderzoek worden allereerst de locatiegegevens, de historische gegevens ofwel het
bodemgebruik in het verleden evenals de resultaten van eventuele voorgaande bodemonderzoeken
besproken. Vervolgens wordt de bodemopbouw, geologie en geohydrologie besproken. Op basis van
de resultaten van het vooronderzoek is een onderzoekshypothese opgesteld. Het verdere onderzoek
is op basis van deze hypothese uitgevoerd.
De onderzoeksresultaten worden geïnterpreteerd. Aan de hand van de interpretatie van de
onderzoeksresultaten wordt een eindconclusie geformuleerd.

kwaliteitsborging:
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-ISO 9001:2015.

Het verkennend milieukundig bodemonderzoek is uitgevoerd volgens de richtlijnen uit het besluit
uitvoeringskwaliteit Bodembeheer (KWALIBO). Zo is de gehanteerde onderzoeksstrategie opgesteld
volgens de normen NEN-5725 en NEN-5740 en zijn de veld- en laboratoriumwerkzaamheden
uitgevoerd volgens geldende beoordelingsrichtlijnen en accreditatieschema’s.

De veldwerkzaamheden van Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. zijn verricht onder het procescertificaat
BRL SIKB 2000 (Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek) waarvoor Sigma Geo- &
Milieutechniek B.V. is gecertificeerd en erkend door het ministerie van I&W. In het kader van het
onderhavige onderzoek zijn de protocollen 2001 (plaatsen van handboringen en peilbuizen t.b.v. het
nemen van grond- en grondwatermonsters) en 2018 (maaiveldinspectie en monsterneming van asbest
in bodem) van toepassing.

Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. verklaart bij deze volledig onafhankelijk te zijn in de uitvoering van
het onderzoek en op geen enkele wijze gerelateerd te zijn aan de eigenaar van het te onderzoeken
terrein.


1.2    Aanleiding van het bodemonderzoek

Aanleiding tot de uitvoering van dit bodemonderzoek vormt een geplande herontwikkeling van de
onderzoekslocatie.


1.3    Doel van het onderzoek

Het verkennend bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1 heeft tot doel inzicht te verkrijgen in de
milieuhygiënische kwaliteit van de bodem en vast te stellen of er sprake is van bodemverontreiniging.
Aan de hand van dit onderzoek wordt inzicht verkregen in hoeverre het bodemgebruik van de locatie
heeft geleid tot verontreiniging.
Op basis van de onderzoeksresultaten kan een milieuhygiënische beoordeling worden gegeven ten
aanzien van de beoogde c.q. de toekomstige gebruiksmogelijkheden van de locatie.
Indien uit de onderzoeksresultaten blijkt dat er sprake is van bodemverontreiniging zal worden
beoordeeld of vervolgonderzoek noodzakelijk geacht wordt.



november ’23                                                                                              3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 197 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 198 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen




Het aanvullend bodemonderzoek heeft tot doel een beter inzicht te verkrijgen in milieuhygiënische
kwaliteit van de bodem t.p.v. het deel van de locatie waar op basis van het uitgevoerde verkennend
bodemonderzoek bodemverontreiniging is aangetroffen. Aan de hand van dit aanvullend onderzoek
wordt getracht de ernst en de omvang van de verontreiniging in de grond af te bakenen. In dit
onderzoek wordt tevens getracht uitsluitsel te geven of er in onderhavige geval sprake is van een
“ernstig geval van bodemverontreiniging” in het kader van Wet Bodembescherming met een eventuele
saneringsnoodzaak.

Het verkennend onderzoek asbest in bodem volgens NEN-5707+C2 heeft tot doel om na te gaan of
de locatie al dan niet verdacht is op het voorkomen van asbesthoudende materialen op of in de
bodem.


1.4    Referentiekader van het onderzoek

Teneinde de kwaliteit van de grond op de onderhavige locatie juist in te schatten is de
onderzoeksopzet van het bodemonderzoek gebaseerd op de onderzoeksstrategie voor verkennend
bodemonderzoek, onderzoeksnorm NEN 5740+A1 (literatuur 1).

Het verkennend bodemonderzoek asbest in grond is uitgevoerd volgens gebruikelijke inzichten en
methoden volgens de NEN 5707+C2; Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in
bodem en partijen grond; uitgifte december 2017 (literatuur 12).


1.5    Opbouw van het rapport

In het voorliggende rapport komen de volgende aspecten aan de orde:
 vooronderzoek, (hoofdstuk 2)
 veldonderzoek, (hoofdstuk 3)
 chemisch-analytisch onderzoek, (hoofdstuk 4)
 conclusies en aanbevelingen, (hoofdstuk 5).




november ’23                                                                                     4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 198 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 199 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


2    VOORONDERZOEK

Het vooronderzoek wordt voorafgaand aan het feitelijke onderzoek (veld- en chemisch-analytisch
onderzoek) uitgevoerd. Het vooronderzoek omvat het verzamelen van informatie over het vroegere en
huidige gebruik van de onderzoekslocatie en de omgeving, onder meer gericht op het vinden van
mogelijke bronnen van bodembelasting.
De uitwerking van het vooronderzoek is gebaseerd op de onderzoeksnorm NEN 5725, strategie
voor het uitvoeren van milieuhygiënisch vooronderzoek (literatuur 9).

In de NEN-5725 (2017) zijn zeven aanleidingen tot vooronderzoek naar landbodems geformuleerd.
Voor elke afzonderlijke aanleiding tot vooronderzoek dienen verschillende onderzoeksvragen te
worden beantwoord. De verplicht te onderzoeken aspecten zijn per aanleiding omschreven in tabel 1.

tabel 1: onderzoeksaspecten milieuhygiënisch vooronderzoek

Onderzoeksaspecten                                                         Aanleiding tot vooronderzoek
                                                                       A    B      C     D      E      F     G
1. Locatiegegevens                                                     0    0
                                             Eigendomssituatie
                                             Hoogteligging                                      ✓
2. Bodemopbouw en geohydrologie
                                             Bodemopbouw               ✓    ✓      ✓     ✓      ✓     ✓

                                             Antropogene lagen in de   ✓    ✓      ✓     ✓      ✓     ✓      ✓
                                             bodem
                                             Geohydrologie             ✓    ✓
3. Verwachting t.a.v. de bodemkwaliteit
                                             Geval van ernstige        ✓           ✓     ✓      ✓     ✓      ✓
                                             bodemverontreiniging?
                                             Kwaliteit o.b.v. BKK      ✓    0      ✓     ✓      ✓     ✓      ✓

                                             O.b.v. uitgevoerde        ✓    ✓      ✓     ✓      ✓            ✓
                                             bodemonderzoeken
4. Gebruik en beïnvloeding van de                                      ✓    0      ✓     ✓      ✓            ✓
locatie, verdachte situatie, activiteiten,
ongewoon voorval
                                             Voormalig
                                             Huidig                    ✓    ✓            ✓      ✓     ✓

                                             Toekomstig                     ✓            0

                                             Asbestverdacht?           ✓    ✓      ✓     ✓      ✓     ✓      ✓

5. Terreinverkenning
✓ Verplicht onderzoeksaspect. Indien dit onderzoeksaspect niet van toepassing is, behoort dit in het rapport te
worden vermeld en gemotiveerd

0 Optioneel


afbakening onderzoekslocatie
Het onderhavige onderzoek, het geografisch besluitvormingsgebied, betreft het onderzochte
onderzoekslocatie, zoals weergegeven in bijlage 2.




november ’23                                                                                                      5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 199 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 200 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


aanleiding vooronderzoek
Het onderhavige bodemonderzoek betreft een verkennend bodemonderzoek in het kader van een
geplande herontwikkeling van de onderzoekslocatie.
Het vooronderzoek is uitgevoerd op basis van aanleiding A, conform paragraaf 6.2.1 “opstellen
hypothese bodemkwaliteit ten behoeve van een bodemonderzoek” uit de NEN-5725 (2017).

geraadpleegde bronnen in het kader van het vooronderzoek
Voor het vooronderzoek zijn de volgende bronnen geraadpleegd:
• informatie verstrekt door de opdrachtgever/eigenaar;
• informatie gemeente Emmen (verkregen via RUD Drenthe, email d.d. 21-12-2022, 20-03-2023,
09-03-2023, 19-06-2023 en 03-10-2023);
• informatie van het kaartenportaal van de Provincie Drenthe;
• informatie van Bodemloket.nl;
• www.Topotijdreis.nl;
• voorgaande milieutechnische werkzaamheden;
• Kadaster/BAG Viewer;
• grondwaterkaart van Nederland;
• AHN.nl;
• Dinoloket.nl;
• handelsbestand van de Kamer van Koophandel;
• terreininspectie voorafgaand aan de veldwerkzaamheden .

Het uitgevoerde vooronderzoek heeft betrekking tot de onderhavige onderzoekslocatie alsmede de
aangrenzende percelen binnen een straal van 25 meter.
De onderzoeksvragen voor het opstellen van de onderzoekshypothese en de gekozen
onderzoeksstrategie zijn, voor zover relevant, in de onderstaande paragrafen nader uitgewerkt.

locatiegegevens
In tabel 2 is een overzicht van de basisinformatie/locatiegegevens weergegeven.

tabel 2: overzicht basisinformatie

 Adres                                                    Molenstraat/ Julianastraat / Wilhelminastraat perceel
                                                          sectie F nr. 17834
 Plaats                                                   Emmen
 Gemeente                                                 Emmen
 Topografisch overzicht                                   Zie bijlage 1
 Coördinaten                                              X = 256.895 Y= 533.667
 Kadastrale aanduiding                                    Gemeente Emmen, sectie F, nr. 17834
 Eigendomssituatie                                        Niet nagegaan.
 Oppervlakte onderzoekslocatie (plangebied)               ca. 7.151 m2
 Algemene omschrijving                                    De onderzoekslocatie betreft een onbebouwd en
                                                          onverhard perceel.
                                                          Op de locatie stonden in het verleden diverse gebouwen.
                                                          Deze zijn in de periode 2020 t/m 2022 afgebroken.
                                                          De opdrachtgever is voornemens om op de locatie de
                                                          nieuwbouw van stadswoningen te realiseren.
                                                          Het onderhavige onderzoek heeft betrekking op het
                                                          terreindeel zoals opgenomen in bijlage 2.
 Bebouwing en bouwjaar (Kadaster BAG)                     De locatie is onbebouwd.
 Terreinverharding                                        De locatie is onverhard
 Ondergrondse infrastructuur                              Geen informatie, bij grondwerk dient een KLIC-melding
                                                          gedaan te worden.
 Archeologische waarden                                   De locatie heeft op basis van de archeologische
                                                          waardenkaart (IKAW) de vermelding "onbekend".
 Geplande herinrichting                                   De nieuwbouw van een stadswoningen.
 bijzonderheden: -




november ’23                                                                                                6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 200 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 201 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


bodemgebruik op basis van topografische kaarten
In de onderstaande tabel 3 is de beschikbare informatie weergegeven over het historisch, huidig en
toekomstig gebruik van de onderzoekslocatie en de directe omgeving.

tabel 3: beschrijving bodemgebruik op basis van topografische kaarten

Omschrijving        Gebruik                                                     Potentieel
                                                                                bodembedreigende
                                                                                activiteiten en situaties
Onderzoekslocatie
Historisch (op   Op basis van topografisch kaarten is voor zover te             Geen.
basis van        beoordelen vanaf voor 1902 enige bebouwing op de locatie
topografische    te herkennen. De bebouwing is in de loop der jaren verder
kaarten,         uitgebreid en gewijzigd.
Topotijdreis)
Directe omgeving (<25 m)
Historisch (op   Op basis van topografische kaarten vanaf rond 1900 is in de    Geen.
basis van        omgeving van de onderzoekslocatie reeds verspreid
topografische    bebouwing te herkennen.
kaarten,
Topotijdreis)
Huidig en        Noordzijde: naastgelegen winkels en woningen                   Het is op voorhand
toekomstig       Oostzijde: Julianastraat en tegenovergelegen woningen          onbekend of activiteiten in
                 Zuidzijde: Molenstraat en naastgelegen bebouwing               de directe omgeving
                 Westzijde: Wilhelminastraat en tegenovergelegen winkels        negatieve invloed hebben
                 en woningen                                                    (gehad) op de
                                                                                bodemkwaliteit t.p.v. de
                                                                                onderhavige
                                                                                onderzoekslocatie.




november ’23                                                                                                  7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 201 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 202 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


bedrijfsmatige activiteiten, bodembedreigende activiteiten en calamiteiten
In tabel 4 staat een overzicht weergegeven van de potentieel bodembedreigende activiteiten en
calamiteiten op basis van de beschikbare informatie.

tabel 4: overzicht potentieel bodembedreigende activiteiten en calamiteiten

Gebruik                                      De onderzoekslocatie betreft een onbebouwd en onverhard
                                             perceel. Op de locatie stonden in het verleden diverse gebouwen.
                                             Deze zijn in de periode 2020 t/m 2022 afgebroken.
                                             Het onderhavige onderzoek heeft betrekking op het terreindeel
                                             zoals opgenomen in bijlage 2.

                                             Tot aan de sloop in 2020 stonden binnen het onderzoeksgebied
                                             een vm. bankkantoor (Wilhelminastraat 33), twee vrijstaande
                                             woningen (Wilhelminastraat 31 en 32), een woon- en winkelpand
                                             (wijnexpo, Wilhelminastraat 29) en een makelaarskantoor
                                             (Wilihelminastraat 28), zie figuur 1.




                                             figuur 1: voormalige bebouwing op de onderzoekslocatie

                                             Op de locatie wordt vanuit het verdere verleden melding gemaakt
                                             van een vulcaniseerinrichting vanaf 1949. Hierover zijn in het
                                             archief van de gemeente Emmen geen nadere gegevens bekend.
                                             Voor zover na te gaan vonden deze activiteiten plaats op de locatie
                                             Julianastraat 21.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 33 wordt melding gemaakt van een
                                             ondergrondse huisbrandolietank. De status en situering hiervan is
                                             onbekend.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29 wordt melding gemaakt van een
                                             slijterij: woon- en winkelpand, wijnexpo, schuur (loods).
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29 wordt verder melding gemaakt
                                             van een vm. kolenhandel. Het is niet exact bekend waar deze
                                             kolenopslag gevestigd was.
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29 wordt verder melding gemaakt
                                             van een vishandel: tussen 1959 en 1996.
                                             Op deze locatie wordt verder nog melding gemaakt van een
                                             minerale olieproducten groothandel (geen brandstoffen) tussen
                                             1994 en 1995. Het is niet exact bekend waar deze activiteiten
                                             plaatsvonden.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29a wordt melding gemaakt van
                                             twee ondergrondse brandstoftanks. De exacte status en de ligging
                                             van deze tank is niet bekend.


november ’23                                                                                                       8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 202 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 203 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen




                                            Op de locatie Wilhelminastraat 28 was in het verleden een
                                            vloerenspecialist gevestigd. Op deze locatie stond een woon- en
                                            winkelpand met berging.

                                            Op de locatie Wilhelminastraat 28 GED wordt melding gemaakt van
                                            een ondergrondse brandstoftank. De exacte status en de ligging
                                            van deze tank is niet bekend.

                                            Er is geen andere informatie omtrent evt. (voormalige) potentieel
                                            bodembedreigende activiteiten/calamiteiten (verbranding afval,
                                            opslag van gevaarlijke stoffen etc.) op de onderzoekslocatie.
Bouwvergunningen                            Niet bekend.
Milieuvergunningen                          Niet bekend.
Handelsregister                             Op de locatie worden in het handelsregister van de kamer van
                                            koophandel diverse inschrijvingen vermeld.
Aanwezigheid brandstoftanks                 Op de locatie Wilhelminastraat 33 wordt melding gemaakt van
                                            een ondergrondse huisbrandolietank. Deze tank met een
                                            inhoud van 3.000 liter is volgens bekende informatie rond
                                            1981 gevuld met zand onder toezicht van WMD. De exacte status
                                            en de ligging van deze tank is niet bekend.

                                            Op de locatie Wilhelminastraat 29a wordt melding gemaakt
                                            van twee ondergrondse brandstoftanks. Volgens de beschikbare
                                            informatie hebben de tanks een inhoud van 10.000 liter en 6.000
                                            liter. De tanks zouden in het verleden zijn behandeld onder toezicht
                                            van WMD. De exacte status en de ligging van deze tanks is niet
                                            bekend.

                                            Op de locatie Wilhelminastraat 28 GED wordt melding gemaakt van
                                            een ondergrondse brandstoftank. Voor zover bekend lag deze tank
                                            met een inhoud van 6.000 liter, achter de vm. loods nr. 29a.
                                            De exacte status en de ligging van deze tank is niet bekend.

                                            De vm. situering van vul-, ontluchtingspunten van bovengenoemde
                                            tanks is eveneens niet bekend.

                                            Er is geen andere informatie omtrent de eventuele aanwezigheid of
                                            voormalige aanwezigheid van boven- of ondergrondse
                                            brandstoftanks op de onderzoekslocatie.
                                            Er bestaat altijd de mogelijkheid dat boven- en ondergrondse
                                            brandstoftanks in het verleden geplaatst zijn zonder melding, de
                                            aanwezigheid van dergelijke tanks blijkt niet uit de verkregen
                                            informatie.




november ’23                                                                                                       9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 203 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 204 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 4: overzicht potentieel bodembedreigende activiteiten en calamiteiten

Aanwezigheid asbest                          De daken van de afgebroken bebouwing waren meest niet
                                             verdacht voor de aanwezigheid van asbesthoudende
                                             dakbedekking. Eén van de daken was reeds gesaneerd.




                                             figuur 2: gemeentelijke asbestdakenkaart

                                             Er is geen informatie bekend omtrent de evt. aanwezigheid van
                                             asbest in de bodem t.p.v. het plangebied.
                                             Er bestaat altijd de mogelijkheid dat asbest (afval/puin) ed. is
                                             begraven. Op voorhand is hiervan geen informatie bekend.
Ophogingen/dempingen/stortingen              Er is geen informatie omtrent evt. met bodemvreemd materiaal
                                             gedempte watergangen/ sloten t.p.v.
                                             de onderzoekslocatie (binnen het onderzochte terreindeel).
                                             Er is geen informatie omtrent evt. opgebrachte gebiedsvreemde
                                             grond (ophogingen), verhardingsmateriaal, puinmateriaal en/of
                                             afval op de onderzoekslocatie.
Niet gesprongen explosieven                  Geen informatie, in Nederland zijn er niet gesprongen explosieven
                                             (NGE) uit de Tweede Wereldoorlog in de grond
                                             achtergebleven. De (potentiële) aanwezigheid van niet gesprongen
                                             explosieven kan een bedreiging inhouden bij grondroerende
                                             werkzaamheden en kan tot vertraging leiden bij planvorming en
                                             uitvoering van werkzaamheden. NGE's worden met name
                                             aangetroffen ter plaatse van 'strategische doelen' zoals
                                             binnensteden, verbindingswegen, spoorwegen, bruggen en
                                             havens. De gemeente is op basis van regelgeving verantwoordelijk
                                             voor het opsporen en ruimen va niet gesprongen explosieven uit de
                                             Tweede Wereldoorlog. Voor aanvullende informatie wordt
                                             verwezen naar de gemeente.
PFAS-verdachtheid                            Op of nabij de onderzoekslocatie bevinden zich geen locaties die
                                             de bodem verdacht maken voor PFAS en GenX verbindingen als
                                             gevolg van puntbronnen.
                                             De kans op verontreiniging met PFAS in de grond t.p.v. de
                                             onderzoekslocatie t.g.v. puntbronnen wordt gering geacht.
                                             De bovengrond, diepere geroerde bodemlagen en de waterbodem
                                             zijn op basis van het Tijdelijk Handelingskader PFAS in heel
                                             Nederland verdacht op het diffuus voorkomen van PFAS als
                                             gevolg van atmosferische depositie.
                                             Verwacht wordt dat de bodem van de onderzoekslocatie diffuus
                                             onverdacht is voor PFAS en onverdacht is op GenX.
                                             Hoewel PFAS diffuus verspreid in de bodem in Nederland
                                             voorkomt, en op veel plaatsen in gehalten boven de detectielimiet
                                             wordt aangetroffen, is op basis van het vooronderzoek geen
                                             informatie verkregen over de eventuele aanwezigheid van PFAS
                                             en GenX op de locatie. Ter plaatse zijn geen bronlocaties bekend.
                                             Bij evt. toekomstig grondverzet wordt geadviseerd alsnog
                                             onderzoek naar deze parameters uit te voeren.




november ’23                                                                                                10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 204 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 205 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Calamiteiten                                Voor zover bekend is er geen informatie over evt. calamiteiten die
                                            hebben plaatsgevonden waarbij de bodem verontreinigd kan zijn
                                            geraakt.
Gebruik omgeving < 25 m                     In de directe omgeving bevinden zich woningen en winkels.

                                            Op de locatie Wilhelminastraat 78 wordt melding gemaakt van de
                                            volgende verdachte activiteiten:

                                                         Omschrijving                Start       Eind
                                             hout- en plaatmateriaalzagerij         1949      onbekend
                                             rijwielreparatiebedrijf                1901      onbekend
                                             smederij                               1901      onbekend

                                            Op de locatie Wilhelminastraat 75 wordt melding gemaakt van een
                                            machinekamer met ruwoliemotor, een opslag voor munitie en
                                            wapens, een timmerwerkplaats en een werkplaats met diverse
                                            machines en een zagerij.

                                            Op de locatie Wilhelminastraat 71 wordt melding gemaakt van een
                                            ondergrondse brandstoftank. De ondergrondse tank is in 1999
                                            behandeld onder toezicht van een Kiwa gecertificeerd bedrijf.

                                            Op de locatie Wilhelminastraat 25 wordt melding gemaakt van een
                                            slachthuis (1961-onbekend).

                                            Op de locatie Emmalaan-Kerkhoflaan (riooltrace) wordt melding
                                            gemaakt van wegfundering/wegverharding met puin.

                                            Op de locatie Julianastraat 9-11 wordt melding gemaakt van de
                                            volgende verdachte activiteiten:
                                                         Omschrijving                 Start       Eind
                                             hbo-tank (ondergronds)                 onbekend 2001
                                             oude metalengroothandel (schroot)      onbekend onbekend
                                             onverdachte activiteit                 onbekend 2001
                                             matrassenmakerij (geen spiraal)        onbekend 2001

                                            Op de locatie Julianastraat 23-27 wordt melding gemaakt van de
                                            volgende verdachte activiteiten:

                                                           Omschrijving                Start     Eind
                                             oude metalengroothandel (schroot)        1955 1996
                                             smederij                                 1962 1969
                                             moffelinrichting                         1962 1969
                                             zeilen-, tenten- en dekkledenfabriek     1962 1969
                                             metaalconstructiebedrijf                 1959 1962
                                             smederij                                 1959 1962
                                             zeilen-, tenten- en dekkledenfabriek     1959 1962
                                             oudpapiergroothandel                     1956 onbekend
                                             lompengroothandel                        1955 onbekend
                                             oudpapiergroothandel                     1955 onbekend




november ’23                                                                                                     11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 205 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 206 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen



                                            Op de locatie Julianastraat 21 wordt melding gemaakt van een
                                            vulcaniseerinrichting. Op de locatie heeft een vulcaniseerinrichting
                                            gezeten. De precieze locatie is onbekend omdat een tekening in de
                                            dossiers ontbreekt.

                                            Op het adres Julianastraat 21 is volgens het bestand van de
                                            stichting BSB een woningstoffeerderij/ meubelfabriek gevestigd
                                            geweest. Over dit bedrijf zijn verder geen gegevens bekend bij de
                                            stichting BSB.

                                            Het is op voorhand onbekend of activiteiten in de directe omgeving
                                            negatieve invloed hebben (gehad) op de bodemkwaliteit t.p.v. de
                                            onderhavige onderzoekslocatie.



voorgaande bodemonderzoeken
In tabel 5 is een overzicht van voorgaande bodemonderzoeken en informatie van de
bodemkwaliteitskaart weergegeven.
tabel 5: overzicht voorgaande bodemonderzoeken en bodemkwaliteitskaart

                          voorgaande bodemonderzoeken

 Onderzoekslocatie        ► Wilhelminastraat 29a
                          historisch onderzoek ReGister d.d. 26-05-2005, ref. nr. HO nr. 393:
                          Uit het historisch onderzoek is gebleken dat, voor zover bekend, op de locatie als enige
                          verdachte activiteiten ondergrondse hbo-tanks aanwezig zijn geweest. Deze tanks zijn
                          voldoende gesaneerd en de Gemeente Emmen beschouwt deze sanering als voldoende
                          uitgevoerd. Er hoeft in het kader van het bodemsaneringstraject geen vervolgactie op de
                          locatie te worden uitgevoerd. De ondergrondse tanks zijn beide behandeld onder toezicht van
                          derden (W.M.D., cat A). De ligging van de vm. tanks is onbekend, er is geen tekening
                          beschikbaar.

                          ► Wilhelminastraat 33
                          Historisch onderzoek ReGister, d.d. 31-05-2005, ref. nr. HO nr. 4489:
                          Uit het historisch onderzoek is gebleken dat, voor zover bekend, op de locatie als enige
                          verdachte activiteit een ondergrondse hbo-tank aanwezig is geweest. Deze tank is voldoende
                          gesaneerd en de Gemeente Emmen beschouwt deze sanering als voldoende uitgevoerd. Er
                          hoeft in het kader van het bodemsaneringstraject geen vervolgactie op de locatie te worden
                          uitgevoerd. De ondergrondse tank is behandeld onder toezicht van derden (W.M.D., cat A).
                          De ligging van de vm. tank is onbekend, er is geen tekening beschikbaar.

                          ►Julianastraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          Rapportdatum: 10-06-1994
                          Rapportauteur: Haitjema
                          Rapportnr: RF/CB 94-272-13
                          Zintuiglijke concl: BG Lichte oliegeur
                          Analytische concl: BG Pb+Zn+As+PAK+Mo+Cu+Cd matig tot sterke verontreiniging
                          OG < S
                          Vervolg: Nader onderzoek
                          Prioriteit: geen prioriteit
                          Bovengrond moet ontgraven worden en afgevoerd, ernstig verontreinigd.
                          opmerking dit rapport is niet meer in het gemeentelijk archief aanwezig




november ’23                                                                                                    12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 206 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 207 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


                          ► Julianastraat/Molenstraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          Rapportdatum: 06-10-1994
                          Rapportauteur: Haitjema
                          Rapportnr: RF/CB 94-272-13 (nader onderzoek)
                          Zintuiglijke concl: B4+b5+b17 vergraven grond; B20+B23+B27 Kolengruis;
                          B20+B28+B27puin; B7 glasscherven
                          Analytische concl: BG Zn+PAK > I
                          Vervolg: Nader onderzoek
                          Prioriteit: geen prioriteit
                          Opmerkingen: ondergrondse brandstoftank en pompfundatie aangetroffen
                          opmerking dit rapport is niet meer in het gemeentelijk archief aanwezig

                          Uit een notitie uit het dossier blijkt dat er in het verleden al een concept saneringsplan is
                          opgesteld. Ook dit document is niet meer in het archief aanwezig.

                          ► Julianastraat/Molenstraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          ■ Historisch onderzoek d.d. 02-05-2005, ReGister, ref. nr. HO 05004/5780.
                          Vervolg: voldoende onderzocht.
                          Omschrijving: de resultaten van het uitgevoerde (historische) bodemonderzoek geven aan dat
                          de (voormalige) activiteiten en/of de onderzoekslocatie voldoende zijn onderzocht in het kader
                          van de Wet bodembescherming.
                          ► Julianastraat/Molenstraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          ■ Partijkeuring AP04 grond d.d. 19-07-2023, Klijn bodemonderzoek, ref. nr. 23KL186 (het
                          betreft hier partijen grond die in de omgeving bij wegwerkzaamheden zijn vrijgekomen).
                          conclusies:
                          ■ partij 1 en 3:
                          Gezien deze resultaten kan het materiaal worden geclassificeerd als grond welke valt in de
                          klasse AW2000 (schone grond).
                          ■ partij 2:
                          Gezien deze resultaten kan het materiaal worden geclassificeerd als grond welke valt in de
                          klasse wonen.

                          ►Wilhelminastraat 28-29
                          verkennend bodemonderzoek d.d. 09-06-2000, ref. Sigma, 00-M759
                          conclusies:
                          De grond bevat op basis van zintuiglijke waarnemingen plaatselijk puinresten en kolengruis.
                          bovengrond
                          Pb, Zn, Cd, Cu, PAK(10), minerale olie, EOX > S
                          ondergrond
                          PAK(10), minerale olie, Cu, Zn > S
                          grondwater
                          niet bemonsterd, beneden 5-mv

 Omgeving <25 m           ► Julianastraat 21, Emmen
                          Historische bodemnderzoek het ReGister onderzoek d.d 02-05-2005, HO nr. 5780.
                          Uit het historisch onderzoek is gebleken dat op de locatie mogelijk sprake is van
                          bodemverontreiniging. Het betreft vermoedelijk een heterogene bodemverontreiniging. Tijdens
                          het onderzoek is de volgende verdachte deellocatie aangetroffen:
                          - Vulcaniseerinrichting
                          Op de locatie is reeds een bodemonderzoek uitgevoerd, waarbij niet alle verdachte
                          deellocaties zijn onderzocht. De volgende deellocaties zijn niet onderzocht:
                          - Vulcaniseerinrichting
                          Uit het historisch onderzoek komt naar voren dat de verontreinigingstatus van de locatie
                          potentieel ernstig, niet urgent is. Op grond van het historisch onderzoek wordt aanbevolen om
                          op de locatie de volgende vervolgactie uit te voeren: uitvoeren aanvullend OO.




november ’23                                                                                                       13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 207 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 208 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


                          ►Wilhelminastraat
                          bodem- en verhardingsonderzoek d.d. 24-01-2011, ref. Grontmij, 303462
                          conclusies:
                          ■ Op de onderzoekslocatie zijn zowel in de bovengrond als in de ondergrond geen verhoogde
                          gehalten aan de onderzochte stoffen aangetroffen

                          ►Wilhelminastraat
                          aanvullend bodemonderzoek d.d. 08-05-2011, ref. Grontmij, 303462
                          conclusies:
                          ■ Op de onderzoekslocatie zijn zowel in de bovengrond als in de ondergrond geen verhoogde
                          gehalten aan de onderzochte stoffen aangetroffen

                          ►Wilhelminastraat 78:
                          Historisch onderzoek d.d. 15-09-2005, ReGister, ref. nr. HO 05012/397

                          ► Wilhelminastraat 75:
                          Historisch onderzoek d.d. 22-04-2005, ReGister, ref. nr. HO 05004/5994

                          ► Wilhelminastraat herinrichting:
                          ▪ aanvullend rapport d.d. 08-05-2011, Grontmij, ref. nr. 303462
                          ▪ verkennend bodemonderzoek NEN 5740 d.d. 42-01-2011, Grontmij, ref. nr. 303462 rev 0

                          ► Wilhelminastraat 37 t/m 40a:
                          ▪ nader onderzoek d.d. 18-05-2021, Ecoreest, ref. nr. 210635
                          ▪ verkennend bodemonderzoek NEN 5740 d.d. 19-10-2020, Ecoreest, ref. nr. 200951

                          ► Emmalaan-Kerkhoflaan (riooltrace):
                          ▪ nader onderzoek d.d. 20-07-2015, Grontmij, ref. nr. 344735
                          ▪ verkennend bodemonderzoek NEN 5740 d.d. 30-06-2015, Grontmij, ref. nr. 344735

                          ► Julianastraat 9-11:
                          ■ onderzoeksrapporten:
                                         Type              Auteur                Nummer              Datum
                           Sanerings evaluatie           Tukkers       2045453                     2002-01-21
                           Sanerings onderzoek           Tukkers       ASS/CD2000/781/2045453 2000-12-19
                           Nader onderzoek               Tukkers       ASS/CD2000/637/2045452 2000-10-10
                           Nader onderzoek               Tukkers       ASS/CD2000/467/2045451 2000-08-02
                           Verkennend onderzoek
                                                         Tukkers       ASS/CD2000/302/2045450 2000-05-15
                           NVN 5740
                          ■ besluiten:
                                            Type                          Kenmerk                  Datum
                           Monitoring overig                                                 2002-01-03
                           besch. ernstig, niet urgent             Bo/A16/2000013201         2001-02-27
                           Instemmen met SP                        Bo/A16/2000013201         2001-02-27

                          ► Julianastraat 23-27:
                          historisch onderzoek d.d. 07-04-2005, ReGister, ref. nr. HO 05004/1417.
 Vermoeden van (een       ►Op de locatie zou op basis van voorgaand bodemonderzoek uit 1994 sprake zijn van een
 geval van ernstige)      ernstig geval van bodemverontreiniging met PAK’s. Aangezien de voorgaande
 bodemverontreiniging     bodemonderzoeken niet meer in het archief aanwezig zijn is niet bekend waar deze
 op de locatie of een     verontreiniging zich exact bevindt.
 deel daarvan
 informatie               ► de locatie bevindt zich op basis van de bodemkwaliteitskaart in het
 bodemkwaliteitskaart     deelgebied wonen




november ’23                                                                                                    14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 208 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 209 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


bodemopbouw, geohydrologie en antropogene beïnvloeding
De ondiepe geologie in het onderzoeksgebied is afgeleid van de Grondwaterkaart van Nederland
(Dienst grondwaterverkenning TNO/DGGV) en ontleend aan het dinoloket (www.dinoloket.nl).
De bovenste laag, de deklaag, heeft een hoogte van ca. 19-24 m+NAP.




figuur 3: geohydrologische opbouw

De stromingsrichting van het ondiepe grondwater van het eerste watervoerend is in het kader van dit
onderzoek niet vastgesteld.
Opgemerkt dient te worden dat de stromingsrichting van het grondwater beïnvloed kan worden door
drainagepatroon, ligging van sloten, riolering, kabels, leidingen en funderingen.




november ’23                                                                                      15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 209 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 210 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Hypothese en onderzoeksstrategie
Volgens de onderzoeksnorm NEN 5740 dient, m.b.t. de aanwezigheid van eventuele
bodemverontreiniging, vooraf een onderzoekshypothese te worden opgesteld. De hypothese kan
worden opgesteld op basis van bekende (historische) gegevens, uit de betrokken informatie kan
blijken dat de onderzoekslocatie, vooraf, als “verdacht” of “onverdacht” wordt aangemerkt.

Op basis van de historische informatie uit het vooronderzoek blijkt dat op de onderzoekslocatie in het
verleden diverse panden hebben gestaan. Op de locatie waren een bankkantoor, een
makelaarskantoor, een slijterij, een vloerenzaak, een visbakkerij, een kolenhandel en een groothandel
in minerale olieproducten groothandel (geen brandstoffen).
Er is geen informatie bekend waar de vm. kolenhandel en de vm. groothandel in minerale
olieproducten in het verleden was gesitueerd.
Op de locatie wordt vanuit het verdere verleden melding gemaakt van een vulcaniseerinrichting vanaf
1949. Hierover zijn in het archief van de gemeente Emmen geen nadere gegevens bekend. Voor
zover na te gaan vonden deze activiteiten plaats op de locatie Julianastraat 21.

Op de locatie Wilhelminastraat 33 wordt melding gemaakt van een ondergrondse huisbrandolietank.
Op de locatie Wilhelminastraat 29a wordt melding gemaakt van twee ondergrondse brandstoftanks
(voor zover bekend 6.000 liter en 10.000 liter).
Op de locatie Wilhelminastraat 28A wordt melding gemaakt van een ondergrondse brandstoftank
(6.000 liter).

De exacte status en de ligging en status van de genoemde tanks is niet bekend. Ook de vm. situering
van vul-,ontluchtingspunten van bovengenoemde tanks is niet bekend.
Aangezien de situering van de genoemde ondergrondse brandstoftanks niet bekend is, was het in dit
onderzoek niet mogelijk om gericht de milieuhygiënische bodemkwaliteit t.p.v. deze tanks te
onderzoeken.

In dit onderzoek is de bodem t.p.v. twee mogelijke plaatsen van twee van de vm. ondergrondse tanks
gericht onderzocht. De mogelijke locatie van de ondergrondse tank op Wilhelminastraat 33 is ontleend
van de situering op bodemloket.nl. De situering van één van de ondergrondse tanks op
Wilhelminastraat 28ged is ontleend aan informatie uit een voorgaand bodemonderzoek.

Op basis van voorgaand bodemonderzoek uit 1994 is een op een deel van de locatie een sterke
verontreiniging met PAK’s aangetoond. De exacte omvang en de situering van deze verontreiniging is
niet bekend. De voorgaande bodemonderzoeken uit 1994 zijn niet in het archief aanwezig.
Uit een eerdere notitie is de situering van de verontreiniging met PAK’s globaal bekend.




figuur 4: globale situering verontreiniging met PAK’s zoals in 1994 aangetroffen


november ’23                                                                                        16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 210 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 211 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Er is geen andere informatie omtrent evt. (voormalige) (bedrijfs)matige activiteiten op de
onderzoekslocatie (t.p.v. het onderzoeksgebied).
Er is geen andere informatie over (voormalige) potentieel verdachte deellocaties (bronnen),
(voormalige) bodembedreigende activiteiten of evt. (voormalige) potentieel bodembedreigende
calamiteiten t.p.v. de onderzoekslocatie (t.p.v. het onderzoeksgebied).

verkennend bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1
Het terreindeel t.p.v. de twee mogelijke ondergrondse brandstoftanks is in eerste aanleg als
milieuhygiënisch "verdacht" aangemerkt. Het onderzoek t.p.v. deze terreindelen is uitgevoerd volgens
NEN 5740+A1, paragraaf 5.4 strategie voor een verdachte locatie, voor een verdachte locatie met één
of meer ondergrondse opslagtanks (VEP-OO).

Het overige terreindeel van de locatie wordt gezien het algemeen bedrijfsmatige gebruik in eerste
aanleg als milieuhygiënisch "verdacht" aangemerkt. Op basis van deze hypothese is het
bodemonderzoek t.p.v. het onderzochte deel van de locatie uitgevoerd conform de bijbehorende
onderzoeksstrategie, volgens NEN 5740+A1, paragraaf 5.6 strategie voor een verdachte locatie,
diffuse bodembelasting, heterogeen verdeelde verontreiniging (VED-HE-NL), verdachte bovengrond
(literatuur 1). De ondergrond en het grondwater is in dit onderzoek onderzocht volgens de strategie
voor een onverdachte locatie, (ONV-NL) paragraaf 5.1 van de NEN-5740.

Ter plaatse van het vermoedelijke contour van de verontreiniging met PAK’s in de grond zijn ter
verificatie en actualisatie enkele boringen geplaatst en analyses uitgevoerd.

verkennend onderzoek asbest in grond volgens NEN-5707+C2
Tijdens voorgaand bodemonderzoek zijn in de grond plaatselijk puinresten aangetroffen. De herkomst
van dit materiaal is niet eenduidig en er zijn hiervan geen kwaliteitsgegevens. Conform een uitspraak
van de Raad van State uit 2017 dient bij het aantreffen van puin in en op de grond, een locatie als
asbestverdacht te worden beschouwd. Dit geldt wanneer er geen informatie beschikbaar is omtrent de
herkomst van het puin.

De bodem t.p.v. de onderzoekslocatie is in dit onderzoek onderzocht op de aanwezigheid van asbest
in de bodem. Onderhavig onderzoek heeft tot doel om na te gaan of de locatie al dan niet asbest
verdacht is. Om vast te stellen of de bodem asbesthoudend is de onderzoekslocatie in dit onderzoek
onderzocht op de aanwezigheid van asbesthoudend materiaal in grond (percentage bodemvreemd
materiaal <50%).

Het onderzoek t.p.v. het onderzochte deel van de onderzoekslocatie is uitgevoerd volgens de
onderzoeksstrategie “verkennend onderzoek op een verdachte locatie met een diffuse
bodembelasting, heterogeen verdeeld, volgens paragraaf 6.4.5. van de NEN-5707+C2 (verdachte
bovengrond).




november ’23                                                                                          17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 211 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 212 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


In tabel 6 is de gehanteerde onderzoeksstrategie weergegeven.
tabel 6: gehanteerde onderzoeksstrategie

                                           mogelijke verontreiniging

(deel)locatie                              grond                         grondwater             onderzoeksstrategie

NEN-5740+A1

mogelijke locatie vm. ondergrondse         minerale olie, aromaten       >5 m-mv                VEP-OO
brandstoftank A
(ca. 10 m2)
mogelijke locatie vm. ondergrondse         minerale olie, aromaten       >5 m-mv                VEP-OO
brandstoftank B
(ca. 10 m2)
vermoedelijke situering contour            PAK’s                         >5 m-mv                maatwerk
verontreiniging met PAK’s (ca. 325 m2)
overig deel van het plangebied             PAK’s, minerale olie, zware   >5 m-mv                VED-HE-NL
(ca. 6.826 m2)                             metalen                                              (bovengrond)
                                                                                                ONV-NL
                                                                                                (ondergrond)
NEN-5707+C2

overig deel van het plangebied             asbest                        >5 m-mv                VED-HE-NL
(ca. 7.151 m2)                                                                                  (bovengrond)




november ’23                                                                                                   18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 212 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 213 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


3     VELDONDERZOEK

In dit hoofdstuk wordt het uitgevoerde veldwerkonderzoeksprogramma beschreven. Daarnaast worden
de resultaten van het veldonderzoek weergegeven.

3.1    Uitvoering van het veldonderzoek

Het veldonderzoek is uitgevoerd onder procescertificaat BRL SIKB 2000 en conform de eisen uit de
protocollen 2001 en 2018.

In tabel 7 zijn de uitvoeringaspecten opgenomen.
tabel 7: uitvoeringsaspecten


onderdeel:                           uitgevoerd door:             datum:           bijzonderheden:

locatie-inspectie, uitvoeren van     dhr. A.D.M. van Wuykhuyse 16-10-2023          ●t.p.v. het noordelijk
boringen, het nemen van              (erkend en geregistreerd) 07-11-2023          terreindeel (waar in het
grondmonsters (protocol 2001)        dhr. H. van Kuik                              verleden het bankgebouw
Het graven van inspectiegaten en     dhr. R. F. Dob                                stond) is het maaiveld ca. 1
het nemen van grondmonsters          (in opleiding)                                meter lager gelegen
(protocol 2018)                                                                    ●op het maaiveld bevinden
                                                                                   zich plaatselijk puinresten
                                                                                   ●op het terrein bevinden zich
                                                                                   plaatselijk kleine zanddepots
                                                                                   (in dit onderzoek buiten
                                                                                   beschouwing gelaten) en
                                                                                   depots met bestrating
Bedrijfs- en persoonerkenningen zijn weergegeven op de internetsite van Bodem+
(https://www.bodemplus.nl/aanvragen/erkenningen/zoekmenu). Een onafhankelijkheidsverklaring is
opgenomen in bijlage 5.

Het onderzoeksprogramma is ruimtelijk weergegeven in bijlage 2. In deze bijlage zijn alle geplaatste
boringen geprojecteerd.

veiligheid
Bij een onderzoek asbest in bodem dienen de getroffen maatregelen inzake veiligheid en gezondheid
in overeenstemming te zijn met de CROW-publicatie nr. 400 “Werken in en met verontreinigde bodem”
vigerende versie.
Tijdens de uitvoering van de werkzaamheden zijn de veiligheidsvoorschriften uit protocol 2018
gehanteerd.
Voor de uitvoering van de werkzaamheden is het vochtgehalte in de bodem gemeten. Het
vochtgehalte bedroeg in alle gevallen >10%. Bij een vochtpercentage van meer dan 10% zijn er geen
risico’s t.a.v. het vrijkomen van asbestvezels.

veldwerkzaamheden in het kader van NEN-5740
De veldwerkzaamheden in het kader van de NEN-5740 hebben bestaan uit het plaatsen van
handboringen en het nemen van grond- en grondwatermonsters.

monstername grond
Het vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op bodemkundige eigenschappen, o.a. de
korrelgrootteverdeling (textuur), kleur en eventueel aanwezige verontreinigingskenmerken.
Na de zintuiglijke beoordeling is het bodemmateriaal in trajecten van 0.5 meter of per afwijkende
bodemlaag bemonsterd.
Grondmonsters t.b.v. analyse op vluchtige aromaten zijn m.b.v. een steekbus bemonsterd.
Grondmonsters zijn genomen conform de eisen uit het protocol 2001.


november ’23                                                                                                19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 213 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 214 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


veldwerkzaamheden in het kader van NEN-5707
Het veldonderzoek in het kader van de NEN-5707 heeft bestaan uit het inspecteren van de toplaag in
combinatie met het graven van inspectiegaten en het uitvoeren van handboringen tot de ongeroerde
bodemlaag.
Conform de NEN-5707 wordt voor landbodem onderscheid gemaakt tussen drie te onderzoeken
bodemlagen:
    1) het maaiveld
    2) de bovengrond (0.02 m-mv-0.5 m-mv)
    3) de ondergrond (0.5 m-mv-2.0 m-mv)

maaiveldinspectie
Voorafgaand aan het bodemonderzoek is t.p.v. het onderzoeksgebied een inspectie van het maaiveld
uitgevoerd. De inspectie heeft plaatsgevonden als is voorgeschreven in het protocol 2018.
Tijdens de visuele inspectie van de toplaag is een ruimtelijke eenheid onderverdeeld in ‘inspectie
stroken’ van maximaal 1.5 meter waarbij de toplaag strook voor strook in twee richtingen is
geïnspecteerd. Indien asbestverdacht materiaal wordt aangetroffen wordt de vindplaats gemarkeerd
en wordt het materiaal verzameld.
Bij de visuele inspectie is geen grond geroerd of onder (vaste) obstakels gekeken. Bij het aantreffen
van asbestverdachte materialen zijn deze bemonsterd (door middel van “hand-picking”).
Tevens is de inspectie-efficiëntie ingeschat. De inspectie-efficiëntie is onder andere afhankelijk van de
weersomstandigheden, de conditie van de toplaag (vochtig, vegetatie, vastgereden, plassen) en het
type grond (zand, klei).

inspectiegaten
bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
In het kader van het verkennend onderzoek asbest in grond is onderzoek verricht naar de
aanwezigheid van asbest in de bovengrond.
In het kader van het verkennend onderzoek asbest in grond t.p.v. het plangebied zijn, teneinde een
betrouwbare uitspraak te kunnen doen m.b.t. het voorkomen van asbest in de grond, inspectiegaten
van 0.3 m x 0.3 m tot max. ca. 0.5 meter minus maaiveld, op a-selecte wijze, gegraven m.b.v. een
schop.

Het uitgegraven materiaal is gezeefd over een 20 mm zeef en/of uitgeharkt (tandafstand 20 mm) en is
gescreend op de volgende aspecten:
• asbestverdachte restanten;
• bodemsamenstelling;
• afval- en puinrestanten.

De evt. aanwezige (asbest)verdachte delen groter dan ca. 20 mm zijn per soort en per inspectiegat
verzameld, gewogen en in gesloten plasticzakken aan het laboratorium aangeboden voor onderzoek
op asbest.

Van het uitgezeefde materiaal is op basis van de NEN 5707+C2 zijn representatieve monsters van ca.
10 kg uit de fractie <20 mm verzameld. De bemonstering van de fijne fractie (deeltjes < 20 mm) heeft
plaatsgevonden volgens tabel 8, “Minimale greep- en monstergrootte”, uit de NEN 5707+C2.

handboringen
ondergrond (0.5-2.0 m-mv)
Tevens is visueel onderzoek verricht naar de aanwezigheid van asbest in de ondergrond. Hiertoe zijn
handboringen met een diameter van 12 cm doorgezet tot maximaal 2.0 m-mv.
De vrijkomende grond is visueel geïnspecteerd op de aanwezigheid van asbestverdachte materialen.




november ’23                                                                                           20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 214 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 215 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


monstername grond en materialen
Het vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op bodemkundige eigenschappen, o.a. de
korrelgrootteverdeling (textuur), kleur en eventueel aanwezige verontreinigingskenmerken.
Na de zintuiglijke beoordeling is het bodemmateriaal in trajecten van 0.5 meter of per afwijkende
bodemlaag bemonsterd.
Grondmonsters zijn genomen conform de eisen uit het protocol 2001 en 2018.
De visueel aangetroffen asbestverdachte materialen zijn op een adequate wijze verpakt en als
materiaalmonster aangeleverd aan het laboratorium.
Van het gezeefde materiaal <20 mm uit niet asbestverdachte inspectiegaten is een (meng)monster
genomen bestaande uit twintig grepen van min. 0.5 kg.
Evt. asbestverdachte inspectiegaten zijn afzonderlijk bemonsterd middels twintig grepen van ca. 0,5
kg. Na inspectie zijn de gaten weer gedicht met het uitgegraven materiaal.

Het veldwerkprogramma staat weergegeven in tabel 8.

tabel 8: veldwerkprogramma



Onderdeel                      Aantal                  Diepte (m-mv)            Nummers
NEN-5740
mogelijke locatie van de vm. ondergrondse brandstoftank A
Boringen                     3                    Ca.2.5                        8+9+35
mogelijke locatie van de vm. ondergrondse brandstoftank B

                               2                       Ca.2.5                   11+36
Boringen
                               1                       Ca.5.0                   12
vermoedelijk contour verontreiniging met PAK’s
Boringen                    7                          Ca.1.0                   1 t/m 7
overige deel van het plangebied
                               16                      Ca.0.5                   19 t/m 34
Boringen
                               7                       Ca.2.0                   10+13 t/m 18
aanvullend onderzoek
Boringen                       17                      Ca.1.5                   100 t/m 117
NEN-5707
Inspectiegaten                 17                      Ca. 0.5                  G1 t/m G17
Boringen                       4                       Ca. 2.0                  G1, G9, G10, G17
Alle geplaatste boringen en gegraven inspectiegaten zijn zodanig ruimtelijk verspreid over het
onbebouwde deel van de onderzoekslocatie dat een zo representatief mogelijke indruk van de
onderzoekslocatie wordt verkregen. De positionering van alle boringen is weergegeven in bijlage 2.




november ’23                                                                                          21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 215 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 216 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


3.2    Resultaten van het veldonderzoek

maaiveldinspectie
Voorafgaand aan het bodemonderzoek is t.p.v. het onderzoeksgebied een inspectie van het maaiveld
uitgevoerd. Tijdens de visuele inspectie van de toplaag is een ruimtelijke eenheid onderverdeeld in
‘inspectie stroken’ van maximaal 1.5 meter waarbij de toplaag strook voor strook in twee richtingen is
geïnspecteerd. In tabel 9 is de inspectie-efficiëntie van het maaiveld beschreven.
tabel 9: inspectie-efficiëntie maaiveld

deelgebied                   inspectie-efficiëntie           conditie maaiveld
plangebied                   60-80                           korte vegetatie
                             -
Op basis van de visuele locatie-inspectie is op het geïnspecteerde maaiveld geen asbestverdacht
materiaal waargenomen.

bodemopbouw
De boorprofielbeschrijvingen van alle verrichte boringen met bijbehorende zintuiglijke waarnemingen
zijn grafisch uitgewerkt en opgenomen in bijlage 3.
In tabel 10 is op basis van de waarnemingen de lokale bodemopbouw beschreven.

tabel 10: lokale bodemopbouw

bodemlaag                     hoofdbestanddeel       toevoeging                   kleur
m-mv
0.0-0.5                       zand                   -                            bruin, grijs, geel
0.5-5.0                       zand                   -                            geel, grijs
Tot op een diepte van 5 m-mv is geen freatisch grondwater aangetroffen. Wanneer het grondwater
zich op een diepte > 5 m-mv bevindt kan onderzoek hiervan in het kader van de NEN-5740 buiten
beschouwing worden gelaten.


zintuiglijke waarnemingen

grond
Het bij de boringen vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op eventuele afwijkingen.
In algemene zin zijn in de grond t.p.v. de onderzoekslocatie plaatselijk puinresten, baksteenresten,
glasresten en kolengruis waargenomen.
Op basis van de boringen t.p.v. de vermoedelijke plaatsen van twee van de ondergrondse
brandstoftanks A en B is geen indicatie verkregen over de daadwerkelijke ligging van de tanks.
De zintuiglijke waarnemingen zijn omschreven en grafisch weergegeven in bijlage 3.

In het veld is gebleken dat de fractie > 20 mm. in de bodemlaag van 0.0-ca. 0.5 m-mv ter plaatse van
de gegraven inspectiegaten minder dan 50% bedraagt. In de gevallen met een bijmenging van <50%
bodemvreemd materiaal (fractie >20 mm) is de NEN 5707+C2 van toepassing.

asbest
In tabel 11 is een overzicht opgenomen van de aangetroffen asbestverdachte materialen op het
maaiveld en in de grond.

tabel 11: asbest op maaiveld en inspectiegaten

inspectiegat                     asbestverdacht          asbestverdacht materiaal
                                 materiaal               grond in de fractie >20 mm
                                 maaiveld                diepte (m-mv)     aantal gram

G1 t/m G17                       nee                     -                 -




november ’23                                                                                           22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 216 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 217 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


4     CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK

In dit hoofdstuk worden de uitvoering, het toetsingskader en de resultaten van de chemische analyses
besproken. Vervolgens worden de resultaten van het chemisch-analytisch onderzoek geïnterpreteerd

Het chemisch onderzoek van grond is uitgevoerd door het NEN-EN-ISO 17025 geaccrediteerde
milieulaboratorium van SGS.
Alle analyses zijn geanalyseerd volgens het accreditatieschema AS3000 “laboratoriumanalyses voor
milieuhygiënisch bodemonderzoek”, waarvoor SGS is geaccrediteerd en erkend door het ministerie
van I&W.
De conservering van grond- en grondwatermonsters is uitgevoerd conform SIKB protocol 3001
“conserveringsmethoden en conserveringstermijnen voor milieumonsters”.

4.1 Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek

verkennend bodemonderzoek volgens NEN-5740+A1

grond
Teneinde in het kader van het verkennend bodemonderzoek een indruk te krijgen van de algemene
kwaliteit van de grond zijn de grondmonsters, welke tijdens het veldonderzoek zijn genomen, in het
laboratorium met elkaar gemengd tot grondmengmonsters.

In onderstaande tabel 12 wordt de samenstelling van de grondmengmonsters, de monsternamediepte
en de uitgevoerde analyses weergegeven.
tabel 12: analyseschema

Monstercode               boringnummer(s)     diepte (m-mv)     zintuiglijke         analysepakket
                                                                waarnemingen
vermoedelijk contour verontreiniging met PAK’s
grond
MM1                       1+2                 0.0-0.5           -                    NEN-grond(*)+AS3000
MM2                       3                   0.0-0.3           puinresten           NEN-grond(*)+AS3000
                                                                baksteen- en
MM3                       4                   0.0-0.5           kolengruisresten     NEN-grond(*)+AS3000
MM4                       5                   0.1-0.2           kolengruisresten     NEN-grond(*)+AS3000
MM5                       6                   0.0-0.5           kolengruisresten     NEN-grond(*)+AS3000
vermoedelijke situering ondergrondse brandstoftank A
grond
                                                                                     minerale olie+BTEXN+
MM6                       9                   1.8-2.0           -
                                                                                     AS3000
vermoedelijke situering ondergrondse brandstoftank B
grond
                                                                                     minerale olie+BTEXN+
MM7                       11                  1.8-2.0           -
                                                                                     AS3000




november ’23                                                                                                23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 217 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 218 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 12: analyseschema

Monstercode              boringnummer(s)      diepte (m-mv)     zintuiglijke         analysepakket
                                                                waarnemingen
overige deel van het plangebied
grond

MM8                      13+30+31+33          0.0-0.5           baksteenresten       NEN-grond(*)+AS3000
MM9                      14+23+24+34          0.0-0.5           baksteenresten       NEN-grond(*)+AS3000
MM10                     15+20+21+22          0.0-0.5           -                    NEN-grond(*)+AS3000
MM11                     16+18+19+29          0.0-0.5           baksteenresten       NEN-grond(*)+AS3000
                                                                baksteenresten,
                                                                kolengruis,
MM12                     17                   0.0-0.5           glasresten           NEN-grond(*)+AS3000
MM13                     13 t/m 18            1.0-2.0           -                    NEN-grond(*)+AS3000
 MM14                   13 t/m 17            0.5-1.6             -                   NEN-grond(*)+AS3000
verklaring van de gebruikte afkortingen en codes:(1)
* NEN-grond         =     Standaard Pakket Grond omvat AS3000 voorbehandeling, 9 zware metalen,
                          PAK (10-VROM), minerale olie (GC), PBC’s, droge stof, organische stof en lutum;
**NEN-water         =     Standaard Pakket Grondwater omvat AS3000 voorbehandeling zware metalen,
                          vluchtige aromaten (incl. naftaleen), chloorhoudende oplosmiddelen,
                          chloorbenzenen, minerale olie, styreen en bromoform;
Zware metalen       =     barium (Ba)/cadmium (Cd)/Cobalt(Co)/koper (Cu)/lood (Pb)/nikkel (Ni)/zink
                          (Zn)/Molybdeen (Mo)/kwik(Hg);
Vluchtige aromaten =      Benzeen (B), Tolueen (T), Ethylbenzeen (E), Xylenen (X), Naftaleen (N)
                          Styreen (S) (BTEXNS);
PCB                 =     Polychloorbifenylen;
PAK                 =     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen;
VOH                 =     Vluchtige gehalogeneerde koolwaterstoffen.
Bromoform           =     Tribroommethaan




november ’23                                                                                                24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 218 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 219 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


aanvullend bodemonderzoek

grond
In onderstaande tabel 13 wordt de samenstelling van de grondmengmonsters, de monsternamediepte
en de uitgevoerde analyses in het kader van het nader onderzoek weergegeven.
tabel 13 analyseschema

Monstercode              boringnummer(s)      diepte (m-mv)     zintuiglijke         analysepakket
                                                                waarnemingen
uitsplitsing bovengrondmengmonster MM8
grond
AV1                      13                   0.0-0.5           baksteensporen       PAK’s+AS3000
AV2                      30                   0.0-0.5           baksteenresten       PAK’s+AS3000
AV3                      31                   0.0-0.5           baksteensporen       PAK’s+AS3000
AV4                      33                   0.0-0.5           baksteensporen       PAK’s+AS3000
afperkende boringen t.p.v. boring 5
grond
                                                                baksteen- en
1                        100                  0.5-1.0           kolengruisresten     PAK’s+lood+AS3000
2                        100                  1.0-1.5           baksteenresten       PAK’s+lood+AS3000
                                                                sporen baksteen en
3                        101                  0.0-0.3           kolengruis           PAK’s+lood+AS3000
4                        102                  0.0-0.5           sporen kolengruis    PAK’s+lood+AS3000
5                        103                  0.0-0.5           -                    PAK’s+lood+AS3000
                                                                baksteen- en
6                        104                  0.0-0.3           kolengruisresten     PAK’s+lood+AS3000
                                                                baksteen- en
 7                      107                  0.0-0.3            kolenresten          PAK’s+lood+AS3000
 8                      109                  0.0-0.25           kolengruisresten     PAK’s+lood+AS3000
 9                      111                  0.0-0.5            baksteenresten       PAK’s+lood+AS3000
 10                     112                  0.0-0.5            baksteenresten       PAK’s+lood+AS3000
verklaring van de gebruikte afkortingen en codes:(1)
PAK = Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen;




november ’23                                                                                             25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 219 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 220 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


verkennend onderzoek asbest in grond volgens NEN-5707+C2
Het uitgezeefde materiaal, fractie <20 mm en asbest verdachte materiaalmonsters zijn onderzocht
volgens NEN-5898.
In onderstaande tabel 14 wordt de samenstelling van de grondmonsters, de monsternamediepte en
de uitgevoerde analyses weergegeven.
tabel 14: analyseschema

Monstercode        inspectiegat          diepte (m-mv)      zintuiglijke waarnemingen          analysepakket

grond
M1                 G1 t/m G5             0.0-max.0.5        puinresten                         asbest (NEN5898)
M2                 G6 t/m G9             0.0-max.0.5        puinresten                         asbest (NEN5898)
M3                 G10 t/m G13           0.0-max.0.5        puinresten                         asbest (NEN5898)
M4                 G14 t/m G17           0.0-max.0.5        puinresten                         asbest (NEN5898)
Opgemerkt wordt dat de fractie <500 ųm in dit stadium van het onderzoek kwalitatief is gecontroleerd om te
kunnen vaststellen of er aanleiding bestaat om een kwantitatieve bepaling van deze fractie uit te voeren. In de
fractie <500 ųm is geen asbest aangetroffen.




november ’23                                                                                                      26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 220 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 221 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


4.2   Toetsingscriteria


grond en grondwater (NEN-5740+A1)
Om de kwaliteit van de bodem en de mate van verontreiniging te kunnen beoordelen, zijn de
analyseresultaten van grondmonsters getoetst aan de geldende toetsingswaarden;
1) de achtergrondwaarde (AW-2000) zoals opgenomen in bijlage B van “de Regeling
     Bodemkwaliteit” (Staatscourant 22335, 02 november 2012) (literatuur 5)
2) de interventiewaarde zoals opgenomen in tabel 1 van “de Circulaire Bodemsanering”,
     (Staatscourant 16675, 27 juni 2013) (literatuur 6)
De toetsing van de meetresultaten is uitgevoerd middels BoToVa, de Bodem Toets Validatie Service
van de overheid voor grond, grondwater en waterbodem. BoTova gaat uit van het wettelijk kader dat
per 1 juli 2013 van kracht is.
In de BoToVa toetsing worden de meetwaarden gecorrigeerd/teruggerekend voor de “standaard
bodem” (humus=10% en lutum=25%).
Generiek toetsingskader
Voor de beoordeling van de analyseresultaten van de grond- en grondwatermonsters wordt gebruik
gemaakt van de achtergrondwaarden grond zoals opgenomen in de Regeling bodemkwaliteit, de
streefwaarden grondwater en interventiewaarden grond en grondwater zoals opgenomen in de
Circulaire bodemsanering.
Achtergrondwaarde (AW-2000):
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft de kwaliteit weer die 'van nature' voorkomt in de bodem van
natuur- en landbouwgronden waarvoor geldt dat er geen sprake is van belasting door
lokale verontreinigingsbronnen.
De achtergrondwaarden zijn opgenomen in het Besluit Bodemkwaliteit en zijn gebaseerd
op het onderzoek ‘Achtergrondwaarden 2000’. Hierin zijn gehalten vastgesteld van
een groot aantal stoffen in bodem van natuur- en landbouwgronden in Nederland.
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft het niveau aan waarbij sprake is van duurzame
bodemkwaliteit. Bij overschrijding van de achtergrondwaarde is er sprake van bodemverontreiniging.
Tussenwaarde/bodemindex-waarde >0.5:
De gemiddelde waarde van de achtergrondwaarde en de interventiewaarde (S+I)/2, hierna te noemen
'tussenwaarde'(T), wordt gehanteerd om aan te geven dat bij overschrijding de kans aanwezig is dat
er sprake is van een ernstige verontreiniging, ofwel dat nader onderzoek noodzakelijk is.
De tussenwaarde heeft geen wettelijke status maar is een indicatieniveau voor het uitvoeren van
aanvullend onderzoek. De tussenwaarde geeft het concentratieniveau aan waarboven onder bepaalde
omstandigheden risico’s voor mens en milieu aan de orde kunnen zijn. De tussenwaarde is zodoende
een indicatiewaarde voor nader onderzoek.
Bij overschrijding van de T-waarde of bodemindex waarde (>0,5) dient aanvullend/nader
bodemonderzoek in overweging genomen te worden.
Een nader onderzoek wordt uitgevoerd indien er een vermoeden bestaat dat er sprake is van een
ernstig geval van bodemverontreiniging.
Interventiewaarde:
De interventiewaarde (I) geeft aan dat bij overschrijding van deze waarde de functionele
eigenschappen die de bodem heeft voor mens, plant en dier ernstig zijn verminderd of dreigen te
worden verminderd.
Is er sprake van een ernstige bodemverontreiniging en wordt de interventiewaarde in meer dan
25 m3 grond of 100 m3 grondwater (bodemvolume) overschreden, dan kan er noodzaak zijn tot
sanering. De saneringsurgentie wordt bepaald door blootstellingsrisico's van mens, dier en plant en
de verspreidingsrisico's van de betreffende stoffen (actuele risico’s).
De interventiewaarden zijn gebaseerd op de risico's voor de volksgezondheid en het milieu
(onderzoek RIVM).
Bij de beoordeling van bodemverontreiniging aan de hand van de genoemde toetsingswaarden spelen
nog een aantal aspecten een rol. Rekening dient te worden gehouden met het feit dat de mobiliteit van
stoffen in de bodem en daardoor de verspreiding van stoffen afhankelijk is van diverse
bodemkenmerken. Daarnaast speelt de bestemming en het gebruik van de locatie in de huidige
situatie alsmede de toekomstige situatie, een grote rol bij de beoordeling van de risico's voor het
milieu.



november ’23                                                                                       27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 221 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 222 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


asbest in grond en puin
De resultaten van het onderzoek asbest in grond worden getoetst aan de wetgeving inzake asbest in
bodem en puin welke door de ministeries van SZW en I&M is vastgesteld. In het beleid is voor
asbest een restconcentratienorm en een interventiewaarde opgenomen.

De restconcentratienorm beschrijft de concentratie asbest, waaronder hergebruik nog is
toegestaan. De interventiewaarde beschrijft de concentratie asbest in bodem, waarboven in
principe gesaneerd dient te worden. Voor asbest is de restconcentratienorm gelijk aan de
interventiewaarde en deze waarde bedraagt 100 mg/kg gewogen asbest.
Indien asbest in de grond boven 100 mg/kg ds aanwezig is en deze verontreiniging vóór 1993 is
ontstaan, is ongeacht de omvang van de verontreiniging sprake van een geval van ernstige
bodemverontreiniging met asbest in grond.
Indien overschrijding van de restconcentratienorm plaatsvindt, dan dienen werkzaamheden met
de betreffende bodem/puinverharding plaats te vinden onder asbestcondities. Bij
asbestconcentraties lager dan de restconcentratienorm zijn geen aanvullende maatregelen
noodzakelijk bij be- en verwerking van de grond of puinverharding.

Het resultaat van het verkennend onderzoek is een indicatieve uitspraak over de mogelijke
verontreiniging van het toegepaste bouw- en sloopafval of recyclinggranulaat / bodem op basis van
verzamelde stukken asbesthoudend materiaal en (meng)monsters. Aan de hand van het verkregen
indicatieve gehalte aan asbest wordt nagegaan of nader onderzoek asbest al dan niet noodzakelijk is.
Door de lagere onderzoeksintensiteit van het verkennend onderzoek kan in deze fase niet direct
worden getoetst aan de grenswaarde. In het verkennend onderzoek wordt het gehalte getoetst aan de
grenswaarde gecorrigeerd met een factor 2. Deze correctiefactor is een maat voor de
betrouwbaarheid van het verkennend onderzoek in relatie tot het nader onderzoek.
Bij een asbestgehalte groter dan de helft van de interventiewaarde is een nader onderzoek
asbest verplicht. De hoogste bepaalde waarde binnen een (deel)locatie is hiervoor bepalend.

Alleen als in het verkennend onderzoek de onderzoeksintensiteit (hoeveelheid geïnspecteerd
materiaal in de gaten en aantal analyses) op hetzelfde niveau zit als in het nader onderzoek is een
directe toetsing aan de grenswaarde mogelijk.
Als het asbestgehalte kleiner is dan de helft van de grenswaarde is het statistisch aannemelijk dat ook
in een nader onderzoekstraject de grenswaarde niet zal worden overschreden. In deze gevallen geldt
er geen noodzaak tot het uitvoeren van een nader onderzoek asbest. Bij een asbestgehalte groter dan
de helft van de grenswaarde is een nader onderzoek asbest verplicht. De hoogst bepaalde waarde
binnen een(deel)locatie of (deel)partij is hiervoor bepalend.




november ’23                                                                                         28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 222 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 223 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Van de bodemlagen waarin zintuiglijk asbesthoudende materialen zijn aangetroffen in de fractie >20
mm is een berekening gemaakt van de asbestconcentratie. Hiertoe is gebruik gemaakt van de
navolgende formule:

Cmi=∑ (Mk x %k,I /100) / Mlok

Cmi = De concentratie aan asbest van asbestsoort ‘i’ is afkomstig van de verzamelde asbesthoudende
materialen van het type ‘k’, in mg/kg d.s.;
Mk = de massa verzamelde asbesthoudende materialen van het type ‘k’, in mg;
%k,i = het percentage aan asbest van het asbestsoort ‘i’ in de verzamelde asbesthoudende materialen
van het type ‘k’, in %;
Mlok = het drooggewicht van het verzamelmonster grond op locatie, in kg.

Als het gewicht van het geïnspecteerde monster (gat of sleuf) op locatie exact is gewogen, moet het
drooggewicht van het monster uitgegraven materiaal op locatie worden bepaald volgens:

Mloc = Mvloc x Ma/Mva

waarin:
Mvloc is de massa van het uitgegraven veldvochtige materiaal op locatie, in kg;
Ma is de massa van het gedroogde analysemonster, in kg;
Mva is de massa van het veldvochtige analysemonster, in kg.

Wanneer een groot monster (toplaag of sleuf of gat) is geïnspecteerd op locatie kan dit in principe niet
worden gewogen. In deze gevallen moet het drooggewicht van het monster worden afgeleid volgens:

Mloc = (1 000 x V x ns) x (%E/100) x Ma/Mva

waarin:
V is het volume van het geïnspecteerde monster op locatie, in m3;
ns is de volumieke massa van het geconsolideerde materiaal op locatie, in kg/dm3;
%E is een schatting van de inspectie-efficiëntie, in %.

waarin:
V (in dm3) : volume (V) van de sleuf of het gegraven gat.
Mk (in mg) : massa van de verzamelde asbesthoudende materialen van het type "k" (bijvoorbeeld
asbestplaatjes).
%k,i : gemiddeld % van asbestsoort "i" (bijv. chrysotiel) in de verzamelde asbesthoudende materialen
van type "k".
Ns (in kg/dm3) : stortgewicht van de grond/puin.
ds : percentage droge stof




november ’23                                                                                          29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 223 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 224 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


4.3           Analyseresultaten en interpretatie

In deze paragraaf zijn de resultaten van de chemische analyses van de grond- en
grondwatermonsters, gerelateerd aan toetsingswaarden, weergegeven in tabelvorm. Na elke tabel
worden de onderzoeksresultaten besproken.
In bijlage 4 zijn van alle uitgevoerde analyses de analysecertificaten opgenomen.

4.3.1                 Verkennend bodemonderzoek volgens NEN-5740

boven- en ondergrond (0.0-2.0 m-mv)
In tabellen 15 t/m 19 wordt een volledig overzicht weergegeven van de analyseresultaten getoetst aan
de toetsingswaarde.

tabel 15: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming

Project        23-M10633-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    13959666
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 27-10-2023 - 13:46


Parameters                       Toetsing                          13959666-001                                   13959666-002                               13959666-003
                                                                   MMMM, 01: 0-50, 02: 0-50                       MM2MM2, 03: 0-30                           MM3MM3, 04: 0-50
                                                                   Grond (AS3000)                                 Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)
                                                                   Overschrijding Achtergrondw aarde              Overschrijding Achtergrondw aarde          Overschrijding Achtergrondw aarde
Analyse        Eenheid           AW          T          I           SR            BT          BC           BI     SR             BT        BC         BI     SR             BT        BC         BI
monster voorbehandeling                                            Ja                                             Ja                                         Ja
droge stof     %                                                   84.7           84.7                            90.2           90.2                        90.3           90.3
gew icht artefacten
               g                                                   <1                                             <1                                         <1
aard van de artefacten
              -                                                    Geen                                           Geen                                       Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                     6.0            6                               2.2            2.2                         2.6            2.6


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                              2.8            2.8                             <2             <2                          <2             <2


METALEN
         +
barium         mg/kg                                    920        23             81          --                  33             128      --                 <20            54.2     --
cadmium        mg/kg             0.6         6.8        13         <0.2           0.201       <=AW         0      <0.2           0.239    <=AW        0      <0.2           0.235    <=AW        0
kobalt         mg/kg             15          102        190        <1.5           3.39        <=AW         0      2.9            10.2     <=AW        0      <1.5           3.69     <=AW        0
koper          mg/kg             40          115        190        5.5            9.76        <=AW         0      8.1            16.6     <=AW        0      <5             7.09     <=AW        0
kw ik°         mg/kg             0.15        18         36         <0.05          0.0481      <=AW         0      <0.05          0.0502   <=AW        0      0.13           0.186    WO          0.00
lood           mg/kg             50          290        530        30             43.4        <=AW         0      12             18.8     <=AW        0      33             51.4     WO          0.00
molybdeen      mg/kg             1.5         96         190        <0.5           0.35        <=AW         0      0.79           0.79     <=AW        0      <0.5           0.35     <=AW        0
nikkel         mg/kg             35          68         100        5.0            13.7        <=AW         0      6.6            19.2     <=AW        0      <3             6.12     <=AW        0
zink           mg/kg             140         430        720        42             87.2        <=AW         0      24             56.7     <=AW        0      <20            32.7     <=AW        0


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                               0.02           0.02                            0.03           0.03                        0.01           0.01
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)        21         40         6.27           6.27        WO           0.12   12.07          12.1     IN          0.27   3.03           3.03     WO          0.04


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
som PCB (7) (0.7
              ug/kg
                 factor)         20          510        1000       4.9            8.17        <=AW         -      12.4           56.4     IN          0.04   4.9            18.8     <=AW        -


MINERALE OLIE
totaal olie C10 -mg/kg
                  C40            190         2595       5000       <20            23.3        <=AW         0      <20            63.6     <=AW        0      40             154      <=AW        0


Ve rk laring k olom m e n
SR                                          Resultaat op het analyserapport
BT                                          Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                          Toetsoordeel
AW                                          Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                           Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                           Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                          SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                           Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                        Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                          Wonen
IN                                          Industrie
>I                                          Groter dan interventiewaarde
>IND                                        Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                        > Interventiewaarde

Oranje                                      >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                       >= Achtergrond waarde




november ’23                                                                                                                                                                                            30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 224 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 225 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 16: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Project        23-M10633-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelm inastraat, perceel F 17834, Em m en
Certificaat    13959666
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum : 27-10-2023 - 13:46


Parameters                       Toetsing                           13959666-004                                   13959666-005                               13959666-006
                                                                    MM4MM4, 05: 10-20                              MM5MM5, 06: 0-50                           MM6MM6, 09: 180-200
                                                                    Grond (AS3000)                                 Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)
                                                                    Overschrijding Interventiew aarde              Overschrijding Achtergrondw aarde          Voldoet aan Achtergrondw aarde
Analyse        Eenheid           AW          T          I            SR            BT            BC         BI     SR             BT        BC         BI     SR             BT       BC       BI
monster voorbehandeling                                             Ja                                             Ja                                         Ja
droge stof     %                                                    87.8           87.8                            85.7           85.7                        91.1           91.1
gew icht artefacten
               g                                                    <1                                             <1                                         <1
aard van de artefacten
              -                                                     Geen                                           Geen                                       Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                                     7.1                                            4.6                         <0.5           0.5
organische stof%(gloeiverlies)                                      7.1            7.1                             4.6            4.6                                        0.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                               <2             <2                              2.4            2.4                                        25


METALEN
         +
barium         mg/kg                                    920         100            388           --                56             207      --
cadmium        mg/kg             0.6         6.8        13          0.39           0.544         <=AW       0      0.28           0.428    <=AW        0
kobalt         mg/kg             15          102        190         <1.5           3.69          <=AW       0      <1.5           3.54     <=AW        0
koper          mg/kg             40          115        190         16             28.2          <=AW       0      10             18.8     <=AW        0
kw ik°         mg/kg             0.15        18         36          2.6            3.59          IN         0.10   0.22           0.308    WO          0.00
lood           mg/kg             50          290        530         410            590           >I         1.12   100            149      WO          0.21
molybdeen      mg/kg             1.5         96         190         <0.5           0.35          <=AW       0      <0.5           0.35     <=AW        0
nikkel         mg/kg             35          68         100         3.9            11.4          <=AW       0      3.8            10.7     <=AW        0
zink           mg/kg             140         430        720         150            315           IN         0.30   100            218      IN          0.14


VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen        mg/kg             0.2         0.65       1.1                                                                                                   <0.05          0.175    <=AW     0
tolueen        mg/kg             0.2         16         32                                                                                                    <0.05          0.175    <=AW     0
ethylbenzeen mg/kg               0.2         55         110                                                                                                   <0.05          0.175    <=AW     0
xylenen (0.7 factor)
               mg/kg             0.45        8.7        17                                                                                                    0.07           0.35     <=AW     0
totaal BTEX (0.7 factor)                                                                                                                                      0.18
naftaleen      mg/kg                                                               0.13                                           0.04                        <0.05          0.035


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                0.13           0.13                            0.04           0.04                                       0.035
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)        21         40          41.33          41.3          >I         1.03   14.02          14       IN          0.33                  0.035    <=AW


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
som PCB (7) (0.7
              ug/kg
                 factor)         20          510        1000        4.9            6.9           <=AW       -      4.9            10.7     <=AW        -


MINERALE OLIE
totaal olie C10 -mg/kg
                  C40            190         2595       5000        30             42.3          <=AW       0      70             152      <=AW        0      <20            70       <=AW     0


Ve rk laring k olom m e n
SR                                          Resultaat op het analyserapport
BT                                          Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                          Toetsoordeel
AW                                          Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                           Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                           Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                          SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                           Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                        Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                          Wonen
IN                                          Industrie
>I                                          Groter dan interventiewaarde
>IND                                        Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                        > Interventiewaarde

Oranje                                      >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                       >= Achtergrond waarde




november ’23                                                                                                                                                                                        31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 225 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 226 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 17: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Project        23-M10633-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    13959666
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 27-10-2023 - 13:46


Parameters                       Toetsing                          13959666-007                                 13959666-008                                      13959666-009
                                                                   MM7MM7, 11: 180-200                          MM8MM8, 13: 0-50, 30: 0-50, 31: 0-50, 33: 0-50    MM9MM9, 14: 0-50, 24: 0-50, 34: 0-50, 23: 0-50
                                                                   Grond (AS3000)                               Grond (AS3000)                                    Grond (AS3000)
                                                                   Voldoet aan Achtergrondw aarde               Overschrijding Achtergrondw aarde                 Overschrijding Achtergrondw aarde
Analyse        Eenheid           AW          T          I           SR            BT          BC           BI   SR             BT            BC             BI    SR             BT            BC             BI
monster voorbehandeling                                            Ja                                           Ja                                                Ja
droge stof     %                                                   94.1           94.1                          88.0           88                                 87.7           87.7
gew icht artefacten
               g                                                   <1                                           <1                                                <1
aard van de artefacten
              -                                                    Geen                                         Geen                                              Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                                    0.5                           1.8            1.8                                3.5            3.5
organische stof%(gloeiverlies)                                     <0.5           0.5                                          1.8                                               3.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                             25                            2.4            2.4                                2.2            2.2


METALEN
         +
barium         mg/kg                                    920                                                     <20            51.7          --                   42             159           --
cadmium        mg/kg             0.6         6.8        13                                                      <0.2           0.24          <=AW          0      0.22           0.353         <=AW          0
kobalt         mg/kg             15          102        190                                                     <1.5           3.54          <=AW          0      1.6            5.5           <=AW          0
koper          mg/kg             40          115        190                                                     <5             7.14          <=AW          0      10             19.5          <=AW          0
kw ik°         mg/kg             0.15        18         36                                                      0.05           0.0714        <=AW          0      0.11           0.156         WO            0.00
lood           mg/kg             50          290        530                                                     21             32.8          <=AW          0      43             65.6          WO            0.03
molybdeen      mg/kg             1.5         96         190                                                     <0.5           0.35          <=AW          0      <0.5           0.35          <=AW          0
nikkel         mg/kg             35          68         100                                                     <3             5.93          <=AW          0      4.8            13.8          <=AW          0
zink           mg/kg             140         430        720                                                     41             95.3          <=AW          0      80             181           WO            0.07


VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen        mg/kg             0.2         0.65       1.1        <0.05          0.175       <=AW         0
tolueen        mg/kg             0.2         16         32         <0.05          0.175       <=AW         0
ethylbenzeen mg/kg               0.2         55         110        <0.05          0.175       <=AW         0
xylenen (0.7 factor)
               mg/kg             0.45        8.7        17         0.07           0.35        <=AW         0
totaal BTEX (0.7 factor)                                           0.18
naftaleen      mg/kg                                               <0.05          0.035                                        0.04                                              0.007


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                              0.035                         0.04           0.04                               <0.01          0.007
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)        21         40                        0.035       <=AW              20.58          20.6          IN            0.50   3.737          3.74          WO            0.06


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
som PCB (7) (0.7
              ug/kg
                 factor)         20          510        1000                                                    4.9            24.5          <=AW          -      4.9            14            <=AW          -


MINERALE OLIE
totaal olie C10 -mg/kg
                  C40            190         2595       5000       <20            70          <=AW         0    <20            70            <=AW          0      <20            40            <=AW          0


Ve rk laring k olom m e n
SR                                          Resultaat op het analyserapport
BT                                          Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                          Toetsoordeel
AW                                          Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                           Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                           Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                          SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                           Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                        Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                          Wonen
IN                                          Industrie
>I                                          Groter dan interventiewaarde
>IND                                        Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                        > Interventiewaarde

Oranje                                      >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                       >= Achtergrond waarde




november ’23                                                                                                                                                                                                        32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 226 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 227 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 18: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming

Project        23-M10633-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    13959666
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 27-10-2023 - 13:46


Parameters                       Toetsing                          13959666-010                                        13959666-011                                       13959666-012
                                                                   MM10MM10, 15: 10-50, 20: 0-50, 22: 0-50, 21: 0-50   MM11MM11, 16: 0-50, 18: 0-50, 19: 0-50, 29: 0-50   MM12MM12, 17: 0-50
                                                                   Grond (AS3000)                                      Grond (AS3000)                                     Grond (AS3000)
                                                                   Overschrijding Achtergrondw aarde                   Overschrijding Achtergrondw aarde                  Overschrijding Achtergrondw aarde
Analyse        Eenheid           AW          T          I           SR            BT            BC            BI       SR             BT            BC             BI     SR             BT        BC         BI
monster voorbehandeling                                            Ja                                                  Ja                                                 Ja
droge stof     %                                                   88.9           88.9                                 88.9           88.9                                92.7           92.7
gew icht artefacten
               g                                                   <1                                                  <1                                                 <1
aard van de artefacten
              -                                                    Geen                                                Geen                                               Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                     2.4            2.4                                  2.1            2.1                                 1.3            1.3


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                              2.5            2.5                                  2.5            2.5                                 2.4            2.4


METALEN
         +
barium         mg/kg                                    920        37             135          --                      43             157           --                    28             103      --
cadmium        mg/kg             0.6         6.8        13         0.38           0.638        WO             0.00     0.25           0.425         <=AW          0       <0.2           0.24     <=AW        0
kobalt         mg/kg             15          102        190        <1.5           3.5          <=AW           0        <1.5           3.5           <=AW          0       <1.5           3.54     <=AW        0
koper          mg/kg             40          115        190        6.2            12.4         <=AW           0        6.7            13.6          <=AW          0       7.0            14.3     <=AW        0
kw ik°         mg/kg             0.15        18         36         0.13           0.185        WO             0.00     0.18           0.256         WO            0.00    0.10           0.143    <=AW        0
lood           mg/kg             50          290        530        38             58.8         WO             0.02     110            171           WO            0.25    69             108      WO          0.12
molybdeen      mg/kg             1.5         96         190        <0.5           0.35         <=AW           0        <0.5           0.35          <=AW          0       <0.5           0.35     <=AW        0
nikkel         mg/kg             35          68         100        3.5            9.8          <=AW           0        3.2            8.96          <=AW          0       <3             5.93     <=AW        0
zink           mg/kg             140         430        720        58             133          <=AW           0        88             203           IN            0.11    81             188      WO          0.08


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                               <0.01          0.007                                0.10           0.1                                 <0.01          0.007
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)        21         40         1.767          1.77         WO             0.01     18.27          18.3          IN            0.44    1.247          1.25     <=AW        0


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
som PCB (7) (0.7
              ug/kg
                 factor)         20          510        1000       10             41.7         IN             0.02     21.3           101           IN            0.08    4.9            24.5     <=AW        -


MINERALE OLIE
totaal olie C10 -mg/kg
                  C40            190         2595       5000       <20            58.3         <=AW           0        <20            66.7          <=AW          0       <20            70       <=AW        0


Ve rk laring k olom m e n
SR                                          Resultaat op het analyserapport
BT                                          Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                          Toetsoordeel
AW                                          Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                           Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                           Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                          SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                           Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                        Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                          Wonen
IN                                          Industrie
>I                                          Groter dan interventiewaarde
>IND                                        Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                        > Interventiewaarde

Oranje                                      >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                       >= Achtergrond waarde




november ’23                                                                                                                                                                                                         33
</pre>

====================================================================== Einde pagina 227 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 228 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 19: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming

Project        23-M10633-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelm inastraat, perceel F 17834, Em m en
Certificaat    13959666
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum : 27-10-2023 - 13:46


Parameters                       Toetsing                                  13959666-013                                             13959666-014
                                                                           MM13MM13, 13: 160-200, 14: 130-180, 14: 180-200, 15: 150-200,
                                                                                                                                   MM14MM14,
                                                                                                                                         16: 100-150,
                                                                                                                                               13: 110-160,
                                                                                                                                                      16: 150-200,
                                                                                                                                                            14: 50-100,
                                                                                                                                                                   17: 150-200,
                                                                                                                                                                        14: 100-130,
                                                                                                                                                                                18: 150-200
                                                                                                                                                                                     15: 50-80, 16: 50-100, 17: 50-100, 17: 1
                                                                           Grond (AS3000)                                           Grond (AS3000)
                                                                           Voldoet aan Achtergrondw aarde                           Voldoet aan Achtergrondw aarde
Analyse        Eenheid           AW               T           I             SR            BT            BC             BI            SR            BT             BC            BI
monster voorbehandeling                                                    Ja                                                       Ja
droge stof     %                                                           93.7           93.7                                      89.7           89.7
gew icht artefacten
               g                                                           <1                                                       <1
aard van de artefacten
              -                                                            Geen                                                     Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                             0.4            0.4                                       2.7            2.7


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                      2.7            2.7                                       2.7            2.7


METALEN
         +
barium         mg/kg                                          920          <20            49.9         --                           <20            49.9          --
cadmium        mg/kg             0.6              6.8         13           <0.2           0.238        <=AW           0             <0.2           0.231         <=AW           0
kobalt         mg/kg             15               102         190          <1.5           3.43         <=AW           0             <1.5           3.43          <=AW           0
koper          mg/kg             40               115         190          <5             7.07         <=AW           0             <5             6.91          <=AW           0
kw ik°         mg/kg             0.15             18          36           <0.05          0.0497       <=AW           0             0.08           0.113         <=AW           0
lood           mg/kg             50               290         530          <10            10.9         <=AW           0             25             38.4          <=AW           0
molybdeen      mg/kg             1.5              96          190          <0.5           0.35         <=AW           0             <0.5           0.35          <=AW           0
nikkel         mg/kg             35               68          100          <3             5.79         <=AW           0             <3             5.79          <=AW           0
zink           mg/kg             140              430         720          <20            32.1         <=AW           0             27             60.8          <=AW           0


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                       <0.01          0.007                                     <0.01          0.007
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)             21          40           0.204          0.204        <=AW           0             2.047          2.05          WO             0.01


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
som PCB (7) (0.7
              ug/kg
                 factor)         20               510         1000         4.9            24.5         <=AW           -             4.9            18.1          <=AW           -


MINERALE OLIE
totaal olie C10 -mg/kg
                  C40            190              2595        5000         <20            70           <=AW           0             <20            51.9          <=AW           0

Ve rk laring k olom m e n
SR                                    Resultaat op het analyserapport
BT                                    Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                    Toetsoordeel
AW                                    Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                     Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                     Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                    SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                     Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                  Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                    Wonen
IN                                    Industrie
>I                                    Groter dan interventiewaarde
>IND                                  Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                  > Interventiewaarde

Oranje                                >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                 >= Achtergrond waarde




november ’23                                                                                                                                                                               34
</pre>

====================================================================== Einde pagina 228 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 229 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


interpretatie onderzoeksresultaten grond
In tabel 20 staat een samenvatting weergegeven van de toetsresultaten van de onderzochte
monsters.

tabel 20: samenvatting toetsresultaten


                                                                                                 Indicatieve toetsing
Mengmonster       Boringen     Diepte     Zintuiglijk      >AW / >S              >T   >I         Bbk

vermoedelijk contour verontreiniging met PAK’s
grond
MM1               1+2          0.0-0.5    -                PAK’s (som 10)        -    -          wonen*
                                                           PAK’s (som 10)
MM2               3            0.0-0.3    puinresten       PCB’s (som 7)         -    -          industrie*
                                          baksteen- en
                                          kolengruis-      kwik, lood, PAK’s
MM3               4            0.0-0.5    resten           (som 10)              -    -          wonen*
                                                                                      lood,
                                          kolengruis-                                 PAK’s
MM4               5            0.1-0.2    resten           kwik, zink            -    (som 10)   niet toepasbaar*
                                          kolengruis-      kwik, lood, zink,
MM5               6            0.0-0.5    resten           PAK’s (som 10)        -    -          industrie*
vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank A
grond
MM6               9            1.8-2.0    -                -                     -    -          achtergrondwaarde*
vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank B
grond
MM7               11           1.8-2.0    -                -                     -    -          achtergrondwaarde*
overige deel van het plangebied
                 13+30+
MM8              31+33       0.0-0.5      baksteenresten   PAK’s (som 10)        -    -          industrie*
                 14+23+                                    kwik, lood, zink,
MM9              24+34       0.0-0.5      baksteenresten   PAK’s (som 10)        -    -          wonen*
                                                           cadmium, kwik,
                                                           lood,
                  15+20+                                   PAK’s (som 10),
MM10              21+22        0.0-0.5    -                PCB’s (som 7)         -    -          industrie*
                                                           kwik, lood, zink
                  16+18+                                   PAK’s (som 10),
MM11              19+29        0.0-0.5    baksteenresten   PCB’s (som 7)         -    -          industrie*
                                          baksteenresten
                                          kolengruis,
MM12              17           0.0-0.5    glasresten       lood, zink            -    -          wonen*
MM13              13 t/m 18    1.0-2.0    -                -                     -    -          achtergrondwaarde*
MM14              13 t/m 17    0.5-1.6    -                PAK’s (som 10)        -    -          wonen*
Legenda
>AW/>S         overschrijding achtergrondwaarde / streefwaarde (bodemindex =<0,5)
>T             overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex >0,5)
>I             overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)
Bbk            besluit bodemkwaliteit


*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli
2019 verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond




november ’23                                                                                                            35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 229 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 230 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


vermoedelijk contour verontreiniging met PAK’s
Ter plaatse van het vermoedelijke contour van de verontreiniging met PAK’s in de grond zijn ter
verificatie en actualisatie enkele boringen geplaatst en analyses uitgevoerd.

bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
Bovengrondmonster MM4 (boring 5) bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en lood (zware metalen) t.o.v. de interventiewaarde en een
verhoogd gehalte kwik en zink (zware metalen) t.o.v. de achtergrondwaarde.

In de overige onderzochte bovengrondmengmonsters zijn ten hoogste gehalten polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10), PCB’s (som 7), kwik, lood en/of zink (zware metalen)
gemeten t.o.v. de achtergrondwaarde.

De verhoogd gemeten gehalten zijn voor een deel te relateren aan zintuiglijk waargenomen kolengruis
en puin-/baksteenresten.
De gemeten gehalten PAK’s, uitgezonderd t.p.v. boring 5, komen niet geheel overeen met de eerder
aangetoonde sterke verontreiniging met PAK’s t.p.v. het vermoedelijke contour. Mogelijk is de eerder
vastgestelde verontreiniging t.g.v. sloop- en grondwerkzaamheden vergraven.

vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank A

ondergrond (1.8-2.0 m-mv)
Ondergrondmonster MM6 (boring 9) bevat geen verhoogde gehalten minerale olie en vluchtige
aromaten t.o.v. de achtergrondwaarde.

vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank B

ondergrond (1.8-2.0 m-mv)
Ondergrondmonster MM7 (boring 11) bevat geen verhoogde gehalten minerale olie en vluchtige
aromaten t.o.v. de achtergrondwaarde.

overige deel van het plangebied

bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
Bovengrondmengmonster MM8 bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) dat gelijk is aan de bodemindex 0.5 (indicatiewaarde voor nader
onderzoek).

In de overige onderzochte bovengrondmengmonsters zijn verhoogde gehalten cadmium, kwik, lood,
zink (zware metalen), polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en/of PCB’s (som
7) gemeten t.o.v. de achtergrondwaarde.

De verhoogd gemeten gehalten in de bovengrond zijn deels te relateren aan de zintuiglijk
waargenomen bodemvreemde bijmengingen in het opgeboorde monstermateriaal. Daarnaast is er
een relatie met het vm. bedrijfsmatige gebruik van de locatie door de jaren heen.

In algemene zin geldt dat in gebieden welke reeds langere tijd door de mens in gebruik zijn (o.a.
langdurige bewoning of menselijk gebruik) vaker verhoogde gehalten aan o.a. zware metalen en/of
PAK’s in de grond gemeten. In algemene zin wordt opgemerkt dat antropogene beïnvloeding van een
locatie in de meeste gevallen een negatief effect heeft op de kwaliteit van de bodem.




november ’23                                                                                       36
</pre>

====================================================================== Einde pagina 230 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 231 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Zware metalen bezitten veelal een geringe mobiliteit in de bodem en hechten zich met name aan slib-
en kleideeltjes. Zware metalen komen van nature in bepaalde concentraties in de bodem voor. Deze
concentraties kunnen verhoogd voorkomen in het stedelijk milieu. De afgifte vindt onder andere plaats
door dakpannen, dakgoten, kabels en leidingen, verkeer en afval. Ook depositie van zware metalen
op de bodem door industriële activiteiten is een mogelijke oorzaak van verhoogde concentraties.

Polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK) omvat een groep van meer dan 200 stoffen, die
bestaan uit twee of meer aan elkaar verbonden benzeenringen, die ontstaan bij de onvolledige
verbranding van koolstofbevattende materialen. Het zijn teerachtige stoffen die ontstaan bij de
onvolledige verbranding van koolstofhoudende materialen als hout, fossiele brandstoffen, tabak of
levensmiddelen.
De aanwezigheid van PAK’s in de bodem zijn vaak het gevolg van de aanwezigheid van
teerhoudende of koolstofhoudende stoffen, zoals bv. koolas, verbrandingsresten of teerresten.
Ze kunnen zowel een synthetische als een natuurlijke oorsprong hebben. PAK’s kunnen ook worden
aangetroffen bij de vervaardiging en verwerking van rubber, kunststoffen, verf, lakken, minerale olie en
teerproducten. In de chemische grondstoffenindustrie dienen ze als tussenproducten bij verschillende
syntheses, bijvoorbeeld van verfstoffen en farmaceutica.

PCB's (polychloorbifenylen) staan al tientallen jaren in de belangstelling als bedreiging voor de
volksgezondheid. Dat danken ze aan een slechte afbreekbaarheid, een neiging tot stapelen in dierlijk
(en dus ook humaan) vetweefsel en uiteenlopende toxische eigenschappen. Verspreiding van
persistente verontreinigingen gaat hoofdzakelijk via de lucht, ze komen vervolgens terecht op
gewassen, de bodem en in water. Door hun lipofiele eigenschappen (vetoplosbaar) treedt vervolgens
stapeling op in met name dierlijk vetweefsel.
PCB’s zijn geen natuurlijk voorkomende stoffen. De aanwezigheid van PCB's in het milieu is met
name het gevolg van industriële productie en het gebruik van PCB's van ongeveer 1930 tot 1980.
Polychloorbifenylen (PCB’s) zijn op zeer uiteenlopende manieren toegepast: als isolatie vloeistof in
transformatoren en condensatoren, als hydraulische- of warmtegeleidingsvloeistoffen, koelvloeistof,
smeermiddel en weekmaker in kunststoffen, en verder in verf, inkt, lak, kit, lijm, koolstofvrij
kopieerpapier en bestrijdingsmiddelen. Aangezien productie en gebruik van PCB's sinds 1985 volledig
zijn verboden, zijn dit soort PCB-houdende producten al lange tijd niet meer in de handel.

ondergrond (0.5-2.0 m-mv)
Ondergrondmengmonster MM13 bevat geen van de onderzochte componenten verhoogd t.o.v. de
achtergrondwaarde en/of detectiewaarde.

Ondergrondmengmonster MM14 bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de achtergrondwaarde.




november ’23                                                                                         37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 231 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 232 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Opmerking t.a.v. lood in de bodem
Een bodemverontreiniging met lood kan vooral voor jonge kinderen een gezondheidsrisico vormen.
De wetenschappelijke kennis laat zien dat de huidige interventiewaarde bodem onvoldoende
bescherming biedt voor de gezondheid van deze kinderen. GGD’en hebben de wettelijke taak
gemeenten te adviseren over de gezondheidsrisico’s van omgevingsfactoren en de
publiekscommunicatie daarover.
De loodinname die bij kinderen leidt tot één of drie IQ-puntenverlies kan met het blootstellingsmodel
CSOIL worden omgerekend naar een gehalte lood in bodem. In onderstaande tabel staan de
berekende gezondheidskundige risicowaarden voor lood in bodem weergegeven. Bij de beoordeling
van het gezondheidsrisico van lood in bodem wordt het gemeten loodgehalte in de bodem gebruikt
(dus niet het gestandaardiseerde loodgehalte).
In de tabel staan ook de handelingsperspectieven en gebruiksadviezen. Voor plaatsen waar jonge
kinderen veel in contact komen met grond, gaat de voorkeur uit naar een voldoende bodemkwaliteit
voor lood. Het is een beleidsmatige afweging hoe de risicowaarden in de praktijk worden toegepast en
welke acties men hieraan koppelt. De GGD’en worden bij voorkeur vroegtijdig hierbij betrokken.

Op basis van het gemeten gehalte lood in bovengrondmonster MM4 geldt voor het gebruik wonen met
tuin en plaatsen waar kinderen spelen een gezondheidskundig onvoldoende bodemkwaliteit voor lood.
Op basis van het gemeten gehalte lood in bovengrondmonster MM5, bovengrondmenmonster MM11
en MM12 geldt voor het gebruik wonen met tuin en plaatsen waar kinderen spelen een
gezondheidskundig matige bodemkwaliteit voor lood.

Voor meer informatie wordt verwezen naar “”Lood in bodem en gezondheid van de GGD” of de
plaatselijke GGD.




Opmerking:
Op basis van de circulaire bodemsanering 2009 zijn de toetsingswaarden voor barium (zware metalen) tijdelijk
ingetrokken. Indien er op een locatie sprake is van een antropogene bron kan het gemeten gehalte barium
indicatief worden getoetst aan de voormalige interventiewaarde.
Wanneer het gehalte van een parameter beneden de rapportagegrens van AS3000 ligt mag er, conform de
Wijziging Regeling Bodemkwaliteit (Stc. 122, 27 juni 2008), voor de betreffende parameter van uit worden gegaan
dat deze voldoet aan de achtergrondwaarde (AW2000).



november ’23                                                                                                38
</pre>

====================================================================== Einde pagina 232 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 233 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


4.3.2                    Aanvullend bodemonderzoek

boven- en ondergrond (0.0-2.0 m-mv)
In tabellen 21 t/m 23 wordt een volledig overzicht weergegeven van de analyseresultaten getoetst aan
de toetsingswaarde.

tabel 21: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming

Project        23-M10633-01-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    13972248
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 22-11-2023 - 13:05


Parameters                       Toetsing                        13972248-001                                  13972248-002                         13972248-003                              13972248-004
                                                                 AV1AV1, 13.: 0-50                             AV2AV2, 30: 0-50                     AV3AV3, 31.: 0-50                         AV4AV4, 33: 0-50
                                                                 Grond (AS3000)                                Grond (AS3000)                       Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                 Overschrijding Interventiewaarde              Voldoet aan Achtergrondwaarde        Overschrijding Achtergrondwaarde          Voldoet aan Achtergrondwaarde
Analyse        Eenheid           AW         T        I            SR            BT          BC          BI     SR             BT      BC       BI   SR             BT       BC         BI     SR             BT      BC       BI
monster voorbehandeling                                          Ja                                            Ja                                   Ja                                        Ja
droge stof     %                                                 87.1           87.1                           89.7           89.7                  90.4           90.4                       83.3           83.3
gew icht artefacten
               g                                                 <1                                            <1                                   <1                                        <1
aard van de artefacten
              -                                                  Geen                                          Geen                                 Geen                                      Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                   4.4            4.4                            1.1            1.1                   1.6            1.6                        1.3            1.3


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                            3.3            3.3                            <2             <2                    <2             <2                         4.7            4.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                             0.11           0.11                           <0.01          0.007                 <0.01          0.007                      <0.01          0.007
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)       21       40          41.5           41.5       >I           1.04   0.687          0.687   <=AW     0    1.847          1.85    WO          0.01   1.227          1.23    <=AW     0


Ve rk laring k olom m e n
SR                                               Resultaat op het analyserapport
BT                                               Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                               Toetsoordeel
AW                                               Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                                Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                                Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                               SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                                Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                             Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                               Wonen
IN                                               Industrie
>I                                               Groter dan interventiewaarde
>IND                                             Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                             > Interventiewaarde

Oranje                                           >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                            >= Achtergrond waarde




november ’23                                                                                                                                                                                                                       39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 233 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 234 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 22: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming
Project        23-M10633-01-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    13972351
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 21-11-2023 - 16:59


Parameters                       Toetsing                          13972351-001                                   13972351-002                               13972351-003                               13972351-004
                                                                   11, 100: 50-100                                22, 100: 100-150                           33, 101: 0-30                              44, 102: 0-50
                                                                   Grond (AS3000)                                 Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)
                                                                   Overschrijding Achtergrondw aarde              Overschrijding Achtergrondw aarde          Overschrijding Achtergrondw aarde          Overschrijding Interventiew aarde
Analyse        Eenheid           AW         T          I            SR             BT         BC           BI     SR              BT       BC         BI     SR              BT       BC         BI     SR              BT        BC        BI
monster voorbehandeling                                            Ja                                             Ja                                         Ja                                         Ja
droge stof     %                                                   84.7            84.7                           85.3            85.3                       91.6            91.6                       87.2            87.2
gew icht artefacten
               g                                                   <1                                             <1                                         <1                                         <1
aard van de artefacten
              -                                                    Geen                                           Geen                                       Geen                                       Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                     7.0             7                              2.8             2.8                        3.3             3.3                        6.4             6.4


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                              <2              <2                             <2              <2                         3.1             3.1                        3.5             3.5


METALEN
lood           mg/kg             50         290       530          55              79.2       WO           0.06   <10             10.9    <=AW        0      24              36.2    <=AW        0      28              39.7     <=AW       0


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                               0.08            0.08                           0.01            0.01                       0.39            0.39                       0.24            0.24
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)       21        40           27.97           28         IN           0.69   4.01            4.01    WO          0.07   23.59           23.6    IN          0.57   77.64           77.6     >I         1.98


Project        23-M10633-01-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    13972351
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 21-11-2023 - 16:59


Parameters                       Toetsing                          13972351-005                                   13972351-006                               13972351-007                               13972351-008
                                                                   55, 103: 0-50                                  66, 104: 0-50                              77, 107: 0-50                              88, 109: 0-25
                                                                   Grond (AS3000)                                 Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)
                                                                   Overschrijding Achtergrondw aarde              Overschrijding Achtergrondw aarde          Overschrijding Achtergrondw aarde          Overschrijding Achtergrondw aarde
Analyse        Eenheid           AW         T          I            SR             BT         BC           BI     SR              BT       BC         BI     SR              BT       BC         BI     SR              BT        BC        BI
monster voorbehandeling                                            Ja                                             Ja                                         Ja                                         Ja
droge stof     %                                                   90.9            90.9                           90.0            90                         86.0            86                         87.8            87.8
gew icht artefacten
               g                                                   <1                                             <1                                         <1                                         <1
aard van de artefacten
              -                                                    Geen                                           Geen                                       Geen                                       Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                     2.8             2.8                            3.7             3.7                        9.1             9.1                        5.1             5.1


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                              5.0             5.0                            2.4             2.4                        2.2             2.2                        <2              <2


METALEN
lood           mg/kg             50         290       530          13              19.1       <=AW         0      19              28.8    <=AW        0      53              73.5    WO          0.05   57              84.9     WO         0.07


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                               0.07            0.07                           0.08            0.08                       0.15            0.15                       0.04            0.04
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)       21        40           21.1            21.1       IN           0.51   29.31           29.3    IN          0.72   33.73           33.7    IN          0.84   11.14           11.1     IN         0.25



Ve rk laring k olom m e n
SR                                                Resultaat op het analyserapport
BT                                                Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                                Toetsoordeel
AW                                                Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                                 Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                                 Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                                SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                                 Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                              Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                                Wonen
IN                                                Industrie
>I                                                Groter dan interventiewaarde
>IND                                              Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                              > Interventiewaarde

Oranje                                            >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                             >= Achtergrond waarde




november ’23                                                                                                                                                                                                                                       40
</pre>

====================================================================== Einde pagina 234 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 235 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 23: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet Bodembescherming

Project        23-M10633-01-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelm inastraat, perceel F 17834, Em m en
Certificaat    13972351
Toetsing       12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum : 21-11-2023 - 16:59


Parameters                       Toetsing                                  13972351-009                                         13972351-010
                                                                           99, 111: 0-50                                        1010, 112: 0-50
                                                                           Grond (AS3000)                                       Grond (AS3000)
                                                                           Overschrijding Achtergrondw aarde                    Overschrijding Achtergrondw aarde
Analyse        Eenheid           AW               T           I             SR             BT         BC           BI            SR            BT          BC           BI
monster voorbehandeling                                                    Ja                                                   Ja
droge stof     %                                                           88.3            88.3                                 77.1           77.1
gew icht artefacten
               g                                                           <1                                                   <1
aard van de artefacten
              -                                                            Geen                                                 Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                             5.9             5.9                                  11.9           11.9


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                      2.7             2.7                                  2.9            2.9


METALEN
lood           mg/kg             50               290         530          86              125       WO            0.16         130            171        WO            0.25


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                       0.07            0.07                                 0.04           0.0336
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.71.5
                              factor)             21          40           11.99           12        IN            0.27         25.87          21.7       IN            0.53


Ve rk laring k olom m e n
SR                                    Resultaat op het analyserapport
BT                                    Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                    Toetsoordeel
AW                                    Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                     Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                     Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                    SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                     Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                  Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                    Wonen
IN                                    Industrie
>I                                    Groter dan interventiewaarde
>IND                                  Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                  > Interventiewaarde

Oranje                                >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                 >= Achtergrond waarde




uitsplitsing bovengrondmengmonster MM8

bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
Bovengrondmonster AV1 (boring 13) bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de interventiewaarde.

Bovengrondmonster AV2 (boring 30) bevat geen verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de achtergrondwaarde.

Bovengrondmonster AV3 (boring 31) bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de achtergrondwaarde.

Bovengrondmonster AV4 (boring 33) bevat geen verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de achtergrondwaarde.

In de overige onderzochte bovengrondmengmonsters zijn ten hoogste gehalten polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10), PCB’s (som 7), kwik, lood en/of zink (zware metalen)
gemeten t.o.v. de achtergrondwaarde.




november ’23                                                                                                                                                                   41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 235 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 236 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Afperkende boringen t.p.v. boring 5
Om inzicht te verkrijgen omtrent de omvang van de verontreiniging met PAK’s en lood in de grond zijn
rondom boring 5 enkele afperkende boringen geplaatst en analyses uitgevoerd.

bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
Bovengrondmonster 3 (boring 101, traject 0.0-0.3 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de tussenwaarde en bodemindex-waarde (>0.5).
Bovengrondmonster 4 (boring 102, traject 0.0-0.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de interventiewaarde.
Bovengrondmonster 5 (boring 103, traject 0.0-0.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de tussenwaarde en bodemindex-waarde (>0.5).
Bovengrondmonster 6 (boring 104, traject 0.0-0.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de tussenwaarde en bodemindex-waarde (>0.5).
Bovengrondmonster 7 (boring 107, traject 0.0-0.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) de tussenwaarde en bodemindex-waarde (>0.5) en
een verhoogd gehalte lood t.o.v. de achtergrondwaarde.
Bovengrondmonster 8 (boring 109, traject 0.0-0.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en lood t.o.v. de achtergrondwaarde.
Bovengrondmonster 9 (boring 111, traject 0.0-0.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en lood t.o.v. de achtergrondwaarde.
Bovengrondmonster 10 (boring 112, traject 0.0-0.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) de tussenwaarde en bodemindex-waarde (>0.5) en
een verhoogd gehalte lood t.o.v. de achtergrondwaarde.

ondergrond (0.5-1.5 m-mv)
Ondergrondmonster 1 (boring 100, traject 0.5-1.0 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de tussenwaarde en bodemindex-waarde (>0.5)
en een verhoogd gehalte lood (zware metalen) t.o.v. de achtergrondwaarde.
Ondergrondmonster 2 (boring 100, traject 1.0-1.5 m-mv) bevat een verhoogd gehalte polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de achtergrondwaarde.

In horizontale richting is de sterke verontreiniging met PAK’s (gehalten boven de interventiewaarde)
middels de afperkende boringen, binnen de perceelsgrenzen, nog niet volledig afgeperkt. De
bovengrond t.p.v. de afperkende boring 102 bevat nog een sterk verhoogd gehalte PAK’s.
In verticale richting is de verontreiniging met PAK’s t.p.v. boring 100 middels onderzoek van de
diepere laag van 0.5-1.0 m-mv analytisch afgeperkt tot gehalten onder de tussenwaarde. De
ondergrond t.p.v. boring 100 bevat tot tenminste 1.5 m-mv nog een verhoogd gehalte PAK’s t.o.v. de
achtergrondwaarde.

Aangezien de verontreiniging in deze fase van het onderzoek nog niet volledig is afgeperkt is op basis
van de bekende onderzoeksresultaten nog een betrouwbare schatting van het volume aan sterk met
PAK’s verontreinigde grond op dit deel van de locatie te geven.




november ’23                                                                                        42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 236 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 237 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


4.3.3    verkennend onderzoek asbest in grond volgens NEN-5707+C2

In deze paragraaf zijn de resultaten van de analyses van de grondmonsters, gerelateerd aan
toetsingswaarden weergegeven in tabelvorm. Na elke tabel worden de onderzoeksresultaten
besproken. In bijlage 4 zijn van alle uitgevoerde analyses de analysecertificaten opgenomen.

De totale concentratie aan asbest per inspectiegat wordt conform NEN-5707+C2 bepaald door de
concentratie visueel zichtbaar asbest in de grove zeeffractie (fractie >20 mm) te sommeren met de
concentratie visueel niet zichtbaar asbest in de fijne zeeffractie (fractie <20 mm).

Door het gewicht te bepalen van de evt. handmatig verzamelde asbesthoudende materialen en dit te
delen door de massa (inhoud / soortelijk gewicht) van het betreffende inspectiegat wordt de
concentratie asbestverdacht materiaal in het inspectiesleuf bepaald. Deze concentratie moet echter
nog worden gecorrigeerd voor het percentage asbest in de materiaalmonsters dat door het
laboratorium is bepaald.

De analyseresultaten van de monsters zijn samen met de interpretatie opgenomen in tabel 24 t/m 26.
tabel 24: resultaten asbestanalyse materiaal verzamel monsters in de fractie > 20 mm (absoluut gewicht)

 Monsteromschrijving           Vorm                                         Asbestgehalte (%)
 (inspectiegat)                                         Serpentijn                           Amfibool
                                                   chrysotiel               Amosiet              crocidoliet
                                                   (mg)                     (mg)                 (mg)
 maaiveld                      -                   -                        -                    -


 inspectiegat G1 t/m G17       -                   -                        -                    -
Toelichting
HB = hecht gebonden


tabel 25: resultaten asbestanalyses grondmengmonsters uit de fractie <20 mm

inspectiegat                   monstercode          diepte in        gewogen asbestconcentratie < 20 mm
                                                    m-mv

                                                                     serpentijn amfibool                 asbest
                                                                                                         (gewogen)
                                                                                                         afgerond
                                                                     crysotiel     amosiet   crocidoliet mg/kg
G1 t/m G5                      M1                   0.0-max.0.5      -             -         -           <2
G6 t/m G9                      M2                   0.0-max.0.5      -             -         -           <2
G10 t/m G13                    M3                   0.0-max.0.5      1.5           -         0.41        5.56
G14 t/m G17                    M4                   0.0-max.0.5      -             -         -           <2


Op de analysecertificaten staan de bovengrenzen van de analyses vermeld. Deze gelden als
detectiegrenzen en zijn qua hoogte afhankelijk van de onderzochte monstervolumes en de
samenstelling van de monsters.




november ’23                                                                                                     43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 237 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 238 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 26: overschrijdingstabel resultaten totaal asbestanalyses

 inspectiegat      Berekende asbestconcentratie          Asbestconcentratie                    Totale asbestconcentratie
 (m-mv)            (fractie > 20 mm)                     (fractie < 20 mm)                     mg/kg d.s. (gewogen)
                   mg/kg d.s. (gewogen)                  mg/kg d.s. (gewogen)
                   gem.          ondergrens bovengrens   gem.        ondergrens   bovengrens   gem.        onder-          boven-
                   conc.                                 conc.                                 conc.       grens           grens
 G1 t/m G5         -          -            -             <2        <2             <2           <2          <2              <2
 (0.0-max.0.5)                                                                                 (-)
 G6 t/m G9         -          -            -             <2        <2             <2           <2          <2              <2
 (0.0-max.0.5)                                                                                 (-)
 G10 t/m G13       -          -            -             5.56      3.51           7.61         5.56        3.51            7.61
 (0.0-max.0.5)                                                                                 (+/-)
 G14 t/m G17       -          -            -             <2        <2             <2           <2          <2              <2
 (0.0-max.0.5)                                                                                 (-)
toelichting
- =geen asbest aangetoond (concentratie beneden of gelijk aan de bepalingsgrens)
+/- =concentratie boven de bepalingsgrens en beneden of gelijk aan de interventiewaarde: licht verhoogd
+ =concentratie boven de interventiewaarde: sterk verhoogd


interpretatie resultaten

maaiveld
Op basis van de visuele locatie-inspectie is op het geïnspecteerde maaiveld geen asbestverdacht
materiaal waargenomen.

bovengrond (0.0 max. 0.5 m-mv)
Ter plaatse van de inspectiegaten G10 t/m G13 is in de uitgegraven bovengrond (bodemlaag tussen
0.0- max. 0.5 m-mv) in de fractie >20 mm (zintuiglijk) geen asbestverdacht materiaal waargenomen.
In de fractie <20 mm is een gemiddeld gewogen gehalte asbest gemeten van 5.56 mg/kg d.s.
Het totale gemiddeld indicatief gewogen gehalte asbest (fractie <20 mm + fractie >20 mm) in de
bovengrond t.p.v. de inspectiegaten G10 t/m G13 bedraagt ter indicatie 5.56 mg/kg d.s en is daarmee
verhoogd t.o.v. de bepalingsgrens. De interventiewaarde (100 mg/kg d.s) voor asbest alsmede het
criterium voor nader onderzoek (> 50 mg/kg d.s.) wordt t.p.v. de inspectiegaten G10 t/m G13 niet
overschreden. De bovengrond uit de inspectiegaten G10 t/m G13 is verontreinigd met asbest in een
gehalte onder de interventiewaarde.

Ter plaatse van de inspectiegaten G1 t/m G9 en G13 t/m G17 is in de uitgegraven bovengrond
(bodemlaag tussen 0.0- max. 0.5 m-mv) in de fractie >20 mm (zintuiglijk) en in de fractie <20 mm
(analytisch) geen asbestverdacht materiaal waargenomen.
Het totale gemiddeld indicatief gewogen gehalte asbest (fractie <20 mm + fractie >20 mm) in de
bovengrond t.p.v. de inspectiegaten G1 t/m G9 en G13 t/m G17 bedraagt ter indicatie <2 mg/kg d.s en
is daarmee niet verhoogd t.o.v. de bepalingsgrens. De interventiewaarde (100 mg/kg d.s) voor asbest
alsmede het criterium voor nader onderzoek (> 50 mg/kg d.s.) wordt t.p.v. de inspectiegaten G1 t/m
G9 en G13 t/m G17 niet overschreden. De bovengrond uit de inspectiegaten G1 t/m G9 en G13 t/m
G17 is niet aantoonbaar verontreinigd met asbest.

ondergrond (0.5-2.0 m-mv)
fractie >20 mm
Op basis van de uitgevoerde inspectie van het opgeboorde materiaal uit de inspectiegat G1, G9, G10
en G17 zijn vanaf ca. 0.5 m-mv visueel geen bodemvreemde materialen waargenomen.
fractie <20 mm
Van de ongeroerde ondergrond vanaf 0.5 m-mv zijn in deze fase van het onderzoek geen
grondmonsters geanalyseerd op de fractie <20 mm. Omdat geen asbestverdacht materiaal (met
fractie > 20 mm) in de ongeroerde ondergrond is aangetroffen is de verwachting dat er geen asbest
met fractie < 20 mm in de ongeroerde ondergrond aanwezig is.


november ’23                                                                                                         44
</pre>

====================================================================== Einde pagina 238 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 239 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


4     CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN

Naar aanleiding van de resultaten van het verkennend- en nader bodemonderzoek en verkennend
onderzoek asbest in grond worden de volgende conclusies getrokken en aanbevelingen gedaan.

5.1     verkennend milieukundig bodemonderzoek NEN-5740+A1

grond
Op basis van zintuiglijke waarnemingen is in het opgeboorde bodemmateriaal plaatselijk puin- en
baksteenresten en kolengruis waargenomen. Op basis van zintuiglijke waarnemingen is in het
opgeboorde bodemmateriaal geen asbestverdacht materiaal waargenomen (indicatieve waarneming).

Een samenvatting van de toetsingsresultaten staat weergegeven in tabel 23.

interpretatie onderzoeksresultaten grond
In tabel 27 staat een samenvatting weergegeven van de toetsresultaten van de onderzochte
monsters.

tabel 27: samenvatting toetsresultaten


                                                                                                Indicatieve toetsing
Mengmonster      Boringen      Diepte     Zintuiglijk     >AW / >S             >T    >I         Bbk

vermoedelijk contour verontreiniging met PAK’s
grond
MM1              1+2           0.0-0.5    -               PAK’s (som 10)       -     -          wonen*
                                                          PAK’s (som 10)
MM2              3             0.0-0.3    puinresten      PCB’s (som 7)        -     -          industrie*
                                          baksteen- en
                                          kolengruis-     kwik, lood, PAK’s
MM3              4             0.0-0.5    resten          (som 10)             -     -          wonen*
                                                                                     lood,
                                          kolengruis-                                PAK’s
MM4              5             0.1-0.2    resten          kwik, zink           -     (som 10)   niet toepasbaar*
                                          kolengruis-     kwik, lood, zink,
MM5              6             0.0-0.5    resten          PAK’s (som 10)       -     -          industrie*
vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank A
grond
MM6              9             1.8-2.0    -               -                    -     -          achtergrondwaarde*
vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank B
grond
MM7              11            1.8-2.0    -               -                    -     -          achtergrondwaarde*
Legenda
>AW/>S           overschrijding achtergrondwaarde (bodemindex =<0,5)
>T               overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex >0,5)
>I               overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)
Bbk              besluit bodemkwaliteit


*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli
2019 verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond




november ’23                                                                                                           45
</pre>

====================================================================== Einde pagina 239 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 240 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 27: samenvatting toetsresultaten

overige deel van het plangebied
                 13+30+                     baksteen-
MM8              31+33         0.0-0.5      resten         PAK’s (som 10)        -    -       industrie*
                 14+23+                     baksteen-      kwik, lood, zink,
MM9              24+34         0.0-0.5      resten         PAK’s (som 10)        -    -       wonen*
                                                           cadmium, kwik,
                                                           lood,
                  15+20+                                   PAK’s (som 10),
MM10              21+22          0.0-0.5    -              PCB’s (som 7)         -    -       industrie*
                                                           kwik, lood, zink
                  16+18+                    baksteen-      PAK’s (som 10),
MM11              19+29          0.0-0.5    resten         PCB’s (som 7)         -    -       industrie*
                                            baksteen-
                                            resten
                                            kolengruis,
MM12              17             0.0-0.5    glasresten     lood, zink            -    -       wonen*
MM13              13 t/m 18      1.0-2.0    -              -                     -    -       achtergrondwaarde*
MM14              13 t/m 17      0.5-1.6    -              PAK’s (som 10)        -    -       wonen*
Legenda
>AW/>S         overschrijding achtergrondwaarde (bodemindex =<0,5)
>T             overschrijding tussenwaarde (criteria voor nader onderzoek, bodemindex >0,5)
>I             overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)
Bbk            besluit bodemkwaliteit


*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli
2019 verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond


vermoedelijk contour verontreiniging met PAK’s
bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
Bovengrondmonster MM4 (boring 5) bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en lood (zware metalen) t.o.v. de interventiewaarde en een
verhoogd gehalte kwik en zink (zware metalen) t.o.v. de achtergrondwaarde.
De sterk verhoogd gemeten gehalten PAK’s en lood overschrijden de interventiewaarde en geven
daardoor aanleiding tot het instellen van nader onderzoek (zie hoofdstuk 5.2).

In de overige onderzochte bovengrond(meng)monsters zijn ten hoogste gehalten polycyclische
aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10), PCB’s (som 7), kwik, lood en/of zink (zware metalen)
gemeten t.o.v. de achtergrondwaarde.

vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank A
ondergrond (1.8-2.0 m-mv)
Ondergrondmonster MM6 (boring 9) bevat geen verhoogde gehalten minerale olie en vluchtige
aromaten t.o.v. de achtergrondwaarde.

vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank B
ondergrond (1.8-2.0 m-mv)
Ondergrondmonster MM7 (boring 11) bevat geen verhoogde gehalten minerale olie en vluchtige
aromaten t.o.v. de achtergrondwaarde.




november ’23                                                                                                       46
</pre>

====================================================================== Einde pagina 240 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 241 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


overige deel van het plangebied

bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
Bovengrondmengmonster MM8 bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) dat gelijk is aan de bodemindex 0.5 (indicatiewaarde voor nader
onderzoek).
In de overige onderzochte bovengrondmengmonsters zijn verhoogde gehalten cadmium, kwik, lood,
zink (zware metalen), polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en/of PCB’s (som
7) gemeten t.o.v. de achtergrondwaarde. In geen van de overige gevallen wordt de tussenwaarde
en/of de bodemindex-waarde (>0.5) (indicatie voor nader onderzoek) overschreden zodat er uit
milieuhygiënische overweging, naar onze mening, voor deze gevallen geen directe aanleiding is tot
het instellen van aanvullend onderzoek.

uitsplitsing bovengrondmengmonster MM8
Aansluitend is het bovengrondmengmonster MM8 uitgesplitst en zijn de deelmonsters onderzocht op
gehalte polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10).
Na uitsplitsing is het verhoogd gemeten gehalte PAK’s in bovengrondmengmonster MM8
gereproduceerd. In de bovengrond t.p.v. boring 13 een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de interventiewaarde gemeten. Het sterk verhoogd gemeten
gehalte PAK’s in de bovengrond t.p.v. boring 13 overschrijdt de interventiewaarde en geeft daardoor
aanleiding tot het instellen van nader onderzoek. Middels een nader (afperkend) onderzoek kan
worden vastgesteld of er in het onderhavige geval al dan niet sprake is van een ernstig geval van
bodemverontreiniging in het kader van de Wet bodembescherming.

In de overige deelmonsters van het bovengrondmengmonster MM8 zijn ten hoogste gehalten
polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de achtergrondwaarde gemeten.

In tabel 28 is de hypothese en de noodzaak tot vervolgonderzoek beoordeeld aan de hand van de
onderzoeksresultaten.
tabel 28: toetsing hypothese

 Locatie                  Hypothese       Correct?           Verkennend onderzoek     Nader onderzoek?
                                                             met nieuwe
                                                             hypothese?
 Molenstraat /            verdacht        ja, er zijn        nee,                     ja, er zijn matig tot
 Julianastraat/                           verhoogde          onderzoeksinspanning     sterk verhoogde
 Wilhelminastraat                         gehalten           voldoende                gehalten in de bodem
 perceel sectie F nr.                     aangetoond                                  gemeten.
 17834 te Emmen




november ’23                                                                                                  47
</pre>

====================================================================== Einde pagina 241 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 242 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


5.2    aanvullend bodemonderzoek

Om inzicht te verkrijgen omtrent de omvang van de verontreiniging met PAK’s en lood in de grond zijn
rondom boring 5 enkele afperkende boringen geplaatst en analyses uitgevoerd.

In horizontale richting is de sterke verontreiniging met PAK’s (gehalten boven de interventiewaarde)
middels de afperkende boringen, binnen de perceelsgrenzen, nog niet volledig afgeperkt. De
bovengrond t.p.v. de afperkende boring 102 bevat nog een sterk verhoogd gehalte PAK’s.

In de overige afperkende bovengrondmonsters zijn ten hoogste matig verhoogde gehalten PAK’s
(gehalten boven de tussenwaarde en bodemindex-waarde >0.5) en licht verhoogde gehalten lood
(gehalten boven de achtergrondwaarde) gemeten.

In verticale richting is de verontreiniging met PAK’s t.p.v. boring 100 middels onderzoek van de
diepere laag van 0.5-1.0 m-mv analytisch afgeperkt tot gehalten onder de tussenwaarde. De
ondergrond t.p.v. boring 100 bevat tot tenminste 1.5 m-mv nog een verhoogd gehalte PAK’s t.o.v. de
achtergrondwaarde.

Aangezien de verontreiniging in deze fase van het onderzoek nog niet volledig is afgeperkt is op basis
van de bekende onderzoeksresultaten nog een betrouwbare schatting van het volume aan sterk met
PAK’s verontreinigde grond op dit deel van de locatie te geven.

Geadviseerd wordt de verontreiniging met polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som
10) in de bodem t.p.v. dit terreindeel middels een nader bodemonderzoek verder af te perken en
hiermee vast te stellen of er in het onderhavige geval al dan niet sprake is van een ernstig geval van
bodemverontreiniging in het kader van de Wet bodembescherming.


5.3    verkennend onderzoek asbest in grond NEN 5707+C2

maaiveld
Op basis van de visuele locatie-inspectie is op het geïnspecteerde maaiveld geen asbestverdacht
materiaal waargenomen.

bovengrond (0.0 max. 0.5 m-mv)
Ter plaatse van de inspectiegaten G10 t/m G13 is in de uitgegraven bovengrond (bodemlaag tussen
0.0- max. 0.5 m-mv) in de fractie >20 mm (zintuiglijk) geen asbestverdacht materiaal waargenomen.
Het totale gemiddeld indicatief gewogen gehalte asbest (fractie <20 mm + fractie >20 mm) in de
bovengrond t.p.v. de inspectiegaten G10 t/m G13 bedraagt ter indicatie 5.56 mg/kg d.s en is daarmee
verhoogd t.o.v. de bepalingsgrens. De interventiewaarde (100 mg/kg d.s) voor asbest alsmede het
criterium voor nader onderzoek (> 50 mg/kg d.s.) wordt t.p.v. de inspectiegaten G10 t/m G13 niet
overschreden. De bovengrond uit de inspectiegaten G10 t/m G13 is verontreinigd met asbest in een
gehalte onder de interventiewaarde.

Ter plaatse van de inspectiegaten G1 t/m G9 en G13 t/m G17 is in de uitgegraven bovengrond
(bodemlaag tussen 0.0- max. 0.5 m-mv) in de fractie >20 mm (zintuiglijk) en in de fractie <20 mm
(analytisch) geen asbestverdacht materiaal waargenomen.
Het totale gemiddeld indicatief gewogen gehalte asbest (fractie <20 mm + fractie >20 mm) in de
bovengrond t.p.v. de inspectiegaten G1 t/m G9 en G13 t/m G17 bedraagt ter indicatie <2 mg/kg d.s en
is daarmee niet verhoogd t.o.v. de bepalingsgrens. De interventiewaarde (100 mg/kg d.s) voor asbest
alsmede het criterium voor nader onderzoek (> 50 mg/kg d.s.) wordt t.p.v. de inspectiegaten G1 t/m
G9 en G13 t/m G17 niet overschreden. De bovengrond uit de inspectiegaten G1 t/m G9 en G13 t/m
G17 is niet aantoonbaar verontreinigd met asbest.




november ’23                                                                                             48
</pre>

====================================================================== Einde pagina 242 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 243 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen




ondergrond (0.5-2.0 m-mv)
fractie >20 mm
Op basis van de uitgevoerde inspectie van het opgeboorde materiaal uit de inspectiegat G1, G9, G10
en G17 zijn vanaf ca. 0.5 m-mv visueel geen bodemvreemde materialen waargenomen.
fractie <20 mm
Van de ongeroerde ondergrond vanaf 0.5 m-mv zijn in deze fase van het onderzoek geen
grondmonsters geanalyseerd op de fractie <20 mm. Omdat geen asbestverdacht materiaal (met
fractie > 20 mm) in de ongeroerde ondergrond is aangetroffen is de verwachting dat er geen asbest
met fractie < 20 mm in de ongeroerde ondergrond aanwezig is.

toetsing hypothese
Op basis van de vooraf gestelde hypothese is de onderzoekslocatie in eerste aanleg als verdacht voor
asbest aangemerkt.
Uit het onderzoek is gebleken dat de bovengrond t.p.v. inspectiegaten G10 t/m G13 een gehalte
asbest boven de detectiegrens bevat.
Op basis van de onderzoeksresultaten wordt de vooraf gestelde onderzoekshypothese “verdacht”
aanvaard.


Afwijkingen t.o.v. normen en protocollen
Er hebben bij de uitvoering van veldwerkzaamheden geen andere afwijkingen plaatsgevonden t.o.v.
de geldende protocollen BRL SIKB 2001 en 2018.

Er hebben bij de uitvoering van analysewerkzaamheden geen afwijkingen plaatsgevonden t.o.v. de
geldende protocollen AS3000 en/of overige geldende analysemethoden.




november ’23                                                                                      49
</pre>

====================================================================== Einde pagina 243 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 244 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Aanbevelingen

1●)
De bovengrond t.p.v. boring 5 en 102 bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en/of lood (zware metalen) t.o.v. de interventiewaarde en geeft
daardoor aanleiding tot het instellen van nader onderzoek. Geadviseerd wordt om middels een nader
(afperkend) onderzoek de omvang van de verontreiniging vast te stellen en vast te stellen of er in het
onderhavige geval al dan niet sprake is van een ernstig geval van bodemverontreiniging in het kader
van de Wet bodembescherming.

2●)
De bovengrond t.p.v. boring 13 bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de interventiewaarde en geeft daardoor aanleiding tot het
instellen van nader onderzoek. Geadviseerd wordt om middels een nader (afperkend) onderzoek de
omvang van de verontreiniging vast te stellen en vast te stellen of er in het onderhavige geval al dan
niet sprake is van een ernstig geval van bodemverontreiniging in het kader van de Wet
bodembescherming.

3●)
Op de onderzoekslocatie wordt melding gemaakt van vier ondergrondse brandstoftanks. De exacte
situering van deze ondergrondse brandstoftanks is niet bekend. Ook de status van de tanks is niet
exact bekend. Vermoedelijk zijn er nog ondergrondse tanks aanwezig. In de archieven is geen
verdere informatie omtrent de ondergrondse brandstoftanks aanwezig. Ook de opdrachtgever is niet
op de hoogte van de aanwezigheid een (vm.) ondergrondse brandstoftanks op de locatie. Aangezien
de situering van de ondergrondse brandstoftanks niet bekend is, was het in dit onderzoek niet
mogelijk gericht de milieuhygiënische bodemkwaliteit t.p.v. de ondergrondse brandstoftanks te
onderzoeken. In dit onderzoek zijn twee mogelijke plaatsen van de vm. tanks onderzocht, het is niet
met zekerheid te zeggen dat dit de juiste plaatsen zijn.
Geadviseerd bij oud gebruikers of eigenaren na te gaan of er meer informatie over een ondergrondse
brandstoftanks op de locatie bekend is. Wanneer in de toekomst de situering van evt. nog aanwezig of
voormalige ondergrondse brandstoftanks alsnog bekend wordt, wordt geadviseerd de
milieuhygiënische kwaliteit van de bodem ter plaatse alsnog te onderzoeken.
Mochten de tanks nog aanwezig zijn dan geldt dat het verwijderen van een ondergrondse tank alleen
mag worden uitgevoerd door een KIWA erkende aannemer.
Een mogelijke optie om de tanks te lokaliseren is de inzet van een grondradar om metaal detector.

4●)
T.a.v. de vm. kolenopslagplaats en de groothandel in minerale olie producten geldt dat er geen
informatie bekend is waar deze activiteiten in het verleden plaatsvonden. was gesitueerd. Mogelijk kan
hiervoor navraag worden gedaan bij vm. gebruikers van de locatie.
Aangezien de situering van deze deellocaties niet bekend is, was het in dit onderzoek niet mogelijk
gericht de milieuhygiënische bodemkwaliteit t.p.v. de deellocaties te onderzoeken.
Geadviseerd bij oud gebruikers of eigenaren na te gaan of er meer informatie over de
bovengenoemde activiteiten. Wanneer daar in de toekomst nog nadere informatie over bekend wordt,
wordt geadviseerd de milieuhygiënische kwaliteit van de bodem ter plaatse alsnog te onderzoeken.

5●)
In het kader van de voorgenomen bestemmingsplanwijziging dient de milieuhygiënische kwaliteit van
de bodem zoveel mogelijk aan te sluiten bij het toekomstige bodemgebruik. Ter afstemming wordt
geadviseerd om het onderhavige bodemonderzoek in dit kader voor te leggen aan het bevoegd
gezag.




november ’23                                                                                             50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 244 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 245 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen




6●)
In de grond zijn puin- en baksteenresten waargenomen. Bij het bouwrijp maken van het terrein dient
rekening gehouden te worden met de aanwezigheid van deze bijmengingen. Bij ontgraving en
verwerking van (puinhoudende) grond dient men altijd alert te zijn op de eventuele aanwezigheid van
asbest(nesten) welke niet in dit onderzoek zijn ontdekt. Bij het aantreffen van asbest tijdens grondwerk
dienen veiligheidsmaatregelen getroffen te worden.

7●)
Indien de grond ontgraven gaat worden, bijvoorbeeld ten behoeve van bouwwerkzaamheden, is het
Besluit Bodemkwaliteit van toepassing.
Indien grond van het eigen terrein moet worden afgevoerd zal deze verwerkt dienen te worden
conform de eisen van het Besluit Bodemkwaliteit. De mogelijkheden hiertoe kunnen worden
vastgesteld na overleg met de betrokken overheidsinstanties.
Volledige duidelijkheid omtrent de bodemkwaliteitsklasse van vrijkomende grond wordt pas verkregen
op basis van een partijkeuring conform het Besluit Bodemkwaliteit.
Opgemerkt dient te worden dat de vertaalslag van verkennend bodemonderzoek naar hergebruik van
grond volgens het Besluit Bodemkwaliteit, veelal, niet mogelijk is. In de meeste gevallen zijn
aanvullende gegevens noodzakelijk, het bevoegd gezag (de gemeente waarin de grond wordt
toegepast) kan hier uitsluitsel over geven.
Op 8 juli 2019 heeft het Ministerie van Infrastructuur en Milieu een tijdelijk handelingskader
vastgesteld voor hergebruik van PFAS-houdende grond en baggerspecie. Vanaf 8 juli 2019 is het
verplicht om onderzoek naar de stofgroep PFAS uit te voeren bij o.a. partijkeuringen in het kader van
afvoer van grond.
In dit verkennend bodemonderzoek is geen onderzoek uitgevoerd naar PFAS stoffen in de bodem. De
in dit onderzoek opgenomen indicatieve toetsing aan het Besluit Bodemkwaliteit is excl. onderzoek
naar PFAS-stoffen, onderzoek naar deze verbindingen is bij definitieve beoordeling van evt.
hergebruiksmogelijkheden van evt. af te voeren grond alsnog nodig.
Indien het noodzakelijk is dat er grond afgevoerd moet worden van de locatie zal er een melding
grondverzet gedaan moeten worden via het landelijk meldpunt: www.meldpuntbodemkwaliteit.nl.
Opgemerkt wordt dat evt. afvoer van grond met de bodemkwaliteitsklasse “wonen”, “industrie” en “niet
toepasbare grond” meer kosten met zich meebrengt dan de afvoer van schone grond
“achtergrondwaarde”.

Mocht grondwater onttrokken worden t.b.v. bemaling, dient bekeken te worden in hoeverre de
grondwaterkwaliteit de lozingsnormen overschrijdt.




november ’23                                                                                         51
</pre>

====================================================================== Einde pagina 245 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 246 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


Algemeen/opmerkingen/betrouwbaarheid/uitsluitingen
Het onderhavige onderzoek heeft betrekking gehad op het perceel sectie F nr. 17834 gelegen aan de
Molenstraat, Wilhelminastraat en Julianastraat te Emmen (zie bijlage 2).
Op basis van het onderhavige onderzoek kan alleen een uitspraak worden gedaan omtrent de
bodemkwaliteit van het onderzochte terreindeel, zie bijlage 2.
Op basis van het onderhavige onderzoek kan geen uitspraak worden gedaan: omtrent de
milieuhygiënische bodemkwaliteit van niet onderzochte terreindelen, de milieuhygiënische
bodemkwaliteit van verdachte terreindelen die buiten het plangebied zijn gelegen of die onder de
bebouwing zijn gelegen, de milieuhygiënische bodemkwaliteit van niet bekende verdachte terreindelen
(i.c. de ondergrondse brandstoftanks op de locatie en terreindelen t.p.v. een vm. kolenopslagplaats en
de groothandel in minerale olie producten), de milieuhygiënische bodemkwaliteit onder gebouwen
en/of gesloten verharding, de milieuhygiënische bodemkwaliteit van niet verkende bodemlagen, de
milieuhygiënische kwaliteit van het diepere grondwater etc.

In algemene zin wordt opgemerkt dat bij analyse van mengmonsters de gehalten in de individuele
deelmonsters van een mengmonster zowel hoger als lager kunnen zijn dan de aangetoonde gehalten
in het betreffende mengmonster. Er kan in gevallen waarbij sprake is van ruime overschrijdingen van
de achtergrondwaarde, gemeten in een mengmonster, niet worden uitgesloten dat individuele
deelmonsters gehalten boven de tussen- of interventiewaarde bevatten.
T.a.v. historische (bodem) informatie van de locatie wordt opgemerkt dat de geraadpleegde bronnen
niet altijd zonder fouten en volledig zijn. Voor het verkrijgen van historische informatie is
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. afhankelijk van deze bronnen, waardoor Sigma Geo- &
Milieutechniek B.V. niet kan instaan voor de juistheid en volledigheid van de verzamelde historische
informatie. Het kan voorkomen dat niet alle bronnen zijn geraadpleegd, doordat ze niet voorhanden
waren. Hierdoor kan informatie ontbreken. Dit bodemonderzoek is op zorgvuldige wijze uitgevoerd
conform de toepasselijke en van kracht zijnde regelgeving en methoden. Een bodemonderzoek wordt
in zijn algemeenheid echter uitgevoerd door het, conform de geldende richtlijnen, steekproefsgewijs
bemonsteren van de bodem d.m.v. een representatief geacht aantal monsters, waardoor het, op basis
van de resultaten van een bodemonderzoek, onmogelijk is om garanties af te geven ten aanzien van
de milieuhygiënische bodemkwaliteit.
Een verkennend bodemonderzoek geeft nooit volledige zekerheid omtrent de toestand van de bodem
ter plaatse van een locatie. Het onderzoek dient geïnterpreteerd worden als een inschatting van de
verontreinigingssituatie op een bepaald moment. Het is echter op basis van dit onderzoek nooit uit te
sluiten dat er lokaal afwijkingen in de bodem voorkomen. Het kan op basis van dit onderzoek niet
uitgesloten worden dat zich op de locatie verontreiniging bevindt welke in dit onderzoek niet is
aangetroffen/ontdekt.
Het uitgevoerde verkennend bodemonderzoek is dan ook indicatief en een momentopname. De
resultaten van het onderzoek kunnen minder representatief worden naarmate de tijd verstrijkt.
Eventuele toekomstige activiteiten, calamiteiten, sloopwerkzaamheden, bouwrijp maken en/of aanvoer
van grond van elders, kunnen de bodemkwaliteit (sterk) beïnvloeden. Tijdens werkzaamheden in de
bodem dient men alert te blijven op waarneembare bijzonderheden, die kunnen duiden op eventuele
verontreinigingen
Het onderzoek is gebaseerd op informatie van derden en het verrichten van een beperkt aantal
boringen en analyses, conform de geldende richtlijnen. Hierdoor is het mogelijk dat niet alle informatie
is verkregen, dan wel dat niet alle afwijkingen in de bodem zijn geconstateerd.
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. aanvaardt derhalve op generlei wijze aansprakelijkheid voor de
gevolgen/schade dan wel enige andere indirecte incidentele of gevolgschade welke voortvloeien uit
beslissingen welke worden genomen op basis van de onderzoeksresultaten van het onderhavige
onderzoek als in de praktijk blijkt dat de verontreinigingssituatie anders is dan in dit onderzoek
vermeld.




november ’23                                                                                          52
</pre>

====================================================================== Einde pagina 246 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 247 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


6     LITERTUURLIJST

    1. Bodemonderzoeksstrategie bij verkennend bodemonderzoek volgens de Nederlandse norm,
       NEN 5740+A1 (NNI, april 2016).
    2. Boringen zijn geplaatst volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie).
    3. Grondmonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie),
       grondwatermonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2002 (vigerende
       versie).
    4. De conservering van monsters in het veld is uitgevoerd volgens de eisen uit de SIKB-
       protocollen 2001 en 2002 (vigerende versie).
    5. Regeling Bodemkwaliteit” (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
       www.rwsleefomgeving.nl)
    6. Circulaire Bodemsanering (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
       www.rwsleefomgeving.nl)
    7. Classificatie van onverharde grondmonsters, NEN 5104, september 1989.
    8. Geologische overzichtskaarten van Nederland, Rijks Geologische Dienst, 1995.
    9. Grondwaterstromingsstelsels in Nederland, Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en
        Visserij, 1989.
    10. Strategie voor het uitvoeren van vooronderzoek bij verkennend en nader bodemonderzoek,
        NEN 5725, (oktober 2017).
    11. Bodem-Monsterneming van grondwater, NEN 5744, (NNI maart 2011).
    12. NEN 5707+C2; Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en
        partijen grond; uitgifte december 2017.
    13. NTA 5755, Strategie voor het uitvoeren van nader onderzoek,NNI, juli 2010).




november ’23                                                                                     53
</pre>

====================================================================== Einde pagina 247 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 248 ======================================================================

<pre>verkennend- en aanvullend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond
Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen


COLOFON

opdrachtgever            :      Brand Bouw B.V.
project                  :      verkennend milieukundig bodemonderzoek en verkennend onderzoek
                                asbest in grond Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
                                sectie F nr. 17834 te Emmen
omvang rapport           :      54 blz.
datum                    :      22 november 2023
projectleider            :      ing. A.D.M. van Wuykhuyse




Auteur                          Paraaf    Gecontroleerd door             Paraaf      Datum              Status
Ing. A.D.M. van Wuykhuyse                 H. Kroon                                   22 november 2023   definitief




november ’23                                                                                            54
</pre>

====================================================================== Einde pagina 248 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 249 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1 TOPOGRAFISCH OVERZICHT
  IJij
     B
     ax
      F




                                   Sigma Geo- & Milieutechniek
                                   Phileas Foggstraat 153
                                   7825 AW Emmen
                                   Tel. (0591) 65 91 28
                                   http://www.sigma-bm.nl
                                   email: info@sigma-bm.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 249 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 250 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1 TOPOGRAFISCH OVERZICHT
(HISTORISCH)
   IJij
      B
      ax
       F




  2000




  1980




  1940




  1910




  1880



                                   Sigma Geo- & Milieutechniek
                                   Phileas Foggstraat 153
                                   7825 AW Emmen
                                   Tel. (0591) 65 91 28
                                   http://www.sigma-bm.nl
                                   email: info@sigma-bm.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 250 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 251 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 251 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 252 ======================================================================

<pre>                      01                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50
                                      2
                                                                                           -60
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      3      geel, edelm an
         100                                                                               -100

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      02                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50
                                      2
                                                                                           -60
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      3      geel, edelm an
         100                                                                               -100

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      03                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                      1
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             puin, edelm an
                                      2                                                    -30
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      3      hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                           -80
                                      4
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, bruin, edelm an
                                                                                           -100
         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      04                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                             bakst een, rest en kolengruis,
          50
                                             edelm an
                                                                                           -55
                                      2      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             grijs, bruin, edelm an
                                      3                                                    -80
         100                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, bruin, edelm an
         t ype   g r on d b or in g                                                        -100
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 252 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 253 ======================================================================

<pre>                      05                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                      1
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
                                                                                           -10
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      2
                                             bruin, grijs, sporen kolengruis,
                                             edelm an
                                                                                           -20
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             grijs, bruin, edelm an
                                                                                           -60
         t ype   g r on d b or in g
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, edelm an
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                        -100

                      06                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                             bakst een, zwak kolengruis, edelm an
          50
                                      2
                                                                                           -70

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      07                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                      1
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
                                                                                           -10
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      2      bruin, grijs, sporen kolengruis,
                                             edelm an
                                                                                           -20
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             grijs, bruin, edelm an
                                                                                           -60
         t ype   g r on d b or in g
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, edelm an
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                        -100

                      08                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      1      geel, edelm an

          50                                                                               -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      2      crem e, geel, edelm an

         100                                                                               -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      3      hum eus, neut raal bruin, geel,
                                             edelm an
         150                                                                               -150
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      4      geel, edelm an

         200

                                      5

         250                                                                               -250

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 253 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 254 ======================================================================

<pre>                      09                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                      1      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             geel, edelm an
                                                                                           -25
                                      2
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
          50                                 bruin, geel, edelm an

                                      3

         100                                                                               -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      4      geel, grijs, edelm an

         150                                                                               -150
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             geel, edelm an
                                      5
         200

                                      6

         250                                                                               -250

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      10                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                             bakst een, sporen kolengruis,
          50
                                             edelm an
                                                                                           -50
                                      2      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                             grijs, edelm an
                                                                                           -80
                                      3
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                             roest bruin, edelm an
                                                                                           -100
                                      4      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, edelm an
         150

                                      5

         200                                                                               -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    100                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, rest en kolengruis,
          50
                                             edelm an

                                      2

         100                                                                               -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      3      geel, edelm an

         150                                                                               -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 254 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 255 ======================================================================

<pre>                    101                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                      1
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                             kolengruis, sporen bakst een,
                                      2
          50
                                             edelm an
                                                                                           -30
                                      3      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             geel, bruin, edelm an
                                                                                           -50
         100                          4
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             grijs, bruin, edelm an
                                      5                                                    -90
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
         150                                 bruin, edelm an
                                                                                           -110
         t ype   g r on d b or in g          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3           geel, edelm an
                                                                                           -150
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                     102                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                             kolengruis, edelm an
          50                                                                               -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      2      grijs, edelm an
                                                                                           -90
         100
                                      3
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             bruin, edelm an
                                                                                           -120
                                      4      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             geel, edelm an
         150                                                                               -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                     103                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, edelm an

          50                                                                               -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      2      grijs, edelm an

         100                                                                               -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      3      grijs, edelm an

         150                                                                               -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 255 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 256 ======================================================================

<pre>                    104                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                             0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             kolengruis, edelm an
          50                                                                              -50
                                      2      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             grijs, edelm an
                                                                                          -75
                                      3
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
         100                                 beige, geel, edelm an

                                      4

         150                                                                              -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    105                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                             0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                             kolengruis, edelm an
          50                                                                              -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      2      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
                                                                                          -90
         100                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, edelm an

                                      3

         150                                                                              -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    106                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                             0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             kolengruis, edelm an
          50                                                                              -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      2      hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                          -90
         100                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             beige, geel, edelm an
                                      3

         150                                                                              -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 256 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 257 ======================================================================

<pre>                     107                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             kolengruis, edelm an
          50                                                                             -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      2      grijs, edelm an
                                                                                         -90
         100                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             beige, geel, edelm an
                                      3

         150                                                                             -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    108                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             kolengruis, edelm an
          50                                                                             -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      2      grijs, edelm an

         100                                                                             -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      3      beige, geel, edelm an

         150                                                                             -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    109                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                      1      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, bruin, rest en kolengruis,
                                      2      edelm an
                                                                                         -25
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                      3
                                                                                         -50
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             grijs, edelm an
                                                                                         -90
                                      4      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             beige, geel, edelm an
         150                                                                             -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 257 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 258 ======================================================================

<pre>                      11                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
                                                                                             -40
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht wit ,
                                             edelm an
                                      2

         100                                                                                 -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, m at ig
                                      3      grindig, licht geel, edelm an

         150



                                      4
         200

                                      5

         250                                                                                 -250

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    110                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             kolengruis, rest en bakst een,
                                      2      edelm an
          50                                                                                 -35
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                      3      bruin, grijs, sporen bakst een,
                                             edelm an
                                                                                             -50
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             grijs, edelm an
                                      4                                                      -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
         150                                 beige, geel, edelm an
                                                                                             -150
         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    111                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                             kolengruis, edelm an
          50                                                                                 -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      2      grijs, edelm an

         100                                                                                 -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      3      geel, edelm an

         150                                                                                 -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 258 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 259 ======================================================================

<pre>                     112                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50

                                      2

         100                                                                               -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      3      geel, edelm an

         150                                                                               -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                     113                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                      1      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                      2      kolengruis, edelm an
                                                                                           -20
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                      3      edelm an

         100                                                                               -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      4      geel, edelm an

         150                                                                               -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    114                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                      1      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                      2      edelm an
                                                                                           -15
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             geel, edelm an
                                      3                                                    -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
         100                                 hum eus, donker bruin, geel, edelm an
                                      4
                                                                                           -120
                                      5
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             geel, bruin, edelm an
         150                                                                               -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 259 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 260 ======================================================================

<pre>                    115                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                             kolengruis, rest en bakst een, rest en
          50
                                             puin, edelm an
                                                                                         -50
                                      2      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, edelm an
         100                                                                             -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      3      hum eus, donker bruin, grijs, edelm an

         150                                                                             -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    116                                      braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                      1      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                      2      edelm an
                                                                                         -20
          50                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                             bruin, rest en kolengruis, edelm an
                                      3
                                                                                         -50
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             grijs, edelm an
                                                                                         -100
                                      4      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             beige, geel, edelm an
         150                                                                             -150

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    0 7 -1 1 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 260 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 261 ======================================================================

<pre>                      12                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, licht bruin, grijs, edelm an

          50
                                                                                             -60
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht wit ,
                                             edelm an
                                      2                                                      -70
         100                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, edelm an

                                      3
         150

                                                                                             -170
                                      4
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, sporen bakst een, edelm an
         200                                                                                 -200
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      5      geel, edelm an

         250                                                                                 -250
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht wit ,
                                             edelm an

         300




         350




         400




         450




         500                                                                                 -500

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      13                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                             bakst een, edelm an
          50
                                                                                             -55
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      2      grindig, licht geel, rest en bakst een,
                                             edelm an
         100
                                                                                             -110
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      3      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
         150
                                                                                             -160
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, geel,
                                      4      beige, edelm an
         200                                                                                 -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 261 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 262 ======================================================================

<pre>                      14                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                                 -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      2      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
         100
                                      3
                                                                                             -130
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
         150                                 geel, edelm an
                                      4


                                      5
         200                                                                                 -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      15                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                      1
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht wit ,
                                             edelm an
                                      2                                                      -10
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
          50                                 hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                      3      edelm an
                                                                                             -80
                                      4      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
         100                                 roest bruin, edelm an
                                                                                             -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                             geel, edelm an
         150

                                      5

         200                                                                                 -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      16                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                                0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                                 -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      2      hum eus, bruin, grijs, edelm an

         100                                                                                 -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      3      geel, beige, edelm an

         150

                                      4

         200                                                                                 -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 262 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 263 ======================================================================

<pre>                      17                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, zwak
                                             bakst een, zwak kolengruis, zwak
          50
                                             glas, edelm an
                                                                                         -50
                                      2      zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, bruin, grijs, edelm an
         100                                                                             -100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      3      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
         150                                                                             -150
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                      4      geel, edelm an

         200                                                                             -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      18                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                             -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, geel,
                                             beige, edelm an

         100




         150

                                      4

         200                                                                             -200

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      19                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                             -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      20                                     braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                            0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50                                                                             -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 263 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 264 ======================================================================

<pre>                      21                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      22                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      23                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      24                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      25                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      26                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50                                                                            -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 264 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 265 ======================================================================

<pre>                      27                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50                                                                               -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      28                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50                                                                               -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      29                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              -50
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                               -100

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      30                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                               -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      31                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                               -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      32                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                      1      beige, grijs, edelm an

          50                                                                               -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 265 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 266 ======================================================================

<pre>                      33                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, sporen
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                               -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      34                                    braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                      1      hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                             bakst een, edelm an
          50                                                                               -50

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      35                                      gras / cm t ov m aaiveld
            0                                                                              0
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                             hum eus, neut raal bruin, grijs,
                                             edelm an
          50




                                                                                           -95
         100
                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                             geel, grijs, edelm an


         150




         200




         250                                                                               -250

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                        M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                      2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                        N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 266 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 267 ======================================================================

<pre>                       36                                braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           -50




          50                                                                            -100
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                          hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin, edelm an
         100                                                                            -150
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, edelm an

         150




         200

                                                                                        -270
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, edelm an
         250                                                                            -300

         t ype   g r on d b or in g
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G1                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          30x32cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -40
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, schep
                                                                                        -80
         100
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, edelm an



         150




         200                                                                            -200

         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    G1 0                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          30x35cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, geel, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 2%, schep
          50                                                                            -40
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, beige, schep
                                                                                        -60
         100
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, edelm an



         150


                                                                                        -180
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
         200                              grijs, edelm an
                                                                                        -200
         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                     M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                   2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 267 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 268 ======================================================================

<pre>                    G1 1                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          34x35cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -50
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          beige, grijs, schep
         t ype   in sp e ct ie g a t                                                    -60
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    G1 2                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          33x33cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal beige, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 2%, schep
          50                                                                            -30
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, schep
         t ype   in sp e ct ie g a t                                                    -60
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    G1 3                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          33x31cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -40
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, schep
                                                                                        -80
         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    G1 4                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          33x35cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal beige, geel, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 1%, schep
          50                                                                            -35
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
         t ype   in sp e ct ie g a t      geel, beige, schep
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3                                                      -50
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    G1 5                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          31x31cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -40
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
         t ype   in sp e ct ie g a t      beige, geel, schep
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3                                                      -50
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                    G1 6                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          33x33cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -50
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, crem e, schep
                                                                                        -70
         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                     M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                   2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 268 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 269 ======================================================================

<pre>                    G1 7                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          32x35cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal grijs, beige, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 3%, schep
          50                                                                            -30
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, schep
                                                                                        -50
         100
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, geel, edelm an



         150
                                                                                        -160
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, edelm an
         200                                                                            -200

         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G2                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          31x31cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -50
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, geel, schep
                                                                                        -80
         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G3                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          32x34cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -30
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, bruin, schep
         t ype   in sp e ct ie g a t                                                    -60
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G4                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          36x32cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -40
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, schep
         t ype   in sp e ct ie g a t                                                    -60
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G5                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          34x31cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, geel, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -35
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, beige, schep
         t ype   in sp e ct ie g a t                                                    -60
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                     M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                   2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 269 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 270 ======================================================================

<pre>                      G6                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          31x31cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal geel, bruin, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -50
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, schep
         t ype   in sp e ct ie g a t                                                    -60
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G7                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          32x32cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -30
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
         t ype   in sp e ct ie g a t      geel, beige, schep
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3                                                      -50
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G8                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          33x34cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 3%, schep
          50                                                                            -50
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          beige, bruin, schep
                                                                                        -70
         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      G9                                 braak / cm t ov m aaiveld
            0                                                                           0
                                          31x31cm , zand, m at ig fijn, zwak
                                          silt ig, neut raal bruin, grijs, rest en
                                          puin Fract ie > 20 m m : < 5%, schep
          50                                                                            -25
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          grijs, bruin, schep
                                                                                        -50
         100
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, bruin, edelm an
                                                                                        -120
                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, neut raal
                                          geel, edelm an
         150




         200                                                                            -200

         t ype   in sp e ct ie g a t
       dat um    1 6 -1 0 -2 0 2 3
 boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                     M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                   2 3 -M 1 0 6 3 3 .
 get ekend conform                     N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 270 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 271 ======================================================================

<pre>PEILBUIS                        BORIN G                                           OLIE OP W ATER REACTIE
   num m er


                                               bodem m onst er, geroerd


                                                                                  Geen    Zwak         Mat ig   St erk   Uit erst
              casing
                                               bodem laag



                                                                                  GEUR IN TEN SITEIT
              bent oniet
                                               grondwat erst and t ijdens boren



              filt ergrind                     bodem m onst er, ongeroerd

                                                                                  Geen Zeer zwak       Zwak     Mat ig   St erk     Zeer st erk

                                               bodem laag

              filt ert raject

              grondwat erst and




              links= cm -m aaiveld
              recht s= cm + NAP


                                GRON D SOORTEN                                    M ATE V AN BIJM EN GIN G

                                GRIND, grindig (G,g)                              zwak - (0-5%)


                                ZAND, zandig (Z,z)                                m at ig - (5-15%)


                                LEEM, silt ig (L,s)                               st erk - (15-50%)


                                KLEI, kleiig (K,k)                                uit erst - (> 50%)


                                VEEN, hum eus (V,h)


                                slib




                                V ERH ARD IN GEN                                  GRAD ATIE Z AN D

                                asfalt , bet on, klinkers, t egels                uf = uit erst fijn (63-105 um )
                                st elconplaat , ondoordringbare laag              zf = zeer fijn (105-150 um )
                                                                                  m f = m at ig fijn (150-210 um )
                                                                                  m g = m at ig grof (210-300 um )
                                                                                  zg = zeer grof (300-420 um )
                                                                                  ug = uit erst grof (420-2000 um )




                                OV ERIG                                           GRAD ATIE GRIN D

                                bodem vreem de best andsdelen aanwezig            f = fijn (2-5.6 m m )
                                                                                  m g = m at ig grof (5.6-16 m m )
                                                                                  zg = zeer grof (16-63 m m )
                                wat er


                                                                                  BESCH RIJV IN G BOD EM LAAG

                                                                                  pid = fot o ionisat ie det ect or
                                                                                  bv = bodem vocht
                                                                                  ow = olie op wat er
</pre>

====================================================================== Einde pagina 271 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 272 ======================================================================

<pre>23-M10633, onderzoek   23-M10633, onderzoek




23-M10633, onderzoek   23-M10633, onderzoek
</pre>

====================================================================== Einde pagina 272 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 273 ======================================================================

<pre>23-M10633, onderzoek
</pre>

====================================================================== Einde pagina 273 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 274 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 4 ANALYSECERTIFICATEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 274 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 275 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           SGS Environmental Analytics
                                                                                                                                           Correspondentieadres
                                                                                                                                           Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                                           Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                                           www.sgs.com/analytics-nl
                                                                                  Analyserapport


 Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
 Bodem-Sigma
 Phileas Foggstraat 153
                                                                                                                                                                                                    Blad 1 van 18
 7825 AW EMMEN




Uw projectnaam                                                  : Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Uw projectnummer                                                : 23-M10633
SGS rapportnummer                                               : 13959666, versienummer: 1.

Rotterdam, 25-10-2023


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 23-
M10633. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u
aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn
overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de
opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in
Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 18 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact
opnemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 René Eugster
 Business Unit Manager




           SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



           SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
           de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 275 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 276 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 2 van 18
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                             Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 25-10-2023

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                            MM MM, 01: 0-50, 02: 0-50
002           Grond (AS3000)                            MM2 MM2, 03: 0-30
003           Grond (AS3000)                            MM3 MM3, 04: 0-50
004           Grond (AS3000)                            MM4 MM4, 05: 10-20
005           Grond (AS3000)                            MM5 MM5, 06: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               001                                   002                                   003                                   004                005



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           84.7                                  90.2                                  90.3                                  87.8                   85.7
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             6.0                                   2.2                                   2.6                                   7.1                   4.6


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             2.8                                    <2                                    <2                                    <2                   2.4


METALEN
barium                                      mg/kgds              S                            23                                    33                                   <20                                    100                     56
cadmium                                     mg/kgds              S                          <0.2                                  <0.2                                   <0.2                                  0.39                   0.28
kobalt                                      mg/kgds              S                          <1.5                                   2.9                                   <1.5                                  <1.5                   <1.5
koper                                       mg/kgds              S                           5.5                                   8.1                                     <5                                    16                     10
kwik                                        mg/kgds              S                         <0.05                                 <0.05                                   0.13                                    2.6                  0.22
lood                                        mg/kgds              S                            30                                    12                                     33                                   410                    100
molybdeen                                   mg/kgds              S                          <0.5                                  0.79                                   <0.5                                  <0.5                   <0.5
nikkel                                      mg/kgds              S                           5.0                                   6.6                                     <3                                    3.9                    3.8
zink                                        mg/kgds              S                            42                                    24                                   <20                                    150                    100


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S                                                           0.02                                 0.03                                   0.01                                 0.13                    0.04
fenantreen               mg/kgds S                                                           0.58                                  1.3                                   0.33                                  4.1                     1.1
antraceen                mg/kgds S                                                           0.14                                 0.33                                   0.08                                  1.0                    0.26
fluoranteen              mg/kgds S                                                            1.3                                  2.8                                   0.67                                  9.3                     3.2
benzo(a)antraceen        mg/kgds S                                                           0.83                                  1.8                                   0.39                                  5.7                     1.9
chryseen                 mg/kgds S                                                           0.90                                  1.6                                   0.40                                  5.7                     1.9
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S                                                           0.43                                 0.74                                   0.18                                  2.5                    0.92
benzo(a)pyreen           mg/kgds S                                                           0.84                                  1.5                                   0.41                                  5.5                     1.9
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S                                                           0.60                                 0.97                                   0.28                                  3.7                     1.4
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S                                                           0.63                                  1.0                                   0.28                                  3.7                     1.4
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                     1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S                                                           6.27                                12.07                                   3.03                                41.33                   14.02
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                 µg/kgds                                   S                              <1                                   <1                                     <1                                    <1                    <1
PCB 52                 µg/kgds                                   S                              <1                                   <1                                     <1                                    <1                    <1
PCB 101                µg/kgds                                   S                              <1                                   1.9                                    <1                                    <1                    <1
PCB 118                µg/kgds                                   S                              <1                                   <1                                     <1                                    <1                    <1
PCB 138                µg/kgds                                   S                              <1                                   2.1                                    <1                                    <1                    <1
PCB 153                µg/kgds                                   S                              <1                                   3.7                                    <1                                    <1                    <1


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 276 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 277 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 3 van 18
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                             Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 25-10-2023

Nummer        Monstersoort                              Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                            MM MM, 01: 0-50, 02: 0-50
002           Grond (AS3000)                            MM2 MM2, 03: 0-30
003           Grond (AS3000)                            MM3 MM3, 04: 0-50
004           Grond (AS3000)                            MM4 MM4, 05: 10-20
005           Grond (AS3000)                            MM5 MM5, 06: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               001                                   002                                   003                                   004               005

PCB 180                                     µg/kgds              S                             <1                                   2.6                                    <1                                    <1                  <1
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                  1)
som PCB (7) (0.7 factor)                    µg/kgds              S                             4.9                                 12.4                                    4.9                                   4.9                 4.9


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                     <5                                    <5                  <5
fractie C12-C22                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                     10                                    <5                  17
fractie C22-C30                             mg/kgds                                             7                                    10                                     15                                    14                  32
fractie C30-C40                             mg/kgds                                             6                                    10                                     14                                    13                  21
totaal olie C10 - C40                       mg/kgds              S                            <20                                   <20                                     40                                    30                  70




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 277 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 278 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 4 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023


Monster beschrijvingen



001                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

005                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 278 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 279 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 5 van 18
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                             Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 25-10-2023

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                            MM6 MM6, 09: 180-200
007           Grond (AS3000)                            MM7 MM7, 11: 180-200
008           Grond (AS3000)                            MM8 MM8, 13: 0-50, 30: 0-50, 31: 0-50, 33: 0-50
009           Grond (AS3000)                            MM9 MM9, 14: 0-50, 24: 0-50, 34: 0-50, 23: 0-50
010           Grond (AS3000)                            MM10 MM10, 15: 10-50, 20: 0-50, 22: 0-50, 21: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               006                                   007                                   008                                   009                010



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           91.1                                  94.1                                  88.0                                  87.7                   88.9
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                                                                                                         1.8                                   3.5                   2.4
organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                           <0.5                                  <0.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                                                                                                         2.4                                   2.2                   2.5


METALEN
barium                                      mg/kgds              S                                                                                                       <20                                     42                     37
cadmium                                     mg/kgds              S                                                                                                       <0.2                                  0.22                   0.38
kobalt                                      mg/kgds              S                                                                                                       <1.5                                   1.6                   <1.5
koper                                       mg/kgds              S                                                                                                         <5                                    10                    6.2
kwik                                        mg/kgds              S                                                                                                       0.05                                  0.11                   0.13
lood                                        mg/kgds              S                                                                                                         21                                    43                     38
molybdeen                                   mg/kgds              S                                                                                                       <0.5                                  <0.5                   <0.5
nikkel                                      mg/kgds              S                                                                                                         <3                                   4.8                    3.5
zink                                        mg/kgds              S                                                                                                         41                                    80                     58


VLUCHTIGE AROMATEN
benzeen                                     mg/kgds              S                         <0.05                                 <0.05
tolueen                                     mg/kgds              S                         <0.05                                 <0.05
ethylbenzeen                                mg/kgds              S                         <0.05                                 <0.05
o-xyleen                                    mg/kgds              S                         <0.05                                 <0.05
p- en m-xyleen                              mg/kgds              S                         <0.05                                 <0.05
                                                                                                      1)                                    1)
xylenen (0.7 factor)                        mg/kgds              S                          0.07                                  0.07
                                                                                                      2)                                    2)
totaal BTEX (0.7 factor)                    mg/kgds                                         0.18                                  0.18
naftaleen                                   mg/kgds              S                         <0.05                                 <0.05


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen              mg/kgds S                                                                                                                                         0.04                               <0.01                    <0.01
fenantreen             mg/kgds S                                                                                                                                          2.1                                0.30                     0.13
antraceen              mg/kgds S                                                                                                                                         0.44                                0.08                     0.04
fluoranteen            mg/kgds S                                                                                                                                          4.5                                0.77                     0.40
benzo(a)antraceen      mg/kgds S                                                                                                                                          2.9                                0.50                     0.22
chryseen               mg/kgds S                                                                                                                                          2.8                                0.54                     0.22
benzo(k)fluoranteen    mg/kgds S                                                                                                                                          1.4                                0.29                     0.12
benzo(a)pyreen         mg/kgds S                                                                                                                                          2.7                                0.47                     0.25
benzo(ghi)peryleen     mg/kgds S                                                                                                                                          1.8                                0.39                     0.20


De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 279 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 280 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 6 van 18
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                             Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 25-10-2023

Nummer        Monstersoort                              Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                            MM6 MM6, 09: 180-200
007           Grond (AS3000)                            MM7 MM7, 11: 180-200
008           Grond (AS3000)                            MM8 MM8, 13: 0-50, 30: 0-50, 31: 0-50, 33: 0-50
009           Grond (AS3000)                            MM9 MM9, 14: 0-50, 24: 0-50, 34: 0-50, 23: 0-50
010           Grond (AS3000)                            MM10 MM10, 15: 10-50, 20: 0-50, 22: 0-50, 21: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               006                                   007                                   008                                   009                010

indeno(1,2,3-cd)pyreen                      mg/kgds              S                                                                                                       1.9                                  0.39                    0.18
                                                                                                                                                                                  1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM)                    mg/kgds              S                                                                                                     20.58                                 3.737                   1.767
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                   µg/kgds                                 S                                                                                                         <1                                    <1                    <1
PCB 52                   µg/kgds                                 S                                                                                                         <1                                    <1                    <1
PCB 101                  µg/kgds                                 S                                                                                                         <1                                    <1                    1.0
PCB 118                  µg/kgds                                 S                                                                                                         <1                                    <1                    <1
PCB 138                  µg/kgds                                 S                                                                                                         <1                                    <1                    2.3
PCB 153                  µg/kgds                                 S                                                                                                         <1                                    <1                    2.7
PCB 180                  µg/kgds                                 S                                                                                                         <1                                    <1                    1.9
                                                                                                                                                                                  1)                                   1)                    1)
som PCB (7) (0.7 factor) µg/kgds                                 S                                                                                                         4.9                                   4.9                   10


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                    <5                                    <5                    <5
fractie C12-C22                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                     9                                    <5                    <5
fractie C22-C30                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                     7                                    <5                    <5
fractie C30-C40                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                    <5                                    <5                    <5
totaal olie C10 - C40                       mg/kgds              S                            <20                                   <20                                   <20                                   <20                   <20




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 280 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 281 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 7 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023


Monster beschrijvingen



006                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

007                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

008                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

009                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

010                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
2                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor conform AS3000




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 281 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 282 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 8 van 18
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                             Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 25-10-2023

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


011           Grond (AS3000)                            MM11 MM11, 16: 0-50, 18: 0-50, 19: 0-50, 29: 0-50
012           Grond (AS3000)                            MM12 MM12, 17: 0-50
013           Grond (AS3000)                            MM13 MM13, 13: 160-200, 14: 130-180, 14: 180-200, 15: 150-200, 16: 100-150, 16: 150-200, 17: 150-200,
                                                        18: 150-200
014           Grond (AS3000)                            MM14 MM14, 13: 110-160, 14: 50-100, 14: 100-130, 15: 50-80, 16: 50-100, 17: 50-100, 17: 100-150


Analyse                                     Eenheid              Q                               011                                   012                                   013                                   014



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           88.9                                  92.7                                  93.7                                  89.7
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             2.1                                   1.3                                   0.4                                   2.7


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             2.5                                   2.4                                   2.7                                   2.7


METALEN
barium                                      mg/kgds              S                             43                                    28                                 <20                                    <20
cadmium                                     mg/kgds              S                           0.25                                  <0.2                                 <0.2                                   <0.2
kobalt                                      mg/kgds              S                           <1.5                                  <1.5                                 <1.5                                   <1.5
koper                                       mg/kgds              S                             6.7                                  7.0                                   <5                                     <5
kwik                                        mg/kgds              S                           0.18                                  0.10                                <0.05                                   0.08
lood                                        mg/kgds              S                            110                                    69                                 <10                                      25
molybdeen                                   mg/kgds              S                           <0.5                                  <0.5                                 <0.5                                   <0.5
nikkel                                      mg/kgds              S                             3.2                                   <3                                   <3                                     <3
zink                                        mg/kgds              S                             88                                    81                                 <20                                      27


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.10                                                                                  <0.01                                 <0.01                                <0.01
fenantreen               mg/kgds S          2.0                                                                                   0.12                                  0.02                                 0.21
antraceen                mg/kgds S         0.47                                                                                   0.03                                 <0.01                                 0.07
fluoranteen              mg/kgds S          4.2                                                                                   0.29                                  0.04                                 0.50
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          2.6                                                                                   0.14                                  0.03                                 0.22
chryseen                 mg/kgds S          2.1                                                                                   0.15                                  0.02                                 0.24
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S          1.2                                                                                   0.08                                  0.01                                 0.12
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          2.5                                                                                   0.17                                  0.03                                 0.28
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          1.5                                                                                   0.13                                  0.02                                 0.22
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          1.6                                                                                   0.13                                  0.02                                 0.18
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        18.27                                                                                  1.247                                 0.204                                2.047
(0.7 factor)


POLYCHLOORBIFENYLEN (PCB)
PCB 28                 µg/kgds                                   S                             <1                                     <1                                    <1                                    <1
PCB 52                 µg/kgds                                   S                             <1                                     <1                                    <1                                    <1
PCB 101                µg/kgds                                   S                             2.5                                    <1                                    <1                                    <1
PCB 118                µg/kgds                                   S                             <1                                     <1                                    <1                                    <1
PCB 138                µg/kgds                                   S                             5.4                                    <1                                    <1                                    <1
PCB 153                µg/kgds                                   S                             6.3                                    <1                                    <1                                    <1



De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 282 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 283 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 9 van 18
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                             Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 25-10-2023

Nummer        Monstersoort                              Monsterspecificatie


011           Grond (AS3000)                            MM11 MM11, 16: 0-50, 18: 0-50, 19: 0-50, 29: 0-50
012           Grond (AS3000)                            MM12 MM12, 17: 0-50
013           Grond (AS3000)                            MM13 MM13, 13: 160-200, 14: 130-180, 14: 180-200, 15: 150-200, 16: 100-150, 16: 150-200, 17: 150-200,
                                                        18: 150-200
014           Grond (AS3000)                            MM14 MM14, 13: 110-160, 14: 50-100, 14: 100-130, 15: 50-80, 16: 50-100, 17: 50-100, 17: 100-150


Analyse                                     Eenheid              Q                               011                                   012                                   013                                   014

PCB 180                                     µg/kgds              S                            5.0                                    <1                                    <1                                    <1
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)
som PCB (7) (0.7 factor)                    µg/kgds              S                           21.3                                    4.9                                   4.9                                   4.9


MINERALE OLIE
fractie C10-C12                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                    <5                                    <5
fractie C12-C22                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                    <5                                    <5
fractie C22-C30                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                    <5                                    <5
fractie C30-C40                             mg/kgds                                            <5                                    <5                                    <5                                    <5
totaal olie C10 - C40                       mg/kgds              S                            <20                                   <20                                   <20                                   <20




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 283 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 284 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 10 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023


Monster beschrijvingen



011                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

012                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

013                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

014                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 284 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 285 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                            Blad 11 van 18
                                                                                      Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                     Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                              Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                           Rapportagedatum 25-10-2023


Analyse                                                 Monstersoort                                                                Relatie tot norm


monster voorbehandeling                                 Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179
droge stof                                              Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN
                                                                                                                                   15934
gewicht artefacten                                      Grond (AS3000)                                                             AS3000
aard van de artefacten                                  Grond (AS3000)                                                             Idem
organische stof (gloeiverlies)                          Grond (AS3000)                                                             AS3010-3 en NEN 5754.
lutum (bodem)                                           Grond (AS3000)                                                             Grond: eigen methode. Grond (AS3000): AS3010-4
barium                                                  Grond (AS3000)                                                             AS3010-5 en NEN-EN-ISO 17294-2 (ontsluiting NEN 6961)
cadmium                                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
kobalt                                                  Grond (AS3000)                                                             Idem
koper                                                   Grond (AS3000)                                                             Idem
kwik                                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
lood                                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
molybdeen                                               Grond (AS3000)                                                             Idem
nikkel                                                  Grond (AS3000)                                                             Idem
zink                                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
naftaleen                                               Grond (AS3000)                                                             AS3010-6
fenantreen                                              Grond (AS3000)                                                             Idem
antraceen                                               Grond (AS3000)                                                             Idem
fluoranteen                                             Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)antraceen                                       Grond (AS3000)                                                             Idem
chryseen                                                Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(k)fluoranteen                                     Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)pyreen                                          Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(ghi)peryleen                                      Grond (AS3000)                                                             Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                                  Grond (AS3000)                                                             Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                           Grond (AS3000)                                                             Idem
factor)
PCB 28                                                  Grond (AS3000)                                                             AS3010-8
PCB 52                                                  Grond (AS3000)                                                             Idem
PCB 101                                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
PCB 118                                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
PCB 138                                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
PCB 153                                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
PCB 180                                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
som PCB (7) (0.7 factor)                                Grond (AS3000)                                                             Idem
totaal olie C10 - C40                                   Grond (AS3000)                                                             AS3010-7 en NEN-EN-ISO 16703
organische stof (gloeiverlies)                          Grond (AS3000)                                                             AS3010-3 (org. stof gecorrigeerd voor 5,4 % lutum) en NEN 5754
benzeen                                                 Grond (AS3000)                                                             AS3030-1 en NEN-EN-ISO 22155
tolueen                                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
ethylbenzeen                                            Grond (AS3000)                                                             Idem
o-xyleen                                                Grond (AS3000)                                                             Idem
p- en m-xyleen                                          Grond (AS3000)                                                             Idem
xylenen (0.7 factor)                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
totaal BTEX (0.7 factor)                                Grond (AS3000)                                                             eigen methode (headspace GCMS)
naftaleen                                               Grond (AS3000)                                                             AS3030-1 en NEN-EN-ISO 22155




                                                                                                                                                                                                           Paraaf :
               SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



               SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
               de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 285 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 286 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                        Blad 12 van 18
                                                                                  Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                 Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                          Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                       Rapportagedatum 25-10-2023


Monster    Barcode                                                       Aanlevering                             Monstername                                Verpakking


001        O0814417                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
001        O0814412                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
002        O0814409                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
003        O0814422                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
004        O0814405                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
005        O0814398                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
006        O0814832                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
007        O0814969                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
008        O0814304                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
008        O0814345                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
008        O0814776                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
008        O0814825                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
009        O0814496                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
009        O0814486                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
009        O0814502                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
009        O0814981                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
010        O0814381                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
010        O0814499                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
010        O0814346                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
010        O0814501                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
011        O0814342                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
011        O0814500                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
011        O0814503                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
011        O0814497                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
012        O0814477                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814966                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814281                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814480                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814267                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814286                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814777                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814978                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
013        O0814977                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
014        O0814481                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
014        O0814485                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
014        O0814819                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
014        O0814350                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
014        O0814826                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
014        O0814352                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
014        O0814968                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201




                                                                                                                                                                                                       Paraaf :
           SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



           SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
           de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 286 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 287 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 13 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023

Monsternummer:                                                              001
Monster beschrijvingen                                                      MMMM, 01: 0-50, 02: 0-50



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                              C9-C14
kerosine en petroleum                                C10-C16
diesel en gasolie                                    C10-C28
motorolie                                            C20-C36
stookolie                                            C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 287 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 288 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 14 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023

Monsternummer:                                                              002
Monster beschrijvingen                                                      MM2MM2, 03: 0-30



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                              C9-C14
kerosine en petroleum                                C10-C16
diesel en gasolie                                    C10-C28
motorolie                                            C20-C36
stookolie                                            C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 288 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 289 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 15 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023

Monsternummer:                                                              003
Monster beschrijvingen                                                      MM3MM3, 04: 0-50



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                              C9-C14
kerosine en petroleum                                C10-C16
diesel en gasolie                                    C10-C28
motorolie                                            C20-C36
stookolie                                            C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 289 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 290 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 16 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023

Monsternummer:                                                              004
Monster beschrijvingen                                                      MM4MM4, 05: 10-20



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                              C9-C14
kerosine en petroleum                                C10-C16
diesel en gasolie                                    C10-C28
motorolie                                            C20-C36
stookolie                                            C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 290 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 291 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 17 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023

Monsternummer:                                                              005
Monster beschrijvingen                                                      MM5MM5, 06: 0-50



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                              C9-C14
kerosine en petroleum                                C10-C16
diesel en gasolie                                    C10-C28
motorolie                                            C20-C36
stookolie                                            C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 291 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 292 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 18 van 18
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                           Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959666 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 25-10-2023

Monsternummer:                                                              008
Monster beschrijvingen                                                      MM8MM8, 13: 0-50, 30: 0-50, 31: 0-50, 33: 0-50



Karakterisering naar alkaantraject

benzine                                              C9-C14
kerosine en petroleum                                C10-C16
diesel en gasolie                                    C10-C28
motorolie                                            C20-C36
stookolie                                            C10-C36

De C10 en C40 pieken zijn toegevoegd door het laboratorium en worden gebruikt als interne standaard.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 292 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 293 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           SGS Environmental Analytics
                                                                                                                                           Correspondentieadres
                                                                                                                                           Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                                           Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                                           www.sgs.com/analytics-nl
                                                                                  Analyserapport


 Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
 Bodem-Sigma
 Phileas Foggstraat 153
                                                                                                                                                                                                    Blad 1 van 4
 7825 AW EMMEN




Uw projectnaam                                                  : Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Uw projectnummer                                                : 23-M10633-01
SGS rapportnummer                                               : 13972248, versienummer: 1.

Rotterdam, 13-11-2023


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 23-
M10633-01. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u
aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn
overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de
opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in
Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 4 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact
opnemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 René Eugster
 Business Unit Manager




           SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



           SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
           de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 293 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 294 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 2 van 4
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                          Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972248 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 13-11-2023

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                            AV1 AV1, 13.: 0-50
002           Grond (AS3000)                            AV2 AV2, 30: 0-50
003           Grond (AS3000)                            AV3 AV3, 31.: 0-50
004           Grond (AS3000)                            AV4 AV4, 33: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               001                                   002                                   003                                   004



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           87.1                                  89.7                                  90.4                                  83.3
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             4.4                                   1.1                                   1.6                                   1.3


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             3.3                                    <2                                    <2                                   4.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
naftaleen                mg/kgds S         0.11                                                                                  <0.01                                 <0.01                                <0.01
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
fenantreen               mg/kgds S          3.8                                                                                   0.06                                  0.32                                 0.09
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
antraceen                mg/kgds S         0.89                                                                                   0.02                                  0.12                                 0.03
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
fluoranteen              mg/kgds S          9.1                                                                                   0.14                                  0.44                                 0.28
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          6.2                                                                                   0.10                                  0.23                                 0.15
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
chryseen                 mg/kgds S          6.3                                                                                   0.09                                  0.23                                 0.12
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S          2.7                                                                                   0.05                                  0.09                                 0.09
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          5.3                                                                                   0.07                                  0.18                                 0.17
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          3.4                                                                                   0.08                                  0.11                                 0.15
                                                                                                                                            2)                                                                         2)
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          3.7                                                                                   0.07                                  0.12                                 0.14
                                                                                                      1)                                    2) 1)                                 1)                                   2) 1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S         41.5                                                                                  0.687                                 1.847                                1.227
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 294 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 295 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 3 van 4
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                        Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972248 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 13-11-2023


Monster beschrijvingen



001                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.
2                                 De periode tussen monsterneming en het in behandeling nemen in het laboratorium was groter dan de
                                  conserveringstermijn. Dit heeft mogelijk de representativiteit van het monster beïnvloed.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 295 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 296 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 4 van 4
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                          Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972248 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 13-11-2023


Analyse                                                Monstersoort                                                                Relatie tot norm


monster voorbehandeling                                Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179
droge stof                                             Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN
                                                                                                                                  15934
gewicht artefacten                                     Grond (AS3000)                                                             AS3000
aard van de artefacten                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
organische stof (gloeiverlies)                         Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN 5754. Grond (AS3000): AS3010-3 en NEN 5754
lutum (bodem)                                          Grond (AS3000)                                                             Grond: eigen methode. Grond (AS3000): AS3010-4
naftaleen                                              Grond (AS3000)                                                             AS3010-6
fenantreen                                             Grond (AS3000)                                                             Idem
antraceen                                              Grond (AS3000)                                                             Idem
fluoranteen                                            Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)antraceen                                      Grond (AS3000)                                                             Idem
chryseen                                               Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(k)fluoranteen                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)pyreen                                         Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(ghi)peryleen                                     Grond (AS3000)                                                             Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                          Grond (AS3000)                                                             Idem
factor)


Monster       Barcode                                                       Aanlevering                             Monstername                                Verpakking


001           O0814825                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
002           O0814776                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201
003           O1017567                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
004           O0814345                                                      17-10-2023                              16-10-2023                                 ALC201




                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 296 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 297 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           SGS Environmental Analytics
                                                                                                                                           Correspondentieadres
                                                                                                                                           Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                                           Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                                           www.sgs.com/analytics-nl
                                                                                  Analyserapport


 Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
 Bodem-Sigma
 Phileas Foggstraat 153
                                                                                                                                                                                                    Blad 1 van 6
 7825 AW EMMEN




Uw projectnaam                                                  : Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Uw projectnummer                                                : 23-M10633-01
SGS rapportnummer                                               : 13972351, versienummer: 1.

Rotterdam, 13-11-2023


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 23-
M10633-01. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u
aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn
overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de
opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in
Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 6 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact
opnemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 René Eugster
 Business Unit Manager




           SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



           SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
           de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 297 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 298 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 2 van 6
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                          Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972351 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 13-11-2023

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                            1 1, 100: 50-100
002           Grond (AS3000)                            2 2, 100: 100-150
003           Grond (AS3000)                            3 3, 101: 0-30
004           Grond (AS3000)                            4 4, 102: 0-50
005           Grond (AS3000)                            5 5, 103: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               001                                   002                                   003                                   004               005



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           84.7                                  85.3                                  91.6                                  87.2                   90.9
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             7.0                                   2.8                                   3.3                                   6.4                  2.8


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                              <2                                    <2                                   3.1                                   3.5                  5.0


METALEN
lood                                        mg/kgds              S                              55                                  <10                                     24                                    28                   13


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.08                                                                                    0.01                                 0.39                                  0.24                   0.07
fenantreen               mg/kgds S          3.2                                                                                    0.44                                  4.1                                   8.7                    2.3
antraceen                mg/kgds S         0.79                                                                                    0.09                                  1.1                                   2.2                   0.53
fluoranteen              mg/kgds S          6.4                                                                                    0.92                                  5.4                                    18                    4.6
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          4.0                                                                                    0.56                                  2.8                                    11                    3.1
chryseen                 mg/kgds S          3.8                                                                                    0.49                                  2.5                                    11                    2.7
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S          1.6                                                                                    0.26                                  1.2                                   4.7                    1.3
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          3.6                                                                                    0.54                                  2.6                                   9.7                    2.8
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          2.2                                                                                    0.35                                  1.7                                   6.0                    1.8
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          2.3                                                                                    0.35                                  1.8                                   6.1                    1.9
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        27.97                                                                                    4.01                                23.59                                 77.64                   21.1
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 298 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 299 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 3 van 6
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                        Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972351 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 13-11-2023


Monster beschrijvingen



001                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

005                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 299 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 300 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 4 van 6
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                          Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972351 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 13-11-2023

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                            6 6, 104: 0-50
007           Grond (AS3000)                            7 7, 107: 0-50
008           Grond (AS3000)                            8 8, 109: 0-25
009           Grond (AS3000)                            9 9, 111: 0-50
010           Grond (AS3000)                            10 10, 112: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               006                                   007                                   008                                   009                010



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           90.0                                  86.0                                  87.8                                  88.3                   77.1
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             3.7                                   9.1                                   5.1                                   5.9                  11.9


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             2.4                                   2.2                                    <2                                   2.7                   2.9


METALEN
lood                                        mg/kgds              S                              19                                    53                                    57                                    86                  130


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.08                                                                                   0.15                                  0.04                                  0.07                    0.04
fenantreen               mg/kgds S          2.9                                                                                    3.5                                  0.90                                   1.3                     3.0
antraceen                mg/kgds S         0.73                                                                                   0.88                                  0.24                                  0.29                    0.73
fluoranteen              mg/kgds S          6.3                                                                                    7.1                                   2.3                                   2.7                     6.2
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          4.5                                                                                    5.0                                   1.6                                   1.6                     3.9
chryseen                 mg/kgds S          3.9                                                                                    4.4                                   1.4                                   1.6                     3.3
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S          1.7                                                                                    2.2                                  0.76                                  0.73                     1.4
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          4.0                                                                                    4.6                                   1.6                                   1.5                     3.3
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          2.5                                                                                    2.9                                   1.1                                   1.1                     1.9
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          2.7                                                                                    3.0                                   1.2                                   1.1                     2.1
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        29.31                                                                                  33.73                                 11.14                                 11.99                   25.87
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 300 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 301 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 5 van 6
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                        Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972351 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 13-11-2023


Monster beschrijvingen



006                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

007                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

008                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

009                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

010                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 301 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 302 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 6 van 6
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      07-11-2023
Projectnummer         23-M10633-01                                                                                                                                                          Startdatum      07-11-2023
Rapportnummer         13972351 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 13-11-2023


Analyse                                                Monstersoort                                                                Relatie tot norm


monster voorbehandeling                                Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179
droge stof                                             Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN
                                                                                                                                  15934
gewicht artefacten                                     Grond (AS3000)                                                             AS3000
aard van de artefacten                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
organische stof (gloeiverlies)                         Grond (AS3000)                                                             AS3010-3 en NEN 5754.
lutum (bodem)                                          Grond (AS3000)                                                             Grond: eigen methode. Grond (AS3000): AS3010-4
lood                                                   Grond (AS3000)                                                             AS3010-5 en NEN-EN-ISO 17294-2 (ontsluiting NEN 6961)
naftaleen                                              Grond (AS3000)                                                             AS3010-6
fenantreen                                             Grond (AS3000)                                                             Idem
antraceen                                              Grond (AS3000)                                                             Idem
fluoranteen                                            Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)antraceen                                      Grond (AS3000)                                                             Idem
chryseen                                               Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(k)fluoranteen                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)pyreen                                         Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(ghi)peryleen                                     Grond (AS3000)                                                             Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                          Grond (AS3000)                                                             Idem
factor)


Monster       Barcode                                                       Aanlevering                             Monstername                                Verpakking


001           O1017510                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
002           O1017527                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
003           O1017769                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
004           O1017756                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
005           O1017369                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
006           O1017535                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
007           O1017522                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
008           O1017570                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
009           O1017753                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201
010           O1017752                                                      07-11-2023                              07-11-2023                                 ALC201




                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 302 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 303 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           SGS Environmental Analytics
                                                                                                                                           Correspondentieadres
                                                                                                                                           Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                                           Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                                           www.sgs.com/analytics-nl
                                                                                  Analyserapport


 Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
 Bodem-Sigma
 Phileas Foggstraat 153
                                                                                                                                                                                                    Blad 1 van 7
 7825 AW EMMEN




Uw projectnaam                                                  : Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Uw projectnummer                                                : 23-M10633
SGS rapportnummer                                               : 13959693, versienummer: 1.

Rotterdam, 27-10-2023


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 23-
M10633. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u
aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn
overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de
opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in
Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 7 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact
opnemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 René Eugster
 Business Unit Manager




           SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



           SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
           de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 303 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 304 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                          Blad 2 van 7
                                                                                    Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                   Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                            Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959693 - 1                                                                                                                                                         Rapportagedatum 27-10-2023

Nummer       Monstersoort                              Monsterspecificatie


001          Asbestverdachte                           M1 M1, M1: 0-50
             grond AS3000
002          Asbestverdachte                           M2 M2, M2: 0-50
             grond AS3000
003          Asbestverdachte                           M3 M3, M3: 0-50
             grond AS3000
004          Asbestverdachte                           M4 M4, M4: 0-50
             grond AS3000


Analyse                                    Eenheid              Q                               001                                   002                                   003                                   004



VOORBEREIDENDE RESULTATEN
totaal aangeleverd monster kg                                                             17.98                                 16.29                                 17.66                                 14.51
in behandeling genomen     kg                                                             17.98                                 16.29                                 17.66                                 14.51
gewicht
Mengmonster samengesteld                                                                   nee                                   nee                                   nee                                   nee
totaal gewicht <20 mm na   g                                                             16441                                 14979                                 16192                                 13969
drogen
droge stof                 gew.-%                                                           91.5                                  92.0                                  91.7                                  96.3


KWANTITATIEF ASBESTONDERZOEK
gemeten totaal             mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                   1.9                                    <2
asbestconcentratie
gemeten hechtgebonden-     mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                   1.9                                    <2
asbestconcentratie
gemeten niet-              mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                    <2                                    <2
hechtgebonden-
asbestconcentratie
ondergrens (95%            mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                   1.4                                    <2
betrouwb.interval)
bovengrens (95%            mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                   2.3                                    <2
betrouwb.interval)
gemeten hechtgebonden      mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                   1.5                                    <2
Serpentijn-asbestgehalte
gemeten niet-hechtgebonden mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                    <2                                    <2
Serpentijn-asbestgehalte
gemeten hechtgebonden      mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                 0.41                                     <2
Amfibool-asbestgehalte
gemeten niet-hechtgebonden mg/kgds                              S                              <2                                    <2                                    <2                                    <2
Amfibool-asbestgehalte
berekende bepalingsgrens   mg/kgds                              S                           0.47                                  0.73                                  0.72                                  0.53
gewogen asbestconcentratie mg/kgds                              S                             <2                                    <2                                  5.56                                    <2




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                         Paraaf :
             SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



             SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
             de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 304 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 305 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                          Blad 3 van 7
                                                                                    Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                   Orderdatum      18-10-2023
Projectnummer         23-M10633                                                                                                                                                            Startdatum      18-10-2023
Rapportnummer         13959693 - 1                                                                                                                                                         Rapportagedatum 27-10-2023


Analyse                                               Monstersoort                                                                Relatie tot norm


totaal aangeleverd monster                            Asbestverdachte grond AS3000                                               AS3070-1 en NEN 5898
totaal gewicht <20 mm na drogen                       Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
droge stof                                            Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
gemeten totaal                                        Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
asbestconcentratie
ondergrens (95%                                       Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
betrouwb.interval)
bovengrens (95%                                       Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
betrouwb.interval)
gemeten hechtgebonden                                 Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
Serpentijn-asbestgehalte
gemeten niet-hechtgebonden                            Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
Serpentijn-asbestgehalte
gemeten hechtgebonden                                 Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
Amfibool-asbestgehalte
gemeten niet-hechtgebonden                            Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem
Amfibool-asbestgehalte
berekende bepalingsgrens                              Asbestverdachte grond AS3000                                               Idem

Monster      Barcode                                                       Aanlevering                             Monstername                                Verpakking


001          E2142287                                                      18-10-2023                              16-10-2023                                 ALC291
002          E2142286                                                      18-10-2023                              16-10-2023                                 ALC291
003          E2142257                                                      18-10-2023                              16-10-2023                                 ALC291
004          E2142169                                                      18-10-2023                              16-10-2023                                 ALC291




                                                                                                                                                                                                         Paraaf :
             SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



             SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
             de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 305 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 306 ======================================================================

<pre>SGS rapportnummer   13959693 - 1   Blad 4 van 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 306 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 307 ======================================================================

<pre>SGS rapportnummer   13959693 - 1   Blad 5 van 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 307 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 308 ======================================================================

<pre>SGS rapportnummer   13959693 - 1   Blad 6 van 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 308 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 309 ======================================================================

<pre>SGS rapportnummer   13959693 - 1   Blad 7 van 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 309 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 310 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 5

Verklaring van onafhankelijkheid voor de kritische functie:

“veldwerk t.b.v. milieuhygiënisch bodemonderzoek”

“milieukundige begeleiding van bodemsanering (processturing / verificatie)”

Hierbij verklaren de navolgend genoemde veldwerkers / milieukundig begeleiders het veldwerk / de
processturing en/of de verificatie t.a.v. onderhavig onderzoek conform de eisen van de BRL SIKB
2000 / BRL SIKB 6000 te hebben uitgevoerd, onafhankelijk van de opdrachtgever en/of eigenaar
(zijnde degene die een persoonlijk of zakelijk recht heeft op de bodem / locatie).



Naam geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers     Handtekening geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers



A.D.M. van Wuykhuyse                          H. van Kuik



                                              H.van Kuik
……………………………………                                …………………………………………….


Datum: 16-10-2023




Bedrijfshandboek SIGMA Bouw & Milieu                               Datum van uitgifte: 01-03-2013
F-26 Verklaring onafhankelijkheid Pagina 1 van 1                   Versie: 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 310 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 311 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 6 VERKLARENDE WOORDENLIJST
hechtgebonden asbest
Hechtgebonden asbest is asbesthoudend materiaal waarin de asbestvezels zodanig goed zijn
gebonden dat ze onder normale omstandigheden niet of nauwelijks vrijkomen. Voorbeelden hiervan
zijn asbestcement golfplaten, asbestboard en asbesthoudende vinyltegels. Volgens de NEN5707 is
hechtgebondenheid een factor die aangeeft hoe goed (slecht) asbestvezels in een materiaal zijn
gebonden. De hechtgebondenheid wordt uitgedrukt in een kwaliteitsfactor die wordt bepaald d.m.v. de
zogenaamde glaspareltest (zie hiervoor de NEN5896). In hoofdstuk 10 van de NEN5707 wordt de
analyse op asbest beschreven. Hierin wordt aangegeven dat de hechtgebondenheid wordt bepaald
door aangetroffen asbesthoudende materialen te vergelijken met referentiemateriaal waarvan de
hechtgebondenheid bekend is. Dit veronderstelt dat vastgesteld kan worden wat het uitgangsmateriaal
was. Vaak is dit in de bodem niet meer herkenbaar.

niet-hechtgebonden asbest
Niet-hechtgebonden asbest is asbesthoudend materiaal waarin de asbestvezel zodanig slecht is
gebonden dat ze onder normale omstandigheden makkelijk vrij kunnen komen. Voorbeelden hiervan
zijn spuitasbest, asbesthoudend isolatie- en pakkingsmateriaal en de onderlaag van asbesthoudend
vinylzeil.

serpentijn asbest:
Tot deze groep asbestsoorten hoort chrysotiel (wit asbest). De chrysotiel structuur bestaat uit een
dubbellaag. De beide lagen passen niet exact op elkaar, waardoor de structuur enigszins oprolt om
lange, holle buizen te vormen (fibrillen). De verbindingen tussen de lagen zijn zwak, waardoor
chrysotiel asbestvezels een goede flexibiliteit bezitten. De chrysotiel vezel heeft de neiging om in de
breedte te splitsen. De vezel wordt dan korter, maar houdt dezelfde diameter.

amfibool asbest:
Tot deze groep horen onder meer crocidoliet (blauw asbest) en amosiet (bruin asbest). Ze hebben
een andere vezelstructuur dan chrysotiel. Amfiboolvezels zijn massief, ruitvormig van doorsnede en
minder flexibel dan de chrysotiele vezels. Ze hebben de neiging tot het afsplitsen van kleine, zeer
scherpe splinters. De amfibole vezels hebben eerder de neiging om in de lengterichting af te splitsen.
Daardoor ontstaan vezels met dezelfde lengte maar met een kleinere diameter.

schadelijke vezel
Vezels vormen een gevaar voor de gezondheid als ze bepaalde afmetingen hebben. Het gaat om
vezels die:
- langer zijn dan 5 μm
- dunner zijn dan 3 μm
- een lengte-dikte verhouding hebben van minimaal 3:1
Losse asbestvezels vormen een groter risico voor de volksgezondheid omdat de vezels makkelijk het
lichaam kunnen binnendringen via de longwand. Met name de amfibole vezels zijn dermate scherp
zijn dat ze de cellen van de longwand voortdurend irriteren. De schadelijke vezels kunnen niet
ingekapseld worden door het lichaam om afgevoerd te worden.

boven- en ondergrens
Iedere onderzochte zeeffractie wordt, na drogen, gewogen. De aanwezige fragmenten asbest worden
geïdentificeerd. Bij de identificatie van het asbest wordt een concentratierange (onder- en
bovengrens) gerapporteerd (bijv. 30-45 % CHR). Het gemiddelde van deze range (37,5 %) bepaalt het
totale asbestgehalte in de grond. De laagste concentratie (30 %) bepaalt de ondergrens en de
hoogste concentratie (45 %) de bovengrens.
Naast de benadering van het asbestgehalte in een asbesthoudend materiaal is tevens het aantal
asbesthoudende deeltjes in de zeeffracties van invloed op de bepalingsgrenzen. Middels de
Poissonstatistiek wordt de kans dat aanwezige asbestdeeltjes niet gedetecteerd worden bij de
screening, ondervangen. Dit wordt uitgedrukt in een bepalingsondergrens en -bovengrens.
Indien er in de onderzochte zeeffracties geen asbest is aangetoond, wordt van de zeeffracties kleiner
dan 8 mm de bovengrens van het 95 % betrouwbaarheidsinterval berekend. Als standaard
asbestdeeltje wordt asbestcement met 10-15 % gewichtsprocent chrysotiel gebruikt.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 311 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 312 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 6 VERKLARENDE WOORDENLIJST

polarisatiemicroscoop
Een lichtmicroscoop waarmee asbestvezels worden gekarakteriseerd op grond van kenmerkende
optische eigenschappen zoals: brekingsindex, dubbelbreking, dispersie en het gedrag in
gepolariseerd licht. De polarisatiemicroscoop werkt met doorvallend licht bij vergrotingen van 100 tot
500 maal; bij dergelijke vergrotingen kunnen afzonderlijke vezels of vezelbundels worden
waargenomen (conform NEN5896).

stereomicroscoop
Een lichtmicroscoop waardoor het object met opvallend licht wordt bekeken via twee objectieven en
oculairs, elk onder een iets afwijkende hoek bij vergrotingen van 10 tot 60 maal. Verschillende
beeldpunten worden op het netvlies samengevoegd, hetgeen een stereoscopisch beeld geeft.

scanning Elektronen Microscopie in combinatie met röntgenmicroanalyse (SEM/EDX)
SEM/EDX is een methode voor de detectie en identificatie van asbestvezels. Met SEM/EDX kunnen
asbestvezels worden gekarakteriseerd op grond van morfologische kenmerken en
elementensamenstelling. Daarnaast kunnen vezeltellingen worden uitgevoerd op goud gecoate
‘Nuclepore’-filters, waarbij op een aantal willekeurig over het oppervlak gekozen beeldvelden de
aanwezige vezels worden geteld, gemeten en geïdentificeerd.

NEN5707 (fijne fractie)
Alle mengmonsters (fijne fractie) zijn in het laboratorium volledig in behandeling genomen en
kwantitatief middels stereo- en polarisatie-microscopie conform NEN5707 geanalyseerd op de
aanwezigheid van asbest(houdende materialen). De voorbehandeling is uitgevoerd conform AP04.
Bij een kwantitatief onderzoek van grondmonsters conform NEN5707 worden de mengmonsters in
een oven gedroogd tot constant gewicht en vervolgens gewogen. De monsters worden gezeefd over 6
zeven met maaswijdtes van 16 mm, 8 mm, 4 mm, 2 mm,
1 mm en 500 m. De zeeffracties worden met behulp van optische microscopie (gedeeltelijk)
gescreend op de aanwezigheid van asbesthoudende materialen en asbestvezelbundels.
Bij aantreffen van verdachte materialen en vezelbundels worden deze gewogen en conform NEN5896
geanalyseerd middels optische microscopie. Vervolgens wordt het gehalte aan asbestvezels per kg
droge grond bepaald.

NEN5897 (fijne fractie)
Alle mengmonsters (fijne fractie) zijn in het laboratorium volledig in behandeling genomen en
kwantitatief middels stereo- en polarisatie-microscopie conform NEN5897 geanalyseerd op de
aanwezigheid van asbest(houdende materialen). De voorbehandeling is uitgevoerd conform AP04.
Bij een kwantitatief onderzoek van grondmonsters conform NEN5707 worden de mengmonsters in
een oven gedroogd tot constant gewicht en vervolgens gewogen. De monsters worden gezeefd over 6
zeven met maaswijdtes van 16 mm, 8 mm, 4 mm, 2 mm,
1 mm en 500 m. De zeeffracties worden met behulp van optische microscopie (gedeeltelijk)
gescreend op de aanwezigheid van asbesthoudende materialen en asbestvezelbundels.
Bij aantreffen van verdachte materialen en vezelbundels worden deze gewogen en conform NEN5896
geanalyseerd middels optische microscopie. Vervolgens wordt het gehalte aan asbestvezels per kg
droge grond bepaald.

NEN5896 (materiaal(verzamel)monsters)
Alle materiaal(verzamel)monsters (grove fractie) zijn in het laboratorium middels optische technieken
conform NEN5896 geanalyseerd. De optische analysetechniek maakt gebruik van dispersiekleuring
van één of meerdere uit de matrix (lijm, cement, stof etc.) geïsoleerde vezelbundels. Na de kleuring
wordt een vezelbundel met behulp van polarisatiemicroscopie volgens de Mc Crone methode
geïdentificeerd naar soort asbest. Het percentage asbest dat in het asbesthoudende materiaal
aanwezig is, wordt stereomicroscopisch afgeschat. Daarnaast wordt de massa van de monsters
bepaald.

NEN5707 (respirabele fractie)
De kleinste zeeffractie (respirabele fractie) van een gedroogd en gezeefd representatief mengmonster
dat met behulp van Scanning Electronen Microscopie (SEM) onderzocht op de aanwezigheid van
visueel niet-waarneembareasbestvezels.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 312 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 313 ======================================================================

<pre>Titel:           Akoestisch onderzoek nieuwbouw
                 Brandstoflocatie te Emmen

Kenmerk:         0009-W-22-W

Datum:           13 oktober 2023

Versie:          2

Adviseur:        ing. Aljan Gal

Opdrachtgever:   Brands Bouwontwikkeling
                 t.a.v. de heer H.J. Siersema
                 Nautilusstraat 7
                 7821 AG Emmen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 313 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 314 ======================================================================

<pre>Inhoud
1     Inleiding ................................................................................................................................................. 3

2     Ontwerp ................................................................................................................................................. 5

3     Solitair gelegen inrichtingen ............................................................................................................... 6

    3.1       Beoordelingskader ....................................................................................................................... 6

    3.2       Aanwezige bedrijven.................................................................................................................... 6

4     Wegverkeerslawaai .............................................................................................................................. 8

    4.1       Toetsingskader ............................................................................................................................. 8

    4.2       Rekenmethode/-model ............................................................................................................... 9

    4.3       Resultaten wegverkeerslawaai ................................................................................................. 10

5     Industrielawaai ................................................................................................................................... 12

    5.1       Toetsingskader ........................................................................................................................... 12

    5.2       Rekenmodel en rekenmethodiek ............................................................................................ 12

    5.3       Resultaten ................................................................................................................................... 13

6     Cumulatie ............................................................................................................................................ 15

    6.1       Rekenmethode ........................................................................................................................... 15

    6.2       Beoordelingskader ..................................................................................................................... 15

    6.3       Resultaten ................................................................................................................................... 16

7     Conclusie ............................................................................................................................................. 18




Bijlagen
1) Wegverkeerslawaai
2) Industrielawaai



Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                                                                           Bladzijde 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 314 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 315 ======================================================================

<pre>1    Inleiding

In opdracht van Brands Bouwontwikkeling is door GeluidMeesters BV een akoestisch onderzoek
uitgevoerd ten behoeve van een ruimtelijke procedure. Aanleiding is een herontwikkeling in het
centrumgebied van Emmen. Het betreft het project Brandstoflocatie gelegen aan de
Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat. Het project voorziet in circa 88 appartementen en
4 herenhuizen. In afbeelding 1.1 is de ontwikkelingslocatie weergegeven.

Afbeelding 1.1: weergave ontwikkelingslocatie




Onderdeel bij de ruimtelijke procedure is een toets aan de milieuwetgeving. Voor deze
beoordeling zijn, in voorliggend rapport, de volgende geluidaspecten beschouwd:

    1) Omringende bedrijvigheid: In de omgeving, met name aan de Wilhelminastraat, zijn
       inrichtingen (bedrijven) van derden gelegen. Onderzocht is of voldaan wordt aan de
       richtafstanden uit de VNG-publicatie bedrijven en milieuzonering.

    2) Wegverkeerslawaai: de ontwikkelingslocatie is gelegen binnen de wettelijke geluidzone
       van de Van Schaikweg. Onderzocht is of de geluidbelasting vanwege deze weg voldoet
       aan de wettelijke grenswaarden.

         De gemeente Emmen heeft aangegeven dat de Wilhelminastraat, Julianastraat,
         Molenstraat en de Kerkhoflaan zijn, of worden op heel korte termijn, gewijzigd naar een
         30 km/uur regime. De RUD Drenthe heeft aangegeven dat uitgegaan moet worden van
         deze verandering. Wegen met een snelheidsregime van 30 km/uur hebben geen
         wettelijke geluidzone en daardoor zijn de grenswaarden uit de Wet geluidhinder niet van
         kracht. In jurisprudentie is bepaald dat voor dergelijke wegen bij een ruimtelijke
         procedure wel een akoestische afweging noodzakelijk is. In dit onderzoek is voor deze
         afweging aansluiting gezocht bij de grenswaarden uit de Wet geluidhinder.

    3) Industrielawaai: de locatie is gelegen binnen de wettelijke geluidzone van
       geluidgezoneerd industrieterrein “Bargermeer”. Onderzocht is of de geluidbelasting
       vanwege dit industrieterrein kan voldoen aan de wettelijke grenswaarden.

Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                               Bladzijde 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 315 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 316 ======================================================================

<pre>    4) Cumulatie: ten behoeve van de bestemmingsplanwijziging en het vaststellen van hogere
       waarden dient het bevoegd gezag te motiveren dat de gecumuleerde geluidbelasting
       aanvaardbaar is. Om dit te kunnen beoordelen is de gecumuleerde geluidbelasting
       vastgesteld.




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                          Bladzijde 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 316 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 317 ======================================================================

<pre>2    Ontwerp

Door de opdrachtgever zijn tekeningen van de ontwikkeling verstrekt. Het ontwerp bestaat uit vijf
appartementsgebouwen en vier herenhuizen. In afbeelding 2.1 is het ontwerp weergegeven.
Voor de overzichtelijkheid van voorliggend rapport zijn de gebouwen gekenmerkt met een
letteraanduiding en is het aantal bouwlagen weergegeven. Er is nog geen gedetailleerde
uitwerking van de te realiseren appartementen en herenhuizen.

Afbeelding 2.1: ontwerp




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                               Bladzijde 5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 317 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 318 ======================================================================

<pre>3     Solitair gelegen inrichtingen

3.1    Beoordelingskader
In het kader van een goede ruimtelijke ordening is ruimtelijke scheiding tussen
bedrijfsactiviteiten van solitair gelegen bedrijven en gevoelige functies (woningen) noodzakelijk.
Het doel is enerzijds een goed woon- en leefklimaat nastreven bij de te realiseren woningen en
de omliggende bedrijven niet in hun bedrijfsvoering beperken. De ruimtelijke scheiding bestaat
doorgaans uit het aanhouden van een bepaalde afstand tussen milieubelastende en
milieugevoelige functies. Die onderlinge afstand moet groter zijn naarmate de milieubelastende
functie het milieu sterker belast.

Als uitgangspunt voor het bepalen van de aan te houden afstanden wordt veelal de VNG-uitgave
Bedrijven en Milieuzonering uit 2009 gehanteerd. Deze uitgave bevat een lijst, waarin voor een
hele reeks van milieubelastende activiteiten (naar SBI-code gerangschikt) richtafstanden zijn
gegeven ten opzichte van milieugevoelige functies. De afstanden worden gemeten tussen
enerzijds de grens van de bestemming die de milieubelastende functie(s) toelaat en anderzijds de
uiterste situering van de gevel van een milieugevoelige functie die op grond van het plan mogelijk
is.

In de VNG-publicatie wordt onderscheid gemaakt tussen een 'rustige woonwijk' en een 'gemengd
gebied'. Een gemengd gebied is een gebied met een matige tot sterke functiemenging. Direct
naast woningen komen dan andere functies voor zoals winkels, horeca en kleine bedrijven.

Het ontwikkelingsgebied is gelegen in centrum van Emmen direct tussen de winkels en binnen de
geluidzone van het industrieterrein Bargermeer. Daardoor is er sprake van een 'gemengd
gebied'. De richtafstanden uit de VNG-publicatie gelden voor ten opzichte van een 'rustige
woonwijk'. Omdat sprake is van een 'gemengd gebied' mogen de afstanden, zonder dat dit ten
koste gaat van het woon- en leefklimaat, met één afstandsstap worden verlaagd (dus als
voorbeeld van 30 naar 10 meter voor milieucategorie 2).

Indien tussen de te realiseren woningen en de aanwezige bedrijven wordt voldaan aan de
richtafstanden dan kan worden gesteld dat de er geen akoestische belemmeringen zijn te
verwachten.

3.2    Aanwezige bedrijven
Ter plaatse zijn de omliggende bedrijven (hoofdzakelijk detailhandel) in beeld gebracht. Aan de
westzijde van de ontwikkeling (overzijde van de Wilhelminastraat) zijn een aantal winkels gelegen,
het betreft de Prenatal, Scapino, Fietsunie en de Meubelstunter. Boven het merendeel van deze
winkels zijn woningen van derden gelegen. Direct ten noorden van het plangebied is het kantoor
van Happyzorg (thuiszorg) en kapsalon Bij Lucia gelegen. Ook boven deze voorzieningen zijn
woningen van derden aanwezig. Aan de zuidkant is het kinderdagverblijf Villa Kwebbel en de
kapsalon (Braam & Oortmann) gelegen. Aan de oostzijde is sprake van uitsluitend woningen. In
afbeelding 3.1 zijn de bedrijven ten opzichte van de ontwikkeling, en de tussenliggende
afstanden, weergegeven.




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                  Bladzijde 6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 318 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 319 ======================================================================

<pre>Afbeelding 4.1: afstand tot omliggende bedrijven




In de VNG-publicatie wordt detailhandel, kapsalons & kantoren als milieucategorie 1 aangemerkt.
Milieucategorie 1 betekent dat een bedrijfstype weinig potentiële milieuhinder veroorzaakt en
daarvoor geldt dan ook een richtafstand van 0 meter in het gebiedstype 'gemengd gebied'. De
minimale afstand bedraagt tot de nieuwbouw 3 meter waardoor aan deze afstandsnorm wordt
voldaan. In de bestaande situatie is er veelal sprake van aanpandige (direct er boven) gelegen
woningen waarbij de afstand (0 meter) dus kleiner is. De nieuwbouw vormt voor deze
bedrijvigheid geen belemmering.

Aan de zuidzijde is, op een afstand van 15 meter, kinderopvang Villa Kwebbel gelegen. In de VNG-
publicatie wordt kinderopvang als milieucategorie 2 aangemerkt. Milieucategorie 2 betekent
dat een bedrijfstype lichte milieuhinder veroorzaakt en daarvoor geldt een richtafstand van
10 meter in het gebiedstype 'gemengd gebied'. De afstand bedraagt tot de nieuwbouw 15 meter
waardoor aan deze afstandsnorm wordt voldaan. In de bestaande situatie is er direct aan de
zuidzijde, grenzend aan de buitenspeelruimte, een bovenwoning van derden gelegen. De afstand
is in de bestaande dus kleiner. Daarnaast wordt de buitenspeelplaats, door het eigengebouw van
Villa Kwebbel, afgeschermd richting de nieuwbouw. De nieuwbouw vormt ten opzichte van Villa
Kwebbel dan ook geen belemmering.

Gelet op voorgaande zijn er op basis van de VNG-publicatie akoestisch gezien geen akoestische
knelpunten te verwachten.




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                              Bladzijde 7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 319 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 320 ======================================================================

<pre>4     Wegverkeerslawaai

4.1    Toetsingskader
Ten aanzien van wegverkeer is de Wet geluidhinder van toepassing binnen geluidzones langs
zoneringsplichtige wegen. Elke weg is zoneringsplichtig in de zin van de Wet geluidhinder,
uitgezonderd (art. 74 lid 2) wanneer de weg:
1. is gelegen binnen een als woonerf aangeduid gebied, of
2. waarvoor een maximum snelheid van 30 km per uur geldt.

De breedte van een geluidzone langs een weg is gedefinieerd in art. 74 lid 1 Wet geluidhinder. In
tabel 4.1 zijn de zonebreedtes, voor de in dit onderzoek betrokken wegen, weergegeven.

Tabel 4.1: zonebreedte relevante wegen
 Wegvak                                                    Aantal       Breedte van de geluidzone
 (ter hoogte van de ontwikkelingslocatie)                  rijstroken   buiten de weg zelf [meter]
                                                                             Stedelijk gebied
 Wilhelminastraat (50 km/uur)                                     ≤2         n.v.t. 30 km/uur
 Julianastraat (50 km/uur)                                        ≤2         n.v.t. 30 km/uur
 Kerkhoflaan (50 km/uur)                                          ≤2         n.v.t. 30 km/uur
 Molenstraat (50 km/uur)                                          ≤2         n.v.t. 30 km/uur
 Van Schaikweg (50 km/uur)                                        ≤2            350 meter


In artikel 82 van de Wet geluidhinder is de voorkeurswaarde van 48 dB L den voor de
gevelbelasting op woningen binnen een wettelijke geluidzone vastgelegd. Indien aan deze
waarde wordt voldaan zijn er geen akoestische belemmeringen.

Als de geluidbelasting hoger is dan de voorkeurswaarde moeten er maatregelen worden
getroffen om hieraan alsnog te kunnen voldoen. Is dit niet mogelijk en/of niet realistisch dan kan
een verzoek tot hogere waarde worden gedaan. De ten hoogste toelaatbare geluidbelasting is
gereguleerd in artikel 83 van de Wet geluidhinder. Met betrekking tot in binnenstedelijk gebied
nog te bouwen woningen die nog niet zijn geprojecteerd, kan voor een aanwezige of te
verwachten geluidbelasting vanwege een aanwezige weg, een hogere waarde van ten hoogste
63 dB Lden worden vastgesteld.

Op wegen met een snelheidsregime van 30 km/uur regime is de Wet geluidhinder niet van
toepassing. Wegen met een snelheidsregime van 30 km/uur veroorzaken meestal geen
geluidbelastingen boven de voorkeurswaarde. Dat kan wel voorkomen bij een klinkerweg of een
weg met relatief veel of zwaar verkeer. In de jurisprudentie is om deze reden bepaald dat voor
dergelijke wegen een akoestische afweging bij een ruimtelijke procedure noodzakelijk is. In dit
onderzoek is voor deze afweging aansluiting gezocht bij de grenswaarden uit de Wet
geluidhinder.

Bij de beoordeling van geluid afkomstig van wegen mag rekening worden gehouden met het in
de toekomst stiller worden van verkeer. Dit is opgenomen in artikel 110g van de Wet
geluidhinder. In artikel 3.4 van het Reken- en meetvoorschrift geluid 2012 (RMG) is de toe te
passen aftrek verder ingevuld. Deze reductie bedraagt 2 tot 4 dB bij wegen met een rijsnelheid
van 70 km/uur en hoger en 5 dB bij wegen met een rijsnelheid van lager dan 70 km/uur.

In tabel 4.2 is de normering en de van toepassing zijnde aftrek opgenomen.

Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                       Bladzijde 8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 320 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 321 ======================================================================

<pre>Tabel 4.2: normering en aftrek
                                                        Aftrek                       Voorkeurs-                        Maximale
 Wegvak
                                                 (artikel 110g Wgh.)                  waarde                       ontheffingswaarde
 Wilhelminastraat (50 km/uur)                            5 dB 1)                  n.v.t. 30 km/uur 2)                n.v.t. 30 km/uur 2)
 Julianastraat (50 km/uur)                               5 dB   1)
                                                                                  n.v.t. 30 km/uur    2)
                                                                                                                     n.v.t. 30 km/uur 2)
 Kerkhoflaan (50 km/uur)                                 5 dB 1)                  n.v.t. 30 km/uur 2)                n.v.t. 30 km/uur 2)
 Molenstraat (50 km/uur)                                 5 dB   1)
                                                                                  n.v.t. 30 km/uur    2)
                                                                                                                     n.v.t. 30 km/uur 2)
 Van Schaikweg (50 km/uur)                                5 dB                48 dB (art. 82, lid 1 Wgh)         63 dB (art. 83, lid 2 Wgh)
 1)   De Wet geluidhinder is niet van toepassing op wegen met een snelheidsregime van 30 km/uur. Er kan dan ook niet zondermeer een aftrek
      worden toegepast. Op basis van de uitspraak van de Raad van State (Uitspraak 201304862/3/R2) is aansluiting gezocht bij de aftrek zoals
      die voor 50 km/uur wegen bestaat.
 2)
      In dit onderzoek is voor de beoordeling in het kader van een goede ruimtelijke ordening aansluiting gezocht bij de grenswaarden uit de
      Wet geluidhinder zoals die ook van toepassing zijn bij de Van Schaikweg.


4.2     Rekenmethode/-model
De berekeningen van de geluidbelasting ten gevolge van het wegverkeer zijn uitgevoerd
overeenkomstig het Reken- en meetvoorschrift Geluid 2012 (kortweg: RMG 2012).

Gelet op de situering is Standaardrekenmethode II toegepast met behulp van een
3d- computerrekenmodel (Geomilieu V2022.41). In de overdrachtsberekening zijn de van invloed
zijnde factoren zoals geometrische uitbreiding, wegdekcorrectie, reflectie, bodemdemping en
dergelijke in rekening gebracht.

De relevante hoogtes van omliggende objecten (woningen, bedrijfsgebouwen etc.) in de
omgeving zijn vastgesteld op basis van openbaar raadpleegbaar kaart-/fotomateriaal en
veldwerk ter plaatse.

Voor de standaardbodemfactor is uitgegaan van een absorberend oppervlak. Voor harde
oppervlakken, zoals wegen, zijn bodemgebieden ingevoerd met een reflecterende eigenschap.

Voor de toetsing aan de wettelijke normen dient te worden uitgegaan van de toekomstige
situatie. Hieronder wordt verstaan de situatie 10 jaar na realisatie. In dit onderzoek is uitgegaan
van het jaar 2033. De verkeersgegevens zijn opgevraagd en verstrekt door de gemeente Emmen.

De verstrekte verkeersgegevens betreffen een prognose uit het Milieumodel Emmen uit het jaar
2030. De verstrekte verkeersgegevens zijn opgenomen in de bijlagen. Voor de autonome
verkeersgroei is op aangegeven van de gemeente uitgegaan van 2% per jaar. Daarnaast zal de
ontwikkeling, circa 88 appartementen en 4 herenhuizen, extra verkeer genereren. Op basis de
CROW-publicatie verkeersgeneratie woon- en werkgebieden resulteert dit, uitgaande van
woonmilieu “centrum-stedelijk met hoge dichtheid”, in 2,0 motorvoertuigbewegingen (mvt) per
woning op een werkdag. Voor de intensiteit op een weekdag is dit met een factor 0,9
gecorrigeerd. De ontwikkeling genereerd daarmee (92x2,0x0,9=) 166 mvt/etmaal. Deze
voertuigen zijn bij de prognose van de gemeente Emmen opgeteld.

In de tabel 4.3 zijn de gehanteerde intensiteiten, voertuigverdeling en uurintensiteit opgenomen.




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                                                           Bladzijde 9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 321 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 322 ======================================================================

<pre>Tabel 4.3: gehanteerde verkeersgegevens (weekdag gemiddelden)
 Weg                         Etmaal-       Uurintensiteit     Licht mvt              Middelzw. Mvt        Zware mvt
                           intensiteit          [%]              [%]                      [%]                [%]

                          2030        2033      d      a     n     d      a     n     d     a      n     d      a     n
Wilhelminastraat           673        714      7,00 2,60   0,70    93    93    93     5      5     5     2      2     2

Julianastraat              686        728      7,00 2,60   0,70    93    93    93     5      5     5     2      2     2

Molenstraat*               210        223      7,00 2,60   0,70   100   100    100    0      0     0     0      0     0

Kerkhoflaan               1.892      2.008     7,00 2,60   0,70    93    93    93     5      5     5     2      2     2
Van Schaikweg
- noordbaan                 3.854         4.090     7,00 2,60 0,70 85       85    85    10    10     10      5     5   5
- zuidbaan                  3.533         3.749     7,00 2,60 0,70 85       85    85    10    10     10      5     5   5
* De Molenstraat betreft een doodlopende weg en bestemd voor uitsluitend het aanliggende appartementengebouw met circa 24
woningen. In het verkeersmodel is deze weg niet opgenomen. Op basis de CROW-publicatie verkeersgeneratie woon- en
werkgebieden resulteren de 24 woningen, uitgaande van woonmilieu “centrum-stedelijk met hoge dichtheid”, in 2,0
motorvoertuigbewegingen (mvt) per woning op een werkdag. Voor de intensiteit op een weekdag kan dit met een factor 0,9
worden gecorrigeerd. De intensiteit, als gevolg van het bestaande appartementengebouw, bedraagt daarmee (24x2,0x0,9=)
44 mvt/etmaal.


De wegdekverharding bestaat op alle wegvakken, met uitzondering van de Molenstraat en de
Julianastraat, uit asfalt dat gelijkwaardig is aan referentiewegdek (W0). Op de Molenstraat en de
Julianastraat is sprake van een elementenverharding gelegd in keperverband (W9a).

Het kruispunt tussen de Van Schaikweg en de Wilhelminastraat wordt door middel van een
verkeersregelinstallatie (VRI) geregeld. Op deze locatie is een kruispuntcorrectie ingevoerd met
een correctiewaarde van 1/2.

Gedetailleerde informatie van het rekenmodel is opgenomen in de bijlagen.

4.3    Resultaten wegverkeerslawaai
Voor de beoordelingshoogten is uitgegaan van 1,5 meter boven vloerhoogte. De gebouwen
bestaan uit maximaal 4 bouwlagen (zie afbeelding 2.1). In dit onderzoek is uitgegaan van een
beoordelingshoogte van 1,5; 5,0; 8,0 en 11,0 meter boven plaatselijk maaiveld. In afbeelding 4.1
zijn de beoordelingspunten weergeven.

Afbeelding 4.1: weergave beoordelingspunten




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                                    Bladzijde 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 322 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 323 ======================================================================

<pre>In tabel 4.4 zijn de rekenresultaten op de maatgevende beoordelingspunten per gebouw
opgenomen. Voor een compleet overzicht van de resultaten wordt kortheidshalve verwezen naar
de bijlagen.

Tabel 4.4: rekenresultaten geluidbelasting wegverkeer
Ge-       Tp     Gevel                                            Geluidbelasting toekomst [Lden] in dB
bouw
                                                                                                                                 (excl. aftrek art.
                                                             (incl. aftrek art. 110g Wgh)
                                                                                                                                    110g Wgh)
                         Wilhelminastraat      Julianastraat         Molenstraat          Kerkhoflaan        Van Schaikweg          Cumulatie
                           1,5 / 5 / 8 / 11    1,5 / 5 / 8 / 11       1,5 / 5 / 8 / 11    1,5 / 5 / 8 / 11    1,5 / 5 / 8 / 11     1,5 / 5 / 8 / 11
                             mtr. +mv            mtr. +mv               mtr. +mv            mtr. +mv            mtr. +mv             mtr. +mv

        01-03    west     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      52/52/52/51

          04     zuid     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      47/47/47/47
  A
        05-07    oost     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      32/33/35/36

          08    noord alle lagen ≤ 48         alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      47/47/46/46

        09-12    west     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      53/53/53/52

          13     zuid     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      48/49/49/49
  B
        14-17    oost     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      34/35/36/37

          18    noord alle lagen ≤ 48         alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      47/47/47/46

        25-29    west     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      38/39/39/40

          30     zuid     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      29/31/33/36
  C
        31-35    oost     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      35/38/39/40

          36    noord alle lagen ≤ 48         alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      36/37/38/39

        23-24    west     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      38/39/40/41

          19     zuid     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      43/44/45/45
  D
        20-21    oost     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      42/43/43/43

          22    noord alle lagen ≤ 48         alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      29/31/33/36

        37-41    west     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      42/42/42/42

          42     zuid     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      51/51/50/50
   E
        43-47    oost     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      53/54/53/53

        48-49 noord alle lagen ≤ 48           alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      46/47/47/41

          59     west     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      33/35/36/nvt

        50-53    zuid     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      37/40/41/nvt
   F
          54     oost     alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      37/42/44/nvt

        55-58 noord alle lagen ≤ 48           alle lagen ≤ 48       alle lagen ≤ 48      alle lagen ≤ 48     alle lagen ≤ 48      37/41/43/nvt

tekst   de voorkeurswaarde van 48 dB Lden wordt niet overschreden. De weg vormt akoestisch geen belemmeringen.



Uit de resultaten blijkt dat de geluidbelasting van zowel de wettelijk gezoneerde Van Schaikweg
als de overige niet wettelijk gezoneerde wegen lager of gelijk is aan de wettelijke
voorkeurswaarde van 48 dB Lden. Er hoeft geen hogere waarde te worden aangevraagd. Conform
het Bouwbesluit 2012 geldt voor de benodigde karakteristieke geluidwering van de uitwendige
scheidingsconstructie uitsluitend de basiseis van 20 dB. Met betrekking tot wegverkeerslawaai
zijn er dan ook geen knelpunten geconstateerd om de planvorming te realiseren.



Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                                                           Bladzijde 11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 323 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 324 ======================================================================

<pre>5     Industrielawaai

5.1    Toetsingskader
Rond het industrieterrein “Bargermeer” is op grond van Hoofdstuk V (zones rond
industrieterreinen) van de Wet geluidhinder (Wgh) een zone vastgesteld. Het industrieterrein zelf
maakt geen deel uit van de zone. De ontwikkelingslocatie ligt binnen de zone. Binnen geluidzones
verplicht de Wgh. aandacht te besteden aan de geluidsituatie door middel van akoestisch
onderzoek.

De gezamenlijke geluidbelasting, veroorzaakt door de gezamenlijke industrie op het terrein mag:
   • buiten de zone niet meer dan 50 dB(A) bedragen;
   • op bestaande woningen (en andere geluidgevoelige objecten) binnen de zone niet meer
       bedragen dan de voor die objecten geldende grenswaarden. Voor elk geluidgevoelig
       object binnen de zone geldt een grenswaarde die, afhankelijk van de situatie, kan
       variëren tussen 50 en 65 dB(A).

Art. 57 Wgh bepaalt dat bij de vaststelling van een bestemmingsplan dat geheel of gedeeltelijk
betrekking heeft op gronden die gaan of blijven behoren tot de bestaande zone, de
grenswaarden van de Wgh in acht moeten worden genomen. Deze grenswaarden zijn als volgt:

Op nieuw te bouwen en nog niet geprojecteerde woningen binnen de geluidzone is art. 59 lid 1 van
toepassing. Art. 59 lid 1 bepaalt dat de art. 44 en 45 Wgh van toepassing zijn. De (voorkeurs)
grenswaarde voor de geluidbelasting bedraagt 50 dB(A) (art. 44). Er kan een hogere waarde worden
vastgesteld van ten hoogste 55 dB(A) (art. 45).

Hogere waarden mogen alleen worden vastgesteld indien maatregelen om de geluidbelasting op
de gevels te reduceren tot de voorkeurswaarde onvoldoende doeltreffend zijn of overwegende
bezwaren ontmoeten van stedenbouwkundige, verkeerskundige, vervoerskundige,
landschappelijke of financiële aard (art. 110a lid 5).

Verder mogen hogere waarden alleen worden vastgesteld indien de cumulatie van meerdere
geluidbronnen niet leidt tot een naar oordeel van het bevoegd gezag onaanvaardbare situatie
(art. 110a lid 6). In hoofdstuk 6 van voorliggend rapport wordt ingegaan op cumulatie.

5.2    Rekenmodel en rekenmethodiek
Industriegeluid in het kader van de Wgh. wordt op grond van art. 2.3 van het RMG 2012 berekend
volgens de Handleiding meten en rekenen industrielawaai, 1999 (hierna: de HMRI 1999).

De zonebeheerder van het industrieterrein is de Regionale Uitvoeringsdienst Drenthe (RUD
Drenthe). Door GeluidMeesters BV is een objectenmodel met beoordelingspunten verstrekt op
16 januari 2023 aan de zonebeheerder. Dit model is door de zonebeheerder in het actueel
zonebeheermodel ingevoerd. Om een onderschatting van de geluidbelasting te voorkomen
wanneer aan de zuidzijde onverhoopt gebouwen zouden verdwijnen, zijn een aantal gebouwen
aan de noordzijde van de Van Schaikweg uit het rekenmodel verwijderd. De berekeningen zijn
uitgevoerd conform de methoden II, de methoden voor complexe situaties, uit de HMRI 1999. De
berekeningen zijn door de zonebeheerder uitgevoerd en verstrekt in een email op maandag
27 februari 2023 (zie bijlage 2).




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                Bladzijde 12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 324 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 325 ======================================================================

<pre>5.3    Resultaten
Voor de beoordelingshoogten is uitgegaan van 1,5 meter boven vloerhoogte. De gebouwen
bestaan uit maximaal 4 bouwlagen (zie afbeelding 2.1). In dit onderzoek is uitgegaan van een
beoordelingshoogte van 1,5; 5,0; 8,0 en 11,0 meter boven plaatselijk maaiveld. In afbeelding 5.1
zijn de beoordelingspunten weergeven.

Afbeelding 5.1: weergave beoordelingspunten




In tabel 5.1 zijn de resultaten samengevat overgenomen uit de door de zonebeheerder
opgestelde email van maandag 27 februari 2023. Voor een volledig overzicht wordt
kortheidshalve verwezen naar bijlage 2.

Uit de resultaten blijkt dat op de west- en noordgevels de geluidbelasting niet hoger is dan
50 dB(A). Voor deze gevels is er derhalve, met betrekking tot industrielawaai, geen belemmering
geconstateerd om de woningen te realiseren. Op de oost- en/of zuidgevels is sprake van
geluidbelastingen hoger dan 50 dB(A), tot ten hoogste 54 dB(A). Hiermee wordt voldaan aan de
maximale ontheffingswaarde van 55 dB(A). Om een wir-war aan verschillende hogere waarden te
voorkomen heeft de RUD Drenthe een voorstel voor de benodigde hogere waarden aangegeven
variërend, afhankelijk van de geveloriëntatie en bouwlaag, van 51, 52 of 54 dB(A). Deze waarden
zijn in tabel 5.1 tussen haakjes weergegeven.

Tabel 5.1: rekenresultaten geluidbelasting industrielawaai
Ge-       Tp    Gevel                              Geluidbelasting industrie in dB(A)
bouw
                              1,5 mtr.               5,0 mtr.               8,0 mtr.           11,0 mtr.

        01-03   west      alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50     alle lagen ≤ 50

         04     zuid      alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50         51 (51)
  A
        05-07   oost      alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50     alle lagen ≤ 50

         08     noord     alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50     alle lagen ≤ 50

        09-12   west      alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50     alle lagen ≤ 50

         13     zuid    alle lagen ≤ 50 (51)         53 (54)                54 (54)             54 (54)

         14     oost    alle lagen ≤ 50 (51)         53 (54)                54 (54)             54 (54)

  B      15     oost      alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50   alle lagen ≤ 50 (51)

         16     oost      alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50   alle lagen ≤ 50 (51)

         17     oost      alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50         51 (51)

         18     noord     alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50     alle lagen ≤ 50

Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                           Bladzijde 13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 325 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 326 ======================================================================

<pre>Vervolg tabel 5.1: rekenresultaten geluidbelasting industrielawaai
Ge-       Tp    Gevel                               Geluidbelasting industrie in dB(A)
bouw
                                 1,5 mtr.             5,0 mtr.                8,0 mtr.              11,0 mtr.

           25-29   west      alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50

            30     zuid      alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50
       C
           31-35   oost          51 (51)               54 (54)                53 (54)                54 (54)

            36     noord     alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50

           23-24   west      alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50

            19     zuid    alle lagen ≤ 50 (51)        53 (54)                54 (54)                54 (54)
   D
           20-21   oost          51 (51)               53 (54)                54 (54)                54 (54)

            22     noord     alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50

           37-41   west      alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50

            42     zuid          51 (51)               53 (54)                54 (54)                54 (54)
       E
           43-47   oost          51 (51)               53 (54)                54 (54)                54 (54)

           48-49 noord       alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50

            59     west      alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50

           50-53   zuid      alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50            52 (52)                 nvt
       F
            54     oost      alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50            52 (52)                 nvt

           55-58 noord       alle lagen ≤ 50       alle lagen ≤ 50        alle lagen ≤ 50             nvt
           de voorkeurswaarde van 50 dB(A) wordt niet overschreden. Industrielawaai vormt akoestisch geen
tekst
           belemmeringen.
           de voorkeurswaarde van 50 dB(A) wordt overschreden. Wel wordt voldaan aan de ontheffingswaarde van
tekst
           55 dB(A).
(..)       Voorstel hogere waarde RUD Drenthe


De geluidbelasting van het industrieterrein wordt bepaald door een zeer groot aantal
geluidbronnen van alle bedrijven op het industrieterrein. Deze ruimte ligt deels vast in
vergunningen van de ruim 600 bedrijven op het terrein en deels in toekomstruimte die o.a. nodig
is voor nieuwvestigingen op lege kavels. Bij de geluidsanering van het industrieterrein in 1997 zijn
maatregelen onderzocht en getroffen om de belasting van het industrieterrein te reduceren.
Sindsdien wordt de geluidbelasting bewaakt door middel van zonebeheer. Bij
vergunningverlening aan bedrijven wordt deze getoetst aan de beste beschikbare technieken en
aan de beschikbare ruimte van het industrieterrein. Reductie van de geluidbelasting vanwege het
industrieterrein door het treffen van geluidbeperkende maatregelen ten behoeve van de bouw
van deze woningen is redelijkerwijs niet mogelijk.

Om aan de eis voor de binnenniveau (35 dB(A)) uit het Bouwbesluit 2012 te voldoen is een
gevelgeluidwering nodig van ten hoogste (hogere waarde 54 – binnenniveau eis 35 =) 19 dB. Dit is
lager dan de basiseis van 20 dB uit het Bouwbesluit 2012. Er zijn dan ook met betrekking tot de
gevelgeluidwering conform het Bouwbesluit 2012 geen aanvullende voorzieningen nodig.

Het bevoegd gezag wordt verzocht de door de RUD Drenthe voorgestelde hogere waarden vast
te stellen. Indien een hogere-waarde procedure wordt gevolgd, dan moet het bevoegd gezag
motiveren dat de gecumuleerde geluidbelasting aanvaardbaar is. De Wet geluidhinder noemt
hierbij geen grenswaarden. De gecumuleerde geluidbelasting is inzichtelijk gemaakt in
hoofdstuk 6 van voorliggend rapport.
Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                               Bladzijde 14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 326 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 327 ======================================================================

<pre>6         Cumulatie

6.1        Rekenmethode
Ten behoeve van de bestemmingsplanwijziging en het vaststellen van hogere waarden dient het
bevoegd gezag te motiveren dat de gecumuleerde geluidbelasting aanvaardbaar is. Om dit te
kunnen beoordelen is de gecumuleerde geluidbelasting vastgesteld.

De rekenmethode is opgenomen in het Reken- en Meetvoorschrift Geluidhinder 2012. Deze
rekenmethode is uitsluitend bestemd voor gezoneerde geluidbronnen waarvan de
voorkeurswaarde wordt overschreden. In onderhavige situatie wordt uitsluitend de
voorkeurswaarde als gevolg van industrielawaai overschreden. In dit onderzoek is echter in het
kader van ruimtelijke ordening de cumulatie met wegverkeer, dat wel voldoet aan de
voorkeurswaarde, beschouwd.

Bij de bepaling van de gecumuleerde geluidbelasting voor wegverkeersbronnen wordt, conform
de rekenmethode, de aftrek art. 110g Wgh niet toegepast.

De geluidbelastingen van de verschillende bronsoorten worden omgerekend naar L*-waarden,
die overeenkomen met de hinderbeleving van wegverkeerslawaai. Dit is noodzakelijk, omdat het
geluid van de verschillende typen geluidbronnen anders wordt ervaren. De verschillende
bronsoorten worden als volgt omgezet:
      -     Wegverkeerslawaai (VL)                   L*VL        = 1,00 LVL + 0,00
      -     Industrielawaai (IL)                     L*IL        = 1,00 LIL + 1,00

De gecumuleerde geluidbelasting, van de verschillende L*-waarden, is door middel van
energetische sommatie bepaald. De rekenregel hiervoor is:


L CUM = 10 log      10 (   L*n  10 )
                                          
De LCUM kan vervolgens worden omgerekend naar de bronsoort waarvoor een wettelijke
beoordeling plaatsvindt. Voor industrielawaai is deze rekenregel L IL,CUM = 1,00 LCUM – 1,00.

6.2        Beoordelingskader
Voor de beoordeling van de geluidbelasting is gebruik gemaakt van de classificering van de
kwaliteit van de akoestische omgeving in een milieukwaliteitsmaat volgens de “methode
Miedema”. Hierin wordt de geluidbelasting geclassificeerd en beoordeeld op basis van klassen
van 5 dB (zie tabel 6.1).

Tabel 6.1: waardering van de omgevingskwaliteit op basis van de Miedema Methode
 Cumulatieve geluidbelasting                            Beoordeling akoestisch klimaat

 < 50                                                   Goed

 51 – 55                                                Redelijk

 56 – 60                                                Matig

 61 – 65                                                Tamelijk slecht

 66 – 70                                                Slecht

 > 70                                                   Zeer slecht

Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                   Bladzijde 15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 327 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 328 ======================================================================

<pre>6.3    Resultaten
In tabel 6.2 zijn de resultaten van de gecumuleerde geluidbelasting opgenomen.

Tabel 6.2: gecumuleerde geluidbelasting (LCUM )
Ge-      Tp     Gevel               Wegverkeerslawaai                                      Industrielawaai                          Gecumuleerd
bouw                                excl. aftrek art. 110g                                   Bargermeer                       excl. aftrek art. 110g

                                Lden                      L*VL                    LAr,LT                     L*IL                       LCUM
                        1,5   5,0    8,0   11,0   1,5   5,0   8,0   11,0   1,5   5,0   8,0    11,0   1,5   5,0   8,0   11,0   1,5     5,0   8,0   11,0

        01-03   west    52    52     52    51     52    52    52    51     40    40    42     44     41    41    43    45     52      52    52    52

         04     zuid    47    47     47    47     47    47    47    47     42    42    45     51     43    43    46    52     48      48    49    53
  A
        05-07   oost    32    33     35    36     32    33    35    36     45    41    44     50     46    42    45    51     46      43    45    51

         08     noord 47      47     46    46     47    47    46    46     44    37    38     41     45    38    39    42     49      47    47    48

        09-12   west    53    53     53    52     53    53    53    52     40    40    40     42     41    41    41    43     53      53    53    53

         13     zuid    48    49     49    49     48    49    49    49     51    54    54     54     52    55    55    55     53      56    56    56
  B
        14-17   oost    34    35     36    37     34    35    36    37     51    54    54     54     52    55    55    55     52      55    55    55

         18     noord 47      47     47    46     47    47    47    46     41    40    42     45     42    41    43    46     48      48    48    49

        25-29   west    38    39     39    40     38    39    39    40     43    44    46     50     44    45    47    51     45      46    48    51

         30     zuid    29    31     33    36     29    31    33    36     47    47    48     50     48    48    49    51     48      48    49    51
  C
        31-35   oost    35    38     39    40     35    38    39    40     51    54    54     54     52    55    55    55     52      55    55    55

         36     noord 36      37     38    39     36    37    38    39     45    38    40     41     46    39    41    42     46      41    43    44

        23-24   west    38    39     40    41     38    39    40    41     45    45    47     50     46    46    48    51     47      47    49    51

         19     zuid    43    44     45    45     43    44    45    45     51    54    54     54     52    55    55    55     52      55    55    55
  D
        20-21   oost    42    43     43    43     42    43    43    43     51    54    54     54     52    55    55    55     52      55    55    55

         22     noord 29      31     33    36     29    31    33    36     46    47    48     50     47    48    49    51     47      48    49    51

        37-41   west    42    42     42    42     42    42    42    42     42    43    43     43     43    44    44    44     45      46    46    46

         42     zuid    51    51     50    50     51    51    50    50     51    54    54     54     52    55    55    55     54      56    56    56
   E
        43-47   oost    53    54     53    53     53    54    53    53     51    54    54     54     52    55    55    55     56      57    57    57

        48-49 noord 46        47     47    41     46    47    47    41     45    47    40     41     46    48    41    42     49      51    48    44

         59     west    33    35     36 nvt 33          35    36 nvt 44          45    49 nvt 45           46    50 nvt       45      46    50    nvt

        50-53   zuid    37    40     41 nvt 37          40    41 nvt 45          47    52 nvt 46           48    53 nvt       46      49    53    nvt
   F
         54     oost    37    42     44 nvt 37          42    44 nvt 48          50    52 nvt 49           51    53 nvt       49      52    53    nvt

        55-58 noord 37        41     43 nvt 37          41    43 nvt 47          45    49 nvt 48           46    50 nvt       48      47    51    nvt


De gecumuleerde geluidbelasting varieert tussen de 41 en 57 dB. Dit is op basis van de methode
Miedema te kwalificeren als goed tot matig. Voor een centrumlocatie is dit onzes inziens
aanvaardbaar. De uiteindelijke afweging is echter aan het bevoegd gezag.

Voor een goed woon- een leefklimaat adviseren wij de karakteristieke geluidwering af te
stemmen op de gecumuleerde geluidbelasting gecorrigeerd naar de maatgevende bron. De
maatgevende geluidbron, waarvoor een hogere waarde moet worden vastgesteld, is
industrielawaai. De LCUM is in overeenstemming met de rekenmethode omgerekend naar de
bronsoort industrielawaai (LIL,CUM) en bedraagt ten hoogste (1,00*57 LCUM – 1,00=) 56 dB.


Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                                                                               Bladzijde 16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 328 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 329 ======================================================================

<pre>Om aan de eis voor het binnenniveau (35 dB(A)) uit het Bouwbesluit 2012 voor de maatgevende
bron industrielawaai te voldoen is een gevelgeluidwering nodig van ten hoogste (hogere waarde
56 – binnenniveau eis 35 =) 21 dB. Dit is slechts beperkt hoger dan de basiseis van 20 dB uit het
Bouwbesluit 2012. Met de huidige stand der bouwtechniek wordt veelal een hogere
isolatiewaarde behaald dan de basiseis. Logischerwijs zal de nieuwbouw dan ook, zonder
aanvullende voorzieningen, voldoen aan de benodigde geluidwering van 21 dB.




Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                               Bladzijde 17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 329 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 330 ======================================================================

<pre>7    Conclusie

In opdracht van Brands Bouwontwikkeling is door GeluidMeesters BV een akoestisch onderzoek
uitgevoerd ten behoeve van een ruimtelijke procedure. Aanleiding is een herontwikkeling in het
centrumgebied van Emmen. Het betreft het project Brandstoflocatie gelegen aan de
Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat. Het project voorziet in circa 88 appartementen en
4 herenhuizen. Onderdeel bij de ruimtelijke procedure is een toets aan de milieuwetgeving. In
voorliggend rapport zijn met betrekking tot het milieuaspect geluid de volgende bevindingen
geconstateerd:

Omringende bedrijvigheid: In de omgeving, met name aan de Wilhelminastraat, zijn bedrijven
van derden gelegen. De voor deze bedrijven van toepassing zijnde richtafstanden, uit de VNG-
publicatie bedrijven en milieuzonering, worden niet overschreden. Daarmee zijn er vanuit
akoestisch oogpunt, met betrekking tot de omliggende bedrijvigheid, geen belemmeringen
geconstateerd om de planvorming te realiseren.

Wegverkeerslawaai: de ontwikkelingslocatie is gelegen binnen de wettelijke geluidzone van de
Van Schaikweg. De Wilhelminastraat, Julianastraat, Molenstraat en de Kerkhoflaan zijn, of worden
op heel korte termijn, als 30 km/uur wegen ingericht. De RUD Drenthe heeft aangegeven dat
uitgegaan moet worden van deze wijziging. Wegen met een snelheidsregime van 30 km/uur
hebben geen wettelijke geluidzone en daardoor zijn de grenswaarden uit de Wet geluidhinder
niet van kracht. In jurisprudentie is bepaald dat voor dergelijke wegen bij een ruimtelijke
procedure wel een akoestische afweging noodzakelijk is. In dit onderzoek is voor deze afweging
aansluiting gezocht bij de grenswaarden uit de Wet geluidhinder.

Uit de resultaten blijkt dat de geluidbelasting van zowel de wettelijk gezoneerde Van Schaikweg
als de overige niet wettelijk gezoneerde wegen lager of gelijk is aan de wettelijke
voorkeurswaarde van 48 dB Lden. Er hoeft geen hogere waarde te worden aangevraagd. Conform
het Bouwbesluit 2012 geldt voor de benodigde karakteristieke geluidwering van de uitwendige
scheidingsconstructie uitsluitend de basiseis van 20 dB. Met betrekking tot wegverkeerslawaai
zijn er dan ook geen knelpunten geconstateerd om de planvorming te realiseren.

Industrielawaai “terreinen”: de locatie is gelegen binnen de wettelijke geluidzone van het
geluidgezoneerd industrieterrein “Bargermeer”.

Uit de resultaten blijkt dat op de west- en noordgevels, van de verschillende gebouwen, de
geluidbelasting niet hoger is dan 50 dB(A). Voor deze gevels is er derhalve, met betrekking tot
industrielawaai, geen belemmering geconstateerd om de woningen te realiseren. Op de oost-
en/of zuidgevels is sprake van geluidbelastingen hoger dan 50 dB(A), tot ten hoogste 54 dB(A).
Hiermee wordt voldaan aan de maximale ontheffingswaarde van 55 dB(A). Redelijkerwijs zijn er
geen doelmatige en/of effectieve maatregelen mogelijk om de geluidbelasting te reduceren tot
de voorkeurswaarde. Om de ontwikkeling mogelijk te maken dient bij de gemeente een hogere
waarde procedure te worden doorlopen. Om een wir-war aan verschillende hogere waarden te
voorkomen heeft de RUD Drenthe een voorstel voor de benodigde hogere waarden aangegeven
variërend, afhankelijk van de geveloriëntatie en bouwlaag, van 51, 52 of 54 dB(A). In afbeelding
7.1 zijn de betreffende gevels en hogere waarden weergegeven.

Om aan de eis voor de binnenniveau (35 dB(A)) uit het Bouwbesluit 2012 te voldoen is een
gevelgeluidwering nodig van ten hoogste (hogere waarde 54 – binnenniveau eis 35 =) 19 dB. Dit is

Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                              Bladzijde 18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 330 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 331 ======================================================================

<pre>lager dan de basiseis van 20 dB uit het Bouwbesluit 2012. Er zijn dan ook met betrekking tot de
gevelgeluidwering conform het Bouwbesluit 2012 geen aanvullende voorzieningen nodig.

Cumulatie: ten behoeve van de bestemmingsplanwijziging en het vaststellen van hogere
waarden dient het bevoegd gezag te motiveren dat de gecumuleerde geluidbelasting
aanvaardbaar is. Uit de resultaten blijkt dat de gecumuleerde geluidbelasting varieert tussen de
41 en 57 dB. Dit is op basis van de methode Miedema te kwalificeren als goed tot matig. Voor een
centrumlocatie is dit onzes inziens aanvaardbaar. De uiteindelijke afweging is echter aan het
bevoegd gezag.

Voor een goed woon- een leefklimaat adviseren wij de karakteristieke geluidwering af te
stemmen op de gecumuleerde geluidbelasting gecorrigeerd naar de maatgevende bron. De
maatgevende geluidbron, waarvoor een hogere waarde moet worden vastgesteld, is
industrielawaai. De LCUM is in overeenstemming met de rekenmethode omgerekend naar de
bronsoort industrielawaai (LIL,CUM) en bedraagt ten hoogste (1,00*57 LCUM – 1,00=) 56 dB.

Om aan de eis voor het binnenniveau (35 dB(A)) uit het Bouwbesluit 2012 voor de maatgevende
bron industrielawaai te voldoen is een gevelgeluidwering nodig van ten hoogste (hogere waarde
56 – binnenniveau eis 35 =) 21 dB. Dit is slechts beperkt hoger dan de basiseis van 20 dB uit het
Bouwbesluit 2012. Met de huidige stand der bouwtechniek wordt veelal een hogere
isolatiewaarde behaald dan de basiseis. Logischerwijs zal de nieuwbouw dan ook, zonder
aanvullende voorzieningen, voldoen aan de benodigde geluidwering van 21 dB.

Overzicht benodigde hogere waarden: In onderstaande afbeelding zijn de hogere waarden
weergegeven die noodzakelijk zijn om de ontwikkeling te kunnen realiseren.

Afbeelding 7.1: overzicht benodigde hogere waarden




Groningen, 13 oktober 2023
GeluidMeesters BV



ing. Aljan Gal


Titel: Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen
Kenmerk: 0009-W-22-W
Versie: 2                                                                               Bladzijde 19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 331 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 332 ======================================================================

<pre>Bijlage 1
</pre>

====================================================================== Einde pagina 332 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 333 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                   Bijlage 1
                                                                                        Wegverkeer: invoer rekenmodel
Rapport:       Lijst van model eigenschappen
Model:         wegverkeer, jaar 2033 (20231012)

Model eigenschap
Omschrijving                        wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Verantwoordelijke                   GeluidMeesters BV
Rekenmethode                        #2|Wegverkeerslawaai|RMG-2012, wegverkeer|

Aangemaakt door                     Gebruiker op 18-1-2023
Laatst ingezien door                Gebruiker op 12-10-2023
Model aangemaakt met                Geomilieu V2022.3 rev 1

Dagperiode                          07:00 - 19:00
Avondperiode                        19:00 - 23:00
Nachtperiode                        23:00 - 07:00
Samengestelde periode               Lden
Waarde                              Gem(Dag, Avond + 5, Nacht + 10)
Standaard maaiveldhoogte            0
Rekenhoogte contouren               4
Detailniveau toetspunt resultaten   Bronresultaten
Detailniveau resultaten grids       Groepsresultaten
Rekenoptimalisatie aan              Ja
Zoekafstand [m]                     5000
Aandachtsgebied                     5000
Max.refl.afstand                    --
Standaard bodemfactor               1,00
Openingshoek                        2
Max.refl.diepte                     1
Geometrische uitbreiding            Volledige 3D analyse
Luchtdemping                        Conform standaard
Luchtdemping [dB/km]                0,00; 0,00; 1,00; 2,00; 4,00; 10,00; 23,00; 58,00
Meteorologische correctie           Conform standaard
Waarde voor C0                      3,50




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                         12-10-2023 15:35:45
</pre>

====================================================================== Einde pagina 333 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 334 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 334 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 335 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                                                                        Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:      wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.           X-1           Y-1    Hoogte   Maaiveld   Hdef.        Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500   Refl. 1k
100      gebouwen    256828,35     533538,28     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
101      gebouwen    256821,11     533686,36      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
102      gebouwen    256830,04     533727,28      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
103      gebouwen    256814,58     533728,17     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
104      gebouwen    256815,91     533701,32      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80

105      gebouwen    256788,53     533741,93     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
106      gebouwen    256831,76     533712,36      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
107      gebouwen    256830,05     533550,11      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
108      gebouwen    256807,37     533719,45      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
109      gebouwen    256773,84     533632,75      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

110      gebouwen    256799,62     533556,38      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
111      gebouwen    256829,73     533544,20      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
112      gebouwen    256810,69     533544,32      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
113      gebouwen    256765,17     533788,88      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
114      gebouwen    256808,32     533752,10     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

115      gebouwen    256765,93     533480,16      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
116      gebouwen    256786,16     533474,43      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
117      gebouwen    257013,81     533735,14      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
118      gebouwen    256924,99     533704,64      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
119      gebouwen    256900,13     533708,80      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

120      gebouwen    256981,57     533670,22      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
121      gebouwen    256999,50     533694,99      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
122      gebouwen    257039,66     533542,96     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
123      gebouwen    257024,61     533673,78      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
124      gebouwen    257029,81     533597,76     15,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

125      gebouwen    257007,82     533737,35      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
126      gebouwen    257006,05     533739,80      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
127      gebouwen    256980,89     533657,43      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
128      gebouwen    257019,39     533707,53      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
129      gebouwen    256941,49     533739,50      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

130      gebouwen    256968,14     533650,59      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
131      gebouwen    257030,03     533715,51      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
132      gebouwen    257031,16     533665,25      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
133      gebouwen    257012,87     533758,05      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
134      gebouwen    257006,30     533737,57      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

135      gebouwen    256889,17     533611,51      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
136      gebouwen    257016,46     533733,42      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
137      gebouwen    256955,54     533643,16      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
138      gebouwen    257011,50     533765,62      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
139      gebouwen    256865,69     533694,37     11,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

140      gebouwen    256990,77     533748,74      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
141      gebouwen    256973,14     533602,92      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
142      gebouwen    256877,30     533568,29     15,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
143      gebouwen    256852,66     533734,17      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
144      gebouwen    256964,77     533619,96      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

145      gebouwen    256998,44     533749,21      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
146      gebouwen    256888,26     533746,39      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
147      gebouwen    256958,81     533614,70      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
148      gebouwen    257023,20     533685,78      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
149      gebouwen    256914,02     533743,31      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

150      gebouwen    256851,40     533563,22     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
151      gebouwen    256901,85     533853,97     21,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
152      gebouwen    256852,84     533732,40      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
153      gebouwen    256932,84     533699,86      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
154      gebouwen    257019,27     533707,45      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

155      gebouwen    256851,74     533610,86      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
156      gebouwen    256933,77     533687,15      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
157      gebouwen    256970,66     533700,93      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
158      gebouwen    256965,61     533700,25      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
159      gebouwen    256964,50     533708,38      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

160      gebouwen    256960,62     533711,48      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80



Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                                              12-10-2023 15:38:41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 335 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 336 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                          Bijlage 1
                                                                                               Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:        wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:        (hoofdgroep)
              Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
100         0,80       0,80       0,80
101         0,80       0,80       0,80
102         0,80       0,80       0,80
103         0,80       0,80       0,80
104         0,80       0,80       0,80

105         0,80       0,80       0,80
106         0,80       0,80       0,80
107         0,80       0,80       0,80
108         0,80       0,80       0,80
109         0,80       0,80       0,80

110         0,80       0,80       0,80
111         0,80       0,80       0,80
112         0,80       0,80       0,80
113         0,80       0,80       0,80
114         0,80       0,80       0,80

115         0,80       0,80       0,80
116         0,80       0,80       0,80
117         0,80       0,80       0,80
118         0,80       0,80       0,80
119         0,80       0,80       0,80

120         0,80       0,80       0,80
121         0,80       0,80       0,80
122         0,80       0,80       0,80
123         0,80       0,80       0,80
124         0,80       0,80       0,80

125         0,80       0,80       0,80
126         0,80       0,80       0,80
127         0,80       0,80       0,80
128         0,80       0,80       0,80
129         0,80       0,80       0,80

130         0,80       0,80       0,80
131         0,80       0,80       0,80
132         0,80       0,80       0,80
133         0,80       0,80       0,80
134         0,80       0,80       0,80

135         0,80       0,80       0,80
136         0,80       0,80       0,80
137         0,80       0,80       0,80
138         0,80       0,80       0,80
139         0,80       0,80       0,80

140         0,80       0,80       0,80
141         0,80       0,80       0,80
142         0,80       0,80       0,80
143         0,80       0,80       0,80
144         0,80       0,80       0,80

145         0,80       0,80       0,80
146         0,80       0,80       0,80
147         0,80       0,80       0,80
148         0,80       0,80       0,80
149         0,80       0,80       0,80

150         0,80       0,80       0,80
151         0,80       0,80       0,80
152         0,80       0,80       0,80
153         0,80       0,80       0,80
154         0,80       0,80       0,80

155         0,80       0,80       0,80
156         0,80       0,80       0,80
157         0,80       0,80       0,80
158         0,80       0,80       0,80
159         0,80       0,80       0,80

160         0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                12-10-2023 15:38:41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 336 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 337 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                                                                        Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:      wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.           X-1           Y-1    Hoogte   Maaiveld   Hdef.        Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500   Refl. 1k
161      gebouwen    256966,45     533690,03      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
162      gebouwen    256978,98     533712,81      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
163      gebouwen    256974,16     533717,65      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
164      gebouwen    256958,31     533688,93      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
165      gebouwen    256958,44     533717,85      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80

166      gebouwen    256857,08     533595,36      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
167      gebouwen    256970,49     533677,67      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
168      gebouwen    256933,61     533696,39      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
169      gebouwen    257000,12     533638,39      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
170      gebouwen    256959,46     533664,73      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

171      gebouwen    256944,26     533582,02     14,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
172      gebouwen    256896,26     533526,52     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
173      gebouwen    256966,57     533738,74      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
174      gebouwen    256973,89     533685,85      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
175      gebouwen    256854,27     533725,13      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

176      gebouwen    256938,98     533736,59      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
177      gebouwen    256920,26     533692,18      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
178      gebouwen    256922,13     533687,09      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
179      gebouwen    256971,82     533483,74      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
180      gebouwen    257020,41     533482,84      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

181      gebouwen    257004,48     533482,84      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
182      gebouwen    256993,42     533483,74      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
183      gebouwen    256998,82     533474,83      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
184      gebouwen    256960,77     533473,52      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
185      gebouwen    257004,48     533483,73      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

186      gebouwen    257026,05     533481,92      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
187      gebouwen    257026,05     533482,84      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
188      gebouwen    256988,02     533474,83      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
189      gebouwen    256971,82     533483,74      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
190      gebouwen    256982,62     533483,74      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

191      gebouwen    257036,69     533471,75      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
192      gebouwen    256870,61     533458,93     15,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
193      gebouwen    256931,54     533478,71      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
194      gebouwen    256902,06     533472,57      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
195      gebouwen    257130,86     533551,98     18,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

196      gebouwen    257072,84     533549,93     18,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
197      gebouwen    257131,09     533602,23      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
198      gebouwen    257067,37     533618,89      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
199      gebouwen    257107,82     533605,84      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
200      gebouwen    257067,88     533635,94      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

201      gebouwen    257124,23     533650,41      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
202      gebouwen    257089,95     533570,77      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
203      gebouwen    257091,91     533635,19      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
204      gebouwen    257107,13     533582,10      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
205      gebouwen    257116,15     533650,64      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

206      gebouwen    257067,88     533635,94      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
207      gebouwen    257075,88     533635,69      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
208      gebouwen    257079,70     533582,89      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
209      gebouwen    257110,81     533617,55      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
210      gebouwen    257091,42     533618,16      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

211      gebouwen    257064,39     533607,15      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
212      gebouwen    257115,13     533581,83      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
213      gebouwen    257065,93     533571,49      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
214      gebouwen    257118,45     533638,78      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
215      gebouwen    257071,70     533583,17      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

216      gebouwen    257108,17     533650,90      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
217      gebouwen    257080,43     533606,64      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
218      gebouwen    257123,14     533581,58      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
219      gebouwen    257083,40     533618,40      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
220      gebouwen    257126,84     533617,05      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

221      gebouwen    257071,70     533583,17      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80



Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                                              12-10-2023 15:38:41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 337 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 338 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                          Bijlage 1
                                                                                               Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:        wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:        (hoofdgroep)
              Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
161         0,80       0,80       0,80
162         0,80       0,80       0,80
163         0,80       0,80       0,80
164         0,80       0,80       0,80
165         0,80       0,80       0,80

166         0,80       0,80       0,80
167         0,80       0,80       0,80
168         0,80       0,80       0,80
169         0,80       0,80       0,80
170         0,80       0,80       0,80

171         0,80       0,80       0,80
172         0,80       0,80       0,80
173         0,80       0,80       0,80
174         0,80       0,80       0,80
175         0,80       0,80       0,80

176         0,80       0,80       0,80
177         0,80       0,80       0,80
178         0,80       0,80       0,80
179         0,80       0,80       0,80
180         0,80       0,80       0,80

181         0,80       0,80       0,80
182         0,80       0,80       0,80
183         0,80       0,80       0,80
184         0,80       0,80       0,80
185         0,80       0,80       0,80

186         0,80       0,80       0,80
187         0,80       0,80       0,80
188         0,80       0,80       0,80
189         0,80       0,80       0,80
190         0,80       0,80       0,80

191         0,80       0,80       0,80
192         0,80       0,80       0,80
193         0,80       0,80       0,80
194         0,80       0,80       0,80
195         0,80       0,80       0,80

196         0,80       0,80       0,80
197         0,80       0,80       0,80
198         0,80       0,80       0,80
199         0,80       0,80       0,80
200         0,80       0,80       0,80

201         0,80       0,80       0,80
202         0,80       0,80       0,80
203         0,80       0,80       0,80
204         0,80       0,80       0,80
205         0,80       0,80       0,80

206         0,80       0,80       0,80
207         0,80       0,80       0,80
208         0,80       0,80       0,80
209         0,80       0,80       0,80
210         0,80       0,80       0,80

211         0,80       0,80       0,80
212         0,80       0,80       0,80
213         0,80       0,80       0,80
214         0,80       0,80       0,80
215         0,80       0,80       0,80

216         0,80       0,80       0,80
217         0,80       0,80       0,80
218         0,80       0,80       0,80
219         0,80       0,80       0,80
220         0,80       0,80       0,80

221         0,80       0,80       0,80



Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                12-10-2023 15:38:41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 338 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 339 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                                                                        Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:      wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.           X-1           Y-1    Hoogte   Maaiveld   Hdef.        Cp   Zwevend   Refl. 63   Refl. 125   Refl. 250   Refl. 500   Refl. 1k
222      gebouwen    257089,66     533647,08      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
223      gebouwen    257074,05     533550,40      1,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
224      gebouwen    257109,36     533570,18      8,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
225      gebouwen    257015,01     533482,84      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80
226      gebouwen    256892,03     533691,10      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80         0,80        0,80        0,80      0,80

227      gebouwen    256938,17     533624,89     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
228      gebouwen    256854,19     533691,30     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
229      gebouwen    256855,73     533662,94     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
230      gebouwen    256875,39     533686,52     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
231      gebouwen    256873,78     533645,56     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

232      gebouwen    256830,70     533664,05      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
233      gebouwen    256811,41     533662,71     12,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
234      gebouwen    256815,69     533686,05      3,50       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
235      gebouwen    256830,01     533606,42      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
236      gebouwen    256902,22     533749,68      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

237      gebouwen    256867,96     533611,38      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
238      gebouwen    256859,72     533610,75      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
239      gebouwen    256850,38     533595,44      6,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
240      gebouwen    256929,24     533686,71      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
241      gebouwen    256933,62     533695,81      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80

242      gebouwen    256932,79     533703,56      3,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
243      gebouwen    256919,56     533600,47     11,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80
244      gebouwen    256920,20     533670,43      9,00       0,00   Relatief   0 dB     False      0,80        0,80        0,80        0,80       0,80




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                                              12-10-2023 15:38:41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 339 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 340 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                          Bijlage 1
                                                                                               Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:        wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:        (hoofdgroep)
              Lijst van Gebouwen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Refl. 2k   Refl. 4k   Refl. 8k
222         0,80       0,80       0,80
223         0,80       0,80       0,80
224         0,80       0,80       0,80
225         0,80       0,80       0,80
226         0,80       0,80       0,80

227         0,80       0,80       0,80
228         0,80       0,80       0,80
229         0,80       0,80       0,80
230         0,80       0,80       0,80
231         0,80       0,80       0,80

232         0,80       0,80       0,80
233         0,80       0,80       0,80
234         0,80       0,80       0,80
235         0,80       0,80       0,80
236         0,80       0,80       0,80

237         0,80       0,80       0,80
238         0,80       0,80       0,80
239         0,80       0,80       0,80
240         0,80       0,80       0,80
241         0,80       0,80       0,80

242         0,80       0,80       0,80
243         0,80       0,80       0,80
244         0,80       0,80       0,80




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                12-10-2023 15:38:41
</pre>

====================================================================== Einde pagina 340 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 341 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                              Bijlage 1
                                                                                                   Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:       wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:       (hoofdgroep)
             Lijst van Bodemgebieden, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                           X-1           Y-1     Bf
250      100% reflecterende bodem    256947,08     533453,28   0,00
251      100% reflecterende bodem    256936,39     533458,20   0,00
252      100% reflecterende bodem    256819,74     533845,77   0,00
253      100% reflecterende bodem    256939,12     533877,11   0,00
254      100% reflecterende bodem    256792,40     533799,70   0,00

255      100% reflecterende bodem    256926,56     533722,19   0,00
256      100% reflecterende bodem    256904,15     533707,01   0,00
257      100% reflecterende bodem    256904,15     533707,01   0,00
258      100% reflecterende bodem    256947,90     533747,80   0,00
259      100% reflecterende bodem    256819,21     533846,24   0,00

260      100% reflecterende bodem    256830,34     533579,46   0,00
261      100% reflecterende bodem    256811,61     533790,58   0,00
262      100% reflecterende bodem    256820,92     533808,51   0,00
263      100% reflecterende bodem    256810,16     533837,03   0,00
264      100% reflecterende bodem    256825,37     533854,79   0,00

265      100% reflecterende bodem    256812,09     533838,99   0,00
266      100% reflecterende bodem    256828,56     533504,52   0,00
267      100% reflecterende bodem    256727,32     533513,73   0,00
268      100% reflecterende bodem    256791,20     533833,71   0,00
269      100% reflecterende bodem    256792,80     533781,58   0,00

270      100% reflecterende bodem    256745,92     533486,68   0,00
271      100% reflecterende bodem    256828,28     533785,78   0,00
272      100% reflecterende bodem    256799,40     533831,61   0,00
273      100% reflecterende bodem    256821,44     533808,04   0,00
274      100% reflecterende bodem    256846,49     533796,69   0,00

275      100% reflecterende bodem    256846,88     533547,31   0,00
276      100% reflecterende bodem    256845,66     533588,48   0,00
277      100% reflecterende bodem    256846,34     533687,53   0,00
278      100% reflecterende bodem    257025,42     533567,76   0,00
279      100% reflecterende bodem    256956,03     533843,32   0,00

280      100% reflecterende bodem    256960,18     533558,24   0,00
281      100% reflecterende bodem    256949,58     533535,68   0,00
282      100% reflecterende bodem    256856,15     533519,17   0,00
283      100% reflecterende bodem    256845,95     533633,14   0,00
284      100% reflecterende bodem    256846,96     533559,41   0,00

285      100% reflecterende bodem    256847,91     533696,26   0,00
286      100% reflecterende bodem    256985,52     533752,49   0,00
287      100% reflecterende bodem    256963,68     533742,92   0,00
288      100% reflecterende bodem    256846,19     533669,38   0,00
289      100% reflecterende bodem    257034,64     533593,12   0,00

290      100% reflecterende bodem    256847,69     533670,48   0,00
291      100% reflecterende bodem    256845,70     533594,52   0,00
292      100% reflecterende bodem    257038,55     533575,60   0,00
293      100% reflecterende bodem    256890,87     533603,86   0,00
294      100% reflecterende bodem    257021,29     533565,58   0,00

295      100% reflecterende bodem    256845,18     533608,18   0,00
296      100% reflecterende bodem    256857,21     533766,94   0,00
297      100% reflecterende bodem    256846,61     533728,57   0,00
298      100% reflecterende bodem    256947,55     533606,95   0,00
299      100% reflecterende bodem    256846,27     533681,50   0,00

300      100% reflecterende bodem    257029,81     533597,76   0,00
301      100% reflecterende bodem    257021,69     533572,17   0,00
302      100% reflecterende bodem    257009,51     533576,08   0,00
303      100% reflecterende bodem    256846,57     533722,61   0,00
304      100% reflecterende bodem    256924,91     533760,72   0,00

305      100% reflecterende bodem    256845,94     533632,08   0,00
306      100% reflecterende bodem    256941,77     533739,49   0,00
307      100% reflecterende bodem    256845,77     533605,53   0,00
308      100% reflecterende bodem    256846,62     533729,68   0,00
309      100% reflecterende bodem    256955,02     533558,20   0,00

310      100% reflecterende bodem    256846,84     533541,25   0,00



Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    12-10-2023 15:39:04
</pre>

====================================================================== Einde pagina 341 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 342 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                              Bijlage 1
                                                                                                   Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:       wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:       (hoofdgroep)
             Lijst van Bodemgebieden, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                           X-1           Y-1     Bf
311      100% reflecterende bodem    256846,92     533553,36   0,00
312      100% reflecterende bodem    256845,30     533535,22   0,00
313      100% reflecterende bodem    256845,99     533639,17   0,00
314      100% reflecterende bodem    256988,02     533565,42   0,00
315      100% reflecterende bodem    256845,62     533582,43   0,00

316      100% reflecterende bodem    256845,90     533626,05   0,00
317      100% reflecterende bodem    256744,58     533761,94   0,00
318      100% reflecterende bodem    256845,58     533576,38   0,00
319      100% reflecterende bodem    256847,04     533570,46   0,00
320      100% reflecterende bodem    256846,48     533707,25   0,00

321      100% reflecterende bodem    256907,70     533757,63   0,00
322      100% reflecterende bodem    256846,03     533645,16   0,00
323      100% reflecterende bodem    256843,48     533742,01   0,00
324      100% reflecterende bodem    256953,49     533760,05   0,00
325      100% reflecterende bodem    257018,60     533560,42   0,00

326      100% reflecterende bodem    256900,88     533568,35   0,00
327      100% reflecterende bodem    256712,76     533781,77   0,00
328      100% reflecterende bodem    257020,72     533564,98   0,00
329      100% reflecterende bodem    256994,52     533556,12   0,00
330      100% reflecterende bodem    257027,67     533627,98   0,00

331      100% reflecterende bodem    256934,32     533520,96   0,00
332      100% reflecterende bodem    256934,62     533509,02   0,00
333      100% reflecterende bodem    256955,31     533528,72   0,00
334      100% reflecterende bodem    256948,91     533625,40   0,00
335      100% reflecterende bodem    256952,36     533528,64   0,00

336      100% reflecterende bodem    256768,47     533741,00   0,00
337      100% reflecterende bodem    256915,99     533759,12   0,00
338      100% reflecterende bodem    257036,13     533631,52   0,00
339      100% reflecterende bodem    256895,62     533850,54   0,00
340      100% reflecterende bodem    257019,33     533638,05   0,00

341      100% reflecterende bodem    256996,12     533601,77   0,00
342      100% reflecterende bodem    256954,48     533752,13   0,00
343      100% reflecterende bodem    256876,09     533765,22   0,00
344      100% reflecterende bodem    257049,43     533657,12   0,00
345      100% reflecterende bodem    256991,20     533489,20   0,00

346      100% reflecterende bodem    256857,54     533506,62   0,00
347      100% reflecterende bodem    257020,35     533495,05   0,00
348      100% reflecterende bodem    256948,08     533453,40   0,00
349      100% reflecterende bodem    257015,56     533495,13   0,00
350      100% reflecterende bodem    257015,56     533495,13   0,00

351      100% reflecterende bodem    257037,74     533354,61   0,00
352      100% reflecterende bodem    256914,04     533449,27   0,00
353      100% reflecterende bodem    256835,73     533297,91   0,00
354      100% reflecterende bodem    256892,15     533499,24   0,00
355      100% reflecterende bodem    256854,16     533429,12   0,00

356      100% reflecterende bodem    257053,66     533360,81   0,00
357      100% reflecterende bodem    257028,21     533493,82   0,00
358      100% reflecterende bodem    257038,83     533498,19   0,00
359      100% reflecterende bodem    257003,11     533493,95   0,00
360      100% reflecterende bodem    257003,42     533484,97   0,00

361      100% reflecterende bodem    257008,22     533493,83   0,00
362      100% reflecterende bodem    256969,77     533495,11   0,00
363      100% reflecterende bodem    257026,08     533484,72   0,00
364      100% reflecterende bodem    256849,20     533453,89   0,00
365      100% reflecterende bodem    256916,18     533456,19   0,00

366      100% reflecterende bodem    256960,77     533466,40   0,00
367      100% reflecterende bodem    256795,63     533494,10   0,00
368      100% reflecterende bodem    257046,66     533367,79   0,00
369      100% reflecterende bodem    256795,63     533494,10   0,00
370      100% reflecterende bodem    256841,02     533855,11   0,00

371      100% reflecterende bodem    256847,16     533867,90   0,00



Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    12-10-2023 15:39:04
</pre>

====================================================================== Einde pagina 342 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 343 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                              Bijlage 1
                                                                                                   Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:       wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:       (hoofdgroep)
             Lijst van Bodemgebieden, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                           X-1           Y-1     Bf
372      100% reflecterende bodem    256886,82     533753,88   0,00
373      100% reflecterende bodem    256851,49     533667,20   0,00
374      100% reflecterende bodem    256851,06     533625,15   0,00
375      100% reflecterende bodem    256921,85     533758,70   0,00
376      100% reflecterende bodem    256934,00     533680,41   0,00

377      100% reflecterende bodem    256947,15     533696,80   0,00
378      100% reflecterende bodem    256946,86     533711,13   0,00
379      50% reflecterende bodem     256954,14     533729,17   0,50
380      100% reflecterende bodem    256954,41     533679,11   0,00
381      100% reflecterende bodem    256954,58     533649,64   0,00

382      100% reflecterende bodem    256954,65     533643,11   0,00
383      100% reflecterende bodem    256955,00     533604,54   0,00
384      50% reflecterende bodem     256851,69     533694,42   0,50




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    12-10-2023 15:39:04
</pre>

====================================================================== Einde pagina 343 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 344 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                           Bijlage 1
                                                                                                Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:       wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:       (hoofdgroep)
             Lijst van Kruisingen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.    Corr.
X        kruising    1/2




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                 12-10-2023 15:39:17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 344 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 345 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 345 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 346 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                    Bijlage 1
                                                                                      verkeersgegevens

Gegevens voor geluidberekeningen locatie tussen Wilhelminastraat en Julianastraat in Emmen
De gegevens zijn voor 2030. Voor elk jaar na 2030 kan worden gerekend met 2% toename.

In onderstaande afbeeldingen is voor de Wilhelminastraat, Julianastraat, Molenstraat en Kerkhoflaan
een snelheidsregime van 50 km/uur aangegeven. Dit is, of wordt op korte termijn, gewijzigd in
30 km/uur.

In de afbeelding van de Julianastraat is aangegeven dat sprake is van referentiewegdek. Dit is, of
wordt op korte termijn, gewijzigd in een elementenverharding (straatstenen).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 346 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 347 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W            Bijlage 1
              verkeersgegevens
</pre>

====================================================================== Einde pagina 347 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 348 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                               Bijlage 1
                                                                                                                    Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:       wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                      (




                                                   )
Groep:          hoofdgroep
            (




                            )
             Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.                                        X-1         Y-1   ISO H    ISO M.   Hdef.          Type     Cpl    Cpl W    Hbron   Wegdek




                                                                           _




                                                                                                                            _
A        Julianastraat                            256950,65   533768,39     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W9a
B        Kerkhoflaan                              256845,11   533763,51     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
C        Wilhelminastraat                         256842,15   533505,21     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
D        Wilhelminastraat                         256841,75   533568,24     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
E        Molenstraat                              256892,58   533612,83     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W9a

F        Van Schaikweg         noordbaan          256613,70   533482,32     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
                       ( ( ( ( (




                                          ) ) )




G        Van Schaikweg         noordbaan          256779,76   533507,70     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
H        Van Schaikweg         noordbaan          256902,19   533517,32     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
I        Van Schaikweg         zuidbaan           256615,81   533468,98     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
                                      ) )




J        Van Schaikweg         zuidbaan           256781,85   533495,14     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0

K        Van Schaikweg         zuidbaan           256902,39   533505,19     0,00     0,00   Relatief   Verdeling   False      1,5    0,75   W0
                       (



                                      )




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                                           13-10-2023 14:01:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 348 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 349 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                     Bijlage 1
                                                                                                          Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:       wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                 (




                                           )
Groep:          hoofdgroep
             (




                         )
             Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     V LV D          V LV A           V LV N         V MV D          V MV A            V MV N        V ZV D        V ZV A
         (

             (
                 )
                 )


                         (

                             (
                                 )
                                 )


                                          (

                                              (
                                                  )
                                                  )


                                                         (

                                                              (
                                                                  )
                                                                  )


                                                                          (

                                                                               (
                                                                                   )
                                                                                   )


                                                                                           (

                                                                                               (
                                                                                                   )
                                                                                                   )


                                                                                                         (

                                                                                                             (
                                                                                                                 )
                                                                                                                 )


                                                                                                                       (

                                                                                                                           (
                                                                                                                               )
                                                                                                                               )
A                   30               30             30              30               30             30            30            30
B                   30               30             30              30               30             30            30            30
C                   30               30             30              30               30             30            30            30
D                   30               30             30              30               30             30            30            30
E                   30               30             30              30               30             30            30            30

F                   50               50             50              50               50             50            50            50
G                   50               50             50              50               50             50            50            50
H                   50               50             50              50               50             50            50            50
I                   50               50             50              50               50             50            50            50
J                   50               50             50              50               50             50            50            50

K                   50               50             50              50               50             50            50            50




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                              13-10-2023 14:01:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 349 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 350 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                        Bijlage 1
                                                                                                             Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:       wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                 (




                                           )
Groep:          hoofdgroep
             (




                         )
             Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     V ZV N          Totaal aantal   %LV D      %LV A       %LV N       %MV D          %MV A       %MV N       %ZV D      %ZV A
         (

             (
                 )
                 )




                                           (
                                               )



                                                       (
                                                           )



                                                                   (
                                                                       )



                                                                                (
                                                                                    )



                                                                                             (
                                                                                                 )



                                                                                                         (
                                                                                                             )



                                                                                                                     (
                                                                                                                         )



                                                                                                                                (
                                                                                                                                    )
A                   30        728,00        92,99       92,97       93,13         5,00         5,03        4,95       2,01       2,00
B                   30       2008,00        93,00       93,00       93,05         5,00         4,99        4,97       2,00       2,01
C                   30        714,00        93,01       93,02       92,96         4,99         5,01        5,07       2,00       1,97
D                   30        714,00        93,01       93,02       92,96         4,99         5,01        5,07       2,00       1,97
E                   30        223,00       100,00      100,00      100,00            --           --          --         --         --

F                   50       4090,00        85,00       85,00       85,01        10,00        10,00       10,00       5,00       5,00
G                   50       4090,00        85,00       85,00       85,01        10,00        10,00       10,00       5,00       5,00
H                   50       4090,00        85,00       85,00       85,01        10,00        10,00       10,00       5,00       5,00
I                   50       3749,00        85,00       85,00       84,98        10,00        10,00       10,02       5,00       5,00
J                   50       3749,00        85,00       85,00       84,98        10,00        10,00       10,02       5,00       5,00

K                   50       3749,00        85,00       85,00       84,98        10,00        10,00       10,02       5,00       5,00




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                                  13-10-2023 14:01:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 350 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 351 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                        Bijlage 1
                                                                                                             Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:     wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                 (




                                           )
Groep:        hoofdgroep
           (




                         )
           Lijst van Wegen, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     %ZV N         LV D      LV A      LV N      MV D       MV A       MV N      ZV D         ZV A      ZV N      Groep
           (
                )


                        (
                            )


                                  (
                                      )


                                            (
                                                )


                                                      (
                                                          )


                                                                 (
                                                                     )


                                                                            (
                                                                                )


                                                                                         (
                                                                                             )


                                                                                                   (
                                                                                                       )


                                                                                                             (
                                                                                                                 )
A              1,92      47,39     17,60      4,75      2,55       0,95      0,25         1,02      0,38      0,10    Julianastraat
B              1,99     130,72     48,55     13,08      7,03       2,61      0,70         2,81      1,05      0,28    Kerkhoflaan
C              1,97      46,49     17,27      4,65      2,49       0,93      0,25         1,00      0,37      0,10    Wilhelminastraat
D              1,97      46,49     17,27      4,65      2,49       0,93      0,25         1,00      0,37      0,10    Wilhelminastraat
E                 --     15,61      5,80      1,56         --         --        --           --        --        --   Molenstraat

F              5,00     243,36     90,39     24,34     28,63      10,63      2,86        14,32      5,32      1,43    Van Schaikweg
G              5,00     243,36     90,39     24,34     28,63      10,63      2,86        14,32      5,32      1,43    Van Schaikweg
H              5,00     243,36     90,39     24,34     28,63      10,63      2,86        14,32      5,32      1,43    Van Schaikweg
I              5,01     223,07     82,85     22,30     26,24       9,75      2,63        13,12      4,87      1,31    Van Schaikweg
J              5,01     223,07     82,85     22,30     26,24       9,75      2,63        13,12      4,87      1,31    Van Schaikweg

K              5,01     223,07     82,85     22,30     26,24       9,75      2,63        13,12      4,87      1,31    Van Schaikweg




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                                     13-10-2023 14:01:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 351 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 352 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                       Bijlage 1
                                                                            Wegverkeer: invoer rekenmodel
Rapport:      Groepsreducties
Model:        wegverkeer, jaar 2033 (20231012)

Groep              Reductie                      Sommatie
                   Dag        Avond    Nacht     Dag        Avond   Nacht
Julianastraat      5,00       5,00     5,00      5,00       5,00    5,00
Kerkhoflaan        5,00       5,00     5,00      5,00       5,00    5,00
Molenstraat        5,00       5,00     5,00      5,00       5,00    5,00
Van Schaikweg      5,00       5,00     5,00      5,00       5,00    5,00
Wilhelminastraat   5,00       5,00     5,00      5,00       5,00    5,00




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                             12-10-2023 15:40:54
</pre>

====================================================================== Einde pagina 352 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 353 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 353 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 354 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                                     Bijlage 1
                                                                                                                          Wegverkeer: invoer rekenmodel
Model:      wegverkeer, jaar 2033 (20231012)
Groep:      (hoofdgroep)
            Lijst van Toetspunten, voor rekenmethode Wegverkeerslawaai - RMG-2012, wegverkeer

Naam     Omschr.             X              Y   Maaiveld   Hdef.      Hoogte A    Hoogte B    Hoogte C    Hoogte D    Hoogte E    Hoogte F    Gevel
01       gebouw A    256854,09      533688,58       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
02       gebouw A    256854,10      533680,39       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
03       gebouw A    256854,10      533672,54       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
04       gebouw A    256858,22      533667,13       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
05       gebouw A    256866,73      533669,43       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

06       gebouw A    256865,13      533680,30       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
07       gebouw A    256866,71      533688,49       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
08       gebouw A    256856,75      533691,39       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
09       gebouw B    256854,11      533657,10       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
10       gebouw B    256854,10      533648,93       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

11       gebouw B    256851,61      533643,48       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
12       gebouw B    256851,60      533634,35       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
13       gebouw B    256854,70      533625,45       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
14       gebouw B    256867,57      533629,44       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
15       gebouw B    256867,73      533642,96       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

16       gebouw B    256866,56      533648,61       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
17       gebouw B    256866,56      533660,26       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
18       gebouw B    256858,16      533663,05       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
19       gebouw D    256880,46      533625,44       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
20       gebouw D    256888,25      533629,09       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

21       gebouw D    256889,78      533644,33       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
22       gebouw D    256881,51      533645,67       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
23       gebouw D    256873,68      533643,15       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
24       gebouw D    256873,86      533628,71       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
25       gebouw C    256873,64      533689,07       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

26       gebouw C    256875,29      533680,32       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
27       gebouw C    256873,70      533670,17       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
28       gebouw C    256875,68      533664,13       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
29       gebouw C    256875,70      533652,78       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
30       gebouw C    256881,43      533649,73       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

31       gebouw C    256888,28      533654,47       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
32       gebouw C    256888,27      533664,41       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
33       gebouw C    256886,26      533672,56       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
34       gebouw C    256886,27      533680,01       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
35       gebouw C    256886,27      533687,64       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

36       gebouw C    256877,53      533691,37       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
37       gebouw E    256920,10      533666,39       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
38       gebouw E    256920,10      533655,72       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
39       gebouw E    256920,10      533647,20       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
40       gebouw E    256920,10      533638,01       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

41       gebouw E    256920,10      533629,09       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
42       gebouw E    256929,19      533624,79       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
43       gebouw E    256938,27      533629,50       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
44       gebouw E    256938,27      533638,82       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja
45       gebouw E    256938,27      533647,20       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00       11,00           --          --     Ja

46       gebouw E    256938,27      533656,93       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
47       gebouw E    256938,27      533665,72       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
48       gebouw E    256930,00      533670,53       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
49       gebouw E    256929,42      533652,12       0,00   Relatief          --          --          --      11,00           --          --     Ja
50       gebouw F    256895,18      533691,00       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja

51       gebouw F    256901,67      533689,55       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
52       gebouw F    256907,02      533689,55       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
53       gebouw F    256914,85      533688,05       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
54       gebouw F    256918,07      533690,82       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
55       gebouw F    256915,17      533697,32       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja

56       gebouw F    256908,68      533698,77       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
57       gebouw F    256902,06      533698,75       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
58       gebouw F    256895,75      533700,31       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja
59       gebouw F    256891,93      533695,73       0,00   Relatief       1,50        5,00        8,00           --          --          --     Ja




Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                                               12-10-2023 15:42:03
</pre>

====================================================================== Einde pagina 354 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 355 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                    Bijlage 1
                                                                         Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                            (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   46,54   42,24   36,55   46,67
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   46,76   42,46   36,77   46,89
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   46,39   42,08   36,39   46,51
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   45,80   41,49   35,80   45,92
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   46,45   42,15   36,46   46,58

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   46,72   42,41   36,72   46,84
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   46,37   42,07   36,38   46,50
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   45,80   41,49   35,81   45,93
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   46,43   42,12   36,44   46,56
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   46,69   42,38   36,69   46,81

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   46,35   42,05   36,36   46,48
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   45,79   41,48   35,80   45,92
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   41,38   37,07   31,38   41,50
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   41,80   37,49   31,81   41,93
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   41,54   37,24   31,55   41,67

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   41,22   36,92   31,23   41,35
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   23,66   19,35   13,66   23,78
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   25,35   21,04   15,35   25,47
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   25,43   21,12   15,43   25,55
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   25,52   21,22   15,53   25,65

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   12,93    8,62    2,94   13,06
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   15,13   10,82    5,14   15,26
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   16,47   12,16    6,48   16,60
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   17,84   13,53    7,85   17,97
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   13,27    8,97    3,28   13,40

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   15,13   10,82    5,13   15,25
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   16,95   12,64    6,96   17,08
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   16,65   12,34    6,66   16,78
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   41,38   37,07   31,38   41,50
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   41,55   37,25   31,56   41,68

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   41,19   36,88   31,20   41,32
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   40,82   36,51   30,82   40,94
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   46,34   42,03   36,34   46,46
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   46,61   42,30   36,62   46,74
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   46,27   41,97   36,28   46,40

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   45,77   41,47   35,78   45,90
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   46,14   41,83   36,15   46,27
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   46,38   42,07   36,38   46,50
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   46,02   41,71   36,03   46,15
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   45,51   41,21   35,52   45,64

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   47,66   43,36   37,67   47,79
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   47,67   43,37   37,68   47,80
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   47,15   42,85   37,16   47,28
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   46,50   42,19   36,50   46,62
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   47,61   43,30   37,61   47,73




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                       13-10-2023 14:03:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 355 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 356 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                    Bijlage 1
                                                                         Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                            (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   47,64   43,33   37,64   47,76
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   47,12   42,81   37,13   47,25
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   46,46   42,16   36,47   46,59
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   42,82   38,51   32,82   42,94
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   43,18   38,87   33,18   43,30

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   42,81   38,50   32,82   42,94
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   42,52   38,22   32,53   42,65
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   26,62   22,31   16,62   26,74
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   28,45   24,15   18,46   28,58
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   28,44   24,14   18,45   28,57

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   28,36   24,05   18,37   28,49
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   13,07    8,77    3,08   13,20
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   15,37   11,07    5,38   15,50
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   16,71   12,41    6,72   16,84
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   18,47   14,16    8,48   18,60

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   12,64    8,33    2,65   12,77
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   15,02   10,72    5,03   15,15
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   16,51   12,20    6,52   16,64
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   18,35   14,04    8,36   18,48
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   20,38   16,08   10,39   20,51

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   22,41   18,10   12,41   22,53
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   22,63   18,33   12,64   22,76
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   23,02   18,72   13,03   23,15
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   41,35   37,04   31,35   41,47
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   41,74   37,43   31,75   41,87

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   41,47   37,16   31,48   41,60
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   40,97   36,66   30,97   41,09
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   33,91   29,61   23,92   34,04
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   35,48   31,17   25,48   35,60
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   35,33   31,02   25,33   35,45

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   34,89   30,58   24,90   35,02
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   15,35   11,05    5,36   15,48
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   17,24   12,94    7,25   17,37
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   18,60   14,29    8,61   18,73
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   17,82   13,51    7,83   17,95

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   13,50    9,19    3,51   13,63
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   15,22   10,91    5,23   15,35
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   16,93   12,63    6,94   17,06
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   16,46   12,15    6,47   16,59
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   14,13    9,82    4,14   14,26

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   16,37   12,06    6,38   16,50
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   18,22   13,91    8,23   18,35
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   20,51   16,20   10,52   20,64
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   18,06   13,75    8,07   18,19
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   20,09   15,78   10,10   20,22




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                       13-10-2023 14:03:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 356 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 357 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                    Bijlage 1
                                                                         Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                            (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   21,92   17,61   11,93   22,05
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   24,19   19,89   14,20   24,32
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   31,46   27,15   21,46   31,58
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   32,86   28,55   22,87   32,99
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   33,12   28,81   23,13   33,25

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   33,55   29,24   23,55   33,67
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   25,32   21,01   15,33   25,45
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   26,76   22,46   16,77   26,89
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   27,18   22,88   17,19   27,31
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   27,95   23,64   17,96   28,08

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   17,71   13,40    7,72   17,84
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   20,09   15,78   10,10   20,22
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   21,72   17,41   11,73   21,85
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   23,96   19,65   13,97   24,09
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   27,41   23,10   17,42   27,54

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   28,87   24,56   18,88   29,00
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   29,07   24,76   19,08   29,20
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   29,49   25,19   19,50   29,62
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   32,10   27,79   22,11   32,23
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   33,54   29,23   23,55   33,67

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   33,53   29,23   23,54   33,66
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   33,56   29,26   23,57   33,69
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   17,44   13,13    7,44   17,56
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   19,76   15,45    9,77   19,89
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   21,64   17,33   11,65   21,77

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   23,83   19,52   13,84   23,96
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   14,37   10,07    4,38   14,50
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   16,44   12,13    6,45   16,57
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   18,24   13,93    8,25   18,37
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   21,35   17,04   11,36   21,48

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50    9,95    5,64   -0,04   10,08
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   11,31    7,01    1,32   11,44
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   13,53    9,22    3,53   13,65
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   12,03    7,72    2,04   12,16
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50    9,62    5,31   -0,37    9,75

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   10,64    6,34    0,65   10,77
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   13,14    8,83    3,15   13,27
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   12,52    8,21    2,53   12,65
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50    9,20    4,89   -0,79    9,33
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   10,55    6,24    0,56   10,68

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   13,81    9,50    3,82   13,94
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   12,80    8,49    2,80   12,92
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50    9,32    5,01   -0,67    9,45
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   10,84    6,53    0,85   10,97
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   14,27    9,97    4,28   14,40




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                       13-10-2023 14:03:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 357 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 358 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                     Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                             (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    12,45    8,14    2,46   12,58
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    10,65    6,34    0,66   10,78
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    14,11    9,80    4,12   14,24
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    16,70   12,39    6,71   16,83
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    13,85    9,54    3,85   13,97

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    29,47   25,16   19,47   29,59
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    31,13   26,82   21,14   31,26
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    31,27   26,96   21,27   31,39
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    31,34   27,03   21,34   31,46
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    14,54   10,23    4,55   14,67

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   16,66   12,35    6,67   16,79
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   18,32   14,01    8,33   18,45
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   14,75   10,44    4,76   14,88
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   16,84   12,53    6,85   16,97
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   18,38   14,07    8,39   18,51

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    14,71   10,40    4,72   14,84
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    16,87   12,56    6,88   17,00
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    18,38   14,07    8,39   18,51
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    19,93   15,62    9,94   20,06
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    19,94   15,63    9,95   20,07

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    21,95   17,64   11,96   22,08
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    23,08   18,77   13,08   23,20
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    22,83   18,53   12,84   22,96
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    22,96   18,65   12,97   23,09
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    24,80   20,49   14,80   24,92

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    25,93   21,62   15,93   26,05
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    26,37   22,06   16,38   26,50
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    22,18   17,87   12,19   22,31
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    23,83   19,53   13,84   23,96
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    24,81   20,51   14,82   24,94

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    25,44   21,14   15,45   25,57
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50     8,19    3,88   -1,80    8,32
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    10,22    5,91    0,22   10,34
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    12,25    7,94    2,26   12,38
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00     8,18    3,88   -1,81    8,31

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50     8,13    3,82   -1,86    8,26
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00     9,79    5,48   -0,20    9,92
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00     9,26    4,95   -0,74    9,38
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00     5,97    1,67   -4,02    6,10
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50     8,85    4,54   -1,14    8,98

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    10,05    5,74    0,05   10,17
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    11,43    7,12    1,44   11,56
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00     8,14    3,83   -1,86    8,26
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50     9,02    4,72   -0,97    9,15
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00     8,79    4,48   -1,20    8,92




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                        13-10-2023 14:03:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 358 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 359 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                     Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                             (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00    8,06    3,76   -1,93    8,19
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50    9,06    4,75   -0,93    9,19
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00    8,83    4,52   -1,16    8,96
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00    5,20    0,90   -4,79    5,33
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   11,78    7,48    1,80   11,91

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    13,82    9,51    3,83   13,95
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    16,39   12,08    6,40   16,52
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    15,93   11,62    5,94   16,06
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    13,86    9,55    3,87   13,99
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    15,96   11,65    5,97   16,09

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   17,78   13,47    7,79   17,91
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   13,43    9,12    3,44   13,56
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   15,22   10,91    5,23   15,35
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   16,67   12,36    6,68   16,80
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   13,26    8,95    3,27   13,39

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   15,03   10,72    5,04   15,16
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   16,26   11,95    6,27   16,39
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   12,52    8,21    2,53   12,65
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   13,97    9,66    3,98   14,10
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   15,08   10,78    5,09   15,21

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   12,37    8,06    2,38   12,50
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   13,47    9,16    3,48   13,60
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   15,03   10,73    5,04   15,16
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   14,73   10,42    4,74   14,86
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   17,60   13,29    7,61   17,73

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   20,43   16,12   10,44   20,56
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   14,23    9,92    4,24   14,36
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   16,90   12,59    6,91   17,03
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   19,20   14,90    9,21   19,33
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   14,05    9,74    4,06   14,18

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   16,96   12,65    6,97   17,09
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   19,94   15,63    9,94   20,06
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   14,93   10,62    4,94   15,06
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   18,23   13,92    8,24   18,36
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   21,69   17,38   11,70   21,82

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   24,41   20,11   14,42   24,54
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   26,66   22,35   16,66   26,78
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   27,19   22,89   17,20   27,32




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                        13-10-2023 14:03:50
</pre>

====================================================================== Einde pagina 359 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 360 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                           (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   51,54   47,24   41,55   51,67
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   51,76   47,46   41,77   51,89
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   51,39   47,08   41,39   51,51
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   50,80   46,49   40,80   50,92
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   51,45   47,15   41,46   51,58

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   51,72   47,41   41,72   51,84
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   51,37   47,07   41,38   51,50
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   50,80   46,49   40,81   50,93
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   51,43   47,12   41,44   51,56
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   51,69   47,38   41,69   51,81

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   51,35   47,05   41,36   51,48
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   50,79   46,48   40,80   50,92
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   46,38   42,07   36,38   46,50
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   46,80   42,49   36,81   46,93
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   46,54   42,24   36,55   46,67

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   46,22   41,92   36,23   46,35
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   28,66   24,35   18,66   28,78
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   30,35   26,04   20,35   30,47
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   30,43   26,12   20,43   30,55
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   30,52   26,22   20,53   30,65

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   17,93   13,62    7,94   18,06
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   20,13   15,82   10,14   20,26
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   21,47   17,16   11,48   21,60
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   22,84   18,53   12,85   22,97
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   18,27   13,97    8,28   18,40

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   20,13   15,82   10,13   20,25
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   21,95   17,64   11,96   22,08
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   21,65   17,34   11,66   21,78
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   46,38   42,07   36,38   46,50
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   46,55   42,25   36,56   46,68

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   46,19   41,88   36,20   46,32
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   45,82   41,51   35,82   45,94
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   51,34   47,03   41,34   51,46
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   51,61   47,30   41,62   51,74
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   51,27   46,97   41,28   51,40

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   50,77   46,47   40,78   50,90
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   51,14   46,83   41,15   51,27
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   51,38   47,07   41,38   51,50
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   51,02   46,71   41,03   51,15
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   50,51   46,21   40,52   50,64

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   52,66   48,36   42,67   52,79
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   52,67   48,37   42,68   52,80
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   52,15   47,85   42,16   52,28
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   51,50   47,19   41,50   51,62
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   52,61   48,30   42,61   52,73




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                       13-10-2023 14:04:05
</pre>

====================================================================== Einde pagina 360 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 361 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                           (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   52,64   48,33   42,64   52,76
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   52,12   47,81   42,13   52,25
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   51,46   47,16   41,47   51,59
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   47,82   43,51   37,82   47,94
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   48,18   43,87   38,18   48,30

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   47,81   43,50   37,82   47,94
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   47,52   43,22   37,53   47,65
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   31,62   27,31   21,62   31,74
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   33,45   29,15   23,46   33,58
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   33,44   29,14   23,45   33,57

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   33,36   29,05   23,37   33,49
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   18,07   13,77    8,08   18,20
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   20,37   16,07   10,38   20,50
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   21,71   17,41   11,72   21,84
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   23,47   19,16   13,48   23,60

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   17,64   13,33    7,65   17,77
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   20,02   15,72   10,03   20,15
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   21,51   17,20   11,52   21,64
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   23,35   19,04   13,36   23,48
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   25,38   21,08   15,39   25,51

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   27,41   23,10   17,41   27,53
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   27,63   23,33   17,64   27,76
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   28,02   23,72   18,03   28,15
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   46,35   42,04   36,35   46,47
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   46,74   42,43   36,75   46,87

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   46,47   42,16   36,48   46,60
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   45,97   41,66   35,97   46,09
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   38,91   34,61   28,92   39,04
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   40,48   36,17   30,48   40,60
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   40,33   36,02   30,33   40,45

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   39,89   35,58   29,90   40,02
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   20,35   16,05   10,36   20,48
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   22,24   17,94   12,25   22,37
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   23,60   19,29   13,61   23,73
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   22,82   18,51   12,83   22,95

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   18,50   14,19    8,51   18,63
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   20,22   15,91   10,23   20,35
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   21,93   17,63   11,94   22,06
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   21,46   17,15   11,47   21,59
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   19,13   14,82    9,14   19,26

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   21,37   17,06   11,38   21,50
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   23,22   18,91   13,23   23,35
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   25,51   21,20   15,52   25,64
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   23,06   18,75   13,07   23,19
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   25,09   20,78   15,10   25,22




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                       13-10-2023 14:04:05
</pre>

====================================================================== Einde pagina 361 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 362 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                           (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   26,92   22,61   16,93   27,05
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   29,19   24,89   19,20   29,32
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   36,46   32,15   26,46   36,58
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   37,86   33,55   27,87   37,99
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   38,12   33,81   28,13   38,25

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   38,55   34,24   28,55   38,67
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   30,32   26,01   20,33   30,45
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   31,76   27,46   21,77   31,89
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   32,18   27,88   22,19   32,31
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   32,95   28,64   22,96   33,08

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   22,71   18,40   12,72   22,84
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   25,09   20,78   15,10   25,22
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   26,72   22,41   16,73   26,85
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   28,96   24,65   18,97   29,09
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   32,41   28,10   22,42   32,54

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   33,87   29,56   23,88   34,00
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   34,07   29,76   24,08   34,20
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   34,49   30,19   24,50   34,62
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   37,10   32,79   27,11   37,23
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   38,54   34,23   28,55   38,67

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   38,53   34,23   28,54   38,66
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   38,56   34,26   28,57   38,69
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   22,44   18,13   12,44   22,56
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   24,76   20,45   14,77   24,89
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   26,64   22,33   16,65   26,77

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   28,83   24,52   18,84   28,96
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   19,37   15,07    9,38   19,50
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   21,44   17,13   11,45   21,57
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   23,24   18,93   13,25   23,37
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   26,35   22,04   16,36   26,48

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   14,95   10,64    4,96   15,08
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   16,31   12,01    6,32   16,44
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   18,53   14,22    8,53   18,65
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   17,03   12,72    7,04   17,16
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   14,62   10,31    4,63   14,75

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   15,64   11,34    5,65   15,77
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   18,14   13,83    8,15   18,27
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   17,52   13,21    7,53   17,65
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   14,20    9,89    4,21   14,33
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   15,55   11,24    5,56   15,68

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   18,81   14,50    8,82   18,94
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   17,80   13,49    7,80   17,92
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   14,32   10,01    4,33   14,45
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   15,84   11,53    5,85   15,97
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   19,27   14,97    9,28   19,40




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                       13-10-2023 14:04:05
</pre>

====================================================================== Einde pagina 362 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 363 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                    Bijlage 1
                                                                         Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                            (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    17,45   13,14    7,46   17,58
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    15,65   11,34    5,66   15,78
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    19,11   14,80    9,12   19,24
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    21,70   17,39   11,71   21,83
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    18,85   14,54    8,85   18,97

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    34,47   30,16   24,47   34,59
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    36,13   31,82   26,14   36,26
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    36,27   31,96   26,27   36,39
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    36,34   32,03   26,34   36,46
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    19,54   15,23    9,55   19,67

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   21,66   17,35   11,67   21,79
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   23,32   19,01   13,33   23,45
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   19,75   15,44    9,76   19,88
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   21,84   17,53   11,85   21,97
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   23,38   19,07   13,39   23,51

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    19,71   15,40    9,72   19,84
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    21,87   17,56   11,88   22,00
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    23,38   19,07   13,39   23,51
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    24,93   20,62   14,94   25,06
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    24,94   20,63   14,95   25,07

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    26,95   22,64   16,96   27,08
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    28,08   23,77   18,08   28,20
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    27,83   23,53   17,84   27,96
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    27,96   23,65   17,97   28,09
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    29,80   25,49   19,80   29,92

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    30,93   26,62   20,93   31,05
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    31,37   27,06   21,38   31,50
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    27,18   22,87   17,19   27,31
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    28,83   24,53   18,84   28,96
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    29,81   25,51   19,82   29,94

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    30,44   26,14   20,45   30,57
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    13,19    8,88    3,20   13,32
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    15,22   10,91    5,22   15,34
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    17,25   12,94    7,26   17,38
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    13,18    8,88    3,19   13,31

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    13,13    8,82    3,14   13,26
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    14,79   10,48    4,80   14,92
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    14,26    9,95    4,26   14,38
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    10,97    6,67    0,98   11,10
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    13,85    9,54    3,86   13,98

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    15,05   10,74    5,05   15,17
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    16,43   12,12    6,44   16,56
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    13,14    8,83    3,14   13,26
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    14,02    9,72    4,03   14,15
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    13,79    9,48    3,80   13,92




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                        13-10-2023 14:04:05
</pre>

====================================================================== Einde pagina 363 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 364 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                    Bijlage 1
                                                                         Wegverkeer: resultaat Wilhelminastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                            (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Wilhelminastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   13,06    8,76    3,07   13,19
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   14,06    9,75    4,07   14,19
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   13,83    9,52    3,84   13,96
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   10,20    5,90    0,21   10,33
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   16,78   12,48    6,80   16,91

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    18,82   14,51    8,83   18,95
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    21,39   17,08   11,40   21,52
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    20,93   16,62   10,94   21,06
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    18,86   14,55    8,87   18,99
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    20,96   16,65   10,97   21,09

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   22,78   18,47   12,79   22,91
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   18,43   14,12    8,44   18,56
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   20,22   15,91   10,23   20,35
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   21,67   17,36   11,68   21,80
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   18,26   13,95    8,27   18,39

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   20,03   15,72   10,04   20,16
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   21,26   16,95   11,27   21,39
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   17,52   13,21    7,53   17,65
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   18,97   14,66    8,98   19,10
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   20,08   15,78   10,09   20,21

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   17,37   13,06    7,38   17,50
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   18,47   14,16    8,48   18,60
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   20,03   15,73   10,04   20,16
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   19,73   15,42    9,74   19,86
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   22,60   18,29   12,61   22,73

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   25,43   21,12   15,44   25,56
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   19,23   14,92    9,24   19,36
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   21,90   17,59   11,91   22,03
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   24,20   19,90   14,21   24,33
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   19,05   14,74    9,06   19,18

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   21,96   17,65   11,97   22,09
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   24,94   20,63   14,94   25,06
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   19,93   15,62    9,94   20,06
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   23,23   18,92   13,24   23,36
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   26,69   22,38   16,70   26,82

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   29,41   25,11   19,42   29,54
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   31,66   27,35   21,66   31,78
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   32,19   27,89   22,20   32,32




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                        13-10-2023 14:04:05
</pre>

====================================================================== Einde pagina 364 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 365 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                         Bijlage 1
                                                                                 Wegverkeer: resultaat Julianastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                                 (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag     Avond    Nacht     Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   10,47     6,18      0,41    10,58
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   11,15     6,86      1,09    11,26
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00    4,83     0,53     -5,23     4,94
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00       --       --        --       --
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   10,24     5,94      0,18    10,35

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   10,27      5,98     0,21    10,38
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00    8,64      4,35    -1,42     8,75
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   -0,34     -4,63   -10,40    -0,23
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   10,31      6,01     0,25    10,42
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00    9,99      5,69    -0,08    10,09

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   11,03     6,74      0,97    11,14
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00    6,23     1,94     -3,83     6,34
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   14,28     9,99      4,22    14,39
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   16,41    12,12      6,35    16,52
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   19,23    14,93      9,17    19,34

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   22,10    17,80    12,04     22,21
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   16,89    12,60     6,83     17,00
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   19,13    14,84     9,08     19,24
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   22,37    18,08    12,31     22,48
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   25,33    21,04    15,27     25,44

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   17,73    13,44     7,67     17,84
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   19,51    15,21     9,45     19,62
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   22,49    18,19    12,42     22,59
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   25,24    20,95    15,18     25,35
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   18,40    14,10     8,35     18,51

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   20,50    16,20    10,44     20,61
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   22,95    18,66    12,89     23,06
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   25,29    21,00    15,23     25,40
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   15,42    11,13     5,36     15,53
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   18,08    13,79     8,02     18,19

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   20,51    16,21    10,45     20,62
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   23,15    18,86    13,09     23,26
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   10,29     6,00     0,23     10,40
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   11,67     7,37     1,60     11,77
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   13,26     8,97     3,20     13,37

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   11,65     7,35     1,58     11,75
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   10,14     5,84     0,08     10,25
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   11,54     7,24     1,47     11,64
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   13,00     8,70     2,94     13,11
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   13,34     9,05     3,28     13,45

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   10,22     5,92     0,15     10,32
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   11,71     7,42     1,65     11,82
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   13,21     8,91     3,15     13,32
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   14,59    10,29     4,53     14,70
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   10,25     5,95     0,19     10,36




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                            13-10-2023 14:04:31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 365 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 366 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Julianastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   11,65    7,35    1,59   11,76
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   13,25    8,96    3,19   13,36
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   14,66   10,36    4,60   14,77
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   25,06   20,76   15,01   25,17
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   26,45   22,15   16,40   26,56

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   27,60   23,30   17,55   27,71
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   28,71   24,42   18,66   28,82
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   17,17   12,87    7,11   17,28
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   18,76   14,46    8,70   18,87
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   21,48   17,18   11,42   21,59

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   24,18   19,89   14,13   24,29
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   16,96   12,66    6,90   17,07
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   19,10   14,80    9,04   19,21
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   22,11   17,81   12,05   22,22
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   24,82   20,53   14,76   24,93

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   17,08   12,78    7,02   17,19
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   19,43   15,13    9,37   19,54
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   22,24   17,95   12,18   22,35
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   24,79   20,50   14,73   24,90
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   17,25   12,96    7,20   17,36

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   19,53   15,24    9,47   19,64
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   22,64   18,34   12,57   22,74
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   25,46   21,17   15,40   25,57
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   14,17    9,88    4,11   14,28
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   16,36   12,07    6,30   16,47

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   19,60   15,30    9,54   19,71
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   22,28   17,99   12,22   22,39
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   28,62   24,32   18,58   28,73
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   30,59   26,30   20,54   30,70
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   31,58   27,28   21,53   31,69

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   31,63   27,33   21,58   31,74
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   29,45   25,15   19,40   29,56
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   31,69   27,39   21,64   31,80
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   32,52   28,22   22,47   32,63
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   32,78   28,48   22,72   32,89

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   25,65   21,36   15,60   25,76
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   28,01   23,71   17,96   28,12
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   28,70   24,40   18,64   28,81
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   29,61   25,32   19,56   29,72
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   17,38   13,09    7,33   17,49

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   20,07   15,78   10,02   20,18
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   22,68   18,39   12,63   22,79
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   25,33   21,03   15,27   25,44
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   12,94    8,65    2,89   13,05
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   14,90   10,61    4,84   15,01




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                         13-10-2023 14:04:31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 366 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 367 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Julianastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   17,85   13,56    7,80   17,96
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   20,14   15,85   10,09   20,25
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   12,18    7,88    2,12   12,29
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   13,93    9,64    3,88   14,04
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   17,06   12,77    7,00   17,17

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   19,46   15,16    9,40   19,57
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   12,57    8,27    2,52   12,68
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   14,50   10,21    4,44   14,61
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   16,77   12,47    6,71   16,88
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   18,98   14,68    8,91   19,08

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   12,63    8,34    2,58   12,74
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   14,86   10,56    4,79   14,96
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   17,30   13,00    7,24   17,41
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   19,09   14,79    9,02   19,19
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   12,05    7,76    2,00   12,16

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   13,88    9,59    3,82   13,99
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   17,20   12,90    7,13   17,30
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   19,37   15,07    9,31   19,48
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   12,39    8,10    2,34   12,50
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   14,04    9,74    3,98   14,15

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   16,88   12,58    6,82   16,99
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   18,93   14,64    8,87   19,04
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   11,89    7,59    1,83   12,00
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   14,09    9,80    4,03   14,20
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   17,00   12,71    6,93   17,10

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   18,72   14,42    8,66   18,83
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   16,57   12,28    6,51   16,68
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   19,10   14,80    9,04   19,21
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   21,40   17,11   11,34   21,51
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   23,92   19,63   13,86   24,03

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   23,90   19,61   13,85   24,01
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   26,45   22,15   16,39   26,56
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   27,18   22,88   17,12   27,29
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   28,27   23,97   18,22   28,38
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   25,71   21,41   15,66   25,82

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   28,26   23,96   18,21   28,37
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   29,46   25,17   19,41   29,57
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   30,29   25,99   20,24   30,40
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   27,33   23,03   17,28   27,44
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   29,95   25,65   19,90   30,06

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   30,94   26,64   20,88   31,05
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   31,46   27,16   21,41   31,57
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   28,15   23,85   18,11   28,26
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   30,81   26,52   20,77   30,92
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   31,88   27,58   21,83   31,99




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                         13-10-2023 14:04:31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 367 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 368 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Julianastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    32,47   28,17   22,41   32,58
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    28,55   24,26   18,51   28,66
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    31,01   26,71   20,96   31,12
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    32,19   27,90   22,14   32,30
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    32,55   28,26   22,50   32,66

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    20,43   16,13   10,38   20,54
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    21,12   16,83   11,06   21,23
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    23,61   19,32   13,55   23,72
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    25,57   21,27   15,51   25,68
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    20,04   15,74    9,99   20,15

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   21,75   17,46   11,71   21,86
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   23,12   18,83   13,07   23,23
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   20,49   16,19   10,43   20,60
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   22,24   17,95   12,19   22,35
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   23,53   19,24   13,48   23,64

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    20,19   15,90   10,14   20,30
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    21,84   17,54   11,79   21,95
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    23,16   18,86   13,10   23,27
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    23,91   19,61   13,85   24,02
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    19,49   15,19    9,44   19,60

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    21,18   16,88   11,12   21,29
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    22,49   18,20   12,44   22,60
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    23,10   18,80   13,04   23,21
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    19,35   15,05    9,30   19,46
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    21,03   16,74   10,98   21,14

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    22,32   18,03   12,27   22,43
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    22,71   18,42   12,66   22,82
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    41,16   36,87   31,11   41,27
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    42,17   37,87   32,12   42,28
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    42,08   37,79   32,03   42,19

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    41,89   37,59   31,84   42,00
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    47,79   43,49   37,74   47,90
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    48,28   43,98   38,22   48,39
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    48,04   43,74   37,99   48,15
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    47,44   43,15   37,40   47,55

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    47,68   43,38   37,63   47,79
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    48,19   43,89   38,13   48,30
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    47,94   43,64   37,89   48,05
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    47,52   43,22   37,47   47,63
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    47,65   43,35   37,60   47,76

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    48,17   43,88   38,13   48,28
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    47,92   43,62   37,87   48,03
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    47,47   43,18   37,42   47,58
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    47,62   43,32   37,57   47,73
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    48,18   43,89   38,13   48,29




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:04:31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 368 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 369 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Julianastr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   47,91   43,61   37,86   48,02
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   47,51   43,22   37,46   47,62
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   48,06   43,76   38,01   48,17
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   47,72   43,42   37,66   47,83
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   40,78   36,49   30,74   40,89

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    41,85   37,56   31,80   41,96
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    41,43   37,13   31,38   41,54
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    34,20   29,90   24,14   34,31
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    26,52   22,23   16,47   26,63
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    29,00   24,70   18,95   29,11

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   30,10   25,81   20,06   30,21
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   29,56   25,26   19,51   29,67
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   32,29   27,99   22,24   32,40
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   32,87   28,57   22,82   32,98
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   30,13   25,83   20,09   30,24

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   32,70   28,40   22,65   32,81
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   33,24   28,94   23,19   33,35
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   29,78   25,49   19,73   29,89
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   34,42   30,13   24,38   34,53
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   35,17   30,87   25,12   35,28

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   31,09   26,80   21,05   31,20
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   36,33   32,03   26,28   36,44
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   37,67   33,38   27,62   37,78
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   25,34   21,05   15,29   25,45
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   35,03   30,73   24,98   35,14

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   36,27   31,97   26,22   36,38
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   28,72   24,42   18,67   28,83
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   33,21   28,92   23,16   33,32
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   34,48   30,18   24,42   34,59
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   29,66   25,36   19,61   29,77

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   32,69   28,40   22,64   32,80
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   33,63   29,33   23,57   33,74
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   28,10   23,81   18,05   28,21
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   30,84   26,55   20,79   30,95
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   31,75   27,45   21,70   31,86

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   19,58   15,28    9,53   19,69
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   20,96   16,67   10,91   21,07
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   22,24   17,95   12,18   22,35




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:04:31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 369 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 370 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                        Bijlage 1
                                                                                Wegverkeer: resultaat Julianastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                                (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag     Avond    Nacht    Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   15,47    11,18     5,41    15,58
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   16,15    11,86     6,09    16,26
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00    9,83     5,53    -0,23     9,94
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00       --       --       --       --
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   15,24    10,94     5,18    15,35

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   15,27    10,98     5,21    15,38
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   13,64     9,35     3,58    13,75
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00    4,66     0,37    -5,40     4,77
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   15,31    11,01     5,25    15,42
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   14,99    10,69     4,92    15,09

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   16,03    11,74     5,97    16,14
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   11,23     6,94     1,17    11,34
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   19,28    14,99     9,22    19,39
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   21,41    17,12    11,35    21,52
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   24,23    19,93    14,17    24,34

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   27,10    22,80    17,04    27,21
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   21,89    17,60    11,83    22,00
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   24,13    19,84    14,08    24,24
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   27,37    23,08    17,31    27,48
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   30,33    26,04    20,27    30,44

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   22,73    18,44    12,67    22,84
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   24,51    20,21    14,45    24,62
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   27,49    23,19    17,42    27,59
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   30,24    25,95    20,18    30,35
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   23,40    19,10    13,35    23,51

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   25,50    21,20    15,44    25,61
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   27,95    23,66    17,89    28,06
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   30,29    26,00    20,23    30,40
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   20,42    16,13    10,36    20,53
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   23,08    18,79    13,02    23,19

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   25,51    21,21    15,45    25,62
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   28,15    23,86    18,09    28,26
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   15,29    11,00     5,23    15,40
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   16,67    12,37     6,60    16,77
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   18,26    13,97     8,20    18,37

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   16,65    12,35     6,58    16,75
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   15,14    10,84     5,08    15,25
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   16,54    12,24     6,47    16,64
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   18,00    13,70     7,94    18,11
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   18,34    14,05     8,28    18,45

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   15,22    10,92     5,15    15,32
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   16,71    12,42     6,65    16,82
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   18,21    13,91     8,15    18,32
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   19,59    15,29     9,53    19,70
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   15,25    10,95     5,19    15,36




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                            13-10-2023 14:04:43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 370 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 371 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Julianastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   16,65   12,35    6,59   16,76
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   18,25   13,96    8,19   18,36
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   19,66   15,36    9,60   19,77
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   30,06   25,76   20,01   30,17
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   31,45   27,15   21,40   31,56

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   32,60   28,30   22,55   32,71
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   33,71   29,42   23,66   33,82
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   22,17   17,87   12,11   22,28
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   23,76   19,46   13,70   23,87
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   26,48   22,18   16,42   26,59

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   29,18   24,89   19,13   29,29
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   21,96   17,66   11,90   22,07
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   24,10   19,80   14,04   24,21
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   27,11   22,81   17,05   27,22
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   29,82   25,53   19,76   29,93

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   22,08   17,78   12,02   22,19
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   24,43   20,13   14,37   24,54
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   27,24   22,95   17,18   27,35
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   29,79   25,50   19,73   29,90
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   22,25   17,96   12,20   22,36

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   24,53   20,24   14,47   24,64
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   27,64   23,34   17,57   27,74
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   30,46   26,17   20,40   30,57
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   19,17   14,88    9,11   19,28
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   21,36   17,07   11,30   21,47

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   24,60   20,30   14,54   24,71
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   27,28   22,99   17,22   27,39
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   33,62   29,32   23,58   33,73
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   35,59   31,30   25,54   35,70
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   36,58   32,28   26,53   36,69

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   36,63   32,33   26,58   36,74
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   34,45   30,15   24,40   34,56
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   36,69   32,39   26,64   36,80
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   37,52   33,22   27,47   37,63
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   37,78   33,48   27,72   37,89

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   30,65   26,36   20,60   30,76
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   33,01   28,71   22,96   33,12
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   33,70   29,40   23,64   33,81
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   34,61   30,32   24,56   34,72
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   22,38   18,09   12,33   22,49

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   25,07   20,78   15,02   25,18
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   27,68   23,39   17,63   27,79
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   30,33   26,03   20,27   30,44
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   17,94   13,65    7,89   18,05
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   19,90   15,61    9,84   20,01




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:04:43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 371 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 372 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Julianastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   22,85   18,56   12,80   22,96
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   25,14   20,85   15,09   25,25
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   17,18   12,88    7,12   17,29
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   18,93   14,64    8,88   19,04
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   22,06   17,77   12,00   22,17

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   24,46   20,16   14,40   24,57
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   17,57   13,27    7,52   17,68
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   19,50   15,21    9,44   19,61
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   21,77   17,47   11,71   21,88
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   23,98   19,68   13,91   24,08

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   17,63   13,34    7,58   17,74
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   19,86   15,56    9,79   19,96
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   22,30   18,00   12,24   22,41
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   24,09   19,79   14,02   24,19
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   17,05   12,76    7,00   17,16

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   18,88   14,59    8,82   18,99
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   22,20   17,90   12,13   22,30
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   24,37   20,07   14,31   24,48
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   17,39   13,10    7,34   17,50
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   19,04   14,74    8,98   19,15

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   21,88   17,58   11,82   21,99
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   23,93   19,64   13,87   24,04
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   16,89   12,59    6,83   17,00
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   19,09   14,80    9,03   19,20
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   22,00   17,71   11,93   22,10

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   23,72   19,42   13,66   23,83
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   21,57   17,28   11,51   21,68
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   24,10   19,80   14,04   24,21
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   26,40   22,11   16,34   26,51
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   28,92   24,63   18,86   29,03

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   28,90   24,61   18,85   29,01
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   31,45   27,15   21,39   31,56
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   32,18   27,88   22,12   32,29
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   33,27   28,97   23,22   33,38
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   30,71   26,41   20,66   30,82

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   33,26   28,96   23,21   33,37
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   34,46   30,17   24,41   34,57
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   35,29   30,99   25,24   35,40
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   32,33   28,03   22,28   32,44
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   34,95   30,65   24,90   35,06

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   35,94   31,64   25,88   36,05
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   36,46   32,16   26,41   36,57
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   33,15   28,85   23,11   33,26
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   35,81   31,52   25,77   35,92
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   36,88   32,58   26,83   36,99




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:04:43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 372 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 373 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Julianastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    37,47   33,17   27,41   37,58
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    33,55   29,26   23,51   33,66
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    36,01   31,71   25,96   36,12
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    37,19   32,90   27,14   37,30
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    37,55   33,26   27,50   37,66

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    25,43   21,13   15,38   25,54
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    26,12   21,83   16,06   26,23
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    28,61   24,32   18,55   28,72
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    30,57   26,27   20,51   30,68
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    25,04   20,74   14,99   25,15

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   26,75   22,46   16,71   26,86
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   28,12   23,83   18,07   28,23
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   25,49   21,19   15,43   25,60
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   27,24   22,95   17,19   27,35
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   28,53   24,24   18,48   28,64

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    25,19   20,90   15,14   25,30
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    26,84   22,54   16,79   26,95
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    28,16   23,86   18,10   28,27
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    28,91   24,61   18,85   29,02
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    24,49   20,19   14,44   24,60

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    26,18   21,88   16,12   26,29
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    27,49   23,20   17,44   27,60
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    28,10   23,80   18,04   28,21
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    24,35   20,05   14,30   24,46
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    26,03   21,74   15,98   26,14

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    27,32   23,03   17,27   27,43
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    27,71   23,42   17,66   27,82
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    46,16   41,87   36,11   46,27
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    47,17   42,87   37,12   47,28
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    47,08   42,79   37,03   47,19

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    46,89   42,59   36,84   47,00
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    52,79   48,49   42,74   52,90
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    53,28   48,98   43,22   53,39
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    53,04   48,74   42,99   53,15
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    52,44   48,15   42,40   52,55

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    52,68   48,38   42,63   52,79
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    53,19   48,89   43,13   53,30
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    52,94   48,64   42,89   53,05
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    52,52   48,22   42,47   52,63
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    52,65   48,35   42,60   52,76

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    53,17   48,88   43,13   53,28
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    52,92   48,62   42,87   53,03
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    52,47   48,18   42,42   52,58
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    52,62   48,32   42,57   52,73
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    53,18   48,89   43,13   53,29




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                           13-10-2023 14:04:43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 373 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 374 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Julianastr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Julianastraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   52,91   48,61   42,86   53,02
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   52,51   48,22   42,46   52,62
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   53,06   48,76   43,01   53,17
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   52,72   48,42   42,66   52,83
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   45,78   41,49   35,74   45,89

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    46,85   42,56   36,80   46,96
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    46,43   42,13   36,38   46,54
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    39,20   34,90   29,14   39,31
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    31,52   27,23   21,47   31,63
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    34,00   29,70   23,95   34,11

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   35,10   30,81   25,06   35,21
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   34,56   30,26   24,51   34,67
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   37,29   32,99   27,24   37,40
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   37,87   33,57   27,82   37,98
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   35,13   30,83   25,09   35,24

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   37,70   33,40   27,65   37,81
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   38,24   33,94   28,19   38,35
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   34,78   30,49   24,73   34,89
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   39,42   35,13   29,38   39,53
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   40,17   35,87   30,12   40,28

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   36,09   31,80   26,05   36,20
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   41,33   37,03   31,28   41,44
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   42,67   38,38   32,62   42,78
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   30,34   26,05   20,29   30,45
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   40,03   35,73   29,98   40,14

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   41,27   36,97   31,22   41,38
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   33,72   29,42   23,67   33,83
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   38,21   33,92   28,16   38,32
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   39,48   35,18   29,42   39,59
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   34,66   30,36   24,61   34,77

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   37,69   33,40   27,64   37,80
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   38,63   34,33   28,57   38,74
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   33,10   28,81   23,05   33,21
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   35,84   31,55   25,79   35,95
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   36,75   32,45   26,70   36,86

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   24,58   20,28   14,53   24,69
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   25,96   21,67   15,91   26,07
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   27,24   22,95   17,18   27,35




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                           13-10-2023 14:04:43
</pre>

====================================================================== Einde pagina 374 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 375 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                                 Wegverkeer: resultaat Molenstr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond    Nacht    Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   -4,28    -8,58   -14,28   -4,16
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   -3,29    -7,59   -13,29   -3,17
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   -1,99    -6,29   -11,99   -1,87
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   -1,50    -5,81   -11,50   -1,38
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   -4,11    -8,42   -14,11   -3,99

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   -3,02    -7,33   -13,02   -2,90
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   -1,67    -5,97   -11,67   -1,55
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   -2,16    -6,47   -12,16   -2,04
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   -3,89    -8,19   -13,89   -3,77
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   -2,65    -6,96   -12,65   -2,53

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   -1,20    -5,51   -11,20   -1,08
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00    0,20    -4,11    -9,80    0,32
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50    3,49    -0,81    -6,51    3,61
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00    5,58     1,28    -4,42    5,70
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00    8,25     3,94    -1,75    8,37

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   10,71    6,40      0,71   10,83
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50    4,56    0,25     -5,44    4,68
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00    6,96    2,66     -3,04    7,08
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00    9,52    5,21     -0,48    9,64
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   11,53    7,22      1,53   11,65

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50    3,24    -1,06    -6,76    3,36
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00    5,46     1,16    -4,54    5,58
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00    8,00     3,70    -2,00    8,12
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   10,31     6,01     0,31   10,43
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50    2,91    -1,39    -7,09    3,03

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00    5,10     0,80    -4,90    5,22
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00    7,53     3,23    -2,47    7,65
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00    9,67     5,37    -0,33    9,79
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   -2,43    -6,73   -12,43   -2,31
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   -0,69    -5,00   -10,69   -0,57

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00    0,65    -3,66    -9,35    0,77
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00    2,65    -1,65    -7,35    2,77
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   -2,55    -6,85   -12,55   -2,43
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   -1,00    -5,30   -11,00   -0,88
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00    0,57    -3,73    -9,43    0,69

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00    1,86    -2,44    -8,14    1,98
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   -2,31    -6,62   -12,31   -2,19
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   -0,72    -5,03   -10,72   -0,60
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00    0,88    -3,43    -9,12    1,00
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00    2,14    -2,16    -7,86    2,26

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   -2,14    -6,45   -12,14   -2,02
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   -0,26    -4,57   -10,26   -0,14
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00    1,57    -2,73    -8,43    1,69
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00    3,15    -1,15    -6,85    3,27
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   -1,81    -6,11   -11,81   -1,69




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:10:30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 375 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 376 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                                 Wegverkeer: resultaat Molenstr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond    Nacht    Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00    0,38   -3,92    -9,62     0,50
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00    2,52   -1,79    -7,48     2,64
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00    4,49    0,19    -5,51     4,61
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   23,57   19,27    13,57    23,69
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   25,67   21,37    15,67    25,79

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   26,07   21,77    16,07    26,19
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   26,26   21,95    16,26    26,38
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50    8,24    3,94    -1,76     8,36
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   11,28    6,97     1,28    11,40
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   13,76    9,45     3,76    13,88

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   17,75   13,45      7,75   17,87
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50    6,76    2,46     -3,24    6,88
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00    9,38    5,07     -0,62    9,50
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   11,59    7,28      1,59   11,71
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   13,81    9,50      3,81   13,93

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50    6,05    1,74     -3,95    6,17
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00    8,56    4,25     -1,44    8,68
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   10,75    6,44      0,75   10,87
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   12,63    8,33      2,63   12,75
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50    5,11    0,81     -4,89    5,23

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00    7,54     3,24    -2,46    7,66
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00    9,96     5,66    -0,04   10,08
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   11,90     7,60     1,90   12,02
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   -0,13    -4,43   -10,13   -0,01
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00    2,31    -1,99    -7,69    2,43

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00    4,47    0,17    -5,53     4,59
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00    5,39    1,09    -4,61     5,51
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   33,66   29,36    23,66    33,78
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   34,42   30,11    24,42    34,54
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   34,32   30,02    24,32    34,44

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   34,21   29,90    24,21    34,33
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   35,52   31,22    25,52    35,64
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   36,22   31,91    26,22    36,34
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   36,00   31,70    26,00    36,12
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   35,69   31,38    25,69    35,81

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   30,40   26,09    20,40    30,52
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   32,14   27,83    22,14    32,26
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   32,13   27,83    22,13    32,25
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   32,03   27,72    22,03    32,15
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   16,19   11,88     6,19    16,31

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   18,57   14,26      8,57   18,69
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   18,67   14,36      8,67   18,79
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   19,05   14,74      9,05   19,17
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50    3,06   -1,25     -6,94    3,18
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00    5,73    1,42     -4,27    5,85




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:10:30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 376 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 377 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                                 Wegverkeer: resultaat Molenstr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond    Nacht    Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00    7,79    3,49    -2,21     7,91
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00    9,55    5,24    -0,45     9,67
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   21,87   17,56    11,87    21,99
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   23,80   19,49    13,80    23,92
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   23,78   19,47    13,78    23,90

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   23,78   19,47    13,78    23,90
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50    1,01   -3,29    -8,99     1,13
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00    3,09   -1,21    -6,91     3,21
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00    4,69    0,39    -5,31     4,81
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00    5,68    1,38    -4,32     5,80

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   -0,43    -4,73   -10,43   -0,31
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00    1,51    -2,80    -8,49    1,63
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00    3,86    -0,44    -6,14    3,98
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00    5,44     1,14    -4,56    5,56
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50    0,06    -4,24    -9,94    0,18

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00    2,19    -2,11    -7,81    2,31
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00    3,93    -0,37    -6,07    4,05
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00    4,50     0,20    -5,50    4,62
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50    1,04    -3,26    -8,96    1,16
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00    3,34    -0,96    -6,66    3,46

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00    5,43     1,13    -4,57    5,55
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00    6,97     2,67    -3,03    7,09
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50    1,21    -3,09    -8,79    1,33
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00    3,89    -0,41    -6,11    4,01
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00    5,95     1,64    -4,05    6,07

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00    7,13    2,83     -2,87    7,25
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50    7,67    3,37     -2,33    7,79
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   10,28    5,97      0,28   10,40
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   12,44    8,14      2,44   12,56
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   15,83   11,52      5,83   15,95

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   27,55   23,24    17,55    27,67
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   29,62   25,32    19,62    29,74
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   29,80   25,49    19,80    29,92
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   29,77   25,46    19,77    29,89
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   26,09   21,78    16,09    26,21

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   28,28   23,98    18,28    28,40
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   28,63   24,32    18,63    28,75
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   28,62   24,31    18,62    28,74
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   21,49   17,19    11,49    21,61
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   23,57   19,26    13,57    23,69

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   24,27   19,96    14,27    24,39
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   24,42   20,11    14,42    24,54
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   22,78   18,48    12,78    22,90
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   24,76   20,45    14,76    24,88
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   25,61   21,30    15,61    25,73




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:10:30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 377 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 378 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                        Bijlage 1
                                                                                  Wegverkeer: resultaat Molenstr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                                (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag     Avond    Nacht    Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    25,64    21,34    15,64    25,76
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    22,53    18,22    12,53    22,65
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    24,37    20,06    14,37    24,49
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    25,37    21,06    15,37    25,49
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    25,49    21,18    15,49    25,61

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50     0,81    -3,49    -9,19     0,93
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00     7,10     2,80    -2,90     7,22
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00     8,73     4,43    -1,27     8,85
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00        --       --       --       --
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    24,78    20,47    14,78    24,90

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   26,94    22,63    16,94    27,06
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   27,29    22,99    17,29    27,41
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   27,05    22,75    17,05    27,17
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   29,04    24,73    19,04    29,16
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   29,23    24,92    19,23    29,35

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    29,13    24,83    19,13    29,25
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    30,80    26,50    20,80    30,92
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    30,82    26,52    20,82    30,94
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    30,72    26,42    20,72    30,84
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    32,07    27,76    22,07    32,19

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    32,90    28,59    22,90    33,02
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    32,78    28,48    22,78    32,90
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    32,54    28,24    22,54    32,66
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    35,94    31,63    25,94    36,06
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    36,09    31,79    26,09    36,21

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    35,67    31,36    25,67    35,79
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    35,11    30,80    25,11    35,23
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    43,42    39,11    33,42    43,54
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    42,80    38,49    32,80    42,92
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    41,75    37,45    31,75    41,87

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    40,43    36,12    30,43    40,55
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    37,27    32,96    27,27    37,39
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    37,10    32,79    27,10    37,22
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    36,32    32,01    26,32    36,44
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    34,85    30,55    24,85    34,97

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    32,11    27,80    22,11    32,23
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    32,42    28,11    22,42    32,54
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    32,15    27,84    22,15    32,27
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    31,69    27,38    21,69    31,81
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    28,65    24,34    18,65    28,77

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    29,78    25,47    19,78    29,90
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    29,68    25,37    19,68    29,80
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    28,24    23,94    18,24    28,36
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    25,18    20,87    15,18    25,30
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    26,90    22,59    16,90    27,02




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                           13-10-2023 14:10:30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 378 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 379 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                          Bijlage 1
                                                                                    Wegverkeer: resultaat Molenstr.   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                                  (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag     Avond     Nacht     Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   26,96    22,66     16,96     27,08
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   23,53    19,22     13,53     23,65
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   25,64    21,33     15,64     25,76
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   25,30    20,99     15,30     25,42
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   13,16     8,86      3,16     13,28

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    -1,43    -5,74     -11,43    -1,31
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    -3,17    -7,48     -13,17    -3,05
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00     4,59     0,28      -5,41     4,71
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    22,92    18,61      12,92    23,04
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    24,76    20,45      14,76    24,88

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   25,79    21,48     15,79     25,91
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   23,58    19,27     13,58     23,70
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   25,41    21,11     15,41     25,53
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   26,37    22,07     16,37     26,49
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   22,94    18,63     12,94     23,06

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   24,83    20,53     14,83     24,95
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   25,80    21,50     15,80     25,92
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   22,62    18,32     12,62     22,74
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   24,55    20,25     14,55     24,67
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   25,46    21,15     15,46     25,58

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   13,02      8,71      3,02    13,14
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   14,97     10,67      4,97    15,09
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   15,99     11,68      5,99    16,11
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   -2,65     -6,96    -12,65    -2,53
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   -6,71    -11,02    -16,71    -6,59

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00       --        --        --       --
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   -1,64     -5,94    -11,64    -1,52
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   -6,54    -10,85    -16,54    -6,42
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00       --        --        --       --
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50    7,42      3,12     -2,58     7,54

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   -3,11     -7,42    -13,11    -2,99
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   -6,18    -10,49    -16,18    -6,06
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   12,57      8,27      2,57    12,69
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00    4,66      0,35     -5,34     4,78
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00    6,69      2,39     -3,31     6,81

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   18,22    13,91      8,22     18,34
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   18,86    14,55      8,86     18,98
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   20,11    15,80     10,11     20,23




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                             13-10-2023 14:10:30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 379 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 380 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                     Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Molenstr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                             (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond    Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50    0,72    -3,58   -9,28    0,84
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00    1,71    -2,59   -8,29    1,83
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00    3,01    -1,29   -6,99    3,13
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00    3,50    -0,81   -6,50    3,62
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50    0,89    -3,42   -9,11    1,01

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00    1,98    -2,33   -8,02    2,10
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00    3,33    -0,97   -6,67    3,45
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00    2,84    -1,47   -7,16    2,96
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50    1,11    -3,19   -8,89    1,23
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00    2,35    -1,96   -7,65    2,47

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00    3,80    -0,51   -6,20    3,92
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00    5,20     0,89   -4,80    5,32
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50    8,49     4,19   -1,51    8,61
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   10,58     6,28    0,58   10,70
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   13,25     8,94    3,25   13,37

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   15,71   11,40     5,71   15,83
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50    9,56    5,25    -0,44    9,68
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   11,96    7,66     1,96   12,08
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   14,52   10,21     4,52   14,64
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   16,53   12,22     6,53   16,65

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50    8,24    3,94    -1,76    8,36
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   10,46    6,16     0,46   10,58
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   13,00    8,70     3,00   13,12
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   15,31   11,01     5,31   15,43
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50    7,91    3,61    -2,09    8,03

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   10,10    5,80     0,10   10,22
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   12,53    8,23     2,53   12,65
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   14,67   10,37     4,67   14,79
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50    2,57   -1,73    -7,43    2,69
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00    4,31    0,00    -5,69    4,43

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00    5,65     1,34   -4,35    5,77
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00    7,65     3,35   -2,35    7,77
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50    2,45    -1,85   -7,55    2,57
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00    4,00    -0,30   -6,00    4,12
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00    5,57     1,27   -4,43    5,69

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00    6,86     2,56   -3,14    6,98
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50    2,69    -1,62   -7,31    2,81
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00    4,28    -0,03   -5,72    4,40
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00    5,88     1,57   -4,12    6,00
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00    7,14     2,84   -2,86    7,26

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50    2,86    -1,45   -7,14    2,98
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00    4,74     0,43   -5,26    4,86
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00    6,57     2,27   -3,43    6,69
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00    8,15     3,85   -1,85    8,27
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50    3,19    -1,11   -6,81    3,31




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                         13-10-2023 14:10:42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 380 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 381 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                    Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Molenstr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                            (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00    5,38    1,08   -4,62    5,50
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00    7,52    3,21   -2,48    7,64
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00    9,49    5,19   -0,51    9,61
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   28,57   24,27   18,57   28,69
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   30,67   26,37   20,67   30,79

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   31,07   26,77   21,07   31,19
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   31,26   26,95   21,26   31,38
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   13,24    8,94    3,24   13,36
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   16,28   11,97    6,28   16,40
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   18,76   14,45    8,76   18,88

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   22,75   18,45   12,75   22,87
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   11,76    7,46    1,76   11,88
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   14,38   10,07    4,38   14,50
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   16,59   12,28    6,59   16,71
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   18,81   14,50    8,81   18,93

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   11,05    6,74    1,05   11,17
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   13,56    9,25    3,56   13,68
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   15,75   11,44    5,75   15,87
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   17,63   13,33    7,63   17,75
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   10,11    5,81    0,11   10,23

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   12,54    8,24    2,54   12,66
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   14,96   10,66    4,96   15,08
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   16,90   12,60    6,90   17,02
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50    4,87    0,57   -5,13    4,99
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00    7,31    3,01   -2,69    7,43

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00    9,47    5,17   -0,53    9,59
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   10,39    6,09    0,39   10,51
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   38,66   34,36   28,66   38,78
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   39,42   35,11   29,42   39,54
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   39,32   35,02   29,32   39,44

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   39,21   34,90   29,21   39,33
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   40,52   36,22   30,52   40,64
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   41,22   36,91   31,22   41,34
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   41,00   36,70   31,00   41,12
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   40,69   36,38   30,69   40,81

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   35,40   31,09   25,40   35,52
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   37,14   32,83   27,14   37,26
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   37,13   32,83   27,13   37,25
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   37,03   32,72   27,03   37,15
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   21,19   16,88   11,19   21,31

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   23,57   19,26   13,57   23,69
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   23,67   19,36   13,67   23,79
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   24,05   19,74   14,05   24,17
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50    8,06    3,75   -1,94    8,18
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   10,73    6,42    0,73   10,85




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                        13-10-2023 14:10:42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 381 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 382 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                    Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Molenstr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                            (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   12,79    8,49    2,79   12,91
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   14,55   10,24    4,55   14,67
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   26,87   22,56   16,87   26,99
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   28,80   24,49   18,80   28,92
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   28,78   24,47   18,78   28,90

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   28,78   24,47   18,78   28,90
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50    6,01    1,71   -3,99    6,13
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00    8,09    3,79   -1,91    8,21
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00    9,69    5,39   -0,31    9,81
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   10,68    6,38    0,68   10,80

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50    4,57    0,27   -5,43    4,69
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00    6,51    2,20   -3,49    6,63
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00    8,86    4,56   -1,14    8,98
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   10,44    6,14    0,44   10,56
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50    5,06    0,76   -4,94    5,18

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00    7,19    2,89   -2,81    7,31
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00    8,93    4,63   -1,07    9,05
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00    9,50    5,20   -0,50    9,62
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50    6,04    1,74   -3,96    6,16
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00    8,34    4,04   -1,66    8,46

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   10,43    6,13    0,43   10,55
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   11,97    7,67    1,97   12,09
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50    6,21    1,91   -3,79    6,33
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00    8,89    4,59   -1,11    9,01
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   10,95    6,64    0,95   11,07

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   12,13    7,83    2,13   12,25
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   12,67    8,37    2,67   12,79
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   15,28   10,97    5,28   15,40
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   17,44   13,14    7,44   17,56
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   20,83   16,52   10,83   20,95

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   32,55   28,24   22,55   32,67
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   34,62   30,32   24,62   34,74
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   34,80   30,49   24,80   34,92
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   34,77   30,46   24,77   34,89
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   31,09   26,78   21,09   31,21

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   33,28   28,98   23,28   33,40
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   33,63   29,32   23,63   33,75
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   33,62   29,31   23,62   33,74
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   26,49   22,19   16,49   26,61
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   28,57   24,26   18,57   28,69

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   29,27   24,96   19,27   29,39
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   29,42   25,11   19,42   29,54
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   27,78   23,48   17,78   27,90
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   29,76   25,45   19,76   29,88
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   30,61   26,30   20,61   30,73




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                        13-10-2023 14:10:42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 382 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 383 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                                 Wegverkeer: resultaat Molenstr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag     Avond    Nacht    Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    30,64    26,34    20,64    30,76
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    27,53    23,22    17,53    27,65
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    29,37    25,06    19,37    29,49
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    30,37    26,06    20,37    30,49
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    30,49    26,18    20,49    30,61

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50     5,81     1,51    -4,19     5,93
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    12,10     7,80     2,10    12,22
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    13,73     9,43     3,73    13,85
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00        --       --       --       --
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    29,78    25,47    19,78    29,90

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   31,94    27,63    21,94    32,06
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   32,29    27,99    22,29    32,41
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   32,05    27,75    22,05    32,17
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   34,04    29,73    24,04    34,16
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   34,23    29,92    24,23    34,35

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    34,13    29,83    24,13    34,25
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    35,80    31,50    25,80    35,92
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    35,82    31,52    25,82    35,94
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    35,72    31,42    25,72    35,84
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    37,07    32,76    27,07    37,19

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    37,90    33,59    27,90    38,02
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    37,78    33,48    27,78    37,90
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    37,54    33,24    27,54    37,66
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    40,94    36,63    30,94    41,06
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    41,09    36,79    31,09    41,21

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    40,67    36,36    30,67    40,79
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    40,11    35,80    30,11    40,23
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    48,42    44,11    38,42    48,54
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    47,80    43,49    37,80    47,92
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    46,75    42,45    36,75    46,87

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    45,43    41,12    35,43    45,55
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    42,27    37,96    32,27    42,39
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    42,10    37,79    32,10    42,22
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    41,32    37,01    31,32    41,44
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    39,85    35,55    29,85    39,97

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    37,11    32,80    27,11    37,23
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    37,42    33,11    27,42    37,54
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    37,15    32,84    27,15    37,27
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    36,69    32,38    26,69    36,81
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    33,65    29,34    23,65    33,77

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    34,78    30,47    24,78    34,90
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    34,68    30,37    24,68    34,80
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    33,24    28,94    23,24    33,36
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    30,18    25,87    20,18    30,30
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    31,90    27,59    21,90    32,02




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                           13-10-2023 14:10:42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 383 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 384 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                         Bijlage 1
                                                                                   Wegverkeer: resultaat Molenstr.   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                                 (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Molenstraat
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag     Avond     Nacht     Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   31,96    27,66     21,96     32,08
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   28,53    24,22     18,53     28,65
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   30,64    26,33     20,64     30,76
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   30,30    25,99     20,30     30,42
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   18,16    13,86      8,16     18,28

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00     3,57    -0,74     -6,43      3,69
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00     1,83    -2,48     -8,17      1,95
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00     9,59     5,28     -0,41      9,71
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    27,92    23,61     17,92     28,04
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    29,76    25,45     19,76     29,88

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   30,79    26,48     20,79     30,91
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   28,58    24,27     18,58     28,70
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   30,41    26,11     20,41     30,53
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   31,37    27,07     21,37     31,49
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   27,94    23,63     17,94     28,06

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   29,83    25,53     19,83     29,95
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   30,80    26,50     20,80     30,92
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   27,62    23,32     17,62     27,74
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   29,55    25,25     19,55     29,67
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   30,46    26,15     20,46     30,58

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   18,02    13,71       8,02    18,14
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   19,97    15,67       9,97    20,09
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   20,99    16,68      10,99    21,11
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50    2,35    -1,96      -7,65     2,47
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   -1,71    -6,02     -11,71    -1,59

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00       --        --        --       --
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50    3,36     -0,94     -6,64     3,48
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   -1,54     -5,85    -11,54    -1,42
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00       --        --        --       --
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   12,42      8,12      2,42    12,54

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00    1,89    -2,42      -8,11     2,01
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   -1,18    -5,49     -11,18    -1,06
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   17,57    13,27       7,57    17,69
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00    9,66     5,35      -0,34     9,78
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   11,69     7,39       1,69    11,81

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   23,22    18,91     13,22     23,34
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   23,86    19,55     13,86     23,98
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   25,11    20,80     15,11     25,23




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                             13-10-2023 14:10:42
</pre>

====================================================================== Einde pagina 384 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 385 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht    Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   26,56   22,26    16,54   26,68
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   28,09   23,79    18,08   28,21
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   29,07   24,77    19,06   29,19
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   26,31   22,01    16,31   26,43
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   25,54   21,24    15,53   25,66

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   27,04   22,74    17,02   27,16
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   28,02   23,72    18,02   28,14
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   26,78   22,48    16,77   26,90
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   25,52   21,22    15,51   25,64
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   26,82   22,52    16,81   26,94

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   27,82   23,52    17,81   27,94
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   27,46   23,16    17,45   27,58
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   10,82    6,52     0,80   10,94
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   11,83    7,53     1,81   11,95
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   15,20   10,90     5,18   15,32

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   20,90   16,60    10,88   21,02
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   13,99    9,69     3,97   14,11
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   15,75   11,45     5,73   15,87
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   19,12   14,82     9,10   19,24
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   23,43   19,13    13,41   23,55

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   14,80   10,50     4,79   14,92
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   17,17   12,87     7,16   17,29
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   20,34   16,04    10,33   20,46
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   24,59   20,29    14,58   24,71
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   18,04   13,74     8,03   18,16

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   20,81   16,51    10,79   20,93
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   24,68   20,38    14,67   24,80
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   27,61   23,31    17,60   27,73
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   14,83   10,53     4,81   14,95
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   17,55   13,25     7,54   17,67

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   18,50   14,20     8,49   18,62
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   25,97   21,67    15,96   26,09
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   22,27   17,97    12,26   22,39
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   23,72   19,42    13,71   23,84
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   24,73   20,43    14,72   24,85

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   24,52   20,22    14,51   24,64
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   23,96   19,66    13,95   24,08
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   25,30   21,00    15,29   25,42
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   26,25   21,95    16,24   26,37
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   26,18   21,88    16,17   26,30

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   21,97   17,67    11,96   22,09
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   23,25   18,95    13,24   23,37
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   24,19   19,89    14,17   24,31
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   24,33   20,03    14,32   24,45
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   22,11   17,81    12,10   22,23




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                         13-10-2023 14:11:08
</pre>

====================================================================== Einde pagina 385 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 386 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht    Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   22,86   18,56    12,85   22,98
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   22,54   18,24    12,53   22,66
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   23,52   19,22    13,51   23,64
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   13,37    9,07     3,35   13,49
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   14,41   10,11     4,40   14,53

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   15,11   10,81     5,10   15,23
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   15,91   11,61     5,89   16,03
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   13,75    9,45     3,74   13,87
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   13,85    9,55     3,83   13,97
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   16,72   12,42     6,71   16,84

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   20,65   16,35    10,64   20,77
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   13,47    9,17     3,46   13,59
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   14,05    9,75     4,04   14,17
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   17,27   12,97     7,25   17,39
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   21,87   17,57    11,87   21,99

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   13,05    8,75     3,03   13,17
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   14,72   10,42     4,70   14,84
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   17,94   13,64     7,93   18,06
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   22,36   18,06    12,35   22,48
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   13,75    9,45     3,74   13,87

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   15,19   10,89     5,18   15,31
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   18,52   14,22     8,51   18,64
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   23,06   18,76    13,05   23,18
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   13,08    8,78     3,07   13,20
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   14,17    9,87     4,16   14,29

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   16,39   12,09     6,38   16,51
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   21,93   17,63    11,91   22,05
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   12,02    7,72     2,01   12,14
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   13,98    9,68     3,97   14,10
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   15,86   11,56     5,84   15,98

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   16,38   12,08     6,36   16,50
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   16,43   12,13     6,41   16,55
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   19,49   15,19     9,48   19,61
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   21,54   17,24    11,53   21,66
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   24,60   20,30    14,58   24,72

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   16,76   12,46     6,74   16,88
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   18,96   14,66     8,94   19,08
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   22,52   18,22    12,51   22,64
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   25,21   20,91    15,20   25,33
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   13,31    9,01     3,30   13,43

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   15,06   10,76     5,05   15,18
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   18,47   14,17     8,46   18,59
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   23,71   19,41    13,70   23,83
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   11,39    7,09     1,37   11,51
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   12,30    8,00     2,29   12,42




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                         13-10-2023 14:11:08
</pre>

====================================================================== Einde pagina 386 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 387 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht    Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   15,27   10,97     5,25   15,39
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   18,82   14,52     8,81   18,94
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   11,29    6,99     1,27   11,41
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   11,48    7,18     1,47   11,60
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   14,53   10,23     4,52   14,65

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   18,74   14,44     8,72   18,86
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   12,59    8,29     2,58   12,71
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   15,57   11,27     5,56   15,69
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   18,62   14,32     8,61   18,74
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   23,09   18,79    13,08   23,21

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   12,93    8,63     2,91   13,05
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   15,42   11,12     5,40   15,54
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   18,41   14,11     8,40   18,53
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   22,08   17,78    12,07   22,20
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   12,04    7,74     2,02   12,16

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   13,97    9,67     3,95   14,09
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   17,01   12,71     7,00   17,13
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   20,37   16,07    10,35   20,49
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   11,41    7,11     1,40   11,53
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   12,69    8,39     2,67   12,81

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   15,75   11,45     5,73   15,87
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   20,05   15,75    10,03   20,17
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   10,67    6,37     0,66   10,79
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   12,29    7,99     2,27   12,41
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   15,42   11,12     5,40   15,54

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   18,44   14,14     8,42   18,56
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   12,42    8,12     2,40   12,54
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   13,92    9,62     3,91   14,04
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   16,77   12,47     6,75   16,89
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   22,07   17,77    12,06   22,19

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   17,11   12,81     7,10   17,23
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   19,69   15,39     9,68   19,81
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   23,00   18,70    12,99   23,12
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   25,46   21,16    15,45   25,58
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   17,21   12,91     7,20   17,33

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   19,86   15,56     9,85   19,98
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   22,97   18,67    12,95   23,09
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   26,66   22,36    16,64   26,78
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   16,35   12,05     6,33   16,47
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   19,58   15,28     9,56   19,70

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   23,08   18,78    13,07   23,20
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   27,30   23,00    17,28   27,42
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   16,40   12,10     6,38   16,52
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   20,72   16,42    10,71   20,84
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   24,53   20,23    14,52   24,65




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                         13-10-2023 14:11:08
</pre>

====================================================================== Einde pagina 387 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 388 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht    Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    28,12   23,82    18,10   28,24
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    16,26   11,96     6,24   16,38
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    21,03   16,73    11,02   21,15
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    25,13   20,83    15,12   25,25
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    29,20   24,90    19,18   29,32

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    18,91   14,61     8,90   19,03
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    22,54   18,24    12,53   22,66
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    26,18   21,88    16,16   26,30
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    29,09   24,79    19,08   29,21
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    13,62    9,32     3,61   13,74

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   16,58   12,28     6,57   16,70
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   19,35   15,05     9,34   19,47
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   13,88    9,58     3,86   14,00
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   16,36   12,06     6,34   16,48
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   19,02   14,72     9,01   19,14

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    14,16    9,86     4,15   14,28
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    16,58   12,28     6,57   16,70
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    19,38   15,08     9,37   19,50
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    21,79   17,49    11,77   21,91
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    14,21    9,91     4,20   14,33

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    16,15   11,85     6,14   16,27
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    18,52   14,22     8,51   18,64
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    20,87   16,57    10,86   20,99
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    14,42   10,12     4,41   14,54
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    16,90   12,60     6,89   17,02

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    19,15   14,85     9,14   19,27
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    20,40   16,10    10,39   20,52
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    12,24    7,94     2,23   12,36
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    15,01   10,71     4,99   15,13
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    14,66   10,36     4,64   14,78

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    16,81   12,51     6,80   16,93
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    22,32   18,02    12,32   22,44
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    23,85   19,55    13,83   23,97
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    25,52   21,22    15,51   25,64
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    27,27   22,97    17,26   27,39

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    23,27   18,97    13,27   23,39
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    25,01   20,71    14,99   25,13
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    26,61   22,31    16,60   26,73
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    28,58   24,28    18,57   28,70
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    22,30   18,00    12,29   22,42

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    24,66   20,36    14,64   24,78
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    26,96   22,66    16,95   27,08
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    28,76   24,46    18,75   28,88
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    22,99   18,69    12,98   23,11
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    25,47   21,17    15,46   25,59




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:11:08
</pre>

====================================================================== Einde pagina 388 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 389 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht    Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   27,80   23,50    17,78   27,92
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   20,88   16,58    10,87   21,00
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   24,00   19,70    13,99   24,12
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   28,74   24,44    18,73   28,86
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   19,62   15,32     9,60   19,74

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    25,13   20,83    15,11   25,25
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    29,61   25,31    19,60   29,73
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    29,32   25,02    19,31   29,44
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    12,91    8,61     2,89   13,03
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    15,33   11,03     5,31   15,45

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   18,94   14,64     8,93   19,06
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   14,13    9,83     4,12   14,25
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   16,45   12,15     6,44   16,57
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   19,01   14,71     9,00   19,13
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   14,17    9,87     4,15   14,29

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   16,32   12,02     6,31   16,44
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   19,59   15,29     9,57   19,71
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   15,61   11,31     5,59   15,73
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   17,99   13,69     7,97   18,11
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   20,71   16,41    10,70   20,83

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   23,48   19,18    13,47   23,60
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   24,37   20,07    14,36   24,49
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   29,29   24,99    19,28   29,41
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   26,49   22,19    16,48   26,61
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   29,53   25,23    19,52   29,65

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   32,60   28,30    22,59   32,72
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   27,06   22,76    17,05   27,18
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   29,95   25,65    19,94   30,07
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   32,61   28,31    22,60   32,73
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   26,87   22,57    16,86   26,99

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   29,61   25,31    19,60   29,73
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   31,88   27,58    21,87   32,00
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   21,14   16,84    11,13   21,26
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   29,33   25,03    19,32   29,45
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   31,21   26,91    21,20   31,33

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   14,05    9,75     4,04   14,17
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   17,69   13,39     7,68   17,81
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   20,76   16,46    10,75   20,88




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:11:08
</pre>

====================================================================== Einde pagina 389 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 390 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond    Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   31,56   27,26    21,54   31,68
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   33,09   28,79    23,08   33,21
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   34,07   29,77    24,06   34,19
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   31,31   27,01    21,31   31,43
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   30,54   26,24    20,53   30,66

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   32,04   27,74    22,02   32,16
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   33,02   28,72    23,02   33,14
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   31,78   27,48    21,77   31,90
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   30,52   26,22    20,51   30,64
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   31,82   27,52    21,81   31,94

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   32,82   28,52    22,81   32,94
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   32,46   28,16    22,45   32,58
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   15,82   11,52     5,80   15,94
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   16,83   12,53     6,81   16,95
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   20,20   15,90    10,18   20,32

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   25,90   21,60    15,88   26,02
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   18,99   14,69     8,97   19,11
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   20,75   16,45    10,73   20,87
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   24,12   19,82    14,10   24,24
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   28,43   24,13    18,41   28,55

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   19,80   15,50     9,79   19,92
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   22,17   17,87    12,16   22,29
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   25,34   21,04    15,33   25,46
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   29,59   25,29    19,58   29,71
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   23,04   18,74    13,03   23,16

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   25,81   21,51    15,79   25,93
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   29,68   25,38    19,67   29,80
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   32,61   28,31    22,60   32,73
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   19,83   15,53     9,81   19,95
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   22,55   18,25    12,54   22,67

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   23,50   19,20    13,49   23,62
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   30,97   26,67    20,96   31,09
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   27,27   22,97    17,26   27,39
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   28,72   24,42    18,71   28,84
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   29,73   25,43    19,72   29,85

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   29,52   25,22    19,51   29,64
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   28,96   24,66    18,95   29,08
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   30,30   26,00    20,29   30,42
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   31,25   26,95    21,24   31,37
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   31,18   26,88    21,17   31,30

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   26,97   22,67    16,96   27,09
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   28,25   23,95    18,24   28,37
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   29,19   24,89    19,17   29,31
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   29,33   25,03    19,32   29,45
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   27,11   22,81    17,10   27,23




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:11:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 390 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 391 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond    Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   27,86   23,56    17,85   27,98
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   27,54   23,24    17,53   27,66
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   28,52   24,22    18,51   28,64
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   18,37   14,07     8,35   18,49
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   19,41   15,11     9,40   19,53

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   20,11   15,81    10,10   20,23
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   20,91   16,61    10,89   21,03
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   18,75   14,45     8,74   18,87
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   18,85   14,55     8,83   18,97
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   21,72   17,42    11,71   21,84

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   25,65   21,35    15,64   25,77
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   18,47   14,17     8,46   18,59
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   19,05   14,75     9,04   19,17
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   22,27   17,97    12,25   22,39
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   26,87   22,57    16,87   26,99

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   18,05   13,75     8,03   18,17
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   19,72   15,42     9,70   19,84
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   22,94   18,64    12,93   23,06
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   27,36   23,06    17,35   27,48
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   18,75   14,45     8,74   18,87

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   20,19   15,89    10,18   20,31
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   23,52   19,22    13,51   23,64
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   28,06   23,76    18,05   28,18
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   18,08   13,78     8,07   18,20
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   19,17   14,87     9,16   19,29

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   21,39   17,09    11,38   21,51
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   26,93   22,63    16,91   27,05
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   17,02   12,72     7,01   17,14
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   18,98   14,68     8,97   19,10
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   20,86   16,56    10,84   20,98

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   21,38   17,08    11,36   21,50
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   21,43   17,13    11,41   21,55
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   24,49   20,19    14,48   24,61
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   26,54   22,24    16,53   26,66
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   29,60   25,30    19,58   29,72

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   21,76   17,46    11,74   21,88
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   23,96   19,66    13,94   24,08
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   27,52   23,22    17,51   27,64
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   30,21   25,91    20,20   30,33
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   18,31   14,01     8,30   18,43

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   20,06   15,76    10,05   20,18
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   23,47   19,17    13,46   23,59
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   28,71   24,41    18,70   28,83
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   16,39   12,09     6,37   16,51
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   17,30   13,00     7,29   17,42




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:11:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 391 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 392 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                      Bijlage 1
                                                                              Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                              (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond    Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   20,27   15,97    10,25   20,39
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   23,82   19,52    13,81   23,94
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   16,29   11,99     6,27   16,41
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   16,48   12,18     6,47   16,60
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   19,53   15,23     9,52   19,65

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   23,74   19,44    13,72   23,86
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   17,59   13,29     7,58   17,71
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   20,57   16,27    10,56   20,69
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   23,62   19,32    13,61   23,74
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   28,09   23,79    18,08   28,21

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   17,93   13,63     7,91   18,05
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   20,42   16,12    10,40   20,54
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   23,41   19,11    13,40   23,53
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   27,08   22,78    17,07   27,20
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   17,04   12,74     7,02   17,16

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   18,97   14,67     8,95   19,09
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   22,01   17,71    12,00   22,13
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   25,37   21,07    15,35   25,49
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   16,41   12,11     6,40   16,53
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   17,69   13,39     7,67   17,81

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   20,75   16,45    10,73   20,87
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   25,05   20,75    15,03   25,17
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   15,67   11,37     5,66   15,79
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   17,29   12,99     7,27   17,41
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   20,42   16,12    10,40   20,54

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   23,44   19,14    13,42   23,56
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   17,42   13,12     7,40   17,54
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   18,92   14,62     8,91   19,04
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   21,77   17,47    11,75   21,89
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   27,07   22,77    17,06   27,19

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   22,11   17,81    12,10   22,23
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   24,69   20,39    14,68   24,81
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   28,00   23,70    17,99   28,12
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   30,46   26,16    20,45   30,58
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   22,21   17,91    12,20   22,33

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   24,86   20,56    14,85   24,98
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   27,97   23,67    17,95   28,09
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   31,66   27,36    21,64   31,78
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   21,35   17,05    11,33   21,47
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   24,58   20,28    14,56   24,70

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   28,08   23,78    18,07   28,20
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   32,30   28,00    22,28   32,42
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   21,40   17,10    11,38   21,52
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   25,72   21,42    15,71   25,84
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   29,53   25,23    19,52   29,65




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                          13-10-2023 14:11:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 392 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 393 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond    Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    33,12   28,82    23,10   33,24
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    21,26   16,96    11,24   21,38
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    26,03   21,73    16,02   26,15
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    30,13   25,83    20,12   30,25
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    34,20   29,90    24,18   34,32

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    23,91   19,61    13,90   24,03
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    27,54   23,24    17,53   27,66
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    31,18   26,88    21,16   31,30
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    34,09   29,79    24,08   34,21
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    18,62   14,32     8,61   18,74

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   21,58   17,28    11,57   21,70
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   24,35   20,05    14,34   24,47
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   18,88   14,58     8,86   19,00
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   21,36   17,06    11,34   21,48
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   24,02   19,72    14,01   24,14

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    19,16   14,86     9,15   19,28
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    21,58   17,28    11,57   21,70
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    24,38   20,08    14,37   24,50
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    26,79   22,49    16,77   26,91
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    19,21   14,91     9,20   19,33

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    21,15   16,85    11,14   21,27
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    23,52   19,22    13,51   23,64
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    25,87   21,57    15,86   25,99
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    19,42   15,12     9,41   19,54
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    21,90   17,60    11,89   22,02

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    24,15   19,85    14,14   24,27
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    25,40   21,10    15,39   25,52
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    17,24   12,94     7,23   17,36
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    20,01   15,71     9,99   20,13
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    19,66   15,36     9,64   19,78

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    21,81   17,51    11,80   21,93
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    27,32   23,02    17,32   27,44
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    28,85   24,55    18,83   28,97
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    30,52   26,22    20,51   30,64
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    32,27   27,97    22,26   32,39

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    28,27   23,97    18,27   28,39
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    30,01   25,71    19,99   30,13
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    31,61   27,31    21,60   31,73
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    33,58   29,28    23,57   33,70
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    27,30   23,00    17,29   27,42

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    29,66   25,36    19,64   29,78
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    31,96   27,66    21,95   32,08
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    33,76   29,46    23,75   33,88
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    27,99   23,69    17,98   28,11
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    30,47   26,17    20,46   30,59




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                           13-10-2023 14:11:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 393 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 394 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                       Bijlage 1
                                                                               Wegverkeer: resultaat Kerkhoflaan   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                               (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Kerkhoflaan
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond    Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   32,80   28,50    22,78   32,92
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   25,88   21,58    15,87   26,00
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   29,00   24,70    18,99   29,12
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   33,74   29,44    23,73   33,86
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   24,62   20,32    14,60   24,74

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    30,13   25,83    20,11   30,25
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    34,61   30,31    24,60   34,73
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    34,32   30,02    24,31   34,44
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    17,91   13,61     7,89   18,03
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    20,33   16,03    10,31   20,45

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   23,94   19,64    13,93   24,06
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   19,13   14,83     9,12   19,25
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   21,45   17,15    11,44   21,57
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   24,01   19,71    14,00   24,13
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   19,17   14,87     9,15   19,29

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   21,32   17,02    11,31   21,44
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   24,59   20,29    14,57   24,71
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   20,61   16,31    10,59   20,73
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   22,99   18,69    12,97   23,11
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   25,71   21,41    15,70   25,83

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   28,48   24,18    18,47   28,60
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   29,37   25,07    19,36   29,49
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   34,29   29,99    24,28   34,41
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   31,49   27,19    21,48   31,61
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   34,53   30,23    24,52   34,65

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   37,60   33,30    27,59   37,72
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   32,06   27,76    22,05   32,18
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   34,95   30,65    24,94   35,07
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   37,61   33,31    27,60   37,73
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   31,87   27,57    21,86   31,99

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   34,61   30,31    24,60   34,73
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   36,88   32,58    26,87   37,00
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   26,14   21,84    16,13   26,26
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   34,33   30,03    24,32   34,45
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   36,21   31,91    26,20   36,33

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   19,05   14,75     9,04   19,17
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   22,69   18,39    12,68   22,81
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   25,76   21,46    15,75   25,88




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                           13-10-2023 14:11:23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 394 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 395 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                  Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                          (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   33,07   28,76   23,07   33,19
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   32,64   28,34   22,64   32,76
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   33,52   29,22   23,53   33,65
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   34,11   29,81   24,11   34,23
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   33,77   29,47   23,77   33,89

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   33,46   29,16   23,46   33,58
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   34,12   29,82   24,12   34,24
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   34,75   30,45   24,75   34,87
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   32,92   28,62   22,93   33,05
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   32,66   28,36   22,66   32,78

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   33,47   29,17   23,48   33,60
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   34,19   29,89   24,20   34,32
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   21,76   17,46   11,77   21,89
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   23,06   18,76   13,07   23,19
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   25,17   20,87   15,17   25,29

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   27,84   23,54   17,85   27,97
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   21,09   16,79   11,09   21,21
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   22,77   18,47   12,77   22,89
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   24,09   19,79   14,09   24,21
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   24,69   20,39   14,69   24,81

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   20,73   16,43   10,73   20,85
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   22,32   18,02   12,32   22,44
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   23,48   19,17   13,48   23,60
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   23,84   19,54   13,85   23,97
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   20,71   16,41   10,71   20,83

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   22,30   18,00   12,30   22,42
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   23,57   19,27   13,58   23,70
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   23,60   19,30   13,60   23,72
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   17,40   13,09    7,40   17,52
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   19,51   15,21    9,51   19,63

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   22,40   18,10   12,40   22,52
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   25,14   20,84   15,14   25,26
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   30,13   25,83   20,14   30,26
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   30,27   25,97   20,27   30,39
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   31,21   26,90   21,21   31,33

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   32,31   28,01   22,32   32,44
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   21,57   17,27   11,58   21,70
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   25,14   20,84   15,14   25,26
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   26,50   22,20   16,50   26,62
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   28,60   24,30   18,60   28,72

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   35,68   31,38   25,68   35,80
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   36,07   31,77   26,07   36,19
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   36,85   32,55   26,85   36,97
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   37,70   33,40   27,70   37,82
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   34,58   30,28   24,58   34,70




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:11:59
</pre>

====================================================================== Einde pagina 395 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 396 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                  Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                          (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   35,77   31,47   25,77   35,89
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   37,11   32,81   27,11   37,23
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   38,23   33,93   28,24   38,36
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   25,39   21,09   15,39   25,51
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   29,05   24,75   19,05   29,17

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   36,53   32,23   26,54   36,66
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   38,60   34,30   28,60   38,72
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   22,34   18,04   12,34   22,46
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   23,81   19,51   13,81   23,93
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   25,32   21,02   15,32   25,44

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   26,54   22,24   16,54   26,66
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   21,77   17,47   11,77   21,89
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   23,38   19,08   13,38   23,50
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   25,13   20,83   15,13   25,25
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   26,39   22,09   16,39   26,51

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   21,75   17,45   11,76   21,88
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   23,40   19,10   13,40   23,52
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   24,90   20,60   14,91   25,03
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   25,93   21,63   15,93   26,05
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   21,19   16,89   11,19   21,31

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   22,88   18,58   12,88   23,00
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   24,46   20,16   14,46   24,58
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   25,09   20,79   15,09   25,21
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   20,45   16,15   10,45   20,57
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   24,37   20,07   14,37   24,49

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   25,83   21,53   15,83   25,95
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   27,59   23,29   17,60   27,72
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   25,13   20,83   15,13   25,25
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   27,15   22,85   17,15   27,27
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   31,11   26,81   21,12   31,24

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   32,89   28,59   22,89   33,01
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   22,32   18,02   12,32   22,44
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   23,72   19,41   13,72   23,84
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   24,67   20,37   14,68   24,80
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   25,95   21,65   15,95   26,07

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   21,96   17,66   11,96   22,08
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   23,19   18,89   13,20   23,32
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   24,05   19,75   14,05   24,17
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   24,74   20,44   14,74   24,86
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   20,60   16,30   10,60   20,72

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   21,74   17,44   11,75   21,87
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   23,84   19,54   13,85   23,97
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   25,35   21,04   15,35   25,47
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   21,70   17,39   11,70   21,82
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   23,34   19,04   13,34   23,46




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:11:59
</pre>

====================================================================== Einde pagina 396 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 397 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                  Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                          (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   25,17   20,87   15,18   25,30
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   26,79   22,49   16,79   26,91
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   23,18   18,88   13,19   23,31
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   24,94   20,64   14,94   25,06
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   28,60   24,29   18,60   28,72

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   30,41   26,11   20,41   30,53
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   20,50   16,20   10,50   20,62
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   22,12   17,81   12,12   22,24
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   22,99   18,69   12,99   23,11
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   24,32   20,02   14,32   24,44

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   20,85   16,55   10,85   20,97
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   22,51   18,20   12,51   22,63
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   23,72   19,42   13,72   23,84
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   25,36   21,06   15,36   25,48
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   20,72   16,42   10,72   20,84

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   22,38   18,08   12,38   22,50
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   23,90   19,59   13,90   24,02
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   25,75   21,45   15,76   25,88
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   21,53   17,23   11,53   21,65
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   23,16   18,86   13,17   23,29

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   24,76   20,46   14,77   24,89
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   26,76   22,45   16,76   26,88
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   21,59   17,29   11,59   21,71
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   23,34   19,04   13,35   23,47
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   25,07   20,76   15,07   25,19

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   26,80   22,50   16,80   26,92
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   21,65   17,35   11,66   21,78
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   23,08   18,78   13,08   23,20
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   25,49   21,19   15,50   25,62
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   27,55   23,25   17,55   27,67

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   22,01   17,71   12,02   22,14
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   23,20   18,90   13,20   23,32
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   23,59   19,28   13,59   23,71
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   24,01   19,70   14,01   24,13
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   22,02   17,72   12,03   22,15

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   23,19   18,89   13,19   23,31
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   23,48   19,18   13,49   23,61
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   23,61   19,31   13,61   23,73
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   21,66   17,36   11,66   21,78
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   22,80   18,50   12,80   22,92

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   23,32   19,01   13,32   23,44
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   23,35   19,05   13,36   23,48
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   21,60   17,30   11,60   21,72
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   22,62   18,32   12,63   22,75
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   22,87   18,57   12,87   22,99




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:11:59
</pre>

====================================================================== Einde pagina 397 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 398 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                         Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                           (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    22,24   17,94   12,24   22,36
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    21,07   16,77   11,07   21,19
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    22,20   17,90   12,21   22,33
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    22,56   18,26   12,56   22,68
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    22,88   18,58   12,88   23,00

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    17,99   13,69    7,99   18,11
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    19,23   14,93    9,23   19,35
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    17,15   12,85    7,16   17,28
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00     9,10    4,79   -0,90    9,22
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    22,90   18,60   12,90   23,02

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   23,97   19,67   13,97   24,09
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   24,53   20,23   14,54   24,66
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   22,99   18,69   12,99   23,11
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   24,06   19,76   14,07   24,19
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   24,91   20,61   14,91   25,03

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    22,88   18,58   12,88   23,00
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    23,98   19,68   13,98   24,10
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    25,08   20,78   15,08   25,20
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    25,39   21,08   15,39   25,51
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    23,28   18,98   13,28   23,40

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    24,22   19,92   14,22   24,34
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    25,25   20,95   15,25   25,37
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    25,94   21,64   15,94   26,06
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    23,73   19,43   13,74   23,86
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    24,56   20,26   14,56   24,68

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    25,65   21,35   15,65   25,77
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    26,32   22,02   16,33   26,45
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    24,40   20,10   14,40   24,52
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    25,62   21,32   15,62   25,74
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    26,78   22,48   16,79   26,91

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    28,37   24,07   18,37   28,49
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    32,61   28,31   22,62   32,74
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    33,74   29,44   23,74   33,86
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    23,53   19,23   13,53   23,65
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    24,15   19,84   14,15   24,27

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    30,87   26,57   20,87   30,99
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    31,88   27,58   21,89   32,01
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    28,95   24,65   18,95   29,07
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    29,81   25,51   19,81   29,93
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    30,61   26,31   20,61   30,73

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    31,10   26,80   21,11   31,23
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    29,11   24,80   19,11   29,23
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    29,82   25,51   19,82   29,94
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    32,48   28,18   22,48   32,60
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    32,39   28,09   22,40   32,52




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                      13-10-2023 14:11:59
</pre>

====================================================================== Einde pagina 398 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 399 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                   Bijlage 1
                                                                         Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                           (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   31,07   26,77   21,08   31,20
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   33,07   28,77   23,08   33,20
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   33,16   28,86   23,16   33,28
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   32,13   27,83   22,14   32,26
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   21,77   17,47   11,77   21,89

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    21,03   16,73   11,03   21,15
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    16,43   12,13    6,43   16,55
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    11,47    7,17    1,48   11,60
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    22,68   18,38   12,69   22,81
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    23,95   19,65   13,96   24,08

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   24,98   20,68   14,98   25,10
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   22,75   18,45   12,75   22,87
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   23,98   19,68   13,98   24,10
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   24,78   20,48   14,78   24,90
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   22,86   18,56   12,86   22,98

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   24,11   19,81   14,12   24,24
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   24,87   20,57   14,87   24,99
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   22,83   18,52   12,83   22,95
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   23,86   19,56   13,86   23,98
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   24,50   20,19   14,50   24,62

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   21,02   16,72   11,02   21,14
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   21,26   16,95   11,26   21,38
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   23,15   18,84   13,15   23,27
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   17,92   13,62    7,93   18,05
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   18,06   13,76    8,06   18,18

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   14,24    9,94    4,24   14,36
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   18,88   14,57    8,88   19,00
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   18,64   14,34    8,64   18,76
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   15,57   11,27    5,57   15,69
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   19,51   15,21    9,51   19,63

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   18,80   14,50    8,80   18,92
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   17,10   12,79    7,10   17,22
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   20,07   15,77   10,07   20,19
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   19,66   15,36    9,67   19,79
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   18,11   13,81    8,12   18,24

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   22,22   17,91   12,22   22,34
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   22,87   18,57   12,87   22,99
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   23,53   19,23   13,53   23,65




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                      13-10-2023 14:11:59
</pre>

====================================================================== Einde pagina 399 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 400 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                 Bijlage 1
                                                                       Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                         (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   38,07   33,76   28,07   38,19
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   37,64   33,34   27,64   37,76
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   38,52   34,22   28,53   38,65
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   39,11   34,81   29,11   39,23
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   38,77   34,47   28,77   38,89

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   38,46   34,16   28,46   38,58
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   39,12   34,82   29,12   39,24
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   39,75   35,45   29,75   39,87
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   37,92   33,62   27,93   38,05
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   37,66   33,36   27,66   37,78

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   38,47   34,17   28,48   38,60
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   39,19   34,89   29,20   39,32
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   26,76   22,46   16,77   26,89
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   28,06   23,76   18,07   28,19
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   30,17   25,87   20,17   30,29

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   32,84   28,54   22,85   32,97
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   26,09   21,79   16,09   26,21
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   27,77   23,47   17,77   27,89
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   29,09   24,79   19,09   29,21
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   29,69   25,39   19,69   29,81

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   25,73   21,43   15,73   25,85
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   27,32   23,02   17,32   27,44
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   28,48   24,17   18,48   28,60
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   28,84   24,54   18,85   28,97
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   25,71   21,41   15,71   25,83

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   27,30   23,00   17,30   27,42
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   28,57   24,27   18,58   28,70
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   28,60   24,30   18,60   28,72
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   22,40   18,09   12,40   22,52
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   24,51   20,21   14,51   24,63

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   27,40   23,10   17,40   27,52
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   30,14   25,84   20,14   30,26
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   35,13   30,83   25,14   35,26
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   35,27   30,97   25,27   35,39
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   36,21   31,90   26,21   36,33

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   37,31   33,01   27,32   37,44
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   26,57   22,27   16,58   26,70
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   30,14   25,84   20,14   30,26
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   31,50   27,20   21,50   31,62
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   33,60   29,30   23,60   33,72

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   40,68   36,38   30,68   40,80
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   41,07   36,77   31,07   41,19
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   41,85   37,55   31,85   41,97
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   42,70   38,40   32,70   42,82
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   39,58   35,28   29,58   39,70




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:12:11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 400 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 401 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                 Bijlage 1
                                                                       Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                         (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   40,77   36,47   30,77   40,89
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   42,11   37,81   32,11   42,23
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   43,23   38,93   33,24   43,36
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   30,39   26,09   20,39   30,51
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   34,05   29,75   24,05   34,17

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   41,53   37,23   31,54   41,66
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   43,60   39,30   33,60   43,72
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   27,34   23,04   17,34   27,46
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   28,81   24,51   18,81   28,93
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   30,32   26,02   20,32   30,44

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   31,54   27,24   21,54   31,66
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   26,77   22,47   16,77   26,89
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   28,38   24,08   18,38   28,50
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   30,13   25,83   20,13   30,25
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   31,39   27,09   21,39   31,51

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   26,75   22,45   16,76   26,88
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   28,40   24,10   18,40   28,52
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   29,90   25,60   19,91   30,03
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   30,93   26,63   20,93   31,05
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   26,19   21,89   16,19   26,31

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   27,88   23,58   17,88   28,00
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   29,46   25,16   19,46   29,58
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   30,09   25,79   20,09   30,21
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   25,45   21,15   15,45   25,57
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   29,37   25,07   19,37   29,49

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   30,83   26,53   20,83   30,95
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   32,59   28,29   22,60   32,72
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   30,13   25,83   20,13   30,25
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   32,15   27,85   22,15   32,27
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   36,11   31,81   26,12   36,24

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   37,89   33,59   27,89   38,01
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   27,32   23,02   17,32   27,44
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   28,72   24,41   18,72   28,84
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   29,67   25,37   19,68   29,80
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   30,95   26,65   20,95   31,07

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   26,96   22,66   16,96   27,08
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   28,19   23,89   18,20   28,32
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   29,05   24,75   19,05   29,17
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   29,74   25,44   19,74   29,86
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   25,60   21,30   15,60   25,72

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   26,74   22,44   16,75   26,87
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   28,84   24,54   18,85   28,97
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   30,35   26,04   20,35   30,47
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   26,70   22,39   16,70   26,82
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   28,34   24,04   18,34   28,46




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:12:11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 401 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 402 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                 Bijlage 1
                                                                       Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                         (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   30,17   25,87   20,18   30,30
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   31,79   27,49   21,79   31,91
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   28,18   23,88   18,19   28,31
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   29,94   25,64   19,94   30,06
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   33,60   29,29   23,60   33,72

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   35,41   31,11   25,41   35,53
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   25,50   21,20   15,50   25,62
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   27,12   22,81   17,12   27,24
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   27,99   23,69   17,99   28,11
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   29,32   25,02   19,32   29,44

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   25,85   21,55   15,85   25,97
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   27,51   23,20   17,51   27,63
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   28,72   24,42   18,72   28,84
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   30,36   26,06   20,36   30,48
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   25,72   21,42   15,72   25,84

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   27,38   23,08   17,38   27,50
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   28,90   24,59   18,90   29,02
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   30,75   26,45   20,76   30,88
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   26,53   22,23   16,53   26,65
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   28,16   23,86   18,17   28,29

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   29,76   25,46   19,77   29,89
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   31,76   27,45   21,76   31,88
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   26,59   22,29   16,59   26,71
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   28,34   24,04   18,35   28,47
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   30,07   25,76   20,07   30,19

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   31,80   27,50   21,80   31,92
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   26,65   22,35   16,66   26,78
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   28,08   23,78   18,08   28,20
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   30,49   26,19   20,50   30,62
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   32,55   28,25   22,55   32,67

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   27,01   22,71   17,02   27,14
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   28,20   23,90   18,20   28,32
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   28,59   24,28   18,59   28,71
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   29,01   24,70   19,01   29,13
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   27,02   22,72   17,03   27,15

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   28,19   23,89   18,19   28,31
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   28,48   24,18   18,49   28,61
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   28,61   24,31   18,61   28,73
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   26,66   22,36   16,66   26,78
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   27,80   23,50   17,80   27,92

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   28,32   24,01   18,32   28,44
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   28,35   24,05   18,36   28,48
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   26,60   22,30   16,60   26,72
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   27,62   23,32   17,63   27,75
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   27,87   23,57   17,87   27,99




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:12:11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 402 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 403 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                  Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                          (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    27,24   22,94   17,24   27,36
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    26,07   21,77   16,07   26,19
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    27,20   22,90   17,21   27,33
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    27,56   23,26   17,56   27,68
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    27,88   23,58   17,88   28,00

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    22,99   18,69   12,99   23,11
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    24,23   19,93   14,23   24,35
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    22,15   17,85   12,16   22,28
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    14,10    9,79    4,10   14,22
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    27,90   23,60   17,90   28,02

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   28,97   24,67   18,97   29,09
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   29,53   25,23   19,54   29,66
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   27,99   23,69   17,99   28,11
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   29,06   24,76   19,07   29,19
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   29,91   25,61   19,91   30,03

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    27,88   23,58   17,88   28,00
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    28,98   24,68   18,98   29,10
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    30,08   25,78   20,08   30,20
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    30,39   26,08   20,39   30,51
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    28,28   23,98   18,28   28,40

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    29,22   24,92   19,22   29,34
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    30,25   25,95   20,25   30,37
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    30,94   26,64   20,94   31,06
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    28,73   24,43   18,74   28,86
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    29,56   25,26   19,56   29,68

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    30,65   26,35   20,65   30,77
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    31,32   27,02   21,33   31,45
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    29,40   25,10   19,40   29,52
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    30,62   26,32   20,62   30,74
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    31,78   27,48   21,79   31,91

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    33,37   29,07   23,37   33,49
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    37,61   33,31   27,62   37,74
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    38,74   34,44   28,74   38,86
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    28,53   24,23   18,53   28,65
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    29,15   24,84   19,15   29,27

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    35,87   31,57   25,87   35,99
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    36,88   32,58   26,89   37,01
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    33,95   29,65   23,95   34,07
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    34,81   30,51   24,81   34,93
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    35,61   31,31   25,61   35,73

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    36,10   31,80   26,11   36,23
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    34,11   29,80   24,11   34,23
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    34,82   30,51   24,82   34,94
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    37,48   33,18   27,48   37,60
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    37,39   33,09   27,40   37,52




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                      13-10-2023 14:12:11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 403 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 404 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                  Bijlage 1
                                                                        Wegverkeer: resultaat Van Schaikweg   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                          (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:               Van Schaikweg
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   36,07   31,77   26,08   36,20
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   38,07   33,77   28,08   38,20
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   38,16   33,86   28,16   38,28
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   37,13   32,83   27,14   37,26
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   26,77   22,47   16,77   26,89

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    26,03   21,73   16,03   26,15
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    21,43   17,13   11,43   21,55
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    16,47   12,17    6,48   16,60
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    27,68   23,38   17,69   27,81
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    28,95   24,65   18,96   29,08

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   29,98   25,68   19,98   30,10
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   27,75   23,45   17,75   27,87
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   28,98   24,68   18,98   29,10
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   29,78   25,48   19,78   29,90
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   27,86   23,56   17,86   27,98

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   29,11   24,81   19,12   29,24
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   29,87   25,57   19,87   29,99
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   27,83   23,52   17,83   27,95
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   28,86   24,56   18,86   28,98
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   29,50   25,19   19,50   29,62

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   26,02   21,72   16,02   26,14
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   26,26   21,95   16,26   26,38
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   28,15   23,84   18,15   28,27
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   22,92   18,62   12,93   23,05
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   23,06   18,76   13,06   23,18

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   19,24   14,94    9,24   19,36
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   23,88   19,57   13,88   24,00
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   23,64   19,34   13,64   23,76
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   20,57   16,27   10,57   20,69
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   24,51   20,21   14,51   24,63

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   23,80   19,50   13,80   23,92
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   22,10   17,79   12,10   22,22
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   25,07   20,77   15,07   25,19
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   24,66   20,36   14,67   24,79
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   23,11   18,81   13,12   23,24

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   27,22   22,91   17,22   27,34
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   27,87   23,57   17,87   27,99
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   28,53   24,23   18,53   28,65




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                      13-10-2023 14:12:11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 404 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 405 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                        (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   46,77   42,47   36,78   46,90
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   47,01   42,68   36,99   47,12
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   46,68   42,39   36,70   46,81
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   46,13   41,82   36,13   46,25
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   46,74   42,41   36,72   46,85

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   46,97   42,67   36,98   47,10
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   46,68   42,38   36,69   46,81
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   46,18   41,87   36,19   46,31
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   46,67   42,36   36,66   46,79
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   46,90   42,62   36,93   47,04

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   46,64   42,33   36,64   46,76
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   46,14   41,83   36,15   46,27
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   41,44   37,13   31,44   41,56
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   41,89   37,58   31,89   42,01
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   41,69   37,38   31,68   41,81

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   41,52   37,21   31,52   41,64
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   26,41   22,11   16,40   26,53
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   28,17   23,87   18,18   28,30
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   29,39   25,10   19,39   29,52
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   30,90   26,59   20,87   31,01

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   23,61   19,31   13,59   23,73
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   25,42   21,13   15,40   25,54
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   27,47   23,17   17,45   27,59
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   29,71   25,41   19,69   29,83
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   24,39   20,07   14,36   24,50

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   26,42   22,13   16,41   26,54
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   28,90   24,59   18,87   29,01
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   30,79   26,49   20,77   30,91
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   41,42   37,11   31,42   41,54
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   41,63   37,31   31,62   41,75

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   41,32   37,01   31,33   41,45
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   41,14   36,83   31,14   41,26
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   46,46   42,15   36,46   46,58
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   46,73   42,42   36,74   46,86
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   46,45   42,13   36,44   46,57

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   46,01   41,69   36,02   46,13
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   46,18   41,87   36,19   46,31
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   46,46   42,15   36,46   46,58
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   46,13   41,82   36,13   46,25
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   45,65   41,35   35,66   45,78

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   47,94   43,64   37,95   48,07
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   47,99   43,68   37,99   48,11
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   47,56   43,26   37,57   47,69
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   47,06   42,77   37,08   47,19
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   47,83   43,52   37,85   47,96




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                   13-10-2023 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 405 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 406 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                        (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   47,93   43,62   37,93   48,05
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   47,55   43,24   37,56   47,68
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   47,09   42,79   37,10   47,22
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   43,02   38,71   33,02   43,14
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   43,51   39,20   33,51   43,63

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   43,91   39,60   33,92   44,04
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   44,20   39,90   34,22   44,33
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   28,53   24,23   18,54   28,66
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   30,22   25,92   20,24   30,35
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   30,97   26,67   20,98   31,10

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   31,97   27,68   21,96   32,09
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   23,93   19,63   13,92   24,05
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   25,65   21,35   15,64   25,77
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   27,80   23,50   17,80   27,92
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   29,94   25,65   19,94   30,07

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   23,86   19,56   13,85   23,98
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   25,74   21,44   15,74   25,86
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   27,75   23,45   17,74   27,87
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   29,80   25,49   19,78   29,92
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   25,06   20,76   15,07   25,19

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   26,96   22,66   16,95   27,08
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   28,63   24,33   18,60   28,75
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   30,40   26,09   20,38   30,52
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   41,40   37,09   31,40   41,52
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   41,84   37,53   31,85   41,97

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   41,63   37,32   31,64   41,76
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   41,27   36,96   31,27   41,39
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   37,67   33,37   27,67   37,79
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   39,02   34,72   29,03   39,15
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   39,49   35,18   29,48   39,61

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   39,62   35,33   29,62   39,75
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   36,73   32,43   26,72   36,85
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   37,81   33,50   27,80   37,93
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   37,99   33,69   27,96   38,11
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   38,03   33,72   28,02   38,15

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   32,28   27,98   22,27   32,40
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   34,13   29,84   24,12   34,25
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   34,56   30,26   24,54   34,68
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   35,03   30,74   25,01   35,15
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   24,12   19,82   14,11   24,24

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   26,00   21,70   15,99   26,12
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   28,06   23,76   18,04   28,18
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   30,46   26,17   20,44   30,58
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   23,93   19,64   13,93   24,06
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   25,68   21,37   15,67   25,80




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                   13-10-2023 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 406 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 407 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                        (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   27,70   23,37   17,67   27,81
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   29,69   25,38   19,69   29,81
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   32,53   28,22   22,53   32,65
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   34,02   29,71   24,03   34,15
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   34,92   30,61   24,91   35,04

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   35,76   31,45   25,77   35,89
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   26,90   22,61   16,92   27,03
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   28,47   24,17   18,48   28,60
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   29,28   24,98   19,27   29,40
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   30,72   26,43   20,72   30,85

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   23,41   19,11   13,41   23,53
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   25,41   21,10   15,40   25,53
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   27,07   22,77   17,08   27,20
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   29,25   24,93   19,23   29,36
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   28,46   24,17   18,47   28,59

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   29,98   25,67   19,98   30,10
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   30,65   26,34   20,64   30,77
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   31,67   27,35   21,67   31,79
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   32,54   28,25   22,55   32,67
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   34,00   29,72   24,01   34,13

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   34,22   29,92   24,23   34,35
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   34,68   30,36   24,67   34,80
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   23,58   19,28   13,59   23,71
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   25,52   21,22   15,51   25,64
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   27,45   23,16   17,46   27,58

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   29,39   25,09   19,39   29,51
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   23,87   19,54   13,85   23,98
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   25,61   21,31   15,61   25,73
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   27,95   23,65   17,94   28,07
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   30,61   26,31   20,60   30,73

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   30,16   25,84   20,15   30,28
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   32,25   27,95   22,22   32,37
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   32,85   28,56   22,83   32,97
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   33,50   29,21   23,48   33,62
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   30,00   25,71   19,98   30,12

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   32,20   27,90   22,18   32,32
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   33,14   28,84   23,10   33,25
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   33,99   29,69   23,97   34,11
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   29,44   25,14   19,41   29,56
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   31,80   27,50   21,75   31,91

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   32,90   28,60   22,86   33,01
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   33,89   29,59   23,87   34,01
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   30,17   25,87   20,14   30,29
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   32,61   28,30   22,57   32,72
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   33,82   29,52   23,80   33,94




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                   13-10-2023 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 407 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 408 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                 Bijlage 1
                                                                           Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                         (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    34,72   30,42   24,71   34,84
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    30,32   26,04   20,30   30,44
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    32,68   28,38   22,65   32,80
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    34,07   29,78   24,05   34,19
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    35,07   30,76   25,05   35,19

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    30,56   26,25   20,57   30,69
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    32,29   27,98   22,29   32,41
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    33,10   28,80   23,09   33,22
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    34,05   29,74   24,04   34,17
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    28,12   23,81   18,11   28,24

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   29,95   25,63   19,93   30,06
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   30,73   26,43   20,71   30,85
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   29,42   25,12   19,40   29,54
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   31,19   26,90   21,20   31,32
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   31,82   27,52   21,81   31,94

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    30,69   26,39   20,70   30,82
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    32,30   28,00   22,30   32,42
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    32,77   28,47   22,76   32,89
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    33,07   28,77   23,05   33,19
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    33,09   28,78   23,09   33,21

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    34,05   29,76   24,05   34,18
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    34,30   30,00   24,28   34,42
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    34,32   30,02   24,32   34,44
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    36,52   32,20   26,52   36,64
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    36,85   32,55   26,85   36,97

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    36,72   32,41   26,72   36,84
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    36,45   32,13   26,44   36,57
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    45,50   41,20   35,48   45,62
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    45,58   41,28   35,56   45,70
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    45,04   40,74   35,03   45,16

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    44,42   40,10   34,38   44,53
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    48,29   43,99   38,26   48,41
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    48,75   44,45   38,70   48,86
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    48,36   44,06   38,31   48,47
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    47,73   43,44   37,69   47,84

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    47,90   43,60   37,85   48,01
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    48,42   44,12   38,38   48,53
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    48,14   43,85   38,09   48,25
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    47,76   43,47   37,71   47,87
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    47,80   43,50   37,75   47,91

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    48,35   44,04   38,30   48,46
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    48,08   43,79   38,03   48,19
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    47,65   43,36   37,60   47,76
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    47,79   43,49   37,74   47,90
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    48,36   44,06   38,30   48,47




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    13-10-2023 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 408 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 409 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                 Bijlage 1
                                                                           Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   incl aftr art 110g Wgh




                                                                                                         (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Ja

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   48,07   43,79   38,04   48,19
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   47,69   43,40   37,64   47,80
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   48,24   43,94   38,19   48,35
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   47,92   43,62   37,86   48,03
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   40,88   36,59   30,84   40,99

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    41,98   37,69   31,93   42,09
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    41,73   37,43   31,70   41,85
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    35,49   31,19   25,44   35,60
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    29,43   25,12   19,39   29,54
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    31,51   27,22   21,48   31,63

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   32,70   28,39   22,66   32,81
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   31,36   27,06   21,33   31,48
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   33,75   29,45   23,71   33,86
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   34,47   30,18   24,43   34,58
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   31,68   27,38   21,64   31,79

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   33,98   29,69   23,94   34,09
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   34,68   30,38   24,63   34,79
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   31,41   27,10   21,36   31,52
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   35,31   31,00   25,26   35,42
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   36,10   31,81   26,06   36,21

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   32,23   27,94   22,20   32,35
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   36,77   32,47   26,73   36,88
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   38,45   34,14   28,39   38,55
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   29,46   25,16   19,42   29,57
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   36,24   31,95   26,20   36,35

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   37,92   33,62   27,88   38,03
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   31,33   27,04   21,30   31,45
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   35,06   30,76   25,02   35,17
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   36,77   32,48   26,74   36,89
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   31,85   27,55   21,82   31,97

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   34,62   30,34   24,60   34,74
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   36,02   31,72   25,98   36,13
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   29,67   25,38   19,63   29,78
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   33,50   29,19   23,47   33,61
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   34,82   30,52   24,79   34,94

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   27,96   23,67   17,96   28,09
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   29,64   25,32   19,62   29,75
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   30,56   26,26   20,57   30,69




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    13-10-2023 14:12:39
</pre>

====================================================================== Einde pagina 409 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 410 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                        (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
01       A   gebouw A       256854,09   533688,58      1,50   51,77   47,47   41,78   51,90
 _ _ _ _ _




01       B   gebouw A       256854,09   533688,58      5,00   51,99   47,68   41,99   52,11
01       C   gebouw A       256854,09   533688,58      8,00   51,68   47,38   41,69   51,81
01       D   gebouw A       256854,09   533688,58     11,00   51,13   46,82   41,13   51,25
02       A   gebouw A       256854,10   533680,39      1,50   51,72   47,41   41,72   51,84

02       B   gebouw A       256854,10   533680,39      5,00   51,96   47,66   41,97   52,09
 _ _ _ _ _




02       C   gebouw A       256854,10   533680,39      8,00   51,68   47,38   41,69   51,81
02       D   gebouw A       256854,10   533680,39     11,00   51,18   46,87   41,18   51,30
03       A   gebouw A       256854,10   533672,54      1,50   51,66   47,35   41,66   51,78
03       B   gebouw A       256854,10   533672,54      5,00   51,90   47,60   41,91   52,03

03       C   gebouw A       256854,10   533672,54      8,00   51,63   47,32   41,63   51,75
 _ _ _ _ _




03       D   gebouw A       256854,10   533672,54     11,00   51,14   46,83   41,15   51,27
04       A   gebouw A       256858,22   533667,13      1,50   46,44   42,13   36,44   46,56
04       B   gebouw A       256858,22   533667,13      5,00   46,88   42,57   36,88   47,00
04       C   gebouw A       256858,22   533667,13      8,00   46,68   42,37   36,68   46,80

04       D   gebouw A       256858,22   533667,13     11,00   46,51   42,20   36,51   46,63
 _ _ _ _ _




05       A   gebouw A       256866,73   533669,43      1,50   31,41   27,10   21,40   31,53
05       B   gebouw A       256866,73   533669,43      5,00   33,17   28,87   23,17   33,29
05       C   gebouw A       256866,73   533669,43      8,00   34,39   30,09   24,38   34,51
05       D   gebouw A       256866,73   533669,43     11,00   35,89   31,59   25,87   36,01

06       A   gebouw A       256865,13   533680,30      1,50   28,61   24,31   18,59   28,73
 _ _ _ _ _




06       B   gebouw A       256865,13   533680,30      5,00   30,42   26,12   20,40   30,54
06       C   gebouw A       256865,13   533680,30      8,00   32,47   28,17   22,45   32,59
06       D   gebouw A       256865,13   533680,30     11,00   34,71   30,41   24,69   34,83
07       A   gebouw A       256866,71   533688,49      1,50   29,38   25,07   19,36   29,50

07       B   gebouw A       256866,71   533688,49      5,00   31,42   27,12   21,40   31,54
 _ _ _ _ _




07       C   gebouw A       256866,71   533688,49      8,00   33,89   29,59   23,87   34,01
07       D   gebouw A       256866,71   533688,49     11,00   35,79   31,49   25,77   35,91
08       A   gebouw A       256856,75   533691,39      1,50   46,42   42,11   36,42   46,54
08       B   gebouw A       256856,75   533691,39      5,00   46,62   42,31   36,62   46,74

08       C   gebouw A       256856,75   533691,39      8,00   46,31   42,00   36,32   46,44
 _ _ _ _ _




08       D   gebouw A       256856,75   533691,39     11,00   46,14   41,83   36,14   46,26
09       A   gebouw B       256854,11   533657,10      1,50   51,46   47,15   41,46   51,58
09       B   gebouw B       256854,11   533657,10      5,00   51,73   47,42   41,74   51,86
09       C   gebouw B       256854,11   533657,10      8,00   51,44   47,13   41,44   51,56

09       D   gebouw B       256854,11   533657,10     11,00   51,00   46,69   41,01   51,13
 _ _ _ _ _




10       A   gebouw B       256854,10   533648,93      1,50   51,18   46,87   41,19   51,31
10       B   gebouw B       256854,10   533648,93      5,00   51,45   47,14   41,45   51,57
10       C   gebouw B       256854,10   533648,93      8,00   51,12   46,81   41,12   51,24
10       D   gebouw B       256854,10   533648,93     11,00   50,65   46,35   40,66   50,78

11       A   gebouw B       256851,61   533643,48      1,50   52,94   48,63   42,95   53,07
 _ _ _ _ _




11       B   gebouw B       256851,61   533643,48      5,00   52,98   48,67   42,98   53,10
11       C   gebouw B       256851,61   533643,48      8,00   52,56   48,26   42,57   52,69
11       D   gebouw B       256851,61   533643,48     11,00   52,06   47,76   42,07   52,19
12       A   gebouw B       256851,60   533634,35      1,50   52,83   48,52   42,84   52,96




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    13-10-2023 14:13:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 410 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 411 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                        (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
12       B   gebouw B       256851,60   533634,35      5,00   52,93   48,62   42,93   53,05
 _ _ _ _ _




12       C   gebouw B       256851,60   533634,35      8,00   52,55   48,24   42,55   52,67
12       D   gebouw B       256851,60   533634,35     11,00   52,09   47,79   42,10   52,22
13       A   gebouw B       256854,70   533625,45      1,50   48,02   43,71   38,02   48,14
13       B   gebouw B       256854,70   533625,45      5,00   48,51   44,20   38,51   48,63

13       C   gebouw B       256854,70   533625,45      8,00   48,91   44,60   38,91   49,03
 _ _ _ _ _




13       D   gebouw B       256854,70   533625,45     11,00   49,20   44,90   39,21   49,33
14       A   gebouw B       256867,57   533629,44      1,50   33,53   29,22   23,53   33,65
14       B   gebouw B       256867,57   533629,44      5,00   35,22   30,92   25,23   35,35
14       C   gebouw B       256867,57   533629,44      8,00   35,97   31,67   25,97   36,09

14       D   gebouw B       256867,57   533629,44     11,00   36,97   32,67   26,96   37,09
 _ _ _ _ _




15       A   gebouw B       256867,73   533642,96      1,50   28,93   24,63   18,92   29,05
15       B   gebouw B       256867,73   533642,96      5,00   30,65   26,35   20,64   30,77
15       C   gebouw B       256867,73   533642,96      8,00   32,80   28,50   22,79   32,92
15       D   gebouw B       256867,73   533642,96     11,00   34,94   30,64   24,93   35,06

16       A   gebouw B       256866,56   533648,61      1,50   28,86   24,56   18,85   28,98
 _ _ _ _ _




16       B   gebouw B       256866,56   533648,61      5,00   30,74   26,44   20,73   30,86
16       C   gebouw B       256866,56   533648,61      8,00   32,75   28,45   22,73   32,87
16       D   gebouw B       256866,56   533648,61     11,00   34,79   30,49   24,77   34,91
17       A   gebouw B       256866,56   533660,26      1,50   30,06   25,76   20,06   30,18

17       B   gebouw B       256866,56   533660,26      5,00   31,96   27,66   21,95   32,08
 _ _ _ _ _




17       C   gebouw B       256866,56   533660,26      8,00   33,62   29,32   23,60   33,74
17       D   gebouw B       256866,56   533660,26     11,00   35,39   31,09   25,37   35,51
18       A   gebouw B       256858,16   533663,05      1,50   46,40   42,09   36,40   46,52
18       B   gebouw B       256858,16   533663,05      5,00   46,84   42,53   36,85   46,97

18       C   gebouw B       256858,16   533663,05      8,00   46,63   42,32   36,63   46,75
 _ _ _ _ _




18       D   gebouw B       256858,16   533663,05     11,00   46,27   41,96   36,27   46,39
19       A   gebouw D       256880,46   533625,44      1,50   42,67   38,37   32,67   42,79
19       B   gebouw D       256880,46   533625,44      5,00   44,02   39,72   34,02   44,14
19       C   gebouw D       256880,46   533625,44      8,00   44,48   40,18   34,48   44,60

19       D   gebouw D       256880,46   533625,44     11,00   44,62   40,32   34,61   44,74
 _ _ _ _ _




20       A   gebouw D       256888,25   533629,09      1,50   41,72   37,42   31,71   41,84
20       B   gebouw D       256888,25   533629,09      5,00   42,81   38,50   32,80   42,93
20       C   gebouw D       256888,25   533629,09      8,00   42,98   38,68   32,96   43,10
20       D   gebouw D       256888,25   533629,09     11,00   43,02   38,72   33,01   43,14

21       A   gebouw D       256889,78   533644,33      1,50   37,28   32,97   27,27   37,40
 _ _ _ _ _




21       B   gebouw D       256889,78   533644,33      5,00   39,13   34,83   29,12   39,25
21       C   gebouw D       256889,78   533644,33      8,00   39,56   35,26   29,54   39,68
21       D   gebouw D       256889,78   533644,33     11,00   40,03   35,73   30,01   40,15
22       A   gebouw D       256881,51   533645,67      1,50   29,12   24,82   19,11   29,24

22       B   gebouw D       256881,51   533645,67      5,00   31,00   26,70   20,99   31,12
 _ _ _ _ _




22       C   gebouw D       256881,51   533645,67      8,00   33,05   28,75   23,03   33,17
22       D   gebouw D       256881,51   533645,67     11,00   35,46   31,16   25,44   35,58
23       A   gebouw D       256873,68   533643,15      1,50   28,93   24,63   18,93   29,05
23       B   gebouw D       256873,68   533643,15      5,00   30,67   26,37   20,67   30,79




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    13-10-2023 14:13:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 411 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 412 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                Bijlage 1
                                                                          Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                        (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte    Dag    Avond   Nacht   Lden
23       C   gebouw D       256873,68   533643,15      8,00   32,68   28,37   22,67   32,80
 _ _ _ _ _




23       D   gebouw D       256873,68   533643,15     11,00   34,68   30,38   24,68   34,80
24       A   gebouw D       256873,86   533628,71      1,50   37,53   33,22   27,53   37,65
24       B   gebouw D       256873,86   533628,71      5,00   39,02   34,71   29,02   39,14
24       C   gebouw D       256873,86   533628,71      8,00   39,91   35,60   29,91   40,03

24       D   gebouw D       256873,86   533628,71     11,00   40,76   36,45   30,76   40,88
 _ _ _ _ _




25       A   gebouw C       256873,64   533689,07      1,50   31,90   27,60   21,91   32,03
25       B   gebouw C       256873,64   533689,07      5,00   33,47   29,17   23,47   33,59
25       C   gebouw C       256873,64   533689,07      8,00   34,27   29,97   24,27   34,39
25       D   gebouw C       256873,64   533689,07     11,00   35,72   31,42   25,72   35,84

26       A   gebouw C       256875,29   533680,32      1,50   28,41   24,11   18,41   28,53
 _ _ _ _ _




26       B   gebouw C       256875,29   533680,32      5,00   30,40   26,10   20,40   30,52
26       C   gebouw C       256875,29   533680,32      8,00   32,07   27,77   22,07   32,19
26       D   gebouw C       256875,29   533680,32     11,00   34,24   29,93   24,23   34,36
27       A   gebouw C       256873,70   533670,17      1,50   33,46   29,16   23,47   33,59

27       B   gebouw C       256873,70   533670,17      5,00   34,98   30,67   24,98   35,10
 _ _ _ _ _




27       C   gebouw C       256873,70   533670,17      8,00   35,64   31,33   25,64   35,76
27       D   gebouw C       256873,70   533670,17     11,00   36,66   32,35   26,66   36,78
28       A   gebouw C       256875,68   533664,13      1,50   37,54   33,24   27,55   37,67
28       B   gebouw C       256875,68   533664,13      5,00   39,00   34,70   29,01   39,13

28       C   gebouw C       256875,68   533664,13      8,00   39,22   34,92   29,23   39,35
 _ _ _ _ _




28       D   gebouw C       256875,68   533664,13     11,00   39,67   35,36   29,67   39,79
29       A   gebouw C       256875,70   533652,78      1,50   28,58   24,28   18,58   28,70
29       B   gebouw C       256875,70   533652,78      5,00   30,51   26,21   20,51   30,63
29       C   gebouw C       256875,70   533652,78      8,00   32,45   28,15   22,45   32,57

29       D   gebouw C       256875,70   533652,78     11,00   34,39   30,09   24,39   34,51
 _ _ _ _ _




30       A   gebouw C       256881,43   533649,73      1,50   28,85   24,54   18,84   28,97
30       B   gebouw C       256881,43   533649,73      5,00   30,61   26,31   20,60   30,73
30       C   gebouw C       256881,43   533649,73      8,00   32,95   28,65   22,94   33,07
30       D   gebouw C       256881,43   533649,73     11,00   35,61   31,31   25,60   35,73

31       A   gebouw C       256888,28   533654,47      1,50   35,15   30,84   25,14   35,27
 _ _ _ _ _




31       B   gebouw C       256888,28   533654,47      5,00   37,24   32,94   27,22   37,36
31       C   gebouw C       256888,28   533654,47      8,00   37,85   33,55   27,83   37,97
31       D   gebouw C       256888,28   533654,47     11,00   38,50   34,20   28,48   38,62
32       A   gebouw C       256888,27   533664,41      1,50   35,00   30,70   24,98   35,12

32       B   gebouw C       256888,27   533664,41      5,00   37,20   32,90   27,18   37,32
 _ _ _ _ _




32       C   gebouw C       256888,27   533664,41      8,00   38,13   33,83   28,10   38,25
32       D   gebouw C       256888,27   533664,41     11,00   38,99   34,69   28,97   39,11
33       A   gebouw C       256886,26   533672,56      1,50   34,44   30,14   24,41   34,56
33       B   gebouw C       256886,26   533672,56      5,00   36,79   32,49   26,75   36,90

33       C   gebouw C       256886,26   533672,56      8,00   37,90   33,60   27,86   38,01
 _ _ _ _ _




33       D   gebouw C       256886,26   533672,56     11,00   38,89   34,59   28,86   39,01
34       A   gebouw C       256886,27   533680,01      1,50   35,17   30,87   25,14   35,29
34       B   gebouw C       256886,27   533680,01      5,00   37,60   33,30   27,56   37,71
34       C   gebouw C       256886,27   533680,01      8,00   38,82   34,52   28,79   38,94




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                    13-10-2023 14:13:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 412 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 413 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                 Bijlage 1
                                                                           Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                         (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
34       D   gebouw C       256886,27   533680,01     11,00    39,72   35,42   29,69   39,84
 _ _ _ _ _




35       A   gebouw C       256886,27   533687,64      1,50    35,32   31,03   25,29   35,44
35       B   gebouw C       256886,27   533687,64      5,00    37,68   33,38   27,64   37,79
35       C   gebouw C       256886,27   533687,64      8,00    39,07   34,77   29,04   39,19
35       D   gebouw C       256886,27   533687,64     11,00    40,06   35,76   30,03   40,18

36       A   gebouw C       256877,53   533691,37      1,50    35,56   31,25   25,56   35,68
 _ _ _ _ _




36       B   gebouw C       256877,53   533691,37      5,00    37,29   32,98   27,29   37,41
36       C   gebouw C       256877,53   533691,37      8,00    38,10   33,80   28,09   38,22
36       D   gebouw C       256877,53   533691,37     11,00    39,05   34,74   29,04   39,17
37       A   gebouw E       256920,10   533666,39      1,50    33,11   28,81   23,11   33,23

37       B   gebouw E       256920,10   533666,39       5,00   34,94   30,63   24,93   35,06
 _ _ _ _ _




37       C   gebouw E       256920,10   533666,39       8,00   35,72   31,42   25,71   35,84
38       A   gebouw E       256920,10   533655,72       1,50   34,41   30,11   24,40   34,53
38       B   gebouw E       256920,10   533655,72       5,00   36,19   31,89   26,19   36,31
38       C   gebouw E       256920,10   533655,72       8,00   36,82   32,52   26,81   36,94

39       A   gebouw E       256920,10   533647,20      1,50    35,69   31,39   25,69   35,81
 _ _ _ _ _




39       B   gebouw E       256920,10   533647,20      5,00    37,30   33,00   27,30   37,42
39       C   gebouw E       256920,10   533647,20      8,00    37,77   33,47   27,76   37,89
39       D   gebouw E       256920,10   533647,20     11,00    38,06   33,76   28,05   38,18
40       A   gebouw E       256920,10   533638,01      1,50    38,09   33,78   28,09   38,21

40       B   gebouw E       256920,10   533638,01      5,00    39,05   34,75   29,05   39,17
 _ _ _ _ _




40       C   gebouw E       256920,10   533638,01      8,00    39,29   34,99   29,28   39,41
40       D   gebouw E       256920,10   533638,01     11,00    39,32   35,02   29,32   39,44
41       A   gebouw E       256920,10   533629,09      1,50    41,51   37,20   31,51   41,63
41       B   gebouw E       256920,10   533629,09      5,00    41,84   37,54   31,84   41,96

41       C   gebouw E       256920,10   533629,09      8,00    41,72   37,41   31,72   41,84
 _ _ _ _ _




41       D   gebouw E       256920,10   533629,09     11,00    41,44   37,13   31,43   41,56
42       A   gebouw E       256929,19   533624,79      1,50    50,50   46,20   40,48   50,62
42       B   gebouw E       256929,19   533624,79      5,00    50,58   46,28   40,56   50,70
42       C   gebouw E       256929,19   533624,79      8,00    50,04   45,74   40,02   50,16

42       D   gebouw E       256929,19   533624,79     11,00    49,41   45,10   39,38   49,52
 _ _ _ _ _




43       A   gebouw E       256938,27   533629,50      1,50    53,29   48,99   43,25   53,40
43       B   gebouw E       256938,27   533629,50      5,00    53,75   49,45   43,70   53,86
43       C   gebouw E       256938,27   533629,50      8,00    53,36   49,06   43,31   53,47
43       D   gebouw E       256938,27   533629,50     11,00    52,73   48,44   42,69   52,84

44       A   gebouw E       256938,27   533638,82      1,50    52,90   48,60   42,85   53,01
 _ _ _ _ _




44       B   gebouw E       256938,27   533638,82      5,00    53,42   49,12   43,37   53,53
44       C   gebouw E       256938,27   533638,82      8,00    53,13   48,84   43,09   53,24
44       D   gebouw E       256938,27   533638,82     11,00    52,75   48,46   42,71   52,86
45       A   gebouw E       256938,27   533647,20      1,50    52,80   48,50   42,75   52,91

45       B   gebouw E       256938,27   533647,20      5,00    53,34   49,04   43,29   53,45
 _ _ _ _ _




45       C   gebouw E       256938,27   533647,20      8,00    53,07   48,78   43,02   53,18
45       D   gebouw E       256938,27   533647,20     11,00    52,65   48,36   42,60   52,76
46       A   gebouw E       256938,27   533656,93      1,50    52,79   48,49   42,74   52,90
46       B   gebouw E       256938,27   533656,93      5,00    53,35   49,05   43,29   53,46




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:13:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 413 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 414 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W                                                                                                                 Bijlage 1
                                                                           Wegverkeer: resultaat CUMULATIE   excl aftr art 110g Wgh




                                                                                                         (
Rapport:             Resultatentabel
Model:               wegverkeer, jaar 2033 20231012




                                          (




                                                      )
                     LAeq totaalresultaten voor toetspunten
Groep:                 hoofdgroep
                     (




                                 )
Groepsreductie:      Nee

Naam
Toetspunt    Omschrijving          X             Y   Hoogte     Dag    Avond   Nacht   Lden
46       C   gebouw E       256938,27   533656,93       8,00   53,07   48,78   43,03   53,18
 _ _ _ _ _




47       A   gebouw E       256938,27   533665,72       1,50   52,69   48,40   42,64   52,80
47       B   gebouw E       256938,27   533665,72       5,00   53,24   48,94   43,19   53,35
47       C   gebouw E       256938,27   533665,72       8,00   52,91   48,61   42,86   53,02
48       A   gebouw E       256930,00   533670,53       1,50   45,88   41,59   35,84   45,99

48       B   gebouw E       256930,00   533670,53      5,00    46,98   42,69   36,93   47,09
 _ _ _ _ _




48       C   gebouw E       256930,00   533670,53      8,00    46,73   42,43   36,69   46,84
49       D   gebouw E       256929,42   533652,12     11,00    40,49   36,19   30,44   40,60
50       A   gebouw F       256895,18   533691,00      1,50    34,42   30,11   24,39   34,53
50       B   gebouw F       256895,18   533691,00      5,00    36,51   32,21   26,48   36,63

50       C   gebouw F       256895,18   533691,00       8,00   37,69   33,39   27,66   37,81
 _ _ _ _ _




51       A   gebouw F       256901,67   533689,55       1,50   36,36   32,06   26,33   36,48
51       B   gebouw F       256901,67   533689,55       5,00   38,74   34,44   28,71   38,86
51       C   gebouw F       256901,67   533689,55       8,00   39,46   35,17   29,43   39,58
52       A   gebouw F       256907,02   533689,55       1,50   36,67   32,37   26,64   36,79

52       B   gebouw F       256907,02   533689,55       5,00   38,97   34,68   28,94   39,09
 _ _ _ _ _




52       C   gebouw F       256907,02   533689,55       8,00   39,67   35,37   29,63   39,78
53       A   gebouw F       256914,85   533688,05       1,50   36,40   32,10   26,36   36,51
53       B   gebouw F       256914,85   533688,05       5,00   40,30   36,00   30,26   40,41
53       C   gebouw F       256914,85   533688,05       8,00   41,10   36,80   31,05   41,21

54       A   gebouw F       256918,07   533690,82       1,50   37,23   32,94   27,20   37,35
 _ _ _ _ _




54       B   gebouw F       256918,07   533690,82       5,00   41,77   37,47   31,72   41,88
54       C   gebouw F       256918,07   533690,82       8,00   43,44   39,14   33,39   43,55
55       A   gebouw F       256915,17   533697,32       1,50   34,45   30,15   24,42   34,57
55       B   gebouw F       256915,17   533697,32       5,00   41,23   36,94   31,19   41,34

55       C   gebouw F       256915,17   533697,32       8,00   42,92   38,62   32,88   43,03
 _ _ _ _ _




56       A   gebouw F       256908,68   533698,77       1,50   36,32   32,03   26,29   36,44
56       B   gebouw F       256908,68   533698,77       5,00   40,06   35,76   30,02   40,17
56       C   gebouw F       256908,68   533698,77       8,00   41,76   37,47   31,73   41,88
57       A   gebouw F       256902,06   533698,75       1,50   36,85   32,55   26,81   36,96

57       B   gebouw F       256902,06   533698,75       5,00   39,62   35,33   29,59   39,74
 _ _ _ _ _




57       C   gebouw F       256902,06   533698,75       8,00   41,02   36,72   30,98   41,13
58       A   gebouw F       256895,75   533700,31       1,50   34,67   30,37   24,63   34,78
58       B   gebouw F       256895,75   533700,31       5,00   38,49   34,19   28,46   38,61
58       C   gebouw F       256895,75   533700,31       8,00   39,82   35,52   29,79   39,94

59 A         gebouw F       256891,93   533695,73       1,50   32,96   28,66   22,96   33,08
 _ _ _




59 B         gebouw F       256891,93   533695,73       5,00   34,63   30,32   24,62   34,75
59 C         gebouw F       256891,93   533695,73       8,00   35,56   31,26   25,56   35,68




Alle getoonde dB-waarden zijn A-gewogen


Geomilieu V2022.4 rev 1 Licentiehouder: Geluidmeesters BV                                                     13-10-2023 14:13:01
</pre>

====================================================================== Einde pagina 414 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 415 ======================================================================

<pre>Bijlage 2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 415 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 416 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W          Bijlage 2
              industrielawaai




              Bladzijde 1 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 416 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 417 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W          Bijlage 2
              industrielawaai




              Bladzijde 2 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 417 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 418 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W          Bijlage 2
              industrielawaai




              Bladzijde 3 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 418 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 419 ======================================================================

<pre>0009-W-22-W          Bijlage 2
              industrielawaai




              Bladzijde 4 van 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 419 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 420 ======================================================================

<pre>Onderwerp      Re: concept waterparagraaf (Brandstoflocatie)
Afzender       Henry de Roo | RooBeek Advies <henry@roobeek-advies.nl>
Ontvanger      Henry Legtenberg <H.Legtenberg@vechtstromen.nl>
Datum          2023-07-19 14:51


Hallo Henry,

Terechte opmerking. Vanzelfsprekend verwerkt en aangepast in de toelichting van het bestemmingsplan.

Dank je wel voor jouw tijd en advisering!

---

Met vriendelijke groet,


Henry de Roo
RooBeek Advies


Nautilusstraat 7b
7821 AG Emmen
Tel. 0591 - 648273
Mobiel 06 13 14 12 16

www.roobeek-advies.nl




N.B. Vanwege mijn zomervakantie ben ik 21 juli t/m 18 augustus 2023 niet aanwezig!




Henry Legtenberg schreef op 2023-07-19 14:42:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 420 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 421 ======================================================================

<pre>Hallo Henry,

De ruimtelijk relevante wateraspecten zijn voldoende belicht en beschreven. Wat dat betreft akkoord.

Paragraaf 4.5.5 Watertoetsproces is onjuist. Hierin staat dat de korte procedure van toepassing is. Dat m
“de normale procedure zijn”. Wil je dat aanpassen en verwijzen naar ons overleg?

Groet,
Henry

Van: Henry de Roo | RooBeek Advies <henry@roobeek-advies.nl>
Verzonden: woensdag 19 juli 2023 14:32
Aan: Henry Legtenberg <H.Legtenberg@vechtstromen.nl>
CC: Henk Jan Siersema <henkjan.siersema@brandsbouw.nl>
Onderwerp: concept waterparagraaf (Brandstoflocatie)


Dag Henry, Henk Jan,

Bijgaand een concept waterparagraaf n.a.v. ons gesprek vanmorgen, advies Henry en na c
gemeente over de riolering.

Willen jullie meelezen? Indien nog opmerkingen, aanvullingen etc dan verneem ik graag.

---

Met vriendelijke groet,


Henry de Roo
RooBeek Advies


Nautilusstraat 7b
7821 AG Emmen
Tel. 0591 - 648273
Mobiel 06 13 14 12 16

www.roobeek-advies.nl




N.B. Vanwege mijn zomervakantie ben ik 21 juli t/m 18 augustus 2023 niet aanwezig!




Henry Legtenberg schreef op 2023-07-17 16:00:
</pre>

====================================================================== Einde pagina 421 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 422 ======================================================================

<pre>Inhoudsopgave
INLEIDING ....................................................................................................................2
1.1       Aanleiding ............................................................................................................2
1.2       Bevoegd gezag ....................................................................................................2
1.3       Huidige situatie .....................................................................................................2
1.4       Wettelijke grondslag .............................................................................................3

INHOUDELIJKE OVERWEGINGEN ......................................................................... 4
2.1       Inhoudelijke beoordeling .......................................................................................4
2.2       Procedure.............................................................................................................4
2.3       Kenmerken van het project ................................................................................... 5
2.4       Plaats van het project ...........................................................................................6
2.5       Kenmerken van het potentiële effect ..................................................................... 7

3. CONCLUSIE BEOORDELING .............................................................................. 10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 422 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 423 ======================================================================

<pre>INLEIDING

1.1    Aanleiding

Het voorgenomen project is in strijd met het geldend bestemmingsplan. De gemeente
Emmen heeft aangegeven middels een bestemmingsplanprocedure medewerking te willen
verlenen aan het project.

De gemeente Emmen (bevoegd gezag) heeft, alvorens het ontwerp van het
bestemmingsplan in procedure te willen brengen, verzocht een m.e.r.-aanmeldnotitie op te
stellen.

In een m.e.r.-aanmeldnotitie wordt onderzocht of een (ruimtelijk) voornemen dermate grote
nadelige milieugevolgen kan hebben, dat een milieueffectrapportage (m.e.r) nodig is.
Voorliggende aanmeldnotitie voorziet in deze beoordeling.

1.2     Bevoegd gezag
Burgemeester en wethouders van de gemeente Emmen zijn het bevoegd gezag voor de
omgevingsvergunning, die voor de gewenste wijziging is benodigd. Op basis van deze
aanmeldnotitie wordt de procedure voor het uitvoeren van een vormvrije m.e.r. -
beoordeling doorlopen. Op basis van de voorliggende vormvrije m.e.r.-beoordeling kan het
bevoegd gezag besluiten of er sprake is van ‘belangrijke nadelige gevolgen voor het
milieu’, die het doorlopen van een m.e.r.-procedure noodzakelijk maken.

1.3     Huidige situatie
Het plan ligt voor om aan de Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te Emmen,
percelen kadastraal bekend Emmen, sectie F, nummer 17834, voor 92 appartementen en
4 stadswoningen te realiseren. Het appartementengebouw en de stadswoningen worden
ruimtelijk en functioneel ingepast in het bestaande bebouwingslint van het centrumgebied.

Ter plaatse bevond zich verouderde bebouwing in de vorm van een voormalig
bankgebouw met parkeervoorzieningen en twee woningen. Deze bebouwing is gesloopt.
Het plangebied is grotendeels braakliggend. In het plangebied staat nog een bouwwerk
(Wilhelminastraat 28) dat nog gesloopt gaat worden. Onderdeel van het plan is het
realiseren van ondergrondse parkeerplaatsen ten behoeve van de
woningbouwontwikkeling en een ontsluiting vanaf het terrein op de Julianastraat.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 423 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 424 ======================================================================

<pre>1.4       Wettelijke grondslag
De milieueffectrapportage (m.e.r.) is wettelijk verankerd in hoofdstuk 7 van de Wm.
Ingevolge artikel 7.17, eerste lid van de Wm moet het bevoegd gezag bij voorgenomen
activiteiten genoemd in onderdeel D van het Besluit milieueffectrapportage (Besluit m.e.r.)
besluiten of voor het project, gelet op de belangrijke nadelige gevolgen voor het milieu die
het project mogelijk heeft, een milieueffectrapport moet worden gemaakt.
Het gaat om de gevolgen voor het milieu als bedoeld in artikel 7.1 van de Wm.

Het initiatief heeft betrekking op de activiteiten genoemd in de bijlage behorende bij het
Besluit m.e.r. onderdeel D categorie 11.2.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 424 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 425 ======================================================================

<pre>INHOUDELIJKE OVERWEGINGEN

2.1     Inhoudelijke beoordeling
Centraal in de m.e.r.-beoordeling procedure staat de aanmeldingsnotitie waarin wordt
beschreven of er bijzondere omstandigheden zijn waardoor (mogelijk) sprake is van
belangrijke nadelige milieugevolgen. In deze notitie moet aandacht besteed worden aan
de criteria uit bijlage III van de Europese richtlijn 'betreffende de milieubeoordeling van
bepaalde openbare en particuliere projecten'. Daarbij gelden er drie hoofdcriteria;
    1. Kenmerken van het project,
    2. Plaats van het project,
    3. Kenmerken van de potentiële effecten.

De milieueffectrapportage-procedure (m.e.r.) is bedoeld om het milieubelang volwaardig
en vroegtijdig in de plan- en besluitvorming in te brengen. Een m.e.r. is altijd gekoppeld
aan een plan of besluit, bijvoorbeeld een structuurvisie, bestemmingsplan of v ergunning.
De wettelijke eisen ten aanzien van m.e.r. zijn vastgelegd in de Wet milieubeheer en in het
Besluit m.e.r. In de Wet milieubeheer en in het Besluit m.e.r. wordt een onderscheid
gemaakt in activiteiten die m.e.r.-plichtig zijn (de zogenaamde bijlage C-activiteiten),
activiteiten die m.e.r.-beoordelingsplichtig zijn (de zogenaamde bijlage D-activiteiten) en
activiteiten die wel zijn opgenomen in de D-lijst, maar in omvang kleiner zijn dan de
opgenomen drempelwaarden. Voor deze laatste categorie geldt een vormvrije m.e.r.-
beoordeling.

Het kleinschalige woningbouwproject is een m.e.r.-beoordelingsplichtige activiteit conform
categorie D 11.2 van het Besluit m.e.r.: ‘De aanleg, wijziging of uitbreiding van een
stedelijk ontwikkelingsproject met inbegrip van de bouw van winkelcentra of
parkeerterreinen’.

De omvang van de voorgenomen ontwikkeling (94 woningen) is kleiner dan de
drempelwaarde voor een m.e.r.-beoordeling (2000 woningen of 100 ha).
Conform de m.e.r.-regelgeving leidt dit tot de noodzaak tot het uitvoeren van een
zogenaamde vormvrije m.e.r.-beoordeling (stedelijk ontwikkelingsproject minder dan 2000
woningen).

Voor activiteiten ónder de drempelwaarde van bijlage D bestaat sinds de wijziging van het
Besluit m.e.r. van 1 april 2011 de verplichting tot een zogenaamde vormvrije m.e.r. -
beoordeling. Ook daarbij concludeert het bevoegd gezag (bijv. op basis van een
aanmeldingsnotitie) of er wel of geen belangrijke nadelige milieugevolgen zullen optreden.
Als blijkt dat aanzienlijke nadelige milieugevolgen niet zijn uit te sluiten, is alsnog een
volledige m.e.r.-beoordeling of m.e.r.-procedure nodig.

2.2      Procedure
De voorliggende aanmeldnotitie beschrijft de gevolgen van de voorgenomen activiteit voor
het milieu en geeft een conclusie over de noodzaak tot een m.e.r. -procedure. Een
vormvrije m.e.r.-beoordeling betekent, dat er géén MER wordt opgesteld, tenzij er sprake
is van belangrijke nadelige gevolgen voor het milieu. Het uitgangspunt is dus: 'Nee,
tenzij....'

De 'belangrijke nadelige gevolgen' moeten worden beoordeeld op basis van het
toetsingskader van bijlage III van de Europese Richtlijn Milieueffectbeoordeling
(85/337/EEG en latere wijzigingen). Bijlage III noemt drie hoofdthema's:
1. de kenmerken van de activiteit (waaronder omvang, verontreiniging, hinder en risico van
ongevallen);
2. de plaats van de activiteit (in relatie tot de kwetsbaarheid van het milieu);
3. de kenmerken van het potentiële effect (waaronder het bereik, de orde van grootte en
waarschijnlijkheid van het effect).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 425 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 426 ======================================================================

<pre>Op 7 juli 2017 is een wijziging van het Besluit m.e.r. in werking getreden, naar aanleiding
van een wijziging van de Europese Richtlijn m.e.r. Deze wijziging heeft tot gevolg dat voor
elke vergunningsaanvraag waarbij een vormvrije m.e.r.-beoordeling aan de orde is de
volgende procedure-stappen doorlopen moeten worden:
        • door de initiatiefnemer moet een aanmeldingsnotitie worden opgesteld;
        • het bevoegd gezag moet binnen 6 weken een m.e.r.-beoordelingsbesluit
            nemen. Dit besluit moet genomen zijn voor de ter inzage legging van het
            ontwerpbesluit;
        • het besluit hoeft niet in de Staatscourant gepubliceerd te worden, maar wel via
            andere (digitale) kanalen;
        • het (vormvrije)-m.e.r.-beoordelingsbesluit moet onderdeel zijn van de
            vergunningaanvraag.
In het kader van het bestemmingsplan is deze aanmeldingsnotitie vormvrije m.e.r. -
beoordeling opgesteld. Deze aanmeldingsnotitie is tevens als bijlage bij het
bestemmingsplan gevoegd.

2.3     Kenmerken van het project
Bij de kenmerken van het project is in het bijzonder in overweging genomen de omvang
van het project, de cumulatie met andere projecten, het gebruik van natuurlijke
hulpbronnen, de productie van afvalstoffen, verontreiniging en hinder, risico van
ongevallen met name gelet op de gebruikte stoffen of technologieën.

    - Omvang van het project
Het terrein is momenteel braakliggend. Een voormalig bankgebouw is inmiddels gesloopt.
Er staat nog een leegstaande woning, die ook gesloopt gaat worden. De locatie aan de
Wilhelminastraat (nummer 32 en 33) hebben in het verleden diverse gebruiksfuncties
gekend, waaronder bedrijvigheid, wonen en maatschappelijk. Het bankgebouw betrof het
voormalig ING-pand.

In het plangebied worden 92 appartementen en 4 stadswoningen gerealiseerd. Onderdeel
van het plan is het realiseren van ondergrondse parkeerplaatsen ten behoeve van de
woningbouwontwikkeling en een ontsluiting vanaf het terrein op de Julianastraat.

    - Cumulatie met andere projecten
In de omgeving van het plangebied worden geen andere projecten uitgevoerd waarvan de
effecten in cumulatie met effecten van onderhavig project tot aanzienlijke milieugevolgen
kunnen leiden. Er is geen sprake van cumulatie met andere projecten. Het project staat op
zichzelf.

    - Het gebruik van natuurlijke hulpbronnen
De ontwikkeling van de voorziene activiteiten legt geen bijzonder beslag op natuurlijke
hulpbronnen. Tijdens de sloop- en bouwwerkzaamheden is grondverzet nodig. Tijdens de
gebruiksfase zal elektriciteit en water nodig zijn. Onderdeel van de projectambitie is om bij
de bouwwerkzaamheden zo veel mogelijk gebruik te maken van duurzame (circulaire) en
milieuvriendelijke grondstoffen. Geconcludeerd mag worden dat de ontwikkeling van de
voorziene activiteiten niet tot bijzondere beslaglegging op natuurlijke hulp bronnen leidt.

     - De productie van afvalstoffen
Binnen de inrichting komen afvalstoffen vrij zoals die zijn te verwachten binnen de normale
bedrijfsvoering van een sloop- en bouwwerkzaamheden. De aard en omvang van deze
vrijkomende afvalstoffen zijn zeer beperkt van omvang.

Onderdeel van de projectambitie is om bij de nieuwbouw zo veel mogelijk gebruik te
maken van duurzame (circulaire) en milieuvriendelijke grondstoffen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 426 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 427 ======================================================================

<pre>Het Bouwbesluit 2012 en de Regeling Bouwbesluit 2012 zijn op de bouwwerkzaamheden
rechtstreeks en onverkort van toepassing met als doel dat bouwwerkzaamheden zodanig
worden uitgevoerd dat tijdens de uitvoering vrijkomend bouwafval deugdelijk wordt
gescheiden.

In de Regeling Bouwbesluit 2012 zijn voorschriften gegeven over de te scheiden
categorieën bouw- en sloopafval en de opslag en afvoer daarvan op en van het terrein bij
het uitvoeren van bouw- of sloopwerkzaamheden.

De productie van afvalstoffen leidt niet tot aanzienlijke milieugevolgen.

   - Verontreiniging en hinder
De woningen zullen in gezamenlijkheid een in- en uitrit en toegang van de ondergrondse
parkeerkelder hebben aan de Julianastraat (een rustiger aanloopstraat), zodat de route
van het doorgaande verkeer hiervan geen onevenredige hinder ondervindt.

   - Geluid
Het beoogde woningbouwplan zorgt niet tot het veroorzaken van geluidbelasting en leidt
derhalve niet tot aanzienlijke milieugevolgen.

   - Gezondheid
Doordat er sprake is van een afname van de fijnstof emissie kan het project als Niet in
betekende mate (Nibm)worden beschouwd. Met betrekking tot het aspect gezondheid is er
geen sprake van aanzienlijke milieugevolgen.

    - Risico van ongevallen met name gelet op de gebruikte stoffen of technologieën
Risico’s met verstrekkende gevolgen voor het milieu zijn gelet op bovenstaande niet te
verwachten. Het beoogde woningbouwplan zorgt niet voor een toename van risico’s voor
de omgeving. Er worden naar huidig inzicht geen extra gevaarlijke stoffen geproduceerd,
opgeslagen of vervoerd. De huidige brandweervoorzieningen in het gebied zijn voldoende
voor de beoogde ontwikkeling.

2.4     Plaats van het project
Bij de mate van kwetsbaarheid van het milieu in de gebieden waarop de projecten van
invloed kunnen zijn is in het bijzonder in overweging genomen: het bestaande
grondgebruik, de relatieve rijkdom aan en de kwaliteit en het regeneratievermogen van de
natuurlijke hulpbronnen van het gebied, het opnamevermogen van het natuurlijke milieu
met in het bijzonder aandacht voor de volgende type gebieden:
  - wetlands;
  - kustgebieden;
  - berg- en bosgebieden;
  - reservaten en natuurparken;
  - gebieden die in de wetgeving van de lidstaten zijn aangeduid of door die wetgeving
     worden beschermd;
  - speciale beschermingszones door de lidstaten aangewezen krachtens richtlijn
     79/409/EEG en richtlijn 92/43/EEG
  - gebieden waarin de bij communautaire wetgeving vastgestelde normen inzake
     milieukwaliteit reeds worden overschreden;
  - gebieden met een hoge bevolkingsdichtheid;
  - landschappen van historische, cultureel of archeologisch belang.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 427 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 428 ======================================================================

<pre>Gebiedsomschrijving
De inrichting is gelegen in het stedelijk gebied. Het plangebied ligt in de binnenstad van
Emmen. Hoewel het zeer dicht bij het commerciële centrum van de stad ligt, is de hectiek
hiervan niet voelbaar. De Wilhelminastraat is een aanloopstraat naar het centrumgebied.
De Julianastraat is daarentegen een rustige woonstraat.

    - Natura 2000
In het kader van Natura 2000 zijn twee richtlijnen van de Europese Unie opgesteld, de
Habitatrichtlijn en de Vogelrichtlijn. Nederland is aangemeld met 160 gebieden waar de
biodiversiteit behouden blijft of wordt hersteld. De inrichting ligt op een afstan d van circa
11 kilometer van het Natura 2000 gebied Bargerveen.

     - Risicokaart /risicocontouren omgeving
Met het Registratiebesluit Externe Veiligheid is het verplicht risicosituaties rond gevaarlijke
stoffen te registreren. Het gaat hierbij om situaties waarbij gevaarlijke stoffen worden
geproduceerd, verwerkt, opgeslagen of getransporteerd, die een risico v oor de omgeving
zijn. Deze gegevens zijn opgeslagen in het Risicoregister van het ministerie van
Infrastructuur en Milieu en opgenomen op de risicokaart.

In de directe omgeving van het project zijn geen risicosituaties rond gevaarlijke stoffen
geregistreerd. Binnen het project worden eveneens geen activiteiten verricht waarop het
Registratiebesluit Externe Veiligheid van toepassing is.

     - Stilte- of waterwingebied
Het project is niet gelegen in een gebied dat door de provincie is aangewezen als
stiltegebied of grondwaterbeschermingsgebied. Er gelden derhalve geen extra
beschermende maatregelen en/of beperkingen in dit gebied.

    -   Bestemmingsplan
Het plangebied is gelegen in het geldende bestemmingsplan ‘Emmen, Centrum-Oost
(vastgesteld 19-12-2013)’. Het plangebied heeft de bestemmingen ‘Gemengd – 5 en 7’ en
‘Wonen – vrijstaand kern’. Het plangebied heeft verder nog een dubbelbestemming
'Waarde - Archeologie 3 en 4'. Ook is het plangebied gelegen in een gebiedsaanduiding
‘Geluidzone – industrie’.

    - Landschappen van historisch, cultureel of archeologisch belang.
De voorgenomen activiteiten vinden niet plaats in een landschap van historisch, cultureel
of archeologisch belang.

In dit kader van de bestemmingsplanprocedure zal meer tot in detail worden gekeken naar
aanwezige landschappelijke en archeologische waarden in het plangebied. Tevens zal
nader worden beoordeeld en in hoeverre de landschappelijke en archeologische waarden
in het plangebied met de voorgenomen in voldoende mate worden behouden en
beschermd.

Met het voorgenomen bouwplan en landschappelijke inpassing daarvan lijkt geen sprake
te zijn van een ontoelaatbare aantasting van de ruimtelijke kwaliteit ter plaatse.

2.5     Kenmerken van het potentiële effect
Bij de omschrijving van de effecten voor het milieu moet gekeken worden naar de
gevolgen voor het fysieke milieu gezien vanuit het belang van de bescherming van:
 a. de bevolking en de menselijke gezondheid;
 b. de biodiversiteit, met bijzondere aandacht voor op grond van de Wet
     natuurbescherming beschermde habitats en soorten;
 c. land, bodem, water, lucht en klimaat;
</pre>

====================================================================== Einde pagina 428 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 429 ======================================================================

<pre> d. materiële goederen, het cultureel erfgoed en het landschap;
 e. de samenhang tussen de onder a tot en met d genoemde factoren

Hierbij dient het volgende met betrekking tot milieueffecten worden aangegeven:
   • de omvang en bereik van het effect
   • het grensoverschrijdende karakter van het effect;
   • cumulatie met de gevolgen van andere projecten;
   • de waarschijnlijkheid van het effect;
   • de duur, frequentie en onomkeerbaarheid van het effect.

De voorgenomen ontwikkeling kan invloed hebben op het milieu. In dit hoofdstuk zijn de
milieueffecten van de voorgenomen ontwikkeling beschouwd. Per milieuaspect is een
conclusie opgenomen.

Op basis van de kenmerken en de plaats van de voorgenomen activiteit worden de
volgende milieuaspecten als relevant geacht:
    • Archeologie;
    • Bodem;
    • Ecologie;
    • Geluid;
    • Luchtkwaliteit;
    • Fysieke en externe veiligheid;
    • Water.

Archeologie
Het plangebied kent twee archeologische dubbelbestemmingen. Daarom heeft
archeologisch onderzoek plaatsgevonden (Archeologisch onderzoek, Laagland
Archeologie, februari 2023). Naar aanleiding hiervan is een Inventariserend veldonderzoek
proefsleuven uitgevoerd. Tijdens het proefsleuvenonderzoek is een vindplaats
aangetroffen met sporen van activiteiten op achtererven van 20ste -eeuwse bewoning. Op
basis van de waarderingscriteria is deze vindplaats niet behoudenswaardig. Geadviseerd
wordt om geen verder archeologisch onderzoek uit te voeren binnen het plangebied en het
plangebied wat betreft het element archeologie vrij te geven.

Bodem
Door onderzoeksbureau Sigma Bouw & Milieu is “een verkennend milieukundig
bodemonderzoek en verkennend onderzoek asbest in grond Molenstraat /
Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen” uitgevoerd.

Naar aanleiding van de resultaten van het verkennend- en nader bodemonderzoek en
verkennend onderzoek asbest in grond worden de volgende conclusies getrokken en
aanbevelingen gedaan. De conclusie bestaat eigenlijk uit twee delen:
   • Op het oostelijk deel zijn in de grond plaatselijk sterk verhoogde gehalten PAK's
       gemeten. Aangezien in enkele van de afperkende boringen nog sterk verhoogde
       gehalten PAK's zijn gemeten kan op basis van de nu bekende gegevens nog niet
       worden vastgesteld of er al dan niet sprake is van een ernstig geval van
       bodemverontreiniging in de zin van de Wet Bodembescherming. Op dit punt geldt
       de aanbeveling voor nader onderzoek.
   • Voor het overige zijn in de bodem enkele stoffen verhoogd gemeten t.o.v. de
       achtergrondwaarde. Aangezien in deze gevallen de bodemindex-waarde >0.5 niet
       wordt overschreden in er geen directe aanleiding voor nader onderzoek. Wanneer
       de resultaten indicatief worden getoetst aan het Besluit bodemkwaliteit geldt in
       enkele gevallen dat er indicatief sprake is van grond met de bodemkwaliteitsklasse
</pre>

====================================================================== Einde pagina 429 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 430 ======================================================================

<pre>       industrie. In het kader van een bestemmingsplanwijziging kan het bevoegd gezag
       nadere eisen stellen aan de toekomstige bodemkwaliteit. Hier wordt in de praktijk
       verschillend mee omgegaan. Dit moet samen met de toekomstige invulling met de
       RUD worden afgestemd.

Ecologie
Het plangebied ligt buiten Natura 2000-gebied. Het dichtstbijzijnde gebied ligt op circa 11
kilometer afstand. Vanwege deze afstand, de potentiële effecten, bekende dosis -
effectrelaties en de aard/omvang van de voorgenomen ontwikkeling, zijn indirecte effecten
op voorhand uitgesloten.

Er heeft tevens onderzoek plaatsgevonden naar Stikstofdepositie op natuurgebieden ten
gevolge van onderliggende ontwikkeling (Aerius-berekeningen, Rensen milieuadvies).
Daaruit blijkt dat er geen toename is van stikstofdepositie in zowel de aanleg - als
gebruiksfase.

In het kader van onderliggend initiatief heeft een ecologische quickscan plaatsgevonden
(Ecologische Quickscan, Alcedo Natuurprojecten, 16-01-2023). Daarbij is (aanvullend)
onderzoek gedaan naar het effect van de ontwikkeling op beschermde gebieden en
beschermde soorten.

Om dit te onderzoeken is er in 2022 een quickscan flora en fauna uitgevoerd. De
resultaten van deze quickscan gaven aan dat het voorgenomen plan in principe niet strijdig
is met de bepalingen van de Wnb en dat er geen noodzaak was voor aanvullend
onderzoek op basis van het vleermuisprotocol 2021, kennisdocumenten of handreiking
kleine marterachtigen. Desondanks oordeelde de gemeente Emmen anders en verzocht
de initiatiefnemer, op basis van voortschrijdende inzichten, alsnog aanvullend
onderzoek uit te laten voeren voor grote bosmuis, egel en kleine marterachtigen.

Uit het onderzoek wordt het volgende geconcludeerd:
    • Het voorkomen van de grote bosmuis is op de onderzochte locatie niet vastgesteld:
    • Het voorkomen van de egel is op de onderzochte locatie vastgesteld, het gaat
        daarbij om zeker twee verschillende egels:
    • Het voorkomen van kleine marterachtigen is op de onderzochte locatie niet
        vastgesteld.

Voor de uitvoer van het voorgenomen plan, sanering van de huidige situatie inclusief het
rooien van bosschages, is het niet noodzakelijk om een aanvraag voor een ontheffing Wnb
in te dienen bij de Provincie Drenthe.

Geluid
In het kader van het plan heeft akoestisch onderzoek plaatsgevonden naar
wegverkeerslawaai en industrielawaai en naar de geluidbelasting op de gevel van de
bebouwing (Akoestisch onderzoek nieuwbouw Brandstoflocatie te Emmen,
GeluidMeesters, 6 maart 2023). Uit de onderzoeksresultaten blijkt dat de te verwachten
geluidsbelastingen [Lden] vanwege gecumuleerde geluidsbelasting op de gevels van de in
het plangebied geprojecteerde woningen de voorkeursgrenswaarde overschrijdt. Hiervoor
dient een hogere grenswaarde te worden aangevraagd. Hiervoor wordt een aparte
procedure doorlopen. De benodigde geluidwering van gevels cf. het Bouwbesluit volgt via
een bouwakoestisch onderzoek waarmee wordt aangetoond dat het akoestisch niveau
wordt gehaald indien wordt voldaan aan de beschreven bouwkundige ingrepen. Hierdoor
is het plan op basis van het aspect akoestiek uitvoerbaar.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 430 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 431 ======================================================================

<pre>Bedrijven en milieuzonering
In de omgeving, met name aan de Wilhelminastraat, zijn bedrijven van derden gelegen. De
voor deze bedrijven van toepassing zijnde richtafstanden, uit de VNG-publicatie bedrijven
en milieuzonering, worden niet overschreden. Daarmee zijn er vanuit milieu hygiënisch
oogpunt, met betrekking tot de omliggende bedrijvigheid, geen belemmeringen
geconstateerd om de planvorming te realiseren.

Luchtkwaliteit
Het bestemmingsplan voorziet in het bouwen en gebruiken van in totaal maximaal 94
woningen. De regio Emmen is weinig stedelijk en het plangebied ligt in de schil van het
centrum. Voor de verkeersgeneratie van de appartementen (100 – 125 m2 GO) zijn 5,8
verkeersbewegingen per etmaal opgenomen in de CROW-publicatie 381. Bij 90
appartementen betekent dat 522 verkeersbewegingen voor de appartementen. De vier
grondgebonden woningen maakt samen (afgerond) 29 verkeersbewegingen. In totaal
voorziet het plan in 551 verkeersbewegingen.

Voor kleinere ruimtelijke en verkeersplannen die effect kunnen hebben op de luchtkwaliteit
heeft het ministerie van Infrastructuur en Milieu in samenwerking met Kenniscentrum
InfoMil de nibm rekentool ontwikkeld. Daarmee kan op een eenvoudige en snelle man ier
worden bepaald of een plan niet in betekenende mate bijdraagt aan luchtverontreiniging.
Met behulp van de nibm rekentool is de toename van de stoffen NO2 en PM10 bepaald.
Op basis van deze rekentool blijkt dat de bijdrage van het extra verkeer niet -in-betekende-
mate is en geen nader onderzoek nodig is. Het project draagt gezien voorgaande niet bij
aan verslechtering van de luchtkwaliteit.

Fysiek en externe veiligheid
In het kader van externe veiligheid is de risicokaart geraadpleegd. Hieruit blijkt dat er in de
nabijheid van plangebied een spoor aanwezig is waarover transport van gevaarlijke stoffen
plaatsvindt. Het plangebied ligt echter buiten de beschermingszone van deze
risicobronnen. Het project zelf maakt geen risicovolle inrichting mogelijk die leidt tot
nadelige gevolgen voor het milieu.

Water
Ten gevolge van onderliggend plan is sprake van een beperkte toename van verhard
oppervlak en een beperkte toename van het afvalwater. Het afvalwater neemt toe door de
toename van het aantal woningen. Het afvalwater wordt aangesloten op bestaande
riolering. Het hemelwater wordt gescheiden opgevangen. In het kader van het plan heeft
afstemming plaatsgevonden met het waterschap. Specifieke maatregelen en
uitgangspunten vanuit het kader ‘robuust en klimaatadatief bouwen’ zijn verwerkt is de
waterparagraaf en worden nader uitgewerkt in de planvorming. Uit dit overleg blijkt dat het
plan voldoet aan de uitgangspunten van het waterschap ten aanzien van het aspect water.


3. CONCLUSIE BEOORDELING
De voorgenomen activiteit omvat het realiseren van 92 appartementen, 4 stadswoningen
en een ondergrondse parkeerkelder op het plangebied gelegen aan de Wilhelminastraat,
Molenstraat en Julianstraat te Emmen. Op het perceel is momenteel nog 1 woning
aanwezig. De overige bebouwing is reeds gesloopt. Het plangebied voorziet voornamelijk
in een braakliggend terrein.

In hoofdstuk 2 is een kwalitatief oordeel geveld over de effecten op diverse milieufactoren.
Aan de hand van deze beoordeling wordt aangegeven of het opstellen van een
milieueffectrapportage voor de genoemde plannen noodzakelijk geacht wordt.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 431 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 432 ======================================================================

<pre>Middels voorliggende m.e.r.-beoordeling zijn de verwachte milieueffecten van de
voorgenomen activiteit overeenkomstig de beoordelingscriteria van bijlage III bij de
Europese Richtlijn ‘betreffende de milieubeoordeling van bepaalde openbare en
particuliere projecten’ in beeld gebracht.

Uit deze effectbeoordeling blijkt dat er geen significant negatieve milieueffecten te
verwachten zijn bij uitvoering van de voorgenomen activiteit. De algehele conclusie is dan
ook dat voor de gekozen bestemmingsplanprocedure er geen m.e.r.-plicht geldt en er dus
geen milieueffectrapportage hoeft te worden opgesteld.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 432 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 433 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 433 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 434 ======================================================================

<pre>Besluit hogere grenswaarde industrielawaai Wet geluidhinder
Project Brandstoflocatie gelegen aan de Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat in
Emmen realisatie van appartementen en vier woningen
Kadastraal bekend Emmen, sectie F nummer 17834
Zaak 30095-2023/Z2023-024238

Onderwerp
Besluit van het college van burgemeester en wethouders van Emmen betreffende vaststelling van een
hogere grenswaarde Wet geluidhinder ten gevolge van industrielawaai als bedoeld in artikel 59 en
volgend van de Wet geluidhinder.


Aanleiding
Ten behoeve van een bestemmingsplanprocedure (project Brandstoflocatie) voor de bouw van
appartementen en vier woningen, gelegen aan de Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat in
Emmen is een akoestisch onderzoek uitgevoerd. Het betreft het akoestisch onderzoek van GeluidMeesters
met kenmerk 0009-W-22-W, versie 2 van 13 oktober 2023.
Uit het akoestisch onderzoek blijkt dat het projectgebied is gelegen binnen de geluidszone van het
industrieterrein Bargermeer en niet geheel voldoet aan de voorkeursgrenswaarde van 50 dB(A) voor
industrielawaai uit de Wet geluidhinder. In het plan is sprake van woningen zoals bedoeld in de Wet
geluidhinder. Om het gewenste plan vanuit de Wet geluidhinder mogelijk te maken is op de woningen een
hogere grenswaarde industrielawaai van ten hoogste 54 dB(A) nodig.
Het projectgebied is ook gelegen binnen de wettelijke geluidzone van de Van Schaikweg. Daarnaast ligt het
projectgebied in de nabijheid van de volgende 30 km/uur wegen, de Wilhelminastraat, Julianastraat,
Molenstraat en Kerkhoflaan in Emmen. Uit het akoestisch onderzoek blijkt dat de geluidsbelasting als
gevolg van alle onderzochte wegen voldoet aan de wettelijke voorkeursgrenswaarde van 48 dB. Voor
wegverkeerslawaai zijn geen hogere grenswaarden benodigd.


Procedure
Algemeen
Dit besluit wordt genomen ten behoeve van een bestemmingsplanprocedure als bedoeld in artikel 3.1 van
de Wet ruimtelijke ordening. De uitgebreide voorbereidingsprocedure van de Algemene wet
bestuursrecht (Awb) wordt gevolgd bij de totstandkoming van onderhavig besluit.
Het ontwerp van het bestemmingsplan en het ontwerp van dit besluit hebben vanaf 20 december 2023
gelijktijdig gedurende zes weken ter inzage gelegen. Tijdens die termijn is gelegenheid geboden tot het
indienen van zienswijzen. Van die mogelijkheid is geen gebruik gemaakt wat onderhavig besluit betreft.


Kadastrale gegevens en Kadastrale registratie
Het perceel is kadastraal bekend als Emmen, sectie F, nummer 17834. De locatie is aangegeven op het
overzichtskaartje behorende bij dit besluit.
Na het onherroepelijk worden van onderhavig besluit dient de vastgestelde hogere grenswaarde
ingeschreven te worden in de openbare registers als bedoeld in afdeling 2 van titel 1 van Boek 3 van het
Burgerlijk Wetboek.


Toetsingskader
Deze besluitvorming is getoetst aan de Wet geluidhinder en de daarop gebaseerde uitvoeringsbesluiten.
Tevens heeft toetsing plaatsgevonden aan de ‘Beleidsregel beoordeling hogere waarde Wet geluidhinder
</pre>

====================================================================== Einde pagina 434 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 435 ======================================================================

<pre>gemeente Emmen’ zoals vastgesteld bij besluit van 25 september 2007 door ons college en bekend
gemaakt in de Zuidenvelder op 4 december 2007. De beleidsregel geeft randvoorwaarden aan voor het
toestaan van een hogere geluidsbelasting op de gevels van geluidsgevoelige bestemmingen.


Algemeen
Het plan heeft betrekking op het realiseren van ongeveer 88 nieuwbouwappartementen en 4 herenhuizen
op de locatie Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat (project Brandstoflocatie) in Emmen.


Overwegingen industrielawaai
Wet geluidhinder ontheffingsgronden
De locatie is gelegen binnen de wettelijke geluidzone van het geluidgezoneerd industrieterrein
“Bargermeer”.
Uit het akoestisch onderzoek blijkt dat op de west- en noordgevels, van de verschillende gebouwen, de
geluidsbelasting niet hoger is dan de voorkeurgrenswaarde van 50 dB(A). Voor deze gevels is er derhalve,
met betrekking tot industrielawaai, geen belemmering om de woningen te realiseren.
Uit het akoestisch onderzoek blijkt dat op de oost- en/of zuidgevels, van de verschillende gebouwen, de
geluidsbelasting ten hoogste 54 dB(A) bedraagt en hiermee wordt niet voldaan aan de
voorkeursgrenswaarde van 50 dB(A). Er wordt wel voldaan aan de maximale grenswaarde van 55 dB(A).
Hogere grenswaarden variërend van 51 tot 54 dB(A) ten gevolgde van industrielawaai als bedoeld in
artikel 59 e.v. van de Wet geluidhinder zijn nodig om het plan vanuit de Wet geluidhinder mogelijk de
maken.

De Wet geluidhinder geeft ons college de bevoegdheid tot het vaststellen van een hogere grenswaarde
voor de ten hoogste toelaatbare geluidsbelasting. Indien het toepassen van maatregelen gericht op het
terugbrengen van de geluidsbelasting onvoldoende doeltreffend is, of vanuit stedenbouwkundige,
verkeerskundige, vervoerskundige, landschappelijke of financiële aard ongewenst is, kan een hogere
grenswaarde worden vastgesteld. De volgende maatregelen hebben wij overwogen.

Maatregelen aan de bron of in de overdrachtssfeer
Het terugbrengen van de geluidsbelasting aan de bron of in het overdrachtsgebied vanwege het
industrieterrein is niet reëel. Het plan is gelegen binnen de akoestische invloedssfeer van het
industrieterrein Bargermeer, waarvoor op 6 oktober 1987 door gedeputeerde staten van Drenthe en bij
Koninklijk Besluit van 24 april 1989 een geluidszone is vastgesteld.
De bestaande geluidsgevoelige objecten die op de gevel een geluidsbelasting van meer dan 55 dB(A)
ondervonden, hebben destijds deel uitgemaakt van een saneringsprogramma. Vanuit financieel oogpunt is
het in onderhavige situatie niet redelijk zodanig verdergaande maatregelen aan de bron te treffen, dat aan
de voorkeursgrenswaarde voldaan kan worden.
Het treffen van maatregelen in de overdrachtssfeer, bijvoorbeeld een geluidwal of -scherm zijn vanuit
stedenbouwkundig oogpunt ongewenst.
Maatregelen aan de bron of in de overdrachtssfeer bieden geen oplossing.


Beleidsregel beoordeling hogere waarde Wet geluidhinder gemeente Emmen ontheffingscriteria
De beoordeling betreffende hogere grenswaarden is getoetst aan de ontheffingscriteria behorende bij de
Beleidsregel. In onderhavige situatie is sprake van het opvullen van een open ruimte zoals aangegeven in
de ontheffingscriteria van de Beleidsregel.
In de Beleidsregel is tevens aangegeven dat wij in nieuwe situaties streven naar ten minste een geluidluwe
gevel. Geluidluw betekent in deze situatie een gevel waarop aan de voorkeursgrenswaarde van 48 dB ten
gevolge van wegverkeerslawaai en van 50 dB(A) ten gevolge van industrielawaai wordt voldaan. In
onderhavige situatie wordt voldaan aan dit beleidstreven.


Cumulatie
Eerst dient vastgesteld te worden of van een relevante blootstelling door meerdere bronnen sprake is. Bij
toetsing aan de Wet geluidhinder is dit alleen het geval als de zogenaamde voorkeurswaarde
(wegverkeerslawaai 48 dB, spoorweglawaai 55 dB en industrielawaai 50 dB(A)) van die onderscheiden
bronnen wordt overschreden. In onderhavig plan wordt de voorkeursgrenswaarde alleen door
industrielawaai overschreden. Er is geen sprake van cumulatie in de zin van de Wet geluidhinder.

Pagina: 2/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 435 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 436 ======================================================================

<pre>Bouwbesluit
Uit het akoestisch onderzoek blijkt dat alleen sprake is van overschrijding van de voorkeursgrenswaarde
van industrielawaai. Voor een goed woon- een leefklimaat is de gecumuleerde geluidsbelasting
gecorrigeerd naar de maatgevende geluidbron, waarvoor een hogere waarde moet worden vastgesteld
(industrielawaai). Deze bedraagt ten hoogste 56 dB. Om aan de eis voor het binnenniveau (35 dB(A)) uit
het Bouwbesluit 2012 te voldoen is een gevelgeluidwering nodig van ten hoogste (56 – 35 =) 21 dB. Dit is
slechts beperkt hoger dan de basiseis van 20 dB uit het Bouwbesluit 2012. Met de huidige stand der
bouwtechniek wordt veelal een hogere isolatiewaarde behaald dan de basiseis. Logischerwijs zal de
nieuwbouw dan ook, zonder aanvullende voorzieningen, voldoen aan de benodigde geluidwering van 21
dB.


Conclusie
Om het plan vanuit de Wet geluidhinder mogelijk te maken, is een hogere grenswaarde ten gevolge van
industrielawaai variërend van 51 tot 54 dB(A) ten behoeve van de nieuw te realiseren woningen (project
brandstoflocatie) aan de Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat in Emmen nodig.


Beslissing
Gelet op het bepaalde in de Wet geluidhinder, de Algemene wet bestuursrecht en de beleidsregel
Beoordeling hogere waarde Wet geluidhinder gemeente Emmen besluiten wij:

                                                 B e s l u i t:

     1.   Een hogere grenswaarde vast te stellen betreffende de locatie Wilhelminastraat, Julianastraat en
          Molenstraat, kadastraal bekend, EMNOO-sectie F nummer 17834, aangegeven op de bijlage
          kadastraal overzicht behorende bij dit besluit, volgens onderstaande tabel en figuur:
     2.




Pagina: 3/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 436 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 437 ======================================================================

<pre>     3.   De vastgestelde hogere grenswaarde in te schrijven in de openbare registers.


Het college van burgemeester en wethouders van de gemeente Emmen,
namens deze,




H.E. Graaf
Teamleider Vergunningen RUD Drenthe




Pagina: 4/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 437 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 438 ======================================================================

<pre>Bijlage overzicht hogere grenswaarde Wet geluidhinder project Brandstoflocatie in Emmen
Kadastraal bekend EMN00 sectie F nummer 17834




Pagina: 5/5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 438 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 439 ======================================================================

<pre>Beeldkwaliteitsplan project ‘Ten noorden van de Molenstraat’ te Emmen.

Algemeen
Technische uitwerkingen van de verduurzamingsopgaaf alsook de gemeentelijke ambitie van
vergroening en klimaatadaptatief bouwen zijn integraal onderdeel van de planvorming.

Onderdeel architectuur
De regels voor de architectonische uitstraling worden hierna geformuleerd. Uitgangspunt is
het bereiken van een passende maat, schaal, ritme, materialisatie en detaillering gebaseerd
op de Nederlandse bouwtraditie.

Wilhelminastraat
Tegen de massaliteit van de overzijde is een subtiel architectonisch spel nodig om het
programma in zijn ruimtelijke werking te verkleinen. In de breedte is sprake van verticale
parcelering. De gevelwand is geen recht vlak maar in het ritme van de enkele of dubbele
woningbreedte verspringt de voorgevel in beperkte mate voor- dan wel achteruit in een maat
van 60 a 100 cm. De begane grond heeft een vrije hoogte van minimaal 3m. De
gevelopeningen zijn staand of neutraal en nemen in hoogte naar boven toe af.
De woningen op de begane grond hebben een individuele entree op maaiveldniveau
rechtstreeks uitkomend op de Wilhelminastraat. Deze individuele entree heeft bij voorkeur
hoofdentree-functie, maar mag ook als toegang tot een terras aanwezig zijn. In de
massaopbouw zijn een verhoogde plint, een middendeel en een beëindiging herkenbaar om
de verticale parcelering per blok te benadrukken.




De plint is hoogwaardiger gematerialiseerd dan de verdiepingen erboven en de aanhechting
aan het maaiveld is zorgvuldig ontworpen. Denk aan entree-nissen, bouwkundige
bloembakken, e.d. om een mate van vergroening en verzachting te bereiken.
Door het werken met een duidelijke en variërende gevelbeëindiging, denk aan kap/kappen,
dakranden en/of een teruggerooide bovenste verdieping, lost het gebouwde aan de
bovenzijde op.
Inpandige balkons en erkers verlevendigen het beeld, verkleinen de schaal van het gebouwde
volume en vergroten het woongenot. Balkons en erkers steken maximaal 60 cm buiten de
gevel maar bevinden zich altijd boven eigen grond.
De architectuur is hedendaags, fris, positief, staand of neutraal en uitgevoerd in aansprekend
metselwerk in een rood/bruine tint. Voor verdere materiaaleisen wordt verwezen naar de
Welstandsnota en het geldende hoge welstandsniveau.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 439 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 440 ======================================================================

<pre>Ontsluiting bovenwoningen bij voorkeur middels portieken, bij voorkeur vanaf de
Wilhelminastraat.
Gevelwand is geen uiting van gestapeld programma maar een duidelijke ontwerplaag. Het
metselwerk op zich is ook ontwerplaag die met liefde en zorgvuldigheid dient te worden
vormgegeven
N.B. Projectmatige woningbouw uit de jaren ’30 in de grotere steden (Korrewegbuurt
Groningen, Spaarndammerbuurt Amsterdam) strekt tot referentie.




Julianastraat
Deze straat is van een stedenbouwkundig lagere orde dan de Wilhelminastraat. In
architectuur en massaopbouw is dit afleesbaar. Opzet getuigt ook van respect voor de
aanwezige particuliere woonvormen in de straat. De recentelijk gebouwde appartementen
aan de westzijde strekken qua plastiek en ontsluiting tot voorbeeld.
Het verkleinen van maat en schaal is hier nog belangrijker. In principe gelden daarvoor
dezelfde regels als aan de Wilhelminastraat, maar vergt het bereiken van een kleine schaal
nog meer aandacht. Het terrein tussen nieuwbouw en straat dient een groen karakter te
krijgen in de vorm van voortuinen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 440 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 441 ======================================================================

<pre>Binnenhof (Molenhof)
Het betreft de openbaar toegankelijke ruimte, gelegen op het dak van de geplande
parkeergarage.
De omliggende gevels zijn voorgevels maar veel opener dan aan de straatzijden, met meer
glas en royale buitenruimtes. De gevelopbouw is liggend en ontspannen. Ook hier is
vergroening van het openbaar gebied en de gevels een integraal planonderdeel.
Aanhechting woonfunctie aan daklandschap parkeergarage verdient bijzondere aandacht
evenals wederom de zachte ‘oplossende’ volumebeëindiging.
Het semi-openbare karakter van deze ruimte wordt onderstreept door een zachte
materialisatie en/of royale buitenruimtes.




De molenstomp moet in stedenbouw, volumeplaatsing en -opbouw voelbaar zijn in de
planuitwerking. De planopzet ‘maakt ruimte’ voor de molenstomp en toont meer dan respect.
De gevel van de nieuwbouw aan de Molenstraat dient een voorgevelkarakter te hebben.
In de hoogte neemt het nieuwe volume/nemen de nieuwe volumes af richting molenstomp.

Stadswoningen
De woningen hebben elk hun eigen parkeerplaats welke ontsloten wordt via de doodlopende
straat aan de noordkant van het projectgebied (tussen het bestaande appartementencomplex
en de vrijstaande woning). Elke woning wordt uitgevoerd met een kapconstructie. De
achtertuinen worden onderdeel van het Binnenhof (Molenhof) en moeten op een vriendelijke
en aansprekende manier met elkaar corresponderen.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 441 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 442 ======================================================================

<pre>Ontwerp-bestemmingsplan en ontwerp-beeldkwaliteitsplan ‘Emmen, Centrum-Oost,
Brandstoflocatie (92 appartementen en 4 stadswoningen)’
Van 20 december 2023 tot en met 30 januari 2024 kunt u het ontwerp-bestemmingsplan en
ontwerp-beeldkwaliteitsplan ‘Emmen, Centrum-Oost, Brandstoflocatie (92 appartementen en 4
stadswoningen)’ met identificatienummer NL.IMRO.0114.2023040-B501 digitaal bekijken via
www.ruimtelijkeplannen.nl. Het ontwerp-beeldkwaliteitsplan is opgenomen als bijlage 15 van de
toelichting van het ontwerp-bestemmingsplan. Indien het u niet lukt het ontwerp-bestemmingsplan
digitaal te bekijken, dan kunt u tijdens onze openingstijden het ontwerp-bestemmingsplan bij het
Klant Contact Centrum bekijken. Een medewerker van de informatiebalie kan u hierbij
ondersteunen. U hoeft hiervoor geen afspraak te maken.

Er is een initiatief om aan de Wilhelminastraat, Julianastraat en Molenstraat te Emmen 92
appartementen en 4 stadswoningen te realiseren. Het plangebied is momenteel braakliggend.
Onderdeel van het plan is het realiseren van ondergrondse parkeerplaatsen ten behoeve van de
woningbouwontwikkeling en een ontsluiting vanaf het terrein op de Julianastraat.

Zienswijze
Tijdens bovengenoemde periode kan iemand die belang heeft bij dit besluit zijn zienswijze schriftelijk
of digitaal opsturen naar burgemeester en wethouders van Emmen. Wilt u mondeling uw zienswijze
doorgeven? Maak dan een afspraak via 140591. Uw schriftelijke zienswijze stuurt u aan Burgemeester
en wethouders van Emmen, postbus 30001, 7800 RA te Emmen. Vermeld hierbij wel het
zaaknummer        (30095-2023).     Uw     digitale   zienswijze    kunt       u    opsturen      via
gemeente.emmen.nl/zienswijze. U kunt een zienswijze indienen tegen het ontwerp-bestemmingsplan
en het ontwerp-beeldkwaliteitsplan.

Ontwerpbesluit hogere grenswaarde
Het plangebied is gelegen binnen de wettelijke geluidzone van het industrieterrein Bargermeer. We
zijn van plan hogere grenswaarden ten gevolge van industrielawaai vast te stellen ten behoeve van
bovengenoemd bestemmingsplan. Om het gewenste plan mogelijk te maken vanuit de Wet
geluidhinder zijn hogere grenswaarden nodig van ten hoogste 54 dB(A). Deze hogere grenswaarden
hebben uitsluitend betrekking op de woonbestemmingen waar nog geen omgevingsvergunning
(bouw) voor is afgegeven. Hiervoor is het ontwerpbesluit hogere grenswaarden opgesteld.

Met ingang van 20 december 2023 tot en met 30 januari 2024 kunt u het ontwerpbesluit hogere
grenswaarden en bijbehorende stukken digitaal bekijken via www.ruimtelijkeplannen.nl. Indien het
u niet lukt het ontwerpbesluit digitaal te bekijken, dan kunt u tijdens onze openingstijden het
ontwerpbesluit bij het Klant Contact Centrum bekijken. Een medewerker van de informatiebalie kan
u hierbij ondersteunen. U hoeft hiervoor geen afspraak te maken.

Zienswijze
Tijdens bovengenoemde periode kan eenieder schriftelijk, mondeling of digitaal zijn zienswijze(n)
bij burgemeester en wethouders kenbaar maken. Voor het indienen van een mondelinge zienswijze
dient u een afspraak te maken via 140591. Schriftelijke zienswijzen kunt u sturen aan burgemeester
en wethouders van Emmen, postbus 30001, 7800 RA te Emmen, onder vermelding van zienswijze
zaaknummer 30095-2023 en Z2023-024238. Digitale zienswijzen kunnen worden ingediend via
https://gemeente.emmen.nl/producten/zienswijze .


Emmen, 19 december 2023
burgemeester en wethouders van Emmen
</pre>

====================================================================== Einde pagina 442 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 443 ======================================================================

<pre>Participatieverslag
ontwikkeling Hoek Wilhelminastraat, Molenstraat, Julianastraat
Datum: 20 april 2023

Locatie: ’t Wapen van Emmen

Bekendmaking en uitnodiging voor de presentatie van het nieuwe plan:

   •   100 strooifolders bij de direct naastgelegen woningen
   •   Krant: Emmer Courant 18-04-2023
   •   Krant: Zuidenvelder 19-04-2023
   •   Online editie: Zuidenvelder 18-04-2023

   •   Persberichten naar Rtv drenthe, emmen nieuws.nl , drentsnieuws.nl, emmen 24, zo34


Onderwerp: participatie ten behoeve van het ontwikkelen van 3 appartementsgebouwen aan de
Wilhelminastraat en 1 appartementsgebouw en 4 stadsvilla’s aan de Julianastraat te Emmen

Aanwezig vanuit de ontwikkelaar:

   •                   en           namens Adema architecten (architect)
   •                   namens Daad Architecten
   •                   en           namens Brands Bouwontwikkeling

Aanwezig namens de gemeente:

   •                   projectmanager gemeente Emmen
   •                   wethouder Emmen



Verslag inloopavond:

   •   Op 20 april 2023 is er een inloopavond geweest om het voornemen te presenteren voor het
       realiseren van circa 90 appartementen en 4 stadswoningen op de locatie gelegen in de hoek
       van Wilhelminastraat, Molenstaat en Julianastraat.
   •   Er waren ongeveer 100 man aanwezig. Er is geen presentatielijst bijgehouden.
   •   De beide architect hebben een presentatie gegeven van het ontwerp. Dit werd getoond
       middels een beamer, tevens waren er een aantal presentatieborden.
   •   De ontwikkelaar heeft hier een aanvullende toelichting op gegeven.
   •   Nadat de uitleg was geweest was er tijd voor individuele uitleg.
   •   In zijn algemeen zijn de plannen goed ontvangen.
   •   Een aantal direct omwonenden vroeg aandacht voor de ontsluiting van de parkeergarage
       vanuit de Molenstraat. Met was bang voor een intensivering van de auto’s van de bewoners
       door de Julianastraat en de Molenstraat.
   •   Er is naar aanleiding van de inloopavond een brief binnen gekomen van 5 bewoners van de
       Julianastraat. Deze mensen wonen recht tegenover de nieuwbouw.
       Bezwaren richten zich tegen het bouwvolume, inbreuk op privacy vanuit de appartementen,
       vermindering daglicht, wijziging van het kleinschalige karakter van de straat, ontsluiting van
</pre>

====================================================================== Einde pagina 443 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 444 ======================================================================

<pre>       de parkeergarage door de Wilhelminastraat met toename van het aantal
       verkeersbewegingen.



Vervolgacties

   •   De 5 bewoners van Julianastraat zullen worden uitgenodigd voor een overleg.
   •   De entree van de parkeergarage wordt verlegd naar de plaats waar de inrit van het
       parkeerterrein van de oude gesloopte ING bank zich bevond. Dit voorkomt auto’s in de
       Molenstraat en halveert de aanrijdroute naar de parkeergarage vanuit de Kerkhoflaan.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 444 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 445 ======================================================================

<pre>Nota van Beantwoording Zienswijzen ontwerp-bestemmingsplan en
ontwerp-beeldkwaliteitsplan ‘Emmen, Centrum-Oost, Brandstoflocatie
(92 appartementen en 4 stadswoningen)’

Inleiding
Het ontwerp-bestemmingsplan en ontwerp-beeldkwaliteitsplan (BKP) ‘Emmen, Centrum-Oost,
Brandstoflocatie (92 appartementen en 4 stadswoningen)’ heeft van 20 december 2023 tot en met
30 januari 2024 ter inzage gelegen. Tijdens deze termijn hebben wij twee zienswijzen ontvangen.
Deze zienswijzen zijn binnen de wettelijke termijn binnengekomen en derhalve ontvankelijk.

AVG
Zienswijzen zijn openbaar. Op grond van de Algemene Verordening Gegevensbescherming
(AVG) moeten de namen en adressen van indieners, als het geen bedrijven of instellingen zijn, in
vrij toegankelijke digitale documenten wel worden geanonimiseerd. Om kennis te nemen van de
namen van de indieners van de zienswijzen is aan het raadsbesluit een appendix toegevoegd met
naam en toenaam. Deze appendix maakt onderdeel uit van het raadsbesluit maar zal niet digitaal
bekend worden gemaakt.

Aspecten zienswijze
De inhoud van de zienswijzen wordt per onderwerp samengevat weergegeven onder “A”.
Vervolgens vindt onder “B” de beantwoording vanuit de gemeente plaats. Onder “C” is aangegeven
of en hoe het ontwerp-bestemmingsplan en ontwerp-beeldkwaliteitsplan zijn aangepast.

A1
Er wordt gevraagd waarom het bouwblok aan de Molenstraat slechts 1 meter van de perceelsgrens is
gesitueerd. Door het bouwvlak 8 meter van de perceelsgrens situeren, zoals aan de Julianastraat het
geval is, zal volgens de indiener het zicht naar de molenstomp behouden blijven.

B1
De molenstomp is in historisch opzicht verankerd aan de Wilhelminastraat. Het zicht op de molen
dient daarom ook gehandhaafd te worden vanuit de Wilhelminastraat, niet de Julianastraat. Dit
wordt bewerkstelligd door een ruimte van circa 12 meter te handhaven tussen het nieuw te
realiseren bouwblok aan de Wilhelminastraat en het Binnenhof enerzijds en de bestaande
bebouwing aan de Wilhelminastraat 26/27 anderzijds.

C1
De zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A2
Er wordt betoogd dat in het BKP staat vermeld dat er respect dient te zijn voor de aanwezige
woonvormen aan de Julianastraat en Molenstraat. Dit moet bereikt worden door het creëren van
een kleine woonmaat met een groen karakter in de voortuinen. De indiener stelt dat een voortuin
aan de Molenstraat ontbreekt en er dus niet aan de voorwaarden uit het BKP wordt voldaan.

B2
De tekst waar de indiener naar verwijst heeft specifiek betrekking op de Julianastraat, niet op de
Molenstraat. De informatie staat in het BKP dan ook onder de paragraaf ‘Julianastraat’.

Aan de Julianastraat wordt het bouwblok dan ook 8 meter van de straat af gesitueerd. Hierdoor
wordt ruimte gecreëerd voor het aanbrengen van een diepe voortuin om het groene karakter te
realiseren. Op deze manier wordt er voldaan aan de voorwaarden uit het BKP.

C2
De zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 445 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 446 ======================================================================

<pre>A3
Er wordt gesteld dat er in het BKP staat dat er respect dient te zijn voor de particuliere woonvormen
aan de Julianastraat, maar dat een appartementencomplex van 4 verdiepingen met kap hier niet aan
voldoet.

B3
Het bouwblok aan de Julianastraat heeft aan de zuidkant een maximale bouwhoogte van 16 meter.
Dit biedt ruimte voor een programma met 4 verdiepingen plus kap. De bestaande bebouwing aan de
westzijde van de Julianastraat heeft een programma van 5 bouwlagen. Op deze manier wordt er wat
betreft de maximale bouwhoogte aansluiting gezocht bij de bestaande bebouwing aan de westzijde
van de Julianastraat.

De maximale bouwhoogte van de nieuwe bebouwing aan de Julianastraat neemt af richting het
noorden, waar drie bestaande vrijstaande woningen staan, tot maximaal 13 meter. Tevens is het
bouwvlak op 8 meter afstand van de perceelsgrens van de Julianastraat gesitueerd.

Op deze manier wordt er ruimte gecreëerd en respect geboden aan de aanwezige particuliere
woonvormen aan de Julianastraat. Tevens wordt er aansluiting gezocht bij de bestaande bebouwing
aan de Julianastraat

C3
De zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A4
Er wordt gesteld dat in het BKP staat, onder de paragraaf ‘Binnenhof’, dat het bouwvolume richting
de Molenstomp in volume en hoogte af moet nemen maar dat dit niet gebeurt.

B4
Het bouwblok aan de Wilhelminastraat en het Binnenhof nemen allebei in hoogte en volume af
richting de Molenstomp. Figuur 1 illustreert het afnemen van de bouwhoogte richting de
Molenstomp voor beide bouwblokken. Figuur 2 illustreert het afnemen van het bouwvolume, van
het bouwblok aan het Binnenhof, richting de Molenstomp.

Deze impressies kunnen ook worden teruggevonden onder paragraaf 3.1.1 toelichting van de
toelichting op het bestemmingsplan.




Figuur 1. Afnemen van de bouwhoogte en bouwvolume richting de Molenstomp (binnen de rode kaders).
</pre>

====================================================================== Einde pagina 446 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 447 ======================================================================

<pre>Figuur 2. Afnemen van het bouwvolume richting de Molenstomp (binnen de rode kaders).

C4
De zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A5
Er wordt gesteld dat er met de hogere grenswaarde industrielawaai i.h.k.v. Wet geluidhinder geen
rekening is gehouden met de bestaande bebouwing.

B5
Met een hogere grenswaarde industrielawaai kan het bevoegd gezag (lees: gemeente Emmen) een
hogere geluidsbelasting toestaan op de nieuwe gevels dan de voorkeursgrenswaarde uit de
Wetgeluidhinder. In dit geval wordt er een hogere waarde toegestaan tot 54dB op de nieuwe gevels.
Een hogere waarde procedure betekent dus niet dat er extra geluid geproduceerd gaat worden. Voor
de bestaande bebouwing verandert er feitelijk niets.

C5
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A6
Er wordt gesteld dat er onrechtmatige hinder plaatsvindt door het bouwblok vlak op de Molenstraat
de plaatsen.

B6
Los van het feit dat de indiener niet nader heeft gemotiveerd waaruit deze hinder bestaat, wordt met
een bestemmingsplan het belang van een goede ruimtelijke ordening, danwel een evenwichtige
toedeling van functies aan locaties nagestreefd en niet het belang van het voorkomen van
onrechtmatige hinder.

De ruimtelijke wet- en regelgeving verplicht namelijk niet tot een zodanige opzet van het
bestemmingsplan dat in ieder individueel geval de ene burger de andere geen onrechtmatige hinder
kan toebrengen door van de erdoor geboden bouwmogelijkheden gebruik te maken, nog daargelaten
dat hinder ook het gevolg kan zijn van oorzaken die buiten het bereik van de planwetgever liggen.
Ook de ontstaansgeschiedenis van de ruimtelijke wet- en regelgeving biedt voor het aannemen van
een zodanige verplichting geen steun

C6
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 447 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 448 ======================================================================

<pre>A7
Voor de 92 appartementen worden er 93 parkeerplaatsen in een parkeergarage gerealiseerd. Er
wordt betoogd dat er een parkeernorm geldt van 138 (92 x 1.5) parkeerplaatsen. Hieraan zou niet
worden voldaan.

B7
De kencijfers van het CROW gelden niet als norm maar als richtlijn. Van deze richtlijn kan
afgeweken worden, mits goed onderbouwd.

De indiener geeft aan dat er een parkeernorm geldt van 1,5. Echter, in een dergelijke stadse
omgeving geldt een parkeernorm van 1,3. Ook aan deze norm wordt niet voldaan. Toch acht het
gevoegd gezag een parkeernorm van 1,0 toereikend.

Het plangebied ligt namelijk in een stedelijk gebied met goede voorzieningen voor het openbaar
vervoer. Zowel het treinstation als bushaltes liggen binnen loop- of fietsafstand. Daarnaast is ervoor
gekozen om bezoekers niet toe te laten in de parkeergarage. Er wordt geacht dat bezoekers de
parkeervoorzieningen in het openbaar gebied gebruiken, zoals parkeerterrein Karbeel of van het
Hampshire hotel, welke beide binnen loopafstand van het plangebied zijn gelegen. Dit wordt
gecommuniceerd naar de toekomstige bewoners.

C7
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A8
Er wordt gesteld dat de kozijnen binnen twee meter van de erfgrens zijn gelegen. De indiener vraagt
zich af of deze 60 minuten brandwerend zijn en ondoorzichtig.

B8
Het bouwplan dient te voldoen aan de eisen die zijn gesteld in het Besluit bouwwerken leefomgeving
(voormalig Bouwbesluit). Op dit moment is niet gebleken dat een evident privaatrechtelijke
belemmering aan de vaststelling van dit bestemmingsplan in de weg staat. Als dit al het geval is, is
het in de eerste plaats aan de burgerlijke rechter om hierover een oordeel te geven.

C8
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A9
Een indiener geeft aan dat tot anderhalf jaar geleden er een ander bouwplan voor de locatie lag. Dat
plan betrof de aanleg van 7 stadsvilla’s en een hofje van 8 woningen. De indiener vraagt zich af hoe
het mogelijk is dat er nu 92 appartementen en 4 stadsvilla’s worden gerealiseerd.

B9
Het plan waar de indiener naar verwijst betreft een oud bouwplan van een andere aannemer op het
terrein van de voormalige ING locatie. In verband met tegenvallende verkoop heeft de toenmalige
ontwikkelaar de stekker uit het plan getrokken. Sindsdien heeft de huidige ontwikkelaar de gronden
voor het gehele terrein tussen de Julianastraat en Wilhelminastraat gekocht. Het huidige terrein
biedt veel meer ruimte dan de 15 woningen waar de indiener naar verwijst.

C9
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A10
Er wordt gesteld dat het beoogde bouwplan het historische en culturele erfgoed van de Julianastraat
zal schenden.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 448 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 449 ======================================================================

<pre>B10
In de toelichting van ruimtelijke plannen moet een beschrijving worden opgenomen van de wijze
waarop met de in het gebied aanwezige cultuurhistorische waarden en/of monumenten rekening is
gehouden.

Gemeentelijk
De Wilhelminastraat maakt deel uit van de historische infrastructuur. Tot en met het begin van de
20e eeuw groeide Emmen hoofdzakelijk volgens een lineaire noord-zuid structuur. Vanuit de
Hoofdstraat groeide Emmen in noordelijke richting over de huidige Weerdingerstraat en in
zuidelijke richting via de huidige Wilhelminastraat.

Op de gemeentelijke erfgoedkaart is de Wilhelminastraat daarom aangeduid als ‘historische
bouwkunde – infrastructuur’. De Julianastraat is aangeduid als ‘historische geografie - weg’. Voor
beide aanduidingen geld een maatregel ‘herkenbaar houden’. Omdat beide wegen buiten het
plangebied liggen en door de beoogde ontwikkeling niet worden aangetast wordt de historische
infrastructuur herkenbaar gehouden.

Ten slotte ligt ten zuiden van het plangebied de molenstomp, daterend uit 1856. Dit betreft een
beeldbepalend bouwwerk waarbij de maatregel ‘respecteren’ geldt. Hier is gehoor aan gegeven door
ruimte te bieden aan de Molenstomp. Er wordt een afstand van 12 meter gehandhaafd tussen het
nieuw te realiseren bouwblok aan de Wilhelminastraat en het Binnenhof enerzijds en de bestaande
bebouwing aan de Wilhelminastraat 26/27 anderzijds.

Provinciaal
Het plangebied maakt deel uit van de provinciale cultuurhistorische hoofdstructuur. Dit is
vastgelegd in de provinciale omgevingsverordening (POV). Hierbij geldt het provinciale beleid
‘respecteren’. Door het behoud van de historische infrastructuur wordt voldaan aan het beleid
‘respecteren’ vanuit de POV.

Nationaal
Ten zuidwesten van het plangebied, aan de Julianastraat 27, staat een synagoge daterend uit 1878.
Deze synagoge is aangemerkt als Rijksmonument. Dit monument ligt buiten het plangebied en
wordt zodoende niet aangetast.

Conclusie
Met het aspect cultuurhistorie is rekening gehouden bij de totstandkoming van dit plan.

C10
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A11
Er wordt gesteld dat het beoogde bouwplan de privacy van de woningen aan de Julianastraat zal
aantasten.

B11
Het aspect privacy is meegenomen in de belangenafweging bij het opstellen van het
stedenbouwkundige plan. Het bouwblok aan de Julianastraat is 8 meter van de Julianastraat af
geplaatst. Niet alleen wordt hierdoor het open karakter gehandhaafd maar wordt ook rekening
gehouden met de privacy van de bewoners aan de Julianastraat.

Voor zover de mogelijke nadelige individuele gevolgen van aantasting van privacy en waardedaling
van woningen niet gerekend kunnen worden tot het algemeen aanvaard maatschappelijk risico,
kennen Burgemeester en Wethouders aan een belanghebbende, op zijn verzoek een naar billijkheid
te bepalen tegemoetkoming in de schade toe. In dit verband moet worden volstaan met een
verwijzing naar de mogelijkheden in het kader van artikel 6.1 Wet ruimtelijke ordening. Artikel 6.2
van deze wet bevat een forfaitair maatschappelijke risico van 2%. Wij kunnen niet van deze
wettelijke regeling afwijken.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 449 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 450 ======================================================================

<pre>C11
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.


A12
Er wordt gesteld dat de hoeveelheid daglicht in de woningen aan de Julianastraat aanzienlijk zal
afnemen bij de realisatie van het beoogde bouwplan.

B12
Wat betreft bezonning is er geen wet- en regelgeving. Wel kan er worden getoetst of er wordt
voldaan aan de TNO-norm. TNO kent een 'lichte' en een 'strenge' norm:
    • De 'lichte' TNO-norm: ten minste 2 mogelijke bezonningsuren per dag in de periode van 19
       februari – 21 oktober (gedurende 8 maanden ) in midden vensterbank binnenkant raam.
    • De 'strenge' TNO-norm: ten minste 3 mogelijke bezonningsuren per dag in de periode 21
       januari – 22 november (gedurende 10 maanden) in midden vensterbank binnenkant raam.

Deze normen worden alleen toegepast op gevels die zon kunnen ontvangen. Noordgevels ontvangen
immers - hoogbouw of niet - nooit direct zonlicht.

De voorgevels van de woningen aan de Julianastraat zijn gelegen richting het westen. De bezonning
van de woningen aan de oost- en zuidkant zal niet worden aangetast door het beoogde bouwplan.
Hierdoor zullen de woningen aan de Julianastraat het grootste gedeelte van de dag hun bezonning
behouden en zal worden voldaan aan de strenge TNO-norm.

Tevens wordt de bezonning vanuit het westen zo veel mogelijk gehandhaafd door het bouwblok aan
de Julianastraat 8 meter van de straat af te plaatsen. Op deze manier wordt het verlies van zonlicht
geminimaliseerd.

Ten slotte geldt ook hier dat indien de nadelige individuele gevolgen van aantasting van daglicht en
waardedaling van woningen niet gerekend kunnen worden tot het algemeen aanvaard
maatschappelijk risico, kennen Burgemeester en Wethouders aan een belanghebbende, op zijn
verzoek een naar billijkheid te bepalen tegemoetkoming in de schade toe. In dit verband moet
worden volstaan met een verwijzing naar de mogelijkheden in het kader van artikel 6.1 Wet
ruimtelijke ordening. Artikel 6.2 van deze wet bevat een forfaitair maatschappelijke risico van 2%.
Wij kunnen niet van deze wettelijke regeling afwijken.

C12
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.

A13
Er wordt gesteld dat buurtbewoners aan de Julianastraat ernstige zorgen hebben omtrent het
realiseren van een parkeergarage in de Julianastraat. Dit zal de veiligheid en het autoluwe karakter
van de straat in gevaar brengen.

B13
Het originele plan was om de parkeergarage in de Molenstraat te situeren. In deze situatie zouden
auto’s door de gehele Julianastraat moeten rijden om bij de parkeergarage te komen. Tijdens de
inloopavond hebben belanghebbenden hun zorgen hierover geuit.

Als reactie is besloten om de parkeergarage te verplaatsen naar het noorden van de Julianastraat. In
het verleden was er vanuit de Julianastraat namelijk ook toegang naar het grote parkeer terrein van
de ING met ca. 60 parkeerplaatsen voor de dagelijkse bezoekers. Door de ingang van de
parkeergarage te verplaatsen in het meest noordelijke gedeelte van het plangebied aan de
Julianastraat zal er verderop in de Julianastraat geen extra verkeer zijn. Op die manier hoeven
auto’s namelijk niet meer de gehele Julianastraat door te rijden om bij de parkeergarage te komen.
Hierdoor worden de effecten van het toenemende verkeer beperkt tot een minimum.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 450 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 451 ======================================================================

<pre>C13
Dit aspect van de zienswijze leidt niet tot een wijziging van het bestemmingsplan.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 451 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 452 ======================================================================

<pre>                             Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
                                      Phileas Foggstraat 153
                                            7825 AW Emmen
                                         Tel. (0591) 65 91 28
                                            www.sigma-gm.nl
                                     email info@sigma-gm.nl




Onderwerp:     nader milieukundig bodemonderzoek)
               Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat
               perceel sectie F nr. 17834 te Emmen
Projectnummer: 24-M11105
Opdrachtgever:
Datum:         19 april 2024
</pre>

====================================================================== Einde pagina 452 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 453 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen




     onderwerp                                   nader milieukundig bodemonderzoek
                                                 Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
                                                 sectie F nr. 17834 te Emmen

     datum                                       19 april 2024

     projectnummer                               24-M11105




     in opdracht van




     uitgevoerd door                             Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
                                                 Phileas Foggstraat 153
                                                 7825 AW Emmen
                                                 tel: (0591) 659128




                           Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-
                           ISO 9001:2015, het uitvoeren van milieukundige bodemonderzoeken en
                           geotechnische onderzoeken

                           Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn
                           voor het procescertificaat Monsterneming Bouwstoffenbesluit SIKB 1000
                           protocol 1001: Monsterneming grond voor partijkeuringen”


                           Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens “Beoordelingsrichtlijn
                           voor het procescertificaat Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek SIKB
                           2000, protocollen 2001, 2002 en 2018”




(het onderhavige onderzoek heeft uitsluitend betrekking op de beoordelingsrichtlijn BRL SIKB 2000,
protocol 2001)

Niets uit deze uitgave mag worden vermenigvuldigd en/of openbaar worden gemaakt door middels van druk, fotokopie, microfilm
of anderszins zonder voorafgaande, schriftelijke toestemming van de opdrachtgever of Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.




maart 2023                                                                                                                    2
</pre>

====================================================================== Einde pagina 453 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 454 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


INHOUD

1 INLEIDING ...................................................................................................................................... 4
  1.1   Algemeen ............................................................................................................................. 4
  1.2   Aanleiding van het bodemonderzoek .................................................................................. 4
  1.3   Doel van het onderzoek ....................................................................................................... 4
  1.4   Opbouw van het rapport ...................................................................................................... 5
  1.5 Referentiekader van het onderzoek ..................................................................................... 5

2 ALGEMENE GEGEVENS EN SAMENVATTING VERONTREINIGINGSSITUATIE .................... 6
  2.1 Algemene gegevens ............................................................................................................ 6
  2.2 Overzicht historische informatie ........................................................................................... 7
  2.3 Afbakening onderzoek en onderzoekslocatie ................................................................... 16

3 ONDERZOEKSOPZET ................................................................................................................ 17
  3.1 Onderzoeksopzet nader bodemonderzoek ....................................................................... 17
  3.2 Conceptueel model en opzet van het nader bodemonderzoek ........................................ 17
  3.3 Uitwerking conceptueel model .......................................................................................... 18

4 VELDONDERZOEK ..................................................................................................................... 20
  4.1 Uitvoering van het veldonderzoek ..................................................................................... 20
  4.2 Resultaten van het veldonderzoek .................................................................................... 21

5 CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK .................................................................................. 23
  5.1 Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek ................................................. 23
  5.2 Toetsingscriteria grond en grondwater ............................................................................... 25
  5.3 Analyseresultaten .............................................................................................................. 26

6 CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN ........................................................................................ 34
  Algemeen/opmerkingen/betrouwbaarheid/uitsluitingen ............................................................... 36

LITERATUURLIJST .......................................................................................................................... 37

COLOFON ......................................................................................................................................... 38


BIJLAGEN
1. Topografisch overzicht
2. Onderzoekslocatie met boorplan (1:500)
2A.Verontreinigingssituatie (1:500)
3. Boorbeschrijvingen
4. Analysecertificaten
5. Onafhankelijkheidsverklaring




maart 2023                                                                                                                                        3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 454 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 455 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



1 INLEIDING


1.1    Algemeen

In opdracht van                  is door Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. in de periode november
2023 en februari-april januari 2024 een nader milieukundig bodemonderzoek uitgevoerd op het perceel
sectie F nr. 17834 gelegen aan de Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat te Emmen
(gemeente Emmen).

In dit rapport wordt verslag gedaan van het verrichte onderzoek waarbij achtereenvolgens de aanleiding
evenals de doelstelling, beschikbare onderzoeksgegevens, de gevolgde werkwijze en de
onderzoekresultaten worden weergegeven.
Aan de hand van de onderzoeksresultaten wordt het rapport afgesloten met de aan het onderzoek te
verbinden conclusies en aanbevelingen.

kwaliteitsborging:
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. is gecertificeerd volgens de norm NEN-EN-ISO 9001:2015.

Het nader milieukundig bodemonderzoek is uitgevoerd volgens de richtlijnen uit het besluit
uitvoeringskwaliteit Bodembeheer (KWALIBO). Zo is de gehanteerde onderzoeksstrategie gebaseerd op
de norm NTA 5755 en zijn de veld- en laboratoriumwerkzaamheden uitgevoerd volgens geldende
beoordelingsrichtlijnen en accreditatieschema’s.

De veldwerkzaamheden van Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. zijn verricht onder het procescertificaat
BRL SIKB 2000 (Veldwerk bij milieuhygiënisch bodemonderzoek) waarvoor Sigma Geo- &
Milieutechniek B.V. is gecertificeerd en erkend door het ministerie van I&W. In het kader van het
onderhavige onderzoek is protocol 2001 (plaatsen van handboringen en peilbuizen t.b.v. het nemen van
grond- en grondwatermonsters) van toepassing.

Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. verklaart bij deze volledig onafhankelijk te zijn in de uitvoering van het
onderzoek en op geen enkele wijze gerelateerd te zijn aan de eigenaar van het te onderzoeken terrein.


1.2    Aanleiding van het bodemonderzoek

Aanleiding tot de uitvoering van dit bodemonderzoek vormt een geplande herontwikkeling van de
onderzoekslocatie.
Op basis van de onderzoeksresultaten van een voorgaand verkennend bodemonderzoek dat in 2023 is
uitgevoerd, zijn in de grond plaatselijk een sterk verhoogd gehalten PAK’s gemeten.


1.3    Doel van het onderzoek

Dit nader bodemonderzoek heeft tot doel inzicht te verkrijgen in de omvang van de sterke
verontreiniging met PAK’s in de vaste bodem.
Het onderzoek dient om vast te stellen of de bodemkwaliteit voldoet aan de toelaatbare kwaliteit
voor het beoogde gebruik en om te beoordelen of de voorgenomen werkzaamheden moeten
worden gemeld als milieubelastende activiteit 'graven in grond verontreinigd onder de
interventiewaarde' of 'graven in grond verontreinigd boven de interventiewaarde'




maart 2023                                                                                               4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 455 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 456 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen




1.4    Opbouw van het rapport

In het voorliggende rapport komen de volgende aspecten aan de orde:
• algemene gegevens en samenvatting verontreinigingsituatie en conceptueel model, (hoofdstuk 1 t/m
3)
• veldonderzoek, (hoofdstuk 4)
• chemisch-analytisch onderzoek en interpretatie, (hoofdstuk 5 en 6)
• conclusies en aanbevelingen, (hoofdstuk 7).


1.5    Referentiekader van het onderzoek

Het nader bodemonderzoek is uitgevoerd volgens gebruikelijke inzichten en methoden volgens de NTA
5755, Strategie voor het uitvoeren van nader onderzoek, NNI, juli 2010) (literatuur 13).




maart 2023                                                                                           5
</pre>

====================================================================== Einde pagina 456 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 457 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



2      ALGEMENE GEGEVENS EN SAMENVATTING VERONTREINIGINGSSITUATIE

In dit hoofdstuk worden de algemene gegevens betreffende de onderzoekslocatie weergegeven.
Daarnaast wordt een samenvatting van de verontreinigingsituatie weergegeven.

2.1    Algemene gegevens

In tabel 1 is een overzicht van de basisinformatie/locatiegegevens weergegeven.

tabel 1: overzicht basisinformatie

 Adres                                                      Molenstraat/ Julianastraat / Wilhelminastraat perceel
                                                            sectie F nr. 17834
 Plaats                                                     Emmen
 Gemeente                                                   Emmen
 Topografisch overzicht                                     Zie bijlage 1
 Coördinaten                                                X = 256.895 Y= 533.667
 Kadastrale aanduiding                                      Gemeente Emmen, sectie F, nr. 17834
 Eigendomssituatie                                          Niet nagegaan.
 Oppervlakte onderzochte deel van het plangebied            ca. 500 m2
 Algemene omschrijving                                      De onderzoekslocatie betreft een onbebouwd en
                                                            onverhard perceel.
                                                            Op de locatie stonden in het verleden diverse gebouwen.
                                                            Deze zijn in de periode 2020 t/m 2022 afgebroken.
                                                            De opdrachtgever is voornemens om op de locatie de
                                                            nieuwbouw van stadswoningen te realiseren.
                                                            Het onderhavige onderzoek heeft betrekking op het
                                                            terreindeel zoals opgenomen in bijlage 2.
 Bebouwing en bouwjaar (Kadaster BAG)                       De locatie is onbebouwd.
 Terreinverharding                                          De locatie is onverhard
 Ondergrondse infrastructuur                                Geen informatie, bij grondwerk dient een KLIC-melding
                                                            gedaan te worden.
 Archeologische waarden                                     De locatie heeft op basis van de archeologische
                                                            waardenkaart (IKAW) de vermelding "onbekend".
 Geplande herinrichting                                     De nieuwbouw van een stadswoningen.
 bijzonderheden: -




afbakening onderzoekslocatie
Het onderhavige onderzoek, het geografisch besluitvormingsgebied, betreft het onderzochte deel van de
locatie zoals weergegeven in bijlage 2.




maart 2023                                                                                                        6
</pre>

====================================================================== Einde pagina 457 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 458 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



2.2    Overzicht historische informatie

In het kader van het voorgaande verkennend bodemonderzoek is vooraf een standaard vooronderzoek
uitgevoerd op basis van aanleiding A, conform paragraaf 6.2.1 “opstellen hypothese bodemkwaliteit
ten behoeve van een bodemonderzoek” uit de NEN-5725.
In het onderstaande is een overzicht van de beschikbare historische informatie opgenomen.

bodemgebruik op basis van topografische kaarten
In de onderstaande tabel 2 is de beschikbare informatie weergegeven over het historisch, huidig en
toekomstig gebruik van de onderzoekslocatie en de directe omgeving.

tabel 2: beschrijving bodemgebruik

Omschrijving        Gebruik                                                         Potentieel
                                                                                    bodembedreigende
                                                                                    activiteiten en situaties
Onderzoekslocatie
Historisch (op  Op basis van topografisch kaarten is voor zover te                  Geen.
basis van       beoordelen vanaf voor 1902 enige bebouwing op de locatie
topografische   te herkennen. De bebouwing is in de loop der jaren verder
kaarten,        uitgebreid en gewijzigd.
Topotijdreis)
Directe omgeving (<25 m)
Historisch (op  Op basis van topografische kaarten vanaf rond 1900 is in de         Geen.
basis van       omgeving van de onderzoekslocatie reeds verspreid
topografische   bebouwing te herkennen.
kaarten,
Topotijdreis)
Huidig en       Noordzijde: naastgelegen winkels en woningen                        Het is op voorhand
toekomstig      Oostzijde: Julianastraat en tegenovergelegen woningen               onbekend of activiteiten in
                Zuidzijde: Molenstraat en naastgelegen bebouwing                    de directe omgeving
                Westzijde: Wilhelminastraat en tegenovergelegen winkels             negatieve invloed hebben
                en woningen                                                         (gehad) op de
                                                                                    bodemkwaliteit t.p.v. de
                                                                                    onderhavige
                                                                                    onderzoekslocatie.




maart 2023                                                                                                        7
</pre>

====================================================================== Einde pagina 458 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 459 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



bedrijfsmatige activiteiten, bodembedreigende activiteiten en calamiteiten
In tabel 3 staat een overzicht weergegeven van de potentieel bodembedreigende activiteiten en
calamiteiten op basis van de beschikbare informatie.

tabel 3: overzicht potentieel bodembedreigende activiteiten en calamiteiten

Gebruik                                      De onderzoekslocatie betreft een onbebouwd en onverhard
                                             perceel. Op de locatie stonden in het verleden diverse gebouwen.
                                             Deze zijn in de periode 2020 t/m 2022 afgebroken.
                                             Het onderhavige onderzoek heeft betrekking op het terreindeel
                                             zoals opgenomen in bijlage 2.

                                             Tot aan de sloop in 2020 stonden binnen het onderzoeksgebied
                                             een vm. bankkantoor (Wilhelminastraat 33), twee vrijstaande
                                             woningen (Wilhelminastraat 31 en 32), een woon- en winkelpand
                                             (wijnexpo, Wilhelminastraat 29) en een makelaarskantoor
                                             (Wilihelminastraat 28), zie figuur 1.




                                             figuur 1: voormalige bebouwing op de onderzoekslocatie

                                             Op de locatie wordt vanuit het verdere verleden melding gemaakt
                                             van een vulcaniseerinrichting vanaf 1949. Hierover zijn in het
                                             archief van de gemeente Emmen geen nadere gegevens bekend.
                                             Voor zover na te gaan vonden deze activiteiten plaats op de locatie
                                             Julianastraat 21.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 33 wordt melding gemaakt van een
                                             ondergrondse huisbrandolietank. De status en situering hiervan is
                                             onbekend.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29 wordt melding gemaakt van een
                                             slijterij: woon- en winkelpand, wijnexpo, schuur (loods).
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29 wordt verder melding gemaakt
                                             van een vm. kolenhandel. Het is niet exact bekend waar deze
                                             kolenopslag gevestigd was.
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29 wordt verder melding gemaakt
                                             van een vishandel: tussen 1959 en 1996.
                                             Op deze locatie wordt verder nog melding gemaakt van een
                                             minerale olieproducten groothandel (geen brandstoffen) tussen
                                             1994 en 1995. Het is niet exact bekend waar deze activiteiten
                                             plaatsvonden.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29a wordt melding gemaakt van
                                             twee ondergrondse brandstoftanks. De exacte status en de ligging
                                             van deze tank is niet bekend.




maart 2023                                                                                                         8
</pre>

====================================================================== Einde pagina 459 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 460 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


                                             Op de locatie Wilhelminastraat 28 was in het verleden een
                                             vloerenspecialist gevestigd. Op deze locatie stond een woon- en
                                             winkelpand met berging.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 28 GED wordt melding gemaakt van
                                             een ondergrondse brandstoftank. De exacte status en de ligging
                                             van deze tank is niet bekend.

                                             Er is geen andere informatie omtrent evt. (voormalige) potentieel
                                             bodembedreigende activiteiten/calamiteiten (verbranding afval,
                                             opslag van gevaarlijke stoffen etc.) op de onderzoekslocatie.
Bouwvergunningen                             Niet bekend.
Milieuvergunningen                           Niet bekend.
Handelsregister                              Op de locatie worden in het handelsregister van de kamer van
                                             koophandel diverse inschrijvingen vermeld.
Aanwezigheid brandstoftanks                  Op de locatie Wilhelminastraat 33 wordt melding gemaakt van
                                             een ondergrondse huisbrandolietank. Deze tank met een
                                             inhoud van 3.000 liter is volgens bekende informatie rond
                                             1981 gevuld met zand onder toezicht van WMD. De exacte status
                                             en de ligging van deze tank is niet bekend.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 29a wordt melding gemaakt
                                             van twee ondergrondse brandstoftanks. Volgens de beschikbare
                                             informatie hebben de tanks een inhoud van 10.000 liter en 6.000
                                             liter. De tanks zouden in het verleden zijn behandeld onder toezicht
                                             van WMD. De exacte status en de ligging van deze tanks is niet
                                             bekend.

                                             Op de locatie Wilhelminastraat 28 GED wordt melding gemaakt van
                                             een ondergrondse brandstoftank. Voor zover bekend lag deze tank
                                             met een inhoud van 6.000 liter, achter de vm. loods nr. 29a.
                                             De exacte status en de ligging van deze tank is niet bekend.

                                             De vm. situering van vul-, ontluchtingspunten van bovengenoemde
                                             tanks is eveneens niet bekend.

                                             Er is geen andere informatie omtrent de eventuele aanwezigheid of
                                             voormalige aanwezigheid van boven- of ondergrondse
                                             brandstoftanks op de onderzoekslocatie.
                                             Er bestaat altijd de mogelijkheid dat boven- en ondergrondse
                                             brandstoftanks in het verleden geplaatst zijn zonder melding, de
                                             aanwezigheid van dergelijke tanks blijkt niet uit de verkregen
                                             informatie.




maart 2023                                                                                                          9
</pre>

====================================================================== Einde pagina 460 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 461 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 3: overzicht potentieel bodembedreigende activiteiten en calamiteiten

Aanwezigheid asbest                          De daken van de afgebroken bebouwing waren meest niet
                                             verdacht voor de aanwezigheid van asbesthoudende
                                             dakbedekking. Eén van de daken was reeds gesaneerd.




                                             figuur 2: gemeentelijke asbestdakenkaart

                                             Er is geen informatie bekend omtrent de evt. aanwezigheid van
                                             asbest in de bodem t.p.v. het plangebied.
                                             Er bestaat altijd de mogelijkheid dat asbest (afval/puin) ed. is
                                             begraven. Op voorhand is hiervan geen informatie bekend.
Ophogingen/dempingen/stortingen              Er is geen informatie omtrent evt. met bodemvreemd materiaal
                                             gedempte watergangen/ sloten t.p.v.
                                             de onderzoekslocatie (binnen het onderzochte terreindeel).
                                             Er is geen informatie omtrent evt. opgebrachte gebiedsvreemde
                                             grond (ophogingen), verhardingsmateriaal, puinmateriaal en/of
                                             afval op de onderzoekslocatie.
Niet gesprongen explosieven                  Geen informatie, in Nederland zijn er niet gesprongen explosieven
                                             (NGE) uit de Tweede Wereldoorlog in de grond
                                             achtergebleven. De (potentiële) aanwezigheid van niet gesprongen
                                             explosieven kan een bedreiging inhouden bij grondroerende
                                             werkzaamheden en kan tot vertraging leiden bij planvorming en
                                             uitvoering van werkzaamheden. NGE's worden met name
                                             aangetroffen ter plaatse van 'strategische doelen' zoals
                                             binnensteden, verbindingswegen, spoorwegen, bruggen en
                                             havens. De gemeente is op basis van regelgeving verantwoordelijk
                                             voor het opsporen en ruimen va niet gesprongen explosieven uit de
                                             Tweede Wereldoorlog. Voor aanvullende informatie wordt
                                             verwezen naar de gemeente.
PFAS-verdachtheid                            Op of nabij de onderzoekslocatie bevinden zich geen locaties die
                                             de bodem verdacht maken voor PFAS en GenX verbindingen als
                                             gevolg van puntbronnen.
                                             De kans op verontreiniging met PFAS in de grond t.p.v. de
                                             onderzoekslocatie t.g.v. puntbronnen wordt gering geacht.
                                             De bovengrond, diepere geroerde bodemlagen en de waterbodem
                                             zijn op basis van het Tijdelijk Handelingskader PFAS in heel
                                             Nederland verdacht op het diffuus voorkomen van PFAS als
                                             gevolg van atmosferische depositie.
                                             Verwacht wordt dat de bodem van de onderzoekslocatie diffuus
                                             onverdacht is voor PFAS en onverdacht is op GenX.
                                             Hoewel PFAS diffuus verspreid in de bodem in Nederland
                                             voorkomt, en op veel plaatsen in gehalten boven de detectielimiet
                                             wordt aangetroffen, is op basis van het vooronderzoek geen
                                             informatie verkregen over de eventuele aanwezigheid van PFAS
                                             en GenX op de locatie. Ter plaatse zijn geen bronlocaties bekend.
                                             Bij evt. toekomstig grondverzet wordt geadviseerd alsnog
                                             onderzoek naar deze parameters uit te voeren.




maart 2023                                                                                                       10
</pre>

====================================================================== Einde pagina 461 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 462 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 3: overzicht potentieel bodembedreigende activiteiten en calamiteiten

Calamiteiten                                 Voor zover bekend is er geen informatie over evt. calamiteiten die
                                             hebben plaatsgevonden waarbij de bodem verontreinigd kan zijn
                                             geraakt.
Gebruik omgeving < 25 m                      In de directe omgeving bevinden zich woningen en winkels.
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 78 wordt melding gemaakt van de
                                             volgende verdachte activiteiten:
                                                          Omschrijving                 Start         Eind
                                              hout- en plaatmateriaalzagerij          1949      onbekend
                                              rijwielreparatiebedrijf                 1901      onbekend
                                              smederij                                1901      onbekend
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 75 wordt melding gemaakt van een
                                             machinekamer met ruwoliemotor, een opslag voor munitie en
                                             wapens, een timmerwerkplaats en een werkplaats met diverse
                                             machines en een zagerij.
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 71 wordt melding gemaakt van een
                                             ondergrondse brandstoftank. De ondergrondse tank is in 1999
                                             behandeld onder toezicht van een Kiwa gecertificeerd bedrijf.
                                             Op de locatie Wilhelminastraat 25 wordt melding gemaakt van een
                                             slachthuis (1961-onbekend).
                                             Op de locatie Emmalaan-Kerkhoflaan (riooltrace) wordt melding
                                             gemaakt van wegfundering/wegverharding met puin.
                                             Op de locatie Julianastraat 9-11 wordt melding gemaakt van de
                                             volgende verdachte activiteiten:
                                                          Omschrijving                  Start        Eind
                                              hbo-tank (ondergronds)                  onbekend 2001
                                              oude metalengroothandel (schroot)       onbekend onbekend
                                              onverdachte activiteit                  onbekend 2001
                                              matrassenmakerij (geen spiraal)         onbekend 2001

                                             Op de locatie Julianastraat 23-27 wordt melding gemaakt van de
                                             volgende verdachte activiteiten:

                                                            Omschrijving                 Start       Eind
                                              oude metalengroothandel (schroot)         1955 1996
                                              smederij                                  1962 1969
                                              moffelinrichting                          1962 1969
                                              zeilen-, tenten- en dekkledenfabriek      1962 1969
                                              metaalconstructiebedrijf                  1959 1962
                                              smederij                                  1959 1962
                                              zeilen-, tenten- en dekkledenfabriek      1959 1962
                                              oudpapiergroothandel                      1956 onbekend
                                              lompengroothandel                         1955 onbekend
                                              oudpapiergroothandel                      1955 onbekend

                                             Op de locatie Julianastraat 21 wordt melding gemaakt van een
                                             vulcaniseerinrichting. Op de locatie heeft een vulcaniseerinrichting
                                             gezeten. De precieze locatie is onbekend omdat een tekening in de
                                             dossiers ontbreekt.
                                             Op het adres Julianastraat 21 is volgens het bestand van de
                                             stichting BSB een woningstoffeerderij/ meubelfabriek gevestigd
                                             geweest. Over dit bedrijf zijn verder geen gegevens bekend bij de
                                             stichting BSB.
                                             Het is op voorhand onbekend of activiteiten in de directe omgeving
                                             negatieve invloed hebben (gehad) op de bodemkwaliteit t.p.v. de
                                             onderhavige onderzoekslocatie.


maart 2023                                                                                                          11
</pre>

====================================================================== Einde pagina 462 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 463 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



voorgaande bodemonderzoeken
In tabel 4 is een overzicht van voorgaande bodemonderzoeken en informatie van de
bodemkwaliteitskaart weergegeven.

tabel 4: overzicht voorgaande bodemonderzoeken en bodemkwaliteitskaart

                          voorgaande bodemonderzoeken

 Onderzoekslocatie        ► verkennend bodemonderzoek d.d. 22-11-2023, ref. Sigma, 23-M10633-01
                          conclusies:
                          ● Op basis van zintuiglijke waarnemingen is in het opgeboorde bodemmateriaal plaatselijk
                          puin- en baksteenresten en kolengruis waargenomen. Op basis van zintuiglijke waarnemingen
                          is in het opgeboorde bodemmateriaal geen asbestverdacht materiaal waargenomen
                          (indicatieve waarneming).

                          vermoedelijk contour verontreiniging met PAK’s
                          bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
                          Bovengrondmonster MM4 (boring 5) bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
                          koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en lood (zware metalen) t.o.v. de interventiewaarde en een
                          verhoogd gehalte kwik en zink (zware metalen) t.o.v. de achtergrondwaarde.
                          In de overige onderzochte bovengrond(meng)monsters zijn ten hoogste gehalten
                          polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10), PCB’s (som 7), kwik, lood en/of
                          zink (zware metalen) gemeten t.o.v. de achtergrondwaarde.
                          vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank A
                          ondergrond (1.8-2.0 m-mv)
                          Ondergrondmonster MM6 (boring 9) bevat geen verhoogde gehalten minerale olie en
                          vluchtige aromaten t.o.v. de achtergrondwaarde.
                          vermoedelijk situering ondergrondse brandstoftank B
                          ondergrond (1.8-2.0 m-mv)
                          Ondergrondmonster MM7 (boring 11) bevat geen verhoogde gehalten minerale olie en
                          vluchtige aromaten t.o.v. de achtergrondwaarde.
                          overige deel van het plangebied
                          bovengrond (0.0-0.5 m-mv)
                          Bovengrondmengmonster MM8 bevat een verhoogd gehalte polycyclische aromatische
                          koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) dat gelijk is aan de bodemindex 0.5 (indicatiewaarde voor
                          nader onderzoek).
                          In de overige onderzochte bovengrondmengmonsters zijn verhoogde gehalten cadmium, kwik,
                          lood, zink (zware metalen), polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) en/of
                          PCB’s (som 7) gemeten t.o.v. de achtergrondwaarde.
                          uitsplitsing bovengrondmengmonster MM8
                          Aansluitend is het bovengrondmengmonster MM8 uitgesplitst en zijn de deelmonsters
                          onderzocht op gehalte polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10).
                          Na uitsplitsing is het verhoogd gemeten gehalte PAK’s in bovengrondmengmonster MM8
                          gereproduceerd. In de bovengrond t.p.v. boring 13 een verhoogd gehalte polycyclische
                          aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de interventiewaarde gemeten.
                          In de overige deelmonsters van het bovengrondmengmonster MM8 zijn ten hoogste gehalten
                          polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10) t.o.v. de achtergrondwaarde
                          gemeten.
                          aanvullend onderzoek
                          Om inzicht te verkrijgen omtrent de omvang van de verontreiniging met PAK’s en lood in de
                          grond zijn rondom boring 5 enkele afperkende boringen geplaatst en analyses uitgevoerd.
                          In horizontale richting is de sterke verontreiniging met PAK’s (gehalten boven de
                          interventiewaarde) middels de afperkende boringen, binnen de perceelsgrenzen, nog niet
                          volledig afgeperkt. De bovengrond t.p.v. de afperkende boring 102 bevat nog een sterk
                          verhoogd gehalte PAK’s.
                          In de overige afperkende bovengrondmonsters zijn ten hoogste matig verhoogde gehalten
                          PAK’s (gehalten boven de tussenwaarde en bodemindex-waarde >0.5) en licht verhoogde
                          gehalten lood (gehalten boven de achtergrondwaarde) gemeten.
                          In verticale richting is de verontreiniging met PAK’s t.p.v. boring 100 middels onderzoek van
                          de diepere laag van 0.5-1.0 m-mv analytisch afgeperkt tot gehalten onder de tussenwaarde.
                          De ondergrond t.p.v. boring 100 bevat tot tenminste 1.5 m-mv nog een verhoogd gehalte
                          PAK’s t.o.v. de achtergrondwaarde.




maart 2023                                                                                                      12
</pre>

====================================================================== Einde pagina 463 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 464 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


                          verkennend onderzoek asbest in grond
                          bovengrond (0.0 max. 0.5 m-mv)
                          Ter plaatse van de inspectiegaten G10 t/m G13 is in de uitgegraven bovengrond (bodemlaag
                          tussen 0.0- max. 0.5 m-mv) in de fractie >20 mm (zintuiglijk) geen asbestverdacht materiaal
                          waargenomen.
                          Het totale gemiddeld indicatief gewogen gehalte asbest (fractie <20 mm + fractie >20 mm) in
                          de bovengrond t.p.v. de inspectiegaten G10 t/m G13 bedraagt ter indicatie 5.56 mg/kg d.s en
                          is daarmee verhoogd t.o.v. de bepalingsgrens. De interventiewaarde (100 mg/kg d.s) voor
                          asbest alsmede het criterium voor nader onderzoek (> 50 mg/kg d.s.) wordt t.p.v. de
                          inspectiegaten G10 t/m G13 niet overschreden. De bovengrond uit de inspectiegaten G10 t/m
                          G13 is verontreinigd met asbest in een gehalte onder de interventiewaarde.
                          Ter plaatse van de inspectiegaten G1 t/m G9 en G14 t/m G17 is in de uitgegraven bovengrond
                          (bodemlaag tussen 0.0- max. 0.5 m-mv) in de fractie >20 mm (zintuiglijk) en in de fractie <20
                          mm (analytisch) geen asbestverdacht materiaal waargenomen.
                          Het totale gemiddeld indicatief gewogen gehalte asbest (fractie <20 mm + fractie >20 mm) in
                          de bovengrond t.p.v. de inspectiegaten G1 t/m G9 en G14 t/m G17 bedraagt ter indicatie <2
                          mg/kg d.s en is daarmee niet verhoogd t.o.v. de bepalingsgrens. De interventiewaarde (100
                          mg/kg d.s) voor asbest alsmede het criterium voor nader onderzoek (> 50 mg/kg d.s.) wordt
                          t.p.v. de inspectiegaten G1 t/m G9 en G14 t/m G17 niet overschreden. De bovengrond uit de
                          inspectiegaten G1 t/m G9 en G14 t/m G17 is niet aantoonbaar verontreinigd met asbest.

                          ► Wilhelminastraat 29a
                          historisch onderzoek ReGister d.d. 26-05-2005, ref. nr. HO nr. 393:
                          Uit het historisch onderzoek is gebleken dat, voor zover bekend, op de locatie als enige
                          verdachte activiteiten ondergrondse hbo-tanks aanwezig zijn geweest. Deze tanks zijn
                          voldoende gesaneerd en de Gemeente Emmen beschouwt deze sanering als voldoende
                          uitgevoerd. Er hoeft in het kader van het bodemsaneringstraject geen vervolgactie op de
                          locatie te worden uitgevoerd. De ondergrondse tanks zijn beide behandeld onder toezicht van
                          derden (W.M.D., cat A). De ligging van de vm. tanks is onbekend, er is geen tekening
                          beschikbaar.

                          ► Wilhelminastraat 33
                          Historisch onderzoek ReGister, d.d. 31-05-2005, ref. nr. HO nr. 4489:
                          Uit het historisch onderzoek is gebleken dat, voor zover bekend, op de locatie als enige
                          verdachte activiteit een ondergrondse hbo-tank aanwezig is geweest. Deze tank is voldoende
                          gesaneerd en de Gemeente Emmen beschouwt deze sanering als voldoende uitgevoerd. Er
                          hoeft in het kader van het bodemsaneringstraject geen vervolgactie op de locatie te worden
                          uitgevoerd. De ondergrondse tank is behandeld onder toezicht van derden (W.M.D., cat A).
                          De ligging van de vm. tank is onbekend, er is geen tekening beschikbaar.

                          ►Julianastraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          Rapportdatum: 10-06-1994
                          Rapportauteur: Haitjema
                          Rapportnr: RF/CB 94-272-13
                          Zintuiglijke concl: BG Lichte oliegeur
                          Analytische concl: BG Pb+Zn+As+PAK+Mo+Cu+Cd matig tot sterke verontreiniging
                          OG < S
                          Vervolg: Nader onderzoek
                          Prioriteit: geen prioriteit
                          Bovengrond moet ontgraven worden en afgevoerd, ernstig verontreinigd.
                          opmerking dit rapport is niet meer in het gemeentelijk archief aanwezig

                          Julianastraat/Molenstraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          Rapportdatum: 06-10-1994
                          Rapportauteur: Haitjema
                          Rapportnr: RF/CB 94-272-13 (nader onderzoek)
                          Zintuiglijke concl: B4+b5+b17 vergraven grond; B20+B23+B27 Kolengruis;
                          B20+B28+B27puin; B7 glasscherven
                          Analytische concl: BG Zn+PAK > I
                          Vervolg: Nader onderzoek
                          Prioriteit: geen prioriteit
                          Opmerkingen: ondergrondse brandstoftank en pompfundatie aangetroffen
                          opmerking dit rapport is niet meer in het gemeentelijk archief aanwezig




maart 2023                                                                                                      13
</pre>

====================================================================== Einde pagina 464 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 465 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


                          Uit een notitie uit het dossier blijkt dat er in het verleden al een concept saneringsplan is
                          opgesteld. Ook dit document is niet meer in het archief aanwezig.

                          ► Julianastraat/Molenstraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          ■ Historisch onderzoek d.d. 02-05-2005, ReGister, ref. nr. HO 05004/5780.
                          Vervolg: voldoende onderzocht.
                          Omschrijving: de resultaten van het uitgevoerde (historische) bodemonderzoek geven aan dat
                          de (voormalige) activiteiten en/of de onderzoekslocatie voldoende zijn onderzocht in het kader
                          van de Wet bodembescherming.
                          ► Julianastraat/Molenstraat/Wilhelminastraat, Emmen
                          ■ Partijkeuring AP04 grond d.d. 19-07-2023, Klijn bodemonderzoek, ref. nr. 23KL186 (het
                          betreft hier partijen grond die in de omgeving bij wegwerkzaamheden zijn vrijgekomen).
                          conclusies:
                          ■ partij 1 en 3:
                          Gezien deze resultaten kan het materiaal worden geclassificeerd als grond welke valt in de
                          klasse AW2000 (schone grond).
                          ■ partij 2:
                          Gezien deze resultaten kan het materiaal worden geclassificeerd als grond welke valt in de
                          klasse wonen.

                          ►Wilhelminastraat 28-29
                          verkennend bodemonderzoek d.d. 09-06-2000, ref. Sigma, 00-M759
                          conclusies:
                          De grond bevat op basis van zintuiglijke waarnemingen plaatselijk puinresten en kolengruis.
                          bovengrond
                          Pb, Zn, Cd, Cu, PAK(10), minerale olie, EOX > S
                          ondergrond
                          PAK(10), minerale olie, Cu, Zn > S
                          grondwater
                          niet bemonsterd, beneden 5-mv

 Omgeving <25 m           ► Julianastraat 21, Emmen
                          Historische bodemnderzoek het ReGister onderzoek d.d 02-05-2005, HO nr. 5780.
                          Uit het historisch onderzoek is gebleken dat op de locatie mogelijk sprake is van
                          bodemverontreiniging. Het betreft vermoedelijk een heterogene bodemverontreiniging. Tijdens
                          het onderzoek is de volgende verdachte deellocatie aangetroffen:
                          - Vulcaniseerinrichting
                          Op de locatie is reeds een bodemonderzoek uitgevoerd, waarbij niet alle verdachte
                          deellocaties zijn onderzocht. De volgende deellocaties zijn niet onderzocht:
                          - Vulcaniseerinrichting
                          Uit het historisch onderzoek komt naar voren dat de verontreinigingstatus van de locatie
                          potentieel ernstig, niet urgent is. Op grond van het historisch onderzoek wordt aanbevolen om
                          op de locatie de volgende vervolgactie uit te voeren: uitvoeren aanvullend OO.

                          ►Wilhelminastraat
                          bodem- en verhardingsonderzoek d.d. 24-01-2011, ref. Grontmij, 303462
                          conclusies:
                          ■ Op de onderzoekslocatie zijn zowel in de bovengrond als in de ondergrond geen verhoogde
                          gehalten aan de onderzochte stoffen aangetroffen

                          ►Wilhelminastraat
                          aanvullend bodemonderzoek d.d. 08-05-2011, ref. Grontmij, 303462
                          conclusies:
                          ■ Op de onderzoekslocatie zijn zowel in de bovengrond als in de ondergrond geen verhoogde
                          gehalten aan de onderzochte stoffen aangetroffen

                          ►Wilhelminastraat 78:
                          Historisch onderzoek d.d. 15-09-2005, ReGister, ref. nr. HO 05012/397

                          ► Wilhelminastraat 75:
                          Historisch onderzoek d.d. 22-04-2005, ReGister, ref. nr. HO 05004/5994

                          ► Wilhelminastraat herinrichting:
                          ▪ aanvullend rapport d.d. 08-05-2011, Grontmij, ref. nr. 303462
                          ▪ verkennend bodemonderzoek NEN 5740 d.d. 42-01-2011, Grontmij, ref. nr. 303462 rev 0



maart 2023                                                                                                                14
</pre>

====================================================================== Einde pagina 465 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 466 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


                          ► Wilhelminastraat 37 t/m 40a:
                          ▪ nader onderzoek d.d. 18-05-2021, Ecoreest, ref. nr. 210635
                          ▪ verkennend bodemonderzoek NEN 5740 d.d. 19-10-2020, Ecoreest, ref. nr. 200951

                          ► Emmalaan-Kerkhoflaan (riooltrace):
                          ▪ nader onderzoek d.d. 20-07-2015, Grontmij, ref. nr. 344735
                          ▪ verkennend bodemonderzoek NEN 5740 d.d. 30-06-2015, Grontmij, ref. nr. 344735

                          ► Julianastraat 9-11:
                          ■ onderzoeksrapporten:
                                         Type              Auteur                Nummer                Datum
                           Sanerings evaluatie           Tukkers       2045453                       2002-01-21
                           Sanerings onderzoek           Tukkers       ASS/CD2000/781/2045453 2000-12-19
                           Nader onderzoek               Tukkers       ASS/CD2000/637/2045452 2000-10-10
                           Nader onderzoek               Tukkers       ASS/CD2000/467/2045451 2000-08-02
                           Verkennend onderzoek
                                                         Tukkers       ASS/CD2000/302/2045450 2000-05-15
                           NVN 5740
                          ■ besluiten:
                                            Type                           Kenmerk                   Datum
                           Monitoring overig                                                    2002-01-03
                           besch. ernstig, niet urgent             Bo/A16/2000013201            2001-02-27
                           Instemmen met SP                        Bo/A16/2000013201            2001-02-27

                          ► Julianastraat 23-27:
                          historisch onderzoek d.d. 07-04-2005, ReGister, ref. nr. HO 05004/1417.
 Vermoeden van (een       ►Op de locatie zou op basis van voorgaand bodemonderzoek uit 1994 sprake zijn van een
 geval van ernstige)      ernstig geval van bodemverontreiniging met PAK’s. Aangezien de voorgaande
 bodemverontreiniging     bodemonderzoeken niet meer in het archief aanwezig zijn is niet bekend waar deze
 op de locatie of een     verontreiniging zich exact bevindt.
 deel daarvan
 informatie               ► de locatie bevindt zich op basis van de bodemkwaliteitskaart in het
 bodemkwaliteitskaart     deelgebied wonen




maart 2023                                                                                                        15
</pre>

====================================================================== Einde pagina 466 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 467 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



bodemopbouw, geohydrologie en antropogene beïnvloeding
De ondiepe geologie in het onderzoeksgebied is afgeleid van de Grondwaterkaart van Nederland
(Dienst grondwaterverkenning TNO/DGGV) en ontleend aan het dinoloket (www.dinoloket.nl).
De bovenste laag, de deklaag, heeft een hoogte van ca. 19-24 m+NAP.




figuur 3: geohydrologische opbouw

De stromingsrichting van het ondiepe grondwater van het eerste watervoerend is in het kader van
dit onderzoek niet vastgesteld.
Opgemerkt dient te worden dat de stromingsrichting van het grondwater beïnvloed kan worden
door drainagepatroon, ligging van sloten, riolering, kabels, leidingen en funderingen.


2.3    Afbakening onderzoek en onderzoekslocatie

Het onderhavige onderzoek, het geografisch besluitvormingsgebied, heeft betrekking op een deel van
het plangebied. Het betreft het terreindeel waar op basis van het voorgaand verkennend
bodemonderzoek bodemverontreiniging is aangetoond. Het onderzochte terreindeel is weergegeven in
bijlage 2.
Het onderhavige nader milieukundig bodemonderzoek heeft betrekking op onderstaande
terreindeel(en):

nader bodemonderzoek
● t.p.v. de boringen 5 en 13 uit het voorgaand bodemonderzoek




maart 2023                                                                                           16
</pre>

====================================================================== Einde pagina 467 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 468 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


3      ONDERZOEKSOPZET

In dit hoofdstuk wordt de onderzoeksopzet t.b.v. het nader bodemonderzoek en het aanvullend
bodemonderzoek beschreven.

3.1    Onderzoeksopzet nader bodemonderzoek

Het nader bodemonderzoek heeft betrekking op het volgende onderzoeksaspect:

●het afperken van de verontreiniging met polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s, som 10)
t.p.v. de boorpunten 5 en 13.

3.2    Conceptueel model en opzet van het nader bodemonderzoek

Het nader onderzoek is opgezet volgens de NTA 5755 ‘Strategie voor het uitvoeren van
nader onderzoek – Onderzoek naar de aard en omvang van bodemverontreiniging’, NTA 5755 (NEN,
juli 2010).
Ten behoeve van het opstellen van een passende onderzoeksopzet wordt gebruik gemaakt van een
zogenaamd conceptueel model. Een conceptueel model is een denkmodel waarin een beschrijving
en/of visualisatie wordt gegeven van de bronnen, verspreidingsroutes en potentiële risico’s en
receptoren van een bodemverontreiniging in relatie tot het bodemsysteem waarin deze zich bevindt. Het
conceptuele model kan dienen als raamwerk voor het opzetten van onderzoeksactiviteiten en het
identificeren van kennisleemtes.
Een conceptueel model is een beschrijving van de verontreinigingssituatie aangevuld met een
beschrijving van het systeem (bodemopbouw en grondwater) waarin de verontreiniging zich
bevindt en welke processen (verspreiding door grondwaterstroming, biologische afbraak,
vastlegging) van invloed zijn op de verontreiniging en de receptoren van die verontreiniging
(gebruik locatie, bedreigde objecten bijvoorbeeld een grondwaterwinning of oppervlaktewater et
cetera). Een conceptueel model is dus een geschematiseerde beschrijving van alles wat er van
de verontreiniging bekend is en het generieke gedrag van die stof in bodem en grondwater.
Het conceptueel model heeft tot doel, de onderzoeksopzet zo goed mogelijk te laten
aansluiten op de specifieke situatie ter plaatse van de onderzoekslocatie.

De meest voor de hand liggende onderdelen of bouwstenen van een conceptueel model komen
in dit hoofdstuk aan de orde:
► Historische informatie(vooronderzoek volgens NEN-5725)
► Bodemopbouw, geologie en topografie (bodemsamenstelling, aanwezigheid afsluitende lagen,
grondwaterstromingsrichting)
► Infrastructuur
► Hydrologie
► Geochemie
► Gedrag en verdeling van de verontreinigingen in de bodem (mobiele of immobiele verontreiniging,
dichtheid, oplosbaarheid, afbraak, verontreiniging aanwezig in boven of ondergrond en/of grondwater)
► Identificatie van receptoren, bedreigde objecten
► Ruimtelijke ontwikkelingen

Deze lijst bevat de meest voor de hand liggende onderdelen waaruit geput kan worden voor het
opstellen van een conceptueel model en kan afhankelijk van het project naar eigen inzicht
worden uitgebreid. Afhankelijk van de locatie is het niet nodig alle onderdelen terug te laten
komen, maar het weglaten van één van de onderdelen zal wel overwogen moeten gebeuren
omdat de genoemde bouwstenen wel worden gezien als de basis voor een goed conceptueel
model.




maart 2023                                                                                             17
</pre>

====================================================================== Einde pagina 468 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 469 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


Hieronder worden voor deze bouwstenen voorbeelden genoemd waar aandacht aan kan
worden besteed bij het opstellen van een conceptueel model.
Afhankelijk van de aard van de verontreiniging wordt in het model tevens rekening gehouden
met informatie over bodemchemie (zuurgraad, redoxomstandigheden, afbraakprocessen van
verontreiniging in de bodem).
Daarnaast kan, afhankelijk van de schaalgrootte en de bestemming van het terrein tevens
informatie over de geologie, topografie, en ruimtelijke ontwikkelingen in het model worden
verwerkt.
Naast de bovengenoemde aspecten waarover informatie bekend is, zijn vraagtekens en
onzekerheden een belangrijk onderdeel van het conceptueel model.
Dit zijn onderdelen van het model waarover geen informatie bekend is, zoals bijvoorbeeld;
nog niet onderzochte terreindelen, de diepteligging en continuïteit van een afsluitende laag,
de ligging van een riool, of onbekende verspreidings- en blootstellingsroutes.
In het conceptueel model worden dus zowel de bekende, als de onbekende (door het
onderzoek nog in te vullen) aspecten van de verontreinigingssituatie weergegeven.
Het conceptueel model vormt zo de basis voor de hypothesestelling en de strategiebepaling
in het nader onderzoek, waarbij bovenstaande wordt toegepast op onderhavig onderzoek.

3.3    Uitwerking conceptueel model

De belangrijkste onderzoeksvragen en onderzoeksstrategie zijn:

1. bepalen van de ernst van de bodemverontreiniging (NTA 5755, § 6.2);
2. bepalen van de omvang van bodemverontreiniging (NTA 5755, § 6.4);

Onderhavig nader bodemonderzoek heeft betrekking op de terreindelen t.p.v. en rondom de boorpunten
5 en 13 uit het voorgaande verkennend bodemonderzoek.
Ten behoeve van het conceptueel model is ervan uitgegaan dat de gemeten verontreiniging met PAK’s
(som 10) in de bovengrond samenhangt met een immobiele diffuse, heterogeen verdeelde
verontreiniging (mogelijk t.g.v. bedrijfsmatige activiteiten).
De vermoedelijke schaalgrootte van de verontreiniging met PAK’s in de grond wordt in eerste instantie
als kleinschalig ingeschat, i.c. de omvang van het sterk verontreinigde oppervlak (concentratie boven de
interventiewaarde) bedraagt maximaal 500 m2.
De onderzoeksvragen zijn vertaald in de hieronder weergegeven onderzoeksstrategie.

In tabel 5 is de onderzoeksstrategie weergegeven.

tabel 5: gehanteerde onderzoeksstrategie

nader onderzoek voor               grond                          grondwater

analyseparameters                  PAK’s (som 10)                 -
verwachte schaalgrootte van de     <500 m2                        -
verontreinigingen
rasterafstand                      ca. 3-10 meter                 -
afperking in het veld              aan de hand van                -
                                   visuele beoordeling op
                                   bodemvreemde
                                   bijmengingen
diepte boringen                    ca. 0.0- max. ca. 2 m-mv       in deze fase niet
                                                                  onderzocht
toelichting                        -                              -




maart 2023                                                                                            18
</pre>

====================================================================== Einde pagina 469 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 470 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


Ten behoeve van het nader onderzoek wordt een strategie gehanteerd waarbij afperkende boringen
nabij en rondom de boringen 5 en 13 uit het voorgaande verkennend bodemonderzoek worden
geplaatst.
Door middel van bodemverkenning en bemonstering van de grond is getracht de gemeten
verontreiniging met PAK’s in de vaste bodem uit het voorgaande verkennend bodemonderzoek te
verifiëren en zoveel mogelijk de omvang en/of de verspreiding van de geconstateerde verontreiniging in
de grond vast te stellen.

In tabel 6 zijn de onderzoeksaspecten weergegeven.

tabel 6: gehanteerde onderzoeksaspecten

(deel)locatie           aard van de verontreiniging en aangetroffen diepte
en                      grond                grondwater                                   mogelijke oorzaak
oppervlakte
rondom boring 5 en      PAK’s                   gezien de aard van de verontreiniging     vm. opslag van kolen en
13 (ca. 500 m2)         >IW, traject            in de grond, immobiel, is verder          langdurig menselijk
                        ca. 0.0-max.            onderzoek naar de kwaliteit van het       gebruik
                        0.5 m-mv                grondwater om deze reden in dit
                                                onderzoek buiten beschouwing
                                                gelaten
Het onderzoeksprogramma is ruimtelijk weergegeven in bijlage 2. In deze bijlage zijn alle geplaatste
boringen geprojecteerd.




maart 2023                                                                                                          19
</pre>

====================================================================== Einde pagina 470 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 471 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



4      VELDONDERZOEK

In dit hoofdstuk wordt het uitgevoerde veldwerkonderzoeksprogramma beschreven. Daarnaast worden
de resultaten van het veldonderzoek weergegeven.


4.1    Uitvoering van het veldonderzoek

Het veldonderzoek is uitgevoerd onder procescertificaat BRL SIKB 2000 en conform de eisen uit
protocol 2001.

In tabel 7 zijn de uitvoeringaspecten opgenomen.

tabel 7: uitvoeringsaspecten


onderdeel:                            uitgevoerd door:                 datum:       bijzonderheden:

uitvoeren van boringen, en het        dhr. H. van Kuik                 01-02-2024   geen bijzonderheden t.a.v.
nemen van grondmonsters               (erkend en geregistreerd)        19-02-2024   de uitvoering
(protocol 2001)                       dhr. A.D.M. van Wuykhuyse        28-03-2024
                                      (erkend en geregistreerd)
                                      dhr. R. Dob
                                      (in opleiding)
locatie-inspectie                     dhr. H. van Kuik                 19-09-2023   ●op het maaiveld
                                      (erkend en geregistreerd)                     bevinden zich plaatselijk
                                                                                    puinresten

Bedrijfs- en persoonerkenningen zijn weergegeven op de internetsite van Bodem+
(https://www.bodemplus.nl/aanvragen/erkenningen/zoekmenu). Een onafhankelijkheidsverklaring is
opgenomen in bijlage 5.

Het onderzoeksprogramma is ruimtelijk weergegeven in bijlage 2. In deze bijlage zijn alle geplaatste
boringen geprojecteerd. Ten behoeve van de monsternemingsstrategie is gebruik gemaakt van de
bestaande onderzoeksresultaten van het voorgaande verkennend bodemonderzoek.
De rasterafstanden van het meetnet zijn dusdanig gekozen dat de geschatte omvang van de
verontreiniging globaal binnen de rastervlakken valt. Het veldwerkprogramma staat weergegeven in
tabel 8.

tabel 8: veldwerkprogramma



Onderdeel                        Aantal                     Diepte (m-mv)             Nummers
nader bodemonderzoek volgens NTA-5755
t.p.v. boring 5 uit voorgaand bodemonderzoek
Boringen                       23                           max. 1.2                  113 t/m 135
t.p.v. boring 13 uit voorgaand bodemonderzoek
Boringen                      11                            max. 1.5                  200 t/m 210

monstername grond
Het vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op bodemkundige eigenschappen, o.a. de
korrelgrootteverdeling (textuur), kleur en eventueel aanwezige verontreinigingskenmerken.
Na de zintuiglijke beoordeling is het bodemmateriaal in trajecten van 0.5 meter of per afwijkende
bodemlaag bemonsterd.
Grondmonsters zijn genomen conform de eisen uit het protocol 2001.




maart 2023                                                                                                       20
</pre>

====================================================================== Einde pagina 471 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 472 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


4.2    Resultaten van het veldonderzoek

bodemopbouw
De boorprofielbeschrijvingen van alle verrichte boringen met bijbehorende zintuiglijke waarnemingen zijn
grafisch uitgewerkt en opgenomen in bijlage 3.
In tabel 9 is op basis van de waarnemingen de lokale bodemopbouw beschreven.

tabel 9: lokale bodemopbouw

bodemlaag                    hoofdbestanddeel        toevoeging                      kleur
m-mv
0.0-0.5                      zand                    -                               bruin, grijs, geel
0.5-5.0                      zand                    -                               geel, grijs
Tot op een diepte van 5 m-mv is geen freatisch grondwater aangetroffen. Wanneer het grondwater
zich op een diepte > 5 m-mv bevindt kan onderzoek hiervan in het kader van de NEN-5740 buiten
beschouwing worden gelaten.

zintuiglijke waarnemingen

grond
Het bij de boringen vrijkomende bodemmateriaal is zintuiglijk beoordeeld op eventuele afwijkingen.
De zintuiglijke waarnemingen zijn omschreven en grafisch weergegeven in bijlage 3.
In de bovengrond zijn op veel plaatsen baksteenresten, puinresten en kolengruisresten waargenomen.
De afwijkende waarnemingen staan in de onderstaande tabel 10 weergegeven.

tabel 10: afwijkende waarnemingen

 boring      Diepte (m-mv)          zintuiglijke waarneming
 113         0.00 - 0.50            zwak kolengruis, zwak baksteen
 116         0.00 - 0.30            zwak beton, zwak kolengruis
 116         0.30 - 0.45            resten kolengruis
 118         0.00 - 0.40            sporen beton
 119         0.00 - 0.30            resten beton
 120         0.00 - 0.40            resten kolengruis, zwak beton
 120         0.40 - 0.60            zwak beton
 121         0.00 - 0.70            resten baksteen
 123         0.20 - 0.40            resten baksteen, resten kolengruis
 124         0.00 - 0.75            resten kolengruis
 125         0.00 - 0.60            resten kolengruis, zwak glas
 126         0.00 - 0.70            resten kolengruis, resten beton, zwak glas
 126         0.70 - 0.90            resten kolengruis
 127         0.60 - 0.80            zwak kolengruis
 128         0.60 - 0.80            zwak beton
 129         0.00 - 0.65            resten beton, resten baksteen
 133         0.00 - 0.40            zwak kolengruis
 134         0.00 - 0.45            zwak kolengruis
 135         0.20 - 0.55            zwak kolengruis
 135         0.55 - 0.90            zwak kolengruis, resten baksteen




maart 2023                                                                                                21
</pre>

====================================================================== Einde pagina 472 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 473 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 10: afwijkende waarnemingen

 boring      Diepte (m-mv)          zintuiglijke waarneming
 200         0.35 - 0.55            resten baksteen, resten kolengruis
 200         1.20 - 1.24            volledig baksteen
 200         1.24 - 1.50            resten baksteen, zwak kolengruis, zwak
                                    beton
 201         0.05 - 0.25            resten puin
 201         0.25 - 0.60            zwak baksteen
 202         0.55 - 0.80            zwak beton, zwak baksteen
 203         0.20 - 0.60            resten baksteen
 204         0.40 - 0.70            zwak kolengruis
 205         0.10 - 0.55            resten baksteen
 205         0.70 - 0.90            resten baksteen
 206         0.60 - 0.80            resten kolengruis, resten baksteen
 207         0.04 - 0.25            resten puin
 207         0.25 - 0.60            zwak beton
 208         0.00 - 0.45            resten kolengruis, zwak beton
 208         0.60 - 0.90            zwak kolengruis
 209         0.00 - 0.60            zwak kolengruis, resten baksteen
 209         0.60 - 0.75            resten baksteen
 210         0.00 - 0.45            zwak baksteen
 210         0.45 - 0.90            zwak baksteen



asbest
Tijdens de locatie-inspectie is aandacht geschonken aan de aanwezigheid van asbest op het maaiveld,
hierbij is op het maaiveld geen asbestverdacht materiaal aangetroffen.
Het opgeboorde monstermateriaal (grond) is zintuiglijk beoordeeld op de aanwezigheid van
asbesthoudend materiaal. In het opgeboorde monstermateriaal is zintuiglijk geen asbestverdacht
materiaal waargenomen.




maart 2023                                                                                           22
</pre>

====================================================================== Einde pagina 473 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 474 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen




5      CHEMISCH-ANALYTISCH ONDERZOEK

In dit hoofdstuk worden de uitvoering, het toetsingskader en de resultaten van de chemische analyses
besproken. Vervolgens worden de resultaten van het chemisch-analytisch onderzoek geïnterpreteerd.
Het chemisch onderzoek van grond is uitgevoerd door het NEN-EN-ISO 17025 geaccrediteerde
milieulaboratorium van SGS.
Alle analyses zijn geanalyseerd volgens het accreditatieschema AS3000 “laboratoriumanalyses voor
milieuhygiënisch bodemonderzoek”, waarvoor SGS is geaccrediteerd en erkend door het ministerie van
I&W.
De conservering van grond- en grondwatermonsters is uitgevoerd conform SIKB protocol 3001
“conserveringsmethoden en conserveringstermijnen voor milieumonsters”.

5.1    Onderzoeksprogramma chemisch-analytisch onderzoek

In onderstaande tabel 11 wordt de samenstelling van de grond(meng)monsters, de monsternamediepte
en de uitgevoerde analyses weergegeven.

tabel 11: analyseschema

 monsternr.     boring      Diepte           Zintuiglijke                        analysepakket
                            (m-mv)           waarnemingen
 1              113         0.00 - 0.50      zwak kolengruis, zwak baksteen      Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 2              116         0.00 - 0.30      zwak beton, zwak kolengruis         Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 3              118         0.00 - 0.40      sporen beton                        Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 4              119         0.00 - 0.30      resten beton                        Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 5              120         0.00 - 0.40      resten kolengruis, zwak beton       Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 6              121         0.00 - 0.50      resten baksteen                     Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 7              122         0.00 - 0.50      -                                   Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 8              123         0.20 - 0.40      resten baksteenresten               Pakket lutum en organische
                                             kolengruis                          stof, PAK (10 VROM)
 9              124         0.00 - 0.50      resten kolengruis                   Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 10             125         0.00 - 0.50      resten kolengruis, zwak glas        Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 11             126         0.00 - 0.50      resten kolengruis, resten beton,    Pakket lutum en organische
                                             zwak glas                           stof, PAK (10 VROM)
 12             127         0.60 - 0.80      zwak kolengruis                     Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 13             128         0.00 - 0.50      -                                   Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 14             129         0.00 - 0.50      resten beton, resten baksteen       Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 15             130         0.00 - 0.50      -                                   Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 16             131         0.00 - 0.50      -                                   Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 17             200         0.70 - 1.20      -                                   Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 18             201         0.25 - 0.50      zwak baksteen                       Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 19             202         0.00 - 0.50      -                                   Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)




maart 2023                                                                                                    23
</pre>

====================================================================== Einde pagina 474 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 475 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 11: analyseschema

 monsternr.     boring      Diepte           Zintuiglijke                        analysepakket
                            (m-mv)           waarnemingen
 20             204         0.50 - 0.70      zwak kolengruis                     Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 21             206         0.60 - 0.80      resten kolengruis,                  Pakket lutum en organische
                                             resten baksteen                     stof, PAK (10 VROM)
 1              132         0.00 - 0.50                                          Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 2              133         0.00 - 0.40      zwak kolengruis                     Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 3              134         0.00 - 0.50      zwak kolengruis                     Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 4              135         0.20 - 0.50      zwak kolengruis                     Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 5              208         0.00 - 0.45      resten kolengruis, zwak beton       Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)
 6              209         0.00 - 0.50      zwak kolengruis,                    Pakket lutum en organische
                                             resten baksteen                     stof, PAK (10 VROM)
 7              210         0.00 - 0.45      zwak baksteen                       Pakket lutum en organische
                                                                                 stof, PAK (10 VROM)

verklaring van de gebruikte afkortingen en codes:(1)
PAK                 =     Polycyclische Aromatische Koolwaterstoffen;




maart 2023                                                                                                    24
</pre>

====================================================================== Einde pagina 475 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 476 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



5.2    Toetsingscriteria grond en grondwater

Om de kwaliteit van de bodem en de mate van verontreiniging te kunnen beoordelen, zijn de
analyseresultaten van grondmonsters getoetst aan de geldende toetsingswaarden;
1) de kwaliteitseisen zoals opgenomen in bijlage B van “de Regeling Bodemkwaliteit”
2) de interventiewaarde zoals opgenomen in bijlage IIA van “Besluit Activiteiten Leefomgeving”.
3) signaleringsparameters beoordeling grondwatersanering uit bijlage Vd van het Besluit kwaliteit
leefomgeving = interventiewaarden Circulaire bodemsanering 2013).

De toetsing van de meetresultaten is uitgevoerd middels BoToVa, de Bodem Toets Validatie
Service van de overheid voor grond, grondwater en waterbodem, waarbij de toetsmodules T12 en
T13 zijn gehanteerd.

Opgemerkt wordt dat toetsingen die betrekking hebben op de Omgevingswet pas
beschikbaar zijn uiterlijk 1 juli 2024. In deze overgangsfase (tot de formele
aanpassingen van RWS) worden toetsingen voorlopig uitgevoerd volgens tijdelijke
kaders van de Omgevingswet, in afwachting van formele vaststelling door
Rijkswaterstaat medio 2024. Hieraan kunnen geen rechten worden ontleend.

Achtergrondwaarde (AW-2000):
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft de kwaliteit weer die 'van nature' voorkomt in de bodem
van natuur- en landbouwgronden waarvoor geldt dat er geen sprake is van belasting door
lokale verontreinigingsbronnen.
De achtergrondwaarden zijn opgenomen in het Besluit Bodemkwaliteit en zijn gebaseerd
op het onderzoek ‘Achtergrondwaarden 2000’. Hierin zijn gehalten vastgesteld van
een groot aantal stoffen in bodem van natuur- en landbouwgronden in Nederland.
De achtergrondwaarde (AW-2000) geeft het niveau aan waarbij sprake is van duurzame
bodemkwaliteit. Bij overschrijding van de achtergrondwaarde is er sprake van
bodemverontreiniging.
Tussenwaarde/bodemindex-waarde >0.5:
De gemiddelde waarde van de achtergrondwaarde en de interventiewaarde (S+I)/2, hierna te
noemen 'tussenwaarde'(T), wordt gehanteerd om aan te geven dat bij overschrijding de kans
aanwezig is dat er sprake is van een ernstige verontreiniging, ofwel dat nader onderzoek
noodzakelijk is.
De tussenwaarde heeft geen wettelijke status maar is een indicatieniveau voor het uitvoeren van
aanvullend onderzoek. De tussenwaarde geeft het concentratieniveau aan waarboven onder
bepaalde omstandigheden risico’s voor mens en milieu aan de orde kunnen zijn. De tussenwaarde
is zodoende een indicatiewaarde voor nader onderzoek.
Bij overschrijding van de T-waarde of bodemindex waarde (>0,5) dient aanvullend/nader
bodemonderzoek in overweging genomen te worden.
Een nader onderzoek wordt uitgevoerd indien er een vermoeden bestaat dat er sprake is van een
ernstig geval van bodemverontreiniging.
Interventiewaarde:
De interventiewaarde (I) geeft aan dat bij overschrijding van deze waarde de functionele
eigenschappen die de bodem heeft voor mens, plant en dier ernstig zijn verminderd of dreigen te
worden verminderd.
De interventiewaarden zijn gebaseerd op de risico's voor de volksgezondheid en het milieu
(onderzoek RIVM).
Bij de beoordeling van bodemverontreiniging aan de hand van de genoemde toetsingswaarden
spelen nog een aantal aspecten een rol. Rekening dient te worden gehouden met het feit dat de
mobiliteit van stoffen in de bodem en daardoor de verspreiding van stoffen afhankelijk is van
diverse bodemkenmerken. Daarnaast speelt de bestemming en het gebruik van de locatie in de
huidige situatie alsmede de toekomstige situatie, een grote rol bij de beoordeling van de risico's
voor het milieu.




maart 2023                                                                                           25
</pre>

====================================================================== Einde pagina 476 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 477 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


5.3             Analyseresultaten

In deze paragraaf zijn de resultaten van de chemische analyses van de grondmonsters, gerelateerd aan
toetsingswaarden, en weergegeven in tabelvorm.
In bijlage 4 zijn van alle uitgevoerde analyses de analysecertificaten opgenomen.
In tabel 12 t/m 15 wordt een overzicht weergegeven van de analyseresultaten van grond getoetst aan
de toetsingswaarde.

tabel 12: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet bodembescherming

Project         24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat     14019803
Toetsing        12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie     Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                       Toetsing                               14019803-001                               14019803-002                              14019803-003
                                                                        11, 113: 0-50                              22, 116: 0-30                             33, 118: 0-40
                                                                        Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                        Overschrijding Achtergrondwaarde           Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde
Analyse         Eenheid          AW          T            I             SR              BT          BC      BI     SR              BT        BC       BI     SR              BT        BC       BI
monster voorbehandeling                                                 Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof      %                                                       84.6            84.6                       86.2            86.2                      90.2            90.2
gewicht artefacten
               g                                                        <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                        Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                          5.1             5.1                        5.2             5.2                       0.8             0.8


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                   4.2             4.2                        5.0             5.0                       5.5             5.5


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen       mg/kg                                                   0.02            0.02                       0.04            0.04                      <0.01           0.007
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)        21           40            13.37           13.4        IN      0.31   11.91           11.9     IN        0.27   1.577           1.58     WO        0.00


Project         24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat     14019803
Toetsing        12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie     Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                       Toetsing                               14019803-004                               14019803-005                              14019803-006
                                                                        44, 119: 0-30                              55, 120: 0-40                             66, 121: 0-50
                                                                        Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                        Overschrijding Achtergrondwaarde           Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde
Analyse         Eenheid          AW          T            I             SR              BT          BC      BI     SR              BT        BC       BI     SR              BT        BC       BI
monster voorbehandeling                                                 Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof      %                                                       90.0            90                         85.5            85.5                      86.8            86.8
gewicht artefacten
               g                                                        <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                        Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%(gloeiverlies)                                          5.6             5.6                        4.5             4.5                       4.5             4.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                   2.0             2.0                        3.7             3.7                       3.2             3.2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen       mg/kg                                                   0.02            0.02                       0.04            0.04                      0.04            0.04
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)        21           40            11.56           11.6        IN      0.26   17.17           17.2     IN        0.41   12.55           12.6     IN        0.29


Ve rk laring k olom m e n
SR                                          Resultaat op het analyserapport
BT                                          Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                          Toetsoordeel
AW                                          Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                           Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                           Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                          SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                           Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                        Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                          Wonen
IN                                          Industrie
>I                                          Groter dan interventiewaarde
>IND                                        Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                        > Interventiewaarde

Oranje                                      >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                       >= Achtergrond waarde




maart 2023                                                                                                                                                                                             26
</pre>

====================================================================== Einde pagina 477 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 478 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 13: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet bodembescherming

Project        24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    14019803
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                      Toetsing                               14019803-007                               14019803-008                              14019803-009
                                                                       77, 122: 0-50                              88, 123: 20-40                            99, 124: 0-50
                                                                       Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                       Voldoet aan Achtergrondwaarde              Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Interventiewaarde
Analyse        Eenheid          AW          T            I             SR                BT        BC      BI     SR                BT      BC       BI     SR                BT       BC      BI
monster voorbehandeling                                                Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof     %                                                       88.8            88.8                       90.0             90                       86.9            86.9
gewicht artefacten
               g                                                       <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                       Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                          2.3             2.3                        3.0              3                        5.8             5.8


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                  4.5             4.5                        4.2              4.2                      3.4             3.4


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                   <0.01           0.007                      0.04             0.04                     0.10            0.1
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)       21           40            0.987           0.987       <=AW    0      10.66            10.7    IN        0.24   48.4            48.4      >I       1.22



Project        24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    14019803
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                      Toetsing                               14019803-010                               14019803-011                              14019803-012
                                                                       1010, 125: 0-50                            1111, 126: 0-50                           1212, 127: 60-80
                                                                       Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                       Overschrijding Achtergrondwaarde           Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde
Analyse        Eenheid          AW          T            I             SR                BT        BC      BI     SR                BT      BC       BI     SR                BT       BC      BI
monster voorbehandeling                                                Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof     %                                                       87.3            87.3                       88.5             88.5                     89.5            89.5
gewicht artefacten
               g                                                       <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                       Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                          5.1             5.1                        3.9              3.9                      2.4             2.4


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                  3.3             3.3                        2.6              2.6                      2.7             2.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                   0.03            0.03                       0.06             0.06                     <0.01           0.007
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)       21           40            13.46           13.5        IN      0.31   14.52            14.5    IN        0.34   2.547           2.55      WO       0.03



Project        24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    14019803
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                      Toetsing                               14019803-013                               14019803-014                              14019803-015
                                                                       1313, 128: 0-50                            1414, 129: 0-50                           1515, 130: 0-50
                                                                       Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                       Overschrijding Achtergrondwaarde           Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde
Analyse        Eenheid          AW          T            I             SR                BT        BC      BI     SR                BT      BC       BI     SR                BT       BC      BI
monster voorbehandeling                                                Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof     %                                                       87.7            87.7                       87.8             87.8                     87.8            87.8
gewicht artefacten
               g                                                       <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                       Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                          3.8             3.8                        4.2              4.2                      4.8             4.8


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                  3.2             3.2                        4.0              4.0                      3.8             3.8


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                   <0.01           0.007                      0.04             0.04                     0.04            0.04
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)       21           40            2.157           2.16        WO      0.02   9.65             9.65    IN        0.21   14.23           14.2      IN       0.33



Ve rk laring k olom m e n
SR                                         Resultaat op het analyserapport
BT                                         Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                         Toetsoordeel
AW                                         Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                          Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                          Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                         SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                          Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                       Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                         Wonen
IN                                         Industrie
>I                                         Groter dan interventiewaarde
>IND                                       Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                       > Interventiewaarde

Oranje                                     >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                      >= Achtergrond waarde




maart 2023                                                                                                                                                                                            27
</pre>

====================================================================== Einde pagina 478 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 479 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 14: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet bodembescherming

Project        24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    14019803
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                      Toetsing                               14019803-016                               14019803-017                              14019803-018
                                                                       1616, 131: 0-50                            1717, 200: 70-120                         1818, 201: 25-50
                                                                       Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                       Overschrijding Achtergrondwaarde           Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde
Analyse        Eenheid          AW          T            I             SR                BT        BC      BI     SR                BT      BC       BI     SR                BT       BC      BI
monster voorbehandeling                                                Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof     %                                                       87.2           87.2                        89.4           89.4                       89.5           89.5
gewicht artefacten
               g                                                       <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                       Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                          3.9            3.9                         3.6            3.6                        1.5            1.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                  2.6            2.6                         2.4            2.4                        2.7            2.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                   0.28           0.28                        0.03           0.03                       <0.01          0.007
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)       21           40            35.28          35.3         IN      0.88   6.09           6.09      WO        0.12   1.797          1.8        WO       0.01



Project        24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    14019803
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                      Toetsing                               14019803-019                               14019803-020                              14019803-021
                                                                       1919, 202: 0-50                            2020, 204: 50-70                          2121, 206: 60-80
                                                                       Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                       Voldoet aan Achtergrondwaarde              Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Interventiewaarde
Analyse        Eenheid          AW          T            I             SR                BT        BC      BI     SR                BT      BC       BI     SR                BT       BC      BI
monster voorbehandeling                                                Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof     %                                                       91.4           91.4                        89.1           89.1                       89.5           89.5
gewicht artefacten
               g                                                       <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                       Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                          1.5            1.5                         0.8            0.8                        5.2            5.2


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                  2.3            2.3                         4.7            4.7                        3.7            3.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                   <0.01          0.007                       0.02           0.02                       0.53           0.53
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)       21           40            0.151          0.151        <=AW    0      4.56           4.56      WO        0.08   167.33         167        >I       4.31
Project        24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    14032749
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                      Toetsing                               14032749-001                               14032749-002                              14032749-003
                                                                       2222, 132: 0-50                            2323, 133: 0-40                           2424, 134: 0-50
                                                                       Grond (AS3000)                             Grond (AS3000)                            Grond (AS3000)
                                                                       Overschrijding Achtergrondwaarde           Overschrijding Achtergrondwaarde          Overschrijding Achtergrondwaarde
Analyse        Eenheid          AW          T            I             SR                BT        BC      BI     SR                BT      BC       BI     SR                BT       BC      BI
monster voorbehandeling                                                Ja                                         Ja                                        Ja
droge stof     %                                                       87.8           87.8                        86.9           86.9                       85.7           85.7
gewicht artefacten
               g                                                       <1                                         <1                                        <1
aard van de artefacten
               -                                                       Geen                                       Geen                                      Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                          4.5            4.5                         4.7            4.7                        5.3            5.3


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                  2.7            2.7                         2.4            2.4                        2.2            2.2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                   0.05           0.05                        0.01           0.01                       0.07           0.07
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)       21           40            11.59          11.6         IN      0.26   6.85           6.85      IN        0.14   18.63          18.6       IN       0.44


Ve rk laring k olom m e n
SR                                         Resultaat op het analyserapport
BT                                         Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                         Toetsoordeel
AW                                         Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                          Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                          Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                         SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                          Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                       Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                         Wonen
IN                                         Industrie
>I                                         Groter dan interventiewaarde
>IND                                       Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                       > Interventiewaarde

Oranje                                     >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                      >= Achtergrond waarde




maart 2023                                                                                                                                                                                            28
</pre>

====================================================================== Einde pagina 479 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 480 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


tabel 15: gemeten gehaltes (mg/kg d.s.) in grond met beoordeling conform de Wet bodembescherming
Project        24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat    14032749
Toetsing       12-Beoordeling kwaliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie    Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0, toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                      Toetsing                                 14032749-004                                   14032749-005                                 14032749-006
                                                                         2525, 135: 20-50                               2626, 208: 0-45                              2727, 209: 0-50
                                                                         Grond (AS3000)                                 Grond (AS3000)                               Grond (AS3000)
                                                                         Overschrijding Achtergrondwaarde               Overschrijding Achtergrondwaarde             Overschrijding Achtergrondwaarde
Analyse        Eenheid          AW           T             I              SR             BT            BC        BI     SR                BT      BC          BI     SR                BT      BC       BI
monster voorbehandeling                                                  Ja                                             Ja                                           Ja
droge stof     %                                                         88.8            88.8                           88.4           88.4                          87.6           87.6
gewicht artefacten
               g                                                         <1                                             <1                                           <1
aard van de artefacten
               -                                                         Geen                                           Geen                                         Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                            3.1             3.1                            8.7            8.7                           3.5            3.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                    <2              <2                             4.4            4.4                           <2             <2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen      mg/kg                                                     0.03            0.03                           0.08           0.08                          0.04           0.04
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)       21             40            10.52           10.5          IN        0.23   12.29          12.3      IN           0.28   12.44          12.4      IN        0.28



Project                         24-M11105-Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Certificaat                     14032749
Toetsing                        12-Beoordeling kw aliteit van grond volgens Wbb
Toetsversie                     Toetsversie 3.0.0, toetskader WBB, SIKB versie 13.3.0,                                         toetsingsdatum: 18-04-2024 - 12:19


Parameters                                              Toetsing                                                                14032749-007
                                                                                                                                2828, 210: 0-45
                                                                                                                                Grond (AS3000)
                                                                                                                                Overschrijding Achtergrondw aarde
Analyse                         Eenheid                  AW                          T                      I                   SR                     BT                   BC                     BI
monster voorbehandeling                                                                                                         Ja
droge stof                      %                                                                                               88.0                   88
gewicht artefacten
               g                                                                                                                <1
aard van de artefacten
               -                                                                                                                Geen
organische stof%
               (gloeiverlies)                                                                                                   2.3                    2.3


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem) % vd DS                                                                                                           <2                     <2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                       mg/kg                                                                                           0.02                   0.02
pak-totaal (10 van
                mg/kg
                   VROM) (0.7 1.5
                              factor)                                              21                       40                  4.87                   4.87                WO                   0.09



Ve rk laring k olom m e n
SR                                         Resultaat op het analyserapport
BT                                         Berekend toetsresultaat (omgerekend naar standaard b odem). Bij organische stof en lutum staan de voor de toetsing geb ruikte waarden.
BC                                         Toetsoordeel
AW                                         Achtergrondwaarde (door SGS b eheerd)
T                                          Tussenwaarde (door SGS b erekend en b eheerd maar niet meer b eschreven in de wetgeving)
I                                          Interventie waarde (door SGS b eheerd)
BI                                         SGS b erekende BodemIndex waarde: =(BT - (S of AW) ) / (I - (S of AW) )
#                                          Verhoogde rapportagegrens, voor meer informatie zie analysecertificaat
<=AW                                       Kleiner dan of gelijk aan de achtergrondwaarde
WO                                         Wonen
IN                                         Industrie
>I                                         Groter dan interventiewaarde
>IND                                       Groter dan industrie

Kle ur inform atie
Rood                                       > Interventiewaarde

Oranje                                     >= Tussenwaarde (BI ligt tussen 0.5 en 1)

Blauw                                      >= Achtergrond waarde




maart 2023                                                                                                                                                                                                     29
</pre>

====================================================================== Einde pagina 480 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 481 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



interpretatie onderzoeksresultaten grond

In tabel 16 staat een samenvatting weergegeven van de toetsresultaten van de onderzochte
mengmonsters.

tabel 16: samenvatting toetsresultaten

                                                                                                              toetsing
                                                       >AW />S        >AW/         matig             >= I-
grondmonster     boring     diepte       zintuiglijk                                                          Omgeving
                                                       wonen          industrie    verontreinigd     waarde
                                                                                                              swet
nader onderzoek t.p.v. boring 5
grond
1                113        0.0 -    zwak              -              PAK’s        -                 -        industrie*
                            0.5      kolengruis,
                                     zwak baksteen
2                116        0.0 -    zwak              -              PAK’s        -                 -        industrie*
                            0.3      beton,zwak
                                     kolengruis
3                118        0.0 -    sporen beton      PAK’s          -            -                 -        wonen*
                            0.4
4                119        0.0 -    resten beton      -              PAK’s        -                 -        industrie*
                            0.3
5                120        0.0 -    resten            -              PAK’s        -                 -        industrie*
                            0.4      kolengruis,
                                     zwak beton
6                121        0.0 -    resten            -              PAK’s        -                 -        industrie*
                            0.5      baksteen
7                122        0.0 -    -                 -              -            -                 -        landbouw
                            0.5                                                                               /
                                                                                                              natuur*
8                123        0.2 -    resten            -              PAK’s        -                 -        Industrie*
                            0.4      baksteen,
                                     resten
                                     kolengruis
9                124        0.0 -    resten            -              -            -                 PAK’s    sterk
                            0.5      kolengruis                                                               verontrei
                                                                                                              nigd*
10               125        0.0 -    resten            -              PAK’s        -                 -        industrie*
                            0.5      kolengruis,
                                     zwak glas
11               126        0.0 -    resten            -              PAK’s        -                 -        industrie*
                            0.5      kolengruis,
                                     resten beton,
                                     zwak glas
12               127        0.6 -    zwak              PAK’s          -            -                 -        wonen*
                            0.8      kolengruis
13               128        0.0 -    -                                                                        wonen*
                                                                                       -
                            0.5                         PAK’s            -                           -
landbouw/                   gehalte < AW; gehalte (gssd) ≤ maximale waarde landbouw/natuur
natuur                      beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse landbouw / natuur /
<AW / <S                    groter dan streefwaarde (grondwater)
wonen                       overschrijding AW (bodemindex =<0,5);
>AW / >S                    maximale waarde landbouw/natuur < gehalte (gssd) ≤ maximale waarde wonen
                            beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse wonen
Industrie                   overschrijding AW (bodemindex =<0,5);
>AW                         maximale waarde wonen < gehalte (gssd) ≤ maximale waarde industrie
                            beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse industrie
matig                       bodemindex =>0.5 en ≤ 1.0 (criteria nader onderzoek)
verontreinigd               maximale waarde industrie < gehalte (gssd) ≤ interventiewaarde
                            beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse matig verontreinigd
sterk                       overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)
verontreingd                beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse sterk verontreinigd
>I


*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli 2019
verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond



maart 2023                                                                                                        30
</pre>

====================================================================== Einde pagina 481 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 482 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


vervolg tabel 16: samenvatting toetsresultaten

                                                                                                                toetsing
                                                       >AW />S        >AW/         matig               >= I-
grondmonster    boring      diepte       zintuiglijk                                                            Omgeving
                                                       wonen          industrie    verontreinigd       waarde
                                                                                                                swet
nader onderzoek t.p.v. boring 5
14              129         0.0 -    resten beton,                                                              industrie*
                            0.5      resten                                        -
                                     baksteen          -              PAK’s                            -
15              130         0.0 -    -                                                                          industrie*
                                                                                   -
                            0.5                        -              PAK’s
16              131         0.0 -    -                                                                          industrie*
                                                                                   -
                            0.5                        -              PAK’s                            -
1               132         0.0 -    -                                                                          industrie*
                                                                                   -
                            0.5                        -              PAK’s                            -
2               133         0.0 -    zwak                                                                       industrie*
                                                                                   -
                            0.4      kolengruis        -              PAK’s                            -
3               134         0.0 -    zwak                                                                       industrie*
                                                                                   -
                            0.5      kolengruis        -              PAK’s                            -
4               135         0.2 -    zwak                                                                       industrie*
                                                                                   -
                            0.5      kolengruis        -              PAK’s                            -
nader onderzoek t.p.v. boring 13
grond
17              200         0.7 -    -                 PAK’s          -            -                   -        wonen*
                            1.2
18              201         0.25     zwak baksteen     PAK’s          -            -                   -        wonen*
                            - 0.5
19              202         0.0 -    -                 -              -            -                   -        landbouw
                            0.5                                                                                 /natuur*
20              204         0.5 -    zwak              PAK’s          -            -                   -        wonen*
                            0.7      kolengruis
21              206         0.6 -    resten            -              -            -                   PAK’s    industrie*
                            0.8      kolengruis,
                                     resten
                                     baksteen
5               208         0.0 -    resten            -              PAK’s        -                   -        industrie*
                            0.45     kolengruis,
                                     zwak beton
6               209         0.0 -    zwak              -              PAK’s        -                   -        landbouw
                            0.5      kolengruis,                                                                / natuur*
                                     resten
                                     baksteen
7               210         0.0 -    zwak baksteen     PAK’s          -            -                   -        Industrie*
                            0.45
landbouw/                   gehalte < AW; gehalte (gssd) ≤ maximale waarde landbouw/natuur
natuur                      beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse landbouw / natuur /
<AW / <S                    groter dan streefwaarde (grondwater)
wonen                       overschrijding AW (bodemindex =<0,5);
>AW / >S                    maximale waarde landbouw/natuur < gehalte (gssd) ≤ maximale waarde wonen
                            beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse wonen
Industrie                   overschrijding AW (bodemindex =<0,5);
>AW                         maximale waarde wonen < gehalte (gssd) ≤ maximale waarde industrie
                            beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse industrie
matig                       bodemindex =>0.5 en ≤ 1.0 (criteria nader onderzoek)
verontreinigd               maximale waarde industrie < gehalte (gssd) ≤ interventiewaarde
                            beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse matig verontreinigd
sterk                       overschrijding interventiewaarde (bodemindex >1)
verontreingd                beoordeling omgevingswet: kwaliteitsklasse sterk verontreinigd
>I


*= beoordeling is excl. onderzoek naar PFAS-verbindingen, onderzoek naar deze verbindingen is vanaf 8 juli 2019
verplicht bij beoordeling van hergebruiksmogelijkheden van de grond




maart 2023                                                                                                          31
</pre>

====================================================================== Einde pagina 482 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 483 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


verspreiding verontreiniging met PAK’s in de grond t.p.v. de boring 5
Ten behoeve van de interpretatie van de onderzoeksresultaten en de omvangbepaling is tevens gebruik
gemaakt van de onderzoeksresultaten uit voorgaand verkennend- en aanvullend bodemonderzoek en
zintuiglijke waarnemingen.
Uit de onderzoeksresultaten van het verkennend- en nader bodemonderzoek blijkt dat de bovengrond
t.p.v. het onderzochte terreindeel plaatselijk licht tot sterk verhoogde gehalten PAK’s bevat.
De verhoogde gehalten PAK’s zijn in de meeste gevallen te relateren aan de waargenomen
bijmengingen met kolengruis en/of puin.

In horizontale richting is de sterke verontreiniging met PAK’s (gehalten boven de interventiewaarde)
t.p.v./rondom boring 5, middels de afperkende boringen globaal afgeperkt.

In het verticale vlak is de sterke verontreiniging met PAK’s (gehalten boven de interventiewaarde)
middels onderzoek van de diepere lagen van 0.5-1.0 m-mv en 1.0-1.5 m-mv t.p.v. boring 100 analytisch
voldoende afgeperkt. In de laag 0.5-1.0 m-mv is nog een gehalte PAK’s gemeten boven de
bodemindex-waarde >0.5 (voldoet aan industrie). In de laag 1.0-1.5 m-mv is nog een gehalte PAK’s
gemeten boven de achtergrondwaarde (voldoet aan wonen).

Op basis van de bekende onderzoeksresultaten is t.p.v. boring 5 (binnen de perceelsgrenzen) naar
schatting tenminste ca. 110 m3 grond sterk verontreinigd met PAK’s (gehalten boven de
interventiewaarde) (ca. 155 m2 x ca. 0.7 m, traject gemiddeld ca. 0.0 tot ca. 0.7 m-mv).
Bij de schatting is gerekend met een gemiddelde sterk verontreinigde laagdikte van ca. 0.7 meter.

Aangezien de buitenste afperkende boringen nog niet in alle richting zijn afgeperkt tot onder de
achtergrondwaarde kan op basis van de bekende resultaten geen uitspraak worden gedaan omtrent de
omvang van het volume met PAK’s verontreinigde grond (gehalten groter dan de achtergrondwaarde).

Binnen het contour sterk met PAK’s verontreinigde grond bevindt zich t.p.v. boring 5 een kleine spot
sterk met lood (zware metalen) verontreinigde grond. Vermoedelijk gaat het hier om een zogenaamde
“hot spot”. De bovengrond van de afperkende boringen rondom boring 5 bevatten ten hoogste nog
gehalten lood (zware metalen) boven de achtergrondwaarde.

verspreiding verontreiniging met PAK’s in de grond t.p.v. de boring 13
Ten behoeve van de interpretatie van de onderzoeksresultaten en de omvangbepaling is tevens gebruik
gemaakt van de onderzoeksresultaten uit voorgaand verkennend- en aanvullend bodemonderzoek en
zintuiglijke waarnemingen.
Uit de onderzoeksresultaten van het verkennend- en nader bodemonderzoek blijkt dat de bovengrond
t.p.v. het onderzochte terreindeel plaatselijk licht tot sterk verhoogde gehalten PAK’s bevat.
De verhoogde gehalten PAK’s zijn in de meeste gevallen te relateren aan de waargenomen
bijmengingen met kolengruis en/of puin.

In horizontale richting is de sterke verontreiniging met PAK’s (gehalten boven de interventiewaarde)
t.p.v./rondom boring 13, middels de afperkende boringen globaal afgeperkt.

In het verticale vlak is de sterke verontreiniging met PAK’s (gehalten boven de interventiewaarde)
middels onderzoek van de diepere lagen van 0.7-1.2 m-mv t.p.v. boring 200 analytisch voldoende
afgeperkt. In de laag 0.7-1.2 m-mv is nog een gehalte PAK’s gemeten boven de achtergrondwaarde
(voldoet aan wonen).

Op basis van de bekende onderzoeksresultaten is t.p.v. boring 13 (binnen de perceelsgrenzen) naar
schatting tenminste ca. 30 m3 grond sterk verontreinigd met PAK’s (gehalten boven de
interventiewaarde) (ca. 40 m2 x ca. 0.7 m, traject gemiddeld ca. 0.0 tot ca. 0.7 m-mv).
Bij de schatting is gerekend met een gemiddelde sterk verontreinigde laagdikte van ca. 0.7 meter.

Aangezien de buitenste afperkende boringen nog niet in alle richting zijn afgeperkt tot onder de
achtergrondwaarde kan op basis van de bekende resultaten geen uitspraak worden gedaan omtrent de
omvang van het volume met PAK’s verontreinigde grond (gehalten groter dan de achtergrondwaarde).




maart 2023                                                                                             32
</pre>

====================================================================== Einde pagina 483 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 484 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


onstaan van de bodemverontreiniging
T.a.v. bodemverontreinigingen wordt onderscheid gemaakt tussen verontreinigingen die zijn ontstaan
voor 01-01-1987 (historische verontreinigingen) en verontreinigingen die zijn ontstaan na 01-01-1987
(nieuwe verontreinigingen, 'zorgplicht gevallen').

De verontreiniging met PAK’s hangt in de veel gevallen samen met de bijmengingen met
kolengruisresten. Op de locatie Wilhelminastraat 29 was in het verleden een kolenhandel gevestigd. Het
is niet exact bekend tot welk jaar de kolenhandel hier gevestigd was. Uit eerder bodemonderzoek rond
1994 zijn in de bodem al kolengruisresten aangetoond.
Op basis van de bekende gegevens wordt verwacht wordt dat de verontreiniging is ontstaan in de
periode voor 1987 is ontstaan.




opmerking:
Wanneer het gehalte van een parameter beneden de rapportagegrens van AS3000 ligt mag er, conform de
Wijziging Regeling Bodemkwaliteit (Stc. 122, 27 juni 2008), voor de betreffende parameter van uit worden gegaan
dat deze voldoet aan de achtergrondwaarde (AW2000), e.e.a. geldt voor de gecorrigeerde som 1,2-dichlooretheen,
gecorrigeerde som dichloorpropaan en som xylenen.

Op basis van de circulaire bodemsanering 2009 zijn de toetsingswaarden voor barium (zware metalen) tijdelijk
ingetrokken. Indien er op een locatie sprake is van een antropogene bron kan het gemeten gehalte barium indicatief
worden getoetst aan de voormalige interventiewaarde.


maart 2023                                                                                                     33
</pre>

====================================================================== Einde pagina 484 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 485 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



6      CONCLUSIES EN AANBEVELINGEN

In dit hoofdstuk worden de analyseresultaten geïnterpreteerd en wordt de milieuhygiënische kwaliteit
van de bodem besproken.
Naar aanleiding van de resultaten van het nader milieukundig bodemonderzoek worden vervolgens
conclusies getrokken en aanbevelingen gedaan.

verspreiding verontreiniging met PAK’s in de grond t.p.v. de boring 5
Ten behoeve van de interpretatie van de onderzoeksresultaten en de omvangbepaling is tevens gebruik
gemaakt van de onderzoeksresultaten uit voorgaand verkennend- en aanvullend bodemonderzoek en
zintuiglijke waarnemingen.
Uit de onderzoeksresultaten van het verkennend- en nader bodemonderzoek blijkt dat de bovengrond
t.p.v. het onderzochte terreindeel plaatselijk licht tot sterk verhoogde gehalten PAK’s bevat.
De verhoogde gehalten PAK’s zijn in de meeste gevallen te relateren aan de waargenomen
bijmengingen met kolengruis en/of puin.

Op basis van de bekende onderzoeksresultaten is t.p.v. boring 5 (binnen de perceelsgrenzen) naar
schatting tenminste ca. 110 m3 grond sterk verontreinigd met PAK’s (gehalten boven de
interventiewaarde) (ca. 155 m2 x ca. 0.7 m, traject gemiddeld ca. 0.0 tot ca. 0.7 m-mv).
Bij de schatting is gerekend met een gemiddelde sterk verontreinigde laagdikte van ca. 0.7 meter.

Aangezien de buitenste afperkende boringen nog niet in alle richting zijn afgeperkt tot onder de
achtergrondwaarde kan op basis van de bekende resultaten geen uitspraak worden gedaan omtrent de
omvang van het volume met PAK’s verontreinigde grond (gehalten groter dan de achtergrondwaarde).

Binnen het contour sterk met PAK’s verontreinigde grond bevindt zich t.p.v. boring 5 een kleine spot
sterk met lood (zware metalen) verontreinigde grond. Vermoedelijk gaat het hier om een zogenaamde
“hot spot”. De bovengrond van de afperkende boringen rondom boring 5 bevatten ten hoogste nog
gehalten lood (zware metalen) boven de achtergrondwaarde.

verspreiding verontreiniging met PAK’s in de grond t.p.v. de boring 13
Ten behoeve van de interpretatie van de onderzoeksresultaten en de omvangbepaling is tevens gebruik
gemaakt van de onderzoeksresultaten uit voorgaand verkennend- en aanvullend bodemonderzoek en
zintuiglijke waarnemingen.
Uit de onderzoeksresultaten van het verkennend- en nader bodemonderzoek blijkt dat de bovengrond
t.p.v. het onderzochte terreindeel plaatselijk licht tot sterk verhoogde gehalten PAK’s bevat.
De verhoogde gehalten PAK’s zijn in de meeste gevallen te relateren aan de waargenomen
bijmengingen met kolengruis en/of puin.

Op basis van de bekende onderzoeksresultaten is t.p.v. boring 13 (binnen de perceelsgrenzen) naar
schatting tenminste ca. 30 m3 grond sterk verontreinigd met PAK’s (gehalten boven de
interventiewaarde) (ca. 40 m2 x ca. 0.7 m, traject gemiddeld ca. 0.0 tot ca. 0.7 m-mv).
Bij de schatting is gerekend met een gemiddelde sterk verontreinigde laagdikte van ca. 0.7 meter.

Aangezien de buitenste afperkende boringen nog niet in alle richting zijn afgeperkt tot onder de
achtergrondwaarde kan op basis van de bekende resultaten geen uitspraak worden gedaan omtrent de
omvang van het volume met PAK’s verontreinigde grond (gehalten groter dan de achtergrondwaarde).

onstaan van de bodemverontreiniging
T.a.v. bodemverontreinigingen wordt onderscheid gemaakt tussen verontreinigingen die zijn ontstaan
voor 01-01-1987 (historische verontreinigingen) en verontreinigingen die zijn ontstaan na 01-01-1987
(nieuwe verontreinigingen, 'zorgplicht gevallen').

De verontreiniging met PAK’s hangt in de veel gevallen samen met de bijmengingen met
kolengruisresten. Op de locatie Wilhelminastraat 29 was in het verleden een kolenhandel gevestigd. Het
is niet exact bekend tot welk jaar de kolenhandel hier gevestigd was. Uit eerder bodemonderzoek rond
1994 zijn in de bodem al kolengruisresten aangetoond.
Op basis van de bekende gegevens wordt verwacht wordt dat de verontreiniging is ontstaan in de
periode voor 1987 is ontstaan.


maart 2023                                                                                             34
</pre>

====================================================================== Einde pagina 485 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 486 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


afwijkingen t.o.v. normen en protocollen
Er hebben bij de uitvoering van veldwerkzaamheden geen afwijkingen plaatsgevonden t.o.v. het
geldende protocol 2001.
Er hebben bij de uitvoering van analysewerkzaamheden geen afwijkingen plaatsgevonden t.o.v. de
geldende protocollen AS3000 en/of overige geldende analysemethoden.

aanbevelingen

1●)
Op de locatie is sprake van een verontreiniging met polycyclische aromatische koolwaterstoffen (PAK’s,
som 10) boven interventiewaarde met een geschat volume >25 m3.
Onder de Omgevingswet worden bestaande bodemverontreinigingen aangepakt bij ontwikkelingen.
In het kader van de beoogde herontwikkeling wordt geadviseerd om t.a.v. de aangetoonde
verontreiniging sanerende maatregelen te treffen.
Geadviseerd wordt om de invulling t.a.v. te treffen sanerende maatregelen in samenhang met de
bouwplannen af te stemmen met het bevoegd gezag.

2●)
Indien wordt overgegaan tot een eventuele sanering van de verontreiniging of voor het treffen van
sanerende maatregelen geldt dat er sprake is van een milieubelastende activiteit saneren van de
bodem (paragraaf 3.2.23 Bal).
Voor het saneren van de bodem gelden algemene rijksregels van het Besluit activiteiten
leefomgeving (Bal). Hoofdstuk 3 van het Bal bevat de aanwijzing van wat er onder de
milieubelastende activiteit valt en wat vergunningplichtig is. Ook staat hier welke inhoudelijke regels
gelden. In hoofdstuk 2, 4 en 5 van het Bal staat per activiteit aangegeven of de initiatiefnemer een
melding moet verrichten of informatie moet aanleveren bij het bevoegd gezag. Voor de activiteit
saneren van de bodem geldt zowel een meldplicht als een verplichting om gegevens en bescheiden te
overleggen.

Voor de milieubelastende activiteit graven in bodem met een kwaliteit boven de interventiewaarde
bodemkwaliteit gelden bodemvoorschriften uit paragraaf 4.120 van het Besluit activiteiten
leefomgeving (Bal). Het gaat om voorschriften over voorafgaand bodemonderzoek, zorgvuldig
graven en tijdelijke opslag.

3●)
Wanneer, na het treffen van sanerende maatregelen, of graafwerkzaamheden buiten de
verontreinigde zone, meer dan 25 m3 grondverzet plaatsvindt, moet dit tenminste 1 week
voorafgaand aan de werkzaamheden te worden gemeld via het Digitaal Stelsel Omgevingswet
(DSO) als zogenaamde milieubelastende activiteit “graven in de bodem met een kwaliteit onder de
interventiewaarde’’.
Op 8 juli 2019 heeft het Ministerie van Infrastructuur en Milieu een tijdelijk handelingskader
vastgesteld voor hergebruik van PFAS-houdende grond en baggerspecie. Vanaf 8 juli 2019 is het
verplicht om onderzoek naar de stofgroep PFAS uit te voeren bij o.a. partijkeuringen in het kader
van afvoer van grond.
In dit verkennend bodemonderzoek is geen onderzoek uitgevoerd naar PFAS stoffen in de bodem.
De in dit onderzoek opgenomen toetsing is excl. onderzoek naar PFAS-stoffen, onderzoek naar
deze verbindingen is bij definitieve beoordeling van evt. hergebruiksmogelijkheden van evt. af te
voeren grond alsnog nodig.




maart 2023                                                                                           35
</pre>

====================================================================== Einde pagina 486 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 487 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


Algemeen/opmerkingen/betrouwbaarheid/uitsluitingen
Het onderhavige onderzoek heeft betrekking gehad op een deel van de locatie gelegen aan de
Wilhelminastraat perceel sectie F nr. 17834 te Emmen, zie bijlage 2.
Op basis van het onderhavige onderzoek kan alleen een uitspraak worden gedaan omtrent de
bodemkwaliteit van de onderzochte terreindelen (zie bijlage 2).
Op basis van het onderhavige onderzoek kan geen uitspraak worden gedaan: omtrent de
bodemkwaliteit van niet onderzochte terreindelen, de bodemkwaliteit van niet onderzochte bekende en
niet bekende verdachte terreindelen, de bodemkwaliteit onder gebouwen en/of gesloten verharding, de
bodemkwaliteit van niet verkende bodemlagen etc.
De in dit onderzoek genoemde hoeveelheden verontreinigde grond zijn gebaseerd op schattingen en
kunnen in de praktijk afwijken. Tevens is in dit onderzoek alleen onderzocht op de stoffen welke tijdens
verkennend bodemonderzoek verhoogd werden aangetroffen, er kan geen uitspraak worden gedaan
omtrent niet onderzochte stoffen. Daarnaast kan op basis van dit onderzoek geen uitspraak worden
gedaan omtrent de eventuele aanwezigheid van asbest in de bodem/puin.

T.a.v. historische informatie van de locatie wordt opgemerkt dat de geraadpleegde bronnen niet altijd
zonder fouten en volledig zijn. Voor het verkrijgen van historische informatie is Sigma Geo- &
Milieutechniek B.V. afhankelijk van deze bronnen, waardoor Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. niet kan
instaan voor de juistheid en volledigheid van de verzamelde historische informatie.

In algemene zin wordt opgemerkt dat bij analyse van mengmonsters de gehalten in de individuele
deelmonsters zowel hoger als lager kunnen zijn dan de aangetoonde gehalten in het betreffende
mengmonster.

Dit bodemonderzoek is op zorgvuldige wijze uitgevoerd conform de toepasselijke en van kracht zijnde
regelgeving. Een bodemonderzoek wordt in zijn algemeenheid echter uitgevoerd door het
steekproefsgewijs bemonsteren van de bodem, waardoor het, op basis van de resultaten van een
bodemonderzoek, onmogelijk is om garanties af te geven ten aanzien van de milieuhygiënische
bodemkwaliteit.
De in dit onderzoek genoemde hoeveelheden verontreinigde grond zijn gebaseerd op schattingen en
kunnen in de praktijk afwijken.
Een bodemonderzoek geeft nooit volledige zekerheid omtrent de toestand van de bodem ter plaatse van
een locatie. Het onderzoek dient geïnterpreteerd worden als een inschatting van de
verontreinigingssituatie op een bepaald moment. Het is echter op basis van dit onderzoek nooit uit te
sluiten dat er lokaal afwijkingen in de bodem voorkomen.
Het kan op basis van dit onderzoek niet geheel uitgesloten worden dat zich op de locatie verontreiniging
bevindt welke in dit onderzoek niet is aangetroffen.
Het uitgevoerde verkennend bodemonderzoek is dan ook indicatief en een momentopname.
De resultaten van het onderzoek kunnen minder representatief worden naarmate de tijd verstrijkt.
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V. aanvaardt derhalve op generlei wijze aansprakelijkheid voor de
gevolgen/schade dan wel enige andere indirecte incidentele of gevolgschade welke voortvloeien uit
beslissingen welke worden genomen op basis van de onderzoeksresultaten van het onderhavige
onderzoek als in de praktijk blijkt dat de verontreinigingssituatie anders is dan in dit onderzoek vermeld.




maart 2023                                                                                              36
</pre>

====================================================================== Einde pagina 487 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 488 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen



LITERATUURLIJST


    1. 'Bodem – Landbodem – Strategie voor het uitvoeren van verkennend bodemonderzoek –
         onderzoek naar de milieuhygiënische kwaliteit van bodem en grond' (Nederlandse norm 5740:
         oktober 2023).
    2.    Boringen zijn geplaatst volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie).
    3.    Grondmonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2001 (vigerende versie),
         grondwatermonsters zijn genomen volgens de eisen uit het SIKB-protocol 2002 (vigerende
         versie).
    4.    De conservering van monsters in het veld is uitgevoerd volgens de eisen uit de SIKB-
         protocollen 2001 en 2002 (vigerende versie).
    5. Regeling Bodemkwaliteit” (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
         www.rwsleefomgeving.nl)
    6. Circulaire Bodemsanering (zie vigerende versies op www.wetten.overheid.nl of
         www.rwsleefomgeving.nl)
    7.    Classificatie van onverharde grondmonsters, NEN 5104, september 1989.
    8.    Geologische overzichtskaarten van Nederland, Rijks Geologische Dienst, 1995.
    9.    Grondwaterstromingsstelsels in Nederland, Ministerie van Landbouw, Natuurbeheer en
         Visserij, 1989.
    10. 'Bodem – Landbodem – Strategie voor het uitvoeren van milieuhygiënisch vooronderzoek
         (Nederlandse norm 5725:2023, oktober 2023).).
    11. Bodem-Monsterneming van grondwater, NEN 5744, (NNI maart 2011).
    12. NEN 5707+C2; Bodem - Inspectie, monsterneming en analyse van asbest in bodem en
         partijen grond; uitgifte december 2017.
    13. NTA 5755, Strategie voor het uitvoeren van nader onderzoek,NNI, juli 2010).




maart 2023                                                                                           37
</pre>

====================================================================== Einde pagina 488 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 489 ======================================================================

<pre>nader milieukundig bodemonderzoek (fase 1+2) Molenstraat / Julianastraat/ Wilhelminastraat perceel
sectie F nr. 17834 te Emmen


COLOFON

opdrachtgever             :      Brands Bouw B.V.
project                   :      nader milieukundig bodemonderzoek Julianastraat / Wilhelminastraat
                                 perceel sectie F nr. 17834 te Emmen
omvang rapport            :      38 blz.
datum                     :      19 april 2024
projectleider             :      ing. A.D.M. van Wuykhuyse




Auteur                          Paraaf     Gecontroleerd door               Paraaf     Datum           Status
Ing. A.D.M. van Wuykhuyse                  Ing. M.J.A. van Wuykhuyse                   19 april 2024   definitief




maart 2023                                                                                                   38
</pre>

====================================================================== Einde pagina 489 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 490 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 1 TOPOGRAFISCH OVERZICHT
  IJij
     B
     ax
      F




  2022




                Adviesgroepen:     Sigma Bouw & Milieu
                 Bouw             Phileas Foggstraat 153
                 Milieu           7825 AW Emmen
                                   Tel. (0591) 65 91 28
                                   Fax (0591) 65 93 25

                                   http://www.sigma-bm.nl

                                   email: info@sigma-bm.nl
</pre>

====================================================================== Einde pagina 490 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 491 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 491 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 492 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 492 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 493 ======================================================================

<pre>                        03                                   klinker / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                         117                                  braak / cm t ov m aaiveld
              0                                                                            0                    0                                                                         0
                                              edelm an                                                                                        zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                                                                           -7                                             1   bruin, grijs, edelm an
                                        1     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en                                                                                                    -40
            50
                                              bakst een, edelm an                                             50                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                           -50                                                hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
           t ype   g r on d b or in g                                                                                                     2
         dat um    2 8 -0 3 -2 0 2 4                                                                                                                                                      -80
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                                                         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                                             100                              geel, edelm an
                        04                                   klinker / cm t ov m aaiveld
                                                                                                             t ype   g r on d b or in g
                                                                                                                                                                                          -100

              0                                                                            0               dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
                                              edelm an                                               boorm eest er   V e ld w e r k e r
                                                                                           -7
                                        1     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
                                                                                                                        118                                   braak / cm t ov m aaiveld
            50                                                                                                  0                                                                         0
                                              bakst een, edelm an
                                                                                           -50                                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
           t ype   g r on d b or in g                                                                                                     1   bruin, beige, sporen bet on, edelm an
         dat um    2 8 -0 3 -2 0 2 4
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                                                                                                     -40
                                                                                                              50                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                        05                                   klinker / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                                              hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
              0                                                                            0
                                                                                                                                                                                          -90
                                              edelm an                                                       100
                                                                                                                                          2
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                           -7
                                        1     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          geel, beige, edelm an
                                                                                                             t ype   g r on d b or in g                                                   -100
                                              hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
            50                                                                                             dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
                                              bakst een, edelm an
                                                                                           -50       boorm eest er   V e ld w e r k e r
           t ype   g r on d b or in g
         dat um    2 8 -0 3 -2 0 2 4                                                                                    119                                   braak / cm t ov m aaiveld
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                           0                                                                         0
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                        06                                   klinker / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                                          1
                                                                                                                                              hum eus, donker bruin, grijs, rest en
              0                                                                            0                                                  bet on, edelm an
                                              edelm an                                                                                                                                    -30
                                                                                                              50                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                           -7
                                        1     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                              hum eus, neut raal bruin, grijs, rest en
            50                                                                                                                                                                            -55
                                              bakst een, edelm an                                                                             zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                                                                           -50               t ype   g r on d b or in g
           t ype   g r on d b or in g                                                                                                         grijs, bruin, edelm an
         dat um    2 8 -0 3 -2 0 2 4                                                                       dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                    -80
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                boorm eest er   V e ld w e r k e r

                       113                                                                                              120                                   braak / cm t ov m aaiveld
                                                              braak / cm t ov m aaiveld                         0                                                                         0
              0                                                                            0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                                                                          1   hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                        1     hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                              kolengruis, zwak bakst een, edelm an                                                            kolengruis, zwak bet on, edelm an
                                                                                                              50                                                                          -40
            50                                                                             -50
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, donker bruin, grijs, edelm an                                                      2   hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                        2                                                                                                     bet on, edelm an
                                                                                                                                                                                          -60
                                                                                           -70
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker                                                        zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                   g r on d b or in g                                                                        t ype   g r on d b or in g
           t ype
                                              grijs, bruin, edelm an                                                                          geel, beige, edelm an
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                                       dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                    -90
                                                                                           -90       boorm eest er   V e ld w e r k e r
   boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      116                                                                                               121                                   braak / cm t ov m aaiveld
                                                              braak / cm t ov m aaiveld                         0                                                                         0
              0                                                                            0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        1                                                                                                     hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                              hum eus, donker bruin, grijs, zwak                                                          1
                                              bet on, zwak kolengruis, edelm an                                                               bakst een, edelm an
                                        2
                                                                                                              50
            50                                                                             -30
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker                                                                                                    -70
                                              bruin, zwart , rest en kolengruis,                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                              edelm an                                                                                    2   grijs, bruin, edelm an
                                                                                           -45               100                                                                          -80
           100
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker                                                        zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
           t ype   g r on d b or in g         grijs, bruin, edelm an                                         t ype   g r on d b or in g       geel, beige, edelm an
                                                                                           -80             dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                    -100
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                boorm eest er   V e ld w e r k e r
                                              geel, edelm an
                                                                                           -100




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                      M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                    2 4 -M 1 1 1 0 5
 get ekend conform                      N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 493 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 494 ======================================================================

<pre>                       122                                    braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                         127                                  braak / cm t ov m aaiveld
              0                                                                           0                     0                                                                         0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        1     hum eus, donker bruin, beige,                                                                   hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                              edelm an
            50                                                                                                50
                                                                                          -55
                                                                                                                                                                                          -60
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker                                                    1   zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              grijs, bruin, edelm an                                                                          hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                                                                          -70
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                                                         kolengruis, edelm an
                                                                                                             100                                                                          -80
           t ype   g r on d b or in g         bruin, edelm an                                                                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                          -90                t ype   g r on d b or in g
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                                                                          geel, edelm an
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                      dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                    -100
                                                                                                     boorm eest er   V e ld w e r k e r
                       123                                    braak / cm t ov m aaiveld                                 128
              0                                                                           0                                                                   braak / cm t ov m aaiveld
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                           0                                                                         0
                                              crem e, geel, edelm an                                                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        1                                                 -20                                                 hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                                                                          1
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
            50                                hum eus, donker bruin, beige, rest en
                                                                                                              50
                                              bakst een, rest en kolengruis,                                                                                                              -60
                                              edelm an                                                                                    2   zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                          -40
           t ype   g r on d b or in g         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                                                         geel, beige, zwak bet on, edelm an
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4          geel, beige, edelm an
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                     -70
                                                                                                             t ype   g r on d b or in g                                                   -80
                                                                                                           dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
                      124                                     braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                     boorm eest er   V e ld w e r k e r
              0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                          0                             129                                   braak / cm t ov m aaiveld
                                              hum eus, donker bruin, grijs, rest en                             0                                                                         0
                                        1
                                              kolengruis, edelm an                                                                            zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                                                                          1   hum eus, donker bruin, grijs, rest en
            50                                                                                                                                bet on, rest en bakst een, edelm an
                                        2
                                                                                                              50
                                                                                          -75
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker                                                                                                    -65
           100                                grijs, bruin, edelm an                                                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                          -90                                                 geel, edelm an
           t ype   g r on d b or in g         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                                                                                                     -90
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4          geel, edelm an                                                 t ype   g r on d b or in g
                                                                                          -100
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                      dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
                                                                                                     boorm eest er   V e ld w e r k e r
                      125                                     braak / cm t ov m aaiveld                                 130
              0                                                                           0                                                                   braak / cm t ov m aaiveld
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                            0                                                                         0
                                        1     hum eus, donker bruin, grijs, rest en                                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              kolengruis, zwak glas, edelm an                                                             1   hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
            50
                                                                                          -60                 50
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                              grijs, bruin, edelm an                                                                      2
                                                                                          -80
           t ype   g r on d b or in g                                                                                                                                                     -90
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                                         100                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                                                         geel, edelm an
                                                                                                             t ype   g r on d b or in g                                                   -100
                      126                                     braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                           dat um
                                                                                                     boorm eest er
                                                                                                                     0 1 -0 2 -2 0 2 4
                                                                                                                     V e ld w e r k e r
              0                                                                           0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                                                                                                        131                                   braak / cm t ov m aaiveld
                                        1
                                              kolengruis, rest en bet on, zwak glas,                            0                                                                         0
                                              edelm an                                                                                        zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
            50                                                                                                                                hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                                                                          1
                                                                                          -70
                                        2     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                          50
                                                                                                                                                                                          -55
                                              hum eus, donker bruin, grijs, rest en                                                           zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
           100                                kolengruis, edelm an
                                                                                                                                          2   geel, beige, edelm an
                                                                                          -90
           t ype   g r on d b or in g         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                                                                                                     -90
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4          geel, beige, edelm an
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                     -100               t ype   g r on d b or in g
                                                                                                           dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
                                                                                                     boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                      M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                    2 4 -M 1 1 1 0 5
 get ekend conform                      N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 494 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 495 ======================================================================

<pre>                       132                                    braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                        201                                  klinker / cm t ov m aaiveld
              0                                                                           0                     0                                                                          0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                      1
                                        1     hum eus, donker bruin, grijs, edelm an                                                                                                       -5
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                                                                          2
                                                                                                                                              crem e, geel, rest en puin, edelm an
            50                                                                                                50
                                        2                                                                                                                                                  -25
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                          -80
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker                                                        hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                                                                                             t ype   g r on d b or in g
           100                                grijs, bruin, edelm an                                                                          bakst een, edelm an
                                                                                                           dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4                                                     -60
                                                                                          -95                                                 zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                                                                                     boorm eest er   V e ld w e r k e r
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                                                                              grijs, bruin, edelm an
                                              geel, edelm an                                                                                                                               -70
           t ype   g r on d b or in g                                                     -120
         dat um    1 9 -0 2 -2 0 2 4
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                                    202                                  braak / cm t ov m aaiveld
                       133                                    braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                0
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                                                                                                                           0
              0                                                                           0
                                                                                                                                          1   hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        1     hum eus, donker bruin, grijs, zwak                                                                                                           -30
                                              kolengruis, edelm an                                            50                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                          -40
            50                                                                                                                                geel, beige, edelm an
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                                                                                                      -55
                                              geel, edelm an                                                                                  zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                          -60
                                        2                                                                    100                              bruin, zwak bet on, zwak bakst een,
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                                                                              edelm an
           100                                bruin, edelm an, knarst t ijdens het                                                                                                         -80
                                              boren m aar zint uigelijk zit er niks in                       t ype   g r on d b or in g
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
           t ype   g r on d b or in g         de opgebracht e grond.                                       dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4        hum eus, donker bruin, edelm an
         dat um    1 9 -0 2 -2 0 2 4                                                                 boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                    -100
                                                                                          -100
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                                    203                                  braak / cm t ov m aaiveld
                      134                                     braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                0
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                                                                                                                           0
              0                                                                           0
                                                                                                                                              hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, donker bruin, grijs, zwak                                                          1
                                        1                                                                                                                                                  -20
                                              kolengruis, edelm an                                            50                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                                                                          -45                                                 hum eus, donker bruin, grijs, rest en
            50
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          bakst een, edelm an
                                        2     hum eus, donker bruin, grijs, edelm an                                                                                                       -60
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                          -80                                                 crem e, geel, edelm an
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                        t ype   g r on d b or in g                                                    -90
           100
                                              bruin, edelm an                                              dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
                                                                                          -110       boorm eest er   V e ld w e r k e r
           t ype   g r on d b or in g
         dat um    1 9 -0 2 -2 0 2 4                                                                                    204                                   braak / cm t ov m aaiveld
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                           0                                                                          0
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                      135                                     braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                                                          1   hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
              0                                                                           0
                                                                                                                                                                                           -40
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                         50                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                              grijs, beige, edelm an                                                                      2   geel, zwak kolengruis, edelm an
                                        1                                                 -20
                                                                                                                                                                                           -70
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                          zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
            50                                hum eus, donker bruin, grijs, zwak                                                              geel, beige, edelm an
                                              kolengruis, edelm an                                                                                                                         -90
                                        2                                                 -55                t ype   g r on d b or in g
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                       dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
           100                                hum eus, donker bruin, grijs, zwak                     boorm eest er   V e ld w e r k e r
                                        3     kolengruis, rest en bakst een,
                                              edelm an
                                                                                          -90
                                                                                                                        205                                   braak / cm t ov m aaiveld
           t ype   g r on d b or in g         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht                           0                                                                          0
                                              geel, edelm an                                                                                  zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
         dat um    1 9 -0 2 -2 0 2 4                                                      -120                                                geel, beige, edelm an
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                                                                     1                                                -10
                                                                                                                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                      200                                     braak / cm t ov m aaiveld
                                                                                                              50                              hum eus, donker bruin, grijs, rest en
              0                                                                           0                                                   bakst een, edelm an
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                                                                                                       -55
                                                                                                                                          2   zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                              hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                                             100                              geel, edelm an
                                        1                                                 -35                                                                                              -70
            50                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak                         t ype   g r on d b or in g       zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                              hum eus, donker bruin, grijs, rest en                                                           bruin, rest en bakst een, edelm an
                                                                                                           dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4
                                              bakst een, rest en kolengruis,                         boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                    -90
                                              edelm an                                                                                        zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                        2                                                 -55
           100                                                                                                                                geel, edelm an
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                                                                                                                                                                           -100
                                              geel, edelm an
                                                                                          -70
                                        3     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
           150                                hum eus, donker bruin, grijs, edelm an

           t ype   g r on d b or in g                                                     -120
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4          volledig bakst een, edelm an
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                     -124
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, donker
                                              beige, rest en bakst een, zwak
                                              kolengruis, zwak bet on, edelm an
                                                                                          -150




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                      M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                    2 4 -M 1 1 1 0 5
 get ekend conform                      N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 495 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 496 ======================================================================

<pre>                      206                                     braak / cm t ov m aaiveld
              0                                                                            0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                           -30
            50                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                              geel, edelm an
                                        1                                                  -60
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
           100                                geel, rest en kolengruis, rest en
                                              bakst een, edelm an
                                                                                           -80
           t ype   g r on d b or in g
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4          geel, edelm an
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                      -100

                       207                                   klinker / cm t ov m aaiveld
              0                                                                            0
                                        1
                                                                                           -4
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                        2     crem e, geel, rest en puin, edelm an
            50
                                                                                           -25
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                              bet on, edelm an
                                                                                           -60
           t ype   g r on d b or in g         zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
         dat um    0 1 -0 2 -2 0 2 4          bruin, edelm an
   boorm eest er   V e ld w e r k e r                                                      -90

                      208                                     braak / cm t ov m aaiveld
              0                                                                            0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        1     hum eus, donker bruin, grijs, rest en
                                              kolengruis, zwak bet on, edelm an
            50                                                                             -45
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                        2     geel, edelm an
                                                                                           -60
           100
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                              hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                              kolengruis, edelm an
                                                                                           -90
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
           t ype   g r on d b or in g         beige, edelm an
                                                                                           -130
         dat um    1 9 -0 2 -2 0 2 4
   boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      209                                     braak / cm t ov m aaiveld
              0                                                                            0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        1     hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                              kolengruis, rest en bakst een,
            50
                                              edelm an
                                                                                           -60
                                        2     zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                              geel, rest en bakst een, edelm an
                                                                                           -75
           100                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        3     hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                           -100
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
           t ype   g r on d b or in g         beige, edelm an
         dat um    1 9 -0 2 -2 0 2 4                                                       -130
   boorm eest er   V e ld w e r k e r

                      210                                     braak / cm t ov m aaiveld
              0                                                                            0
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        1     hum eus, donker bruin, grijs, zwak
                                              bakst een, edelm an
                                                                                           -45
            50
                                              zand, m at ig fijn, zwak silt ig, licht
                                        2     beige, grijs, zwak bakst een, edelm an

                                                                                           -90
           100                                zand, m at ig fijn, zwak silt ig, zwak
                                        3     hum eus, donker bruin, grijs, edelm an
                                                                                           -130

           t ype   g r on d b or in g
         dat um    1 9 -0 2 -2 0 2 4
   boorm eest er   V e ld w e r k e r




bodem profielen BIJLAGE 3 : BOORPROFIELEN
         onderzoek                      M ole n st r a a t /Ju lia n a st r a a t /W ilh e lm in a st r a a t , p e r ce e l F 1 7 8 3 4 , Em m e n
        project code                    2 4 -M 1 1 1 0 5
 get ekend conform                      N EN 5 1 0 4
</pre>

====================================================================== Einde pagina 496 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 497 ======================================================================

<pre>PEILBUIS                        BORIN G                                           OLIE OP W ATER REACTIE
   num m er


                                               bodem m onst er, geroerd


                                                                                  Geen    Zwak         Mat ig   St erk   Uit erst
              casing
                                               bodem laag



                                                                                  GEUR IN TEN SITEIT
              bent oniet
                                               grondwat erst and t ijdens boren



              filt ergrind                     bodem m onst er, ongeroerd

                                                                                  Geen Zeer zwak       Zwak     Mat ig   St erk     Zeer st erk

                                               bodem laag

              filt ert raject

              grondwat erst and




              links= cm -m aaiveld
              recht s= cm + NAP


                                GRON D SOORTEN                                    M ATE V AN BIJM EN GIN G

                                GRIND, grindig (G,g)                              zwak - (0-5%)


                                ZAND, zandig (Z,z)                                m at ig - (5-15%)


                                LEEM, silt ig (L,s)                               st erk - (15-50%)


                                KLEI, kleiig (K,k)                                uit erst - (> 50%)


                                VEEN, hum eus (V,h)


                                slib




                                V ERH ARD IN GEN                                  GRAD ATIE Z AN D

                                asfalt , bet on, klinkers, t egels                uf = uit erst fijn (63-105 um )
                                st elconplaat , ondoordringbare laag              zf = zeer fijn (105-150 um )
                                                                                  m f = m at ig fijn (150-210 um )
                                                                                  m g = m at ig grof (210-300 um )
                                                                                  zg = zeer grof (300-420 um )
                                                                                  ug = uit erst grof (420-2000 um )




                                OV ERIG                                           GRAD ATIE GRIN D

                                bodem vreem de best andsdelen aanwezig            f = fijn (2-5.6 m m )
                                                                                  m g = m at ig grof (5.6-16 m m )
                                                                                  zg = zeer grof (16-63 m m )
                                wat er


                                                                                  BESCH RIJV IN G BOD EM LAAG

                                                                                  pid = fot o ionisat ie det ect or
                                                                                  bv = bodem vocht
                                                                                  ow = olie op wat er
</pre>

====================================================================== Einde pagina 497 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 498 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 4 ANALYSECERTIFICATEN
</pre>

====================================================================== Einde pagina 498 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 499 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           SGS Environmental Analytics
                                                                                                                                           Correspondentieadres
                                                                                                                                           Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                                           Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                                           www.sgs.com/analytics-nl
                                                                                  Analyserapport


 Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
 Bodem-Sigma
 Phileas Foggstraat 153
                                                                                                                                                                                                    Blad 1 van 12
 7825 AW EMMEN




Uw projectnaam                                                  : Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Uw projectnummer                                                : 24-M11105
SGS rapportnummer                                               : 14019803, versienummer: 1.

Rotterdam, 09-02-2024


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 24-
M11105. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u
aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn
overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de
opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in
Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 12 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact
opnemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 René Eugster
 Business Unit Manager




           SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



           SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
           de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 499 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 500 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 2 van 12
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 09-02-2024

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                            1 1, 113: 0-50
002           Grond (AS3000)                            2 2, 116: 0-30
003           Grond (AS3000)                            3 3, 118: 0-40
004           Grond (AS3000)                            4 4, 119: 0-30
005           Grond (AS3000)                            5 5, 120: 0-40


Analyse                                     Eenheid              Q                               001                                   002                                   003                                   004                005



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           84.6                                  86.2                                  90.2                                  90.0                   85.5
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             5.1                                   5.2                                   0.8                                   5.6                   4.5


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             4.2                                   5.0                                   5.5                                   2.0                   3.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.02                                                                                   0.04                                 <0.01                                  0.02                    0.04
fenantreen               mg/kgds S          1.2                                                                                    1.1                                  0.16                                   1.5                     1.6
antraceen                mg/kgds S         0.33                                                                                   0.28                                  0.04                                  0.30                    0.43
fluoranteen              mg/kgds S          2.9                                                                                    2.6                                  0.34                                   3.1                     4.4
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          1.9                                                                                    1.7                                  0.17                                   1.3                     2.2
chryseen                 mg/kgds S          1.7                                                                                    1.6                                  0.18                                   1.3                     2.1
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.92                                                                                   0.79                                  0.11                                  0.64                     1.0
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          1.9                                                                                    1.5                                  0.21                                   1.4                     2.3
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          1.2                                                                                    1.1                                  0.18                                   1.0                     1.6
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          1.3                                                                                    1.2                                  0.18                                   1.0                     1.5
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        13.37                                                                                  11.91                                 1.577                                 11.56                   17.17
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 500 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 501 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 3 van 12
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                           Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 09-02-2024


Monster beschrijvingen



001                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



002                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



003                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



004                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



005                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 501 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 502 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 4 van 12
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 09-02-2024

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                            6 6, 121: 0-50
007           Grond (AS3000)                            7 7, 122: 0-50
008           Grond (AS3000)                            8 8, 123: 20-40
009           Grond (AS3000)                            9 9, 124: 0-50
010           Grond (AS3000)                            10 10, 125: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               006                                   007                                   008                                   009                010



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           86.8                                  88.8                                  90.0                                  86.9                   87.3
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             4.5                                   2.3                                   3.0                                   5.8                   5.1


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             3.2                                   4.5                                   4.2                                   3.4                   3.3


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.04                                                                                  <0.01                                  0.04                                   0.10                   0.03
fenantreen               mg/kgds S          1.3                                                                                   0.07                                   1.2                                    4.9                    1.5
antraceen                mg/kgds S         0.28                                                                                   0.02                                  0.28                                    1.1                   0.33
fluoranteen              mg/kgds S          2.9                                                                                   0.21                                   2.9                                     11                    3.4
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          1.7                                                                                   0.12                                   1.3                                    6.9                    1.8
chryseen                 mg/kgds S          1.5                                                                                   0.11                                   1.2                                    6.4                    1.7
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.73                                                                                   0.07                                  0.59                                    3.1                   0.80
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          1.6                                                                                   0.14                                   1.3                                    6.0                    1.7
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          1.3                                                                                   0.12                                  0.96                                    4.4                    1.1
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          1.2                                                                                   0.12                                  0.89                                    4.5                    1.1
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        12.55                                                                                  0.987                                 10.66                                   48.4                  13.46
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 502 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 503 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 5 van 12
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                           Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 09-02-2024


Monster beschrijvingen



006                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



007                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



008                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



009                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



010                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 503 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 504 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 6 van 12
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 09-02-2024

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


011           Grond (AS3000)                            11 11, 126: 0-50
012           Grond (AS3000)                            12 12, 127: 60-80
013           Grond (AS3000)                            13 13, 128: 0-50
014           Grond (AS3000)                            14 14, 129: 0-50
015           Grond (AS3000)                            15 15, 130: 0-50


Analyse                                     Eenheid              Q                               011                                   012                                   013                                   014                015



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           88.5                                  89.5                                  87.7                                  87.8                   87.8
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             3.9                                   2.4                                   3.8                                   4.2                   4.8


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             2.6                                   2.7                                   3.2                                   4.0                   3.8


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.06                                                                                  <0.01                                 <0.01                                   0.04                   0.04
fenantreen               mg/kgds S          1.7                                                                                   0.30                                  0.20                                   0.99                    1.6
antraceen                mg/kgds S         0.39                                                                                   0.06                                  0.05                                   0.25                   0.30
fluoranteen              mg/kgds S          3.5                                                                                   0.62                                  0.47                                    2.1                    3.4
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          1.9                                                                                   0.29                                  0.28                                    1.3                    1.8
chryseen                 mg/kgds S          1.8                                                                                   0.29                                  0.28                                    1.3                    1.8
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.87                                                                                   0.16                                  0.15                                   0.63                   0.89
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          1.8                                                                                   0.32                                  0.29                                    1.3                    1.8
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          1.3                                                                                   0.25                                  0.22                                   0.86                    1.3
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          1.2                                                                                   0.25                                  0.21                                   0.88                    1.3
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        14.52                                                                                  2.547                                 2.157                                   9.65                  14.23
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 504 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 505 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 7 van 12
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                           Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 09-02-2024


Monster beschrijvingen



011                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



012                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



013                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



014                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



015                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 505 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 506 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 8 van 12
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 09-02-2024

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


016           Grond (AS3000)                            16 16, 131: 0-50
017           Grond (AS3000)                            17 17, 200: 70-120
018           Grond (AS3000)                            18 18, 201: 25-50
019           Grond (AS3000)                            19 19, 202: 0-50
020           Grond (AS3000)                            20 20, 204: 50-70


Analyse                                     Eenheid              Q                               016                                   017                                   018                                   019               020



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           87.2                                  89.4                                  89.5                                  91.4                   89.1
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             3.9                                   3.6                                   1.5                                   1.5                  0.8


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             2.6                                   2.4                                   2.7                                   2.3                  4.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.28                                                                                    0.03                                <0.01                                <0.01                    0.02
fenantreen               mg/kgds S          6.9                                                                                    0.55                                 0.16                                 0.01                    0.41
antraceen                mg/kgds S          2.9                                                                                    0.12                                 0.03                                <0.01                    0.10
fluoranteen              mg/kgds S          8.3                                                                                     1.3                                 0.43                                 0.03                    0.97
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          4.1                                                                                    0.84                                 0.23                                 0.02                    0.64
chryseen                 mg/kgds S          4.1                                                                                    0.80                                 0.22                                 0.02                    0.60
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S          1.5                                                                                    0.44                                 0.12                                <0.01                    0.33
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          3.2                                                                                    0.83                                 0.24                                 0.02                    0.61
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          2.0                                                                                    0.56                                 0.18                                 0.02                    0.42
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          2.0                                                                                    0.62                                 0.18                                 0.01                    0.46
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        35.28                                                                                    6.09                                1.797                                0.151                    4.56
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 506 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 507 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 9 van 12
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                           Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 09-02-2024


Monster beschrijvingen



016                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



017                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



018                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



019                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.
                                  *           Na het nemen van deelmonsters ten behoeve van het bepalen van de bodemkenmerken (droge stof en eventueel
                                              organisch stof, lutum en pH-CaCl2), alsmede eventuele deelmonsters voor vluchtige verbindingen (BTEX,
                                              vluchtige halogenen, Cyanides), was geen 140 gram meer over voor de monstervoorbehandeling voor de overige
                                              parameters. Daarom is minder dan 140 gram voorbehandeld voor deze parameters.

020                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.



Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 507 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 508 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 10 van 12
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 09-02-2024

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


021           Grond (AS3000)                            21 21, 206: 60-80


Analyse                                     Eenheid              Q                               021



monster voorbehandeling                                          S                             Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           89.5
gewicht artefacten                          g                    S                            <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             5.2


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             3.7


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.53
fenantreen               mg/kgds S           12
antraceen                mg/kgds S          2.8
fluoranteen              mg/kgds S           34
benzo(a)antraceen        mg/kgds S           25
chryseen                 mg/kgds S           22
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S           12
benzo(a)pyreen           mg/kgds S           25
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S           16
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S           18
                                                                                                      1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S       167.33
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 508 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 509 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 11 van 12
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                           Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 09-02-2024


Monster beschrijvingen



021                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.
                                  *           Na het nemen van deelmonsters ten behoeve van het bepalen van de bodemkenmerken (droge stof en eventueel
                                              organisch stof, lutum en pH-CaCl2), alsmede eventuele deelmonsters voor vluchtige verbindingen (BTEX,
                                              vluchtige halogenen, Cyanides), was geen 140 gram meer over voor de monstervoorbehandeling voor de overige
                                              parameters. Daarom is minder dan 140 gram voorbehandeld voor deze parameters.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 509 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 510 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 12 van 12
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      02-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      02-02-2024
Rapportnummer         14019803 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 09-02-2024


Analyse                                                Monstersoort                                                                Relatie tot norm


monster voorbehandeling                                Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179
droge stof                                             Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN
                                                                                                                                  15934
gewicht artefacten                                     Grond (AS3000)                                                             AS3000
aard van de artefacten                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
organische stof (gloeiverlies)                         Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN 5754. Grond (AS3000): AS3010-3 en NEN 5754
lutum (bodem)                                          Grond (AS3000)                                                             Grond: eigen methode. Grond (AS3000): AS3010-4
naftaleen                                              Grond (AS3000)                                                             AS3010-6
fenantreen                                             Grond (AS3000)                                                             Idem
antraceen                                              Grond (AS3000)                                                             Idem
fluoranteen                                            Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)antraceen                                      Grond (AS3000)                                                             Idem
chryseen                                               Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(k)fluoranteen                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)pyreen                                         Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(ghi)peryleen                                     Grond (AS3000)                                                             Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                          Grond (AS3000)                                                             Idem
factor)


Monster       Barcode                                                       Aanlevering                             Monstername                                Verpakking


001           O1015082                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
002           O1015081                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
003           O1015080                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
004           O1014787                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
005           O1014786                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
006           O1014782                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
007           O1014788                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
008           O1015078                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
009           O1015079                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
010           O1015085                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
011           O1015077                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
012           O1015084                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
013           O1014844                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
014           O1014836                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
015           O1015061                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
016           O1014969                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
017           O1014807                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
018           O1014855                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
019           O1015003                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
020           O1014843                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201
021           O1015087                                                      02-02-2024                              01-02-2024                                 ALC201




                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 510 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 511 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                           SGS Environmental Analytics
                                                                                                                                           Correspondentieadres
                                                                                                                                           Steenhouwerstraat 15 · 3194 AG Rotterdam
                                                                                                                                           Tel.: +31 (0)10 231 47 00 · Fax: +31 (0)10 416 30 34
                                                                                                                                           www.sgs.com/analytics-nl
                                                                                  Analyserapport


 Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
 Bodem-Sigma
 Phileas Foggstraat 153
                                                                                                                                                                                                    Blad 1 van 6
 7825 AW EMMEN




Uw projectnaam                                                  : Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen
Uw projectnummer                                                : 24-M11105
SGS rapportnummer                                               : 14032749, versienummer: 1.

Rotterdam, 01-03-2024


Geachte heer/mevrouw,

Hierbij ontvangt u de analyse resultaten van het laboratoriumonderzoek ten behoeve van uw project 24-
M11105. Het onderzoek werd uitgevoerd conform uw opdracht. De gerapporteerde resultaten hebben
uitsluitend betrekking op de door SGS geteste monsters en zoals door SGS ontvangen zijn. De door u
aangegeven omschrijvingen voor de monsters, het project en de monsternamedatum (indien aangeleverd) zijn
overgenomen in dit analyserapport. SGS is niet verantwoordelijk voor de gegevens verstrekt door de
opdrachtgever.

Het onderzoek is uitgevoerd door SGS Environmental Analytics, gevestigd aan de Steenhouwerstraat 15 in
Rotterdam (NL). Indien het onderzoek is uitgevoerd door derden is dit in het rapport aangegeven.

Dit analyserapport bestaat inclusief bijlagen uit 6 pagina's. In geval van een versienummer van '2' of hoger
vervallen de voorgaande versies. Alle bijlagen maken onlosmakelijk onderdeel uit van het rapport. Alleen
vermenigvuldiging van het hele rapport is toegestaan.

Voor meer informatie, omtrent bijvoorbeeld meetonzekerheid of gebruikte analysemethoden, kunt u contact
opnemen met de afdeling Customer Support.

Wij vertrouwen er op u met deze informatie van dienst te zijn.

Hoogachtend,




 René Eugster
 Business Unit Manager




           SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



           SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
           de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 511 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 512 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 2 van 6
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      23-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      23-02-2024
Rapportnummer         14032749 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 01-03-2024

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


001           Grond (AS3000)                            22 22, 132: 0-50
002           Grond (AS3000)                            23 23, 133: 0-40
003           Grond (AS3000)                            24 24, 134: 0-50
004           Grond (AS3000)                            25 25, 135: 20-50
005           Grond (AS3000)                            26 26, 208: 0-45


Analyse                                     Eenheid              Q                               001                                   002                                   003                                   004                005



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja                                    Ja                                    Ja                     Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           87.8                                  86.9                                  85.7                                  88.8                   88.4
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1                                    <1                                    <1                     <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen                                  geen                                  geen                   geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             4.5                                   4.7                                   5.3                                   3.1                   8.7


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                             2.7                                   2.4                                   2.2                                    <2                   4.4


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.05                                                                                    0.01                                 0.07                                  0.03                    0.08
fenantreen               mg/kgds S          1.2                                                                                    0.50                                  1.9                                   1.1                     1.2
antraceen                mg/kgds S         0.27                                                                                    0.09                                 0.46                                  0.24                    0.29
fluoranteen              mg/kgds S          2.7                                                                                     1.5                                  3.8                                   2.4                     2.5
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          1.5                                                                                    0.92                                  2.6                                   1.4                     1.6
chryseen                 mg/kgds S          1.4                                                                                    0.94                                  2.3                                   1.4                     1.6
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.77                                                                                    0.49                                  1.2                                  0.68                    0.82
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          1.5                                                                                    0.95                                  2.6                                   1.3                     1.6
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          1.1                                                                                    0.72                                  1.8                                  0.97                     1.3
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          1.1                                                                                    0.73                                  1.9                                   1.0                     1.3
                                                                                                      1)                                    1)                                    1)                                   1)                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        11.59                                                                                    6.85                                18.63                                 10.52                   12.29
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 512 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 513 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 3 van 6
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      23-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                           Startdatum      23-02-2024
Rapportnummer         14032749 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 01-03-2024


Monster beschrijvingen



001                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

002                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

003                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

004                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

005                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 513 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 514 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 4 van 6
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      23-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      23-02-2024
Rapportnummer         14032749 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 01-03-2024

Nummer         Monstersoort                             Monsterspecificatie


006           Grond (AS3000)                            27 27, 209: 0-50
007           Grond (AS3000)                            28 28, 210: 0-45


Analyse                                     Eenheid              Q                               006                                   007



monster voorbehandeling                                          S                             Ja                                    Ja
droge stof                                  gew.-%               S                           87.6                                  88.0
gewicht artefacten                          g                    S                            <1                                    <1
aard van de artefacten                      -                    S                          geen                                  geen


organische stof (gloeiverlies)              % vd DS              S                             3.5                                   2.3


KORRELGROOTTEVERDELING
lutum (bodem)        % vd DS                                     S                              <2                                    <2


POLYCYCLISCHE AROMATISCHE KOOLWATERSTOFFEN
naftaleen                mg/kgds S         0.04                                                                                    0.02
fenantreen               mg/kgds S         0.96                                                                                    0.38
antraceen                mg/kgds S         0.20                                                                                    0.09
fluoranteen              mg/kgds S          2.6                                                                                     1.1
benzo(a)antraceen        mg/kgds S          1.7                                                                                    0.69
chryseen                 mg/kgds S          1.5                                                                                    0.62
benzo(k)fluoranteen      mg/kgds S         0.94                                                                                    0.34
benzo(a)pyreen           mg/kgds S          1.8                                                                                    0.70
benzo(ghi)peryleen       mg/kgds S          1.3                                                                                    0.47
indeno(1,2,3-cd)pyreen   mg/kgds S          1.4                                                                                    0.46
                                                                                                      1)                                    1)
pak-totaal (10 van VROM) mg/kgds S        12.44                                                                                    4.87
(0.7 factor)




De met S gemerkte analyses zijn geaccrediteerd en vallen onder de AS3000-erkenning.

                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 514 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 515 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                         Blad 5 van 6
                                                                                   Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                  Orderdatum      23-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                           Startdatum      23-02-2024
Rapportnummer         14032749 - 1                                                                                                                                                        Rapportagedatum 01-03-2024


Monster beschrijvingen



006                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

007                               *           De monstervoorbehandeling en analyses zijn uitgevoerd conform Accreditatieschema AS3000, dit geldt alleen
                                              voor de analyses die worden gerapporteerd met het "S" kenmerk.

Voetnoten

1                                 De sommatie na verrekening van de 0.7 factor voor <-waarden volgens BoToVa.




                                                                                                                                                                                                        Paraaf :
            SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



            SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
            de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 515 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 516 ======================================================================

<pre>                                                                                                                                                                                           Blad 6 van 6
                                                                                     Analyserapport
Sigma Geo- & Milieutechniek B.V.
Bodem-Sigma
Projectnaam           Molenstraat/Julianastraat/Wilhelminastraat, perceel F 17834, Emmen                                                                                                    Orderdatum      23-02-2024
Projectnummer         24-M11105                                                                                                                                                             Startdatum      23-02-2024
Rapportnummer         14032749 - 1                                                                                                                                                          Rapportagedatum 01-03-2024


Analyse                                                Monstersoort                                                                Relatie tot norm


monster voorbehandeling                                Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 16179. Grond (AS3000): AS3000 en NEN-EN 16179
droge stof                                             Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN-EN 15934. Grond (AS3000): AS3010-2 en NEN-EN
                                                                                                                                  15934
gewicht artefacten                                     Grond (AS3000)                                                             AS3000
aard van de artefacten                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
organische stof (gloeiverlies)                         Grond (AS3000)                                                             Grond: NEN 5754. Grond (AS3000): AS3010-3 en NEN 5754
lutum (bodem)                                          Grond (AS3000)                                                             Grond: eigen methode. Grond (AS3000): AS3010-4
naftaleen                                              Grond (AS3000)                                                             AS3010-6
fenantreen                                             Grond (AS3000)                                                             Idem
antraceen                                              Grond (AS3000)                                                             Idem
fluoranteen                                            Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)antraceen                                      Grond (AS3000)                                                             Idem
chryseen                                               Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(k)fluoranteen                                    Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(a)pyreen                                         Grond (AS3000)                                                             Idem
benzo(ghi)peryleen                                     Grond (AS3000)                                                             Idem
indeno(1,2,3-cd)pyreen                                 Grond (AS3000)                                                             Idem
pak-totaal (10 van VROM) (0.7                          Grond (AS3000)                                                             Idem
factor)


Monster       Barcode                                                       Aanlevering                             Monstername                                Verpakking


001           O1211455                                                      20-02-2024                              19-02-2024                                 ALC201
002           O1211454                                                      20-02-2024                              19-02-2024                                 ALC201
003           O1211460                                                      20-02-2024                              19-02-2024                                 ALC201
004           O1211456                                                      20-02-2024                              19-02-2024                                 ALC201
005           O1015028                                                      20-02-2024                              19-02-2024                                 ALC201
006           O1015027                                                      20-02-2024                              19-02-2024                                 ALC201
007           O1015033                                                      20-02-2024                              19-02-2024                                 ALC201




                                                                                                                                                                                                          Paraaf :
              SGS Environmental Analytics IS GEACCREDITEERD VOLGENS DE DOOR DE RAAD VOOR ACCREDITATIE GESTELDE CRITERIA VOOR TESTLABORATORIA CONFORM EN ISO/IEC 17025:2017 ONDER NR. L 028.



              SGS Environmental Analytics – Vestiging van SGS Nederland BV, Malledijk 18 - P.O. Box 200, NL-3200 AE Spijkenisse - Nederland. Al onze werkzaamheden worden uitgevoerd onder de algemene voorwaarden gedeponeerd bij
              de kamer van koophandel te Rotterdam inschrijving handelsregister : 24226722.
</pre>

====================================================================== Einde pagina 516 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 517 ======================================================================

<pre>BIJLAGE 5

Verklaring van onafhankelijkheid voor de kritische functie:

“veldwerk t.b.v. milieuhygiënisch bodemonderzoek”

“milieukundige begeleiding van bodemsanering (processturing / verificatie)”

Hierbij verklaren de navolgend genoemde veldwerkers / milieukundig begeleiders het veldwerk t.a.v.
onderhavig onderzoek conform de eisen van de BRL SIKB 2000 te hebben uitgevoerd, onafhankelijk
van de opdrachtgever en/of eigenaar (zijnde degene die een persoonlijk of zakelijk recht heeft op de
bodem / locatie).



Naam geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers      Handtekening geregistreerde veldwerker(s)/MKB’ers



H. van Kuik



H.van Kuik
……………………………………                                 …………………………………………….


Datum: 01-02-2024




Bedrijfshandboek SIGMA Geo- & Milieutechniek BV                      Datum van uitgifte: 01-03-2013
F-26 Verklaring onafhankelijkheid Pagina 1 van 1                     Versie: 3
</pre>

====================================================================== Einde pagina 517 =================================================================

<br><br>====================================================================== Pagina 518 ======================================================================

<pre></pre>

====================================================================== Einde pagina 518 =================================================================

<br><br>